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reprodukovať, ukladať alebo vkladať do vyhľadávacieho systému, ani prenášať v akejkoľvek
forme alebo akýmikoľvek prostriedkami (elektronicky, mechanicky, fotokopírovaním, nahrávaním
alebo iným spôsobom).

To, čím som prispel do tejto knihy, by som rád venoval pamiatke mojej mamy a môjho otca, ktorí by aj
dnes pravdepodobne boli s nami, keby som vtedy vedel, čo viem teraz.Len dúfam, že tieto informácie
zabránia ďalším rodinám prežiť to, čo museli znášať tie naše.

Účelom  tejto  kompilácie  je  prezentovať  súčasný  stav  vedomostí  o  používaní  konopných
olejov/výťažkov v medicíne.Všetky informácie sú uvedené prelen na vzdelávacie účely, a to
jenie sú prezentované so zámerom propagovať užívanie nebezpečných návykových drog,
naopak.Nenesieme žiadnu zodpovednosť za akékoľvek zneužitie informácií uvedených v tejto
knihe.

Jindřich Bayer, marca 2022
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Motto
„Bez kanabisu/konope nemôžete racionálne riadiť ekonomiku, to je nemožná misia.To isté platí
pre medicínu – medicínu nemôžete robiť dobre a racionálne bez konope, jednoducho nemôžete
robiť prácu najlepšie, ako by sa dala.Nie preto, že to hovorím, ale preto, že to tak je.“ JB

Prečo sa to nazýva RSO?
„Jack Herer to začal nazývať Rick Simpson Oil alebo RSO.Rick nechcel, aby to bolo po ňom
takto pomenované a chvíľu mi trvalo, kým som ho presvedčil, že je to vlastne dobrý nápad.Trik
je v tom, že existuje veľa konopných/konopných olejov a existuje mnoho spôsobov výroby oleja
alebo extraktu a mnohí pacienti boli oklamaní, aby si kúpili oleje alebo extrakty nižšej kvality.

RSO sa vyrába špecifickou metódou, zo špecifických materiálov a špecifickým spôsobom, preto
by  sa  mal  volať  tak,  ako  to  je  –  RSO.RSO  nie  je  BHO  (butánový  medový  olej),  RSO je
dekarboxylovaný a veľmi  silný  a sedatívum.Najlepší  RSO je  95-98% THC, 1-2% CBD a je
mimoriadne silný a sedatív.Väčšina iných typov extrakcií jednoducho neprodukuje olej, ktorý by
bol z lekárskeho hľadiska taký účinný a často neboli  ani  správne dekarboxylované.Zvyčajne
spracovávame veľké množstvá kanabisu a Rickova metóda je veľmi efektívna a efektívna na
spracovanie  veľkých  množstiev.Môžete  spracovať  pol  kila  kanabisu  a  vyrobiť  olej  vo  veľmi
krátkom čase pomocou zariadenia, ktoré sa dá ľahko nájsť vo väčšine častí sveta.Ide o to, aby
bol liek vyrobený čo najrýchlejšie, aby pacient nemusel čakať.JB”

„Rick  to  nezačal  volať  RSO,  iní  áno.Je  to  dobrý  výraz,  pretože  vedie  ľudí  k  Rickovým
informáciám o metódach a materiáloch.Rick je oprávnene znepokojený tým, že ľudia nazývajú
ropu, ktorá nie je vyrobená podľa jeho metód a odporúčaného východiskového materiálu na
výrobu  Phoenix  Tears  alebo  RSO.Vie,  čo  fungovalo  v  rámci  jeho  rozsiahlych  skúseností  s
liečbou pacientov, a chce sa uistiť, že veľmi chorí ľudia dostanú to, čo vie, že funguje, a nie
niečo, čo „môže byť také dobré“ s rovnakým názvom...“ Matthew

"Som navždy vďačný za to, že som našiel Ricka Simpsona a JB... Zmenil mi život."Laurie”

„Bez  Ricka  a  jeho  videa  by  som  nevedel,  že  lieči  rakovinu...  aj  keď  som  užívateľom  a
pestovateľom už asi  27 rokov,  nevedel  som,  že  má tieto  vlastnosti...  teraz  už viem,  vďaka
Rickovi Simpsonovi. .. a bez jeho drzosti a úprimnosti by sme o tom všetci žili v tme ...z tohto
dôvodu si myslím, že RSO je dobré meno pre ropu ...ale RSO sa musí riadiť pokynmi RS ...nie
niečo inépredstava človeka o tom, čo je najlepšie... ak nie je porušená, neopravujte ju.“ Peter

„Keď som pracoval v ambulancii,  spracovávali  sme veľké množstvá kanabisu...  Hovoríme o
stovkách libier... na extrakciu!Je úžasné, koľko CO2 alebo butánu typu n prejdete.Umúdril som
a urobil som zo všetkého najskôr bublinový hash a potom som to extrahoval.Avšak BHO má v
skutočnosti  NIŽŠÍ  obsah  THC  ako  RSOAk  ho  fajčíte,  chcete,  aby  bol  pre  vaše  pľúca  čo
najčistejší.Ak ho jete,  vaše telo si  bez problémov poradí  s trochou rastlinnej  hmoty.Naftová
metóda funguje najlepšie, ak si ju pripravujete doma na konzumáciu.Nie je veľa ľudí, ktorí majú
prístup  do  laboratória  alebo  lekárskeho  butánu  na  extrakciu  BHO  a  vákuové  čistenie  na
odstránenie nečistôt.Rickova metóda fungovala pre mňa a mnohých ďalších ľudí,  u  ktorých
nevidím potrebu opravovať niečo, čo funguje bezchybne!“ Lee

„Je mi jedno, ako sa to volá!!!Nazvite to, prosím, ako chcete, ale nezničte človeka ako Rick,
ktorý zachránil tisíce životov a celý svoj život venoval šíreniu tejto správy.To jednoducho nie je
správne!!” Donna

„Vždy to nazývam konopný olej, pretože to tak je, je to v slovníku, len iné slovo pre kanabis.Je
to starý módny výraz, ale napriek tomu správny.Všetci vieme, o čom hovorí." Dion
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„Extrakcie butánu nie sú dekarboxylované.Vychádza pri príliš nízkej teplote.Používam ISO 99 a
bol som zúfalý a použil som 91 percent ISO.Fungovalo to dobre a toto som len ja.Začal som to
vyrábať v roku 93 s denaturalizovaným alkoholom, ale toto som len ja, pretože som jeden z
mnohých.Pokiaľ je všetko vaše rozpúšťadlo uvarené, povedal by som, že je to bezpečnejšie ako
to, čo väčšina ľudí zje na obed.

Tento  liek  mi  zachránil  život,  keď  som  ležal  na  smrteľnej  posteli.Olej  bol  darovaný  a  bol
vyrobený z ťažkého benzínu alebo ISO a pokiaľ sa všetko rozpúšťadlo vyvarí, nikdy nebudete
vedieť  rozdiel.Ďakujem vám všetkým za zdieľanie vedomostí,  sú na nezaplatenie a veda je
séria  štúdií  opakovaných  znova  a  znova.Z  toho,  čo  som  pochopil,  THC  v  podstate  dusí
rakovinové  bunky  a  zastavuje  odumretie  ostatných  rakovinových  buniek,  ale  nepoškodzuje
zdravé bunky, pokiaľ prijímate silný olej s THCa zahriatym do bodu, kedy sa mení na THC, čím
sa THC aktivuje. teplom.

Moja otázka je, ako zistiť, kedy je úplne dekarboxylovaný.Bob a Ann vo Willow Creek Springs
Ca je moje video na Youtube a ukazuje mi to potom, čo mi povedali, že mám 3 týždne života.O
dva roky neskôr vám prajem Veselú Veľkú noc a verím, že každý, chorý alebo nie, by mal užívať
tento liek aj ako prevenciu.Nemusíte čakať, kým dostanete rakovinu alebo inú chorobu.Láska.”
Bob

-- Dobre vysvetlené a dobre povedané, Bob, ďakujem.Najjednoduchším spôsobom je dať olej
do nerezového pohára a vložiť  ho do rúry nastavenej  na 130 °C na približne hodinu alebo
viac.Alebo kým na povrchu oleja nebude absolútne žiadna aktivita.Všetko najlepšie a veselú
Veľkú noc vám prajem.JB

„BHO a RSO sú dva rozdielne svety, pokiaľ ide o liečenie, dobré RSO je takmer nemožné nájsť
v ambulanciách,  veľakrát  som sa ich  snažil  vzbudiť  záujem – niektoré veľmi  zaujímajú  iné
nie.Vyrobiť si vlastné je dosť jednoduché, počas slnečného dňa som alkohol z mojej prvej dávky
vyparil na kapote môjho auta v miske na koláč Pyrex.Tá prvá malá várka mi zmenila život.

Vyrábam RSO aj BHO NIE SÚ ŽIADNE POROVNÁVANIE, AK STE CHORÝ A CHCETE SA
ZLEPŠIŤ --- MUSÍTE SI VZIAŤ OLEJ TYPU RICK SIMPSON - RSO je jednoduchý, v žiadnom
prípade nepotrebuje opravu.Použite dobrý materiál na púčiky a získate dobrý liek.Myslím si, že
hlavným dôvodom rozdielu  sú  teploty  použité  na  výrobu  týchto  dvoch.Teplo  aktivuje  liečivé
vlastnosti RSO.” Michael

"Kúzlo je  v guľovej  hlave trichómu."Nikde inde v rastline THC neexistuje.Rastlina produkuje
THC  na  ochranu  svojich  reprodukčných  častí.Čím  bližšie  k  tým  častiam,  púčiky,  tým  viac
trichómov.Preto majú púčiky najviac dostupného lieku.Je to veda, nie dohady.Ešte raz ďakujem
Rickovi za inšpiráciu, aby som vyrobil ten najlepší olej, aký môžem.Krásny čistý jantárový olej.“
Toni

"Je to známe ako RSO kvôli mojej kampani na sociálnych sieťach." JB

Vysoký THC alebo vysoký CBD olej?
"Som trochu zmätený."Môj  priateľ  má 4.  štádium rakoviny  obličiek  a  rakovinu v  pľúcach.Je
najlepšie podávať olej s vysokým obsahom CBD alebo THC?CBD olej má len stopy THC?Dal
som mu desaťgramovú tubu a má 18% CBD a menej ako 1% THC.Idem na to zle?" Richard

-- "Áno, nie je to tak, musíte získať skutočné RSO."Mikees

--  95-98% THC nie  je  18% CBD,  však?Povedzte  tomu,  kto  vám  to  dodal,  aby  to  prestal
robiť.Veľký marketingový humbuk CBD zabije veľa nič netušiacich pacientov, ako sa zdá, to je
smutné.Prečo nemôžu jednoducho postupovať podľa pokynov, ktoré skutočne fungujú?Použitie
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olejov  s  vysokým  obsahom  CBD  je  veľmi  obmedzené,  nefungujú  tak  dobre  ani  na  kožné
ochorenia, naozaj nechápem, prečo sú všetci takí hlúpi o tých nezmysloch s CBD.Áno, je to tiež
silný liek, ale jeho použitie je v porovnaní so skutočným RSO skutočne obmedzené.

95-98% THC, 1-2% CBD, mimoriadne silné a sedatívne a euforické; to je váš najlepší olej a ten
bude najlepšie fungovať.Skúste najskôr toto.Keď to urobíte, nedotknete sa ani nepriblížite olej s
vysokým obsahom CBD a budete poznať rozdiel a nikto vás neokradne.Najprv RSO.JB

„Ak vyrábame olej zo špecifického kmeňa obsahujúceho 20 % THC, ako je možné z neho získať
98 %?Tomuto nerozumieš." Ascen

-- Ak je dobre prefiltrovaný a prevarený, pomerne ľahko získate olej s obsahom okolo 95 %.98%
vyžaduje  trochu viac zručnosti  alebo mimoriadne dobré napätie.Nezameriavajte  sa príliš  na
čísla, uistite sa, že olej je taký silný a upokojujúci, ako len môže byť.Môžete ho tiež prepariť, aby
bol silnejší.Všetky tieto informácie sú v protokole Ricka Simpsonae-kniha.JB

„Mal som veľmi veľký lipóm na ramene, ktorý mi chcel doktor odstrániť.Asi po mesiaci 2- až 3-
krát lokálnej aplikácie oleja je teraz veľkosť centu!Tiež mám skoliózu a degeneratívne ochorenie
platničiek a pri lokálnej aplikácii dostanem OKAMŽITE úľavu, kedykoľvek mám bolesť!Proste
ma to nadchne!!” Jill

"Môj manžel mal na čele malú rakovinovú léziu, ktorá po približne mesiaci aplikácie oleja úplne
zmizla." Gina

"Táto rastlina je naozaj dar." Chelle

„Naozaj sa mi páči táto stránka a informácie, ktoré sa na nej môžem naučiť.Je však sklamaním
počuť,  že iné kanabinoidy okrem THC sa považujú za sekundárne.Toto dievča a jej  rodičia
nepovažujú CBD za druhoradé.Dalo jej to život.Nebolo to THC, čo to urobilo, ale CBD.Prestaň
sa na to vykašlať, prosím.Odrádzate ľudí od skúšania vysokých kmeňov CBD, keď im to môže
skutočne pomôcť.Vysoké THC nie je odpoveďou na všetko, a preto je v rastline viac ako jeden
kanabinoid.“ Tina Babcocková

„JB  odpovedal  o  rakovine  pľúc,  nie  o  Dravetovom  syndróme,  nikto  sa  na  nič  neposral.Pri
rakovine správy pacientov a vedecké štúdie naznačujú, že THC zabíja rakovinu.Niektoré štúdie
hovoria, že CBD je prospešné pre niektoré typy rakoviny, ale len málo v porovnaní so štúdiami
vykonanými s THC.Teraz hľadáte záchvaty a niektoré ďalšie stavy s vysokým obsahom CBD.“
Kellin

--  Kellin  a  Tina,  oleje,  ktoré  používame,  pôsobia  aj  na  záchvaty.A  pacienti  by  dosiahli
neporovnateľne  lepšie  výsledky,  ak  by  použili  to  pravé  a  pokúsili  sa  liečiť  príčinu  a  nielen
symptómy.

Nevylučujem CBD, je to skutočne silný liek sám o sebe a myslím si, že je skvelý napríklad v
žuvačkách pre deti atď.Ale ak chcete skutočnú silu, potrebujete najbrutálnejšie silné RSO a veľa
THC.Jednoducho to vyskúšajte na kožných ochoreniach a uvidíte, či sa popálenina alebo rana
zahoja rýchlejšie so skutočným RSO alebo s jeho nízkokvalitnou verziou s vysokým obsahom
CBD.Videl som to na vlastné oči, nepotrebujem na sebe experimentovať s olejmi s vysokým
obsahom CBD.Chcem to najlepšie pre seba aj pre svojich pacientov.Väčšina olejov s vysokým
obsahom CBD je sekundárnej kvality v porovnaní s najlepšími a najsilnejšími a sedatívami RSO
s 95-98% THC.

Vaším hlavným problémom je, že ste sa rozhodli  pre teóriu jediného kanabinoidu, ktorú Big
Pharma presadzuje, aby mohli profitovať z kanabisových liekov.Naozaj nechceš liekyzaložený
na jednotlivých kanabinoidoch, chcete najsilnejší a sedatívum olej pre najlepšie výsledky.

A môžete si rastliny pestovať sami a olej si môžete vyrobiť aj sami, naozaj ho nemusíte kupovať
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od veľkých farmaceutických spoločností,  ktoré sa budú snažiť nasadiť enormnú cenovku na
dekarboxylovanú kanabisovú živicu len pre svoju chamtivosť. .

Možno a s najväčšou pravdepodobnosťou budete jedného dňa potrebovať kilogramy oleja - pre
seba alebo svoju rodinu - koľko chcete zaplatiť  za gram?Ak sa rastliny pestujú vonku a vo
veľkom, je to príliš veľa.Takže žiadne špeciálne dane, nič podobné.100% legalizácia je jediná
cesta a musí sa to urobiť hneď, nie je dôvod nechať trpieť stovky miliónov pacientov na celom
svete.Pokojne sa o tom pohádajte;  ale to je  asi  tak všetko,  čo s  tým môžeš urobiť.Všetko
najlepšie, JB

"Nedokážem si predstaviť, že by som za rok použil toľko kanabisu, ale nebudem váhať zomrieť
pri pokuse." Susie

„Prosím, vysvetľujte ďalej tak, ako máte, ja si napríklad robím poznámky a učím sa od vás čo
najviac o tom, čo je na čo dobré a tak ďalej, chcem byť pripravený a pripravený so správnymi
znalosťami pre mňa a moje...Ak by ste mi nepovedali o potrebe vysokého THC, o ktorom by
som si myslel, že je v poriadku, som vďačný za VŠETKY INFO.“ Vicky

„Rick vždy tvrdil, že vysoké THC je nevyhnutné na to, aby vám dal najlepšiu šancu, s tým mal
očividne najlepšie  výsledky.Existuje  veľa  vecí,  na  ktoré  môže byť  CBD lepšie,  zvyčajne sa
používa u detí na Dravetov syndróm, ADHD a ťažkú obsedantno-kompulzívnu poruchu, pretože
veľa ľudí sa stále bojí, že deti dostanú do povedomia.THC je to, čo vás dostane hore.Našiel
som niekoľko ľudí, ktorí používajú olej s vysokým obsahom THC na liečbu väčšiny ľudí, ale ak
pacient nereaguje tak, ako dúfal, prešli na vysoký obsah CBD a toto fungovalo lepšie.

Myslím, že každý je iný a každá rakovina je iná.Ale kým nebude umožnený celý požadovaný
výskum,  bude  pravdepodobne  najlepšie  držať  sa  Rickovej  metódy.Vysoký  obsah  THC,
dominantný znak podľa protokolu.Hovorí sa, že ak začnú malé a zdvojnásobia dávky každé 4
dni,  pacient  si  môže  rýchlo  vybudovať  toleranciu  a  ťažká  ospalosť  po  chvíli  na  oleji
ustúpi.Rickov olej obsahuje 95-98% THC, ale psychoaktívne účinky vám neublížia.

A keď sa snažím rozhodnúť, koho metódu použiť,  neverím, že niekto mal viac skúseností  s
týmto liekom ako Rick.Videl som holandskú metódu a len si pomysli, ak niekto umiera, prečo by
si riedil liek?“ Nick

„Odkedy som počul o olejoch s vysokým obsahom CBD, ktoré pomáhajú pri záchvatoch, vždy
som si myslel, že ak by títo rodičia dali svojmu dieťaťu hybrid, ale dominovali v oleji indica, dieťa
by sa vyliečilo.Viem, že CBD oleje kontrolujú záchvaty a som tak rád, že NIEČO môže pomôcť
deťom, ako je Charlotte, ale predstavte si, aké uzdravenie by mohlo nastať, keby sa do rastliny
dostalo THC a ďalšie spektrum kanabinoidov.Takže vaše dieťa veľa spí kvôli THC, jeho telá sa
prispôsobia  dávke.Len  si  myslím,  že  najužitočnejšia  je  celá  rastlina,  nie  jeden  vyčlenený
kanabinoid.“ Sara

„Médiá sa stále zameriavajú na oddeľovanie kanabinoidov, ale bolo dokázané, že THC aj CBD
zabíjajú rakovinu a zmenšujú nádory.Olej Ricka Simpsona vyrobený z Cannabis Indica je liek,
ktorý lieči Landona a Brave Mykaylu a mnohých ďalších a môže ho vyrobiť každý.Nedovoľte
médiám, aby si mysleli, že musíte počkať na tento liek, alebo oddeľte CBD!THC funguje aj s
naším endokanabinoidným systémom.“ Hanan

„Našiel som niekoľko stránok online, ktoré tvrdia, že predávajú olej s vysokým obsahom CBD
bez  THC.Mám šťastie  a  som zdravý,  ale  zaujímalo  by  ma,  či  by  stálo  za  to  ich  brať  ako
prevenciu.Jedným z nich je  skutočný vedecký olej.Tvrdia,  že posielajú všetkým 50.Niekto?"
Mike

„Skutočný vedecký olej sa získava z priemyselného konope, ktoré neobsahuje žiadne podstatné
THC.Môj krokmama berie CBD olej a RSO na ALS.CBD olej má výhody, ale myslím si, že bez
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ostatných kanabinoidov nie je taký účinný, ak vôbec. Jennifer

„Na základe mojich skúseností s výrobou a používaním rôznych kmeňov a zmesí olejov som
zistil, že typ CBD Only je neúčinný alebo menej účinný.Čo ma vedie k presvedčeniu, že musí
zostať aspoň malé percento THC, aby boli CBD účinné pri akomkoľvek zdravotnom probléme,
ktorý liečia. Bohatý

„Tieto  produkty  veľmi  často  nespĺňajú  očakávania,  najmä  pokiaľ  ide  o  vnútorné  použitie.V
porovnaní  so skutočným RSO (tj  dekarboxylovaná extrémne silná  a sedatívum kanabisovej
živice s približne 95% THC), produkty CBD budú vo väčšine prípadov bledé.Skvele poslúžia pri
kožných ochoreniach a pri lokálnom použití napríklad v kozmetike.Pri internom použití budú vo
väčšine prípadov opäť oveľa menej účinné ako skutočné RSO.

CBD oleje sú jednoducho iný produkt a nespĺňajú kritériá pre skutočný RSO.V porovnaní so
skutočným RSO budú CBD oleje veľmi často len predraženou falošnou nádejou.Bohužiaľ.

Takže opäť, ako vždy, vyrábajte svoj vlastný olej vždy, keď je to možné, vždy pracujte s tým
najsilnejším  a  najupokojujúcim  materiálom,  aký  nájdete.Extrémne  silné  a  sedatívne  kmene
indica dominantné s 20% THC alebo viac fungujú najlepšie a poskytujú najlepší výnos.Len to
najlepšie funguje najlepšie.Buďte si toho vedomí a nenechajte sa nikým okradnúť.Môže vám ísť
o život, buďte naozaj opatrní.Veľmi často máte len jednu šancu a druhú už nedostanete, na to
nezabúdajte.

Zatlačte  na  svojich  zákonodarcov,  aby  legalizovali  pestovanie  a  spracovanie  rastliny
kanabisu/konope bez ohľadu na to, koľko THC obsahuje.Požiadajte ich, aby to regulovali asi
tak, ako regulujú kukuricu alebo čaj.THC a živica chránia rastliny.A myslím si, že rastliny, ktoré
dokážu  vyprodukovať  takýto  mimoriadne  bezpečný  a  účinný  liek,  si  zaslúžia  tú  najlepšiu
ochranu.Súhlasíš?" JB

Vedľajšie účinky
„Pozrel som sa do kalendára svojho telefónu, aby som zistil, kedy je 8. február.Bol piatok večer
a povedal,  že spal do pondelka rána.Haha, požehnaj jeho srdce.Keď vezmem gram priamo
nahor, rozumiem tomu.Požehnaj, požehnaj ho." Maranda

„Keď som prvýkrát začal užívať olej, mal som 'Hrozné' vedľajšie účinky, musel som zjesť pol
škatuľky šišiek!!!Ha Ha Ha!!!Kiežby som mal ešte trochu, spal som úžasne!Každý deň som sa
tešil  na  noc,  aby  som mohol  spať.Dal  by  som si  olej  o  7:00 zaspal  asi  o  9:30 a  spal  do
8:30.Úžasné!!!” Tom

„Ironické je, že počúvame toľko príbehov ľudí, ktorí denne užívajú konopné koncentráty, bez
hororových príbehov, bez závislosti, bez vedľajších účinkov alebo súvisiacich úmrtí, ale miestni
zákonodarcovia  bojujú  proti  pestovaniu,  užívaniu  a  predaju  marihuany  v  záujme verejnosti.
bezpečnostné obavy“, čo je zastieranie ich lojality k Big Pharma a „finančné podplácanie Booze-
Barona s cieľom obmedziť rast kanabisového priemyslu v USA...“ Raphael

"Tento týždeň som začal dávať olej môjmu otcovi."Pokročilá rakovina prostaty, ktorá sa rozšírila
na niektoré miesta na kostiach.Zatiaľ veľa spí a vrátila sa mu chuť do jedla.Nejedol nič kvôli
radiačnej bolesti v krku.Tiež časť jeho úzkosti sa zmenila na zdanlivo veselé dianie v jeho hlave!

V nemocnici stále dostáva lieky proti bolesti, ktoré sú užitočné pri akútnej bolesti, kým nie sú
veci  pod  kontrolou.Dokumenty  však  o  oleji  nevedia.Dokonca  sme  naznačili  myšlienku
kombinácie  oleja  s  liekmi,  ale  lekári  sa  vrátili  s  výmyslami  o  príšerných  vedľajších
účinkoch.Chcel som ich požiadať, aby nám ukázali štúdie, ale nechcem ohroziť  prepustenie
otca,  keďže sme bolioznačený ako „ťažký“ pre spochybňovanie potreby nadmerných liekov,
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ktoré ho zhoršujú a zhoršujú.

Nemocničnú liečbu rakoviny by som neprial  ani  svojmu najhoršiemu nepriateľovi.Počul  som
hororové  príbehy,  ale  myslím,  že  na  určitej  úrovni  som  si  myslel,  že  pre  otca  to  bude
iné.Úprimne dúfam, že nie je neskoro." Edmund

-- Edmund, mali pravdu o možných vedľajších účinkoch, ale tie by boli spôsobené chemikáliami,
ktoré mu dali, nie olejom.Čím skôr ho dostanete späť domov a naplníte ho olejom, tým väčšia
šanca.Začať s olejom nie je nikdy neskoro, otázkou je len to, či už nie je neskoro na to, aby
chorobu predbehol.To ale priamo súvisí s tým, koľko oleja sa vám do neho podarí dostať a ako
rýchlo.

Tým nehovorím, že by ste sa nemali riadiť protokolom alebo že by ste mali začať s obrovskými
dávkami.Dostaňte ho domov, dodržujte protokol a dúfajme v to najlepšie.JB

„Ahoj  Jindrich,  chcem sa podeliť  o  niektoré „vedľajšie účinky“ oleja.Najprv si  už nejaký čas
vyrábam svoje vlastné a tiež si ich kupujem v lekárni (radšej ako moje vlastné!), nemám žiadny
zvláštny stav ani chorobu, pravdepodobne som od roku 2012 zhltol takmer 30 ml, takže…

– Už nemôžem piť alkohol...jeden pohár vína a som vonku!Nesnažil som sa prestať piť, ale
moje telo to úplne odmieta a je naozaj príjemné mať čistú hlavu!!

-- Dúhovka mojich očí je úplne zelená... už žiadne malé hnedé bodky tu a tam (ak poznáte
iridológiu, tie malé bodky sú známkou porúch orgánov alebo dokonca úmrtí), takže čisté oči
znamenajú skvelé zdravie!

-- Rovnaký efekt pre môjho 10-ročného pastierskeho psa jasné oči a veľa energie!(Mal asi 6
dávok).Olej a všetky neočakávané vedľajšie účinky!!Ďakujem vám a Rickovi za všetko vaše
úsilie zdieľať tento liek so svetom.Veľa lásky, Estelle”

Q.Existuje hostel v Kalifornii  alebo Colorade, kde sa môžem legálne usadiť a získať olej na
vyliečenie rakoviny?Vďaka.

A.To je dobrá otázka, David Carpenter.Podľa toho, čo mi bolo povedané, všetko, čo potrebujete,
je  adresa  motela  a  potom  vám  lekár  môže  predpísať  kanabis.Takže  si  myslím,  že  nie  je
potrebné niekde doplácať.Ale ak to číta niekto s obchodným zmýšľaním, dovoľte mi povedať, že
mnohým ľuďom z celého sveta by nevadilo letieť za liečbou do Colorada alebo Kalifornie.Nie je
to riešenie pre každého a ten,  kto nemá peniaze,  takú šancu mať nebude,  no určite  by to
pomohlo mnohým ďalším, ktorí by neskôr pomohli alebo mohli pomôcť iným.JB

Keď pacienti, ktorí užili chemoterapiu, začnú používať olej, prvá vec, ktorú musí olej urobiť, je
detoxikovať telo.Takže niekedy trvá povedzme 120-150 g oleja, kým začne útočiť na samotnú
rakovinu.Naozaj nie je dobrý nápad brať chemoterapiu, najmä keď je to absolútne zbytočné, ak
vezmeme  do  úvahy,  že  lekársky  systém  pozná  konope  ako  liek  na  rakovinu  už  desiatky
rokov.JB

„Práve minulý  týždeň som napísal  o zvracaní  oleja.Nakoniec som prestal  a  stále používam
rovnakú dávku oleja.Teraz sa cítim skvele.Myslím, že som detoxikoval všetky farmaceutické
lieky z môjho systému.Bola to mizerná skúsenosť, ale detox nie je nikdy zábava.“ Robin

"Neviem to určite, ale myslím, že si si vzal príliš veľa príliš skoro."Existuje taká vec, ako keď sa
dostanete príliš vysoko a niektorí ľudia môžu zvracať.Poznám to z vlastnej skúsenosti.(Práve
som si uvedomil, že to znelo povýšenecky.Nemyslela som to tak.)“ Tina

„Tina, myslel som na to aj ja a mal som veľa otázok, prečo mi je tak zle.Naozaj tomu verímbol
detox kvôli  tomu, čo sa mi stalo minulý rok v decembri.Môj onkológ mi povedal, že som vo
svojej 'konečnej fáze', došiel mi olej a dal som si infúziu Zomety na posilnenie kostí.Ukázalo sa,
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že olej fungoval ako tabletka na alergiu a chránil ma pred účinkami Zomety.Bez oleja som sa
stal  anorexiou,  mal  som veľké bolesti,  keď mi  Zometa išla  do  kostí,  vracal  som,  mal  som
zimnicu a bol som hospitalizovaný.

Od toho incidentu som nemohol ani sedieť na indický spôsob,  pretože ma tak boleli  kĺby a
bedrá.Keď  som  sa  vrátil  k  oleju,  najprv  som  bol  v  poriadku,  ale  potom  som  postupne
ochorel.Potom mi prišlo veľmi zle a keď som celé dni a mizerne vracal, stalo sa niečo zvláštne,
vyčistili  sa  mi  všetky  kĺby  a  po  6  mesiacoch  už  nemám  žiadne  bolesti.Opäť  som
flexibilný.Môžem len uveriť, že ten olej mi z kĺbov vytiekol to svinstvo, ktoré ti môže zostať rok."
Robin

„Je veľmi dôležité čo najskôr dostať do terminálneho pacienta čo najviac.Väčšina pacientov v
terminálnom  štádiu  podstúpila  chemo/ožarovanie,  lieky  proti  bolesti  atď.Uistite  sa,  že  je
vyrobený správne a začnite ho užívať čo najskôr a neprestal by som ho brať aspoň dovtedy,
kým rakovina úplne nezmizne!“ Bonny

„Keď vám vaši lekári povedia: „Si v terminálnom štádiu“, nechceli by ste vyskúšať čokoľvek, čo
je vonku?Porozmýšľaj...Po takejto diagnóze, čo môžete stratiť?Mám neter, ktorá dnes žije...kvôli
tomuto oleju...Musím povedať viac?" Carol

"To som ja, jej neter."Naozaj to fungovalo.” Joanne

„Urobil  som polmaratón, získal som 5 000 dolárov na výskum rakoviny.Netušila som, že už
existuje skurvený liek a oni mi ho nedajú....Dvakrát mi dali naozaj silnú chemoterapiu.Zničili mi
pečeň; zničili mi obličky.V apríli minulého roku ma poslali domov zomrieť.Povedali, že nebudem
žiť  šesť  týždňov.A tu  som dnes,  stále  nažive,  pretože  som  našiel  PhoenixTears.ca  a  Rick
Simpson mi ukázal, ako si vyrobiť svoj vlastný liek, aby som tu dnes mohol byť.

Musíme  všetkým  povedať  o  tomto  lieku.Každý  musí  vedieť:  existujú  skutočné  produkty  z
lekárskej  marihuany,  ktoré  vám  pomôžu  žiť  a  pomôžu  vašim  priateľom  žiť,  ktorí  majú
rakovinu.Každý musí vedieť: nikto nemusí zomrieť na rakovinu.Existuje liek, vždy tu bol liek.Oni
len...Big  Pharma  nám  to  nedovolí.Ako  sa  opovažujú?!Výskum  rakoviny  je  multimiliardový
priemysel.a  čo  robia?Zabíjajú  ľudí  ako  ja  svojimi  drogami.Je  to  svinstvo!Existuje  liek!Olej
Phoenix Tears funguje!Povedz to všetkým.Prosím!" Joanne

„Ahoj  Rick  Simpson,  verím  v  olej  a  momentálne  ho  používam  pre  moju  mamu,  ktorá  má
rakovinu, ale mám otázku, hovoríš, že by sa mal skonzumovať 2 unce za tri mesiace, ale moja
mama je veľmi slabá kvôli choroba a berie sa len ako unca a chystá sa splniť tri mesiace, ale
stále to beriem a chcem vedieť, či to má rovnaký účinok, pretože ste povedali, že by to malo byť
o tri mesiace.Prosím, odpovedzte mi na správu, pretože mám obavy." Esmeralda

„Netráp  sa  príliš  tým,  koľko  toho  doteraz  zobrala.Len  sa  ju  snaž  prinútiť  jesť  trochu
viac.Povedzte jej, aby zjedla väčší kúsok, než kedy predtým, keď pôjde v noci spať, postupne
bude  môcť  zjesť  viac.Uistite  sa,  že  v  noci  zje  väčšiu  dávku  a  rýchlejšie  si  vybuduje
toleranciu.Môj otec robil  prvé tri  mesiace to isté.Trvalo dlho, kým dokázal zjesť viac ako pol
gramu  denne  a  rakovina  mizla,  aj  keď  zjedol  sotva  1/4  gramu  denne  (nádor  sa
zmenšoval).Teraz má okolo gramu denne a za 10 mesiacov zjedol viac ako sto gramov.Veľa
štastia!" Jose

„Ahojte  všetci,  mám  priateľa,  ktorý  sa  pokúša  vyliečiť  chronický  prípad  lymskej  choroby
pomocou čistého CO (asi 70-80 % THC a vyrobeného z organického obilného alkoholu), ktorý
bol zakúpený od veľmi renomovaného súkromného výrobcu oleja.Keď asi pred 3,5 týždňami
dosiahla asi 3/4 gramu denne, začala mať nedostatok chuti do jedla, občasnú nevoľnosť a veľmi
jemné kakanie  (takmer hnačku).aspoň 3-krát  denne --  toto  sa deje  aj  teraz  a  vôbec sa to
nezlepšilo, ale ani sa nezhoršilo, čo je dobré.
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Už mesiac  každé  ráno  jej  telo  doslova  vysype  všetko  do  hrubého  čreva a  zápach  možno
zaznamenať na druhom konci domu (prepáčte za TMI!) Zvláštne je, že jej hovienka začali cítiť
naozaj  toxicky.  ..skoro  ako  chemická  látka,  asi  týždeň  po  zvýšení  dávky  z  1/2  na  3/4
gramu.Vôňa je taká zvláštna--ani nevonia ako hovienka!!

Teraz  je  na  grame  denne  (za  posledného  1,5  týždňa)  a  stále  je  to  takto,  ak  nie  trochu
horšie.Neexistujú žiadne iné problémy alebo problémy a v skutočnosti sa rýchlo uzdravuje a je
na  tom  oveľa  lepšie  ako  za  posledných  10  rokov  s  antibiotikami,  bylinnými  protokolmi
atď.Zlepšenie  jej  zdravotného  stavu  je  zatiaľ  mimoriadne  dramatické...k  lepšiemu!!Je  toto
toxicky  zapáchajúce  hovno  výsledkom  odumierania  lymskej  baktérie,  detoxu  alebo  niečoho
iného?Vlastne ma napadlo, či mohla mať rakovinu hrubého čreva alebo inú rakovinu, o ktorú sa
olej stará, čo by mohlo spôsobovať ten strašný zápach a časté mäkké kakanie.Nejaké rady??Je
toto normálne?"

„Toto  sa  dá  očakávať.Keď  si  na  oleji...(ak  je  urobený  správne)  telo  robí  veľkú
detoxikáciu.Najjednoduchší spôsob, ako to opísať, je...čokoľvek, čo sa dostane do vášho tela,
čo sa liekom nepáči, si nájde spôsob, ako vylúčiť odpad.Znie to, akoby váš poskytovateľ vedel,
čo robí, pretože tieto príznaky, o ktorých sa pýtate, sa vyskytujú u nás všetkých alebo u našich
pacientov.Tento druh symptómu trval manželke a mne viac ako 3 mesiace.

Jediná vec, ktorá mi vadí,  je, že v produkte sa počíta THC a CBD.Keď vyrábame, máme v
priemere  93-97  %  THC  a  medzi  1,34  a  1,59  %  CBD.To  sa  dá  dosiahnuť  iba  výmenou
rozpúšťadla alebo zmenou vašej dekarboxylácie uvedeného produktu.“

--  Pridajte do stravy konopné semienka,  veľmi rýchlo zregulujú kakanie.Keď je príliš  tekutý,
treba pridať niečo tuhé.A to sú semená.Uistite sa, že neberie žiadne chemické tabletky.Vôňa je
detox, niet sa čoho obávať.“ JB

"Vedľajšie účinky zahŕňajú: sledovanie karikatúr celý víkend." Matt

Ktoré kmene/odrody?

"V  tomto  som s  Richardom."Máte  zoznam kmeňov,  ktoré  preukázateľne  fungujú?Od akých
dobrých semenárskych spoločností sa dá objednať?Práve som si objednal semienka.Aké sú
veci, ktoré by som mal hľadať v dobrom kmeni?THC, CBD, indica vs sativa?Kmeň, ktorý som si
objednal, má hladinu THC 18-23% a CBD v rozmedzí 0,7-1,0%. Cisco

--  Prial  by  som si,  aby  som vám mohol  poskytnúť  takýto  zoznam,  Cisco,  ale  nemôžem a
čoskoro ani nebudem, kým nebudeme schopní urobiť všetok požadovaný prieskum, aby sme
vám to mohli povedať.Tu je to, čo som napísal Richardovi: Naozaj neviem pomenovať kmeň,
vždy  ho  musíte  vyskúšať  a  uvidíte,  aké  má  protibolestivé  účinky.Neviem,  čo  tento  pacient
použil.Biela vdova, ktorú pestoval Rick, bola vynikajúcim liekom proti bolesti,  európske biele
vdovy vraj nemajú až taký účinok.Takže ako vždy, najsilnejšie a sedatívne a gauč blokujúce
indica  (dominantné)  kmene  s  20%  THC  alebo  viac,  pre  dosiahnutie  najlepších  výsledkov
zmiešajte oleje z niekoľkých kmeňov.Hľadajte naozaj brutálne silné kmene, ktoré vás po pár
šlukoch privedú do gauča.Všetko najlepšie, JB

"Má samčia rastlina nejaké užitočné zložky?" Bill

-- Mladé samčie rastliny sa používali na vlákno na mäkké oblečenie pre bohatých.Zo samcov by
som lieky nevyrábala, niektorí ľudia budú alergickí na peľ a môže to spôsobiť problémy.Môžete
odšťaviťalebo ich použiť na čaje (ak sú zdravé a pestované ekologicky).Ale najlepší liek z rastlín
nezískate.JB
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Q.Je Afghan Kush vhodný materiál na výrobu ropy.Urobil som si nejaký olej z vecí na ulici a
používam ho posledné dva týždne,  keďže som mal  problémy so spánkom, teraz spím ako
bábätko a ráno sa zobudím dobre oddýchnutý.Problém je v tom, že v Londýne je ťažké zohnať
dobré veci, preto som si objednal AK, len potrebujem váš názor.Veľká vďaka

A.Naozaj  nemôžem ísť  podľa  názvu kmeňa.Ak  je  silný  a  spôsobuje  vám ospalosť,  mal  by
produkovať dobrý liek.Ako viete, odporúčame najsilnejšie a najviac sedatívne kmene (najlepšie
s 20% THC a viac)  a  najlepšie  oleje  sa vyrábajú  z  kombinácie  niekoľkých veľmi  silných a
sedatívnych kmeňov, takže by som skúsil objednať niekoľko sedatívnych kmeňov, ak by všetko
možné, to by bolo ideálne.Ale aj oleje s jedným kmeňom dokážu zázraky, hovorím len to, že
najlepšie oleje sa zvyčajne vyrábajú z kombinácie niekoľkých kmeňov.Všetko najlepšie, JB

„Existuje dobrý dôvod, prečo Rick Simpson odporúča používať iba THC s vysokou úrovňou od
Indica. Indica je sedatívum, ktoré podporuje odpočinok a spánok, ktoré sú potrebné na liečenie.
Sativa  dodáva  energiu  a  zvyšuje  váš  krvný  tlak.  V  niektorých  prípadoch  to  môže  byť
nebezpečné pre ľudí s vysokým krvným tlakom alebo narušeným systémom, takže predtým,
ako poradíte, PROSÍM, oboznámte sa s témou. Nechceš nikomu ublížiť. Pre väčšinu ľudí je
dobrá Stanova rada (ráno sativa, pred spaním indika). Ak používate hybrid, uistite sa, že je to
aspoň 80=90% indiky. Veľa štastia." Gary

"C:  Ahoj  Jindrich...som  nový  v  liečbe  Ricka  Simpsona  (mám  rakovinu)...Patrím  do  klubu
kupujúcich kanabis tu... Takže mám trochu na výber z odrôd, ktoré si môžem kúpiť.Len by ma
zaujímalo, aká by bola moja najlepšia voľba indiky na prípravu kúry?Akékoľvek návrhy veľmi
ocenili.Ďakujem.

JB: Ahoj C, daj si najsilnejšiu najviac sedatívnu indiku, najlepšie niekoľko kmeňov.Ak máte na
výber, kúpil by som 3-4 unce každého z najťažších dostupných kmeňov/púčikov a vyrobil by
som z toho olej z libry.

C: OK, ďakujem...čo myslíš tým najťažším?

JB: Najviac sedatívne, super ospalé, s knock-out efektom

C: Prepáč, ale toto všetko je pre mňa nové.

JB: Žiadny problém.Mimoriadne, takmer narkoticky sedatívne, veľmi ťažké.

C: Dobre

JB: Použite tieto slová a povedzte to pestovateľom, dúfam, že budú vedieť, o čom hovorím.
C: Viem, že majú kush, hash valley.Ostatné mená si nepamätám.

JB: Opäť vezmite so sebou niekoho skúseného a nech to skúsi za vás.

C: Dobre

JB: A kúpte si najsilnejšie a najsedatívnejšie kmene, aké majú, 20% THC alebo viac.

C: Dobre... ďakujem veľmi pekne za všetko, čo robíte

JB: Nemáš za čo, C.

C: A ďakujem aj Rickovi...Doteraz ste mi doslova zachránili život.

JB:  Poviem mu o  tebe.Najlepšie  výsledky  dosiahnete,  ak  dodržíte  všetky  pokyny  na  našej
stránke.Užívajte olej podľa odporúčania, zvýšte si pH tela (citrónová šťava, melón atď.), jedzte
semienka z dvoch jabĺk každý deň, vyhýbajte sa lekárom a CT a röntgenom, ak chcete žiť.Sú
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majstrami  v  tom,  aby vás  prehovorili  na  ich  smrtiace „schválené“  liečby  a možno z  našich
pacientov dali na ich rady, prestali používať olej a zomreli.

C: Urobím...ešte raz ďakujem.

(o štyri hodiny neskôr)

C: Ahoj Jindřich.Ďakujeme za vašu pomoc skôr.Nakoniec som dostal zmes Indica OG Kush a
Hash Truffle.Zdá sa, že ľudia v klube si mysleli, že to bolo to najlepšie, čo mali na výrobu lieku.

JB: Dobre.Znie to fajn.

C: Dobre :-)...Takže si myslíš, že to bude dobré na výrobu lieku?

JB: Naozaj si nič nemyslím, pokiaľ ten materiál sám neuvidím a nevyskúšam.Názvy znejú dobre
a  povedome,  ale  naozaj  neviem,  aké  silné  sú  púčiky  a  čo  ste  vlastne  dostali.
C: Aha, dobre.Lieky beriem asi 6 týždňov...zmeny u mňa sú úžasné...Každý, kto ma pozná, je
ohromený.Tak ešte raz ty.Vieš, Jindrich, stretol som ženu, ktorej diagnostikovali presne tú istú
rakovinu ako mne, 3 dni po mne.Sme v rovnakom veku, mali sme rovnaké štádium rakoviny,
všetko rovnaké.Bolo mi ponúknuté ožarovanie, rovnako ako aj jej.Povedal som, že v žiadnom
prípade, robím kúru Ricka Simpsona.Vybrala si ožarovanie.Jindrich, zomrela pred 4 dňami na
ožiarenie, na strašné popáleniny, ktoré sa nakazili.Mala len 55 rokov, bola silná, no „liek“ ju
zabil.Vďaka tomu som si oveľa istejší, že pri výbere robím správnu vec.

JB: Poznám také príbehy.Je naozaj choré, čo robia pacientom.Všetko najlepšie, C.Ty vieš, čo
máš robiť."

„Myslím si, že dobrý spôsob, ako vysvetliť rozdiel medzi kvalitou olejov, by bol:

95-98% THC sa rovná 95-98% šanci na úplné vyliečenie a prežitie.

80% THC sa rovná 80% šanci na úplné vyliečenie a prežitie

70% THC sa rovná 70% šanci na úplné vyliečenie a prežitie

60% THC sa rovná 60% šanci na úplné vyliečenie a prežitie.Atď.

100% THC však neznamená 100% šancu na úplné vyliečenie a prežitie, pretože ide o inú látku
ako olej.

Keď pacient používa chemoterapiu a ožarovanie spolu s olejom alebo už predtým podstúpil tieto
liečby, vydeľte percentá dvoma alebo tromi, možno štyrmi alebo piatimi, v takýchto prípadoch
jednoducho nikdy neviete,  či  bude mať olej  dostatok energie na to,  aby ho prerušil.  .Takíto
pacienti by mali zjesť 2- až 3-krát viac oleja (120 – 180 g počas šiestich mesiacov).

Toto je uvedené len na účely vysvetlenia,takže ľudia by lepšie pochopili  dôležitosť kvality a
obsahu THC v oleji. Hlavným kritériom je, že oleje by mali mať pri požití veľmi silný a sedatívny
účinok.Najlepšie oleje sú extrémne sedatívne, no zároveň euforické (takže ich zjete, zaspíte a o
pár hodín sa zobudíte s chichotaním ako dieťa).

Keď olej dobre prefiltrujete a pridáte pár kvapiek vody na konci procesu varenia (a teda v ňom
nebudete mať žiadne zbytočné rastlinné materiály), je tiež veľká šanca, žebude mať skutočne
rád  chuť  oleja.Takže  znova  a  znova  a  znova  -  uistite  sa,  že  váš  olej  je  vždy  účinný  a
upokojujúci, aby ste dosiahli čo najlepší výsledok liečby.Pri výrobe a používaní oleja postupujte
podľa pokynov, môžete si tak byť istí, že ste pre pacienta urobili maximum.Všetko najlepšie, JB”

"Neverím, že to musí byť 95 percent." Bohatý
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-- Nemusí to byť 95% THC, bohaté, ale oleje s okolo 95% THC sú tie najsilnejšie a čím je olej
silnejší a sedatívnejší, tým lepšie funguje ako liek.Vždy si môžete vziať menej silnejšieho oleja a
bude to fungovať lepšie ako viac oleja nízkej kvality.Je to naozaj také jednoduché.JB

„Normy  a  kontrola  kvality  –  áno.Ale  iba  ak  Rick  schváli  uvedené  štandardy  a  qc."  Sue
-- Nikdy sme neboli proti  kontrole kvality,  Sue.Realita je však taká, že kontrola kvality je vo
väčšine  častí  sveta  nemožná  kvôli  skutočnosti,  že  kanabis  je  nezákonný  a  laboratóriá  ho
nemôžu  testovať.Naozaj  pracujeme  s  ľuďmi  z  celého  sveta,  nielen  z  USA.Testovanie  je  v
súčasnosti dostupné v niekoľkých krajinách, prístup k nemu má len veľmi málo ľudí.Väčšina
našich pacientov má problém nájsť dostatok peňazí, aby si zaobstarali rozpúšťadlo a varič ryže,
takže čím je pre nich prah nižší, tým lepšie.

Samozrejme,  môžeme  to  všetko  skomplikovať,  ale  nechceme  to  robiť.Radi  to  robíme
jednoducho.Ak budete postupovať podľa jednoduchých pokynov, získate veľmi kvalitný olej.To,
čo do nej  vložíte,  bude v konečnom produkte.Takže ak  ho vyrábate zo zdravých rastlín,  s
najväčšou pravdepodobnosťou vyrobíte olej, ktorý bude v poriadku a bez pesticídov, herbicídov
a ktovie čoho ešte.JB

Vonkajšie verzus vnútorné

"Jeff, ide o to, že na rozdiel od všeobecného presvedčenia, THC ťa upokojuje."CBD blokuje
príjem anandamidu a znervózňuje vás.Zo skúseností vieme, že sa dajú vyrobiť oleje s 95 – 98
%  THC  a  môžu  pôsobiť  veľmi  sedatívne.Ale  nemám  dostatok  výsledkov,  aby  som  mohol
povedať,  čo  presne  ich  robí  tak  sedatívne;  plus  každá  várka  je  iná  a  aj  tak  ju  nevieme
reprodukovať,  takže  sa  momentálne  veľmi  nesústredíme  na  testovanie,  aj  vzhľadom  na
okolnosti, v ktorých žijeme.

Chceme, aby oleje boli  čo najúčinnejšie a sedatívne/sedatívne, aby sa dosiahli  čo najlepšie
výsledky liečby.Čím viac narkoticky sedatív, tým lepšie.Väčšina kmeňov s vysokým obsahom
CBD,  ktoré sme videli,  sa  nepribližovala  k  sile  toho,  s  čím radi  pracujeme,  takže ich  príliš
neodporúčame, to je všetko.“ JB

„Po tom, čo som vo veku 35 rokov prišiel o manželku na rakovinu a môj brat posledných päť
rokov čakal na transplantáciu pečene kvôli  rakovine,  hľadal som RSO v ambulanciách.Jeho
cena sa pohybuje od 100 $/g až po 30 g v štáte Washington.Jedno z takzvaných miest RSO
malo ropu v bezbožných 7% THC s vyšším CBD, stojí to vôbec za to?To bolo 30 g oleja.Sto
dolárový gram ropy bol nad 90, myslím, že 92 %.Aká je dokonalá rovnováha všetkých troch
psychoaktívnych chemikálií?Vďaka." Heath

-- Heath, najlepšie RSO je okolo 95 – 98 % THC, zvyčajne okolo 1 % CBD a je mimoriadne
silné a sedatívne, s dôrazom na slová potentné a sedatívne (uzatváranie na gauči, pri požití vás
musí  veľmi  uspať  a  uvoľniť  sa  .Keď  sa  tak  nestane,  skúste  inú  várku  a  ponechajte  si
energizujúci olej na lokálne použitie).

Čo sa týka tých olejov s vysokým obsahom CBD so 7 % THC, aspoň teraz viete, prečo sme
proti  takýmto  olejom  –  väčšina  olejov  s  vysokým  obsahom  CBD,  ktoré  sa  v  súčasnosti
dodávajú, sú synonymá toho, čo nazývame odpad, pretože vieme, aký je rozdiel medzi vysoko
kvalitnými olejmi. olej a v podstate všetko ostatné.Je to naozaj najlepšiejednoducho si vytvorte
vlastný olej, kedykoľvek je to možné.Daj si pupen z ambulancii, kup si to najlepsie co maju a
potom si vyrob olej, tam fakt nic nie je.Ja sám by som olej od nikoho nekúpil, vždy by som si
vyrobil svoj vlastný.Chcete mať kontrolu nad kvalitou, nechcete byť na nikom závislí.Ak si viete
pripraviť kávu alebo mojito, môžete si pripraviť aj olej.JB
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"Poznám 5 laboratórií, ktoré NIKDY nevideli olej "96% THC"... Nikto.Tisíce testov za posledných
5 rokov.Nič sa tomu nepribližuje – aj keď sa profesionáli v laboratóriu snažia zo všetkých síl
porovnať vzorku... Najčistejšie, čo môžu dosiahnuť, je 88 %+.A to sú profesionáli, ktorí majú k
dispozícii vyčerpávajúce zdroje.“ Phil

-- To len dokazuje, že netestovali tie najsilnejšie oleje, aké sa dajú vyrobiť, nič iné.JB

"Omg, toľko protichodných komentárov, som taký zmätený?!?!" Diana

-- Počúval by som tých, ktorí vedia, čo robia a hovoria.Je len na vás, o koho ide.JB

"To je dobrá poznámka, ktorú si povedal JB."Za prvé by som sa spoliehal na to, čo píšete a
rady.Je mi jasné, že nafta je najviac preferovaná (na rozdiel od alkoholu).Myslím, že mätúcou
časťou je, že na Rickovej webovej stránke a jeho knihe bolo odporúčané používať indicu, no je
známe, že indica má vyšší obsah CBD a vyššie hovoríte, že hranica medzi nimi zmizla.Pre laika
ako som ja je to mätúce.Indica verzus Sativa.THC verzus CBD atď., atď.Takže ak si človek musí
vybrať  aspoň  20% THC,  nemal  by  si  vybrať  Sativu?Alebo  je  nápad  zvoliť  si  Indica,  ale  s
vysokou úrovňou THC najmenej 20% THC (bez ohľadu na jej obsah CBD)?Viete mi prosím
poradiť, aby taký začiatočník ako ja mohol pomôcť členom rodiny?“ Jyoti

-- Áno, indica áno, ale tie najsilnejšie a sedatívne, ak je to možné.Vysoká propaganda CD sa
začala používať na pretláčanie olejov nízkej kvality.Plus naše ideálne oleje by mali mať 95-98%
THC.Takže  opäť  tam  nie  je  toľko  miesta  pre  CBD.Pre  nás  sú  slová  „silné  a  sedatívne“
dôležitejšie ako „vysoké CBD“. JB

"Dobre, môžeme, prosím, vytvoriť napätie bez chichotania?"Manželovo chichotanie o 3:00 je už
staré.Lol." Bodliak

"Čítal  som štúdie,  v  ktorých sa  čisté  THC vstrekuje  in  vitro  do  malígnych  buniek  a  tie  sa
apoptizujú."Nevidel som žiadny takýto výskum pre CBD.Zdá sa mi,  že prístup CBD je len o
niečo viac ako spôsob, ako môžu ľudia zarábať na kanabinoidných liekoch tým, že hrajú na
neopodstatnený strach ľudí z THC a propagujú výhody kanabisu bez „hrozného,  návykového,
vysoko indukujúceho THC“. Zarábanie peňazí alebo ťaženie na overenom výkone konopného
oleja a zároveň propagovanie CBD ako zázraku, ktorý, vďaka bohu, je opakom hrozného THC,
znamená zarábať na chladiarskom šialenstve a zaváňajúcom podvodom.Nehovorím, že CBD
nemá výhody, napríklad lokálne, ale z výskumu je jasné, že THC je najliečivejšie.Poddávať sa
prohibíciám a sústrediť sa na CBD je veľká medvedia služba.Ako vysvetlíte zameranie výskumu
na zlúčeninu, ktorá je podradná?Je to nezmysel." Cory

"Áno, CBD môže určite bojovať proti metastatickej rakovine."Najmä keď je súčasťou oleja Ricka
Simpsona,  ktorý  by  mal  obsahovať  95-98%  THC.To  vám  hovorí,  že  význam  CBD
pravdepodobne nie je taký obrovský, ako sa prezentuje.Ale dúfajme, že jedného dňa začnú
testovať  RSO aj  medicínski  vedci.Ak  budú  postupovať  podľa  našich  pokynov  na  výrobu  a
použitie  oleja,  budú mať rovnako skvelé výsledky ako my.Ak nie,  dobre,  nebudú.Je to také
jednoduché.“ JB

Protokol Ricka Simpsona
„Ľudia začnite s nepatrnými dávkami vo veľkosti pol zrnka suchej krátkozrnnej ryže.Hoci je olej
neškodný, pre tých, ktorí s liečbou začínajú, je lepšie menej ako viac.Zo začiatku užite len malé
zrnko tejto úžasnej látky každých osem hodín, potom dávku zvyšujte pravidelne každé štyri dni
a čoskoro sa vaša tolerancia zvýši.Ak človek povie, že jeho účinky nepocítil alebo že ich pocítil
len mierne,  považoval  by som to za dobré dávkovanie pre začiatočníkov.Chcete len dostať
trochu lieku do ich systému, aby si naň mohli začať zvykať.
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Nikdy presne neviete, ako daná osoba zareaguje, preto postupujte pomaly a zvyšujte dávku
každé štyri dni, až kým pacient nedokáže zjesť celkovo jeden gram každých 24 hodín.Keď si
pacient zvykne na používanie oleja, najlepší spôsob, ako to dosiahnuť, je nechať ho užiť dávky,
ktoré  sa  rovnajú  asi  tretine  gramu  každých  osem  hodín,  keď  si  na  jeho  používanie
zvyknú.Napriek tomu by som chcel pripomenúť tým, ktorí majú ťažkosti, že ich dávkovanie sa
môže  zvyšovať  pomalšie,  ale  pre  dosiahnutie  najlepších  výsledkov  by  sa  malo  užívať  čo
najrýchlejšie.

Toto sú pokyny na dávkovanie, ktoré Rick odporúča, ak si pacient dokáže dostatočne rýchlo
vybudovať toleranciu.Ak sa bude postupovať podľa tohto protokolu, mnohí pacienti sa môžu za
tri týždne dopracovať k bodu, že dokážu zjesť jednu tretinu gramu každých 8 hodín.Väčšine
pacientov však v priemere trvá štyri až päť týždňov, kým môžu prijať toto množstvo na dávku,
potom môžu pokračovať v užívaní jedného gramu denne, kým sa nevyliečia alebo kým sa ich
stav nedostane pod kontrolu.

Rick rád dodáva tento liek v plastových striekačkách, ktoré nemajú ihly, namiesto toho je tam
len  malý  otvor,  cez  ktorý  sa  dá  vytlačiť  olej.Hovorí,  že  poskytnutie  oleja  týmto  spôsobom
uľahčuje pacientovi meranie ich dávok a zabraňuje cudzorodým látkam kontaminovať liek.

Najjednoduchší spôsob, ako väčšina pochopiť množstvo, ktoré by mali prijať, je porovnať ho s
niečím ako krátkozrnná suchá ryža.Dávka pre začiatočníkov by mala byť  približne polovica
veľkosti jedného z týchto zŕn ryže alebo dlhá približne jedna osmina palca, toto množstvo by sa
rovnalo  približne  jednej  štvrtine  kvapky.V  niektorých  prípadoch  môžu  ľudia  s  veľmi  nízkou
toleranciou dokonca zistiť, že to môže byť na začiatku príliš veľa na to, aby to pohodlne zvládli,
takže v prípade potreby by mohli začať s ešte menej.

Dávky tejto veľkosti by sa mali užívať trikrát denne, skoro ráno, v popoludňajších hodinách a asi
hodinu  predtým,  ako  pacient  ide  spať.Začiatočníkovi  stačí  vytlačiť  z  plastovej  striekačky
ekvivalent jednej polovice zrnka suchej ryže a to je ich dávka.Aj keď hovoríme o veľmi malom
množstve a pacientovi neublíži, vzhľadom na jeho silu treba túto látku užívať s rešpektom.

Po štyroch dňoch pri tejto dávke sa potom zdvojnásobí na dávky, ktoré sa rovnajú veľkosti zrnka
ryže, alebo na dávky, ktoré sú po vytlačení zo striekačky dlhé asi štvrť palca.Potom, o štyri dni
neskôr, sa dávka opäť zdvojnásobí a takto sa pokračuje každé štyri dni, kým pacient nedokáže
zjesť ekvivalent šestnástich zŕn ryže na dávku.Toto množstvo sa rovná asi ôsmim až deviatim
kvapkám oleja na dávku, čo je zhruba jedna tretina gramu.

Jeden ml je len o niečo viac ako jeden gram hmotnosti, takže ak si to pacienti želajú, môžu
použiť toto meranie na určenie svojej dávky.V tomto bode pacienti zvyčajne pokračujú v tejto
dávke, kým nedosiahnu požadovaný účinok s ich zdravotným stavom.Nájdu sa pacienti, ktorým
sa nepodarí zvýšiť dávku tak rýchlo, ale Rick ich nabáda, aby ju užili čo najrýchlejšie, aby im
olej uľavil od utrpenia.Okrem toho sa nájdu aj takí, ktorí dokážu tento liek užiť rýchlejšie a Rick s
tým  nemá  problém,  pokiaľ  pacientovi  vyhovuje  jeho  rýchlejšie  užívanie,  znamená  to
jednoducho, že sa vylieči oveľa rýchlejšie.

V skutočnosti sa Rick domnieva, že pacienti by mali zostať vo svojej vlastnej zóne pohodlia,
pokiaľ ide o užívanie tohto lieku.Stále si však myslí, že ktokoľvek s vážnym stavom by sa nemal
hrať s touto látkou, pretože ak sa neužíva správne, nemusí byť schopná prekonať stav, na ktorý
bola určená.

Keďže užívanie tohto lieku je také bezpečné, zvyčajne nemeriame dávky presne, ale pre tých,
ktorí majú radi presné merania a vlastné váhy s dostatočnou presnosťou, začnite prvé štyri dni s
dávkou asi 0,01 g trikrát denne.Potom, ak môžete, zdvojnásobte dávku na 0,02 g na štyri dni,
potom na 0,04 g na štyri dni, 0,08 g na štyri dni, 0,16 g a potom na 0,32 gramu.Toto by bol
ideálny plán dávkovania pre tých, ktorí môžu túto látku rýchlo prehltnúť.
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Keď môžete  pracovať  s  vysoko  kvalitnými  kmeňmi  indika,  vyrobený  olej  bude  mimoriadne
sedatívum.Toto je účinok, ktorý bude mať olej, ak ste vyrobili skutočný „olej Ricka Simpsona“ a
nemusíte sa ničoho obávať.Pacienti jednoducho zaspia a nakoniec sa zobudia.Niektorí sa môžu
na začiatku cítiť trochu ukamene, ale nezrania sa a zvyčajne do hodiny po tom, čo vstanú, tento
ospalý  pocit  zmizne.Ak  je  olej  vyrobený  z  odrôd  konope  sativa,  očakávajte  problémy  a
dlhotrvajúci  energizujúci  sativa  high.Nechcete,  aby  sa ľudia  s  vážnymi  ochoreniami,  ako je
rakovina, pokúšali užívať olej s týmito účinkami a pacient nezíska liečivé výhody, ktoré môže
poskytnúť dobrá indika.Nie každému sa páči byť vysoko a z lekárskeho hľadiska nemá zmysel
preháňať sa s touto látkou.Ale v niektorých prípadoch, keď je život pacientov ohrozený, môže
byť podávanie väčších dávok jedinou vecou, ktorá im môže zachrániť život.

Ide o to, aby sa liek dostal do pacienta trikrát denne.Pacient si ho môže jednoducho navliecť na
prst a následne zoškrabať na zuboch.Potom sa napite studenej vody alebo čaju a mali by ho
ľahko prehltnúť.Niektoré kmene produkujú extrakt, ktorý nemá príjemnú chuť, ale dá sa s tým
ľahko  vyrovnať.Jednoducho  položte  pacientovi  dávku  na malý  kúsok  chleba  a  preložte  ho,
potom si ho vložte do úst a napite sa vody.To isté sa dá urobiť aj s použitím banánov alebo
iných druhov ovocia.Cieľom je dostať olej do pacienta čo najrýchlejšie, ale Rick stále rád vidí, že
zostávajú vo svojej zóne pohodlia.

Každý je iný a naša tolerancia k tomuto lieku sa bude líšiť od človeka k človeku, takže sa uistite,
že pacientovi vyhovuje množstvo, ktoré prijíma.Pri mnohých vážnych stavoch je dôležité, aby
pacienti tento liek užili rýchlo, aby mali väčšiu šancu na prežitie.Ako som už spomenul, aj keď je
olej neškodný, ak sa užije príliš veľa, pacientom sa to často nepáči.Ich dávkovanie teda pracujte
pomaly; tak sa stanú pohodlnými pri jeho používaní.

Napriek tomu, ako radi hovoríme, agresívne choroby by sa mali liečiť agresívne, takže ak by
som mal niečo, čo by ohrozovalo život, užil by som toľko extraktu, koľko by som mohol prijať v
čo najkratšom čase.Myslím si, že sa oplatí byť pripravený, takže tí, ktorí môžu, by si mali začať
na účinky oleja zvykať čo najskôr, pretože potom budú vedieť, čo môžu očakávať, ak by niekedy
potrebovali užiť väčšie dávky.

Štandardná kúra na obnovenie zdravia vášho tela je 60 gramov vysokokvalitného oleja požitého
počas troch mesiacov.Pre tých, ktorí podstúpili chemoterapiu a ožarovanie, je dobré užiť 120 až
180 gramov oleja čo najskôr.Zvyčajne 60 g môže vyliečiť vážnu rakovinu, ale pre tých, ktorí boli
poškodení lekárskym systémom, je často potrebné viac, aby sa zabránilo návratu rakoviny a
napravili škody, ktoré tieto liečby zanechali.

Keď je pacient opäť zdravý, môžete dávku znížiť späť na jeden alebo dva gramy mesačne alebo
na  toľko,  koľko  pacient  rád  prijíma;  z  nášho  pohľadu  čím viac,  tým lepšie.Nevynechávajte
udržiavacie dávky, pretože sú dôležité pre udržanie dobrého zdravia.Gram za mesiac alebo
kvapka denne po práci večer neznie veľa, ale podľa Ricka by malstačia na to, aby vaše telo
zostalo zdravé.

Okrem toho má rád, ak pacienti v spojení s olejovou kúrou používajú aj iné prírodné veci, ako
sú jablčné semená a pšeničná tráva.Z mojej  skúsenosti  by som tiež  nechal  pacientov  jesť
konopné semienka (a kadidlo, myrhu a chmeľ), keďže olej, ktorý obsahujú, je veľmi výživný a
pre telo dobrý.

Rick tiež verí, že pacienti by sa mali snažiť čo najrýchlejšie zvýšiť pH svojho tela požitím takých
vecí, ako je melón alebo citrónová šťava atď.Hovorí, že je to najdôležitejšie a že to pacientovi
môže poskytnúť oveľa väčšiu šancu na prežitie.

Pacienti by tiež mali začať jesť viac surového ovocia a zeleniny a jesť menej mäsa, najmä
spracovaných odrôd, ktoré obsahujú viac toxínov.Rick pevne verí v používanie odšťavovačov a
cíti, že veľké dávky vitamínu C môžu byť tiež veľkým prínosom.
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Toto je protokol Ricka Simpsona a to je dôvod, prečo bude jeho meno známe naveky.Je to
pravdepodobne najdôležitejší objav všetkých čias a blahodarný účinok toho, čo nám tento muž
dal, nemožno preceňovať.Načo je moderná medicína a technológie, keď nefungujú?Ak chcete
vidieť výsledky, vyskúšajte Rickovu metódu liečenia.

Boli sme kritizovaní za to, že nazývame tento olej liekom na všetko, ale ako inak by ste mohli
nazvať látku, ktorá sa dá úspešne použiť na liečbu toľkých zdravotných problémov?Zdá sa, že
niektorí si myslia, že slová vyliečiť všetko znamenajú, že tento olej poskytne večný život, ale to
nebol Rickov zámer.Tento liek vám určite môže predĺžiť  život  a s jeho užívaním môžete žiť
oveľa dlhšie, o tom niet pochýb.To však neznamená, že poskytne večný život.

Tento olej stále nie je legálne dostupný pre väčšinu, a preto bude trvať veľmi dlho, kým sa určí,
koľko  rokov  navyše  môže  poskytnúť.Zatiaľ  sa  na  tento  liek  nepozeráme  ako  na  elixír
nesmrteľnosti a pevne veríme, že vás neurobí nepriestrelným.Napriek tomu, ako hovorí Rick, ak
niekedy nájdeme kľúč k nesmrteľnosti, je si istý, že konope bude hlavnou zložkou.

Prosím, nemyslite si, že keď ho používate, nemôžete sa nakaziť vírusom.Môžete stále dostať
také veci,  ako je  chrípka,  ale jej  účinky môžu byť  výrazne znížené a  vy sa zotavíte oveľa
rýchlejšie.V prípade pandémie alebo niečoho podobného, ak budete prijímať alebo už prijímate
úžasný olej, ktorý táto rastlina môže poskytnúť, vaša šanca na prežitie by sa určite výrazne
zvýšila.“ Jindřich Bayer,Fénixove slzy: Príbeh Ricka Simpsona,epilóg k prvým dvom vydaniam

„JB, mám otázku, môj brat má rakovinu, odstránili mu žalúdok, potom mu dali chemoterapiu,
ktorá  spôsobila  ďalšiu  rakovinu až  do takej  miery,  že  nemôže nič  jesť,  ani  tekutiny,  vracia
ich.Potom som mu konečne zohnal živicu; moja nová to spravila,  ale konzistencia je trošku
hustejšia (viď foto).Ale on to dáva a berie.Obštrukcia je na hornom čreve, rakovinové bujnenie.V
ústach má super sucho, pretože kvôli intenzívnej bolesti berie aj morfium.Nakoniec vypil nejaké
tekutiny,  ale dvakrát  tekutiny zvracal  a ani  na tretíkrát  nemal krv.Lekári  mu dali  2 týždne a
posielajú  ho  domov.Čo  môžem urobiť???Prosím,  pomôžte,  má 11  gramov  živice  z  ¼ libry
nejakého kmeňa bielej  vdovy.Môžete mi  prosím pomôcť  nájsť,  kde môžem získať  skutočné
RSO, ktoré pre neho spĺňa všetky kvalifikácie.Je v Kalifornii, LAa som v Salvadore.Je to veľmi
ťažká  situácia  a  ja  som  odtiaľto  nemohol  veľa  urobiť.Prosím  nejaké  rady."  Ricardo
-- No, čím skôr začne s požívaním oleja, tým skôr sa snáď zlepší kvalita jeho života.Povedzte
mu, aby dal tú živicu do rúry nastavenej na 130 °C (266 °F) asi na hodinu a potom ju začal
jesť.Je dobré začať s malými dávkami, ale keď sú pacienti na morfiu, môžete im dať viac oleja a
menej morfia.Prvých pár dní môže byť zložitých kvôli interakciám.Všetko najlepšie, JB

„Chcem len všetkým oznámiť, že moja prvá várka oleja na varenie pre moju mamu mala veľký
úspech a vrátila sa mi dobrých 4/5 gramov z unce prvotriedneho púčika!Cez mesiac s mojím
prvým pokusom.A verte mi, chlapci, je to naozaj také jednoduché ako príprava kávy!Milujeme ťa
Rick.......“ Mark

Kadidlo a myrha
„Kadidlo je skvelým doplnkom liečby kanabisovým olejom.Vnútorne aj aktuálne.Ak žijete niekde,
kde konopný olej nie je dostupný, zvážte kadidlo, aj to dokáže zázraky.Hľadajte tie najsilnejšie a
sedatívne typy, aké nájdete.“JB

"Vyskúšal som kadidlo lokálne, pomáha zbaviť sa bolesti.":)“ Carole

„Použil  som  kadidlový  olej  od  Young  Living  Essential  Oils  s  Fénixovými  slzami  Ricka
Simpsona.Môj otec vydržal 10 hodín bez bolesti... Mal štvrté štádium rakoviny a chodil hore,
akoby sa nič nedialo.“ Shelly

„Kadidlo je skvelé na toľko vecí.Používam ho na slnečné škvrny na pokožke, každý deň na tvár
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zmiešanú  s  uhorkou  ako  toner  po  umytí  esenciálnymi  olejmi.Preto  na  65  vyzerám  tak
mlado.LOL!Žartujem.Mám štyridsaťdva.Ale mám slušnú pleť, pretože na ňu nepoužívam žiadne
parabény ani chemikálie.“ Dania

„V  obchodoch  s  bylinkami  ju  hľadajte  pod  iným  názvom  Boswellia.Funguje  to  v  podstate
rovnako ako Advil, ale lepšie.“ Sharon

„Existuje starý liek, ktorý vyžaduje kadidlo, myrhu, olivový olej a kanabis.Svetlo na myrhu!!U
diabetikov robí zázraky lokálne aj vnútorne!“ Brian

„Všetko, čo rastie v prírode, sa o nás dokáže postarať.Sú to syntetické verzie všetkých týchto
vecí,  ktoré sa ukazujú ako škodlivé.Všetky tieto rastliny (kadidlo,  myrha,  levanduľa,  klinček,
mäta atď. atď.), najmä starodávne rastliny v ich pôvodných zónach strávili roky zdokonaľovaním
svojich ochranných prostriedkov proti predátorom a environmentálnym problémom a tieto veci
sa nedajú použiť. len liečiť, ale liečiť!" Wendy

„Predpovedal,  že  v  ďalšom  desaťročí  bude  schválené  používanie  liečebného  kanabisu  na
všetky druhy stavov ústredným bodom, pretože sa budú pripravovať lieky, ktoré fungujú ako
THC, ale bez aktívnej zložky, ktorá spôsobuje „vysoký“ účinok na pacientov.Mechoulam svoj
záujem neobmedzil len na kanabis.Urobil výskum levony, hebrejského slova pre kadidlo alebo
Boswellia sacra,  ktorá sa používala ako kadidlo vo Svätom chráme v Jeruzaleme.Chemik z
Hebrejskej univerzity spolu so svojím vtedajším doktorandom Ariehom Moussaieffom ukázali, že
hlavná zložka kadidla na Blízkom východe znižuje úzkosť a má na myši antidepresívny účinok.

„Talmud spomína živicu Boswellia ako elixír vložený do vína na ‚otupenie zmyslov‘, aby sa [tí]
odsúdení  na smrť  neznepokojovali...To [ich  zistenia]  poskytuje  biologický  základ pre hlboko
zakorenené  kultúrne  a  náboženské  tradície.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-
world-is-going-to-pot-352563
-- Konopný olej a kadidlo sú si svojimi liečivými účinkami veľmi podobné.Jednoducho pridajte
vysoko kvalitné kadidlo (boswellia sacra) do svojho jedálnička alebo ho jedzte trikrát denne (150
mg  trikrát  denne  pri  menej  závažných  ochoreniach  a  300  mg  alebo  viac  pri  vážnejších
chorobách a bolestiach atď.) Alebo môžete postupovať podľa rovnakého protokolu a používajte
rovnaké dávky, ako keby ste používali RSO.Kadidlo môže tiež opraviť vaše telo od úrovne DNA
vyššie a môže tiež vyliečiť rakovinu a mnoho ďalších „neliečiteľných“ chorôb.To je tiež dobré
vedieť, myslím.JB

"Som naozaj naštvaný, že som si včera pokazil Achillovu šľachu."Už nemôžem žiadny gauč do
5 tisícledva chodiť.Má niekto nejakú radu na rýchle uzdravenie?" Jenna

-- Veľa oleja lokálne aj vnútorne.Pridajte kadidlový a klinčekový olej do silnej konopnej masti
alebo do zmesi s bambuckým maslom/kokosovým/konopným olejom.Ako vždy najlepšie funguje
20-30% THC mast.Užite si liečbu.JB

„Užíval som čistý esenciálny olej boswellia freana na rakovinu žlčových ciest IV štádia, ktorá
metastázovala do pľúc a kostí  a  moja pečeň po 2 mesiacoch teraz funguje normálne,  bez
blokád a zmenil som svoju diagnózu na 9 mesiacov života. , a nádory na pečeni sa zmenšujú a
jeden zomiera!!Stále sa veľmi zaujímam o kanabisový olej, ale tiež som robil chemoterapiu, aby
som zastavil šírenie a viem, že keď chemoterapia budúci mesiac skončí, chcem tvrdo zasiahnuť
svoje telo všetkým, čo môžem.Kúpil som si knihu, teraz potrebujem vedieť, ako vyrobiť olej, a
zohnať niekoho, kto mi pomôže.“ Sarah

"Zastavím sa pozdraviť." Stále pokračujem, 17. júl je 1 rok, čo som začal 1-2 ml denne, môj
život sa úplne zmenil a schudol som takmer 200 libier presne, 9 libier do konca, moja lekáreň mi
dáva 179 mg CBD až 179 mg THC oleja .5 ml denne a 87 % THC a 4 % CBD 1 ml denne. A
kadidlo, myrha a odšťavovanie. FUNGUJE TO, AKO VIETE, JB, len som vám chcel oznámiť, že
stále idem!“ Bill
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„Na Hashimotovu chorobu používam kadidlo s myrhou a funguje to! Škoda, že tam, kde bývam,
nemôžem dostať ropu, pretože je to nezákonné.“ Cynthia

"Začal som s tým pred 3 dňami po tom, čo som počul o dievčati, ktoré si každé dve hodiny
zmenšilo nádor na mozgu len kvapkou tohto na jazyk." Lindsay

„Kadidlo dávam do kapsúl už niekoľko rokov. V tých časoch, keď som nemal bezpečný prístup
ku konopnému oleju, som bral kadidlo samotné na liečbu rakoviny (žiadna chemoterapia ani
ožarovanie). Keď som nemal RSO a všimol som si, že sa začínajú objavovať fľaky, dal som si
pár  kvapiek  posvätného  kadidla  priamo  na  kožu  a  sledoval  som,  ako  škvrny  v  priebehu
niekoľkých dní zmiznú. Bol som úplne ohromený! Hovorím to ľuďom už roky.Stále potrebujem
urobiť kolonoskopiu (keď dostanem poistenie v CO), aby som zistil,  či je hlavný nádor preč.
Rakovina  alebo  nie,  budem  pokračovať  v  tom,  čo  robím,  ako  mi  odporučil  môj  onkológ
(doživotne). Je ohromený!" Lisa

"Dvakrát denne som na pár mesiacov dával môjmu psovi do jedla kadidlovú živicu a nádor
veľkosti grapefruitu zmizol." Karen

„FRANKINCENSE – hovorí sa, že zmenšuje nádory a spomaľuje, ak nie zastavuje progresiu
rakoviny. Viem, že zmenšuje nádory, videl som, že to ničí  nádory veľkosti golfovej loptičky!“
Tamara

"Pred pár rokmi som z toho urobil neoddeliteľnú súčasť mojej metodiky, spolu s olejmi z copaiby
a citrónovej trávy sú výsledky úplne úžasné. Ďakujem za zdieľanie JB." Marka

„Prinajmenšom jeden dôvod je ten, že vo videách a blogových príspevkoch sa im hovorí, že
kadidlový olej obsahuje kyselinu boswellovú – protinádorovú aktívnu zložku živice kadidlovej
gumy. Ale nie je, a jednoduchý dôvod je ten, že molekula je príliš ťažká na to, aby bola prchavá.
V živici kadidlovej gumy sa nachádza niekoľko boswellových kyselín, ktoré majú molekulovú
hmotnosť v rozmedzí  450 – 500.  Prchavé molekuly  – tie,  ktoré sa môžu odparovať – však
všetky majú molekulovú hmotnosť nižšiu ako 300.“
--  Preto  odporúčam  žuť  kadidlo  a  živicu  myrhy  a  nepožívať  éterické  oleje,  ktoré  boli
(dúfajme/údajne) vyrobené z kadidla a myrhy. JB

"Frankincense Oil mi pomohol zbaviť sa Bellovej obrny za týždeň! Podáva najlepšiu liečbu, akú
som kedy dostal a ktorá bola "legálna"." Jason

"Používal  som  Kadidlo,  Ylang  Ylang  a  niekedy  Clary  Sage  na  Justinovi  na  záchvaty  štyri
mesiace a videl som zlepšenie. V čase, keď som začínal, mal tri záchvaty denne a klesol na
jeden denne. niekedy beh na dva až tri dni bez záchvatov. Čítal som, kde Angelica tiež pomáha
pri záchvatoch. Jeho neurológ je pre to všetko, ale žiadne skutočné znalosti alebo akýkoľvek typ
protokolu. Zdá sa, že aromaterapeuti nie sú príliš oboznámení s používaním esenciálne oleje na
kontrolu záchvatov. Zdá sa, že inhalácia a zriedená lokálna aplikácia funguje, ale bolo by pekné
mať nejaké usmernenie. Ťažko som sa naučil, že určite existujú nejaké oleje, ktorým sa treba
vyhnúť, ako všetkému s gáforovými zlúčeninami (rozmarín, eukalyptus, špica levanduľa, šalvia
španielska) alebo tujón, ako aj niekoľko ďalších.“ Judy

"Náš vybraný záchranný liek je úprimný. Držím ho na polici a používam ho zriedený s MCT
olejom. Rovnaký nosný olej, ktorý Rae používa perorálne s CO.
Jeden  alebo  dva  šluky  pod  nosom a potom do  zadnej  časti  uší,  spánkov,  krku,  zápästí  a
spodnej  časti  chodidiel.  Je  to  doteraz  najlepší  záchranný  liek.  Rýchle  a  efektívne,  ale  so
všetkými informáciami; nie zakaždým." Mark

„Kadidlový  olej  pochádza  zo živice  stromov Boswellia  serrata.  Tento  olej  obsahujú  niektoré
aromaterapeutické  oleje,  parfumy  a  určité  druhy  kadidla.  Ajurvédska  medicína,  tradičná
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zdravotná starostlivosť  v  Indii,  tiež  používa kadidlový  olej  na  liečbu niekoľkých ochorení.  V
západnej  medicíne  je  kadidlový  olej  zaujímavý  pre  svoje  protizápalové  vlastnosti,  podľa
Memorial  Sloan-Kettering  Cancer  Center.  Niektoré  vedľajšie  účinky  sú  možné,  ale  MSKCC
poznamenáva, že kadidlo má zrejme menej negatívnych účinkov ako lieky, ktoré liečia zápalové
stavy, ako sú steroidy a nesteroidné protizápalové lieky.

Pri užívaní kadidlového oleja sú možné gastrointestinálne vedľajšie účinky, podľa Physicians'
Desktop  Reference.  Môžu  zahŕňať  žalúdočnú  nevoľnosť,  nevoľnosť,  bolesť  žalúdka,  pocity
pálenia alebo nepríjemný pocit  plnosti.  Kadidlový olej môže tiež zhoršiť podráždený žalúdok
alebo bolesť žalúdka.

Kadidlový olej má účinky na riedenie krvi a môže zvýšiť riziko abnormálneho krvácania, ako
poznamenalo  lekárske  centrum  University  of  Maryland.  Toto  sa  týka  predovšetkým  ľudí  s
poruchou krvácania alebo kohokoľvek,  kto užíva lieky  alebo iné  bylinky s  antikoagulačnými
účinkami,  ako  je  warfarín,  heparín,  ibuprofén,  aspirín  alebo  ginkgo  biloba.  Každý,  kto  je
naplánovaný na chirurgický alebo zubný zákrok, by mal predtým prestať užívať kadidlový olej.“
Shelley

Spracovanie živíc kadidla a myrhy
Kadidlo zmrazte, rozdrvte v mixéri ako kocky ľadu (niekoľko sekúnd pri veľmi vysokej rýchlosti),
potom na prášok nalejte veľmi horúci (100°C) olivový olej. Nechajte miešať ako kokteil, asi 3
minúty. Nalejte zmes oleja do fľaše a nechajte niekoľko dní odstáť, oddeľte vrstvy a získate
extrakt z kadidla.  Ak máte, pridajte myrhu – rovnako spracujte – zmrazte, rozdrvte, pridajte
horúci olej, nechajte postáť, oddeľte.

Potom pridajte kanabisový olej do zmesi kadidla, myrhy a olivového oleja. Môžete ho jesť aj
trikrát  denne.  Pridala  by  som k  tomu aj  konopný  olej,  zvlášť  a  masírovala  by  som si  ním
chodidlá. JB

Fajčenie kanabisu
„Moja 28-ročná kamarátka bola dnes operovaná kvôli rakovine prsníka, hovoria, že rakovina je
odstránená, ale stále jej chcú podstúpiť chemoterapiu.Už sme sa rozprávali a povedal som jej,
aby  odmietla  chemo a  spravodlivovziať  RSO.Mám v  tomto  pravdu?Z toho,  čo  som čítal  o
Fénixových slzách,  by  som si  myslel,  že  je  to  správne,  ale  chcel  by  som vašu pomoc pri
zodpovedaní tejto otázky.Vďaka." Justin

--  Výborne,  Justin.Žiadna  chemoterapia  ani  skenovanie.Operácia  bola  zbytočná.Nechajte  ju
zjesť 120 – 180 g oleja počas nasledujúcich šiestich mesiacov a postupujte podľa pokynov na
našej stránke.JB

„Predstavte si, že sa snažíte naučiť ľudí, ako nosiť nohavice...Zdá sa to ľahké.Čo keby vám
ľudia každý deň písali  SMS s otázkou,  ako si obliecť nohavice?(priťažujúce) Je to ako deň
prasa!Ak si oblečiem nohavice a urobím to správne, toto je spôsob, akým to ukážem niekomu
inému.Mohol by som sa smiať ľuďom, ktorí si chcú skúsiť obliecť nohavice dozadu a povedať:
„Hej, dobre sedia, to iste, ale to nič nemení na fakte, že sú oblečené dozadu!(Fungovalo to pre
Khrisa Krossa.)  JB nám jednoducho hovorí,  čo funguje, a nepovie nám to iným spôsobom,
pretože iné spôsoby nie sú potrebné.Postupujte podľa pokynov alebo sa choďte prechádzať s
nohavicami dozadu, ale nehnevajte sa na JB, keď si uvedomíte, že vám práve ukazuje správny
spôsob, ako to urobiť!Nesnažíme sa meniť text v knihe, jednoducho ideme skúmať iné knihy!“
Čad
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--  Ďakujem,  Chad,  toto bolo  skvelé  vysvetlenie  a  áno,  máte  pravdu.Celá  táto problematika
medicíny RSO je tak urážlivo jednoduchá, že ju vlastne robí ešte komplikovanejšou.Pre ľudí je
príliš jednoduché tomu uveriť, najmä keď liek nemôžu sami vyskúšať a musia o ňom iba čítať.

A celá vec je v tom, že ide o životy ľudí.Hovorím s nimi osobne, vidím bolesť v ich tvárach,
nepýtajte sa ma, čo to so mnou robí po toľkých rokoch.Pre mňa tu nie je veľa priestoru na
improvizáciu,  nie  je  čas  na  dlhé  bebopové  sóla  alebo  free  jazz.Ide  o  solídne  oldtimer
dvanásťtaktové blues a má dvanásť taktov.Rick nám dal pokyny, ktorými sa máme riadiť, ale
každý chce znovu objaviť koleso kvôli problémom s egom alebo iným ľudským slabostiam.

Všetko, čo k tomu hovorím, je, ovládnite najskôr ryžovar a ventilátor.Najprv RSO, potom všetky
ostatné (menej účinné) formy kanabisovej medicíny.Pretože na potencii  záleží.Čím silnejší  a
sedatívnejší je olej, tým lepšie pre pacienta.Nemusíte testovať na vnútorné podmienky, skúste
to najskôr na kožných ochoreniach a sledujte, či sa to rýchlejšie zahojí skutočným veľmi silným
a sedatívom RSO s 95-98% THC alebo čímkoľvek iným, to by vám malo odpovedať.Potom
vedzte, že to isté, čo sa deje na vašej koži, sa deje vo vašom tele, keď požívate tento liek.

Akonáhle to urobíte, v podstate stratíte záujem o menej účinné formy kanabisovej medicíny.Nie
preto, že by v niektorých prípadoch nevedeli pomôcť, ale preto, že prečo lietať druhou alebo
treťou triedou, keď za rovnaké peniaze môžete letieť prvou triedou a zároveň si rýchlejšie a
spoľahlivejšie zachránite život?

RSO je prémiový liek a ako sa na to pozerám, zvyšok nie je prémiový liek.A chcem prémiový
liek,  prečo  by  som chcel  riedený  liek  namiesto  toho  skutočného?Čím silnejšie  sedatívny  a
potentnejší olej, tým lepšie funguje ako liek – a to sa nikdy nezmení.“ JB

"Najlepšie RSO je 95-98% THC a je mimoriadne silné a sedatívne."Čokoľvek iné ako to (surové
kanabis, džúsy, jedlá, oleje s vysokým obsahom CBD, nedekarboxylovaný BHO, tinktúry, masti,
zmesi,  maceráty,  viete  čo)  je  menej  účinná  forma  kanabisovej  medicíny.Všetky  formy
kanabisovej medicíny sú, samozrejme, do určitej miery prospešné, ale nevsádzajte svoj život na
menej účinné formy kanabisovej medicíny.“ JB

Kožné ochorenia, popáleniny, ekzémy atď.

„V nedeľu ráno som dostal na prstoch popáleniny 3. stupňa od varu.Veľké pľuzgiere a veľmi
bolestivé.Spomenul  som si,  že som čítal  RSO je úžasné na hojenie popálenín,  tak som to
vyskúšal.OMG  ľudia,  popáleniny  úplne  zmiznú  len  za  40  hodín.Vôbec  po  tom  ani
stopy.Aplikoval  som  dobré  množstvoRSO  na  pľuzgiere,  filé  z  čerstvého  Aloe  Vera  a
obväz.Opakované o 12 hodín neskôr.Nie je potrebná 3. aplikácia.TY ROCK RICK SIMPSON."
Bobbi

„Prvýkrát som vyrobil olej (napustený v kokosovom oleji) na lokálne ošetrenie chrbta staršieho
suseda.Všade mala vredy, ktoré ju strašne svrbeli.Ploštice sú vylúčené, svrab, blchy, mrle a
podobne, pretože nebola postihnutá nikde inde, len na chrbte a na jej posteli  nie sú žiadne
známky aktivity zvieratiek.Vieš čo urobil jej syn???Silno nastriekal jej matrac chemikáliami, aby
sa zbavil chrobákov, ktorí neexistovali.Dal som jej nový matrac s výslovným pokynom, že sa
NESMIE striekať, je môj, ktorý som jej požičal tak dlho, ako ho bude potrebovať.Musela ísť do
nemocnice pre krvácajúce vredy a keď tam bola, vyjadrila problém s chrbtom a viete čo jej
povedali lekári???Umyte jej vlasy a telo od vší.Nemá žiadne vši.Tak koho si myslíš, že budem
počúvať,  aby  som  jej  pomohol?Lekári?NIEVyrobil  som  olej,  ošetril  som  ním  jej  chrbát  a
dochádza k zlepšovaniu a hojeniu.“ Michelle

„Moja svokra vyprážala bravčové kotlety a v podstate si namočila prsty do vriaceho horúceho
oleja až po prvé kolienko a zbeleli ako varené kura.Dali sme im RSO a bolesť bola preč asi za
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minútu, natierala ich 2x denne RSO.Zahojili sa veľmi rýchlo za pár dní a vôbec nedošlo k strate
kože ani zjazveniu.Je úžasné, že teraz máme trochu v chladničke v kuchyni, takže ak sa niekto
popáli  (najmä deti),  okamžite aplikujeme RSO, nie je  potrebné cítiť  takú bolesť,  keď máme
prírodnú rastlinu, ktorá sa o to postará .“ Debra

„Používal som to pri silnom spálení od slnka.Fungovalo to skvele, videl som, ako zahojí ranu
nožom za menej  ako týždeň.Lieči  aj  halitózu.Používam ho asi  šesť  mesiacov a úplne som
vysadil lieky proti záchvatom.Keď som vybehol von, dostal som menší záchvat.Mám to šťastie,
že sa mi podarí zohnať takýto liek, odporúčam jeho užívanie aj pri bolestiach nervov.“ Jack

„Na kúrenie používam kachle na drevo,  takže popáleniny na zápästí  ma sprevádzali  počas
mnohých  chladnejších  mesiacov.Minulú  jeseň  som  sa  hlboko  obaril,  ešte  som
neprestal.Predtým som dostal RSO olej, takže som naniesol kvapku, zakryl popáleninu a za dva
dni bola oblasť ružová, čistá, bez pľuzgierov alebo popálenin!Som predaný na 100%!" Janine

„Pred niekoľkými rokmi som sa hneď po oholení hlavy pekne spálil.Deň potom som bol asi 14
hodín vonku na slnku v Colorade.Už som sa tak spálil na hlave.Prvýkrát sa zahojilo mesiace a
celý čas to stekalo a bolelo.Naposledy som si na svoju hlavu spálenú od slnka naniesla mlieko s
obsahom kanabisu.O 3 dni neskôr sa to raz olúpalo a potom bolo úplne zahojené.Konope pre
ľudí spálených od slnka!“ Nate

"Mám otázku.Poznáte niekoho, kto to používa na pásový opar?Dostávam ich dosť často, hlavne
keď som vystresovaná a som len zvedavá.Ďakujem." Trina

- Len naneste olej na boľavé miesta, buď surový alebo v tinktúre, a nechajte pacienta zjesť olej
tiež, aby ste dosiahli čo najlepšie výsledky.JB

"Moje kĺby sa mi nafúkli na prstoch a voila, natriem si olejom, bolesť je preč.Minulý týždeň som
sa  popálil  na  hlaveň  spáleniny,  3  palce  čiernej,  bublajúcej  kože  na  vnútornej  strane
zápästia.Malé  množstvo oleja,  obväz,  o dva dni  neskôr  úžasná ružová pokožka.Aplikované
znova, to isté, o dva dni neskôr a bolo to zahojené...Ďakujem!!!" Janine

"Ráno, Škót, včera večer som sa rozprával s mojou sestrou a povedala, že je vyliečená!!!!Liek
jej  vyliečil  pásový opar.:)  Hovorí,  že sa cíti  úžasne.Len som si  chcel byť  100% istý,  kým ti
napíšem.Ďakujem veľmi pekne za vašu pomoc.”

„Môj syn a ja sme ho používali len lokálne od prvého momentu, keď sa objavil pásový opar.
Žiadne novéobjavil sa pásový opar a nezistili sa žiadne iné príznaky. Zázrak.” Matija

"Použil som olej v štýle RSO na čarodejnícku bradavicu na mojej tvári."Dve aplikácie prelepené
leukoplastom a je to takmer preč!“ Leslie

„Odstránil som ním aj 2 bradavice.Mal som ich na nohe celý život.“ Michelle

„Používal som olivový olej s infúziou z kanabisu na popáleniny a rezné rany a zahoja sa do
niekoľkých dní.Nikdy som nič podobné nevidel.Viem, že RSO by bolo ešte lepšie.Kanabis sa
používal na liečbu všetkého predtým, než sa naša vláda stala chamtivou.“ David

"Zahriala som olej a zmiešala som ho s mojou nádobou krému na tvár.Používam ho 2x denne a
používam ho asi 2 mesiace.Hlboké hlboké pupienky, ktoré som mávala (poznáte ten druh, trvá
týždeň, kým vyjdú na povrch a sú OBROVSKÉ!), už tam nie sú.Aj jazvy po tých pupienkoch
miznú.Dokonca vidím, ako sa pokožka začína napínať!Tento príspevok je vtipný, pretože som si
dnes skutočne všimol výsledky!Tento olej je úžasný a krém na tvár je len jedným z mnohých
použití.Ďakujem Rick." Jennifer

"Docela dobre som sa popálil na výfukovom potrubí a dal som si trochu kanabisového oleja
napusteného extraktom z hroznových jadierok a zahojilo sa to za menej ako týždeň a takmer

- 22 -



žiadna bolesť ani podráždenie a ŽIADNE JAHY!" Daniel

„Použil  som ho na popáleniny  a  neviem povedať,  kde som sa popálil.Bez strašenia  a bez
známok.Úžasné.Popáleninu som mal týždeň a už sa mi to nezahojilo.Olej som použila a do
štyroch dní mám novú pleť.O týždeň neskôr neviem povedať, kde som bol popálený.Úžasné
veci.” Clifford

„Áno, áno, vyliečil som popáleniny pomocou RSO.A žiadne jazvy!" Erin

„Bolesť doslova okamžite zmizne a zápal zmizne do jedného dňa.Jednu popáleninu som si už
ošetril pred pár mesiacmi a ďalšiu si liečim práve teraz.Urýchľuje hojenie o týždne a týždne.Aká
vážna je popálenina a BEZ STRASENIA a ŽIADNEJ citlivosti na miesto, kde som sa popálil.Olej
používam na všetko a myslím na všetko.Nedávno som tiež vyrobil dávku, ktorá nebola v kvalite,
akú by som kedy zjedol, takže sa používa výhradne lokálne.Urobil som tvár, OMGosh, úžasné
výsledky.RSO používam na každý jeden predstaviteľný neduh.“

"Mám veľa strachu z kožného ochorenia, že som dostával hrozné lieky takmer 6 mesiacov."Ach,
prekvapenie!Pár týždňov po ošetrení je moja pleť opäť zlá.Toto je dobré vedieť.Bol som hrozný
na  ich  liekoch,  náladový,  suchá  šupinatá  pokožka,  potenie,  bože,  to  bolo  hrozné.Už  viac
neuvidím doktora." Nikki

"Použil  som  olej  na  kožné  infekcie,  bolesti  hlavy,  štípance  od  komárov,  plesne,  spánok  a
obyčajný relax.Veľmi užitočné na 1svlekárnička." Sylvia

„Vážený pane,  som starý hippies  zo 60-tych rokov a  žijem v severnej  Kalifornii.Hybertizujú
rôzne druhy Train Wreck a White Widow už 8-9 rokov s vynikajúcimi výsledkami.Videl som, že
Rick  tiež  použil  White  Widow.Momentálne pomáham pacientovi  z  Hospicu menom Jason v
Reddingu,  Ca.  v  rekonvalescencii,  kto  bol/je?  umieranie  na  posledné  štádiá  MRSA podľa
pokynov  môjho  starého  lekára  Dr.  Ronalda  Sanda...Pred  štyrmi  mesiacmi  som ho  začal  s
tinktúrami, ktoré som vyrábal, a podával som mu sušienky z vody po extrakciu pukov a len s
maslom.

Ďalší priateľ pestovateľ, brat, s ktorým navštevujem Unity Church, ma obrátil na vašu webovú
stránku len pred tromi týždňami.Začali ste Jasona na "JOY GREASE" a prešiel cez svoju prvú
tubu a  teraz je  na druhej.Pred niečo vyše mesiacom mali  jeho gule veľkosť  veľmi  veľkého
melóna  väčšieho  ako  softball...Odkedy  zjedol  moje  pečivo  a  požil  priamo  „Magic  Grease“,
zlepšuje sa každým dňom a jeho gonády sa takmer vrátili do normálnej veľkosti...Hovorí sa, že
na MRSA neexistuje liek???

Jason  má  na  chrbte  veľmi  zlé  veľké  preležaniny,  pretože  nemôže  ležať  na  boku  ani  na
bruchu.Teraz mi hovorí, že ustupujú, a keď sa náš lekár objavil s iným tímom v meste, všetci
nevedeli pochopiť, prečo nie je mŕtvy alebo prečo sa zlepšuje.Ešte som lekárovi nepovedala o
svojej liečbe konopným olejom, ale čoskoro každý deň...Naozaj chcem povolenie od doktora,
aby som mu teraz lokálne liečil  vredy olejom, nesúhlasíš???Ak dokážeme zastaviť  MRSA u
pacienta, ktorému zostávali len mesiace života, zamyslite sa nad tým, čo by som mohol alebo
mal povedať MAL by som povedať lekárskej komunite.Mier a rešpekt, Craig”

"Môj manžel mal 30-ročnú jazvu po popálenine, ktorá si vyžadovala transplantáciu kože...Tak
som  si  povedal,  aha,  ďalšie  miesto  na  experimentovanie  s  týmto  úžasným  produktom.No
neveril, že by to urobilo čokoľvek...Po niekoľkých aplikáciách sa to zmenilo, teraz má pigment
tam, kde predtým nebol.Rast vlasov tam, kde za 30 rokov nenarástli žiadne.“ Rebecca

„Mal som popáleniny druhého stupňa na celej tvári a rukách pri požiari v dome.Celý mesiac som
si natieral RSO zmiešané s kakaovým maslom a sotva bolo poznať, že som sa niekedy spálil.Je
úžasné, ako rýchlo to funguje a je to najlepší liek proti bolesti, aký som kedy mal.“ Amerikanisch

- 23 -



„Na temene hlavy som mal krtek, ktorý ma nedávno začal svrbieť.Aplikoval som kvapku raz
denne na niekoľko dní a krtek sa skutočne začal zmenšovať!Hovorte o úžasných." Amanda

"Môj kanabalzam bol suspendovaný aj v kokosovom oleji a veľmi mi pomohol, keď som mal
alopéciu." Matty

„Moja priateľka mala viac ako 2 roky trvajúcu infekciu MRSA a vyskúšala viacero antibiotík
vrátane  jedného  z  najsilnejších  dostupných  bez  úspechu.Použili  sme  trochu  oleja
skondenzovaného  z  hadice  výparníka  na  leukoplast  pri  otvorenom  stúpaní  a  okamžite  to
prestalo s bolesťou.Kvalita jej života je oveľa lepšia.

Dva roky som mala na chrbte podozrivú hrčku, ktorá nakoniec zmenila farbu a veľmi bolela a
bola som veľmi podozrievavá z toho, čo to je.Použil som RSO na leukoplast a zmizol.Skúsili
sme to, pretože sme videli Rickovo video Run from the Cure.Verím, že šírenie tohto posolstva
má obrovský význam a som pripravený ísť  plnou parou vpred prostredníctvom aktivizmu a
našich sociálnych médií a vysielania, aby sme vám pomohli dostať posolstvo von.“ Robert

„Mám fibromyalgiu a lieky mi nezmierňujú bolesť.Ale olej áno." Donna

"Som veriaci...rieši dnu...musí to uviesť do rovnováhy jin a jang, pretože predtým som si myslel,
že  som  šťastný,  ale  v  poslednej  dobe  nachádzam  pocit  šťastia  vyžarujúci  hlboko  vo
vnútri...Ďakujem Rick Simpson." Irving

„Ahoj Corrie, už asi 3 týždne mu dávam ***** lieky na dnu v chodidle a on prešiel z invalidného
vozíka na behanie po schodoch a vybral sa na 2-hodinovú túru. cez víkend.Nie je to len pre
rakovinu...len lieči.mala som sa odfotiť...Obrovský rozdiel.Bežné lieky sa ho nedotýkali.3 týždne
pred liekmi na invalidnom vozíku."

„Použil  som ho na popáleniny  a  neviem povedať,  kde som sa popálil.Bez strašenia  a bez
známok.Úžasné.Popáleninu som mal týždeň a už sa mi to nezahojilo.Olej som použila a do
štyroch dní mám novú pleť.O týždeň neskôr neviem povedať, kde som bol popálený.Úžasné
veci.” Clifford

"Áno, áno, vyliečil som popáleniny pomocou RSO a žiadne jazvy!" Erin

„Bolesť doslova okamžite zmizne a zápal zmizne do jedného dňa.Jednu popáleninu som si už
liečil pred pár mesiacmi a ďalšiu mám práve teraz.Zrýchľuje čas hojenia o týždne a týždne v
závislosti od toho, aká vážna je popálenina & ŽIADNE JAVINY A ŽIADNA citlivosť na miesto,
kde  som  sa  popálil.Olej  používam  na  všetko  a  myslím  na  všetko.
**Nedávno som vyrobila dávku, ktorá nebola v kvalite, akú by som kedy zjedol, takže sa striktne
používalokálne a urobila som si tvár.Omgosh, úžasné výsledky.RSO používam na každý jeden
predstaviteľný neduh**” Michelle

„Vyrobil som to, podal som to môjmu 18-ročnému synovi.Teraz žiadne známky rakoviny.Dlhujem
ti obrovské ďakujem Rick Simpson." Amanda

„Použil som ho na hojenie otvorených rán.Nedávno som použil na svoj diabetický vred, ktorý
som roztrhol.Hojilo sa to lepšie, ako som mohol dúfať.Tiež zahojené mačacie škrabance cez
noc.Ďalšie škrabance cez noc.Naneste olej na polovicu škrabanca, prekrytú leukoplastom, na
druhý deň ošetrenú stranu prekrytú v ošetrenej otvorenej časti s prejavom infekcie.Tento liek by
mal byť v každej súprave prvej pomoci.“ Jared

„Od svojich 11 rokov (teraz mám takmer 30) sa mi na koži vytvára určitý druh plesne, väčšinou
okolo krku, hrudníka a chrbta.Tieto červené okrúhle škvrny sa objavujú na mojej koži každý rok
a ja som na liečbu svojho stavu pokožky použil všetko, čo sa dalo.Lieky, ktoré dermatológovia
predpisujú, trvajú 5-6 dní na odstránenie týchto škvŕn a ďalších 5 dní na ich úplné odstránenie.
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Jedného dňa som si všimol, že sa tieto škvrny opäť začínajú objavovať, no tentoraz som sa
rozhodol dať na ne trochu konopného oleja...a bola to naozaj mágia!!!Aplikoval som ho iba 2
krát  a  škvrny  sú  VŠETKY  preč.Neveril  som  vlastným  očiam!Už  žiadne  tabletky,  krémy  a
špeciálne šampóny pre mňa!Teraz som vyrobil  kokosový olej  naplnený konopným olejom a
budem ho používať ešte asi týždeň, aby som sa uistil, že škvrny sa znova neobjavia.Ďakujem
veľmi pekne RS & JB za všetku pomoc a informácie, budem vám navždy vďačný.“ Ioanna

"Fungoval by olej na papilómy alebo kožné štítky v blízkosti oka?" Sean

-- Áno, Sean, ale dávajte si pozor, aby sa vám olej nedostal do očí, inak bude horieť asi hodinu
alebo dve.Oko to nepoškodí, ale je to nepríjemné.JB

„V roku 2002 som mal  hroznú nehodu.Mal som celé tržné rany a stratil  som časť kosti  na
ruke.Po  kožných  a  kostných  štepoch  som  bol  takmer  vyliečený  a  dostal  som  infekciu  do
ruky.Ukázalo sa, že ide o kostnú infekciu a muselo sa začať odznova.Kvôli tomu, kedykoľvek
dostanem rezné rany/popáleniny (som zvárač), vždy sa nakazia.Minulý rok som dostal strašné
popáleniny od parnej linky v práci na mojom bruchu.Udržiavaním čistoty a používaním oleja sa
vyliečil  jediným dotykom počas TÝŽDŇA!Moje  malé  popáleniny  po zvaroch môžu trvať  4-6
týždňov.S mojím olejom už nie.Vykašli sa na Neosporin, ja používam OLEJ!“ Chris

"Zahriala som olej a zmiešala som ho s mojou nádobou krému na tvár.Používam ho 2x denne a
používam ho asi 2 mesiace.Hlboké hlboké pupienky, ktoré som mávala (poznáte ten druh, trvá
týždeň, kým vyjdú na povrch a sú OBROVSKÉ!), už tam nie sú.Aj jazvy po tých pupienkoch
miznú.Dokonca vidím, ako sa pokožka začína napínať!Tento olej je úžasný a krém na tvár je len
jedným z mnohých spôsobov použitia!“ Jennifer

„Skončil som prácu pre môjho šéfa v lese, kde bola kopa jedovatého duba, ktorú bolo treba
premiestniť a spáliť, a ja som netušil, že tam je.Tak som samozrejme chytil jedovatý dub.Môj šéf
videl, že je to na pokraji celulitídy, a potom ma poslal späť, aby som začal liečbu olejom Ricka
Simpsona.V priebehu niekoľkých dní moja ruka začala o jednu zastávku stekať a tiež sa začala
vracať.NEVIETE MI POVEDAŤ, ŽE TÁTO RASTLINA NEDOKÁŽE LIEČIŤ ŽIADNU VEC!“ Harry

"Jedovatý brečtan na mojej ruke... Vyrážky a popáleniny zmizli do 5 minút... Žiadne hrbolčeky,
žiadna vyrážka, žiadna bolesť... Používam jedno zrnko ryže RSO s trochou kokosového oleja...
PREČO 5 minút!!!Milujem svoj olej!!!“ Estelle

„Tento olej som použil pred 3 rokmi na zabitie rakoviny prostaty 4. štádia.Na začiatok som použil
hormonálnu terapiu a potom som sa dozvedel o RSO.Funguje to.Osobne poznám desiatky ľudí,
ktorí ho denne používajú na mnohé neduhy.Je to obrovská pomoc pre pacientov s rakovinou,
ale myslím si, že je to najviac ohromujúceOdhalenie lieči niečiu ťažkú  psoriázu, ktorú mal na
viac ako 90 % tela.Užívaním 1/4 až 1/2 gramu oleja denne počas 6 týždňov sa tento človek
doslova vyliečil zo stavu, ktorým trpel od detstva.Mohol by som pokračovať hodiny vo veciach,
ktoré som videl robiť tento olej.Uvidíš, nechaj svoju myseľ otvorenú a urob, ako ti Rick prikáže,
nebudeš ľutovať." Dan

"Artritická psoriáza za menej ako mesiac..." Giulliana

“Moja  psoriáza  zmizla,  keď  som  začal  jesť  olej...Len  lokálne  používanie  oleja  mi  až  tak
nepomáhalo  –  úplne  nezmizla,  kým  som  ho  nezačala  používať  orálne.Zatiaľ  sa  to
nevrátilo.Teraz  som  na  udržiavacej  dávke,  takže  DÚfam,  že  to  bude  stačiť  na  to,  aby  sa
psoriáza nedostala.Už takmer 4 mesiace nemám žiadne známky toho.Lekári mi povedali, že to
nikdy úplne nezmizne a že sa to „vyjasní“ iba vtedy, keď mi bude naozaj zle a môj imunitný
systém bude musieť bojovať s inými vecami.no...Necítim sa chorý a svinstvo je PREČ!“ Lindsay

„Tiež vyliečený zápal šliach za pár dní.Aj 7 mesiacov staré zranenie.Stačí raz denne potrieť
bolestivé miesto trochou masla alebo RSO.Úžasné sračky.Minulú nedeľu až utorok som použil
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RSO na popáleninu 3. stupňa, po 40 hodinách liečby žiadne známky popálenia.Určite si želám,
aby som to použil hneď, ako sa to stalo.Ušetrilo by mi to hodiny veľkej bolesti a držania ľadu.“
Bobbi

„Priateľ ma posadil, aby som si pozrel Run from the Cure asi pred dva a pol rokom a myslel si,
že to môže pomôcť mojej psoriáze.Olej sme vyrobili spolu – prvýkrát pre nás oboch – do troch
týždňov bola moja plaková psoriáza preč.Odvtedy vyrábam olej a užívam ho.Ak požívam každý
deň a aplikujem olej lokálne na noc na jednotlivé miesta, ktoré sa náhodne objavia, psoriáza je
veľmi kontrolovaná a takmer neviditeľná.Kvôli tejto skúsenosti som skočil s dvoma nohami a
teraz vlastní  prvý plne štátny licencovaný Medical  Marihuana Business  v Colorade.Po roku
môjho podnikania môjmu otcovi diagnostikovali štvrté štádium melanómu – rozšíril sa mu do
pľúc a pečene.Jeho onkológ mu dal 3 až 12 mesiacov a povedal mu, aby bol pripravený na
hospicovú  starostlivosť.Okamžite  som  mu  začal  s  režimom  RSO  a  po  piatich  mesiacoch
rakovina  zmizla.preč.Najjednoduchšia  vec  na  svete!Ďakujem Rickovi  za  opätovné  uvedenie
tohto úžasného lieku svetu!” Erica

„Čo to nepomôže?Vďaka môjmu štúdiu sú možnosti nekonečné.Mám cystu na pravej strane líca
na tvári.Päť dní užívania oleja (požitia) sa cysta rýchlo zmenšila.Olej bol vyrobený z mrazivých
listov a malého púčika, ktorý bol nasiaknutý stále čírom.Zmes sedela 2 týždne.Prvú noc oleja
mala moja cysta pocit mravčenia.O päť dní neskôr preč.Olej funguje.Existuje príliš veľa dôkazov
a veda za tým všetkým je úžasná.Existujú chemické zlúčeniny, ktoré reagujú na všetky naše
receptory v nervovom systéme, je dielom prírody.Úžasné na tom je, že sa to všetko nachádza v
jednej rastline.KONOPIE.Je čas zistiť, ako ďaleko môžu ľudia zájsť.Je čas vyvinúť sa.” Jeremy

„Prvýkrát som vyrobil olej (napustený v kokosovom oleji) na lokálne ošetrenie chrbta staršieho
suseda.Všade mala vredy,  ktoré ju strašne svrbeli.Ploštice sú vylúčené,  rovnako ako svrab,
úlety, skeeters a podobne, pretože nebola postihnutá nikde inde, len na chrbte a na jej posteli
nie  sú  žiadne  známky  aktivity  zvieratiek.Vieš  čo  urobil  jej  syn???Matrac  silno  nastriekal
chemikáliou,  aby  sa zbavil  chrobákov,  ktorí  neexistovali.Dal  som jej  nový  matrac  s  jasným
pokynom, že sa NESMIE striekať.Musela ísť do nemocnice pre krvácajúce vredy a keď tam
bola, vyjadrila problém s chrbtom a viete čo jej povedali lekári???Umy jej vlasy a telo od vší,
nemá vši.Tak koho si myslíš, že budem počúvať, aby som jej pomohol?Lekári?NIEVyrobil som
olej, ošetril som ním jej chrbát a dochádza k zlepšovaniu a hojeniu.“ Michele

„Pred takmer 20 rokmi som sa nakazil vírusom herpesu.Som jeden z tých, ktorí majú ohniská 5-
6 krát do roka dodnes.Ako si viete predstaviť, nebolo to pre mňa ľahké.Som zvedavý či tymáte
nejaké návrhy alebo viete o iných, ktorí  mali úspech s liečbou kanabisom?Ďakujem za Tvoj
čas."

--  Jednoducho  naneste  olej  (alebo  tinktúru  či  mast  s  olejom)  na  miesta,  kde  herpes
prepukne.Opakujte podľa potreby.Tiež je dobré zjesť aspoň tú 60g kúru, niekedy herpes vírus
úplne zmizne.Ohniská nebudú také časté a nebudete mať žiadne bolesti  atď.,  ak na liečbu
použijete olej.Olej funguje na všetky druhy herpesu a nenájdete nič, čo by na herpes fungovalo
lepšie ako olej.Všetko najlepšie, JB

„Moja  bývalá  manželka  je  bez  vírusov  po  tom,  čo  som  jej  dal  dávku!!!Jej  lekár  bol  a  je
zmätený.Bola DARE grad a teraz si necháva pár rastlín pre seba...“ Thomas

„Ráno, Škót, včera večer som sa rozprával s mojou sestrou a hovorí, že je vyliečená!!!Liek jej
vyliečil  pásový  opar.  :)  Hovorí,  že  sa  cíti  úžasne.Len  som si  chcel  byť  100% istý,  kým ti
napíšem.Ďakujem veľmi pekne za vašu pomoc.”

„Dievčatku s pásovým oparom sa stalo niečo iné a nikdy rodine nepovedala, čo sa stalo.Tu je,
práve mi to  poslala:  „Ahoj,  len  včera  som sa dozvedela,  že moja  sestra  mala  pred rokom
výrastok na štítnej žľaze,  ale našej rodine to nepovedala.Vraj  jej  lekár povedal,  že to budú
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sledovať a ak narastie, tak budú operovať.Nebolo dosť veľké na to, aby sa z neho dalo urobiť
biopsiu.Každopádne, minulý týždeň bola u svojho lekára a zistila, že nádor prestal rásť.Verí, že
liek zastavil rast.Nie je to úžasná správa?Pokračuje v užívaní v nádeji, že jej ďalšie stretnutie
dokáže, že olej zabíja nádory.Keď sa tak stane, dám vám vedieť viac." Škót

"Niekedy na jar som si všimol červenú značku na ľavej strane mojej brady.Odmietla som to len
ako vred, ktorý čoskoro zmizne.No, nestalo sa a potom, než som si  to uvedomil,  objavil  sa
druhý; nie je pripevnený, ale trochu v priamom smere od prvej značky.Aplikoval som nejaký
polysporín a iné krémy, ktoré som našiel v lekárničke, ale nič nezmenilo jeho farbu ani vzhľad.V
čase,  keď  som kontaktoval  a  dostal  sa  do  ordinácie  môjho  doktora,  bolo  toho  viac,  ale  v
niektorých oblastiach to začalo naberať iný vzhľad.Vyzeralo to viac fľakaté.Keď ma môj doktor
vyšetril,  na tvári  mal nemý výraz.V priebehu nasledujúcich dvoch mesiacov predpísal  rôzne
antibiotické krémy a tabletky.

Celý čas hovoril:  Nemyslím si, že je to rakovina.Nemyslím si,  že je to rakovina.Zdalo sa mi
čudné, že mi povedal, aby som sa nebál dohadovať si ďalšie stretnutia, len aby som každý
týždeň prišiel  do jeho kancelárie,  ako mi povedal,  a hneď ma uvidí,  a to vo svojej  osobnej
kancelárii, nie vo vyšetrovacej miestnosti. čas.Povedať, že som sa trochu bál, bolo slabé slovo,
pretože to nikam neviedlo.Pri viac ako jednej príležitosti som sa ho spýtal, či by nemal ísť k
dermatológovi, a on odpovedal: „Urobíme biopsiu a potom vás dostaneme k dermatológovi, ak
vám nebude vadiť ísť autom do Halifaxu“... „Pôjdem v tlkot srdca,“ povedal som mu, aby zistil,
aké sú tieto znaky na mojej tvári.Čas plynul a od Halifaxu som nepočul o žiadnom stretnutí s
dermatológom.Znova som sa spýtal svojho doktora... Potom spomenul, že v Halifaxe zomrel
dermatológ a ten, ktorý tam bol,  bol veľmi zaneprázdnený, čo znamená, že potrvá niekoľko
mesiacov, kým sa k nemu dostanem.Zdalo sa, že čas sa vliekol... nič sa nedialo...

Po vyskúšaní liekov, ktoré mi dal Dr., som sa rozhodol vziať veci do vlastných rúk.Urobil som
niekoľko  otázok  a  podarilo  sa  mi  získať  nejaké  RSO(Rick  Simpson  Oil)  alebo  jednoducho
povedané,  dobre  vyrobený  konopný  olej.Postupovala  som  podľa  návodu  na  použitie
oleja.Trochu som nalepil na leukoplast a v noci som si zakryl znamienka na tvári.Každý večer
som nejaké požil.

Zo všetkého, čo som čítal, vám táto vec nemôže ublížiť, ale môže vás zraziť z nôh, ak si zo
začiatku vezmete príliš veľa.No, pri niekoľkých príležitostiach som si vzal trochu príliš veľa a
nemohol som pracovať niekoľko dní.To, čo som však urobil, bolo nanášanie oleja v noci rovnako
intenzívne  ako  jamohol  bez  plytvania.Videl  som,  že  to  robí  rozdiel.Som  si  istý,  že  by  to
fungovalo rýchlejšie, keby som si našiel čas na úpravu množstva, ktoré som užíval vnútorne,
aby nedošlo k žiadnym nežiaducim reakciám na moju motorickú funkciu.LOL

Celkovo to funguje a pri jednej z mojich posledných návštev u môjho Dr. povedal: "Nevyzerá to
tak agresívne, ako to bolo." Vďaka tomu som sa cítil oveľa lepšie, rovnako ako správa z biopsie,
keď sa vrátila, že vzorka tkaniva nie je malígna!Môžem úprimne povedať, že sa zdá, že olej
vyčistil čokoľvek, čo bolo na mojej brade.

Väčšinou tu nie sú žiadne rastúce červené značky, len „tiene“ toho, čo bývalo.O týždeň idem ku
kožnej.Dúfajme, že môže vrhnúť nejaké svetlo na to, čo som mal alebo čo som mal.Pre pokoj v
duši by som to rád vedel.Keď budem mať viac informácií, určite dám aktualizáciu.Zatiaľ... Rád
by som poslal veľké poďakovanie tým, ktorí mi pomohli vyliečiť sa!“ Bill

Q.Zaujímalo by ma, či by RSO pomohlo na popáleniny mojej matky z ožiarenia?Rozhodla sa
pokračovať v „konvenčnej“ liečbe a teraz má, inak povedané, posraný hrudník.Bolí to už len
pohľad na to.Pamätám si,  že ste sa vy alebo Rick raz popálili,  hádam pri  príprave RSO, a
ukázali ste obrázky, ako olej funguje aj na popáleniny.Tak čo, bolo by to pre ňu dobré?

A.Natrite jej hruď a chrbát olejom alebo konopnou mastou.Samozrejme, že by mala jesť olej a
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držať sa ďalej od lekárov a všetkých podobných foriem zbytočných škôd.JB

„Moja  mama  (72)  má  už  asi  2  roky  bolestivú  popraskanú  kožu  na  väčšine  končekov
prstov...veľmi  bolestivé.Doktor  hovorí:  "Áno,  to  prichádza  s  vekom."  Dufuss!!!Veľmi  malé
množstvo  oleja  sme  zmiešali  s  aquaforom...Jedno  ošetrenie,  cez  noc...preč!Jej  bolestivé
praskliny sú zahojené a už vyše týždňa sú dobré!ÚŽASNÝ!" Dolly

„Použil som olej na čerstvú otvorenú operačnú ranu.V septembri 2012 mi z tváre odstránili 2
nádory  bazaliómu.Jeden  bol  veľký  a  bol  to  kŕmny  nádor,  ktorý  ho  šíril.Tiež  mi  zoškrabali
vnútorný nádor na líci na biopsiu.Keď som prišiel domov a odhalil si ranu, mal som na tvári
kráter.

Prvé 4 dni som zmiešala bambucké maslo a olej a naniesla.Potom som prešiel na čistý olej a
neprestal  som.Keď som išiel  na  pooperačné stretnutie,  doktor,  ktorý  si  myslel,  že  idem na
plastickú operáciu, bol ohromený mojím uzdravením.Rozhodol som sa jej povedať pravdu, že
som  nepoužil  recept,  že  som  to  vyliečil  konopným  olejom.Počula  o  Rickovi  Simpsonovi  a
Phoenix Tears, neodsúdila ma a povedala, aby som pokračoval v dobrej práci.O mesiac idem
na  druhú  operáciu,  akčný  plán  na  zahojenie  tejto  rany...Kanabisový  olej.Poviem to  tomuto
chirurgovi?Na mojom stretnutí s poštou!V láske a svetle." Patti-Jo

-- Patti, ak budeš pokračovať v oleji, nebude potrebná žiadna operácia.Alebo v prípade potreby
odložte o ďalších 60 g, ale ak je to len trochu možné, držte sa ďalej od chirurgie a lekárov.Je to
v mnohých prípadoch smutný predpoklad úspechu liečby.JB

"RSO spôsobil,  že moja psoriáza takmer neexistuje."Už tri roky užívam udržiavaciu dávku a
moja pokožka je čistá, myseľ je čistá a nikdy som nebol zdravší.“ Erica

"Videl som niekoho blízkeho, ako použil Rickov olej na popálenie, po ktorom by zostala škaredá
jazva, a do týždňa po nanesení oleja to bolo preč a žiadne známky jazvy alebo popálenia."
Janice

"Teraz  máme  moju  dcéru  na  oleji."Má  psoriázu  na  oboch  lakťoch,  predlaktiach  a  jednom
kolene.Fotilo  sa  na  začiatku.Suché  šupinaté  oblasti  sú  zatiaľ  preč.Koža  je  červená,  ale
hladkánamiesto  zdvihnutých  a  zapálených.Menšie  plochy  na  vonkajšej  strane  sa  úplne
vyčistili.Sme presvedčení, že to bude fungovať.Fotíme každý druhý deň, alebo keď je badateľné
zlepšenie.To všetko za menej ako týždeň používania oleja lokálne.Veľmi vám ďakujem, že ste
priniesli povedomie o tomto lieku, ktorý v konečnom dôsledku vylieči národy Ricka a JB.Zdieľam
príspevky každý deň a hovorím to každému, kto bude počúvať.Začína to do seba zapadať." Ron

Q.Fungujú tieto zmesi na akné??

A.Jennifer, olej funguje na 'všetky druhy kožných ochorení.' To znamená vrátane akné.Všetko
najlepšie, JB

“(Dozvedel  som  sa  o  oleji)  Pred  3  mesiacmi  som  hľadal  na  internete  liek  na  akné  a
rosaceu.Okamžite sa to vyjasnilo!Do kokosového oleja pridávam izo olej, aby som ho používal
na tvár a krk raz denne.Môj manžel hovorí, že vyzerám o 15 rokov mladšie!Ďakujeme veľmi
pekne za zdieľanie týchto informácií.Boh vam vsetkym zehnaj.Pokračuj v dobrej práci." Toni

„Prisahám, že preto vyzerám oveľa mladšie ako moji  súrodenci.Som najstarší  zo 4.Väčšina
hovorí, že vyzerám aspoň o 20 rokov mladšie ako moja mladšia sestra." Mary

„Funguje aj na zarastené chĺpky na tvári.Použil som ho na svojho 23 ročného syna s úspechom
v 2 aplikáciách.JEDNA LÁSKA." Patti-Jo

„JB,  máte  nejaké  vedecké  dôkazy  alebo  len  ľudí,  ktorí  tvrdia,  že  boli  niekedy  alergickí  na
marihuanu?Je to možné?Veľmi si myslím, že sú to práve trichómy, ktoré človeka svrbia, pretože
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pri strihaní máte tendenciu svrbieť na rukách, ako keď sa dotýkate izolácie.Dvaja ľudia mi však
povedali,  že  veria,  že  sú alergickí  na marihuanu  a  prepuknú  v  úľoch,  kedykoľvek  sú v  jej
blízkosti alebo keď sa v ich blízkosti šíri dym.Chcel by som však, aby boli obe súčasťou mojej
štúdie, a tak ma zaujímalo, či bol niekto svedkom alergie na marihuanu, alebo či to sám zažil?

-- Pozri, konope je rastlina, takže áno, niektorí ľudia môžu byť samozrejme alergickí na niektoré
z jej zložiek.Ale alergiu na olej sme zatiaľ nezaznamenali a myslíme si, že ak sa to stane, ľudia
budú musieť len vyskúšať iný kmeň s inými terpénmi.Olej sa používa na liečbu alergií všetkých
druhov.Ale je nás sedem miliárd a každý z nás je jedinečný, takže by som povedal, že áno,
niektorí ľudia pravdepodobne budú mať alergiu na niektoré druhy oleja.JB

„Charlie kráča.Žiadne lieky proti bolesti.Stojí vysoko.Jeho kroky sú rovné a široké.Vie behať,
skákať a hrať sa.Krk je takmer na 90 percent zahojený.Takto to nevyzeralo už dva roky.Včera
zjedol banán, pizzu, pol sendviča, vyprážanú ryžu, jogurt a ďalšie.Toľko ešte NIKDY nezjedol.
(…)

Najhoršie  bolo  Charlieho  pravé  koleno.Je  to  asi  o  50  percent  lepšie.Ľavá  je  takmer  úplne
zahojená,  až  na  to,  že  ju  minulú  noc  svrbela  a  opäť  sa  mu  narobili  pľuzgiere.Ale  nič
zásadné...Najväčšou zmenou je rana na krku a v podpazuší.Krk je  takmer úplne zahojený,
rovnako ako jeho podpazušie.

Pred kúpaním používam malú kvapku oleja do jeho g-tuby.Pomohol aj pri bolestiach kolien.Ak
ho  bolia  kolená,  dostane  tú  kvapku.Nepridávam  žiadny  tylenol  ani  ibuprofen.Robí  to
trik.Vyrábam si aj vlastnú masť.Mám vodný stroj, ktorý filtruje vodu a oddeľuje zásaditú vodu od
kyslej.Keďže kyslá okysličená voda je taká dobrá pre pokožku a je aj antibakteriálna, vezmem si
kyslú vodu a zmiešam ju s metocelulózou, čím vznikne masť.

Pridávam koncentrát,  aby  som vytvoril  masť,  ktorá  má konzistenciu  ako vazelína.Tým som
namazal jeho obväzy a použil som to na jeho rany.Toto samo o sebe robí neuveriteľný rozdiel v
bolesti, svrbení a hojení.Čoskoro vám pošlem fotky.Bral som ich každú zmenu.Myslím, že olej
vydrží ešte mesiac, ale keďže som to urobil prvýkrát, ánonie som si istý.som nadšená.Jeho chuť
do jedla nebola nikdy taká dobrá.Včera zjedol viac jedla ako za celý rok." Trisha

„Ahoj Rick a priatelia, mám priateľa, ktorý mal túto bolesť (cca.2 palce x 4 palce v priemere) na
ľavej lopatke už 4 roky, okúzľujúca infekcia, bez chrasty na mieste, len čistý surový otvor, pod
povrchom ste mohli cítiť tvrdú hrčku veľkosti baseballu citlivú na dotyk .

Lokálne aplikoval  olej  8-krát  za 7 mesiacov s približne 2 víkendmi aj  na vnútorné použitie.
Chrasta a zjazvenie je preč, otvorená rana je zjazvená a môj priateľ sa cíti požehnaný, že mal
možnosť použiť olej.“ Rebecca

"Mám hrčky na krku na dvoch miestach, jednu na prsiach a jednu na bruchu...za posledné tri
týždne sa mi zmenšila...tá na zadnej strane krku a na bruchu takmer zmizla...tá za uchom je
polovičná veľkosť...GO KONOPNÝ OLEJ!!!!!” Sharon

"Len vyrozprávať môj malý príbeh...môj priateľ trpí už dlhé roky hlbokou žilovou trombózou.Na
nohe má už 2 roky ranu o veľkosti štvrtiny...Keď som videl príbeh Ricka Simpsona, navrhol som
olej, povedal, že vyskúša čokoľvek...Takže ako fajčiar som si zaobstaral trochu oleja.Povedal
mu, aby to bral dvakrát denne.2 zrnká ryže veľkosti...Prešli 2 týždne...usmieval sa, to som už
dlho  nevidel...Rana  sa  zmenšila????...Začína  nový  skin???To  nemôže  byť???...Alebo
môže???...Pokračoval  ešte  dva  týždne...potom  sa  objavil  s  väčším  úsmevom...rana  bola
PREČ???...Úplne nová koža a žiadna bolesť...WOWWW...Teraz sme veriaci, vidieť znamená
veriť...udržuj nádej nažive!" Jason

--  Áno,  mohlo by to byť,  Jason Hildebrandt,  videl si  to a teraz vieš,  ako sa budeš správať
prakticky ku všetkému, čo sa stane tebe alebo niekomu z tvojich priateľov.Stačí natrieť olejom a
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zjesť, je to naozaj také jednoduché.Ďakujem a prajem všetko najlepšie, JB

„Včera som si v práci porezal prst na mixéri.O tretej ráno som sa zobudil na búšenie prsta, že
som vyskúšal ľad, peroxid, neosporín.Nič nefungovalo.Stále pulzovalo.Potom som si spomenul,
že sluchový olej by pomohol pri regenerácii buniek a zastavil bolesť a vyliečil jazvy a kožné
problémy, tak prečo to neskúsiť.Tak som si zobral kvapku a rozotrel som si ju okolo celého
končeka prsta.Do 1 minúty bolesť zmizla na 80%.Do 30 min.Bol som schopný švihnúť prstom
len s malou bolesťou, ale bez skutočnej bolesti.som predaný.O 12 hodín neskôr som sa znova
naniesla a odvtedy nemám žiadne bolesti.“ Rebecca

"Strechy?" Amber

-- Áno.JB

"Ahoj  Rick,  rád  by  som  ponechal  svoje  meno  v  tajnosti,  ak  to  náhodou  zverejníš  (čo  mi
nevadí).Moja priateľka mala naozaj drsnú výchovu a uchýlila sa k podrezaniu zápästia,  keď
dostala depresiu, tento problém je už roky a roky za nami, ale na jej zápästí stále zostali dosť
škaredé jazvy.Je to  extrémne viditeľné a  dosť  bublajúce,  je  to  prvá vec,  ktorú  si  veľa  ľudí
všimne, keď ju prvýkrát stretnú, nechcela by nič iné, len sa ich zbaviť.

Moja otázka teda znie, či by olej pomohol zbaviť sa jaziev?Alebo aspoň pomôcť, aby boli menej
viditeľné?Milujem to,  čo  robíš,  a  rád  by  som vedel  o  oleji,  keď môj  starý  otec  ochorel  na
rakovinu, si hrdina za všetky životy, ktoré si pomohol zachrániť!“

-- Začnite aplikovať olej lokálne na jazvy, s najväčšou pravdepodobnosťou zmiznú v priebehu
týždňov alebo mesiacov.Tiež by som ju dostal na olej, pomôže jej to s PTSD zo všetkých tých
spomienok na to,  čím si  prešla.Zlepší  to aj  kvalitu  jej  spánku.Foťte a natáčajte,  ak vám to
nebude  vadiť,  jazva  naozaj  zmizne  –  buď  úplne,  alebo  nebude  takmer  viditeľná.Všetko
najlepšie, Jindřich

"Mám rovnaký problém s bolesťami nôh.Najprv preto, že som bol prediabetik.Ale zistil som, že
som veľmi citlivý  na uštipnutie  hmyzom a komármi.Nanesiem na ne olej  a  na noc priložím
leukoplast a uhryznutia sú zahojené.“ Michelle

-- To, čo dokáže olej urobiť pri uštipnutí komárom alebo kliešťom, je jednoducho úžasné.Skúste
to a uvidíte, prečo hovoríme, že nikto by nemal opustiť svoj dom, pokiaľ na ňom nie je olej.Olej
má toľko využití, že je nezodpovedné snažiť sa žiť bez neho.JB

"Jedzte olej...Olej  beriem dva mesiace,  psoriáza je takmer na 80% čistá a nemusím užívať
vôbec žiadne lieky...A odobral mi aj artritídu...“ Giuliana

„Použil  som  zmes  kanabisového  olivového  oleja  a  za  týždeň  sa  moja  psoriáza  začala
strácať.Smutné je, že som mal málo a nemal som dosť na to, aby som to bral viac vnútorne aj
zvonka.POZOR,  nemal  som ani  pravé RSO,  ale  konopný olej  vyrobený na olivovom oleji.“
Teemu

-- Dúfajme, že čoskoro dostanete viac oleja, Teemu.Najlepšie je používať ho lokálne na kontrolu
symptómov a tiež jesť olej, chcete tiež odstrániť základnú príčinu problému.Všetko najlepšie, JB

"Pôsobí dobre aj na uštipnutie komármi a bolesti zubov."Moja dcéra bola poštípaná, bez srandy,
najmenej  50-krát  komármi  za  15  minút  BEZ  VYPNUTIA!  Deep  Woods  sprej  proti
hmyzu.Vyskúšala som banánovú šupku, deodorant, aloe vera, dermaplast a hydrokortizón.Nič z
toho neznížilo opuch (je alergická na uštipnutie komármi a zle napučiavajú) ani jej neposkytlo
úľavu.V zúfalstve som vyškrabal  živicu z  vaporizéra,  zmiešal  som ju s  trochou kokosového
oleja, aby sa ľahšie rozotieral a „namazal“ som ňou nohy.Asi do pol hodiny sa všetok opuch
stiahol a kým mala stále červené bodky na miestach, kde boli  uhryznutia, neobťažovali ju a
vyhýbal som sa tomu, aby som jej podal Benedryl.
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V ústach sa mi vytvoril absces a živicu z výparu som nabalil okolo postihnutého zuba a asi do
pol hodiny opuch zmizol a podarilo sa mi ho zahojiť, odvtedy s ním žiadne problémy.Pre istotu
som to zabalil dva dni.Teraz môžem povedať, že pri balení živice (ak máte Vapir No2 vo vnútri
kužeľa, kde meníte obrazovku, sa zhromažďuje takmer čistý hash, tiež koncentrovaný.) okolo
zuba som sa dostal neuveriteľne vysoko, pravdepodobne vyššie, než som kedy v živote bol. .

Dokonca som napísala svojmu manželovi z obývačky SMS, aby som ho požiadal o pomoc pri
prechode do spálne.Sublingválne lieky však fungujú lepšie, a preto vám na pohotovosti, ak majú
podozrenie na infarkt, striekajú nitro pod jazyk.Teraz je všetko v poriadku, nezomrel som na
predávkovanie, nezobudil som sa na hroznú kocovinu a najlepšie zo všetkého...Nemusel som
užívať veľké množstvá Tylenolu alebo Advilu a ešte viac som poškodil žalúdok a pečeň.

Viem, že živica nie je najefektívnejšia cesta a ani som si nebol istý, či to bude fungovať, ale
práve s ňou som musel pracovať,  keďže žijem v ilegálnom štáte.Myslel  som si  však,  že to
nemôže bolieť.Už sa neviem dočkať, kedy budem žiť v štáte, kde si môžem slobodne pestovať
svoj vlastný organický východiskový materiál najvyššej možnej kvality, vyrábať si vlastný olej a
liečiť  seba a celú svoju  rodinu...vrátane mojej  takmer 2-ročnej  dcéry,  ktorá si  posledný rok
prechádzala peklom, pretože nikto nevie prísť na to, čo jej je.

Teraz si  myslia,  že má poruchu bielkovín, ale to je len ďalšia vec, ktorú hádžu okolo seba,
pretože  nemajú  potuchy,  čo  je  v  skutočnosti  zlé.Dostať  ju  na  olej  jej  môže  zachrániť
život.Chcela by som mať presnú diagnózu, aby som vedela, čo liečim, no základ je, že chcem,
aby sa moje dieťa cítilo lepšie a ak to znamená, že sa vzpieram konvenčnej spoločnosti, tak to
urobím.“ Sara

„Zdá sa, že ropa ožíva.Pri aplikácii svieti.Popálil som si ruku (nepoviem ti ako lol), ale vyliečil
som si  ju  olejom.Zostalo  iba  dosť  čistého oleja  na 2  aplikácie,  potom sa použil  napustený
olejkokosový olej.Nemal vôbec žiadnu bolesť.A žiadne jazvy na konci.Žiadna parafínová gáza,
žiadne  infekcie,  žiadne  tabletky  proti  bolesti.Ešte  raz  ďakujem Rickovi,  že  si  to  zdieľal  so
svetom.” Carol

"Ďakujem ti nestačí za to, čo si urobil."Sedím tu s olejom na jedovatom dube.NIKDY by som to
bez teba neskúsil.Minulý rok mi to trvalo viac ako 2 mesiace a dotýkalo sa takmer 100% môjho
tela, pretože niekto spustil požiar, takže to teraz dostanem všade a ešte horšie sa hovorí, že
voči tomuto si nevybudujeme imunitu.

Pred dňom to vyskočilo.Takže ten olej včera v noci vôbec nezastavil svrbenie.Avšak vidím, ako
sa hoja jazvy denne, takže verím.Dnes ráno, 24 hodín po prvej aplikácii, vidím, že to fungovalo
a  lieči  akúkoľvek  poranenú  pokožku  od  môjho  škrabania.Takže  s  trochou  pasty  z  oxidu
zinočnatého  na  mojom  oleji  verím,  že  som  práve  našiel  1#  pomôcku  pre  jedovatý  dub.V
skutočnosti sa nemôžem dočkať budúcej sezóny, aby som zistil, či sa olej vylieči a opraví tento
problém na celý život.Dám vám vedieť.Nebolo by to skvelé?Ešte raz ďakujem za všetko, čo
robíš." Rebecca

-- Olej to môže tiež vyriešiť.Je to liek alebo kontrola na všetky zdravotné problémy.Čím skôr sa
aplikuje, tým skôr opraví to, čo opraviť treba, to je asi tak všetko.JB

"Jedovatý brečtan na mojej ruke...vyrážky a popáleniny zmizli do 5 minút...žiadne hrbole, žiadna
vyrážka, žiadna bolesť...Ja používam jedno zrnko ryže RSO s trochou kokosového oleja...ZA 5
minút preč!!!Môj olej!!!” Estelle

„Na tvári sa mi objavil jedovatý dub, po druhom dni to bolo od čela po krk, veľké svrbiace fľaky,
škrabanie a trochu krvácania.Trochu oleja som zmiešala s troškou kokosového oleja, aby sa to
dobre rozotieralo.Nasadil  som si  to a okamžitá úľava od svrbenia a bolesti,  do hodiny bola
surovosť a zápal preč, na druhý deň ráno to nebolo vidieť, pokiaľ ste sa naozaj nepozreli.Určite
to  zdvihlo  pár  obočia  a  konečne  niektorí  skeptici  videli,  o  čom  vždy  hovorím.Liečivá  sila
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kanabisu!“ Cindy-Lee

„Chcem, aby ľudia vedeli, že RSO odstránil obrovský pľuzgier, ktorý sa môjmu manželovi dostal
na päte, keď ležal v posteli tak dlho, kým nebol taký chorý.Dal som na to olej a do týždňa to
bolo preč.Úplne som sa bál, že sa to rozvinie do niečoho oveľa vážnejšieho.Zakrývala mu celú
pätu.Ďakujem Rickovi Simpsonovi za všetko, čo robíš." Susan

„Vyrobil som si masť z včelieho vosku, olivového oleja, kokosového oleja a neemového oleja,
ktorý  vyliečil  môj  zatuchnutý  zápach  nôh,  ktorý  mám  už  viac  ako  25  rokov...Pridal  som
levanduľový a citrusový olej, aby som znížil vôňu neem.A funguje lepšie ako akýkoľvek pleťový
krém, ktorý som si kedy kúpila.A manželka nikdy nebola šťastnejšia.“ Robert

-- Pridal by som trochu oleja do zmesi, Robert.Nie je na škodu si nejaké pridať, navyše by to
určite  fungovalo  ešte  lepšie.To  isté  dokáže  aj  samotný  olej,  keď  sa  zmieša  napríklad  s
konopným olejom a masáž chodidiel silnou konopnou mastou je jednou z najpríjemnejších vecí,
aké môžete na tomto svete zažiť.Viete si predstaviť, aké skvelé by bolo pre vaše nohy, keby ste
ich  mohli  na  desať  minút  jednoducho  ponoriť  do  vlažného  nezriedeného  oleja?Viete  si
predstaviť, aké účinné by to bolo pre ľudí s popáleninami, diabetickými vredmi, rakovinou kože
atď.?Môžem.JB

„Keby ženy vedeli, že to zvráti starnutie pokožky a opraví poškodenú pokožku (ako v prípade
tejto  osoby),  podpora  legalizácie  kanabisu  by  bola  veľká!Celá  ekonomika  prekvitala  vďaka
potlačeniu tejto úžasnej prírodnej medicíny a všetci budeme sledovať, ako sa spolu rozpadá,
ako sa čoraz viac ľudí informuje a jednoducho sa začnú liečiť.“ Gil

„Čítal som vrásky?Pomáha to VRÁSKAM?” Margie

Q.Nanášate si ho na tvár na ošetrenie vrások alebo ho beriete perorálne, alebo oboje?“ Toni

A.Oboje pre dosiahnutie najlepších výsledkov, ale veľa dokáže urobiť iba lokálna aplikácia.JB

"Potrebujem recept na plešatenie."Je to jeden diel konopného oleja na desať dielov konopného
oleja?Pomoc  prosím!Môj  snúbenec  stráca  vlasy  a  ja  ho  naozaj  nechcem  opustiť...  Máme
dvojčatá, takže potrebujem, aby tu zostal, ha ha.“ Jenna

-- To by mohlo fungovať.Radi pridávame 20-30% oleja do konopného oleja, 96% alkoholu alebo
iných nosičov, ale menej ako to dokáže zázraky aj pri lokálnom použití.V ideálnom prípade by
samozrejme mal k dispozícii vedro oleja a rovno by ho použil.Pretože nezriedený liek funguje
lepšie ako zriedený liek.Všetko najlepšie, JB

„Ako mechanik  som použil  olej  na  dosť  zlé  rezy  a máš 100% pravdu...lieči  pokožku oveľa
rýchlejšie ako čokoľvek iné.“ Cory

“Vyliečil som moje genitálne bradavice iba 3 aplikáciami za 2 týždne.Mal som niekoľko veľmi
bolestivých ošetrení na klinike GUM v nemocnici, čo ich len zhoršilo.Použil som približne 10 mg
na každú bradavicu (mal som 5) každé tri dni.Umyla som sa, ale vyhýbala som sa používaniu
mydla  3  dni  zakaždým,  kým  sa  olej  nevstrebal,  potom  som  sa  vykúpala  a  znova
naniesla.Bradavice sa zmenili na odumretú kožu, ktorá sa zotrela úplne bez bolesti a zanechala
za sebou novú zdravú kožu.Povedal som o tom svojmu praktickému lekárovi a on ma označil za
klamára?Mal som šťastie,  že som mal priateľa, ktorý mi vyrobil  trochu oleja z tieňa a listov
púčikov, ktoré by za normálnych okolností boli odpadovým materiálom.“ Miles

„Práve  som  v  procese  liečby  škaredého  krtka,  ktorý  sčernel.Každé  ráno  nanesiem  veľké
množstvo priamo na materské znamienko a potom prekryjem leukoplastom.Za 3 týždne vidím,
ako  sa  krtko  zmenšuje.Funguje  to.ja  tiež  každý  deň  trochu  jem...aký  rozdiel  v  úrovni
energie.LIEČIVÉ BLAŽENIE CEZ KONOPIE!!!!!!!” Beau
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"Cítim sa vinný za to, že som si to chcel vyskúšať na hlave kvôli mužskej plešatosti." Robert

--  Nebuďte,  funguje  to  a  pravdepodobne  budete  aj  tak  potrebovať  malé  množstvá
oleja.Samozrejme, môžete si ho naniesť veľa a bolo by to lepšie, ale ak rozpustíte gram alebo
viac  v  100  ml  konopného  oleja,  myslím,  že  by  ste  tiež  radi  videli,  čo  to  urobí,  Robert.Do
šampónu a iných kozmetických produktov, ktoré používate, pridajte aj niekoľko mililitrov zmesi
oleja zo semien a olejov,  bude sa vám páčiť  aj  rozdiel,  ktorý to urobí.Fotografujte,  môžete
pomôcť mnohým ďalším.Máme z toho len pár fotiek, nevenovali sme tomu, pochopiteľne, príliš
veľkú pozornosť.Ale naozaj to funguje, vyskúšajte a nehanbite sa za to ani chvíľu.JB

"Pripúšťam si to...som nešikovná...Mám zlý zvyk strkať si hroty vidlice do chodidla.RSO priamo
na mieste, prekrytie leukoplastom, bolesť behom pár sekúnd preč, zahojená za 3 dni.“ Heather

„Videl som oveľa menej účinnú balzamovú verziu oleja, ktorá zničí psoriázu za niekoľko dní,
zníži opuch vaječníkov v prvý deň menštruácie za 20 minút a zabráni zjazveniu a bolesti, keď sa
aplikuje okamžite na menšie popáleniny.Naozaj ma núti rozmýšľať, čo ten olej dokáže...“ Beres

„Mal som jeden z najhorších prípadov atletickej nohy, keď som mal 10 rokov, prial by som si mať
ten olej.Ale už to mám.Po 47 rokoch je všetko v poriadku.Lieči takmer všetko." Donald

„Moja svokra vyprážala bravčové kotlety a v podstate si namočila prsty do vriaceho horúceho
oleja až po prvé kolienko a zbeleli ako varené kura.Dali sme im RSO a bolesť bola preč asi za
minútu, natierala ich 2x denne RSO.Zahojili sa veľmi rýchlo za pár dní a vôbec nedošlo k strate
kože ani zjazveniu.

Je úžasné, že teraz máme trochu v chladničke v kuchyni, takže ak sa niekto popáli (najmä deti),
okamžite aplikujeme RSO, nie je potrebné cítiť takú bolesť, keď máme prírodnú rastlinu, ktorá
sa o to postará .“ Debra

"Na lakti som mal malé hrčky, ošetril som ich olejom...O týždeň neskôr mám lakeť hladký a bez
hrbolčekov...Myslím,  že  to  boli  bradavice,  ale  keďže  neverím  v  lekárov,  nemôžem  vám  to
povedať s istotou.“ Carla

-- Bez ohľadu na to, čo je s vašou pokožkou v neporiadku, jednoducho naneste olej, prelepte ho
leukoplastom  a  znova  naneste  olej  každý  deň  alebo  dva  alebo  keď  leukoplast
odpadne.Popáleniny, bradavice, ekzémy, psoriáza...Toleju je jedno čo to je a opraví to, len tomu
dajte čas a olej.JB

„Urobil  som  ''výplach''  z  oleja,  ktorý  som  si  vyrobil,  a  požiadal  som  kamarátku,  ktorá  má
ZÁVAŽNÚ psoriázu  od hlavy  až  po  päty  a  nedala  sa  odfotiť  viac  ako 4  roky,  aby  sa ním
umyla.JEDEN KRÁT - keď si umývala telo, bol som v ŠOKU, keď som sledoval, ako VŠETKA
červená, fľakatá koža chradne, a videl som ÚŽASNÚ zdravú pokožku po každom KRAJI, keď si
utrela časť tela.Tú noc som ju odfotil a zverejnil.TERAZ SA TEŠÍ, keď sa fotí... DENNE!

NIEKOĽKO ďalších  sa  pýtalo,  ako  som to  namiešal,  a  bol  som šťastný  a  prekvapený,  že
pacienti s SM a iní, ktorí trpia chorobami, ho používali vo svojich kúpeľoch a jeden povedal, že
prvýkrát v živote spal ako Bábätko bez bolesti.“ Traci

„Môj  priateľ  mal  na  tvári  cystu  a  po  pár  dňoch  používania  oleja  bola  preč.A požíval  ho,
nepoužíval ho lokálne.“ Jonathan

„Beriem o niečo viac, ako je veľkosť ryžového zrna.Vlastne som si dal trochu do nosa a moje
alergie sú takmer preč.Bývam v obytnom aute s dvoma psami a sme bombardovaní peľom zo
susedného  kopca  stromov.Minulý  rok  som  brala  benedryl  každý  deň.Túto  sezónu  som  si
nemusel dať žiadne a spím oveľa lepšie.“ Judy

„Nie  som  pacient  s  rakovinou,  ale  mal  som  infekciu  na  päte,  ktorá  nereagovala  na
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liečbu.Dokonca  som na  tom nechala  technickú  prácu  na  ošetrovanie  rán...  infekcia  sa  mu
prestala  šíriť,  ale  stále  sa  nezahojila.Namazala  som  to  olejom  a  za  JEDEN  deň  bolo
začervenanie menšie.Deň druhý a začervenanie preč.Tretí deň a infekcia opäť vyzerá ako koža!
Nádherný liečivý olej!” Tammie

„Bol som v bode, kedy som neopustil svoj dom.Dostal som vyrážku, o ktorej lekár povedal, že je
to periorálna dermatitída a všetko, čo mi dali, buď nefungovalo, alebo mi bolo zle.Povedali, že
nemajú poňatia, čo to spôsobuje, ani ako sa toho definitívne zbaviť.Po odchode do Vancouveru
som sa rozhodol, že skúsim naniesť RSO na vyrážku a uvidím, čo sa stane.Na druhý deň to
bolo  celkom  preč.Olej  beriem  teraz  vnútorne  a  odvtedy  sa  mi  táto  bolestivá  vyrážka
nevrátila.Táto vec je úžasná.Teraz sledujem pani, ktorá si lieči rakovinu prsníka a žalúdka touto
úžasnou vecou, ktorú nám dal nikto iný ako sám Boh!!!“ Čaj

“Pracoval som pre spoločnosť zaoberajúcu sa bazénmi a kúpeľmi...Mám svetlú pleť, celý deň
vonku.Na tvári, hlave a paži sa mi objavili nejaké bláznivé škvrny, ktoré boli vždy von z okna
vodiča.Olej vyčistil tieto miesta v priebehu niekoľkých týždňov!Teraz prijímam 0,5 gramu čistého
THC každý  deň,  aby  som pomohol  v  boji  proti  akejkoľvek  chorobe  a  aby  som udržal  môj
imunitný  systém silný.BTW žiadne  očkovanie  proti  chrípke!Žiadna chrípka,  odkedy som bol
dieťa." Jay

„Na popáleniny a spáleniny od slnka funguje úžasne.Zriedené olivovým olejom.“ Rachael

„Pred 18 mesiacmi sa moja noha infikovala kvôli  operácii.Po tom, čo lekár vyskúšal  všetky
antibiotiká a postupy, vedia, že to v podstate vzdali a poslali ma domov, aby som počkal, kým sa
to  uzavrie.Až  potom,  čo  som  sa  začal  liečiť  vysokými  dávkami  kanabisu,  som  zistil,  že
regenerácia sa začala!“ Ariel

„Použil som ho na opary a pľuzgiere na perách, fungoval lepšie, ako som si myslel.Vedel som,
že to bude fungovať, ale čas na uzdravenie bol cez noc až 24 hodín.Myslel som 1-2 dni, nie 6
hodín." Kevin

“Moja mama sa za 4 dni olejom zbavila fľaku, ktorý mala na tvári takmer 2 roky!!Potom sme si
povedali, že ak je to to, čo to môže urobiť s vonkajšími rakovinovými škvrnami, porozmýšľajte
nad tým, čo to robí vo vnútri!“ Amber

„Na ľavej strane som mal malú hnedastú škvrnu, ktorá sa zväčšovala. Ukázala som to svojmu
priateľovi, ktorý naň natrel trochu oleja. Uvedomte si, že som si nemyslel, že to niečo urobí. O
štyri dni neskôr som to skontroloval (zabudol som na to), že to bolo úplne preč okrem malej
červenej bodky na mieste. ničmajor, ale urobilo to zo mňa veriaceho.“ Carol

"Ahoj JB.Moja dcéra si včera popálila ruku v rúre.Vyšla von a ukázala mi popáleninu na ruke,
ktorá mala pľuzgiere.Povedala, že to bolí.Povedal som jej, aby išla do domu a zobrala olej a
dala  si  trochu  na  leukoplast  a  zakryla  popáleninu.Povedal  som  jej,  že  sa  to  zahojí  bez
jazvy.Vyšla o päť minút neskôr.Povedala, ocko, bolesť zmizla.Povedal som áno, to je to, čo má
ten olej robiť.

Moja  sestra,  ktorá  bola  skeptická  voči  tomu,  čo  olej  dokáže,  a  nesúhlasila  s  tým,  že  ho
používam ako liek.Keď prišlo na olej, nikdy na mňa nezaútočila.Ale to je v poriadku!Pretože nás
všetkých klamali tak dlho, uverili sme ich klamstvám.Moja sestra trpí komplikovanou chorobou
lekárov.Aby  som  to  skrátil.Začala  brať  olej  a  za  posledných  šesť  mesiacov  schudla  60
libier.Teraz je skutočnou vyznávačkou ropy.A otvorene to zdieľa so všetkými.Ďakujem za všetko,
čo pre túto vec robíte." Ron

„Viem, že chlapci tu vždy hovoria, že používajte čisté RSO a ja som naozaj veľkým fanúšikom
týchto  vecí.Chcem  však  len  dať  ľuďom  vedieť,  že  infúzia  kokosového  oleja  vyrobená  z
cukrových  listov  u  nás  úplne  nahradila  neosporín,  toto  som  si  nemusel  kupovať  už  2
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roky.Funguje to lepšie a rýchlejšie a môžem to ľuďom roztrieť po rukách a tvári a nemusím sa
báť, že by im ochorelo, keby to náhodou zjedli.“ Tina

--  Tina,  nič  nefunguje  lepšie  a  rýchlejšie  ako  čisté  RSO,  ale  viem,  čo  sa  snažíš
povedať.Samozrejme, aj menej účinné formy kanabisovej medicíny dokážu zázraky.Problém je
v tom, že úspešnosť nie je taká spoľahlivá ako u neriedeného najsilnejšieho RSO.

Konopná kozmetika čoskoro nahradí väčšinu v súčasnosti dostupnej kozmetiky, a to až potom,
čo ženy zistia, čo môže olej urobiť pre ich krásu.Konopný olej, kokosový olej a bambucké maslo
sú moje obľúbené nosiče, ale môžete použiť čokoľvek, čo je obľúbené v mieste, kde žijú, a
pridať  do  toho  olej.20-30% RSO v  krémoch  funguje  zázračne,  ale  0,01-1% môže  byť  tiež
veľkým prínosom pre menej závažné stavy a každodennú údržbu.JB

Tipy na výrobu
“Nikdy bez ventilátora!!!To znamená nikdy." JB

„Niektoré ventilátory môžu byť veľmi nebezpečné, takže ak niekto nepozná rozdiel (som navíjač
elektromotorov),  môže  a  pravdepodobne  zapáli  rozpúšťadlo.Môžu  sa  použiť  iba  určité
ventilátory.Keďže väčšina ľudí by nespoznala rozdiel, keby sa celý deň pozerali na ventilátor, je
to dobrá rada.Na uváženie je,  ak elektromotor na ventilátore pri  štartovaní  vytvorí  vnútornú
iskru, ktorú zvonku motora nevidíte, zapáli rozpúšťadlo.Vnútri je veľmi nebezpečné miesto na
výrobu lieku, ako som si  istý,  že väčšina z vás vie!Dôvod by mal poznať každý…Elektrické
sporáky, svetlá, vypínače, pece, ohrievače vody, lampy a takmer každý elektrický spotrebič vo
vašej  domácnosti  vytvára,  či  už to vidíte alebo nie,  iskru,  ktorá zapáli  rozpúšťadlá.Mnohé z
týchto iskier sa vyskytujú automaticky a nikdy by ste to nevedeli!Aj  keď sa vám to predtým
podarilo vo vašom dome, je to ako časovaná bomba, ktorá sa nemusí veľakrát vznietiť, ale v
určitom bode skončíte s výbuchom, z ktorého by nebolo možné uniknúť, stane sa to tak rýchlo!
Všetci  vo  vašom  dome  budú  v  nebezpečenstve!Prosím,  nikdy,  nikdy  neignorujte  toto
varovanie.Jindrich Bayer vám tu dal radu, ktorá vám pravdepodobne zachráni život, ak sa jej
budete držať.Ďakujem, Jindřich." Anthony

"Súhlasím  s  vami  na  100  percent,  pretože  aj  ja  som  minulý  víkend  dospel  k  rovnakému
záveru."Chcel by som tiež dodať, že použitie filtra na kávu na scedenie benzínu / oleja je tiež
najlepší spôsob, ako ísť...Použitie syrovej handričky alebo čohokoľvek iného okrem kávového
filtra vám skutočne poskytne viac oleja, ale bude to slabší olej, možno bude mať zelenšiu farbu,
čo vám svedčí.obsahuje veľa rastlinného materiálu.Základom je použiť naftu a kávový filter a
nedrviť  materiál  dlhšie,  ako hovorí  Rick.Podľa  môjho názoru  Rick  zdokonalil  proces výroby
čistého oleja na liečbu rakoviny a urobiť ho iným spôsobom, než ako hovorí, je zbytočná strata
času a materiálu.“ Marie

"Ahoj JB.Aký je najkratší čas, počas ktorého môžete nechať púčik zaschnúť, ak ho naliehavo
potrebujete?Vďaka."  Priscilla
-- Kým to nebude suché.Ale rýchloschne by som len 5-7g púčika, čo vám dá asi gram oleja, na
začiatok dosť a potom to môžete dokončiť, keď bude správne vysušený, o týždeň alebo tak.Čím
menej budete manipulovať s východiskovým materiálom pred spracovaním, tým menej živice
stratíte.Preto  je  najlepšie  nedekarboxylovať  východiskový  materiál  (ako  to  robí  GW  bez
akéhokoľvek dôvodu, olej môžete dekarboxylovať s menšími problémami zahriatím, čo musíte
urobiť, aby ste aj tak odstránili zvyšky rozpúšťadla).Najlepšie urobíte, ak púčik vložíte do vedra
na spracovanie priamo v sušiarni, bez ďalšej manipulácie, kedykoľvek je to možné.Čím menej
sa púčika dotknete, tým lepšie.JB

"Bryan, viem, že podmienky nie sú ideálne, ale aj tak budem pokračovať v spievaní tej istej
piesne."Čo ešte môžem urobiť a prečo by som mal zmeniť melódiu a znížiť naše štandardy, keď
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ich  znižovať  nie  je  potrebné?Samozrejme budú  existovať  rôzne druhy  oleja,  niektoré  budú
dobré na lokálne použitie (do 60 %), niektoré na rekreačné (60 – 90) a niektoré na liečbu (90 a
viac)  a  najlepšie  oleje  budú  95  –  98  % THC a  extrémne  silné  a  sedatívne,  to  je  asi  tak
všetko.Teraz však musíme ľudí naučiť, že existuje niečo ako 95-98% THC olej a že by sa mali
zamerať na najlepšiu kvalitu a nie na priemerné produkty, ktoré môžu fungovať, ale aj nemusia.

Osobne  nemám  veľký  záujem  o  skúmanie  liekov,  ktoré  by  niekedy  mohli  fungovať  a  v
niektorých prípadoch len vtedy, keď máme k dispozícii liek, ktorý bude fungovať prakticky vo
všetkých prípadoch.

Všetko to odšťavovanie je dobré a pekné, ale zistíte, že asi 10-20-30% ľudí bude alergických na
rastlinné materiály alebo im nebude chutiť, takže ich nebudú správne používať ako liek.Konope
detoxikuje pôdu, v ktorej sa pestuje, v skutočnosti nechcete, aby ste tých rastlinných materiálov
veľmi prijímali.Niekedy áno, teda keď viete, kde bola rastlina vypestovaná a ako, ale sám by
som bol s pitím takýchto štiav veľmi opatrný, naozaj nikdy neviete, čo v nich je, a viem, aké
chemikálie  sa  používajú  na  pestovanie  konope.Sám  by  som  bol  teda  pri  odporúčaní
odšťavovania opatrný.

Olej  musí  byť  dekarboxylovaný,  aby  fungoval  správne,  musíte  ho  prevariť,  inak  nefunguje
správne a neprejde hematoencefalickou bariérou, takže „nepsychoaktívny džús“ celkom logicky
nikdy nemôže tak dobre fungovať ako dekarboxylované oleje s 95-98% THC.Opäť to skúste na
stavy pokožky a uvidíte rozdiel.

V podstate to isté platí pre CBD - opäť áno, bude fungovať, menovite niekedy av niektorých
prípadoch, a je to tiež skvelý liek, napríklad keď sa pridáva ako prísada do žuvačiek pre deti, ale
okrem toho som v prvom rade by vždy chceli použiť najsilnejšiu formu kanabisovej medicíny.Vy
nie?JB”

„Z  mojej  osobnej  skúsenosti  nemôžem  odšťaviť,  veľmi  ma  to  trhá.Mám  tiež  poruchu
zrážanlivosti krvi a ťažký chlorofyl je nie nie pre niekoho, kto berie lieky na riedenie krvi kvôli
vysokému vit K. Dena

„Virgínia, musíte si uvedomiť, že sme videli veľa olejov a väčšina olejov sa nepribližuje tomu, čo
by sme chceli, aby pacienti používali na svoje ochorenia.Stratégia „vyrobte si vlastný“ je jediná,
ktorá má skutočne zmysel, nechcete byť závislí na niekom, kto za vás vyrába olej, chcete mať
kontrolu nad kvalitou a chcete vedieť, čo je in. to a ako to bolo vyrobené.Existuje príliš veľa
podvodníkov a väčšina z nich  neposkytuje  primeranú kvalitu,  a  to  je  smutný fakt,  a  jediný
spôsob, ako tomu zabrániť, je naučiť ľudí, akourobte si vlastný, aby poznali rozdiel.A niekedy aj
malý rozdiel  v kvalite oleja môže niekomu zmeniť život.Preto sa neustále snažíme posúvať
kvalitu a potenciu oleja.

Ako sa na to pozeráme, ak si človek dokáže pripraviť kávu, dokáže vyrobiť olej, na tom naozaj
nič nie je.A tí, ktorí si ten olej nedokážu vyrobiť sami, zvyčajne aj tak potrebujú asistenciu, takže
v prípade potreby im ho vždy niekto dokáže vyrobiť, navyše aj takíto ľudia by mali dostať 95-
98% THC RSO z lekárne.Alebo aspoň vo svete, v ktorom by som chcel žiť.JB

„1.) Suché púčiky som drvil iba rukami, nepoužíval som žiadny mlynček.Východiskový materiál
vyzeral ako veľmi malé púčiky s veľkosťou cca.Priemer 5 až 10 mm, takže väčšinou žiadny
prášok.Keďže mám teraz vlastnú skúsenosť s „varením“, úplne s vami súhlasím vo všetkých
bodoch, okrem bodu C.Videl som oleje vyrobené s alkoholom, ktoré sú zvyčajne oveľa tmavšie,
pretože  voda  v  alkohole  rozpúšťa  chlorofyly.Olej  som  vyrobil  z  laboratórneho  čistého
petroléteru.Tento olej má oveľa jasnejšiu farbu (zlatohnedú) a má vynikajúcu, lahodnú korenistú
chuť v porovnaní s alko-olejom, ktorý som mal možnosť vyskúšať.Chcem tu povedať, že verím,
že nafta neodstráni toľko terpénov a chlorofylov ako alkohol.Tiež vrie oveľa kontrolovanejšie a
ovládateľnejšie  ako alkohol.Moja  otázka teda znie,  myslíte  si,  že  je  možné,  že  kombinácia
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mletie / umývanie s Naphtha nie je pre kvalitný olej až také škodlivé ako mletie / umývanie s
alkoholom?

-- Materiál najskôr nebrúste.Akákoľvek manipulácia so suchým materiálom z púčikov spôsobí,
že stratíte THC a iné kanabinoidy (jemný prach na stole by mal zostať vo vedre).Áno, mletie a
benzín by boli 'lepšie' ako mletie a alkohol - táto kombinácia je takmer zaručený neúspech, takto
jednoducho dobrý olej nevyrobíte.

Vložte púčik do vedra, navlhčite ho benzínom, drvte ho palicou dve až tri minúty, nalejte zmes
oleja a rozpúšťadla do vedra.Ak pracujete s kvalitným materiálom, urobte druhé pranie a nalejte
druhú zmes do vedra s prvým praním.Ak nepoužívate kvalitný materiál, použite prvé pranie len
na vnútorné účely (a pokračujte v hľadaní lepšieho materiálu na prácu).

Éter produkuje skvelé oleje (máme radi jantárové oleje viac ako tmavé oleje, ale nezabudnite,
že niektoré kmene produkujú tmavšie oleje ako iné).Jantárové oleje máme radi aj z praktických
dôvodov – kto chce mať čierne chlorofylové zuby?Veľmi to však neodporúčame, pretože práca
s éterom je dosť nebezpečná, vo väčšine častí sveta je ťažko dostupný a veľmi nám záleží na
bezpečnosti  tých,  ktorí  ropu  vyrábajú.Pri  relatívne  nízkych  teplotách  sa  môže  veľmi  ľahko
rozvinúť.Takže pre väčšinu ľudí  bude nafta fungovať dobre.Zvyčajne používame benzín,  ale
rozpúšťadlom podľa nášho výberu je éter.

Aktuálny zoznam rozpúšťadiel,  ktoré by sme osobne použili,  je:  1.éter,  2.čistý ľahký benzín,
3.99% izopropylalkohol,  4.potravinársky  alkohol  -  najlepšie  99%,  ale  ten  je  zvyčajne  ťažko
dostupný a veľmi drahý.Keď pracujete s 96% alkoholom, zvyšné 4% sú zvyčajne voda.4 % z 10
litrov sú 4 dcl, takmer pol litra vody, ktorú budete musieť vyvariť – a to si vyžaduje čas, ktorý by
ste mohli stráviť produktívnejšie.

2.) Posledných 60°C teplý olej som dal na 1,5 hodiny do vákua, aby som úplne odstránil všetky
zvyšky  rozpúšťadla.Ako  som  vám  písal,  olej  som  dekarboxyloval  o  35  zjedených  gramov
neskôr...  Chuť  oleja  pred  dekarboxyláciou  bola  oveľa  pikantnejšia,  nepovedala  by  som,  že
horšia, ale s tým grganím máte pravdu.

-- Ako som povedal minule, grganie bolo zo zvyškov vody.A voda tam bola kvôli 'vedecky' nízkej
teplote, ktorú ste použili.Olej musíte dekarboxylovať aj tak, takže varič ryže, ktorý sa vypne pri
110 °C, funguje dobre.Alebo, samozrejme, najlepšie by bolo použiť astále - ale zas veľa ľudí ich
nevlastní a nevedia ich obsluhovať a vždy je tu riziko výbuchu. Ak by niekto použil nesprávne
navrhnutý destilačný prístroj na vyvarenie rozpúšťadla, mohol by explodovať a spôsobiť vážne
zranenie a zdemolovať celý dom. Ale ak by sa obsah ryžovaru nejakým spôsobom vznietil a
proces sa vykonával  vonku alebo na otvorenom dobre vetranom mieste.Potom, ak ten,  kto
vyrába olej, neprepadne panike, nemal by mať veľké problémy dostať oheň pod kontrolu a áno,
mať po ruke hasiaci prístroj je vždy dobrý nápad.

Čo sa týka podtlaku - jasné, prečo nie.Ak máte vybavenie a viete, ako ho správne používať, nie
je na škodu olej  takto dorobiť,  ak si  chcete byť 100% istý,  že v ňom nie sú žiadne zvyšky
rozpúšťadla  alebo  ak  chcete  zavrieť  úst  tých,  ktorí  sú  proti  petrochemickým
rozpúšťadlám.Niektorí ľudia to používajú s veľkým úspechom a ja nie som proti.Ale ako viete,
väčšina ľudí toto zariadenie nevlastní a mnohí naši pacienti si varič ryže a ventilátor ani nemôžu
dovoliť alebo si ich ani nemôžu dovoliť, preto vysávač neodporúčame ako nutnosť.

Pozrite  sa,  aká  ľahká  a  jednoduchá  je  Rickova  metóda  a  koľko  otázok  ešte  musíme
zodpovedať.Teraz si predstavte, čo sa stane, keď pridáme informácie o iných spôsoboch výroby
oleja.Spôsobí to len ďalší zmätok a budem musieť stráviť dni a týždne odpovedaním na otázky
„zmätených“ ľudí, čo už aj tak nebudem robiť oveľa dlhšie.

3.) Vysvetlite, prečo navrhujete prehltnúť olej priamo z tuby, priamo do úst, bez kapsúl?Nejaký
problém s absorpciou?Väčšinu oleja zjem na cigaretovom papieriku,  no málokedy použijem

- 37 -



nejaké kapsule, ak musím odísť z domu na viac hodín.Okrem toho, nerád to mám až po zuby,
pretože je naozaj ťažké dostať sa von...

-- Z niekoľkých dôvodov.Hlavným z nich je, že tento spôsob požitia sa ukázal ako najúčinnejší a
prospešný pre pacientov.Zlepšuje ústnu hygienu, pretože ústnu dutinu aj dezinfikuje a potom
pomáha pri akýchkoľvek ťažkostiach v tráviacom trakte alebo v hrdle atď.Vlastne, keď ma bolí
hrdlo, snažím sa natrieť si ten olej v zadnej časti úst a potom ho držať v ústach tak dlho, ako to
vydržím.Vo väčšine prípadov je o chrípku alebo angínu (alebo jej príznaky) postarané cez noc.

Ako hovoríte,  trochu oleja zostáva na zuboch a pod jazykom, takže tento spôsob požitia  v
skutočnosti kombinuje sublingválne spracovanie oleja (ala Sativex a iné spreje a tinktúry pod
jazyk,  ktoré ľudia používajú)  a spracovanie v žalúdku a črevá.Hlavná vec je  dostať  olej  do
žalúdka.Takže ak máte olej s nie príliš dobrou chuťou, môžete doň vložiť kúsok chleba alebo
banánu atď. (alebo cigaretový papier,  ak radi jete chemikálie v ňom), zložiť  a prehltnúť ako
tabletku  a  vypláchnite  ju  vodou  alebo  čajom  alebo  čím  chcete.Po  povedzme po  desiatich
minútach si umyte zuby olejom, pomôže to aj pri ústnej hygiene.Mnoho olejov má lahodnú chuť
(najmä  keď  nie  je  rozomletý  východiskový  materiál  a  keď  sa  na  výrobu  oleja  nepoužíva
alkohol.Chlorofyl  zvyčajne chutí  zle  a môže spôsobiť  veľa nepríjemností,  aj  keď sa používa
lokálne - tmavé oleje zafarbia vaše oblečenie, to naozaj nechcete a nepotrebujete.)

Kapsule - a) musíte si ich kúpiť od Big Pharma, čím ich podporujete svojimi peniazmi, b) niektorí
ľudia  sú  na  ne  alergickí,  c)  niektoré  sa  rozpustia  vo  vašich  črevách  a  nie  v  žalúdku,  d)
predajcovia často dávajú menej oleja v kapsule, ako by malo byť, e) nefungujú tak dobre pre
toľko podmienok, f) je ťažké z nich dostať olej, keď chcete urobiť joint alebo odpariť olej na
pľúcne ochorenia alebo keď chcete použiť olej lokálne.Nehovorím, že nemôžete užívať kapsuly,
len hovorím, že je lepšie naučiť sa používať olej priamo z tuby.Keď získate viac praxe, naučíte
sa  používať  olej  bez  akýchkoľvek  nepríjemných  pocitov.Ja  osobne  rada  jem olej  priamo  z
ryžovaru, len si doň ponorím prst a naberiem si toľko, koľko si myslím, že znesiem.Uvedomte si,
že je to veľmi 'nafta náročné' a zvyčajne si vezmete viac ako zo striekačky.Keď je olej dobrý,
„predávkovanie“  vás len  uspí,  veľká vec.Ale  samozrejme,  že  to  môžem vzhľadom na moje
skúsenosti  a  toleranciu,  nie  aneodporúčam to  začiatočníkom alebo  tým,  ktorí  nemajú  toľko
skúseností.Aj tebe všetko najlepšie Štefan.Jindřich”

„Ak sa obávate nákladov, je to oveľa lacnejšie ako doplatok za väčšinu liekov proti rakovine a
niektoré lieky,  ktoré na rakovinu užívate doma, nie sú kryté poistením.Ak by niekto z mojej
rodiny potreboval tento olej na rakovinu, našiel by som spôsob.Veľa štastia!!!!" Lisa

-- Súhlasím, Lisa, olej je oveľa lacnejšia liečba, keď človek vezme do úvahy všetky ostatné
náklady a výdavky.Navyše je neporovnateľne bezpečnejší ako čokoľvek, čo by mohol poskytnúť
medicínsky systém, nehovoriac o tom, že funguje oveľa efektívnejšie a spoľahlivejšie a určite je
zábavnejšie ho užívať ako jed alebo žiarenie.JB

Q.Prečo  mletie  suchého  materiálu  vedie  k  strate  THC?Existuje  na  to  nejaké  vysvetlenie?
A.Už ste niekedy uzemnili  skutočne silný  púčik?Ak áno,  mali  by ste vedieť  prečo.Ten biely
prášok, ktorý je po rozomletí všade na stole, je THC (alebo trichómy) a to je to, čo malo zostať v
oleji.Navyše, keď je pomletá, je potom príliš jemná a vo svojom oleji odstránite veľa toho, čo ste
v skutočnosti strhnúť nechceli.

Spracujte suché celé púčiky, keď ich navlhčíte benzínom alebo rozpúšťadlom podľa vlastného
výberu, ale pred spracovaním sa jej príliš nedotýkajte, pretože zakaždým, keď sa jej dotknete,
niektoré  stratíte.Oleje  vyrobené  z  mletého  materiálu  sú  výrazne  menej  účinné  ako  oleje
vyrobené z pukov, ktoré boli po navlhčení rozdrvené.

Prvé rýchle pranie je najúčinnejšie a odreže asi 70 % dostupného THC, druhé prúžky asi 20 %
a tretie asi 5 %.Keď to pomeliete, dostanete všetky tri umytia (v skutočnosti štyri) vo vašom oleji
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a to nechcete.Kvalita pred kvantitou.JB

Q.Viem, že odporúčate, aby ste si urobili RSO sami, ale ambulancia má nejaké miestne a len
ma zaujímalo, aká by mala byť primeraná cena?

A.Na výrobu gramu oleja je potrebných 4 – 7 g vysokokvalitného púčika, takže by to mala byť
„správna cena“.Nebavme sa o smiešnych cenách konope, pre mňa je správna cena za 60g
dávku 50-100USD (alebo menej, ak by sa pestovalo legálne vonku vo veľkom).Netvrdím, že
momentálne  viem,  kde  to  zohnať  za  tú  cenu.Špičkový  olej  stojí  toľko,  koľko  stojí  špičkový
materiál tam, kde žijete.JB

„Len som musel aktualizovať a dať ti vedieť, že som stále nažive!Darí sa mi skvele a STÁLE
NAŽIVO takmer dva roky po tom,  čo  mi  povedali,  že mám ešte 3 mesiace.Neverte  svojim
lekárom!Ešte raz ďakujem za pomoc pri záchrane môjho života!“ Lee

Dekarboxylácia

"Momentálne dekarboxylujem celú rastlinu a vyrábam RSO a maslo/oleje." Cheryl
-- Nedekarboxylujte celú rastlinu.Olej pripravte zo super suchého púčika (neorezávajte, príliš sa
ho nedotýkajte, vždy prídete o THC, po ktorom vám ide).Urobte olej, potom ho dekarboxylujte
(vložte ho do elektrickej rúry nastavenej na 130° Celzia asi na hodinu).Pred spracovaním na olej
s rastlinami nič nerobte.Čím menej sa ich budete dotýkať, tým lepšie.JB

„Ak chcete odstrániť karbon, stačí ho vložiť do rúry pri teplote 266 stupňov Fahrenheita (130 °C)
na hodinu, a tak získate úplné dekarbonovanie, keď spálite všetko rozpúšťadlo vo variči na ryžu
alebo hrnci. Ryan
-- Nepoužil by som však hrniec.Jedného dňa spálite svoj olej.Ryžovar sa vypne, to je naozaj
lepšia možnosť, povedal by som.JB

„Správna dekarboxylácia je veľmi dôležitou súčasťou dokonalej výroby oleja, pretože surová
rastlinaneposkytuje veľa čistého delta9-THC a CBD namiesto toho má kyseliny, čo znamená
THCA a CBDA.Na odstránenie karboxylovej skupiny sa postupuje zahrievaním.Robte to veľmi
opatrne, aby ste nespálili  svoje cenné molekuly.V časopise Journal of Chromatography som
našiel dobrú poznámku, ktorá by mala byť potrebná na teplotu a čas na zahriatie oleja, pretože
v závislosti od variča ryže teplota nemusí stačiť.Preto je dobré nechať olej zohrievať minimálne
27 minút  pri  min.  122 stupňov Celzia.Vždy skontrolujte  teplotu vykurovacej  platne pomocou
digitálneho meracieho zariadenia, aby ste sa vyhli prehriatiu oleja.V tabuľke nižšie vidíte body
varu hlavných kanabinoidov, ktoré by ste nikdy nemali dosiahnuť, inak ich uvaríte.Dodatočne
podotýkam, že je správne, čo Rick celý čas hovoril vo svojich videách neprehrievajte olej, ale
teplo  je  potrebné  na  výrobu  liečivého  oleja.Pre  správny  proces  dekarboxylácie  je  potrebná
teplota  minimálne  106,2  stupňov  Celzia  počas  špecifikovaného  času  v  diagrame  okolo
hodiny.Ak má váš olej len kyslú formu THCA a CBDA, nie je až taký účinný, pretože kyseliny sa
veľmi nehodia k receptorom CB1 a CB2.Dávajte si preto pozor,  aby ste to urobili  správnym
spôsobom, pretože to, čo povedal Rick, je pravda, iba ten najlepšie vyrobený olej môže urobiť
svoju prácu, keď závisí od života.(…)

Áno,  pozrite  sa  a  interpretujte  tento  vedecký  diagram,  aby  ste  pochopili,  že  proces
dekarboxylácie beží po celú dobu, keď ohrievate tekutú zmes kanabinoidov a rozpúšťadla vo
variči ryže.Takže grafy ukazujú, že je veľmi dôležité zvýšiť teplotu na 130 stupňov Celzia na
dostatočne dlhú dobu, aby sa dosiahla maximálna dekarboxylácia.Všetko je to otázka teploty a
času na dosiahnutie najlepších úrovní.

Ak použijete digitálny prístroj na meranie teploty a počas celého procesu ho položíte na dno
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ryžovaru, aby sa odparilo rozpúšťadlo, uvidíte, že až v neskoršej fáze procesu, keď kvapky vody
prídu na konci v sporák, teplota sa pohybuje okolo 100-110°C.Ale čas v tomto rozsahu väčšinou
nie je dostatočne dlhý na celý proces dekarboxylácie.Potom olej zohrievajte v malom oceľovom
hrnci  na  ohrievacej  platni  dlhší  čas.Tak  dlho  žiadna  aktivita  (už  žiadne  bublinky  plynu)
zohrievate a čakáte.Kontrolujte teplotu a najlepšie neprekračujte 130 stupňov Celzia asi  pol
hodiny.Pamätajte, že THC má bod varu 157 stupňov C., takže prosím, neriskujte prehriatím,
inak sa vaše želané kanabinoidy vyparia a odvetrajú...

V jadre nie je dôležité dosiahnuť maximálne množstvo dekarboxylácie, takže neskôr budete mať
v tele dostatok tuku.Zaujímavá je hodnota JEDEN gram denne alebo viac, ktorý by ste mali
prijať.Samozrejme, koľko oleja potrebujete, závisí od toho, koľko delta9THC je skutočne v oleji -
to  znamená,  aká účinná bola  dekarboxylácia.Ak sa budete  riadiť  Rickovým odporúčaním a
určite budete mať olej dostatočne dlho zohriaty na 130 stupňov C – všetko bude v poriadku.Je
nezávislé, aké rozpúšťadlo použijete.“ Stephan

Rozpúšťadlá
"Zavesil  som sa na rozpúšťadlo (naftu),  kým som nezistil,  že niektoré bežné rastlinné oleje
(repkový alebo repkový) sa vyrábajú veľmi podobným spôsobom." Graeme

"Nafta je obchodný názov pre ropný éter, takže skúste hľadať, že éter pre domáce zvieratá má
mnoho priemyselných využití, odmasťovač na riedidlá." Al

„PAMATUJTE, že THC a CBD sú nepolárne...a chlorofyl a H2O je polárna...Takže najlepší olej
je vyrobený s nepolárnym rozpúšťadlom...je čistý...bez chlorofylu.“ Michael

„Môj priateľ chemik mi celý príbeh zjednodušil a vysvetlil mi, prečo môže byť nafta lepšia (hoci si
myslí,  že nie výrazne):  nafta je  nepolárne rozpúšťadlo,  takže nepolárne molekuly  extrahuje
ľahšie a efektívnejšie (THC a CBD sú v podstate nepolárne molekuly) a vynecháva polárne
molekuly.

Izopropylalkohol (a v tomto prípade éter) je slabé polárne rozpúšťadlo, takže je na tento účel
veľmi dobré, ale možno o niečo menej ako nafta – keďže JB hovorí, že testovali obe a tie boli
účinnejšie.EDIT:  Ach,  áno,  skoro  som  zabudol:  tiež  povedal,  že  sa  nemusíte  báť,  že  v
konečnom produkte zostane nafta (alebo iso), ak budete postupovať podľa receptu od Ricka
Simpsona (môj priateľ povedal, že nepoužívajte plastové vedro, ale sklenená alebo nerezová) a
ak si nie ste istí, urobte to, čo vždy hovorí JB - pridajte trochu vody a vložte ju do rúry, aby sa
úplne vyparila.Použil by však izopropylalkohol, pretože si si istý, že je to tak, ako má byť...“
Sandra

-- Sandra, metóda, ktorú Rick ukázal svetu, je tá najzákladnejšia, nekomplikovaná a cenovo
dostupná.Je takmer spoľahlivé, keď sa človek riadi pokynmi pre T.Sklo je dobré, ale rozbije sa a
vy nechcete, aby sa to stalo, nikdy.Nerez je samozrejme v poriadku.99,9 % iso funguje dobre,
ale aj tak by sme sami používali ľahký alifatický benzín, kedykoľvek je to možné.Alebo éter.JB

„Pred  extrakciou  tiež  odporúčam  všetko  čo  najchladnejšie  vychladiť.Väčšina  dáva  alkohol,
kanabis, nádoby, všetko, čo súvisí s extrakciou, do mrazničky na 24-48 hodín.Získate tak oveľa
čistejší produkt.Vaše výnosy budú nižšie, ale nebudete potrebovať toľko.Ospravedlňujem sa za
preklepy alebo chýbajúce slová, MS je nanič a nemám žiadne lieky, lol.Požehnaj." Chuck

-- Chuck, mrazenie je v poriadku, ale nie je to potrebné, keď pracujete s kvalitnými nepolárnymi
rozpúšťadlami a východiskovým materiálom.Navyše nemáme radi chladenie rúk, izbová teplota
nám  vyhovuje  a  po  niekoľkých  mesiacoch  alebo  rokoch  zmrznutia  púčika  nebudeme  mať
problémy  s  artritídou.Navyše  sa  olej  často  vyrába  na  miestach,  kde  nie  sú  žiadne
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mrazničky.Takže áno, môžete to zmraziť, ak chcete, ale sami by sme to neurobili.

Sama nemám rada mrazenú zeleninu, vyhýbam sa jej konzumácii vždy, keď je to možné, takže
nevidím dôvod, prečo by som mala robiť výnimku a zamraziť si zeleninu, ktorá mi zo všetkých
chutí najviac.Ale áno, môže pomôcť, keď na extrakciu oleja musíte použiť alkohol, takže nie
som úplne proti.

Ide  len  o  to,  že  my  sami  nepoužívame  alkohol  ako  rozpúšťadlo  (alebo  lepšie:  nie  je  to
rozpúšťadlo našej prvej voľby), nevidím jediný dôvod, prečo by som mal platiť štátu extra daň za
rozpúšťadlo, ktoré sa aj tak vyparí (pokiaľ nepoužijete destilačný prístroj, čo by sme robili vždy,
keď  je  to  možné).Môžem  si  kúpiť  liter  ľahkého  benzínu  za  približne  3-4  doláre,  liter  99%
alkoholu by stál oveľa viac a produkoval by menej oleja a ten olej pravdepodobne nebude taký
dobrý ako oleje vyrobené s ľahkým benzínom alebo 99,9% izopropylalkoholom .

Kde presne je teda výhoda použitia alkoholu ako rozpúšťadla?Nevidím jediný racionálny dôvod,
prečo by sa mal uprednostňovať alkohol pred čistým ľahkým alifatickým benzínom s nízkym
bodom varu, keď sa vezme do úvahy, že v oleji nie sú žiadne zvyšky rozpúšťadla, o ktoré by sa
človek musel starať pri správnej výrobe oleja.Ak sa nevyrába správne, v oleji sú alebo môžu byť
zvyšky  rozpúšťadla.Neobviňujte  nás  však  za  oleje,  ktoré  neboli  vyrobené  správne,  naozaj
nemôžeme niesť zodpovednosť za nekvalitné oleje dodávané inými.Je to také jednoduché.JB

„Ak  je  RSO  správne  vyrobený,  nebude  obsahovať  väčšinu  rozpúšťadla,  ktoré
používate.Rovnako ako RSO lieči  rakovinu a všetko,  čo jete/dýchate, spôsobuje spomínanú
rakovinu.Nebol  by  som  príliš  znepokojený  nadbytočnými  zvyškami,  ktoré  zostali,  ak  vôbec
nejaké  sú.RSO  môže  zase  opraviť  uvedené  bunky/DNA,  ktoré  mohli  byť  zmenené  počas
počiatočného  príjmu  potravy.Ak  by  rozpúšťadlo  mohlo  spôsobiť  akékoľvek  poškodenie,
skutočné THC vo vnútri oleja napraví všetky škody spôsobené zvyškami rozpúšťadla. Amanda

--  Amanda  to  pochopila  správne.Tí,  ktorí  sú  nutkavo  posadnutí  niekoľkými  ppm  zvyšku
rozpúšťadla,  ktorý  by  mohol  zostať  v  oleji,  by  mali  olej  jednoducho  vysať.Nie  je  to  vôbec
ťažké.Kto to nerobí, aj tak sa nemusí veľmi báť.

Aj keby v oleji  bolo 0,1% zvyškov rozpúšťadla (čo by bolo aj tak príliš veľa,zvyčajne je tam
niekoľko stoviek ppm, možno, keď sa olej správne vyrába s použitím čistého ľahkého benzínu s
bodom varu okolo 80-100°C), v 60g dávke oleja by bolo 0,06 g zvyšku, ktorý by sa zjedol počas
dvoch alebo troch mesiacov.

Mňa osobne to veľmi neznepokojuje, to je isté, je to hlboko pod potravinovými limitmi a hlboko
pod množstvom zvyškov rozpúšťadla, ktoré ste už aj tak zjedli  v jedle.Z čoho sa podľa vás
vyrába väčšina rastlinných olejov?S rozpúšťadlami rovnaké alebo podobné uhľovodíky, ktoré
používame ako rozpúšťadlá.

Dovoľte mi, aby som sa vás spýtal - naozaj si vždy umývate ruky, keď nalievate benzín do auta?
Ak tak urobíte, naďalej sa obávať o možné zvyšky rozpúšťadla v správne vyrobenom oleji.Ak
nie, alebo ak si aspoň raz spomeniete, že ste ich neumyli, nájdite si niečo iné, pretože je tu
naozaj veľa iných vážnejších problémov, ktorých sa treba obávať.

V každej tabletke, ktorú požijete, je oveľa viac jedu, to je isté.A čo sa týka ropných produktov --
beriete napríklad vitamíny?Vedeli ste, že väčšina z nich je vyrobená z ropných derivátov?

A ak si myslíte, že by ste si nikdy nedali do úst nič vyrobené z ropy, dovoľte mi, aby som sa vás
spýtal  –  čím  presne  si  čistíte  zuby?S  kúskom  dreva  alebo  zubnou  kefkou?A čo  ostatné
predmety a príslušenstvo na starostlivosť o zuby, ktoré sú vyrobené z plastov na báze ropy?
Nevyužívate alebo ste nevyužívali žiadnu z nich?Ak to robíte alebo máte, potom opäť existujú
iné veci, ktoré musíte urobiť, ako sa starať o zvyšky rozpúšťadla v správne vyrobenom RSO.JB
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“Veľmi jednoduché vysvetlenie nikdy nekončiacej otázky...Osobne som použil naftu, izo, alkohol
a bután na výrobu oleja...A zďaleka najlepší... najčistejší...najsilnejší...a olej najlepšie chutil z
nafty...Nechápem, čo sa ľuďom nepáči...  Keď sa to urobí správne, nezostane vôbec žiadne
palivo...a zdá sa, že nafta odlupuje viac rastlín...Robí to oveľa rýchlejšie...Taký čistejší olej...
(zlato)...“ Peter

„Títo ľudia za mnou prišli na ich webovú stránku.Erinina skupina nenávidí zem, po ktorej Rick
chodí.A zbúchajú každého, kto spomenie Ricka.Pre mňa to NIE JE to, za čím by mali liečitelia
stáť.

Celá vec s Naphthou je pre mňa výhovorka na trestanie Ricka.Pretože nakoniec každý vie, že
kanabisový  olej  neguje  toxíny v  benzíne.Rick  obhajuje  naftu,  pretože väčšina ľudí  ju  ľahko
nájde.Rick jasne uvádza, že preferuje éter – a má rád liehovar.Nafta produkuje silný olej – to je
kľúčové – silný olej – niečo, čo odporcovia vynechávajú.Obilný alkohol neprodukuje silný olej –
a tí, ktorí Ricka ničia, to vedia.Ťažký benzín je výhovorkou na zmiatie ľudí – aby mohli povedať,
že ich olej je lepší.Kde boli títo ľudia pred Rickom – kde si bol, prosím? Tom

„Ľahký ťažký benzín je frakcia s teplotou varu medzi 30 °C a 90 °C a pozostáva z molekúl s 5
až 6 atómami uhlíka.Ťažký benzín vrie medzi 90 °C a 200 °C a pozostáva z molekúl so 6–12
uhlíkmi.Ťažký  benzín  sa  používa  predovšetkým ako  surovina  na  výrobu  vysokooktánového
benzínu  (prostredníctvom  procesu  katalytického  reformovania).Používa  sa  tiež  v  priemysle
ťažby  bitúmenu  ako  riedidlo,  v  petrochemickom  priemysle  na  výrobu  olefínov  v  parných
krakovacích jednotkách a v  chemickom priemysle  na aplikácie rozpúšťadiel  (čistenie).Medzi
bežné produkty, ktoré sa z neho vyrábajú, patrí kvapalina do zapaľovačov, palivo do táborových
varičov a niektoré čistiace rozpúšťadlá.“

"Rozpúšťadlá, benzín, ropný destilát...Znie to toxicky ako pervitínové laboratórium alebo niečo
také.Prosím, vytvorte metódu na spracovanie s vodou.Je to možné?" Christian

--  Nevyrobíte  rovnakú  hmotu ako  my a  bude to  vyžadovať  veľa  zbytočnej  práce navyše  s
podstatne horším výsledkom.JB

"To  je  príliš  zlé.Kiežby  existovala  cesta.Rozpúšťadlá  a  ich  zvyšky  sú  toxické  a
nebezpečné.“Christian

-- Neexistujú žiadne zvyšky, o ktoré by ste sa museli starať, keď sa olej vyrába správne.Brali by
ste to láskavo ako fakt?Z čoho sa podľa vás vyrába väčšina rastlinných olejov?JB

„Nafta má chemický vzorec CnH2n+2.Ľahká nafta má 5 a/alebo 6 atómov uhlíka, čo sa týka
C5H12 a C6H14, tiež známych ako pentán a hexán.Takže to, čo hľadáte, je nafta, ktorá je čisto
zmesou pentánu a hexánu.“ Wouter

„Len som chcel napísať niečo o rozpúšťadlách.Išiel som za svojím priateľom, ktorý má niekoľko
doktorátov a magistrov z chémie, a spýtal som sa ho, čo môžem urobiť, aby som z ropy úplne
odstránil  benzín.Povedal:  „Vezmite  5  ml  izopropylalkoholu  a  zamiešajte  ho,  keď  naposledy
prestane bublať.Vyparí sa a vezme so sebou ťažký benzín.Toxické rozpúšťadlo sa potom stáva
netoxickým rozpúšťadlom.Toto nie je moje skutočné meno, je hanba, že nemôžem použiť svoj
skutočný  účet  zo  strachu,  že  budem prepustený  alebo  zamestnaný  ako  zdravotná  sestra.“
Bobbie

„Ak  chcete  nájsť  naftu  v  Spojenom kráľovstve,  vyhľadajte  výraz  „vymazanie  panela“  alebo
„rýchle  stieranie  panelu“.Je  to  produkt  používaný pri  opravách karosérií  na  čistenie  kovu a
nezanecháva žiadne zvyšky.Problémom je nájsť podrobný zoznam presných zložiek, pretože sa
môžu líšiť.99,9 % izopropanolu by sa malo dať ľahko nájsť. Em

„Sledovali sme váš proces s použitím VM&P Naphtha a všetko išlo podľa plánu, s výnimkou
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prvých pár ťahov injekčných striekačiek, ktoré vyšli trochu tekutejšie, ako sme očakávali.Pridal
som  pár  kvapiek  vody  a  skúsil  som  to  znova  a  zdá  sa,  že  je  to  v  poriadku.Moja  jediná
obava/otázka je chuť.Stále chutí ako rozpúšťadlo.Je to v poriadku alebo musím urobiť niečo
viac?Príjemca tohto spí asi 12 hodín zakaždým, keď si vezme olej.Je to tak, kým si nevyvinie
toleranciu?Akákoľvek pomoc je veľmi cenená.” Pamela

-- VM&P sa nezdá byť dobrým rozpúšťadlom (hoci niektoré listy MSDS uvádzajú, že by to mala
byť rovnaká látka, akú by sme chceli použiť).Zdá sa, že ide o ťažký benzín a nezdá sa, že by sa
úplne vyvaril a zdá sa, že si vyžaduje dodatočnú starostlivosť.

Pridal by som trochu vody a vložil  som to do elektrickej rúry nastavenej na 130° Celzia na
niekoľko hodín, možno cez noc, alebo kým sa rozpúšťadlo úplne nestratí, niektorí hovoria, že
odstránenie zvyškov rozpúšťadla trvá až štyri dni.Ak je olej vyrobený správne a olej by nemal
byť tekutý, nemal by mať žiadnu pachuť po rozpúšťadle, skôr by mal pripomínať mazivo.Uistite
sa, že je olej naozaj správne filtrovaný, pretože zvyšky rozpúšťadla majú tendenciu sa lepiť na
rastlinné materiály.

Jednoducho urobte  prstový test  s  rozpúšťadlom,  ktoré  chcete použiť.Ponorte do nej  prst  a
zistite, či sa úplne vyparí do 30 sekúnd alebo rýchlejšie.Čím rýchlejšie sa odparí a nezanechá
žiadny film, tým lepšie.

Ak nemôžete získať čistý ľahký alifatický benzín (v Európe nazývaný aj benzín, požiadajte o
číslo CAS 64742-49-0, predáva sa pod mnohými rôznymi názvami, nie typ používaný ako palivo
v autách, ale typ, ktorý sa používa ako rozpúšťadlo alebo riedidlo na farby), zvolil by som 99%
alebo ešte lepšie 99,9% izopropylalkohol -  zdá sa, že je možné nájsť takmer kdekoľvek na
svete.

V  súčasnosti  uprednostňujeme  ľahký  alifatický  (nízkovriaci,  hydrogenovaný)  ťažký  benzín,
pretože  produkuje  lepšie  a  účinnejšie  oleje  ako  väčšina  ostatných rozpúšťadiel,  ktoré  sa v
súčasnosti používajú.Čím menej rastlinných materiálov a chlorofylu v oleji, tým lepšie pôsobí
ako liek, tým lepšie chutí a je účinnejší.Celý trik je v tom, aký silný a upokojujúci je olej.Čím
silnejšie a sedatívne, tým lepšie.JB

„Správna nafta sa v USA NEpredávaNie v Tractor Supply alebo Home Depot alebo Lowes alebo
dokonca Sherwin Williams.Stále sa však predáva v Kanade.Mám priateľa, ktorý to destiluje na
100 °F a šetrí to, čo sa uvoľní z rozpúšťadla, aby ho použil na výrobu oleja.“ Steve

„Ak žijete v USA, nedostanete tú správnu naftu. Všetkým naftám vyrobeným v USA nemožno
dôverovať kvôli voľnej regulácii o prísadách v tomto type rozpúšťadla.V USA nikdy nezískate
čistý benzín, dokonca aj VM&P môže byť úplne nekonzistentné od jednej fľaše k druhej a nie je
ani  propagované  ako čisté.V Kanade  vyrábajú  čistú  naftu  a  je  to  najlepšie  rozpúšťadlo  na
použitie v porovnaní s ISO alebo obilným alkoholom, nerobte veľkú chybu a neplytvajte liekmi
alebo ešte horšie, aby ste sebe alebo niekomu inému ešte viac ochoreli použitím nesprávneho
rozpúšťadla.Buďte varovaní, že benzín dostupný v USA dokonca vytvorí olej, ktorý vyzerá úplne
tak, ako by mal, no napriek tomu vám môže spôsobiť veľkú nevoľnosť.“ naháňačka

-- Skutočnosť, že čistá alifatická nafta sa zrejme nepredáva všade v USA, neznamená, že čistá
alifatická nafta s CAS číslom 64742-49-0 a bodom varu okolo 60-80°C neexistuje alebo že
existuje  pri  správnom  používaní  nevytvárajú  lepší  olej  ako  väčšina  iných  rozpúšťadiel.Ak
nemôžete získať čistý ľahký benzín, našou druhou voľbou by bol 99% alebo ešte lepšie 99,9%
izopropylalkohol.

Ale aj tak by som sa nevzdával – na extrakciu olejov z rastlín sa používa ľahký benzín alebo
podobné  rozpúšťadlá,  tak  by  som  sa  overil  u  výrobcov  rastlinných  olejov  a  zistil,  čo
používajú.Tam, kde žijem v Európe, kúpim rozpúšťadlo prakticky v každom železiarstve alebo
obchode  s  farbami,  je  to  jedna  z  najbežnejších  technických  kvapalín,  ktoré  si  pamätám z
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detstva, používali sme ho na odmastenie reťazí bicyklov atď., a fľašu mal prakticky každý z toho
doma.Celá táto nekonečná debata o rozpúšťadlách mi teda príde trochu smiešna.Keď použijete
správny ľahký benzín, nezostanú žiadne zvyšky rozpúšťadla, o ktoré by ste sa museli obávať,
možno pár ppm, rovnako ako vo väčšine lacných rastlinných olejov, ktoré sa často vyrábajú s
takmer presne rovnakým rozpúšťadlom, aké odporúčame.JB

„Ryžovary sú nanič.Oveľa lepšie funguje elektrický gril a pekáč 9x13 pyrex.Olej sa z pyrexu
zbiera  oveľa  ľahšie  a  nie  je  tam  žiadny  teflón.Modulácia  teploty  je  tiež  oveľa  lepšie
ovládateľná.Si hlboko vo svojom egu JB.Narazíte na ľudí, ktorí sú múdrejší ako vy.Je to proste
tak, ako to je.Učte sa od nich namiesto blokovania ich vedomostí z vašej mysle.Každý má malý
kúsok skladačky JB.“ Jody

-- Jody, samozrejme, pyrex je skvelý, hlavne kým sa nerozbije a nestratíš všetok olej.Musíte
pochopiť,  že  toto  sú  základné pokyny určené na použitie  na  celom svete  s  čo  najmenším
počtom  zariadení.Mnoho  ľudí  si  ryžovar  v  niektorých  krajinách  nemôže  dovoliť  alebo  ho
dokonca nájsť, nie je to také jednoduché, ako si to každý myslí.

Samozrejme, môžeme vám ukázať veľmi komplikovaný a nákladný spôsob výroby oleja, ale
museli by ste mi sľúbiť, že tu budete rok čo deň sedieť a odpovedať na otázky o ňom.Väčšina
ľudí ešte neovláda ryžovar a chceli by pracovať s inými druhmi extrakcie, väčšinou na základe
viery alebo preto, že si „myslia“, že by sa niečo malo robiť inak.

RSO sa takto vyrába, je testovaný na ľuďoch a funguje.Čo sa týka iných metód, myslím, že sme
ich za tie roky vyskúšali  všetky,  nemyslite si,  že nie.Ale viem len to,  že žiadna iná metóda
nebola vyskúšaná na toľkých ľuďoch s takým úspechom.A majte na pamäti, že začíname tam,
kde iní skončili, naši pacienti v terminálnom štádiu potrebujú ten najlepší olej, aký môžu dostať
– a to je RSO.Nech sa páči.JB

„Ľahký  alifatický  benzín  fungoval  skvele,  chutil  skvele,  v  mojom  oleji  nezostal  ani  náznak
rozpúšťadla.Ak do bodky dodržíte Rickove pokyny, nemali by ste mať žiadne problémy.“ Rick

„Existujú 2 hlavné kategórie ťažkého benzínu – ľahký a ťažký.Ľahký benzín NEOBSAHUJE
benzén, čo Raina myslela (nie hexán).Aj keď by som neodporúčal ani ľahký benzín, pokiaľ sa
extrakt z kanabisu nedá otestovať po jeho výrobe na zvyšky benzínu, dá sa použiť, ak je to
všetko, čo môžete získať za rozpúšťadlo.Základom je uistiť sa, že ste extrakt uvarilido stavu
hustého tuku -- v tom bode by mala byť väčšina ťažkého benzínu preč.Použitie destilačného
zariadenia je spôsob,  ako vyrobiť ten najčistejší  olej  bez rozpúšťadiel,  ktorý však presahuje
kapacitu väčšiny priemerných ľudí.Dúfam, že to pomôže.” Marka

„Raina,  nebudem sa s  tebou  hádať.Z  Wikipédie:  „Petroléter,  napriek  svojmu synonymu pre
benzín,  by sa nemal zamieňať s benzénom alebo benzénom, ani  by sa nemal zamieňať s
benzínom,  hoci  mnohé  jazyky  to  nazývajú  názvom  odvodeným od  benzínu,  napr.  „Benzin“
(nemčina), “ benzén“ (holandčina) alebo „benzina“ (taliansky).Ropný éter je zmesou alkánov,
napr.  pentánu,  hexánu  a  heptánu,  zatiaľ  čo  benzén  je  cyklický  aromatický  uhľovodík
C6H6.Podobne by sa ropný éter nemal zamieňať s triedou organických zlúčenín nazývaných
étery,  ktoré  obsahujú  funkčnú  skupinu  RO-R.  Moje  vzdelanie  je  mikrobiológia  --  kde  som
študoval organickú chémiu, nejakú biochémiu / nejakú anorganickú chémiu... Určite to všetko
neviem, ale trochu viem.Ľahký benzín NEOBSAHUJE benzén - bodka.Tvoj komentár budem
ignorovať.Bolo by v najlepšom záujme všetkých,  ak by ste netvrdili,  že sú mimo vedeckých
údajov.“ Marka

„Nie je to správne, zvyškové rozpúšťadlá sú najčastejšie Poison!THC nemôže opraviť srdcové
zlyhanie z jedu.Tento produkt musia vyrábať veľké farmaceutické spoločnosti alebo ľudia, ktorí
absolvovali certifikačný kurz o bezpečnosti, NIE nadšenci kanabisu na dvore.“ Derek

--  Môžu  si  voľne  vyrábať  vlastný  olej,  nemám  s  tým  problém.Neexistujú  žiadne  zvyšky
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rozpúšťadla, o ktoré by ste sa museli obávať, ak sa olej vyrába správne.JB

„JB,  si  svätec,  keď  deň  čo  deň  znášaš  to,  čo  vyzerá  ako  stovky  čudných  sťažností  a
otázok.Chcem vám len poďakovať za to, že ste tu a že aktívne podporujete liečenie proti vlne
propagandy, ktorá sa snaží podkopať túto prácu.Hanba im, dobre TEBE!“ Marilyn

„Čo by si chcel dať svojmu otcovi?To najlepšie z najlepšieho alebo niečo, čo vyzerá podobne,
no  jednoducho  nemá  tie  správne  účinky?Keď  vyrábate  liek  podľa  Rickových  pokynov,
pravdepodobnosť  zlyhania  počas  liečby  je  veľmi  nízka.Keď  vyrábate  olej  podľa  pokynov
„odborníkov a vedcov“, vyrábate iný produkt.A na základe našich skúseností nemusí fungovať
tak dobre, ako odporúčame.

Takže chceš, aby som mlčal a nechal ich dodávať nekvalitný odpad?Alebo by ste sa radšej učili
odo mňa/nás a vedeli, ako to urobiť správne, aby ste mali rovnaké výsledky, o ktorých hovoria
naši pacienti? JB

"Súhlasím s JB.Niekedy sa musíte dostať na rovnakú intelektuálnu úroveň ako oni a použiť
rovnakú taktiku ako ľudia, ktorých sa snažíte osloviť.Či už je to hádka alebo dráma.Niektorí
ľudia reagujú iba na drámu a hádky.Je to smutné.Väčšina ľudí je takto stále nezrelá." Mitzi

„Používam 99 % izopropylalkohol,  to je to,  čo mi bolo najľahšie dostupné.Používam krém z
púčikov  pestovaných  100%  organicky  a  bez  pesticídov,  dobre  upravený  a  suchý  na
kosti.jazmiešajte to s viacerými kmeňmi indica.Liečil som pacienta s Hodgkinovým lymfómom,
bol v štádiu 4 a do 6 mesiacov od užívania oleja podľa pokynov je teraz bez rakoviny!!Ďakujem
Rickovi Simpsonovi za obete, ktoré ste urobili, aby ste tieto informácie sprístupnili všetkým!Len
nedávno ma oslovil ďalší pacient s rakovinou v 4. štádiu so žiadosťou o pomoc, má nádor na
jednej obličke, ktorý je nefunkčný.Modlite sa, aby ste získali dve potvrdené liečby za sebou.Boh
vám žehnaj Rick Simpson a JB, ďalej šírte slovo a vzdelávajte ľudí o tomto nádhernom liečivom
konopnom oleji.“ GrowGoddess

-- Zmiešanie niekoľkých kmeňov je vždy dobrý nápad.Pozrite sa na to jednoducho, neviete, na
čo presne je konkrétny kmeň dobrý,  takže keď zmiešate niekoľko kmeňov,  dostanete oveľa
lepšiu  dekuúčinok.Navyše  vás  takéto  oleje  posunú  oveľa  vyššie  –  tí,  ktorí  fajčia  kotlík
„rekreačne“, budú vedieť,  o čom hovorím.Predstavte si, že si sadnete so svojimi priateľmi a
každý vám predstaví ten najlepší púčik,  aký majú.Za pár hodín toho veľa nestihnete.A to je
efekt, ktorý potrebujete na dosiahnutie najlepších výsledkov, takže opäť, miešanie kmeňov je
správna  cesta.Všetko  najlepšie  a  ďakujem,  GrowGoddess,  vždy  ma  teší,  keď  počujem  o
ľuďoch, ktorí jednoducho postupujú podľa pokynov a dosahujú výsledky, o ktorých hovoríme.JB

„Používam izopropylalkohol pri nula stupňoch Fahrenheita. Len v nádobách z nehrdzavejúcej
ocele a cedník nasadený na sito na extrakciu. Potom prefiltrujem cez tri veľké kávové filtre v
sitku na druhej panvici. Konečným výsledkom sú iba trichómy vo filtri. Tento recept som použil
na porazenie Hep C.“ Michael

„Ahoj JB,  mám problém s elektrickým varičom ryže,  všetko,  čo som videl,  kleslo na 100ºC,
pozrel  som si  všetky  značky  na trhu  a  všetky  majú  termostat,  ktorý  sa  vypne,  keď obsah
dosiahne teplotu.Čo odporúčaš?" Cristina

-- Cristina, v čom presne je problém?Olej môžete vždy vložiť do elektrickej rúry nastavenej na
130 °C (266 °F) a nechať ho tam asi hodinu a takto ho dekarboxylovať.JB

„Keď teplota dosiahne 100 °C, elektrický varič ryže sa vypne!Rozpúšťadlo nedosiahne teplotu
110 °C. Cristina

--  Rozpúšťadlo  skutočne  nemôže  dosiahnuť  takú  teplotu,  pretože  by  sa  podľa  mňa
vyvarilo.Rozpúšťadlo varte, kým sa varič prvýkrát nevypne (do poslednej várky pridajte niekoľko
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kvapiek vody).Potom nechajte vychladnúť a znova zapnite.To je všetko, čo robíme.JB

„Znova zapne a nechá variť, kým sa nevráti na?Potom sa vypne a olej je už hotový?" Cristina

--  Zapnite  varič  ryže,  varte  ho,  kým sa prvýkrát  nezastaví,  potom počkajte  päť  minút,  kým
nevychladne, znova ho zapnite a počkajte, kým sa druhýkrát nevypne.Potom nalejte olej do
pohára z nehrdzavejúcej ocele a vložte ho do rúry nastavenej na 130 °C (266 °F) na hodinu a
váš olej je hotový.JB

-- Ďakujem JB, zachránil si mi život.Cristina

„Pri výrobe oleja vdychujete benzín.Keď to tak urobíte, dýchate JED.Ak cítite jeho vôňu, ste už
mŕtvy.Stokrát v živote som cítil vôňu táborového paliva Coleman, paliva do zapaľovačov zippo a
benzínu  používaného  pri  čistení  dielov  a  priemyselných  aplikáciách...Ešte  nie
mŕtvy.Lol.vážne...Ak použijete čisté rozpúšťadlo (bez prísad) a rozpúšťadlo poriadne vyvaríte s
trochou vody, ktorá má na konci pridanú vyššiu teplotu varu, či už ide o izo, alkohol alebo naftu,
dostanete všetko von.Za rok skonzumujete oveľa viac benzínu pumpovaním vlastného plynu vo
svojom aute, ako by ste získali z celoživotného používania správne vyrobeného oleja.“ Matúš

„Prístup Big Pharm s jednou molekulou k vývoju liekov NIE JE založený na zdraví,  vede o
výsledkoch...  Je  založený  na  ziskoch  z  patentov  a  úplne  zdeformoval  spôsob,  akým  sa
pozeráme na rastlinné lieky.Väčšina z nich sa vyskytuje s prírodnými tlmivými roztokmi a je
veľmi nepravdepodobné, že by izolácia jednej zlúčeniny bola taká zdravá ako ich použitie vo
formách,  v  ktorých  sa  vyskytujú.Etnobotanici  majú  100% pravdu,  keď  hovoria,  že  úžitková
rastlina je taká, do akej bola /vyšľachtená/, hoci len hľadačmi zvierat, ktoré šíria semená a peľ
tých najlepších rastlín.Rastliny používané v medicíne budú najúčinnejšie, keď sa budú používať
v  medicíne  v  ich  prirodzenom  pomere  chemických  zložiek  –  pozrite  sa  na  pomery  EFA v
konopných semienkach – sú optimálne pre ľudské zdravie.Prečo by ste vytiahli jeden z 3 typov
EFA, upravili  ho a nazvali  ho zázračným doplnkom (keď sú ignorované aj  ďalšie 2,  ktorých
kombinácia je NAJzdravšia forma)?To je hlúpe.” Alan

Q.Ahoj  JB,  našiel  som  túto  naftu  v  mojej  oblasti...(link)  Nepíše  sa  tam  Light  Naphtha...
fungovalo by to stále?Ešte raz ďakujem za vašu pomoc a super informácie!

A.Mal by to byť ľahký alifatický benzín -- skontrolujte kartu bezpečnostných údajov, či ide o čistý
ľahký benzín bez prísad),  shellit  v  Austrálii,  (technický  alebo priemyselný)  benzín v  Európe
(benzín, niebenzéna nie typ používaný ako palivo v automobiloch).Predáva sa pod mnohými
rôznymi názvami.Používa sa ako riedidlo farieb, rozpúšťadlo, odmasťovač, v minulosti to bol
veľmi bežný domáci rozpúšťadlový alebo textilný odmasťovač, dá sa použiť aj ako kvapalina do
zapaľovačov atď.Bod varu okolo 60-80°C, čím nižší, tým lepšie.

Naneste trochu na čistú Petriho misku alebo si do nej ponorte prst a ak sa do tridsiatich sekúnd
odparí a nezanechá žiadne mastné zvyšky, malo by byť v poriadku použiť.Dodávateľov je veľa,
neviem vám povedať,  ktorý je najlepší  alebo čo by sme vám v súčasnosti  odporučili,  preto
uvádzame len všeobecné pokyny.

CAS číslo 64742-49-0, čistý, ropný destilát, pokiaľ je to možné bez prísad, a bod varu by mal
byť čo najnižší.Vyrába ho väčšina rafinérií,  jednoducho sa ich opýtajte,  čo by odporučili  za
bylinné extrakty.

Druhou možnosťou je 99% alebo 99,99% izopropylalkohol alebo veľmi drahý 99% potravinársky
alkohol.Izopropylalkohol a potravinársky alkohol nie sú také účinné ako rozpúšťadlo ako nafta a
odstraňujú  z  oleja  viac  rastlinných  materiálov  a  chlorofylu,  čím  sa  stáva  menej  účinným  a
chutným, preto odporúčame používať benzín vždy, keď je to možné/dostupné.Všetko najlepšie,
JB
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Q.Rick, v Mexiku je „nafta“ len jedným z niekoľkých názvov produktov typu nafty.Aby ste sa vyhli
fatálnej chybe, mali by ste náhodou vedecký názov pre „naftu“, ktorú používate, prosím?

A.Hľadajte čistý ľahký benzín bez ďalších prísad.Je to v podstate rovnaké ako palivo Coleman,
ktoré môžete vidieť na fotografii nižšie, ale hľadajte benzín bez antikoróznych prísad, ktoré sa
pridávajú do paliva Coleman.

Ak zistíte,  že  ľahký  alifatický  benzín  je  vo vašej  krajine  zakázaný (čo  bol  napríklad prípad
Hondurasu), hľadajte 99% alebo lepšie 99,9% izopropylalkohol, malo by byť ľahké ho nájsť.99%
alkohol je tretie rozpúšťadlo, ktoré by sme použili, ale urobili by sme všetko pre to, aby sme sa
jeho  použitiu  vyhli,  pretože odstraňuje  príliš  veľa  chlorofylu  a  iných  nežiaducich  rastlinných
materiálov.Niektorí  radi  zmrazujú rozpúšťadlo a východiskový materiál,  keď ako rozpúšťadlo
používajú  izopropylalkohol  alebo  alkohol.My  osobne  tieto  rozpúšťadlá  nepoužívame,  pokiaľ
nemusíme  a  neradi  si  nechávame  zmrazovať  ruky,  takže  ich  zmrazovanie  v  skutočnosti
nepodporujeme, ale niektorí hovoria, že to pomáha zlepšiť kvalitu oleja.Pri použití nepolárneho
čistého ľahkého benzínu s nízkym bodom varu nemusíte nič zmrazovať a pri dodržaní pokynov
získate dobrý produkt.JB

"Som  len  rád,  že  ľudia  študujú  nové  spôsoby,  ako  to  urobiť,  to  znamená,  že  novinky  sa
dostávajú von." Alicia

-- Dúfajme, že to nebudete vy, na ktorých bude olej testovaný.Radšej by som použil to, čo sa už
osvedčilo,  najmä  ak  som  mal  smrteľné  ochorenie,  ako  väčšina  našich  pacientov.Všetko
najlepšie prajem všetkým experimentátorom.JB

„V prvom rade Rick  Simpson navrhuje  použiť  NAPTHA.To je všeobecne uznávané ako nie
dobrá voľba a väčšina ľudí používa ako rozpúšťadlo vysoko odolný alkohol, ako je Everclear.

Po druhé, môj syn má dva roky, keď mal 15 mesiacov, diagnostikovali mu smrteľnú rakovinu
mozgu a chrbtice.Už 8 mesiacov užíva kanabisový olej  s vysokým obsahom THC, ŽIADNU
chemoterapiu ani ožarovanie a jeho nádory miznú!V skutočnosti je väčšina z nich úplne preč,
zostala len jedna!!Konopný olej funguje!” Suzetta

“Fantastické!!!Modlím sa,  aby sa úplne uzdravil  a  znie to tak.Prečo sa na to ľudia nemôžu
pozerať skôr ako na liek než na drogu, aby sa dostali hore?Je to liek a vláda nechce, aby sme
sa zlepšili, radšej by nás videli umierať.Tiež som mal rakovinu a veľa zdravotných problémov.V
tomto  bode,  od  augusta  2013  sa  rakovina  nevrátila.Naozaj  verím,  že  toto  je  liek  na
rakovinu.Prečo každý nemôže otvoriť oči pravde!!!” Linda

--  Oleje  vyrobené z  ľahkého alifatického ťažkého benzínu sú zvyčajne účinnejšie  ako oleje
vyrobené  pomocou  Everclear.Čím  silnejší  a  sedatívnejší  je  olej,  tým  lepšie  funguje  ako
liek.Takže na vašom mieste by som prehodnotil rozpúšťadlo, ktoré používate, a namiesto neho
by som použil nepolárne rozpúšťadlo.Všetko najlepšie vám a vášmu synovi, JB

„Použitím  Everclear  získa  olej  zelenkavý  odtieň.Teraz  hľadáme  99,9  %  ISO,  pretože  tu
nemôžeme získať ľahký alifatický ťažký benzín v čistej forme.“ Sara

„Zmrazte si rozpúšťadlo – Everclear 190 proof, 95% a ISO 99% by ste mali nechať v mrazničke
cez noc a použiť ihneď po vybratí z mrazničky.Dobrým nápadom je aj zmrazenie púčikov.Ak je
alkohol chladený v mrazničke a vy rýchlo premyjete 3-5 minút – dvakrát, kým je alkohol ešte
skutočne studený, nemal by mať zelený odtieň...“ Jose

-- Čím menej zelenej, tým lepšie.Čím menej rastlinných látok je v oleji, tým je účinnejší.To dáva
zmysel.Ak  sa  rozhodnete  zmraziť  púčik  a  rozpúšťadlo,  pravdepodobne  by  som  pracoval  v
rukaviciach.Keď  použijete  dobré  nepolárne  rozpúšťadlo  a  dobrý  púčik,  nie  je  potrebné  nič
zmrazovať a aj tak vyrobíte skvelý olej.JB
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„Môžem vyrobiť dobrý olej z hashu?A používať menej benzínu?“ Jon

-- Nebudete robiť dobrý olej.JB

"Zaujímavé.Prirodzene si myslím opak.Potrebujem pomoc, prosím?" Tielman

-- Aká pomoc?Nie je to ono, z hashu nevyrobíte to, o čom hovoríme.Môžete to rozpustiť v ľahkej
benzíne a prefiltrovať a bude to potentnejšie ako hash, ale aj tak to nebude ono a 95-98% THC
olej z toho aj tak nevyrobíte.JB

„Jindřich Bayer, čo si myslíš o pečení s fénixovými slzami?Ako keby som to dal do pohára s
arašidovým maslom, je to niečo?" LinZy

-- Linzy, zvyčajne hovorím ľuďom, aby dali olej na všetko, čo z neho chcú urobiť.Takto môžete
vidieť, aká je tam ropa.To, čo odporúčame, je také silné, že by ste aj tak museli uvažovať v
mikrogramoch na porciu, takže ak je to naozaj potrebné, stačí dať kvapku oleja na vrch pohára
s arašidovým maslom.Viete, že sme radšej, keď ľudia jedia olej priamo zo striekačky, má to
svoje výhody.Zmiešaním s jedlom sa liek vždy zriedi.JB

“Ale neodsudzujte svoj fanklub, pretože pečenie a extrakcia masla sa ukázali ako liečivé a oveľa
menej vyhýbavé...Všetci sme v tomto boji spolu, prosím, neodsudzuj ostatných, ktorí sa o to
pokúšajú." Pamela

“Pamela,  pečenie  a  extrakcia  masla  neposkytujú  také  liečivé  a  regeneračné  vlastnosti  ako
konopný olej PERIOD.Vylieči rakovinu, zabráni Crohnovým príznakom, vylieči cukrovku, lymskú
boreliózu, čo si len spomeniete!Maslo alebo jedlé sa vôbec nebudú porovnávať, pokiaľ by ste
MOŽNO nepoužili fénixové slzy vo svojich jedlách.Mier a láska." LinZy

„Pamela,  nemôžem  odporučiť  menej  účinnú  metódu.Najlepšie  výsledky  dosiahnete  čistým
olejom,  zvyknite  si  naň  a  potom  dávku  zvýšte.Pokrmy  sú  často  nepredvídateľné,  zvyčajne
neviete, koľko oleja je v nich atď.“ JB

„Nie som si istý, či mám ryžovar alebo hrniec.V nastavení teploty sa zobrazuje iba nízka stredná
ahoj, existuje spôsob, ako môžem otestovať teplotu? Jeremy

"To  by  bol  hrniec."Ryžovar  má  zvyčajne  2  nastavenia.Varte  a  zohrejte.”  Deb
„Zaobstarajte si teplomer na mäso alebo laserový bodový teplomer a otestujte teploty pomocou
iného média,  ako je  voda alebo olej.Znie to,  akoby ste mali  hrniec,  ktorý sa dá použiť,  ale
musíte neustále sledovať teploty, bolo by lepšie zaobstarať si varič ryže.“ Luke

"Môžeme použiť vodku?" Monica

-- Na koktaily?Áno.JB

„Potravinársky stupeň“ jednoducho znamená, že ho FDA považuje za bezpečný.Nie je tam príliš
vysoký  štandard.Takže  povedzme  „potravinársky  alkohol“  neznamená,  že  je  to  lepšie  ako,
povedzme, akýkoľvek generický alkohol.A ak ste paranoidní z jedného solventu, mali by ste byť
paranoidní zo všetkých.“ Ben

„V mojej krajine nie som schopný zohnať izopropylalkohol alebo naftu!tak čo mám robiť?Ako
získam tento olej, keďže si ho neviem vyrobiť sám? Ayesha

-- Vytvorte olej z toho, čo nájdete, a potom ho znova odparte, Ayesha, to by bol pravdepodobne
najlepší spôsob, ako ísť v takýchto prípadoch.JB

„Na  odšťavovanie  je  použitie  BIO  konope  pestovaného  vodou  jediným  BEZPEČNÝM
spôsobom,  pretože  Jindřich  Bayer  má  viac  než  pravdu  v  tom,  čo  sa  môže  skrývať  v
rastline.Všetci  máme svoje „domáce“ horúce témy, ktorých sa bojíme a na ktoré si  dávame
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pozor, ale celkovo, ak si osvojíme bezpečné postupy, čítame (s POROZUMENÍM) zozbierané
vedecké  údaje  a  DÔVERUJEME vnútornému hlasu  opatrnosti,  v  rámci  ktorého  môžeme v
rozumnej miere vyliečiť.

Keď  sa  RSO  vykoná  správne,  laboratórne  výsledky  neukazujú,  že  v  oleji  nie  je  žiadne
rozpúšťadlo.Obyčajné a jednoduché to varí urobiť správne so správnym rozpúšťadlom.Rád by
som videl online dostupnú súpravu, ktorá má VŠETKO potrebné od rozpúšťadla, hrnca/panvice,
varnej platne/horáka atď. pre RSO, takže všetko, čo musíte urobiť, je pridať kanabis.Myslím, že
by to povzbudilo pacientov s rakovinou, aby si to vyrobili sami.

Ďakujem Bohu za moje súčasné zdravie, dokonca aj s mojimi vzplanutiami MRSA, ale viem, že
ak príde najhoršie, budem mať odvahu nasledovať pokyny Ricka Simpsona a Jindricha Bayera,
aby som si zachránil život, pretože mám príliš veľa toho, pre čo môžem žiť (milujúci manžel a
chlapčeka, ktorého zbožňujeme) skolabovať pod strachom.

Boh žehnaj Rickovi a Jindrichovi za ich silu.Tiež prosím Boha, aby požehnal všetkých, ktorí
kráčajú po tejto ceste svojou vlastnou cestou, pretože to nie je ľahká cesta, ale je to správna
cesta k vyliečeniu. Platypus mama

-- Ďakujem veľmi pekne, PlatyPusMom.Správy, ako je táto, mi dodávajú energiu pokračovať v
tomto dlhom,  no  mimoriadne  zmysluplnom boji  za  právo  každého  slobodne  používať  tento
liek.Neprestanem,  kým táto  rastlina  nebude  celosvetovo  plne  legalizovaná,  to  vám môžem
sľúbiť.JB

„Rozpúšťadlá  sa  dajú  vyčistiť.Niekedy  výrobcovia  chemikálií  pridávajú  ďalšie  nečistoty  z
pochybných dôvodov.Tie môžu byť oveľa nebezpečnejšie ako rozpúšťadlo a v spôsobe, akým
sa pridávajú do rozpúšťadiel, je len malá jednotnosť.Tí, ktorí rozumejú zložitosti výroby ropy,
ktorá  nie  je  ani  zďaleka len  otázkou rozpúšťadiel,  považujú  túto  debatu  za úsmevnú.Koľko
komentárov ste si prečítali o chemických pesticídoch?Aké je percento z nich, ktoré zvyčajne
nájdete,  oproti  neprečisteným  rozpúšťadlám?Kde  je  tá  debata?Veľa  ľudí  zredukovalo  túto
diskusiu na výber rozpúšťadiel.To je smiešne!Urobte si vlastný výskum, buďte skeptickí, cynickí
a dôkazy, ktoré akceptujete ako fakt, dodržiavajte na vysokej úrovni, pane." Paul

„Ani sa tu s nikým nesnažte hádať, ak používate petrochemické rozpúšťadlá, použite vákuovú
komoru a odstránite zvyšky, som mimo tohto príspevku.Konopný olej lieči rakovinu a benzín sa
dá  odstrániť,  alkohol  z  obilnín  nie  je  taký  silný  ako  petrochemické  rozpúšťadlá.Práve  som
vyrobil  šarže  rozpúšťadla  na  petrochemickej  báze  (čistý  ľahký  alifatický  benzín)  a
potravinárskeho  obilného  alkoholu  (95%,  odolný  voči  190°C)  a  testoval  som  oba  oleje  u
pacientov avýsledky boli znova a znova rovnaké, olej vyrobený z čistého ľahkého benzínu je v
skutočnosti silnejší a sedatívnejší ako olej z obilného alkoholu.Dajte to takto, ak chcete použiť
petrochemické  rozpúšťadlo  (nafta,  bután,  hexán,  acetón)  NA KONCI  PROCESU  POUŽITE
VÁKUOVÚ KOMORU, ABY STE SA UISTILI, ŽE MÁTE NAJČISTEJŠÍ MOŽNÝ OLEJ!!!Vysával
som aj potravinársku triedu a trvalo ešte dlhšie, než sa z benzínu vyrobil olej, kým sa úplne
vyčistil (mufinovanie a prebublávanie vo vákuovej komore), takže tam to máte, zobrali ste si
petrochemické rozpúšťadlo a báli ste sa o zvyšky, robte to, čo robia v priemysel a vložte ho do
vákuovej komory na 35 psi a sledujte, ako sa vysávajú zvyšky!!Koniec vyčíňania a skutočných
SKÚSENOSTÍ!!!!!” Ryan

„Ak použijete správny benzín, v oleji nezostanú žiadne zvyšky. Testoval som to v laboratóriu.
Ok, bol to trochu zvyšok, ale oveľa menej ako to, čo dostanete z rušného mestského vzduchu,
alebo na benzínke, keď tankujete, alebo maľujete niečo na záhrade...“ Klobúk

„Olej vyrábame už pekných pár rokov a ako väčšina z nich sme začali s obilným alkoholom, ale
po čase nás skúsenosti naučili používať bezvodé rozpúšťadlá. Pri správnom spracovaní bude
mať RSO hladiny zvyškového rozpúšťadla výrazne pod 100 ppm a to isté možno dosiahnuť s
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obilným alkoholom, pretože sa meria len alkohol, ale prehliada sa kúsok, že obilný alkohol nesie
vodu a voda nesie život. Videli sme RSO vyrobené s ISO a pri pohľade pod mikroskopom tam
nie je žiadny život, ale niektoré oleje, ktoré vychádzajú z ambulancií, ktoré trvajú na obilí, sú
plné živých baktérií!

Strávil  som veľa  času  a  peňazí  v  laboratóriách  a  som pravdepodobne  jediný,  kto  vzal  do
laboratória obilný alkoholový olej a nechal ho otestovať na zvyškové rozpúšťadlá a zvyškovú
vodu. V skutočnosti som si istý, že áno, pretože v skutočnosti neexistuje nástroj na meranie
množstva vody v oleji. Musel som prinútiť lekára, aby pracoval s rôznymi nástrojmi, aby som
zhruba rozpoznal, koľko „voľne viazanej“ a „pevne viazanej“ vody zostalo, a hoci nevedel uviesť
presné číslo, povedal, že sa bude merať v percentách, nie v percentách. časti na milión. Takže
to bolo laboratórium a vedec, ktorí ma presvedčili, aby som nikdy nepoužíval olej obsahujúci
vodu.  Je ironické,  že rozpúšťadlo nie je  také dôležité  ako voda,  ale počítajte;  pri  100 ppm
spotrebujete  0,06  gramu  rozpúšťadla  počas  dvoch  alebo  troch  mesiacov,  kým  neporazíte
chorobu. Tých 0,06 gramu, čiže asi 1,2 kvapky,

Na pláne liečby som tiež spolupracoval so svojím GI. Skontrolovali sme čísla a pri 100 ppm ISO
ho  to  naozaj  nezaujímalo  a  pri  10-násobku  tejto  úrovne  sa  jeho  obavy  zvýšili  na  možné
uvoľnenie čriev a zlý dych. Toto je olej, ktorý som použil, aby som si zachránil život a dnes ho
používam na údržbu, ale teraz, keď ambulancie chcú náš olej, musíme použiť aj etylalkohol a
teraz sa hodnoty testov vracajú o niečo nižšie, zatiaľ čo návratnosť sa výrazne zvýšila. zvýšená.
Ešte  raz,  keď  sme  prvýkrát  začali,  cítil  som,  že  regenerácia  Ever  Clear  bol  dobrý  nápad,
rovnako ako som cítil,  že je to dobrá voľba v rozpúšťadle. Veda a zákon dokázali,  že moje
„pocity“ sú nesprávne; veda mi ukázala, že voda môže byť škodlivá a štáty TTB, ktoré sa snažia
získať Ever Clear, je trestný čin.“ Sean

"Myslím si, že to, čo sa Rick a JB snažia povedať, je,  že Rickova olejová metóda pomohla
mnohým ľuďom dobre,  a  kým nebudeme mať  dôkaz,  že  iná  extrakčná  metóda  je  rovnako
účinná, držte sa toho, čo funguje." Rebecca

RakovinaA Dôkazy

„Dňa  22.  4.  2013  sme dostali  výsledky  posledných  krvných  testov  môjho  manžela,  a  hoci
posledných pár týždňov bojoval s vírusom bolesti hrdla, darí sa mu veľmi dobre.Tento extrakt z
konopného oleja Indica odvádza skvelú prácu pri liečení jeho leukémie!

Jeho počet lymfocytov neustále klesá a jeho krvné doštičky sú v normálnom rozmedzí, takže
žiadny  strachvôbec,  keď  pokračujeme  s  našou  ďalšou  várkou  oleja,  je  to  zmes  Indica
Blackberry  Kush,  Granddaddy  Purple  a  Washington  Red.Požehnaní  dobrými  vibráciami  a
liečivými myšlienkami, ktoré vstupujú do každej kvapky tohto lieku na liečbu rakoviny.Ďakujem
Cannabis.” Debra

„Pracoval pre mňa.Život je opäť kurva úžasný." Zed

"Nemohol som to povedať lepšie!" Peter

„Rick Simpson Oil má úplnú vedeckú dôveryhodnosť, ak sa obťažujete čítať vedeckú literatúru“
Robert Melamede, známy ako Dr. Bob

"Inhibícia dráhy prežitia buniek vedie k defosforylácii Bad a translokácii tohto proteínu Bcl-2 do
mitochondrií a následne k apoptóze." Hmmm, laické podmienky prosím???” Šanca

-- To znamená: „Kanabis zabíja rakovinové bunky,“ Chance.JB

"Z mnohých komentárov a videí, ktoré som videl o kanabisovom oleji, by som musel povedať,
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že rastlina konope zrejme obsahuje "predvolené" alebo "optimálne" nastavenie pre ľudské telo."
Remi

„Všetko, čo má chrbticu, má endokanabinoidný systém.Aká škoda, že polovica populácie si to
stále neuvedomuje.Endokanabinoidný systém by mal byť v každej vedeckej a lekárskej knihe.To
by mali školy naučiť našich budúcich lekárov.Ako to môžu ľudia vážne ignorovať, je to súčasť
fungovania tela.Je to skorumpovaný výber a výber toho, akú „skutočnú“ vedu zverejniť.Je to
falošná prax.lol" Chloe

„Funguje,  pretože  je  to  silný  imunomodulátor,  ktorý  posilňuje  alebo  opravuje  poškodený
imunitný  systém.Tiež  opravuje  DNA  alebo  mitochondriálne  poškodenie  spôsobené  liekmi
ničiacimi  DNA,  ako  sú  inhibítory  reverznej  transkriptázy  a  inhibítory  proteázy.Áno,  dá  sa
povedať, že lieči „pomoc“ tým, že opravíte svoje telo od škôd spôsobených nezdravým životným
štýlom alebo z iných dôvodov a zvrátite škody spôsobené inými liekmi."Ján."

„Akákoľvek choroba, ktorú máte, vám môže pomôcť, ak ju tento olej úplne nevylieči.Nech máte
akúkoľvek  otázku  týkajúcu  sa  akéhokoľvek  ochorenia,  odpoveďou  bude  vždy  jednoznačné
ÁNO.“ Kathy

"Môjmu priateľovi vyliečil degeneratívne platničky v chrbtici, nádory a poškodenie nervov a u
môjho psa vyliečil rakovinové nádory." Sarah

„Som študentka medicíny, študujem v odbore lekárska fyzika, ktorá sa zaoberá predovšetkým
onkologickými  pacientmi  zo  strany  medicínskeho  zobrazovania  a  rádioterapie.Jediné,  čo
môžem povedať, je veľmi veľké ĎAKUJEM, že ste ma zobudili z veľmi zlého sna.Skúmal som
nekonečné množstvo informácií zo všetkých možných uhlov a nemám ani tieň pochybností o
tomto lieku.Do  môjho  kurzu  som sa  zapojil,  pretože  som skutočne  chcel  pomôcť  ľuďom s
rakovinou a akoukoľvek inou formou choroby, s ktorou by som mohol pomôcť, ale stále prevláda
skorumpovaný zdravotnícky systém.Zdá sa, že jediným záujmom (TU V ÍRSKU) je vykrvácať
umierajúcich ľudí od posledného centu na chemoterapii a radách, než ich po zarobení peňazí
hodíte do diery.Videl som ľudí umierať.Cez ich choroby postupne odznievajú, pričom stále jem
kokteily z tabletiek a podobne a je mi z toho zle od žalúdka.Ako môžem chcieť byť súčasťou
systému,  ktorý  to  robí?Už  nie.Nie  si  len  inšpiráciou  a  ty  (RICK)  si  sa  dotkol  môjho  života
spôsobom, o ktorom viem, že ho musím nasledovať, a ver mi, že robím všetko tu v Írsku, aby
ľudia poznali  tvoje meno.O úžasných schopnostiach tohto lieku sa ani nemusím vyjadrovať,
pretože fakty hovoria samy za seba, pre každého, kto je ochotný ich skúmať.

Vieš, minule som niečo čítal a nevedel som, či mám listovať, alebo sa smiať.Popredný politik v
Írsku  (Micheal  Martin)  povedal,  že  použitie  kanabisu  na  liečbu  SM  alebo  rakoviny  alebo
akejkoľvek  choroby,  pokiaľ  sa  ho  týkalo  (pozrite  si  to),  nebolo  podporované,  pretože  „TAM
JENEBOLI ŽIADNY LEKÁRSKY DÔKAZ ANI VÝSKUM, KTORÝ HO PODLOŽIL.“ Musel som si
to prečítať niekoľkokrát, kým sa mi to vrylo do hlavy.ČO JE **** zlé na tomto mieste?Žiadne
lekárske  dôkazy??Prepáč,  ale  ani  neviem,  ako  v  tom  pokračovať  bez  toho,  aby  som  sa
nahneval...“ Brendan

-- Milý Brendan, som veľmi rád, že vidíš olej taký aký je a že šíriš povesť.Pokiaľ ide o Michaela
Martina,  znie  približne  rovnako  ako  ostatné  politické  typy,  s  ktorými  som  sa  stretol.Prečo
dovoľujeme  takýmto  skorumpovaným  hlupákom  prevádzkovať  náš  systém?Dúfam,  že  keď
p.Martin dostane rakovinu, že bude cvičiť to, čo káže a sám si dá chemo.Ďakujeme za vašu
podporu  Brendan  a  pokračujte  v  dobrej  práci.Toto  je  jedna  bitka,  ktorú  vyhráme.Všetko
najlepšie, Rick Simpson

„Kanabinoidy  inhibujú  rast  nádorov  u  laboratórnych zvierat.Robia  tak  moduláciou kľúčových
bunkových signálnych dráh, čím indukujú priame zastavenie rastu a smrť nádorových buniek,
ako aj inhibíciu nádorovej angiogenézy a metastáz.
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Kanabinoidy sú selektívne protinádorové zlúčeniny, pretože môžu zabíjať nádorové bunky bez
ovplyvnenia ich netransformovaných náprotivkov.Je pravdepodobné, že kanabinoidné receptory
regulujú dráhy prežitia buniek a bunkovej smrti odlišne v nádorových a nenádorových bunkách.

Kanabinoidy majú priaznivé profily bezpečnosti liekov a nevyvolávajú zovšeobecnené toxické
účinky  konvenčných chemoterapií.Použitie  kanabinoidov v medicíne je  však obmedzené ich
psychoaktívnymi  účinkami,  a  preto  sa  navrhujú  terapie  založené  na  kanabinoidoch,  ktoré
nemajú nežiaduce vedľajšie účinky.“ Manuel Guzman – Inými slovami, výťažky z konope liečia
rakovinu.Chýbajú  už  len  ľudské  štúdie.prečo?Opýtajte  sa  svojej  vlády  a  tých,  ktorí  ich
kontrolujú.JB

"Vyliečilo ma to z rakoviny... 4. štádium mozgu... Takže áno." Crystal

„Tanja, funguje to a zjedol som to.Zastavte sa, pozerajte a počúvajte.Odporúčam užívať olej, aj
keď máte nulové choroby.Bude vás brániť, aby ste ich dostali spolu s tým, že sa budete cítiť
oveľa lepšie ako predtým a vaše telo vám poďakuje.Uzavreté mysle, ako sú tie americkej vlády,
spôsobujú  veľa  zbytočných  úmrtí  v  dôsledku  nepriaznivej  liečby,  ako  je  chemoterapia  a
ožarovanie.Keby bola moja mama ochotná vyskúšať olej radšej ako postupovať podľa predpisu
lekárov na takúto „prax“, určite si myslím, že by dnes bola s nami.Ak nie, neprežila by toľko
utrpenia, bolesti a nakoniec by sa neutopila vo svojom množnom čísle po tom, čo tí istí lekári
hodili  uterák  do  uteráka  po  ošetreniach  v  hodnote  viac  ako  100  000,00  dolárov.Chemo  a
radiačné  kliniky  sa  starajú  len  o  svoje  finančné  výsledky,  nie  o  záchranu  a  pohodlie
pacienta.Vládne tu mentalita otáčavých dverí, kde len čakáreň na státie je plná zdecimovaných
a väčšinou holohlavých jedincov čakajúcich na rad na ihlu.Mám problém s vašou aj s myslením
predpisujúceho lekára.Liečba by nemala byť o peňažnom zisku.Je to smutný stav,  ktorý sa
MUSÍ rýchlo meniť a meniť.Osobne sa vyhýbam tomu, aby som bol testovaným subjektom pre
akúkoľvek lekársku „prax“. Rob, ako cítiš, Tanja, ale prajem ti len to najlepšie.Ďakujem Rickovi
Simpsonovi za všetko, čo robíte a čo ste urobili.Budeme bojovať dobrý boj; zákony alebo žiadne
zákony." Lewis

„Tvrdenie, že lieči rakovinu, je dosť nebezpečné a iluzórne preceňovanie inak platného bodu,
ktorý si zaslúži ďalší výskum.Ale nie, nie, nie.Konope rakovinu nelieči.V súčasnosti neexistuje
žiadny  definitívny  a  skutočný  liek  na  rakovinu  a  iba  množstvo  domýšľavých  lekárskych,
stravovacích a psychologických snáh môže pomôcť znížiť  riziko úmrtia  na rakovinu.Kanabis
nelieči rakovinu a pacienti to musia vedieť.“ Davide

"RSO zabíja rakovinu, kamarát...Fajčenie nie, ale RSO áno.“ Kevin

"Pomáhaj mi tu, prosím, kamarát..." Jeff

„Po prvé, „rakovina“ je čokoľvek od cysty po neuroblastóm, takže „lieči rakovinu“ je všeobecné,
iluzívne, nešpecifické.Potom má konope veľmi dobrý vplyv na bunkovú duplikáciu, ktoráurčite
pomáha,  ale nelieči  systematicky  nádory.Opäť platí,  že každý typ rakoviny je  iný  a  konope
preukázalo akosi pozitívnu odozvu na rakovinu prsníka, ktorá je karcinómom typu o, široko a
veľmi  účinne  liečená  aj  konvenčnou  medicínou.Ako  už  bolo  povedané,  som  ÚPLNE  za
legalizáciu  kanabisu,  ale  aj  keď  som  veľmi  otvorený  alternatívnym  terapiám,  musím  sa
pristihnúť, že s týmto pompéznym tvrdením nesúhlasím.“ Davide

"Jindřich Bayer, pomôž, prosím!!!" Kevin

"Tvrdenie, že kanabis vykazuje pozitívnu odozvu v boji proti určitým typom nádorov, je tvrdenie,
ktoré môžem akceptovať." Davide

-- Davide, prijmi, čo chceš, to je v poriadku.Áno, o rope Ricka Simpsona je k dispozícii veľmi
málo tvrdých údajov, ale to je len kvôli korupcii lekárskeho systému a ich pánov peňazí.To sa
veľmi skoro zmení, keď Colorado a Washington začnú poskytovať svoje údaje.Navyše, Izrael a
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Holandsko teraz začínajú testovať ropu, Česká republika sa pravdepodobne čoskoro pridá.

Pokiaľ vieme a z našich praktických skúseností s tisíckami pacientov, zdá sa, že olej pôsobí na
všetky  druhy  rakoviny  oveľa  lepšie  ako  čokoľvek,  čo  v  súčasnosti  poskytuje  medicínsky
systém.Ak chcete dôkaz, pripravte si olej a nájdite niekoho s rakovinou kože a sledujte, čo sa
stane, keď sa naň olej nanesie.Všetko najlepšie, JB

„Ak poznáte pravdu o bohatých, ktorí stoja za niektorými z veľkých charitatívnych organizácií,
začnete si uvedomovať, kam idú vaše peniaze.Musíte sa tiež pozrieť na historické informácie,
napríklad  ako  v  60.  rokoch,  keď  vakcína  proti  detskej  obrne  znepokojovala  230  miliónov
Američanov, nevedeli o opičom víruse sv40, ktorý bol v týchto vakcínach.Potom v roku 1963
prezident  Nixon  vyhlásil  vojnu  rakovine,  pretože  si  bol  vedomý  toho,  že  príde  epidémia
rakoviny.Vidíte,  že  SV40  bol  u  opíc,  ktoré  zozbierali  protilátky  pre  túto  vakcínu  pomocou
segmentov spoločnosti.Môže trvať až 30 rokov, kým sa prejaví ako rakovina.Teraz v tom istom
období prebiehala privatizácia amerického zdravotníctva a Nixon sa postavil  za súkromného
poskytovateľa zdravotnej starostlivosti,  aby to urobil  za účelom zisku.Pravdou je, že vytvorili
priemysel nazývaný rakovina a nechcú, aby o RSO vedela široká populácia.“ Matúš

„Urob si to sám, pýtali sme sa Ricka, kde to môžeme získať a po chvíli sme si uvedomili, keďže
žijeme ďaleko od Ameriky a nemôžeme za tým niekam cestovať kvôli finančným obmedzeniam,
len sme si video pozreli asi 100-krát , prakticky si to zapamätal, našiel kanabis od miestneho
poskytovateľa, kúpil ryžovar, alkohol, dokonca aj teplomer, aby som si bol istý teplotou.Bolo to
jednoduchšie,  ako  sme  si  mysleli.VYROBILI  SME  TO  SAMI.Môj  priateľ  ho  berie  už  4
dni...Počkáme a uvidíme.Čítali sme lekárske časopisy a pozerali veľa dokumentárnych filmov,
všetky ich zistenia sú rovnaké (klinické štúdie vykonané na UCLA, Harvard...)  – olej  zabíja
rakovinové bunky!Tak sme sa rozhodli, že to urobíme, pretože teraz už nikdy nemôžete, kým to
nevyskúšate!“ Ioanna

„Zlato, opýtaj sa svojich susedov... niekto z tvojich blízkych už nejaké má.Pýtajte sa, ako keby
ste si pýtali aspirín?Zamávaj dvadsať." Sandy

„Samotná skutočnosť, že placebo lieči niektorých ľudí, je dôvodom na to, aby ste sa navždy
vzdali medicíny a študovali umenie placeba.Keď som povedal, že nikdy nerobíte placebo štúdiu,
keď  máte  účinný  liek,  máte  pravdu,  že  by  ste  zabili  polovicu  vašich  pacientov,  chorých  a
krutých.“ Christopher

-- Naozaj by to bolo choré a kruté, Christopher, a preto to ja osobne neurobím.Ostatní môžu, ak
chcú, ale ja nie.Chcem, aby medicínsky systém začal používať olej ako placebo – ak preukážu,
že  čokoľvek,  čo  chcú  použiť,  je  bezpečnejšie  a  efektívnejšie  ako  olej  (a
zábavnejšie/príjemnejšie pre pacienta), potom to môžu predávať .Ak nie, tak nie.Je to celkom
jednoduché a veľmi racionálne, myslím.A tak to bude aj tak v budúcnosti, tak prečo čakať?JB

„Ešte  nejaký  dôkaz?Skutočný,  overiteľný  dôkaz,  že  konope  robí  pre  každého  niečo  proti
rakovine?Neoficiálne príbehy z vedeckého hľadiska neznamenajú absolútne nič.Prepáč.Zistil
som nedostatok dôkazov a veľmi chcem, aby to bola pravda.Ale  existujú nejaké overiteľné
dôkazy  AKÉHOKOĽVEK  druhu?Klinické  štúdie?Môžete  vôbec  niečo  uverejniť?Len  som
zvedavý.Nie som neprajník.Som na tvojej strane, ale...aj tak...“ Áno

„Existuje množstvo svedectiev ľudí, ktorí majú rakovinu a použili kanabisový olej na vyliečenie
seba  alebo  svojich  blízkych...urob  nejaký  prieskum,  Si.Ak  požadujete  „klinické“  štúdie,
nedostanete ich, pretože spoločnosti, ktoré sa zaoberajú výskumom, nie sú schopné zarobiť na
odhalení  účinnosti  THC v  jeho  prirodzenej  forme.Najprv  sa  z  neho  musí  urobiť  „chemický“
vzorec a musí sa tak predávať.Je to všetko o tom, že buď použijete svoju intuíciu a zdravý
rozum a prídete k vlastným záverom, alebo budete ignorovať posudky.Rozhodol som sa im
veriť!" Cher
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"Ahoj Kim, vyzývam ťa, aby si DOKÁZAL, že kanabis ako netoxický liek na záchranu života je
"rétorika."Veľa šťastia s týmto.ZNELA SOM presne ako ty.Potom som sa rozhodol, že cez túto
'rétoriku' vyfúknem diery, pretože to MUSÍ BYŤ KEBY... Chlapče, mýlil som sa.Myslím MRTVÝ
ZLE.Nemôžete  poprieť  vedecké  100%  FAKTY ŽELEZNÉHO  PLÁTENIA.Nedokázal  som  to
urobiť  a  ty  to  tiež  neurobíš.FAKTY sú FAKTY a  toto  je  FAKT,  Kim.AMA & Big  Pharma sú
ZLOČINCI.Vedome  dovolili  démonizovať  tento  úžasný  dar  od  Boha  a  klamať  o  ňom  kvôli
ČISTÝM ZISKOM!Dovolili členom vašej rodiny trpieť a zomrieť, Kim.Ak si myslíte, že tieto Petro
Chemicals, ktoré predávajú, sú lieky, zamyslite sa znova.Ak chcete objaviť nejakú „rétoriku“,
choďte sa porozprávať so svojím Dr., porozprávajte sa s Americkou rakovinovou spoločnosťou,
porozprávajte  sa  s  výrobcami  jedových  piluliek.Upozorňujeme,  Kim,  KAŽDÁ  TABULKA,  O
KTOREJ Tvrdia, že je „BEZPEČNÁ“, NIE JE!Nájdite mi taký, ktorý nie je TOXICKÝ, iba JEDEN!
Napriek tomu tu máme NEJEDOVATÚ ZELENINU, ktorá produkuje ten najsilnejší liek na ZEMI,
ktorý preukázateľne LIEČI CHOROBY a naši „zdravotní pracovníci“ a vláda uznali za vhodné
odoprieť  nám  túto  život  zachraňujúcu  zeleninu,  čo  nám  umožňuje  trpieť  a  zomrieť  A byť
uvrhnutý  vo  väzení,  aby  boli  veci  v  spoločnosti  ešte  bezpečnejšie...Chcete  hovoriť  o
"RETORIKE"???Dúfam, že vám tento príspevok otvorí oči pre PRAVDU.Ak nie, RIP Kim, pre
vás a váš druh neexistuje žiadna nádej, máte „klinické endokanabinoidné nedostatky“. Pozri si
to, je to pravda." Dan

"Ďakujem veľmi pekne Rick & JB... Vďaka vám teraz poznám pravdu."Zdravie, pokoj a šťastie.”
Tina

"Rick Simpson, si tak plný sračiek."Rakovina sa nedá vyliečiť!" Jason

„Jason  musí  pracovať  pre  vládu.Videl  som  to  fungovať  na  vlastné  dve  oči."  Matúš
„Chris, ak si pozrieš video z Youtube na RSO, proces je tam.Použil by som však skôr Everclear
ako naftu, je to len osobná vec.Matthew, Jason možno pracuje pre vládu ALEBO je veľmi mladý
a myslí  si,  že sa naučil  každý kúsok údajov  vo vesmíre.Až potom môže urobiť  všeobecné
vyhlásenie, že sa dá niečo urobiť.Musel by poznať každý kúsok údajov." Judie

"Si taký zlý ako propaganda, ktorá nasleduje po marihuane...to, čo robíte pre ľudí, je skvelé,
okrem vyliečenia rakoviny NIE!Zmiernenie príznakov a pomoc ľuďom s bolesťou áno.Ale vaše
extrakty sú hrubé a ani zďaleka nie čisté.Nepracujem pre vládu.Keď to vidím, viem to len tak.
Jason „Mám poruchu spánku už 20 rokov, RSO olej mi prvýkrát pomohol zaspať a po prebudení
som bez bolesti!Jéj!Jason, prečo si tu?Ak to nechcete vedieť, jednoducho odíďte!" Bonnie

“@ Jason!!!Dokážte, že nelieči rakovinu ani STFU!!!” Jon

„Ukáž  mi  dôkaz?A  Jon  je  smiešne,  ako  sa  musíte  vrátiť  k  vulgárnemu  jazyku  ako
„STFU“.Ukazuje, koľko inteligencie skutočne máte!Niet divu, že si z Texasu...“ Jason

"Jason, ak chceš takto pokračovať, budem ti musieť zakázať prístup na túto stránku."Vykonajte
ďalší výskumpredtým, ako urobíš svoje súdy." JB

„Zakáž mi to ty kurva!Si klamár a nemáš žiadne dôkazy o čomkoľvek!Urobte si nejaký skurvený
prieskum a prestaňte týmto úbohým ľuďom klamať!Váš olej je surový nad uvareným špinavým
odpadom!Si v tom pre peniaze nejakým spôsobom!Tak ma zakáž, lebo poznám pravdu a THC,
CBD atď.NELIEČITE RAKOVINU, pre komunitu lekárskej marihuany ste rakovina!“ Jason

"Zbohom, Jason." JB

„Môj manžel má pravdu.Mám 4 PET skeny, ktoré to dokazujú.Keď som bol ťažký na oleji, moje
nádory mizli ako besné.Keď som musel znížiť dávku, sú stabilnejšie ako zmenšujúce sa.Mám
viditeľné dôkazy, že veci fungujú." Mária

„Znie to ako podvod s cieľom zarobiť peniaze.Naozaj si myslíš, že mi zákon dovolí pestovať
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konope na výrobu oleja?Získajte skutočného frajera.Dostal som leukémiu a neverím ti ani slovo
z toho, čo hovoríš.Ty sprostý podvodník, ktorý sa modlí k chorým, by mal byť uväznený.Ak ste
si  istí,  že  to  funguje,  urobte  nejaké  skutočné  klinické  skúšky.Veľa  krajín  vám  to  dovolí,
nepoužívajte výhovorky FDA s chromým zadkom!“ Steven

--  Steven,  čím skôr  sa dostaneš k oleju,  tým lepšie pre teba.Neobviňujte  ma z nedostatku
vedeckých štúdií o oleji, naozaj.Ak by medicínsky systém naozaj robil to, čo má robiť, len týchto
osemdesiat svedectiev by bolo všetko, čo by museli vidieť na vykonanie všetkých tých desiatok
alebo stoviek tisíc štúdií, ktoré bude potrebné vykonať.

Rick a ja si naozaj nemôžeme dovoliť vykonávať všetky tieto štúdie, je to ďaleko nad rámec
nášho rozpočtu, navyše ich nemôžeme vykonávať legálne a tak, ako ich chceme vykonávať,
takže je skutočne na iných, aby teraz urobili svoju prácu.Pokiaľ viem, sú štáty, kde je lekárska
marihuana povolená, neviem, prečo ešte neurobili štúdiu.Napríklad pri rakovine kože by sa to
dalo urobiť za niekoľko mesiacov, len s lokálnym použitím oleja.Ale to sa vraj nedeje, alebo o
takých štúdiách neviem.

Ale existujú vedecké dôkazy na podporu všetkého, čo hovoríme: táto štúdia bola publikovaná v
roku  2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594a  tento  bol  zverejnený  len
nedávnohttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Dúfam, že to uspokojí vaše vedecké potreby a dúfam, že sa dostanete k oleju skôr, než vaši
lekári dostanú príležitosť zabiť vás svojim chemickým jedom, čo by nikdy nebolo dovolené, keby
bol testovaný v riadnej a etickej lekárskej štúdii.JB

„Ďakujem, Rick Simpson, za potvrdenie môjho presvedčenia o kanabisovom oleji...Mám PTSD
a už neberiem lieky kvôli užívaniu kanabisu...Skutočná vec...Od mnohých mám odpor, ale viem,
čo funguje a propagujem to ostatným...Tu v MO je stále nelegálne...Ale možno môžem pomôcť
vzdelávať ľudí zdieľaním všetkých vašich svedectiev...a možno to bude čoskoro legálne...“ Ale

„Súhlasím s tým, že ako 12-ročný veterán, ktorý sa nedávno odlúčil pre PTSD, som zistil, že
jedlá fungujú fantasticky a teším sa na výrobu oleja v tejto sezóne.“ Jon

„4 dni bez toho, aby ste si našli novú prácu.Bez vedľajších účinkov, abstinencií a neuhryznutia
hláv ľuďom!Tu je tvoj výskum, lol.Šíriť slovo!Toto potrebujeme.Ľudstvu vďačíme za to, aby bol
svet lepším miestom.Toto je začiatok.:)“ Christina

"Výskumníci dospeli k záveru: "Údaje uvedené v tomto dokumente sú prvé, o ktorých vieme, že
demonštrujú  kritickú  úlohu  CB1 (kanabinoidných)  receptorov  a  endokanabinoidov  v  etiológii
PTSD u ľudí.Ako také poskytujú základ, na ktorom sa môžu vyvíjať a overovať informatívne
biomarkery  zraniteľnosti  PTSD,  ako  aj  viesť  racionálnevývoj  ďalšej  generácie  liečby  PTSD
založenej na dôkazoch.

Nečakajte však, že federálni úradníci pomôžu posunúť tento proces vpred.V roku 2011 federálni
správcovia zablokovali vyšetrovateľom z University of Arizona vo Phoenixe vykonanie placebom
kontrolovanej  klinickej  štúdie  schválenej  FDA  na  vyhodnotenie  užívania  kanabisu  u  50
pacientov s PTSD.

Vedecká integrita?Nie, pokiaľ ide o marihuanu.Ani zďaleka."

--  Prosím,  neobviňujte  nás z  nedostatku  lekárskych štúdií  o  kanabisovom oleji.Čím skôr  si
uvedomíte, že áno, existuje skupina ľudí, ktorí skutočne ovládajú tento svet a že jednoducho
urobia  čokoľvek,  aby  oddialili  comeback  konope,  tým  lepšie  pre  vás.Neznamená  to,  že
kanabisovú medicínu nepretlačíme, znamená to len, že to bude trvať dlhšie, ako je potrebné
alebo očakávané.JB

„Keď som prvýkrát fajčil kanabis, keď som mal 15 rokov, mal som pocit, akoby môj mozog náhle
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získal chýbajúcu chemikáliu, ktorú som dovtedy potreboval. Moja úzkosť a depresia boli oveľa
lepšie zvládnuteľné, že mi to dalo nový nádych do života. Vždy som sa čudoval, prečo je niečo,
čo je pre nás očividne také dobré, nezákonné, ale to je moja odpoveď v skratke. Ďakujem za
skvelú prácu, rešpekt k vám Rick a JB” Miles

„Mám  priateľa,  ktorý  je  bývalým  námorným  a  irackým  vojnovým  veterinárom.Trpí  ťažkým
prípadom PTSD.Konope je jediná vec, ktorá mu pomáha žiť trochu normálny život.Nič z toho,
čo mu VA kedy urobila alebo dala, nikdy skutočne nepomohlo.Moja žena a ja trpíme vážnymi
zdravotnými problémami.Konope je jediné, čo nám pomáha.Z tohto dôvodu robíme všetko, čo je
v našich silách, aby sme sa pokúsili legalizovať túto úžasnú bylinku tu v Iowe.Mnohým našim
veterinárom  by  veľmi  prospelo,  keby  mali  konzistentný  legálny  prístup  ku  kvalitnému
kanabisu.Verím, že úplná legalizácia je jediný spôsob." Justin

„Som na konopnom oleji počas niekoľkých stavov a nikdy som tak dobre nespal ani som sa
necítil tak dobre.Ďakujeme Rickovi Simpsonovi a JB za to, že ste dostali správu, že táto rastlina
robí zázraky pre všetko, čo si možno predstaviť!!Urobte to ľudia a presvedčte sa sami!!Len tak
sa staneš skutočným veriacim, ver mi!!” Val

-- Ďakujem, Val.Je pravda, že nič sa nevyrovná osobnej skúsenosti s tým, čo olej dokáže.Keď to
vyskúšate,  napríklad na popálenine alebo uštipnutí  komárom a svrbenie a bolesť  zmiznú v
priebehu niekoľkých sekúnd, každý vám môže povedať, čo chce, a vy budete vedieť, že vám
môže povedať, čo chce, ale olej bude stále najlepší liek aký existuje.A budete ho chcieť mať
doma vedro, keby sa náhodou niečo stalo.

Nemusíte  dôverovať  ani  slovu,  ktoré  hovoríme,  jednoducho  vyrobte  olej,  nájdite  niekoho  s
popáleninou, rakovinou kože, diabetickým vredom, potom ho aplikujte lokálne a sledujte, čo sa
stane.Potom si pamätajte, že to isté sa stane vo vašom tele, keď prehltnete olej, a to je asi tak
všetko, čo naozaj potrebujete vedieť.JB

„Minulý  apríl,  po  5  rokoch  bez  rakoviny  prsníka,  mi  opäť  diagnostikovali.Tentoraz  to  bolo
štádium 4, terminálne s chrbticou, rebrami, lymfatickými uzlinami, hrudnou kosťou a prsníkmi.V
podstate mi bola ponúknutá paliatívna starostlivosť a povedali mi, že sa pokúsia udržať ma pred
prílišnou bolesťou...Vrátiť sa domov a vyriešiť si svoje záležitosti.Mal som veľké bolesti a stále
mi  predpisovali  ďalšie  a  ďalšie  toxické  lieky  proti  bolesti  s  VEĽMI  nepríjemnými  vedľajšími
účinkami (Percocet, hydromorfón a dexymetazón).Na týchto som nedokázal fungovať.

Môj manžel začal čítať tieto veci na internete a ja som bola prinajmenšom skeptická, ale zistila
som, že tým, že to skúsim, nemám doslova čo stratiť.Žuvanie veľmi malého množstva White
Widow 3 x denne.Minulý týždeň som dostal správu, že moje kosti sú úplne preč.Dnes mi bolo
povedanéže MRI ukazuje VÝRAZNÉ zmenšenie nádorov mäkkých tkanív.Teraz nie som taký
skeptický a cítim sa skvele, žiadna bolesť.“ Júlia

„Pred  3  a  1/2  rokmi  mi  diagnostikovali  rakovinu  prsníka,  štádium  3,  agresívne.Podstúpila
mastektómiu, chemoterapiu a ožarovanie a testy vyšli negatívne na viac rakoviny.Bohužiaľ moja
rakovina metastázovala a to ju posunulo do štádia 4 agresívneho pre rakovinu prsníka.Teraz
som mal rakovinu kostí a mal som fantómovú zlomeninu, kde sa rakovina prejedla cez kosť v
mojom ľavom boku a moja ľavá horná časť nohy bola plná rakoviny.Keď som bol nasmerovaný
správnym smerom k RSO, dostal som skvelé správy zo skenu hrudníka, brucha a panvovej
oblasti – žiadna rakovina tam nie je.Moje predchádzajúce skeny ukázali 8 škvŕn rakoviny, 1 na
ľavej nohe, 5 na chrbtici a 2 na spodnej časti driekovej oblasti, čoskoro dostanem sken/röntgen
tejto oblasti a dúfam, že budem môcť znova oznámiť dobré správy.Toto mi zachránilo život!
Určite  to  prekonalo slová doktora:  „Si  terminál,  urob si  poriadok vo svojich  záležitostiach a
dávame ti 4 mesiace života“ a to bolo pred 16 mesiacmi.(Je potrebné dodať, že teraz chodí s
pomocou chodítka a spí v postieľke, čo sa jej za 3 roky nepodarilo.Jedným z jej ďalších cieľov je
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byť dostatočne dobrá/mobilná na to, aby sa so mnou mohla zúčastniť hudobného jamu.)”

"Ahoj  Jindrich,  včera  som  dočítal  Rickovu  knihu."Skvelé  veci!Úprimne  povedané,  naozaj
nepotrebujem žiadne ďalšie dôkazy o skutočnej magickej sile oleja!Urobil  som tiež niekoľko
experimentov a každý deň objavujem niečo nové, čo tento liek dokáže!Úžasný!Žiaľ, aj keď som
o tom presvedčený a aj keď je moja priateľka presvedčená, jej mama sa akosi nedokáže úplne
„pustiť“...a  stále si  nie je  istá,  či  prestane s posratou chemoterapiou...  Neustále sa snažím
predniesť dobré argumenty, ale neviem sa rozhodnúť za ňu!Ona má rakovinu a ako jediná sa
môže rozhodnúť,  čo  so svojím životom.Viem,  že sa nakoniec  aj  tak vylieči,  pretože do nej
napcháme toľko oleja, že nebude možné, aby zomrela.Ale stále mám pocit, že je také hlúpe a
také  nebezpečné  zahrávať  sa  s  týmito  posratými  chemikáliami,  najmä  ak  máte  prístup  k
prírodnej  medicíne,  ktorá  preukázateľne  lieči  rakovinu!Čítal  som  o  vašich  skúsenostiach  s
rakovinou a medicínskym systémom...Naozaj ma mrzí tvoja strata... a teraz lepšie chápem tvoj
postoj k tradičnej takzvanej ,medicíne‘!“ Luigi

-- Ahoj Luigi, ďakujem za milé slová o knihe a je škoda, že si to musíš prejsť.Je to jej voľba, akú
liečbu si zvolí, ale ja by som sa k chemoterapii nepribližovala - stačí jej prečítať príbeh mojej
mamy, možno pochopí, že brať jed nikdy nie je dobrý nápad, najmä keď to nie je podložené a
potrebné.Jej šance len na prežitie chemoterapie sa výrazne zlepšia, ak si dá olej, ale opäť,
prečo  spôsobovať  ešte  väčšie  škody  jej  chorému  telu?Vôbec  to  nedáva  zmysel.  Všetko
najlepšie, Jindřich

„Toto je boj, s ktorým sa musia vysporiadať mnohí dobrí ľudia, nevedomý lekár, ktorý si myslí,
že  vie  viac  bez  toho,  aby  sa  kedy  pohol  vpred  v  nových  vyvíjajúcich  sa  a  existujúcich
informáciách o kanabise, jeho kanabinoidoch a schopnosti zabíjať rakovinu bez toho, aby ublížil
pacientovi.Aké  šialené  z  našej  perspektívy,  že  by  požadovali  jed  na  niečo  také  bezpečné,
prečo?Je to nevedomosť alebo sa boja?

Odkedy som sa dozvedel o tomto oleji na môj IBS, navštívil som lekára raz za 5 rokov a bolo to
pre niečo, čo som sám nedokázal.Vykĺbený malíček a ja sme použili olej, aby sme sa nikdy
neinfikovali, odstránili sme stehy bez utrpenia a zakaždým, keď som ho použil, bolesť okamžite
zmizla,  pretože  sa  odstránil  zápal.Úplne  sa  to  zahojilo  za  2  1/2  až  3  mesiace  namiesto
fyzioterapie a asi 9 mesiacov až rok na vyliečenie.Videl som to znova a znova na vlastné oči a
nikto mi to nemôže vziať." Covey

„Lekári NIE SÚ vedci ani nepraktizujú vedu.Ak by to urobili,  požadovali by od vlády, aby im
umožnila  prístup  k  marihuane.Dôvodom  je  dnes  už  overená  časť  tela,  endokanabinoidný
systém, ktorý americká lekárska spoločnosť úplne ignorovala.Zatiaľ čo iné krajiny robia stále
viac  a  viac  výskumu  marihuany  a  konkrétne  rakovinyliečbu,  americké  lekárske  zariadenie
prevádzkuje Big Pharma, veľké poistenie a veľké peniaze.Lekári  zverili  kontrolu nad svojím
remeslom nelekárom a politikom založeným na strachu.Strávia roky hľadaním alternatív pod
kontrolou patentových právnikov, pričom budú ohrozovať potenciálne vyliečenie.

Ak by bola marihuana ukrytá v nejakej hlbokej džungli,  kontrolovaná nejakým negramotným
kmeňom,  Big  Pharma  by  bola  prvá,  ktorá  by  kontrolovala  jej  produkciu,  patentovala  by  si
množstvo  rôznych  kanabinoidných  zlúčenín  a  potom  by  sa  obrátila  na  lekárov,  aby  ju
„predpísali“.Ale najväčší kmeň v USA už začína kričať pravdu.Škoda pre Big Pharma, že tento
kmeň nie je na predaj.“ Bryan

"Tieto dôkazy sú u nás."A zdieľame to.Skupina lekárov [už sa s nimi nesmie zaobchádzať s
rešpektom]  drogových  propagátorov,  ktorí  pracujú  pre  stimuly,  je  odhalená.Kľučkujú  v
peňaženkách.Sú si vedomí toho, čo sa deje, a ich kamarát FDA s nimi ide dole.Nelíši sa od
akejkoľvek formy tyranie, s ktorou sme sa stretli  predtým, než sme prijali,  že tentokrát je to
domáca.Robíme to pre seba.Existuje liek na rakovinu, neexistuje žiadny liek na spôsob, akým je
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nám  v  súčasnosti  vnucovaná  MEDICÍNA,  pokiaľ  nebudeme  hlasovať  svojimi  vreckami  a
hlasovacími lístkami!“ Thielman

„Videl som, ako príbuzní a priatelia upadajú a umierajú tak rýchlo po tom, čo boli nútení minúť
desiatky tisíc dolárov, aby ich pomaly zabili, keď liek vyrastie priamo z Matky Zeme.Poď, zobuď
sa a zacítiš tie kecy.Neskočte na stereotypy a urobte si SKUTOČNÝ prieskum.“ Amy

„Mal  som  staršiu  pani  s  Alzheimerovou  chorobou.Potrebovala  starostlivosť  24/7.Neustále
podpaľovala kuchyňu a pokúšala sa variť.Dostala sa na olej a do mesiaca mohla opäť spoznať
svoje vnúčatá a začala si obnovovať pamäť.“ Janet

"Viem,  že  by  som radšej  mal  RSO ako  chemo/rad...  Je  smiešne,  ako niektorí  ľudia  môžu
odmietnuť RSO, keď vedľajšie účinky všetkého ostatného ti môžu zanechať veľmi nízku kvalitu
života." Kerry

„Musí byť ľahko dostupné.POTREBUJE byť k dispozícii" Čím viac čítam, tým viac ma fascinuje."
Shelley

„Keď  nabudúce  budete  počuť  niekoho  hovoriť  „Kde  sú  štúdie  recenzované  odborníkmi?“:
Vyhľadávanie na PubMed, úložisku všetkých recenzovaných vedeckých prác, s použitím výrazu
„marihuana“, prinesie takmer 20 000 vedeckých prác odkazujúcich na rastlinu a/alebo jej zložky,
z  ktorých  takmer  polovica  bola  publikovaná  práve  v  priebehu  posledného  desaťročia.Pre
porovnanie,  vyhľadávanie  kľúčových  slov  s  použitím  výrazu  „Tylenol“  poskytuje  17  370
publikovaných prác.Vyhľadávanie kľúčových slov pomocou výrazu „ibuprofén“ poskytuje 10 500
publikovaných  prác.Vyhľadávanie  pomocou  kľúčového  slova  pomocou  výrazu  „Ritalin“
poskytuje 7 012 publikovaných prác a vyhľadávanie pomocou kľúčového slova pomocou výrazu
„hydrokodón“ poskytuje iba 630 publikovaných prác. Lynn

„Nová vládou financovaná štúdia kanabisu/rakoviny ŠOKUJE vedeckú komunitu...THC, hlavná
psychoaktívna zložka kanabisu, môže skutočne zmeniť ľudský genetický kód, aby sa zabránilo
rakovine a zápalovým ochoreniam.Čo?!!!!Čo Čo!!!????

Rick Simpson a jeho hlavný elf, český aktivista Jindřich Bayer, to hovorili už dlhé mesiace a ja
som bol zdvorilý, no tajne sa mi to posmievalo, pretože mi to znelo ako hókus-pókus (a kvôli
ďalším drobným technickým nezhody, ktoré som mal s ich názorom)....Lieky nemôžu zmeniť
DNA, však?ZLE, zrejme!SVÄTÝ [PÍPNUTIE]!!!!!!” Alan

„Dobre,  nech  to  znamená  čokoľvek,  toto  je  mimo  mojej  oblasti  odbornosti.Pravdepodobne
hovorí,  že  niečo  ako  kanabinoidy  môžu  vyliečiť  rakovinu  a  robia  to  nejakým  spôsobom
modifikáciou génov.A ako vždy je potrebný ďalší výskum.

Všetko, čo hovorím, je,  že samotná myšlienka hmoty je najmenšou čiastočkou hmoty a olej
môže tiež fixovať myšlienky.Gény sú stále príliš veľké.Výskum by sa mal zamerať na to, čo
robia kanabinoidy s najmenšími časticami našich tiel,  atómami,  kvarkami,  strunami atď.Tam
začínajú problémy, v najmenších časticiach, to je to, čo musíte vyriešiť, ak chcete problémy
skutočne vyriešiť.JB

Endokanabinoidný systém
„Každý organizmus s endokanabinoidným systémom (aka: ECS) môže/bude mať prospech z
kanabinoidov,  vytvárajúc  homeostázu  (harmóniu)  v  tomto  organizme.Na tejto  planéte  sú  tri
organizmy, ktoré nemajú ECS: špongie, medúzy a politici.Dobre, možno, možno, je možné, že
to posledné by mohlo byť trochu prehnané." Steve

"Verím,  že  strata  génov  potláčajúcich  nádory  hrá  kľúčovú  úlohu  pri  rakovine  a  že  je  to
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spôsobené endogénnym nedostatkom kanabinoidov." Matty

-- Gény sú príliš veľké, musíte ísť po najmenšie častice, tam vzniká problém a tam ho treba
opraviť.Dokonca aj DNA je príliš veľká. JB

„Vedu  nechám  na  vedcov,  ktorými  nie  som,  svoje  informácie  zbieram  z  toho,  čo  vidím  a
cítim.Viem, že som lepší a tí, s ktorými som sa podelil o svoje vedomosti, sú lepší alebo sa
zotavujú, a hlavne v pokoji sa neboja svojej choroby alebo choroby, vďaka čomu je zotavenie
ešte lepšie bez stresu.“ Kelee

"Potlačilo to moje útoky na celé roky."Lekárska profesia je známa tým, že zmierňuje migrény už
od 19. storočia a Russo v roku 2003 špekuloval, že na vine je základný klinický nedostatok
endokanabinoidov." Tom

"PubMed  má  článok,  v  ktorom  sa  uvádza,  že  IB,  migrény  a  fibróza  môžu  byť  klinickým
endokanabinoidným nedostatkom." Eric

-- Samozrejme.Ako sa na to pozeráme, väčšina chorôb sú príznaky nedostatku kanabinoidov a
väčšina chorôb by sa pravdepodobne vôbec nevyskytla, keby ľudia užívali malé množstvá oleja
odo dňa, keď sa narodili.JB

Q.Prečo by som mal očakávať, že lekári budú podporovať tvrdenie, že kanabis lieči rakovinu?
A.No,  pretože  lieči  rakovinu  a  to  je  všetko.THC  spôsobuje  apoptózu,  takže  prekvapivo
spôsobuje apoptózu u všetkých druhov rakoviny.prečo?Nuž, pretože dekarboxylovaný olej sa
nejakým  spôsobom  dostane  do  všetkých  buniek  v  tele,  ak  sa  požije  v  správnom
množstve.Endokanabinoidný  systém  reguluje  imunitný  systém,  takže  keď  imunitný  systém
funguje  správne,  môže  bojovať  aj  s  rakovinou.Nič  moc,  naozaj,  je  to  naozaj  urážlivo
jednoduché.

Správne  vyrobený  vysoko  kvalitný  olej  je  aj  tak  najlepšou  šancou  pre  pacienta  (možno  v
niekoľkých  život  ohrozujúcich  prípadoch  bude  potrebný  chirurgický  zákrok).A  ak  viete  o
možnosti  liečby,  ktorá  je  bezpečnejšia,  efektívnejšia  a  pre  pacienta  zábavnejšia  ako  olej,
povedzte nám to.Žiadna nie je.

Pozrite sa, čo hovoria Mechoulam a Pacher: „Zápal/poškodenie tkaniva spúšťa rýchle zvýšenie
lokálnych hladín endokanabinoidov, ktoré následne regulujú signalizačné reakcie v imunitných a
iných  bunkách  modulujúcich  ich  kritické  funkcie.Zmeny  hladín  endokanabinoidov  a/alebo
expresie CB2 receptorov boli hlásené pri takmer všetkých ochoreniach postihujúcich ľudí, od
kardiovaskulárnych,  gastrointestinálnych,  pečeňových,  obličkových,  neurodegeneratívnych,
psychiatrických, kostných, kožných, autoimunitných, pľúcnych porúch až po bolesť a rakovinu a
moduláciu CB2. receptorová aktivita má v týchto patológiách obrovský terapeutický potenciál.

A ako to všetko robíte?No s tým olejom.Úrovne vyrovnáte alebo ich vložíte dooverdrive, keď je
to potrebné.Olej môžete jesť,  rozotierať,  odparovať a brať do čapíkov a medzi týmito štyrmi
metódami  môžete  nájsť  spôsob,  ako  pomôcť  každému  jednému  pacientovi  na  tejto
planéte.Neskôr  budú  lekári  vstrekovať  do  nádorov  olej  a  týmto  spôsobom  ich  zmenšiť  v
rekordnom čase (neodporúča sa to doma).

A prečo  som navrhol  rakovinu  kože  (alebo  diabetické  vredy  alebo  popáleniny)?No pretože
vidíte, čo sa tam deje a vyliečiť ich olejom zvyčajne netrvá dlho, vo väčšine prípadov maximálne
niekoľko týždňov.Potom si jednoducho uvedomte, že to isté, čo sa deje po lokálnej aplikácii na
vašu pokožku, sa deje vo vnútri vášho tela, keď olej prehltnete.Opäť urážlivo jednoduché, ale to
je nakoniec veľmi presné vysvetlenie.A potom sa vráťte k tomu, čo napísal Mechoulam: „Zmeny
hladín endokanabinoidov a/alebo expresie CB2 receptorov boli  hlásené takmer pri  všetkých
ochoreniach  postihujúcich  ľudí,  od  kardiovaskulárnych,  gastrointestinálnych,  pečeňových,
obličkových,  neurodegeneratívnych,  psychiatrických,  kostných,  kožných,  autoimunitných,
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pľúcne  poruchy  až  po  bolesť  a  rakovinu  a  modulácia  aktivity  receptora  CB2  má  v  týchto
patológiách obrovský terapeutický potenciál.“

– Keď to všetko viem, idem okamžite modulovať svoju aktivitu receptora CB2.JB

„Každý, kto pochybuje.Môžem vás poprosiť,  PROSÍM, vygooglite si  slová Endokanabinoidný
systém.Je v každom jednom človeku.Ľudia doslova produkujú kanabinoidné látky v materskom
mlieku,  to  je  dokázaný  medicínsky  fakt.V  našich  telách  máme  doslova  obrovský  systém
objavený pred rokmi, ktorý má receptory pre zlúčeniny z kanabisu.Aj toto je overený fakt.Veda
dokázala,  že  THC  sa  uzamkne  v  receptore  CB1  LEN  poškodených,  nezdravých  alebo
rakovinových buniek a NÚTI ich zomrieť prostredníctvom apoptózy, programovanej bunkovej
smrti.Rakovinové  bunky  produkujú  ceramid,  THC  ho  nájde  a  vyrieši  problém.Opäť  ide  o
medicínsky overený fakt, ktorý môžete nájsť kdekoľvek online, akreditovanými univerzitami a
inými výskumnými centrami.Toto je skutočná veda.NIE niektorí  býčí ľudia vymýšľajú, aby sa
dostali vysoko.

Poznám niekoľko detí, ktoré sa pomocou konope vyliečili alebo vyliečili z rakoviny.Môj syn je
jedným z nich.Myslíte si,  že moje dvojročné dieťa sa chce dostať vysoko?Myslíš,  že chcem
svoje dieťa vysoko?Hm, NIE.ALE, tiež mu nedám chemoterapiu, lekári nám povedali,  že ho
nevyliečia.A určite nechcem, aby zomrel.Takže...áno, použijem to na neho a každému poviem,
že poznám pravdu.A dúfam, že sa dostaneme k niektorým pochybovačom...Možno im jedného
dňa tento rozhovor zachráni život alebo niekomu, koho poznajú...“ Suzetta

„Zmeny v metabolizme lipidov úzko súvisia s rakovinou.Niekoľko tried bioaktívnych lipidov hrá
úlohu v regulácii signálnych dráh zapojených do neoplastickej transformácie a rastu a progresie
nádoru.Endokanabinoidný systém, ktorý obsahuje endokanabinoidy odvodené od lipidov,  ich
receptory spojené s G-proteínmi (GPCR) a enzýmy na ich metabolizmus, sa ukazuje ako sľubný
terapeutický cieľ pri rakovine.

-- Endokanabinoidný systém priamo reguluje imunitný systém, takže áno, hrá hlavnú úlohu pri
liečbe rakoviny.Na to, aby ste na to prišli, nie je potrebný vysokoškolský diplom.

A  ako  regulujete  funkciu  endokanabinoidného  systému?Možno  s  kanabinoidmi?
A ktorá forma kanabisu je najsilnejšia?No, olej.A ako by ho mali pacienti užívať?Rovnako ako
väčšina iných liekov môžu jesť jednoducho.Trikrát za deň.Bingo.JB”

Svedectvá o rakovine
Motto: Zdá sa, že k spontánnemu ústupu rakoviny dochádza prekvapivo často v 
prítomnosti konopného oleja
„Priateľ  má  rakovinu  kostí.Len  minulý  týždeň  začal  olej,  bolesť  je  preč,  cíti  sa
lepšie.Onkológialekári sú šokovaní." Joe

„Videl som, ako dobrá kamarátka umiera na rakovinu prsníka v štádiu 4 na posledných nohách
po intenzívnej  chemoterapii.Dal  som jej  špeciálne koláčiky,  potom každé 4  hodiny  fénixove
slzy.Vyliečila sa a darí sa jej!Povedala, že sa nikdy necítila lepšie!" Charlene

"Zachránil si toľko životov...Jedna z mojich kamarátok si vyliečila rakovinu kostí za 45 dní liečby
konopným olejom.“ Gyan

"Včera skvelá správa."Muž, ktorému sme práve dali trochu oleja, podlial jeho lekára, keď sa o
niekoľko týždňov neskôr zistilo, že nádory v jeho pľúcach sú preč, rovnako ako ten na jeho
pečeni, ktorý sa zmenšil len na bodku.Jedna malá trubica!Máme niekoľko na cestách a všetkým
sa darí dobre.Dúfam, že veci sú dobré.Fénixove slzy sú živé a zdravé." Chris
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"Jose: Aktualizácia - Môj 81-ročný priateľ prekonal 3 nádory zo skvamocelulárneho karcinómu
tváre (rakovina kože).Proti najlepšej medicíne sveta nemali šancu.5 týždňov na oleji a cíti sa
lepšie ako za 15 rokov.Jeho chuť do jedla je späť!Vyhráva bitku!!!Vyhrávame bitku!

Steve: Požíval olej a používal ho aj lokálne?

Jose: Obaja

Steve: Fantastické.Nie je úžasné vedieť, že môžeme takto zmeniť život niekoho?

Jose: Začal si natierať 68% THC olej zmiešaný s olivovým olejom a kokosovým olejom na líce 2
týždne, kým sa nevynoril na povrch.Užíva ho aj bez olivového oleja po tom, čo si ho rozotrie na
vnútornej strane líca.

Jose: Jeho doktor mi včera zavolal a povedal mi, že má tiež rakovinu kože a chcel by si na sebe
vyskúšať nejaký olej.

Steve: To je fantastická správa o tom, že doktor chce pomoc.Výborne priateľ môj!!!!A som rád,
že si tvoj 81-ročný priateľ opäť užíva život.

Jose: Áno, je to naozaj úžasné!Doktor P, budeme ho volať, je známym autorom niekoľkých kníh
a  skvelým  prírodným  liečiteľom  a  MUDr.Za  posledné  2  týždne  mi  poslal  5  svojich
pacientov.Všetci pacienti s rakovinou v terminálnom štádiu."

„Pred dvoma týždňami som dal inému z môjho pacienta/priateľa s rakovinou kože/hrdla nejaký
liečivý olej na požitie a lokálne použitie spolu s trochou kokosového oleja.V utorok mi povedal,
že  koža  na  jeho  líci  sa  otvorila  a  nádor  bol  odhalený.Povedal  som mu,  aby  pokračoval  v
nanášaní oleja, ale bez kokosového oleja, len čistého liečivého oleja.Naniesol liečivý olej priamo
na odhalený nádor a povedal: „Hrudka, ktorá vyčnievala, do druhého dňa zmizla.Začala stekať v
priebehu  niekoľkých  minút  po  natretí.Vytiekol  von  –  olej  vytiahol  rakovinu  ako  mast.“
Rakovinový nádor tam bol, teraz je preč...Dva týždne!!!" Jose

„Ahoj  Rick  Simpson  a  Jindrich  Bayer,  chcel  by  som  sa  podeliť  o  veľmi  HAPPY  HAPPY
správy.Mamkine skeny ukázali „merateľné“ zníženie veľkosti VŠETKÝCH nádorov v pečeni a
pankrease.Nádor v jej pľúcach je už ÚPLNE, 100% PREČ!!!Je tu toľko vďaky, za ktorú sa chodí,
ale osoba číslo jedna, ktorá si zaslúži najväčšiu lásku, je Rick za to, že tak otvorene zdieľal tieto
informácie so svetom.

Ďakujem vám Jindřich za všetko, čo robíte, vrátane vašej podpornej láskavosti a pokynov.Viem,
že stále chodíme po vaječných škrupinách s jej  diagnózou/prognózou,  ale ak sa veci  budú
naďalej  zlepšovať  (nádory  sa  zmenšujú  alebo  „ustupujú“,  ako  to  nazývajú,  bez  ďalších
metastáz).Nakoniec ti ju pošlem pred a po lekárskych správach, aby si videl, že si pomohol
zachrániť  život  neuveriteľnej,  milujúcej,  aktívnej,  darujúcej  žene,  ktorá  vonku  pestuje  svoju
bylinkovú záhradku.ako píšem.Veľa lásky, Barbara“

-- Ahoj Barbara, ďakujeme, spríjemnila si nám deň svojím e-mailom.Pozdravte za nás svoju
mamu  a  uistite  sa,  že  nechodí  na  žiadne  ďalšie  skeny,  röntgeny  alebo  iné  karcinogénne
nezmysly.Nechajte ju ísť podľa toho, ako sa cíti, mala by zjesť 120-180 g oleja počas šiestich
mesiacov alebo menej.Na jej mieste by som ten olej jedol každý deň do konca života, rakovina
má veľmi malú šancu, keď je v tele prítomný olej.Udržiavacie dávky sú mimoriadne dôležitou
súčasťou tejto metódy.Všetko najlepšie, Jindřich

„Manžel mojej kamarátky sa vyliečil z rakoviny, čo zarazilo jeho onkológov, ktorí mu oznámili, že
má 3 mesiace.Toto je varovanie: pretože boli ohromení jeho zázračným uzdravením, prihlásili
ho na magnetickú rezonanciu s kontrastným farbivom každých 6 mesiacov.Na jeho poslednej
magnetickej rezonancii jeho telo reagovalo na farbivo a jeho srdce sa zastavilo na magnetickej
rezonancii  a  takmer  zomrel.Súhlasím  s  JB.Testy  sú  rovnako  toxické  ako  ich  „liečby“.Buď
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opatrný."Colette

“Moja  mama vyliečila  svoj  3.  stupeň malobunkovej  rakoviny  pľúc  pomocou oleja!!Spomenul
som, že bola bez rakoviny len štyri mesiace po diagnóze?No, to sa stalo." Svitanie

„Môj otec má tiež rakovinu pankreasu, ktorá sa mu počas chemoterapie rozšírila do pečene a
pľúc,  potom  sa  znova  rozšírila,  nebolo  mu  dobre  a  rýchlo  sa  zhoršoval.Olej  začal  pred  3
mesiacmi.Najnovšie  vyšetrenie  v  pondelok  ukazuje,  že  všetkých 7  škvŕn  zmizlo  a  rakovina
pankreasu  sa  zmenšila.Cíti  sa  o  100%  lepšie  a  má  späť  kvalitu  života.Ten  olej  je  naozaj
úžasný." Lisa

"Môj otec tiež užíva olej na rakovinu pankreasu, ktorá sa rozšírila na sedem ďalších miest."Na
oleji je 5 mesiacov.Všetkých sedem škvŕn, ktoré sa objavili počas chemoterapie, od začiatku
liečby olejom zmizlo a rakovina pankreasu sa zmenšila.Olej mu zachránil život!“ Lisa

"Ahoj, len som ťa chcel informovať."Otec absolvoval ďalšie vyšetrenie od začiatku používania
oleja pred 5 mesiacmi na rakovinu pankreasu.Posledný sken ukázal, že rakovina v pankrease
sa  zmenšila  a  ďalších  7  škvŕn,  ktoré  sa  objavili  počas  chemoterapie,  zmizlo  od  začiatku
používania oleja.Nové výsledky ukazujú, že rakovina v pankrease sa opäť zmenšila a nie sú
tam žiadne ďalšie škvrny, čo je sakramentsky fantastické vzhľadom na to, prečo je rakovina
pankreasu taká smrteľná, pretože sa šíri.Takže 8 mesiacov a 5 z týchto mesiacov s použitím
olejového  otca  je  skvelé.V  skutočnosti  sa  teraz  cíti  lepšie,  ako  keď  mu  bola  prvýkrát
diagnostikovaná.Takže ešte raz ďakujem Rickovi,  JB a všetkým, ktorí  pomáhajú dostať tieto
informácie von.Keby nebolo oleja, nemal by som svojho otca!!” Lisa

„V  októbri  2013  môjmu  otcovi  diagnostikovali  rakovinu  pľúc,  lymfatických  uzlín  a
pankreasu.Rakovina pankreasu má 95-percentnú úmrtnosť.Dávali mu 2-4 mesiace života.Hneď
ako  sme  sa  o  tom  dozvedeli,  začali  sme  s  tým  olejom.26.  marca  2014  môjmu  otcovi
diagnostikovali rakovinu.Úžasný!!Tento olej zachránil môjmu otcovi život.Lepšie spí a lepšie aj
jedáva.“ Melissa

„Môj  otec mal  tiež štvrté štádium rakoviny pankreasu.Tiež mal  10 škvŕn na pečeni...to  bolo
koncom novembra 2012.Teraz  má 1  škvrnu  na  pečeni  (0,08)  a  1  škvrnu na pankrease  (8
mm).Toto  porážame.Jeho  lekári  sú  šokovaní.Priberá  a  celkovo  sa  cíti  skvele.Dobrý  je  aj
kanabisový olej.“ Angie

-- Nehrajte sa so zriedeným liekom, Angie.Je to dobré na lokálne použitie, ale nechcete podávať
kanabisové oleje pacientom s rakovinou ako jedinú liečbu.Plný výkon plného spektra funguje
najlepšie.

Najmä pre tých, ktorí „musia“ ísť na skenovanie „príliš vidieť“, ako sa to lieči.Takíto ľudia by si
mali do protokolu automaticky pridať ďalších 60 g oleja, pretože len zbytočne podstúpili vysoko
karcinogénnu procedúru „aby videli“, ako sa cítia.Zvedavosť stojí peniaze, prepáčte.Gratulujem
a prajem všetko najlepšie.Je skvelé vidieť úspechy ľudí, ktorí zmýšľajú inak.JB

„Vďaka tomuto oleju som prežil 4. štádium rakoviny pankreasu.S chemoterapiou som začal v
decembri 2013, všetci (viac ako 200) ďalší v štúdii zomreli.Len ja som si ten olej zobral a musel
som ho pred doktorom tajiť.Teraz, keď som sa dozvedel o oleji a on ma od 5. júna vyhlásil za
bez rakoviny, stále sa ma snaží presvedčiť, aby som pokračoval v chemoterapii.ja odmietam!
Všetko, čo tento lekár urobil, sa ukázalo nesprávne, no všetko, čo povedal Rick Simpson, sa
ukázalo ako pravda.Moje lekárske záznamy ukazujú, čo povedali lekári, mal som zomrieť do
januára, ale som tu koncom júna.Ďakujem Rick!Olej ma zachránil pred rakovinou, dúfam, že ma
zachráni pred chemoterapiou.“ Kamarát

„Som faktický dôkaz, že RSO má priamy vplyv na MPNST a NF1.Lekárske záznamy, MRI, PET,
CAT skeny dokazujú významné zníženie veľkosti nádoru a avidity.“ Kristyne
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„Mal som 3,7 cm nádor na semenníku.Urobil som jeden gram RSO denne bez iných liekov a
keď som sa vrátil, doktor bol zmätený.Povedal, že nádor je preč a nevie to vysvetliť.Tak som mu
povedal, že beriem RSO.Povedal: "Nie som príliš vzdelaný v tejto téme, ale poviem, že to musí
byť jediný dôvod, prečo to zmizne." Len nedávno som mal ďalšie vyskakovacie okno a myslím,
že je to preto, že som si neurobil udržiavaciu dávku.Takže budem robiť ďalší jeden gram denne
počas 30 dní a uvidím, či to zmizne ako naposledy.Potom sa uistite, že budem pokračovať."
Brandt

"Dobre moje Peeps."Dnes je ten deň, kedy som len dúfala, že sa to niekedy stane.Výsledky
biopsie sú v poriadku.Corrie Yelland PRÁVE DOSTALA POTVRDENIE, ŽE JEJ RAKOVINA JE
NA 100% ÚPLNE PREČ!!!!SOM BEZ RAKOVINY!!!!!Dokonca ani žiadna dysplázia, nieto veľké
C.

Pre mojich neuveriteľných, úžasných priateľov, ktorí boli kolektívne zodpovední za to, že som si
mohol  dovoliť  liek=neexistujú  absolútne  žiadne  slová,  ktoré  by  opísali,  aký  som  vďačný
každému z vás.Všetci ste úžasní!

Heather, ktorá ma ako prvá poslala RUN FROM THE CURE -- To video mi doslova zmenilo
život.Kto by si to bol pomyslel, hej?Ľúbim ťa!Rickovi Simpsonovi, Jindřichovi Bayerovi z celého
srdca...ĎAKUJEME za vaše znalosti a podporu.Vďaka vám všetkým som dnes nažive!

Som skutočne šťastný, že mám takú úžasnú rodinu a priateľov." Corrie

„Ahoj  Jindrich,  len  taká  krátka  poznámka,  aby  som  ti  oznámil,  že  som  dnes  videl  svojho
lekára.Správa hovorí, že rakovina (rakovina análneho kanála) už nie je detekovateľná.Minulú
jeseň mi povedali, že ak neurobím ožarovanie, mám 2-4 mesiace.Rozhodol som sa neurobiť
žiadne žiarenie a namiesto toho vyskúšať RSO.Očividne to fungovalo!Z celého srdca ďakujem,
Ďakujem, ĎAKUJEM Rickovi a sebe!!!!“ Corrie

-- Corrie, btw, aká rakovina to bola?Olej daj na jazvu, asi to tiež odíde.V každom prípade sa
držte ďalej od lekárov, už žiadne skenovanie atď. a uistite sa, že jete toľko oleja ako udržiavacie
dávky, koľko môžete.JB

"Pred 2 mesiacmi som mal možnosť hovoriť s Rickom v rozhlasovej relácii...Hovoril som mu o
tom,  ako  mi  rso  už  tak  veľmi  pomohol...Mala  som  rovnakú  rakovinu  ako  Farrah
Fawcett...Rakovina  análneho  kanála  je  pomerne  vzácna...nezamieňať  s  kolorektálnym
karcinómom...a ja mám NOOOOOOOOO v úmysle niekedy zastaviť olej.“ Corrie

-- Tiež by som nemal v úmysle niekedy prestať používať olej, to je celkom pochopiteľné.JB

„Môj  posledný  úspešný  príbeh.Toto  je  žena  vo  veku  okolo  50  rokov,  ktorej  diagnostikovali
štádium 3, ale veľmi blízko k rakovine pľúc v štádiu 4.Dnes som dostal toto: „Moja mama bola
pred mesiacom na CT vyšetrení a pred pár dňami sa jej vrátili výsledky.Je to úplne preč!Jej
lekár si ich prečítal a povedal, že väčšia masa je jasná a nezostalo tam nič...

Stále má CHOCHP, ale na tom a jej fajčení popracujeme, lol...Za všetkých vám veľmi pekne
ďakujemrady  a  vedomosti  o  veciach,  o  ktorých  sme  nikdy  nevedeli.Všetko  sa  z  nejakého
dôvodu spojilo a my sme tak šťastní.Boh žehnaj teba a tvoju rodinu." Corrie

--  Zdá  sa,  že  spontánna  remisia  rakoviny  pľúc  nastáva  prekvapivo  často  v  prítomnosti
kanabisového oleja.JB

„Už po 4 gramoch sme videli drastickú zmenu v krvných správach (ESR) a obličkových testoch
môjho otca, ktorý má rakovinu močového mechúra, dobre spí, usmieva sa, len dúfam, že sa
vráti do normálu, pri pohľade na Ricka Simpsona. obetavosť a dôvera, išla som proti všetkým
lekárom a nenechala môjho otca prejsť chemoterapiou, dodnes svoje rozhodnutie neľutujem.
Ďakujem, Rick Simpson." Arpit
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„Práve som dostal niekoľko ÚŽASNÝCH správ, o ktoré by som sa s vami chcel podeliť.Mám tu v
BC ženu, ukázal som správny smer s rakovinou prsníka.Metastazoval jej do pľúc, žalúdka a
mozgu.Liečila sa mesiac a včera bola u svojho onkológa.Všetky nádory sa zmenšili a jej test
nádorových markerov je NORMÁLNY.Ešte raz Peeps – KONOPNÝ OLEJ ZABÍJA RAKOVINU!“
Corrie

"Ok,  všetci  moji  úžasní  Peeps,  toto  bude  dlhé  čítanie,  ale  myslím,  že  som  včera  stlačil
PAYDIRT."Svojho zubára som nevidel od minulého septembra.V tom čase som bol uprostred
boja o život.Môjmu zubárovi vtedy povedali, že mám rakovinu.Mali sme obvyklý rozhovor, kde
som mu povedal, že nerobím ožarovanie a robím „alternatívnu liečbu“.V tom čase sa ma pýtal,
čo robím.Váhal som, či mu to povedať, keďže bol známy svojou „rigiditou“, ale povedal som mu,
aby sa pozeralRun From the Cure.Vlastne mi zavolal potom, čo si to pozrel.Povedal, že ako
lekár mal tendenciu byť v škatuľke, že mal brata (lekára) a ďalšieho brata (farmakológa) a ako
niekedy „nemajú všetky odpovede“.

Rýchlo vpred do včerajška.Bol ohromený, keď videl, ako dobre vyzerám, a na chvíľu stratil reč,
keď som mu povedal,  že  konopný olej  zabral.Začal  klásť  všelijaké otázky.Mnohé z nich sú
„vedecké otázky“, na ktoré som nevedel odpovedať.Pýtal sa na klinické skúšky, rôzne chorobné
stavy liečené kanabisom atď.Chce sa s bratom porozprávať o mne, ako aj o konope ako o „liku
na rakovinu“ a tiež chce, aby jeho brat skúmal kanabis ako liek.Bolo by v poriadku, keby mi
zobral číslo mobilu a e-mailovú adresu?

Tu  sa  to  stáva  veľkým.Jeho  brat,  Dr.  Jake  Theissen,  býval  dekanom  a  bol  priekopníkom
programu  farmakológie  na  Waterloo  University.Teraz  je  konzultantom  pre  farmaceutické
spoločnosti a špecializuje sa na „Nové prístupy v liečbe rakoviny“. Je silne spätý s Kanadskou
rakovinovou spoločnosťou.(Rovnako je to on, koho vláda požiadala, aby viedol vyšetrovanie
zriedeného škandálu s chemoterapiou.) John hovoril, že jeho brat často hovoril, že na liečbu
rakoviny musí byť niečo lepšie.Niečo prírodné, nie chemické.Povedal som mu, aby "nehľadal
ďalej." Konope je „niečo prirodzené“. Corrie

„Môjmu manželovi pôvodne diagnostikovali rakovinu prostaty takmer pred 6 rokmi.Dôverovali
sme lekárskej komunite a vydali sme sa na tradičnú cestu liečby, len aby nám bolo povedané,
že sme boli „katastrofickým zlyhaním“ po 4,5 roku, keď sa rakovina vrátila.Takmer 2 mesiace
som dôsledne skúmala všetky alternatívne terapie,  vrátane vášho konopného oleja,  a do 3
mesiacov klesol počet rakoviny môjho manžela na polovicu.O desať mesiacov neskôr a jeho
PSA klesla na 0,11 - nezistiteľné.

Je veľmi  poľutovaniahodné,  že naša vláda odmieta  uznať  akúkoľvek  alternatívnu medicínu,
vrátane  konopného  oleja,  pri  liečbe  chorôb,  no  rovnako  ako  vy  sme  mali  zo  strany
„profesionálov“  a  dokonca  aj  niektorých  rodinných  príslušníkov  len  výsmech.Všetky
„spoločnosti“  tam  sú  veľké  farmaceutické  kontrolné  skupiny,  ale  „chápem“  v  súvislosti  s
demontážou  systému  miliónov  ľudí  zamestnaných  v  takom  skorumpovanom  odvetví,  ktoré
zbiera 20 miliárd dolárov ročne, že liek nikdy nebude.Zámerne!!

Celý tento proces mi ukázal, ako hlboko králičia diera skutočne siaha, a momentálne som v
procese písania knihy o svojich zisteniach s vhodne nazvanou „spájajte body“.Je to historický
pohľad  na  GMO,  priemyselné  poľnohospodárstvo  a  veľké  farmácie  a  ich  vplyv  na  zdravie
každého jednotlivca.Naďalej Vás budem sledovať na tejto stránke a prajem Vám všetko dobré a
pevné zdravie.Ďakujem za všetko, čo ste urobili a robíte.S pozdravom K”

„Priateľ,  v  neskorých  štádiách  rakoviny,  trpiaci  programom  mučenia  na  chemoterapiu  a
ožarovanie  na  leukémiu,  sa  cez  vínnu  révu  dozvedel  o  „Uteč  pred  liekom“  a  rozhodol  sa
vyskúšať olej po tom, čo všetko ostatné zlyhalo pri jeho vyliečení. choroba.Žiaľ, odišiel príliš
neskoro na to, aby sa zachránil, ale jeho vedomosti a starostlivosť ma zachránili.Bol to olej,
ktorý nemal možnosť použiť, čo ma naštartovalo na moju cestu k uzdraveniu.“ Stephan
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"Môj svokor dnes ráno navštívil svojho onkológa Dr. na kontrolu."Dr.Môj svokor má leukémiu už
15  rokov.Bol  na  oleji.Dnes  sa  mu  počet  bielych  krviniek  vrátil  do  normálu.Aká  rakovina??
KONOPNÝ OLEJ LIEČI ĽUDÍ S RAKOVINOU!“ Karen

-- „Nič lepšie ako doktor, ktorý bol umlčaný!hehe páči sa mi to!Zlepšilo mi to deň!" Jackie

„Ahoj Rick!Dúfam, že vás tento e-mail nájde dobre.Dnes píšem, aby som sa vás spýtal, ako
dlho by mal pacient zostať na oleji?Máme pacienta s obrovským nádorom.Začal 15. marca a
doteraz  prekonal  40 gramov.Od 2.  dňa  užíval  1,5  gramu alebo viac/deň.Zastavujete  sa  pri
terapeutickej  dávke  60  gramov?Peniaze  sú  pre  tohto  pacienta  dôležitým  faktorom.Za  lieky
doteraz neplatil  nič.Ich opatrovateľ daroval prvých 60 gramov oleja,  ale nemôže dávať lieky
zadarmo navždy.Ďakujeme za váš príspevok.Vážim si váš prehľad.S pozdravom Janet”

„Drahá Janet, hovoríš, že od druhého dňa má 1,5 gramu alebo viac denne.Olej, ktorý vyrábam,
je taký silný, že priemernému človeku zvyčajne trvá asi 5 týždňov, kým sa dostane do bodu,
kedy môže prijať 1 gram denne.Môže sa vyskytnúť problém s kmeňom, ktorý bol použitý na
výrobu tohto oleja,  kmene konope sa môžu značne líšiť  vo svojich liečivých schopnostiach,
takže problémom môže byť kmeň.Zvyčajne v čase, keď pacient požil 60 gramov oleja, rakovina
je preč.Ale ak nie je, dal by som im olej, kým nebude.Čas a množstvo potrebného oleja sa môžu
veľmi líšiť od človeka k človeku.Každý sme iný a niektorí ľudia sa uzdravia oveľa rýchlejšie ako
iní.Ľudia, ktorí  boli  vážne poškodení chemoterapiou a ožarovaním, zvyčajne vyžadujú dlhšiu
liečbu a viac oleja.Olej  musí  napraviť  všetky škody,  ktoré po sebe zanechali  tieto takzvané
úpravy.Moja rada by bola skúsiť vyrobiť olej z iného silného kmeňa indica, ale v každom prípade
ho  nechajte  na  oleji,  je  to  jediná  vec,  o  ktorej  viem,  že  mu  môže  zachrániť  život.Všetko
najlepšie, Rick Simpson”

"Konopný olej vás nemôže zachrániť pred smrtiacou chemoterapiou."Olej môže pomôcť viac, ak
pacient odmietne chemoterapiu.“ Steve

"Nie som si istý, či je to úspech- Ale určite to považujem za úspech!"Len pre prípad, že by sa
niekto čudoval, prečo mám mužný hlas, nie je to preto, že by som bol fajčiarom cigariet alebo
tak – nikdy som nefajčil, ale preto, že som si dal odstrániť štítnu žľazu.Mám 51 (a pol!) a olej
používam od svojich 20 rokov.Vždy mi bolo príjemné odparovať sa.Pred pár rokmi som začal
mať problémy s prehĺtaním a lekári mi našli uzliny na štítnej žľaze.Uzliny na štítnej žľaze, že
som musel ísť na vyšetrenie rakoviny.Keď to urobia, strčia vám veľkú ihlu do krku a dostanú sa
do uzlín, ktoré sa majú testovať.Nedajú ti nič - žiadne anestetikum - kvôli umiestneniu.Urobte to
niekoľkokrát a zistite, či môžete pokojne sedieť.Každopádne - po 6-násobnom bodnutí - a moja
štítna žľaza sa tak zväčšila, že som mal problémy s prehĺtaním a dýchaním - mi odstránili štítnu
žľazu.So  všetkou  rakovinou  v  mojej  rodine-  Myslel  som  si,  že  budem  popredu.Žiadna
rakovina.žiadne.Som jediný z mojej  rodiny,  ktorý zatiaľ  rakovine unikol.Oleju sa venujem od
svojich  20 rokov.Mal  som asi  každýtest  na rakovinu  tam kvôli  rodinnej  anamnéze-  a  nada
doteraz Vďaka Bohu!Ty si to spočítaj :-)” Janet

„Veľakrát som zdieľal Fénixove slzy Ricka Simpsona na svojej nástenke na Facebooku...potom
jedného dňa bola moja kamarátka na smrteľnej posteli s lymfómom.Keď videla moje príspevky
na oleji, okamžite začala brať olej a teraz je BEZ RAKOVINY!Jej lekári sú ohromení.Povedali
jej, že jej zostávajú tri mesiace života... MÝLI SA.“ Jamie

"Som liečim  ženu  s  TERMINAL  rakovinou  RS  konopným  olejom  a  konečne  je  jej
lepšie.FUNGUJE TO!" voodootattooo

„Teraz  robím to  isté.25% THC SKYWALKER OG,  posledný  olej  OG mal  PSA 160.Po  100
gramoch dnes 7.” Jimmy

„Ahoj Chris,  Aktualizuj...rakovina mizne...včera ráno jej zavolal jej  zmätený onkológ.Zvyčajne
máme osobné stretnutie,  ale tentoraz jej  zavolal,  aby jej  oznámil  výsledky všetkých skenov
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vykonaných  pred  niekoľkými  týždňami.Pečeň  –  rakovinu  už  nevidieť.Rakovina  pľúc,  jedna
rakovina  pľúc  zmizla  a  druhá  rakovina  pľúc  sa  výrazne  znížila.O  prsiach  sa  však
nezmienil...Mama mu teda volá  späť,  aby  sa  spýtala  na  pár  otázok a  aby  sme si  dohodli
stretnutie, aby sme šli dnu a porozprávali sa s ním a pozreli si minulé a nedávne skeny.Obávam
sa, že bola trochu šokovaná, keď doktorka začala hovoriť o jej zmiznutí rakoviny pečene a pľúc,
že sa zabudla opýtať na oblasť pŕs.

Všetky skeny boli pre predbežný skríning na novú skúšku hormonálnej terapie...ale doktorka
hovorí,  že  už  nie  je  kandidátkou  na  hormonálnu  štúdiu,  ako  to  pacient  musí  maťrastv
rakovinových oblastiach a všetky jej oblasti NErastú, ale umierajú.Máme za sebou mesiac s
výsledkami oleja!!!Keď som sa asi pred mesiacom s Rickom rozprával o mojej matke, navrhol
jej, že by mala ísť na druhú 90-dňovú kúru, a tak to plánujeme na začiatok septembra.Medzitým
jej nasadíme udržiavaciu dávku. Wow!Od začiatku liečby vedela, že olej pôsobí na jej nádory,
cítila, ako sa zmenšujú a miznú.Všetci sme tak vďační, že ste ma zoznámili so svojím nápadom
na dokument a zdieľali ste túto liečbu.Navždy vďačná, Cindy“

"Ahoj  drahá Corrie...Len som vám chcela oznámiť,  že olej,  ktorý som mala od mamy,  som
darovala  kamarátkinej  kamarátke,  ktorá  má  rakovinu  prsníka...Brala  to  mesiac  a  je  to  v
remisii...Niektoré rakovinové bunky sú v nádore mŕtve...A doktorka bola prekvapená a pozitívna
a vraj ak bude mať nabudúce lepšie výsledky začnú s tým olejom niečo robiť.Som taká šťastná
a ďakujem Bohu za to, že mi umožnil poskytnúť informácie o kanabisovom oleji tejto žene.:))
Tak som si prial, aby moja mama mohla brať olej každý deň...“

„Ahoj Rick, mám dobré správy.Moja mama už psychicky nezniesla poznanie, že má rakovinu v
prsníku, tak podstúpila operáciu.Ona však zjedla 30g dávky a pila bylinkové čaje od nejakého
chlapíka, ktorý má všelijaké liečivé bylinky a dala si aj obväzy z týchto bylín.Každopádne, keď
lekári vybrali túto rakovinu, nebola väčšia ako 7 mm a zo 100% tkaniva, iba 1% bolo aktívne,
malígne  a  vo  fáze  umierania.Pozerali  sa  na  to  3  lekári  a  povedali,  že  niečo  také  nikdy
nevideli...Takže ak by bola bez operácie ešte 1 alebo dva týždne, všetko by bolo preč.Teraz
berie každý deň olej 1 a pol gramu a už chápe, že operácia bola úplne zbytočná.

Teraz je však oveľa pokojnejšia ako ona,  pretože bola vydesená,  takže sme ju nemohli  od
operácie odhovoriť...ale teraz je všetko v poriadku a bylinky a olej tiež urobili svoje.Každopádne,
tí hlúpi lekári jej dali 23 rádioterapií, ale ona povedala, že to neurobí a doktor medzi riadkami
povedal, že má pravdu.Je neuveriteľné, ako ďaleko títo lekári zachádzajú.Všetci hovoria ahoj,
Rick.Ďakujem veľmi pekne za odporúčanie a darujemešte raz veľká vďaka Jindřichovi.“ Saša

"Rick...priateľovi práve odstránili nádor na mozgu z hlavy...má škvrny na pľúcach...chcú, aby
podstúpil  chemoterapiu a ožarovanie...bolo by branie oleja plytvaním počas chemoterapie a
ožarovania?Vidieť, ako sa má po odstránení nádoru na mozgu, je pozoruhodné, je o 80% lepší
ako minulý týždeň s tým, čo mal v hlave...Chcem mu povedať, aby nerobil  chemoterapiu a
ožarovanie a robil olej, ale nie je to moja voľba...“ Sharon

-- Sharon, zvýšilo by to jeho šance na prežitie.Ale v skutočnosti, ak si dá chemoterapiu, bude
musieť  potom  zjesť  120-180  g  oleja,  len  aby  napravil  škodu.Samozrejme,  ak  prežije
otravu.Všetko najlepšie, JB

„Pre všetkých, čo si myslíte, že Rick Simpson je podvodník, mali by ste vedieť, že Michelle
Aldrich  si  práve  vyliečila  rakovinu  pľúc  tretieho  štádia  pomocou  kanabisového  oleja,  ktorý
poskytli  Valerie  Corral  a  WAMM!Prečo  médiá  a  lekári  nemôžu  raz  začať  hovoriť  pravdu?!
Konope lieči rakovinu, sakra!!!A túto realitu sa snažia ututlať nezodpovední ľudia, nie ľudia ako
ja a Tommy, ktorí chcú, aby sa svet dozvedel pravdu o kanabise a rakovine.“ Steven Hager

"Len som sa chcel  poďakovať  Rickovi  Simpsonovi,  JB a  akejkoľvek  inej  osobe,  ktorá bola
spojená  s  tým,  čo  Rick  za  tie  roky  urobil.Mojej  manželke  pred  takmer  18  mesiacmi
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diagnostikovali nádor na mozgu a onkológovia sa jej hneď vzdali, pretože už bola v 3. ročníku v
4. štádiu.S olejom sme začali začiatkom roku 2014 a mali sme tak zmenšenie veľkosti nádorov,
ako aj zvýšenie kvality jej života.Takmer 18 mesiacov po diagnóze nádoru na mozgu moja žena
stále každý deň šoféruje a je schopná pracovať 3 dni v týždni, aby bola zaneprázdnená.Pomaly
sa jej vracia aj hladina energie a miluje fakt,  že jej  rastú vlasy!LOL – nič z toho by nebolo
možné, keby nebolo tvrdej práce a vytrvalosti ľudí ako ty.Ďakujem veľmi pekne a pokračujte v
dobrej práci." Barry

„Pred 5 týždňami mi diagnostikovali nádor s veľkosťou 12 mm v pravej dolnej časti pľúc.Do
malej  želatínovej  kapsuly  som vložil  1/3 g RSO, ktorý som si  sám vyrobil  a ktorý mal sýto
zlatistú farbu, a vložil som ho ako čapík 2-krát denne pomocou rúrkovitého nástroja podobného
striekačke, ktorý sa nachádza u ženy. krém na liečbu kvasinkovej infekcie, ktorý bol v mojej
skrini.Bol  to  mimoriadne  efektívny  a  jednoduchý  spôsob  vloženia  čapíkovej  kapsuly...Po
niekoľkých skenoch v nasledujúcich 4 týždňoch sa nádor zmenšil o 1 mm a bol neaktívny...čo
znamená MŔTVY!!!Trvalo to 4 týždne a rakovina sa teraz netýka Dr.Ďakujem za radu JB...Aj to
nebolo absolútne neeuforické.Okrem toho som 3x denne užíval 1 g toho istého oleja.1 MESIAC
a zabilo mi to rakovinu!!” Gabriella

"Ďakujem Rick Simpson!!Konopný olej vyliečil 8,8-ročný boj mojej 15-ročnej dcéry s rakovinou
mozgu za niekoľko mesiacov!!!!Boh ti žehnaj!!!!!!" Karen

„Ahojte  všetci,  mám  skvelú  správu.Manželka  dostala  v  pondelok  výsledok  PET
vyšetrenia.Rakovinu mala 5 rokov po 6 cykloch chemoterapie a jednej transplantácii kmeňových
buniek, potom sa jej to stále vrátilo.Pred 6 mesiacmi mala urobiť ďalšiu transplantáciu, ale tá
bola  zrušená,  pretože  nenašli  darcu.Tak začala  na  oleji.V  pondelok  nám lekár  povedal,  že
rakovina je preč.Ďakujem za olej, Rick.Ty si ten muž, ďakujem." Luc

-- Ďakujem, Luc.Zdravotná dokumentácia by bola viac než vítaná.Mala by zostať na udržiavacej
dávke.Jedol by som čo najviac oleja, kedykoľvek by to bolo možné.Ak je to možné, nech sa
vyhýba ďalším skenom.Video svedectvo na Youtube by bolo skvelé.Všetko najlepšie, JB

„Rád by som poďakoval (xxx) za olej, ktorý mi darovali na rakovinu!!Odteraz sa v mojom tele
nenachádza žiadna rakovina!!Naozaj to funguje ľudia, dôkaz je v mojich lekárskych záznamoch!
Ďakujem vám veľmi pekne a veľké rekvizity pre Slzy!!!” Becky

„Držím palce Jindřichovi, mal úplnú pravdu v tom, že topická aplikácia sa aplikuje priamo na
kožu  a  nie  na  obväz.Rozdiel  bol  ako  noc  a  deň."  Ronnie  Smith
--  Samozrejme.Skvele fungujú aj  tinktúry s  20-30-50% oleja,  pretože sa ľahko dostanú pod
povrch.V niektorých prípadoch je tiež veľmi prospešný konopný olej (alebo bambucké maslo) a
zmesi konopného oleja.Ale logicky, čím viac oleja dostanete priamo na ranu, tým lepšie.JB

„Už som písal, že sme úspešne liečili rakovinu prsníka.Teraz lekári pacientke povedali, že jej
výsledky sú také dobré, že musí ísť do práce.Pacientka povedala ĎAKUJEM BOHU a doktorka
povedala, že musí ďakovať jemu nie bohu a ja sa pýtam, prečo neurobil nič, len jej stále hovoril,
že musí brať chemo a ožarovanie...šialený doktor...

Ale posunuli sme to na ďalšiu úroveň, liečime niekomu tvár, pretože bola zničená tabletkami
pred 5 rokmi.Táto osoba mala veľké problémy s črevami a mysleli si, že to bola najskôr rakovina
a dali jej nejaké silné tabletky, ktoré jej zničili tvár a bola ako žaba.Potom povedali, že to môže
byť Crohnova choroba a tak ďalej a tak ďalej.

Chcem povedať, že táto osoba sa pokúšala vyliečiť si tvár 5 rokov bez úspechu.Na 5-krát si
dala na tvár konopný olej a opäť neveríme, ako jej pleť teraz vyzerá.OMG, teraz je taká šťastná,
že môže byť opäť sama sebou.

Snažím  sa  odfotiť  nejaké  fotky,  ale  každé  3  dni  sa  pokožka  zahojila  tak  rýchlo,  že  vám
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nemôžem ukázať, ako vyzerala jej tvár predtým, ale s jej dovolením vám v nasledujúcich dňoch
ukážeme jej staré fotky (iba pokožku tváre) a nový, aby ste ľudia videli rozdiel...“ Jasmin

„Som 39-ročná žena, ktorá má 2 roky a stretla som sa s rakovinou prsníka.Tento olej je môj liek
a liek.Títo ľudia sú tak plní chamtivosti.Nemajú ani potuchy o bolesti a trápení, ktoré prežívame
my a naše rodiny.Len sebecká chamtivosť.Karma.” Sally

"No, dva týždne...Lekár povedal, že mám 2-3 cm nádor v močovom mechúre.Chceli ma vziať
priamo na OR.Zmizlo to za menej ako 14 dní.Potvrdené CT vyšetrením.Diagnostikované 15.2.,
CT vyšetrenie vykonané 29.2. Gersh

"Toto CT vyšetrenie  bolo  urobené 14 dní  po tom,  čo  bol  v  mojom močovom mechúre cez
ďalekohľad pozorovaný 2-3 cm nádor.Len za 14 dní s použitím iba esenciálneho kanabisového
oleja sa v močovom mechúre nepozoruje žiadny nádor.Len kanabis ... 14 dní ...preč.Prosíme
zákonodarcov, aby to pochopili.Neberte mi lieky.Toto nie je len ďalší spôsob, ako sa opiť.Tento
liek mi zachraňuje život." Gersh

"Dobre...Dostal  som správu o  patológii.Nádor  v  močovom mechúre sa  zmenšil,  kým mi  ho
vybrali.Keď to doktor videl naposledy, meralo to asi 2,5 cm.Keď ju odstránili, zmenšila sa na 0,5
cm.Som zvedavý, čo na to povie tento lekár." Gersh

„Pred 8 mesiacmi mi našli nádory v močovom mechúre, ktoré vyzerali ako maličké ježovky.V
správe o patológii sa uvádza, že ide o vysoký stupeň, veľmi agresívny malígny karcinóm.Dali by
sa odrezať.Vyskúšal som niekoľko lokálnych terapií, ale musel som prestať, pretože mi z toho
bolo  príliš  zle.Pri  mojej  druhej  operácii  v  decembri  mi  našli  ďalšie  nádory  a  novú  vysoko
agresívnu zhubnú rakovinu, ktorá leží naplocho na stene, takže ju nemohli vyrezať.Tento typ sa
rýchlo rozšíril do iných orgánov.

Tak prečo, keď včerajšia operácia ukázala, ŽIADNA RAKOVINA a môj lekár povedal, že môj
močový mechúr je nedotknutý, ako u dieťaťa, mám pocit, že to bol zázrak!Teraz, tu je to, čo
som urobil, ak máte záujem.Nehnevajte sa, používajte len to, čo môžete, a stále si užívajte to,
čo máte radi, s mierou...“ Michelle

„Môj brat mal dekubitus/vred v 4. štádiu.Len zo 4 štádií je toto štádium nevyliečiteľné.Podľa
západnej  medicíny,  akonáhle  dosiahnete  štádium  3,  nemôžete  sa  vyliečiť  bez  kožných
štepov.Kosti a tkanivá boli viditeľné, ale lokálne RSO počas 3 dní spôsobilo, že sa objavil nový
rast kože!Hospicové sestry to nazvali 'zázrak'. Bolo to len konope!

Prepracoval sa z 0,2 na 1 celý gram denne.5 by ma naozaj zmiatlo, ale potreboval viac, aby
dostatočne uľavil od bolesti pri rakovine kostí, aby zaspal.Olej by ste mali vyrábať s indicou,
takže akákoľvek vysoká dávka by mala používateľa prinútiť zaspať hneď, ako začne o 1 hodinu
až 1,5 hodiny neskôr.Uvedie vás do hlbokého spánku a väčšinu svojho uzdravenia urobíte, keď
získate pekný hlboký, REM spánok.

Čím viac si dáte, nie je to nepríjemný pocit.Vďaka tomu zaspíte rýchlejšie a hlbšie.Ak sa stane,
že  sa  zobudíte  zo  spánku  skoro,  môžete  pociťovať  závraty,  ako  keď  ste  opití,  ale  nie
nepríjemným spôsobom.lol

RSO  umožnila  môjmu  bratovi  pokojný  spánok  prvýkrát  po  mesiacoch  po  pobyte  v
nemocnici.Odparovanie byliny mu poskytlo väčšiu úľavu ako jeho 80+ mg Oxycontinu a iných
koktailov.Bol tiež na fentanyle IV, ale nič ho neuvoľnilo tak ako RSO.Nikdy na to nezabudnem!"
Michelle

„Teraz  žijem  svoj  príbeh  RSO.Bojuje  so  zriedkavým  druhom  rakoviny  vaječníkov.Podstúpil
operáciu  a  chemoterapiu  a  prijal  oveľa  zdravší  životný  štýl,  organické  celozrnné  potraviny,
doplnky atď., ale rakovina sa vrátila.Potom som našiel Run from the cure!Chvíľu trvalo, kým sa
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veci zorganizovali, keďže kanabis je tu na NZ nezákonný.Ale podarilo sa mi vyrobiť malú dávku
oleja a začal som ho používať.O 2 týždne neskôr sa moje nádorové markery zvýšili z 200 na
140, prvý pokles za rok!!Po 5 týždňoch mi došiel olej a trvalo mi 2 mesiace, kým som dostal do
rúk nejaké ďalšie.Nádorové markery sa opäť zvýšili (262 pri poslednom teste...), ale už sme o 3
týždne neskôr a držíme palce, pri ďalšom krvnom teste budú opäť dole...

Verím v RSO a cítim, že by sme ho mali sprístupniť každému, kto to potrebuje!Aj keď moju
rakovinu nevylieči RSO (ale verím, že áno!), už mi urobil veľa dobrého.Poskytuje mi skvelý,
pokojný  spánok!A regulovalo  to  moje  pohyby  čriev...Mám  obrovský  obdiv  za  to,  čo  Rick
Simpson urobil pre ľudstvo.Zaslúži si Nobelovu cenu za najlepší lekársky objav!A za to, čo vy a
vaša organizácia robíte!Som len obyčajný občan dodržiavajúci zákony a cítim sa hrozne, keď
musím robiť nezákonné veci, aby som sa vyliečil.Tak pokračuj!Keď získam späť svoju energiu,
pripojím sa k hnutiu!“ Diny

„Kvôli Rickovi som doslova videl výsledky RSO.Krátko som pracoval na klinike.Keď som tam
začínal, prišiel muž so štvrtým štádiom karcinómu hrdla.Bol nasadený na RSO.O 90 dní neskôr
bol úplne vyliečený." Carl

„Práve som liečil môjho otca, ktorému diagnostikovali rakovinu močového mechúra.Nádory boli
mŕtve  po  5  týždňoch  liečby.Ďakujem  Rickovi  Simpsonovi  za  vaše  vedomosti,  inšpiráciu,
odhodlanie a lásku k ľuďom.“ Christine

“Teraz som urobil RSO pre dvoch ľudí, v oboch prípadoch s úžasnými výsledkami!Jeden mal
MRSA, aplikoval si olej lokálne na týždeň...Uzdravený!!Druhý mal bazocelulárnu rakovinu kože,
aplikovaný lokálne po dobu 2 týždňov...ZDRAVÝ!Och, a na tvári sa mi objavila škvrna, myslela
som si, že je to možno nejaká rakovina kože, tak som aplikovala lokálne na 6 dní... PREČ!!!“
Mariah

“Fantastické!Moja  matka bojovala s  rakovinou prsníka od februára 2011 a rakovina pomaly
metastázovala do celého tela vrátane pľúc, ktoré museli takmer každý týždeň vypúšťať niekoľko
mesiacov -  takmer vždy,  keď vošla dnu, bolo vypustených 11 ml rakovinovej tekutiny.Až do
nedávnej doby.Do týždňa po užití  RSO jej  opuch na tvári  a krku zmizol,  rovnako ako aj  jej
rosacea.Dokonca prestala brať lieky na tlak, ktoré užívala 20+ rokov a tekutina v pľúcach klesla
na 6ml!!!Verím, že toto je liek!Je úžasné konečne vidieť tú striebornú hranicu v takej hroznej
chorobe.“ Anjel

„Tak si to overte!

- Manželke bola 14. decembra 2012 diagnostikovaná rakovina krčka maternice v štádiu III-b.

- Manželka začala s kanabisovým olejom menej ako mesiac po tom.

- Manželka začala s chemoterapiou a ožarovaním tesne pred februárom 2013.(V Texase nie je
moc na výber)

- Manželke povedali, že je tam sotva, ak vôbec, náznak rakoviny 6. mája 2013.

Menej ako 5 mesiacov a moja žena do značnej miery porazila rakovinu v štádiu III, a to všetko
kvôli oleju!“ Colt

„Drahý Rick, Boh ťa žehnaj!V priebehu rokov som kvôli  rakovine stratil  mamu, starú mamu,
milované  tety  a  strýkov  a  priateľov.Ale  tá,  ktorá  ma najviac  zasiahla,  bola  moja  nádherná,
inteligentná a úžasná sestra Kim.Rakovinu pľúc jej diagnostikovali v 4. štádiu v júli 2010 vo veku
42 rokov a vo februári 2011 bola mŕtva.Neviem, akú liečbu použila, pretože nikomu z rodiny
nepovedala, že umiera, až príliš neskoro a do jej starostlivosti vstúpil jej bývalý manžel feťák a
rodinu zamkol.O oleji som sa dozvedela až minulý mesiac a odvtedy usilovne bádam.Najprv
som si myslel, že je to hadí olej, ako veľa iných vecí, ale zatiaľ som uviedol 27 ľudí, ktorí tvrdia,
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že si ním vyliečili alebo výrazne znížili rakovinu.27 ľudí!!!A to len na YouTube a online blogoch!
Kiežby som o tom vedel už v roku 1997, keď bola diagnostikovaná moja mama, alebo v roku
2000, keď sa moja stará mama dostala z remisie, alebo v roku 2010, keď mojej sestre povedali,
aby išla domov a zomrela, alebo minulý rok, keď môj brat-in -lawovi diagnostikovali rakovinu úst
a hrdla a museli mu odstrániť a zrekonštruovať polovicu tváre.Ale teraz už áno, vďaka tebe.Boh
vám žehnaj a všetkým, ktorých máte radi, a ďakujem vám, že ste tak tvrdo pracovali na tom,
aby bol tento úžasný liek dostupný pre každého.“ Denise

--  Milá  Denise,  čo  mám  povedať?Zabili  moju  mamu  chemoterapiou  kvôli  skorému
malobunkovému karcinómu pľúc, takže presne viem, ako sa cítiš.Nič príjemné.Po celý čas mal
byť liek dostupný a nebol len preto, že niekto chce zarobiť.C'est la vie, ale nie každý to len tak
pokojne prehltne ako ja.Je to veľmi traumatizujúci zážitok, keď zistíte, čo všetko dokáže olej
liečiť alebo kontrolovať a čo všetko sa namiesto neho použilo.

Pošlite mi, prosím, zoznam týchto online svedectiev, mohlo by to byť zaujímavé a užitočné pre
ostatných, ktorí mali rovnako vymytý mozog ako ja predtým, než som sa stretol s Rickom a zistil
skutočný stav vecí v oblasti „konvenčnej medicíny“. Ďakujeme za vašu podporu a pomoc pri
šírení informácií o tomto lieku.Po dva a pol roku práce s Rickom môžem povedať len to, že
správne vyrobený a použitý olej robí presne to, čo hovorí.JB

"Ahoj Corrie!Ešte raz úžasná správa.Môj priateľ ***** *****, s ktorým ste hovorili a poslali ste ho
do *** v Los Angeles, berie kanabisový olej už asi 2 mesiace a dnes si išiel dať urobiť lekárske
vyšetrenie a V jeho tele už nie je RAKOVINA!!!!!!!!VŠETKO JASNÉ!!!!!!!Je mi viac než vďačný
za to, že ste mu o vás povedali, a vďačný za to, že ste mu povedali o ****!!!ĎAKUJEM navždy.Si
taký dobrý, že pomáhaš všetkým týmto ľuďom, ktorých ani nepoznáš, a zachraňuješ životy po
celom svete!Budem jazdiť dole do Los Angeles do práce s **** a pokúsim sa zastaviť všetky
moje hnačky a dostať ma z toalety 60-80 krát denne.Čo poviete na ďalší úžasný report??Toto
sa nám veľmi páči!!”

„Chcem sa dnes podeliť o komentár od môjho doktora.Mám infekciu močového mechúra už
DLHO!  čas  a  Dr  liečil  infekciu.Dnes  sa  pozrel  z  prvej  ruky  s  fotoaparátom (nie  je  to  moc
zábavné) A!!Zdá sa, že mám pozostatky hmoty močového mechúra (nádor), ktorý na mieste
ODMREL (jeho slová, nie moje) a spôsobuje pretrvávanie infekcie.

ZNOVU!JEHO SLOVÁ, NIE MOJE; Dr povedal:  "Praktikujem medicínu viac ako 40 rokov a
nikdy som nevidel, že by nádor zomrel na mieste bez nejakého vonkajšieho zásahu." jaolej som
uberal a zapínal už od marca, ale odkedy mi prišla úroda, asi 6 týždňov som dával dvakrát
olej.8. októbra sa chystám na malú čistiacu operáciu, aby som sa uistil, že omša je preč (ak ju
dovtedy neabsolvujem).

O  oleji  som  mal  nejaké  pochybnosti,  ale  ĽUDIA,  UŽ  NEMÁM  POCHYBNOSTI.Mám  dosť
materiálu na púčiky na vytvorenie asi  5 alebo 6 uncí  oleja.Použitý materiál  je Sativa Blend
Pineapple  Kush,  25%  THC.Nemôžem  vám  povedať,  ako  som  spokojný  s  doterajšími
výsledkami.Môjmu Dr. som ešte nič nepovedal, pretože vo FLA vás potom nejaký Dr. odmietne
liečiť.Takže zatiaľ nič nevie." John

-- Ale vieš viac než dosť, John.gratulujem.V užívaní oleja by som pokračoval a ordináciu by som
nechal na neskôr.Ak je to možné, žiadne ďalšie skenovanie.A olej by som brala aj v čapíkovej
forme, vždy chcete olej dostať čo najbližšie k boľavému miestu.Skúste tiež vyrobiť olej z viac
ako  jedného  kmeňa,  aby  ste  dosiahli  čo  najlepšie  výsledky,  ak  môžete.Všetko  najlepšie  ti
prajem, JB

"Plný  súhlas,  JB.A  podčiarknite  oneskorenie  operácie.Akákoľvek  invazívna  telesná  práca
umožňuje  infekciu  do  vášho  systému.Vďaka  nedbalým  návykom  a  totálnej  neúcte  k  ich
vlastným zázračným liekom máme teraz  baktérie  rezistentné  na  antibiotiká,  ktoré  požierajú
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mäso, rozšírené vo väčšine nemocníc.RSO to napraví, ale čo tak chirurgický 'neúspech'?Run
From the Curehovorí za všetko." Tielman

„Pred  3  dňami  sme  kamarátovi  liečili  bazocelulárny  karcinóm  pomocou  RSO.Dnes  sme  to
skontrolovali a takmer zmizlo.Znovu sme priložili RSO a prekryli obväzom.Skontrolujeme to o
ďalšie 3 dni a očakávame, že bude preč podľa výsledku za predchádzajúce 3 dni.Tento je po
jeho pravej ruke.Predchádzajúce rakoviny, ktoré sme mu vyliečili, boli na jeho ľavej ruke.Hurá,
funguje to." Marka

-- Áno.Nerobili by sme to, čo robíme, keby to tak nebolo.JB

„Mojej  mame  nedávno  diagnostikovali  rakovinu  mozgu  v  4.  štádiu,  práve  dokončila  kolo
ožarovania.Docs sú šokovaní,  ako dobre sa jej  darí!Spočiatku sa jej  darilo dosť zle, stratila
schopnosť rozprávať.Odkedy sme jej začali dávať olej, zlepšuje sa a teraz je schopná robiť veci,
ktoré  predtým  nerobila,  ako  napríklad  hovoriť  frázy  namiesto  jedného  alebo  dvoch  slov  a
normálne  chodiť.Môžeme  tiež  povedať,  že  jej  porozumenie  je  oveľa  lepšie.Tiež  nikdy
neochorela z agresívneho ožarovania a chemoterapie,  ktorú robila.Ani jeden deň nevoľnosti
alebo zvracania!Takže ak niekto povie, že to nefunguje, je to urážka!Uveďte svoje fakty!Je tiež
VEĽMI ľahké vyrobiť!Každý pozná niekoho, kto pozná niekoho, kto vám dá marihuanu!Mám
návod na liečbu, takže ak by mal niekto záujem, zverejním ho v komentári!” Diana

--  Diana,  drž  sa  ďalej  od  tej  chemoterapie  a  ožarovania.Olej  by  túto  prácu  urobil  oveľa
jednoduchšie, keby mu v ceste nestáli lekári a ich metódy.120-180 g vysoko kvalitného oleja,
tak rýchlo, ako to dokáže, už žiadne karcinogénne skeny, ak je to len možné.Všetko najlepšie,
JB

„Volám sa George a rád by som vám vydal svoje svedectvo.Vo veku 82 rokov, 22. decembra
2010, mi diagnostikovali rakovinu pažeráka.Bolo mi povedané, že budem mať 6 mesiacov až 2
roky života a možno bude potrebné, aby som si v určitom bode po ožarovaní uľahčil pauzu v
krku, aby som pomohol s prehĺtaním.

Pred diagnózou som mal problémy s dýchaním a prehĺtaním jedla, mal som opuchnuté obe
nohy a bol som unavený miernou aktivitou.Začiatkom roku 2011 som podstúpil ožarovanie.V
septembri 2011 som mal problém s prehĺtaním a žuvaním pevnej stravy.Mala som pocit, že sa
dusím.Moje  jedlo  muselo  byť  nakrájané  na  malé  kúsky.Radšej  som  jedol  kašovité  jedlo  a
namiesto toho Boost shake.Tiež som mal silnú plynatosť v žalúdku.Plyn mi pretrhol žalúdok ako
hromy a blesky.Začínal som pociťovať epizódy závratov, ťažkosti s dýchaním, dýchavičnosť a
potenie.Mala som slabú rovnováhu a nevedel som sa veľmi dobre pohybovať.Bolo ťažké nosiť
potraviny do môjho apartmánu bez dýchavičnosti a potenia.

Neskôr ma silná epizóda závratov poslala do nemocnice a lekár mi nasadil druhú tabletku na
krvný  tlak.Krátko  po  mojom  pobyte  v  nemocnici  ma  oslovil  cudzinec  a  ponúkol  mi  nejaký
konopný olej na liečbu mojej rakoviny a nasmeroval ma na webovú stránku Fénixových sĺz, kde
nájdete ďalšie informácie.Zo začiatku som bol nesvoj a vydesený z užívania konopného oleja,
vždy som si myslel, že konope je vstupná droga, ktorá spôsobí závislosť a privedie ma k iným
tvrdým  drogám.Po  preskúmaní  konopného  oleja  Ricka  Simpsona  som  sa  rozhodol,  že
podstúpim liečbu.Počas liečby a po nej som si uvedomil, že konopný/konopný olej je „vstupnou
bránou“ k lepšiemu zdraviu.

Po mojej  prvej dávke -1/2 ryžového zrnka konopného oleja som si  všimol,  že v mojom tele
funguje  hneď.
- Cítil  som, ako mi prúdi telom od prstov na rukách až po prsty na nohách.Zažil  som pocit
uvoľnenia,  šťastia  a zlepšenie  môjho humoru.Moje nohy boli  gumené,  ktoré po 6  hodinách
vybledli.Dýchanie bolo tichšie pri oddychu a aj pri spánku.

Po  dňoch/týždňoch:  Moje  hromady/hemoroidy  zmizli.Bolesť  v  ramene  sa
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zmiernila.Dýchavičnosť sa zmenšila.Od druhého dňa sa nahromadenie plynov a žalúdočných
ťažkostí upokojilo a stalo sa pravidelnejším a pokračovalo sa v liečbe.Znížil som a prestal som
brať tabletky na krvný tlak, pretože môj krvný tlak bol príliš nízky.Po vysadení tabletiek na krvný
tlak sa mi krvný tlak normalizoval.Opuchy nôh a členkov sa značne znížili.Obmedzil som chuť
do jedla  a reguloval  svoju  váhu – zatiaľ  som schudol  26 kíl.Farba pleti  sa  zlepšila.Závraty
zmizli.Srdcový tep sa zdá byť pravidelnejší  a nie taký obťažujúci,  vzhľadom na to,  že mám
nepravidelný  srdcový tep od narodenia.Pohyb čriev  sa  stal  pravidelnejším.Zažili  ste  lepší  a
pokojnejší  spánok.Zlepšila  sa  rovnováha  a  koordinácia.Dokáže  sa  lepšie  obísť  bez
dýchavičnosti.V rozhovoroch sa stali  výrečnejšími.Zmenil  môj  pohľad na veci  a zlepšil  moju
náladu.Zmenil môj pohľad na marihuanu.

Vo všeobecnosti všetky príznaky, ktoré som pociťoval predtým, ako som si dal kúru s konopným
olejom,  zmizli.
Dokončenie liečby mi trvalo 3 1/2 mesiaca.Táto skúsenosť nebola až taká nepríjemná.Bola to
síce  úprava,  keď  som  zvýšil  dávky,  ale  po  dni-dvoch  sa  všetko  upravilo.Viac-menej  som
postupoval podľa prírastkov dávky, ktoré navrhol Rick Simpson.

Po 2 mesiacoch liečby bola moja návšteva onkológa prekvapivá.Skonštatoval, že moja farba
pleti vyzerá dobre, krvný tlak a tlkot srdca sú v norme, a keďže nemám problémy s prehĺtaním,
nie je potrebné pauzovať.Tiež uviedol, že röntgen z predchádzajúcej návštevy vyzerá dobre a
že sa nemusím vrátiť najmenej 6 mesiacov.Normálne som mala chodiť k onkológovi každé 3
mesiace...

Verím, že konopný olej zabil moju rakovinu.Všetky ostatné zlepšenia zdravia, ktoré som zažil
vďaka  konopnému  oleju,  mi  spôsobujú,  že  sa  cítim  ako  nový  muž.Som  úplne  ohromený
zázrakom konopného oleja.Som tak vďačný, že som sa rozhodol pre konopný olej.

Konopný  olej  mi  obnovil  zdravie  a  predĺžil  život.Ďakujem ti  Rick  Simpson,  Boh  ťa  žehnaj!
Pokračujte  v  dobrej  práci!Som  úplne  presvedčený,  že  konopný  olej  môže  zachraňovať
životy.Ďakujem." George

"Mini aktualizácia pre Georga."...K dnešnému dňu schudol +31 libier, teraz, pred chvíľou, musel
kvôli úbytku hmotnosti (kedysi mal niečo ako 280 libier) navštíviť svojho zubára.Naučil sa, že ak
by teraz chcel, mohol by veľmi ľahko pribrať späť, no zvolil si zdravšiu nižšiu hmotnosť a životný
štýl),  musel si  dať znovu nasadiť/upraviť  zubnú protézu.Jeho zubár poznamenal,  ako dobre
vyzerá a že má lepšiu farbu.

Musím spomenúť, že George povedal, že má stále dobré dýchanie a dodnes nemá problémy s
dusením, začiatkom tohto týždňa mal na večeru rezeň, zemiak a zeleninu a jeho jedlo ide dole
oveľa,  oveľa  ľahšie  ako kedykoľvek  predtým.  zvyknutý pred jeho „liečbou“.  Hovorí  nám,  že
navštívil  svojho  praktického  lekára(bežný  doc)  začiatkom  tohto  týždňa...Jeho  lekár  zvolal:
„WOW!súsi si istý, že si ten istý George, ktorého som už videl?" Aj jeho doktor povedal, že sa
mu zlepšila farba.George mi povedal, že neskôr svojmu lekárovi ukázal, o koľko viac tekutín
stratil v oboch nohách a povedal mu, že si myslí, že je takmer preč...Potom doktor povedal:
"George, už nemáš edém."

Zaobstaral si nejaké staré lekárske informačné papiere a tiež mu bolo povedané (teraz), že by
sa mal/mohol pokúsiť získať od svojho onkológa pri najbližšom stretnutí (v júni) starý röntgen
plus CT snímka (na disku).Teraz sa snaží dostať k onkológovi skôr...teraz s pomocou svojho
praktického lekára.Pri tejto návšteve bude žiadať o magnetickú rezonanciu.Teraz prešiel dlhú
cestu...ale jeho jediným skutočným problémom (inak hovorí, že by bol skvelý!!) je, že má od
narodenia  nepravidelný  srdcový  tep  a  v  poslednom  čase  to  narastá  o  niečo  viac  ako
zvyčajne.Neviem, či jeho úbytok hmotnosti spúšťa jeho nepravidelný tep alebo vzrušenie z tejto
udalosti, ktorá mu zmenila život, alebo čo to určite robí, len viem, že to pre neho chcem príliš
opraviť.Teraz  má  odporúčanie,  aby  navštívil  kardiológa  ohľadom  jeho  srdcového  tepu
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atď.Nedávno sa jeho farba ešte zlepšila, má viac červenej/ružovejšej tváre, jeho krvný obeh sa
tiež zdá byť ešte lepší.No, to je všetko, čo som zatiaľ mohol dostať...Peace 1♥”Sloboda

"Ďakujem Rick/JB za včerajšie odpovede na moje otázky."Poznám muža,  ktorého matka to
má.Chcel som mať niečo, čo by som mu mohol poslať pozrieť.Ste skvelí.Kiežby som mohol
pomôcť viac.Tieto informácie sa teraz dostávajú k mnohým.Odviedol si tak skvelú prácu, že si o
tom  povedal  svetu,  Rick.Dalo  by  sa  vás  považovať  za  moderného  svätca.Nežartuj.Úžasný
človek.Nemôžem o vás povedať dosť dobrých vecí o Rickovi a JB, ktorí pri vás v tomto všetkom
zostali.Myslím, že si kúpim 5 kníh každý mesiac, aby som pomohol Rickovi.Uchovajte si skvelé
informácie, chlapci.Si najlepší.Pokoj a zdravie všetkým.RSO.Boží liek." Peter

„Nuž,  Rick a Jindrich,  moja tvrdá práca a oddanosť RSO sa konečne vyplatili.Slzy Ricka a
Phoenixa sledujem od roku 2004 a okamžite som veril v liečivé schopnosti oleja.Rozšíril som to
a stál som si za tým na 100% aj vtedy, keď sa ľudia smiali a nazývali ma bláznom.Teraz som
vyliečil 3 ľudí s rakovinou v terminálnom štádiu a môjho posledného pacienta, ktorému vďačím
za  to,  že  skutočne  prešiel  lekárskym  systémom  a  odmietol  všetku  liečbu  a  mal
zdokumentované, že na vyliečenie rakoviny používal RSO...obe jeho pľúca boli plné rakoviny a
dávali mu 3 mesiace života, keď mu prvýkrát diagnostikovali...pred 5 mesiacmi.

Dnes je oficiálne bez rakoviny a v skutočnosti pribral 27 kíl.Lekári na rakovinu sú nadšení z jeho
zázračného uzdravenia  len  za 5  mesiacov bez akejkoľvek  pomoci  od nich  a  v  skutočnosti
hovoria, že je zdravší ako oni teraz.Lol.Jedol olej pred lekármi v nemocnici a nosil so sebou
svetový  časopis  Weed  s  článkom  Fénixových  sĺz,  ktorý  ho  ukazoval  všetkým  ostatným
pacientom  a  šíril  informácie  o  RSO.Čoskoro  budem  mať  kópie  všetkej  nemocničnej
dokumentácie,  že  RSO mu vyliečila  rakovinu...V  jeho  papieroch  je  napísané,  že  na  liečbu
používal konopný olej.

Čo najskôr preňho pripravím príbeh, aby som to pomohol šíriť tak, ako len budem môcť.Poznám
tiež asi 25 ďalších ľudí, ktorí videli, ako zázrak RSO pôsobí pri mnohých rôznych chorobách a
teraz  tiež  pracujú  na tom,  aby sa vyliečili...to  slovo je  na svete!!!!:)  V  mene vyliečených a
čoskoro aj mnohých ďalších v mojom okolí by som vám chcel vysloviť ĎAKUJEM chalani za
vašu  neustálu  tvrdú  prácu  a  odhodlanie  znovuobjaviť  všeliek...Ste  záchrancovia
života...Doslova!!MIER A LÁSKA od PA“ Steve

„Nechal  som niekoho  naniesť  olej  na  malé  miesto  na  jej  rakovinu  kože (tvár)  a  po dni  to
vyzeralo ešte horšie.Má nejakú reakciu alebo olej v skutočnosti najprv vyťahuje veci von a na
povrch  pokožky?Vyzerá  to  celé  zelenkavo,  ako  keby  to  bolo  infikované.Je  to  normálne?
Niekedy?" Miguel

„Áno, toto môže byť normálne!Je to dobré znamenie, ak cítite svrbenie a vidíte, že olej funguje,
potom  dajteešte  viac  oleja  na  ňom.Zelenkastá  môže  pochádzať  z  oleja.Je  olej  vyrobený
správne?" Anna

„Ach áno, nie je to zelené od oleja, je to zlatý olej, ktorý vyrábam, je to najčistejší, aký môžete
získať, keď si ho doma vyrábate.Je to naozaj ako infekcia zelená belavá.Bol som si celkom istý,
že to bol olej, ktorý robí svoju prácu, len som chcel nejaké potvrdenie od niekoho iného.Vďaka."
Miguel

„Ahoj,  musím  ti  povedať  príbeh  o  zázraku,  ktorý  sa  stal  včera.Mám  kamarátku  a  volá  sa
Shannon  O'Brien.Je  17-ročná  žena,  ktorá  prežila  rakovinu  mozgu.Už  asi  rok  jej  rastie
neoperovateľný nádor.Narástol jej takmer do celej veľkosti mozgu.Podelil som sa s ňou o RSO
a  včera  jej  výsledky  MRI  ukázali,  že  nádor  sa  zmenšil  takmer  o  polovicu.Berie  ho  od
februára.14.Musíte pochopiť, že toto bolo Zdravas Mária.Som tak vďačný, že môj duch našiel
váš príbeh a ja som ho mohol odovzdať ďalej.“ Nadine
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„Moja  žena  používa  RSO už  11  mesiacov.Má  metastatickú  rakovinu  prsníka  v  štádiu  IV  a
onkológovia v MD Anderson Cancer Center jej povedali, že už príliš pokročila na chemoterapiu,
ožarovanie alebo operáciu.Cestovala z nášho domova v ilegálnom stave 26 hodín rovno do
legálneho štátu, aby ho získala.Jej nádory sa zmenšujú.Ak by mala prístup, ktorý potrebuje (v
súčasnosti užíva len 2 gramy denne), veríme, že by už bola bez rakoviny.RSO drží pri živote
moju  manželku  a  máme aj  postihnutého syna.Boh vie,  že  jej  práca tu  nie  je  dokončená!!”
Frederick

"No, Rick, cítim sa lepšie."Bol som na RSO asi 30 dní pre nádor na mozgu a cukrovku.Moja
hladina cukru v krvi klesá.Pred 2 dňami som vysadil inzulín, pretože hladina cukru v krvi príliš
klesala.“ Jeff

"Tiež sa zbavila 1. štádia rakoviny prsníka inej kamarátky.Za dva týždne sa zmenil z veľkosti
nádoru golfovej loptičky na menší ako hrášok.0,4 g dvakrát denne, surový olej.Ďalší kamarát s
rakovinou kože ju odstránil lokálnym roztokom natretým priamo na kožu.

Na sebe som sa zbavil infekcie a opuchu pokazeného zuba, vyčistil som si pľúca po záchvate
astmy  a  odstránil  som  si  z  kože  dve  zvláštne  fľaky,  ktoré  mohli,  ale  nemuseli  byť
rakovinou...nikdy som to nekontroloval. je preč... ups.Žiadna chemoterapia, žiadne ožarovanie,
žiadne vedľajšie účinky, žiadny problém.“ Bruce

„Chcel by som poďakovať JB za všetku jeho pomoc!Ako niektorí ľudia vedia, moja žena má 4.
štádium rakoviny prsníka, ktorá sa jej rozšírila do kostí.Doktor povedal, že má toľko nádorov, že
museli prestať počítať a dávali jej 6 mesiacov života!Posledných 5 mesiacov jej nasadili chemo,
dal som jej 5 ryžových zŕn RSO oleja na 1 a pol mesiaca!Práve som bol svedkom zázraku
života!Práve dostala MRI a skeny späť a nenašli žiadne známky rakoviny!

Nemôžem dokázať,  že  ten olej  s  tým mal  niečo  spoločné,  ale  som si  na  99% istý,  že  jej
pomohol dostať sa cez hrb!Nedokončila ani chemoterapiu, zostávajú jej 4 mesiace liečby!V roku
2012 bolo povedané,  že 4.  štádium rakoviny sa nedá vyliečiť,  takže ako som povedal,  olej
musel fungovať!Odporúčam každému, kto má rakovinu, aby si čo najskôr nasadil tento RSO
olej.To nemôže nič pokaziť!Ako som povedal, ďakujem JB za všetku pomoc!

"Koľko kvapiek veľkosti ryže jej mám dať v udržiavacej fáze?" Jeff

-- 1-2 g mesačne môže stačiť, Jeff, kvapka v noci je všetko, čo väčšina pacientov potrebuje ako
udržiavaciu dávku.Ale vzala chemoterapiu, takže by som ju chcel vidieť, aby zjedla aspoň 60 g
čo najrýchlejšie, aby odstránila škody, ktoré po nej chemoterapia zanechala.Ďakujem, JB

„Použil som olej, ktorý som si vyrobil podľa Rickových video pokynov, a vyliečil som sa zo 4.
štádia difúzneho veľkobunkového lymfómu B, údajne „nevyliečiteľného“ folikulárneho karcinómu
len za 58 dní!

Odvtedy  som  pokračoval  vo  výrobe  oleja  pre  seba  a  ostatných  a  videl  som  viac  ako  10
potvrdených  prípadov  pľúc,  prsníka,  prostaty,  mozgu,  hrubého  čreva,  leukémie,  pankreasu,
pacienti  sa  vyliečili  sami.s  použitím  tmavozelených  olejov!!Olej  vyrábam z  OBOCH listov  a
kvetov  kvôli  špeciálnym  protizápalovým  zlúčeninám,  ktoré  sa  nachádzajú  LEN  v  zelených
listoch!

V  roku  1992  som prišiel  o  celé  hrubé  črevo.Už  20  rokov  mám z  tenkého  čreva  vyrobené
'vrecko', ktoré funguje ako normálne vodovodné potrubie, ktoré by malo vypadnúť už pred 7
rokmi!Podľa môjho gastroenterológa v PAMF; Silné užívanie kanabinoidov pripisuje zdravému
vrecúšku  „v  lepšom  stave  ako  pred  20  rokmi  v  deň,  keď  bol  prvýkrát  vložený“.  Rovnaké
výsledky počul  od mnohých iných pacientov,  ktorí  užívajú kanabinoidy,  a teraz to odporúča
svojim pacientom!“ Craig
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„Chcem  sa  ti  len  poďakovať.Po  5  rokoch  „pozorného  čakania“  folikulárny  lymfóm  môjho
manžela dvíha svoju škaredú hlavu.Je 3 týždne v oleji a cíti sa skvele, dokonca hrá golf 4 dni v
týždni.Keď budeme pokračovať, budem vás informovať." Joyce

„Bol som na svojich 2-ročných vyšetreniach a sú ÚPLNE JISTÉ, ŽE ODKAZUJÚ RAKOVINU A
POŠKODENIE  ŽIARENÍM,  KTORÉ  VIDILI  TROCHU  NAPOSLEDY.SOM  ÚPLNE  BEZ
CHOROBY,  RSO  OIL.AKÝM  BOH  POSLAL  OLEJ  RICKA  SIMPSONA,  KTORÝM  BOL
TOĽKÝM...ĎAKUJEME ZA POSKYTNUTIE všetkých informácií, ktoré robíte.” Linda

"Manželka  môjho  priateľa  má rakovinu  hrubého  čreva  v  neskorom štádiu."Lekári  ju  poslali
domov a povedali jej, že už pre ňu nemôžu nič urobiť.Rozšírilo sa to do jej pľúc a mozgu.Akú
dávku by mala dostať?Ako dlho by jej trvalo vybudovať toleranciu?Mala by sa vybudovať, aby
užila 3 kvapky veľkosti ryžových zŕn denne?Chemoterapia, ktorú jej dali, ju príliš oslabila... už jej
nedajú chemoterapiu...Dúfam, že olej dokáže opraviť spôsobené škody skôr, než bude príliš
neskoro.Dali jej 4-6 mesiacov...“ Simon

-- Simon, rovnaký protokol ako pre čokoľvek iné.Keď si na liek zvykne, čím viac a rýchlejšie zje,
tým lepšie.JB

„Začal som pred štyrmi mesiacmi vyrábať kanabisový olej pre bratranca, ktorý to vzdal dokonca
až do roku 2014 po tom, čo jeho lekár štyrikrát za menej ako rok chirurgicky odstránil  veľa
rakoviny z močového mechúra, dal mu niekoľko chemoterapií a povedal jeho ďalším krokom
bolo odstránenie močového mechúra.Olej začal užívať v januári a pred dvoma týždňami zistil,
že je bez rakoviny.Teraz si vyrába vlastný olej a denne berie udržiavaciu dávku.“ Charles

„Dobrý deň, len som si myslel, že sa s vami podelím o dobrú správu.Pacient s rakovinou, o
ktorom som vám hovoril  predtým,  nedávno prešiel  CAT vyšetrením.Nie  sú prítomné žiadne
nádory!!!Na hrudi mal nádor veľký asi ako bejzbalová loptička.On a ostatné nádory sú úplne
preč!Jediné, čo zostáva, je nejaké zjazvené tkanivo.On aj ja chválime Boha za tento úžasný
liek.Konope, úžasná rastlina, dar, ktorý nám všetkým dal Boh.Všetci by sme mali poďakovať
Rickovi  Simpsonovi  a  obetiam,  ktoré  priniesol,  aby  si  ľudia  uvedomili,  čo  dokáže  Božia
rastlina.Pacient  pribral  späť  40  kíl,  ktoré  schudol.Vyzerá  zdravšie  a  lepšie,  ako  som  kedy
videl.Som 100% presvedčený a skutočne verím, že olej  Ricka Simpsona,  ak je vyrobený a
používaný správne, dokáže vyliečiť rakovinu.Teraz, po 12 rokoch boja s touto chorobou, je tento
pacient bez rakoviny.Len za to môžeme vzdať svoju slávu Bohu.

Ešte raz vďaka, Rick, za to, že si stálym človekom, ktorý priniesol veľa obetí pre ľudí.Už rok
šírim informácie o tom, čo RSO dokáže.Teraz som si 100% istý, že všetko, čo bolo povedané vo
vašich videách, je skutočne modré.Prijímam ďalšieho pacienta s rakovinou v 4. štádiu a som si
veľmi istý, že za menej ako rok bude bez rakoviny.Budem to ďalej šíriť, ako najlepšie viem.Tiež
pomôžem  čo  najviac  ľuďom.Pravda  zvíťazí.Ďakujem  vám  za  všetko,  čo  ste  urobili  a  stále
robíte.S pozdravom, Grow Goddess”

"DR.  Rondeau  mi  pred  Vianocami  povedal,  že  táto  čierna  škvrna  na  mojom  chrbte  je
melanóm.Išiel som k nemu potom, čo to začalo krvácať.Prišiel som domov a začal som si dávať
olej z púčikov na chrbát a tiež som začal stabilne jesť olej.Trvalo to menej ako 2 týždne a miesto
na chrbte sa vyčistilo a pokračoval som v jedení asi 2 uncí oleja.Sotva stopa na chrbte a cítim
sa fantasticky.

Philip tiež absolvoval ročnú prehliadku a už vyše roka je bez rakoviny.Takže to nazývajú bez
rakoviny.Minimálne  3  roky  nemusí  navštíviť  lekára.Nebral  žiadnu  chemoterapiu  a  žiadne
ožarovanie, vzal si asi 4 unce konopného oleja a stále zje trochu takmer každý deň.Nie veľa
ľudí porazí rakovinu hrubého čreva.Rick je náš hrdina." Drevo na flautu

„Je len ťažké uveriť ľuďom, ktorí nemali možnosť získať vzdelanie o liečivej sile kanabisového
oleja... Žijem v oblasti, odkiaľ pochádza Rick Simpson, a už 10 rokov vidíme liečivú silu.Lieči
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rakovinu, cukrovku, svalové poruchy, bolesti zubov, najmä zázračný liek na popáleniny (musíte
vidieť, aby ste uverili).

Zatiaľ nie je nič, čo by sme videli, na čo by nefungoval, ak sa užíva správne a pravidelne.Zvlášť
dobré pre rakovinu kože,  nevoľnosť,  kŕče v žalúdku a čokoľvek,  čo človek potrebuje.Dobrý
spánok.Neexistuje nič, čo by zmierňovalo stres ako konopný olej a väčšina našich vnútorných
problémov je spôsobená stresom.Takže tu je.Veľa šťastia všetkým.Naozaj to funguje, len tomu
treba veriť.Vlož dôveru v Boha a Ricka Simpsona." Terry

„Viem len, že som bol pripravený ísť, už som to nemohol vydržať, dal som sem svoj príbeh a
môj  anjel  vystúpil  a  pripojil  ma k  oleju  RSO.Prestal  som jesť  a  len  s  niekoľkými  ryžovými
zrnkami oleja som cítil zmenu vo svojom vnútri.Predtým bol môj život na pohovke s vyhrievacou
podložkou a stíšenými nápojmi.Ale na druhý deň som bol hore, v ľadovom boxe, hľadal som
niečo na jedenie, osprchoval som sa.Pre niektorých to nie je veľký problém, až kým nepríde
čas, keď nevydržíte dosť dlho na sprchu.Zostal som na tom, pribral som, začal som znova žiť a
naozaj som dostal späť svoj život.Len ľutujem, že som o tom nevedel pred operáciou.56, biela
obeť rakoviny prsníka Kathleen“

„Môj otec má teraz 75 rokov, asi pred 18 rokmi môjmu otcovi diagnostikovali rakovinu žalúdka,
podstúpil  odstránenie žalúdka a strávil  15 rokov učením sa, ako znova žiť.Pred 3 rokmi mu
povedali,  že  mu  musia  odstrániť  dolné  črevá  a  časť  hrubého  čreva  kvôli  rakovinovým
léziám.Pred 2 rokmi mu povedali, že nová rakovina je na miestach, ktoré sa nedajú operovať...

Keď som sa o tom dozvedel, vyrobil som 24-hodinovú dávku oleja (350 gramov top bud v 1/2
galóne Everclear).O rok neskôr, keď išiel na prehliadku, doktor nemohol nájsť jeho rakovinu,
zrejme  olej  robí  rakovinu  neviditeľnou  a  neúčinnou  na  smrť...Teraz  lieči  svoju  najlepšiu
kamarátku Ellie, svojho labradorského psa, ktorý má nádory ...a ona veľmi pekne reaguje na
olej...som váš najväčší fanúšik v USA.Môj život je tento olej.Ďakujem Rick Simpson." Rebecca

"Musím sa s vami a vašimi fanúšikmi podeliť o túto skvelú správu...Priateľ mojej manželky z
práce jej  pred  niekoľkými  mesiacmi  povedal,  že  rakovina  pankreasu  jej  manžela  sa  vrátila
druhýkrát,  moja  žena a ja  sme už vedeli  o  vašom RSO, takže sme ich  umiestnili  na vašu
stránku, aby ste sa o tom dozvedeli viac atď.,  dobre začal na to hneď a včera sa vrátil  do
nemocnice pre výsledky svojich najnovších testov, v nemocnici mu skoro povedali, že potrebuje
znova chemoterapiu, ale čo sa v skutočnosti stalo, keď sa pozreli na výsledky, je, že rakovina
sa definitívne stala oveľa menšie, ako keď si prvýkrát všimli, že sa vrátil, v skutočnosti takmer
zmizol.Boli zmätení, ako sa to mohlo zmenšiť (potom by sa mali učiť o všetkých druhoch liekov,
nie len o tých jedovatých).Povedali, že chcú odstrániť to, čo zostalo, ale poradil som mu, aby
pokračoval v tých istých dávkach, aké robil predtým, pretože to malo zjavne pozitívny účinok, a
neobťažoval sa púšťať tých mäsiarov kdekoľvek k sebe.Bol som tak šťastný, že som počul túto
správu a nemohol som sa dočkať, až vám dám vedieť. :)“ Mark

-- Výborne, Mark, riaď sa podľa toho, ako sa pacient cíti, skenovanie vo väčšine prípadov nie je
potrebné.Ak za šesť mesiacov zje 120-180g, nemá sa, zdá sa, veľmi báť.JB

„Existujú tisíce zdokumentovaných dôkazov, že skutočne lieči rakovinu u ľudí, ktorí odmietli mať
čokoľvek spoločné s lekármi, iba s olejom.Mal som rakovinu štvrtého štádia.Zostávali mi len 3
mesiace života a to bolo pred 14 mesiacmi.“ Tom

"Len aby som ťa informoval, tu je aktualizácia môjho strýka Toma."Jeho nová úroveň PSA je 0,1
a je  stabilná.Ďakujeme,  že ste  nám dali  vedomosti  na  záchranu jeho života.Bol  v  štádiu  4
rakoviny prostaty.Hľadáme svedectvo.Boh ti žehnaj." Sherri

"Tom, použil som tento olej pred 3 rokmi na zabitie rakoviny prostaty 4. stupňa."Na začiatok
som použil hormonálnu terapiu a potom som sa dozvedel o RSO.Funguje to.Osobne poznám
desiatky ľudí, ktorí ho denne používajú na mnohé neduhy.Je to obrovská pomoc pre pacientov s
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rakovinou, ale myslím si, že mojím najúžasnejším odhalením bolo vyliečenie ťažkej psoriázy u
niekoho, kto mal viac ako 90 % tela.Užívaním 1/4 až 1/2 gramu oleja denne počas 6 týždňov sa
tento človek doslova vyliečil zo stavu, ktorým trpel od detstva.Mohol by som pokračovať hodiny
o veciach, ktoré som videl robiť tento olej.Uvidíš, nechaj svoju myseľ otvorenú a urob, ako ti
Rick prikáže, nebudeš ľutovať." Dan

„Odkedy  som  sa  zotavil  z  ulceróznej  kolitídy  a  rakoviny,  môj  gastroenterológ  má  teraz
VŠETKÝCH  svojich  pacientov  na  kanabisových  produktoch,  pretože  sú  to  najsilnejšie
protizápalové lieky, aké pozná...a fungujú LEPŠIE AKO AKÉKOĽVEK LIEKY, KTORÉ MÔŽE
PREDPÍSAŤ!!!” Craig

"Viem, že to lieči rakovinu...Mojej mame som vyliečil 3-krát a teraz je bez rakoviny.“ Mc Jay

„Používam olej 5 týždňov a včerajšie vyšetrenie domáceho maznáčika ukázalo výrazný pokles
kostných nádorov a žiadne známky hypermetabolických pečeňových nádorov.Pôvodne som mal
pred 3 mesiacmi kostnú a živú rakovinu štádia 4...Povedal by som, že to funguje.A to boli len
prvé 8ccm, je čas vypnúť ďalších 52!!” Laura

--  Skvelé,  Laura,  rád to počujem, ale ak je  to možné,  drž sa ďalej  od akýchkoľvek ďalších
skenov alebo röntgenov.Nechcete ožarovať nádor, váš onkológ by vám mal vedieť vysvetliť,
prečo to nie je dobrý nápad.Všetko najlepšie, JB

"Počúvaj,  skúmal  som  to  celé  mesiace."Je  to  zálohované  Harvardom.Používajú  ho  v
Španielsku.Vzhľadom  na  to,  že  je  to  nezákonné,  bohužiaľ  vám  nemôžem  povedať  nič
viac.Môžem povedať,  že  môj  manžel  má rakovinu štvrtého štádia  s  postihnutím mozgu.RS
hovorí, že nikomu neverte so svojím zdravím.Tak som to neurobil.Takpovediac „preskočil som
mesiac“.Dopadla som pevne na nohy a manželovi sa darí dobre.:)“ Lisa

„Vážený CureYourOwnCancer.com, pred časom som čítal o oleji Ricka Simpsona a rozhodol
som sa, že nejaký skúsim vyrobiť.Pestovaniu marihuany sa venujem už veľmi dlho.Použil som
niektoré z mojich najlepších púčikov a pripravil som si prémiový konopný olej.Skúsil som to a
nemohol som tomu uveriť.Bolo to také silné, že sa nepodobalo ničomu, čo som kedy mal.

Po vyskúšaní som vedel o pacientovi, ktorý v tom čase bojoval s rakovinou (Hodgkinov lymfóm)
asi 11 rokov.Ponúkol som sa, že budem jeho lekárskym ošetrovateľom marihuany a dodám mu
olej zadarmo, pokiaľ bude brať olej podľa odporúčania.V tom čase bol pre mňa cudzí viac ako
menej.Stretol som sa s ním asi pred rokom na stretnutí klubu súcitu a vtedy som sa dozvedel,
že má rakovinu.Naozaj som chcel zistiť, či ten olej dokáže vyliečiť rakovinu, ako sa spomína v
knihe Ricka SimpsonaRun From the Cure.

Takže po tom, čo sme sa s týmto pacientom skontaktovali a predložili mu ponuku, vybavili sme
náležité papiere nášmu štátu a začali liečbu.Nastavili sme to tam, kde by mal rastliny, takže
nakoniec si bude môcť poskytnúť olej sám.Aj to bolo súčasťou dohody, že sa naučí, ako si
pomôcť.Začali sme liečbu.Spočiatku to bolo pre neho ťažké, pretože olej bol taký silný a užívať
ho  trikrát  denne  môže  byť  dosť  ťažké.
Po  troch  mesiacoch  sa  mu  nádor  na  hornej  časti  hrudníka  začal  zmenšovať.Po  piatich
mesiacoch nádor úplne zmizol.Potom šiel  na CAT skenovanie.Výsledky sa vrátili,  že je bez
rakoviny!Lekári  sa snažili  vyliečiť  jeho rakovinu už najmenej 11 rokov.Chemo, transplantácia
kostnej drene a tak ďalej.Stačilo na to premeniť asi libru prémiových púčikovKonopný olej.Má
svoje výsledky pred a po CAT skenovaní na disku (čoskoro nám budú poskytnuté).Vystúpil a
verejne sa prihovoril ľuďom.V skutočnosti je teraz opatrovateľom, ktorý pomáha iným pacientom
s liečivým konopným olejom!“Grow Goddess”

„Pred rokom nám môj onkológ povedal, aby sme čoskoro kontaktovali hospic, rakovina hrubého
čreva bola späť v mojich pľúcach a hrubom čreve, z hrubého čreva mi bola odstránená v 09 a
pečeň v 11.Môj manžel trval na tom, aby skúsili ešte jedno kolo chemoterapie.V tom istom čase,
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keď som objavil  konopný olej,  začal som ho užívať v ten istý deň ako chemo.Môj nádorový
marker bol 17,6.Po JEDNOM ošetrení (a 2 týždňoch oleja) bol môj nádorový marker 10,6.Minulý
piatok po 2 ošetreniach a 5 týždňoch oleja mám nádorový marker 4,8.Moja sestra mi povedala,
že nevie, čo robím, ale táto chemoterapia nemala priniesť takéto výsledky.Cítim sa lepšie ako
po dlhom, dlhom čase." Diane

"Ahoj  Jindrich,  včera  som  dočítal  Rickovu  knihu."Skvelé  veci!Úprimne  povedané,  naozaj
nepotrebujem žiadne ďalšie dôkazy o skutočnej magickej sile oleja!

Urobil som tiež niekoľko experimentov a každý deň objavujem niečo nové, čo tento liek dokáže!
Úžasný!Žiaľ,  aj keď som presvedčený a aj keď je moja priateľka presvedčená, jej matka sa
akosi nedokáže úplne „pustiť“...a stále si nie je istá, či prestane s posratou chemoterapiou...
Neustále sa snažím prinášať dobré argumenty, ale nemôžem za ňu rozhodnúť!Ona má rakovinu
a ako jediná sa môže rozhodnúť, čo so svojím životom.

Viem, že sa nakoniec aj tak vylieči, pretože do nej napcháme toľko oleja, že nebude možné, aby
zomrela.Ale  stále  mám  pocit,  že  je  také  hlúpe  a  také  nebezpečné  zahrávať  sa  s  týmito
skurvenými chemikáliami, najmä ak máte prístup k prírodnej medicíne, ktorá preukázateľne lieči
rakovinu!Čítal som o vašich skúsenostiach s rakovinou a medicínskym systémom...Naozaj ma
mrzí tvoja strata... a teraz lepšie chápem tvoj postoj k tradičnej takzvanej „medicíne“!“ Luigi

-- Ahoj Luigi, ďakujem za milé slová o knihe a je škoda, že čím si si musel prejsť.Je to jej voľba,
akú liečbu si zvolí, ale ja by som sa k chemoterapii nepribližovala - stačí jej prečítať príbeh
mojej  mamy,  možno  pochopí,  že  brať  jed  nikdy  nie  je  dobrý  nápad,  najmä  keď  to  nie  je
podložené a potrebné.Jej šance len na prežitie chemoterapie sa výrazne zlepšia, ak si dá olej,
ale opäť, prečo spôsobovať ešte väčšie škody jej chorému telu?Vôbec to nedáva zmysel.Všetko
najlepšie, Jindřich

„Priateľ ma posadil,  aby som sa pozrelRun From the Cureasi pred dva a pol rokom som si
myslel, že to môže pomôcť mojej psoriáze.Olej sme vyrobili spolu – prvýkrát pre nás oboch – do
troch týždňov bola moja plaková psoriáza preč.Odvtedy vyrábam olej a užívam ho.Ak požívam
každý deň a aplikujem olej  lokálne na noc na jednotlivé miesta,  ktoré sa náhodne objavia,
psoriáza je veľmi kontrolovaná a takmer neviditeľná.Kvôli tejto skúsenosti som skočil s dvoma
nohami a teraz vlastní prvý plne štátny licencovaný Medical Marihuana Business v Colorade.Po
roku môjho podnikania môjmu otcovi diagnostikovali štvrté štádium melanómu – rozšíril sa mu
do pľúc a pečene.Jeho onkológ mu dal 3 až 12 mesiacov a povedal mu, aby bol pripravený na
hospicovú  starostlivosť.Okamžite  som  mu  začal  s  režimom  RSO  a  po  piatich  mesiacoch
rakovina  zmizla.preč.Najjednoduchšia  vec  na  svete!Ďakujem Rickovi  za  opätovné  uvedenie
tohto úžasného lieku do sveta!:-)“ Erica

"Urobil som 2-týždňový kurz oleja...Mohol som si to dovoliť asi každý druhý deň, ale psoriáza na
mojom tele  takmer zmizla.dávam7moja karta tento  rok vonkajšiemu pestovateľovi,  aby  som
mohol naraz získať dostatok surovín na výrobu 60-dňovej dávky, aby som toto svinstvo raz a
navždy vyliečil!!!“ Sophie

„Konopný olej lieči rakovinu.Som pacientka s rakovinou prsníka v 3. štádiu a olejom sa liečim.“
Adele

"Žiadne chemoterapie,  žiadne ožarovanie...RSO a zmena stravy...RSO mi vyliečila  rakovinu
žalúdka bez toho, aby to bolo niečo také..." Dale

"Ahoj  Rick,  hovoril  som s  tebou  pred pár  mesiacmi  a  odvtedy som vyskúšal  olej  na  moju
depresiu."Ťažko povedať, či to bolo účinné alebo nie, keďže jedna unca (28 g) vystačila len na
približne 10 dní.Ku koncu 10 dní som niekoľko dní trpel miernou depresiou.Do môjho života bol
zapojený stresor, ale dokázal som fungovať, aj keď s depresívnym pocitom.Takže ktovie, možno
to bez oleja bolo horšie.
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Každopádne som tiež vyskúšal nejaký olej na rakovinu kože môjho priateľa (76 rokov).Bola to
naozaj škaredo vyzerajúca rakovina, asi 8 mm veľmi žltého stredu obklopeného začervenaním
siahajúcim do priemeru asi 75 mm.Nechal to pôsobiť iba 2,5 dňa, pretože svrbenie a zápach
boli  na  neho  príliš.Keď  sa  však  kryt  odstránil  (bol  to  vodeodolný  obväz),  rakovina  takmer
zmizla.Žiaľ, má množstvo rakoviny kože a nemôže si dovoliť peniaze potrebné na ich liečbu.Má
ich teda spálené veľkou bolesťou.Je skeptickej povahy a chváliť olej je pre neho veľmi dôležité.

NIEKOĽKO DOBRÝCH SPRÁV.Môj syn navštevuje posledný ročník univerzity so zameraním na
chémiu a povedal svojmu profesorovi organickej chémie (čínskemu gentlemanovi narodenom v
Austrálii)  o výsledkoch a celkom ho to zaujalo a ide skúmať a experimentovať s olejom na
rôznych  ľuďoch  s  rakovinou  kože.Nie  som si  istý,  ako  dlho  to  bude  trvať,  ale  budem vás
informovať.S  profesorovou  dôveryhodnosťou  sa  môžeme  dostať  do  dverí  byrokracie.S
pozdravom, Warwick, Austrália”

"Vyrobil  som  to,  podal  som  to  môjmu  18-ročnému  synovi...  Teraz  žiadne  známky
rakoviny."Dlhujem  ti  obrovské  ďakujem  Rickovi  Simpsonovi.Môjmu  synovi  diagnostikovali  v
októbri synoviálny sarkóm po odstránení nádoru pred biopsiou...Bolo mu povedané, že rakovina
tam stále bude a mohla sa rozšíriť do jeho pľúc kvôli agresívnemu typu rakoviny...Najnovšie
výsledky testov, k ich zmätku nenašli žiadne stopy...Konopný olej bol jednou z mnohých vecí, s
ktorými som ho začal takmer okamžite po diagnóze.“ Amanda

„Môj  blízky  priateľ  dostával  morfium  na  bolesť  z  mozgového  nádoru.Samotné  morfium
vyvolávalo závislosť, abstinenčné stavy a pri jeho užívaní to len zhoršovalo.Samotný kanabis
bol  jediným liekom,  ktorý poskytoval  úľavu od abstinenčných príznakov,  depresie,  bolesti  a
samotnej rakoviny.Vaša správa je to, čo zachránilo môjho priateľa." Jasper

"Som taký nadšený z oleja.Minulý mesiac to bolo prvýkrát, čo som o tom čítal alebo počul.Som
očarený...Pán Simpson, mnohí z nás vám ďakujeme za nesebeckú a láskyplnú prácu, ktorú ste
vykonali  pre celé ľudstvo.Ty si  moja definícia humanistu!!!Dobrovoľníčku v hospici  robím od
roku 1998, videl som mnohých trpieť a zomierať, dokonca aj v mojom náručí.Myslieť si, že toľko
z tohto utrpenia sa dalo zmierniť, je doslova trápne...“ Cindy

--  Určite  áno,  najmä  ak  si  uvedomíme,  že  všetky  informácie  o  „zázračných  liečivých
schopnostiach“  oleja  Ricka  Simpsona  sú  pravdivé.Správne  vyrobený  a  použitý  olej  môže
skutočne  vyliečiť  rakovinu,  cukrovku  a  tisíce  ďalších  stavov.Môže  skutočne  pomôcť  pri
bolestiach, ktorých sa morfium nedotkne.Naozaj omladzuje telo a obnovuje svaly.Myslím, že
slová ohromujúci to úplne nevystihujú.JB

"O MÔJ BOŽE.Práve som dostal správu od niekoho, komu dávam Fénixove slzy, kto mal a
myslím tým mal rakovinu obličiek.Po 90 dňoch užívania oleja najnovšie PET vyšetrenie ukazuje,
že nádory sú preč..To je neuveriteľné.Odkedy s nimi pracujem, videl som Fénixove slzy vyliečiť
mnohých.Ďakujem, že mi pomáhaš pomáhať iným liečiť sa.“ Gregg

-- Gratulujem a ďakujem za pomoc ostatným, Gregg.Už žiadne skenovanie, len olej.Skenovanie
je karcinogénne, môže spôsobiť návrat rakoviny a kto to chce?JB

„Ahoj  drahý  Rick  Simpson  a  Jindrich  Bayer,  dúfam,  že  sa  máte  obaja  dobre  a  ste
šťastní.Vzhľadom na množstvo e-mailov, ktoré musíte dostať, som si istý, že si ma nepamätáte
spred niekoľkých mesiacov, preto som pripojil našu predchádzajúcu korešpondenciu.Mama žije
a je veľmi zdravá!Povedať, že sme veľmi vďační, je slabé slovo.

Pri  diagnóze  vo  februári  2012  (4.  štádium  adenokarcinómu  pankreasu  s  metastázami  do
pečene a pľúc) bola jej prognóza 3 až 6 mesiacov s predpokladaným závažným zhoršením
zdravia  v  tomto časovom rámci.Namiesto  toho  je  nažive,  šťastná a  zdravá o  10 mesiacov
neskôr.Viem, že ste obaja proti chemoterapii a my tiež... Ale keď povedali, že 3 mesiace, hodili
sme na to VŠETKO, vrátane chemoterapie a hneď sme začali RSO.Bolo nám povedané, že
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nikto  nezostane  taký  zdravý  ako  mama  na  takom  množstve  chemoterapie  Gemzar,  koľko
dostávala.RSO ju v tom čase musel udržiavať zdravú.Chemo prestala pred 6 týždňami, keď sa
rozhodla, že cíti začiatky chemoterapie.Teraz je bez chemoterapie 6 týždňov a cíti sa skvele.

Od diagnózy vo februári 2012, po počiatočnom nahromadení, užívala jeden gram RSO denne
(doteraz celkovo približne 300 gramov).Najnovšie skenovanie vykonané v pondelok 12.-17.12.
ukázalo väčšie zmenšenie nádoru vrátane dokumentácie, že niektoré nádory boli príliš malé na
to, aby sa dali vizualizovať pomocou CT skenu.Bola to neuveriteľná správa!Potom v utorok sme
dostali výsledky z jej laboratórnej práce.Po obdržaní takýchto dobrých správ o skenovaní sme
boli šokovaní, keď sme sa dozvedeli, že jej test nádorových markerov (CA19-9) sa zvýšil z 285
na 2100.Videli ste to už niekedy?Máte nejaké vysvetlenie, prečo alebo ako sa markery zvýšili?
Máte vôbec nejaké nápady?Nejaké návrhy?Táto otázka sa dostala k niekoľkým tvorcom RSO,
ale zatiaľ bez definitívnej odpovede.

Tu sú jej  doterajšie  výsledky  CA19-9.Normálna hladina je  MENEJ AKO 37.  Pri  počiatočnej
diagnóze vo februári sa nerobil žiadny test nádorových markerov. 4-30-12...23 568; 5-30-12...5
240; 6-18-12...4,458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (Posledná chemoterapia bola 10-29-12); 12-
17-12...2 100.Každý váš príspevok si bude moja rodina vážiť!Veľa lásky, B”

"Drahá B,  CT vyšetrenia  poskytujú  obrovskú dávku žiarenia  a práve to to mohlo  spôsobiť,
navyše  chemoterapia  bola  úplne  zbytočná."Dal  by  som  jej  čo  najrýchlejšie  zjesť  180g
najkvalitnejšieho oleja.Už žiadne CT alebo iné karcinogénne nezmysly,  len ten olej  a  toľko,
koľko znesie.Najprv musíte odstrániť škody spôsobené chemoterapiou a ožarovaním a bude to
chvíľu trvať, len to oleju sťažilo prácu.Ako dať protijed a pumpovať jej jed v žilách, nedáva mi to
vôbec zmysel.Všetko najlepšie, Jindřich Bayer”

„Asi pred 4 týždňami ma oslovila žena s rakovinou prsníka a podarilo sa mi ju nasmerovať
správnym smerom.Má dosť výrazný nádor (myslím, že môže mať viac ako jeden) a je schopná
ho cítiť.Sú to len 3 týždne, čo začala olej a už nádor definitívne mäkne.Nie je to zlé na 3 týždne!
Cítim  sa  pre  ňu  veľmi  povzbudená  a  len  VIEM,  že  táto  dáma  bude  ďalším  úspešným
príbehom.Jedna láska." Corrie

„Môj otec má 89 rokov, má rakovinu kože na tvári.Trikrát som ho vzal do nemocnice, aby mu
vyrezali, čo ho otvára pred infekciami, nehovoriac o prevoze z domova dôchodcov a späť, je to
pre  neho  ťažké.Pred  pár  týždňami  som začal  s  kanabisovým  olejom.Niektoré  z  nich  majú
veľkosť môjho detského prsta až po palec.Ošetril som 11, teraz sú tu 4, ktoré majú veľkosť
palca ako bábätko.Jednoducho zomrú a spadnú z kože zahojené.Som ohromený, rovnako ako
všetky sestričky a doktor.“Steve

„Chcel by som len povedať, že som nesmierne šťastný, že môžem oznámiť, že sken môjho
svokra  na  rakovinu  vyšiel  už  druhýkrát  úplne  čistý  po  tom,  čo  prvý  ukázal  škvrny  na
pľúcach.Naštartovali sme ho na olej hneď po tom, čo prvý ukázal fľaky.Konope mu vzalo pľúca
a  vyčistilo  ich!Povedali  mu,  že  potrebuje  Chemo.Boli  sme  proti  a  dali  sme  ho  radšej  na
olej.Konope lieči rakovinu!!!” Karen

„Lieči aj rakovinu krčka maternice!Nemohol som si dovoliť liečbu (ani JEDNU...) a vydržal som
rok bez akejkoľvek lekárskej pomoci...ale fajčil som skoro každý deň...potom o rok na mojej
ročnej skúške boli doktor a sestričky unesení...nemohli nájsť VEC iné ako jemné jazvy tam, kde
bola  rakovina...Teraz  som  na  100%  bez  rakoviny...vďaka  marihuane...nie  doktori...nie
"medicína"...nie  liečba...ale  kvôli  čistej,  bylinnej,  PRÍRODNEJ  rastline...Som  živým
dôkazom...Lekári  povedali,  že  som  mal  byť  na  úrovni  5  rakoviny,  keby  som  nezostal  bez
akejkoľvek liečby...ale aj tak to bolo PREČ...bez ich pomoci...boli takí unesení, že ma poslali do
ŠTÁTNEJ NEMOCNICE v LITTLE ROCK (UAMS) na ďalšie testovanie...a UAMS tiež nenašiel
nič iné ako mierne jazvy...povedali, že je to zázrak...Myslím, že to bola len marihuana...Už to
legalizujte...pomáhať ľuďom...nie je o tom ľudskosť? Monica
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„Použil  som  konopný  olej  na  liečbu  bazocelulárneho  karcinómu  na  mojej  hlave,  krku  a
tvári.ÚSPEŠNE.Toto je ideálna rakovina na výskum.Je jasne viditeľný voľným okom a všetky
zmeny, ku ktorým dôjde, sú ľahko viditeľné.Snažil som sa vzbudiť záujem o to tu v USA, ale
federálovia  majú  kohokoľvek  a  zdá  sa,  že  všetci  sú  zjazvení  na  smrť  na  dotyk.Uvidíš,  čo
dokážeš." Jozefa

"Mám hrčku na stehne, bývalo to tvrdé, takmer 2 cm, teraz je to menej ako polovičná veľkosť a
je stále mäkšie (4 týždne)." Katri

"A práve som zistil, že nemám rakovinu po tom, čo som bol na oleji 5 mesiacov v kuse!" Mimi

Q.JB, máte niečo o liečení určitých typov nádorov nazývaných hemangioblastómy?Sledujem
tvoje príspevky, aj ostatných.NIKDY som nevidel liečbu tohto typu nádoru okrem excízie.Mám
ich kopu." Graeme

A.Osobne nie,  určite  sme ešte nemali  možnosť  liečiť  všetky diagnózy,  ktoré človek osobne
pozná,  ale  podľa  toho,  čo  som  o  tom  teraz  čítal,  nevidím  dôvod,  prečo  by  olej  nemal
pomôcť.Pokial viem, tak to vedia diagnostikovat len  pomocou CT a ako sa na to pozeram ja,
kazdy, kto si berie CT, by mal potom zjest aspon 60g oleja.A ak tých 60g zjedia pred operáciou,
vo väčšine prípadov som si istý, že operácia nebude potrebná, lebo nádory tam nebudú.Takže
olej by som určite vyskúšala aj ja.Všetko dobré, JB

„Samotná skutočnosť, že placebo lieči niektorých ľudí, je dôvodom na to, aby ste sa navždy
vzdali medicíny a študovali umenie placeba.Keď som povedal, že nikdy nerobíte placebo štúdiu,
keď  máte  účinný  liek,  máte  pravdu,  že  by  ste  zabili  polovicu  vašich  pacientov,  chorých  a
krutých.“ Christopher

-- Naozaj by to bolo choré a kruté, a preto to ja osobne neurobím.Ostatní môžu, ak chcú, ale ja
nie.Chcem,  aby  medicínsky  systém  začal  používať  olej  ako  placebo  –  ak  preukážu,  že
čokoľvek, čo chcú použiť, je bezpečnejšie a efektívnejšie ako olej (a zábavnejšie/príjemnejšie
pre pacienta), potom to môžu predávať .Ak nie, tak prečo nie.Je to celkom jednoduché a veľmi
racionálne, myslím.A tak to bude aj tak v budúcnosti, tak prečo čakať?JB

„Nikdy nie je neskoro prijať fakt, že kanabis je jednoducho liek.Zároveň nikdy nie je neskoro
začať používať olej ako liek, bez ohľadu na to, aký je váš stav alebo ako závažný je.Pri použití
oleja je zvyčajne veľká šanca, že sa pacient uzdraví, alebo mu olej poskytne maximálnu kvalitu
života až do konca.A to je tiež dôležité.JB”

„Keď pacienti,  ktorí  podstúpili  chemoterapiu,  začnú používať olej,  prvá vec,  ktorú musí  olej
urobiť,  je detoxikovať ich telo.Takže v niektorých prípadoch môže byť potrebné, aby pacient
požil  dosť  oleja,  kým  začne  útočiť  na  samotnú  rakovinu.Naozaj  nie  je  dobrý  nápad  brať
chemoterapiu, najmä keď je to absolútne zbytočné, ak vezmeme do úvahy, že lekársky systém
pozná konope ako liek na rakovinu už desiatky rokov.JB”

Q.'Koncový'  pacienti  s  rakovinou:  Začínate  ich  agresívne  na  1  grame  denne  alebo
pracujetevydržia viac ako týždeň alebo tak?Rady zo skúseností?

A.Nie, vždy začíname s malými dávkami a v podstate sa riadime pokynmi.Samozrejme, ak majú
predchádzajúce skúsenosti s konope a vedia, že sa nemajú čoho báť, niekedy môžete začať s
vyššou dávkou.Ale nikdy neviete, ako bude pacient reagovať na olej, navyše zvyčajne užíva
rôzne  lieky,  takže  možno  budete  chcieť  byť  opatrní  a  sledovať  pacientov  krvný  tlak
atď.Všeobecným odporúčaním je riadiť sa pokynmi,  menej formálne – riadiť  sa inštinktom a
úsudkom a keď pacient „nemá čo stratiť“,  neváhal by som mu dať vysokú dávku v prípade
potreby  (akútna  bolesť  chrbta  a  pod.)  .Gram skutočne  kvalitného oleja  môže neskúseného
používateľa  dostať  veľmi  vysoko,  no  napriek  tomu  neškodí.Niekedy  sa  dokonca  aj  kóma
vyvolaná konopou môže ukázať ako prínosná a som si istý, že skôr či neskôr sa to takto použije
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na anestéziu pred operáciou, ale práve teraz chceme, aby pacienti čo najviac zostali vo svojej
zóne pohodlia.Dúfam, že som to dobre vysvetlil.Všetko najlepšie, JB”

"Corrie,  môj  priateľ,  pomohol  si  mi  s  ***om."Dávam  mu  lieky  na  jeho  neuroendokrinné
nádory.Bol na liekoch 1 mesiac a začínajú sa zmenšovať.Bol taký veľký, že ho to tlačilo na
brucho, ale teraz je to do tej miery, že môže znova jesť a jeho lekár povedal, že nikdy nevidel,
že by sa takýto nádor tak RÝCHLO zmenšil.Vydesilo ho to a všetky krvné testy sa vrátili do
normálu, takže ďalší na ceste k vyliečeniu a to je ÚŽASNÉ.A ty si ÚŽASNÝ a Boh je veľký."

"Mám priateľa, ktorý má rakovinu mozgu a mám Cml."Olej nám obom funguje!!!Môj priateľ je v
mojich očiach dôkazom z prvej ruky, že tento olej je zázrak...Predtým som mal pochybnosti, ale
teraz nie!Vezmite olej, funguje to!” Tyler

„Konopný olej po ročnom užívaní a iba používaním konopného oleja zmenil rakovinu z typu
pavučiny  na  nádory,  ktoré  teraz  mohli  zacieliť  pomocou  určitej  formy  chemoterapie,  a  tiež
zvýšila svoju dávku oleja na 3 gramy denne.Pred 18 mesiacmi bolo rodičom povedané, že jej
rakovina  mozgu  je  v  terminálnom  štádiu  a  že  jej  zostáva  asi  18  mesiacov  života  a  že
chemoterapia jej kúpi len niekoľko mesiacov, takže v odpovedi na vašu otázku obaja prispeli k
remisii, dúfam, že to odpovie na vašu otázku.“ Projekt boja proti kanabisu v Michigane

„Minulý rok ma priateľ mojej mamy požiadal, či by som pre jej mamu mohol pripraviť 6-mesačnú
kúru konopného oleja z najkvalitnejšieho kanabisu.Mala rakovinu krku.Urobil som jej olej podľa
rád z Youtube a potom som ho poslal  do Ruska.Použila  prvú 6-mesačnú kúru s  úžasnými
výsledkami a požiadala o ďalšiu 6-mesačnú dávku, poslal som jej ďalšiu dávku a teraz po 14
mesiacoch je v dobrom zdravotnom stave.Robíš úžasnú prácu, Rick.Ďakujem." Gareth

„Dobrý  deň,  volám  sa  Alysa  a  mám  16  rokov.V  roku  2011  mi  diagnostikovali  3.  štádium
anaplastického  astrocytómu.My  (moja  rodina  a  ja)  sme  sa  rozhodli  použiť  kanabisový
koncentrát.Michiganská univerzita nám povedala, že pravdepodobne neprežijem viac ako pár
rokov a samotná rakovina bola nefunkčná, pretože bola vo formácii pavúka.Minulý rok v januári
som išiel na svoju pravidelnú magnetickú rezonanciu na University of Michigan.Všetky nádory
sú preč."

„Moja mama má 4.  štádium rakoviny pľúc a preniesla sa do jej  mozgu,  ale odkedy užívala
konopný olej RSO, darilo sa jej dobre.Jej krvný test sa vrátil skvele a som vám veľmi vďačný,
pretože mám pocit, že RSO dalo mojej mame šancu bojovať s touto rakovinou...“ Shannon

„Som 68-ročný muž, ktorý žil v tom, čo som považoval za normálny zdravý život bez väčších
problémov, a udržiaval som sa každoročným očkovaním proti chrípke a kontrolami.Moje telesné
funkcie boli v poriadku a všetko sa zdalo v poriadku, až kým som sa jedného rána nezobudil so
strašnou  bolesťou  žalúdka.V  domnení,  že  ide  o  slepé  črevo  alebo  prietrž,  ma  moja  žena
ponáhľala na pohotovosť.Asi o 2 hodiny neskôr, 15. augusta 2012, som mal núdzovú operáciu a
na mojom hrubom čreve bol masívny nádor, ktorý bol odstránený spolu so 14 lymfom.uzly.O
týždeň neskôr sa moje vnútro rozbilo a otrávilo ma, čo viedlo k druhej operácii.

Po 4 dňoch som sa začal cítiť lepšie, bol som na nohách a pomaly sa mi vrátila pohyblivosť a
začal som krvácať.Vrátil sa na operáciu číslo 3 a o deň neskôr dostal mierny infarkt.Krátko na to
-33 dní na JIS-ke som bol prepustený a mal som so sebou stomickú tašku.Taška bola so mnou
8 mesiacov  a  reverzná operácia  prebehla  bez  komplikácií.Chirurg  povedal,  že  rakovina  sa
nerozšírila za uzliny.

Napriek tomu ma odprevadili na kliniku rakoviny a začali diskutovať o chemoterapii a ožarovaní
ako  o  „pokračovaní“.  Povedali  štandardný  protokol.BULLSHIT povedal  som!Nebude  žiadne
vyžarovanie môjho tela ani jeho ďalšie otravovanie chemoterapiou alebo žiarením.Onkológ na
onkologickej klinike sa nehádal a načrtol kontroly každé 3 mesiace po dobu jedného roka, čo
zahŕňalo CT vyšetrenie a krvné testy.
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Získal  som materiál  tak,  ako to  načrtol  Rick  Simpson,  a  vytvoril  som RSO.Podľa  všetkých
pokynov  na  extrakčný  proces  a  s  použitím  nafty  ako  rozpúšťadla  som  mal  hotový  olej  v
injekčných  striekačkách  a  začal  som  ho  požívať  dvakrát  denne,  zakaždým  malé
množstvo.Absolvovala  som  4.  kontrolu  na  Onkologickej  ambulancii  a  skonštatovali,  že  CT
NEUkazuje nič, čo by naznačovalo prítomnosť RAKOVINY.Krvný test ukázal hladinu CEA 1,4,
ale  čo  dopekla,  každý  má  v  sebe  rakovinovú  bunku  alebo  dve.Všetko  5+  považujú  za
znepokojujúce.Teraz  pripravujem  ďalšiu  dávku  a  budem  ju  užívať  denne  ako  preventívne
opatrenie.KAŽDÉMU, kto teraz trpí rakovinou, navrhujem, aby ste urobili  to isté.Nemáme čo
stratiť a môžeme všetko získať." Gerry

"Je príliš neskoro na to, aby som zachránil niekoho, kto má 4. štádium a už je kožou a kosťou a
už ledva chodí zo straty sily?" Tumble

"To nikdy nie je neskoro.S použitím tohto oleja bolo videných veľa zázrakov.Ak ich to nedokáže
zachrániť,  prinajmenšom  to  urobí,  ak  zmierni  ich  utrpenie  bez  krutých  vedľajších  účinkov
liekov.Všimnite si,  že ak začnú s vysokými  dávkami,  budú veľa  spať,  kým sa vybuduje ich
tolerancia.Je to veľmi silné.” Nick

„Jeden  zo  starších  v  našom  meste  dostal  3  týždne  na  to,  aby  žil  v  štádiu  3  rakoviny
pečene.Jeho rodina zhromaždená okolo mu dala živú brázdu.Vyskúšal tento olej.Už sú to dva
roky, je v poriadku.Bez rakoviny, lekári ho testovali počas cesty.O tomto ani nebudú hovoriť.Na
nájdenie lieku nie sú peniaze.Verím, že to funguje.......“ Bobby

"Aj ja, bez rakoviny štítnej žľazy!" Michelle

„Hovor si o mne, čo chceš, zbav ma priateľstva, súď ma...Tvoj argument je neplatný!Toto je
posledný sken, ktorý mama kedy dostane!!!KONOPIE ZABÍJA RAKOVINU!“ Svitanie

Stacy: V akom štádiu bola tvoja mama?Viem, že si to už raz napísal, ale zabudol som.To je
hneď úžasná správa!!

Dawn:  Stacy,  bol  to  malobunkový  karcinóm pľúc  3.  štádia.5  nádorov  s  malými  metami  do
horného lymfatického systému.

Debbi: To je také fenomenálne!Nikdy som nepočul, že by niekto vyliečil malú bunku, dokonca aj
so všetkými bežnými protokolmi.To je pozoruhodné!Nielenže ste zachránili život svojej mame,
ale toto zachráni aj ďalšie životy, pretože je to dôkaz, že konope funguje.Ďakujeme vám za
zdieľanie!
Dawn:  Debbie,  urobila  to  všetko,  kanabisový  olej  -  chemoterapia  -  ožarovanie,  ALE  bola
vyliečená skôr, ako jej urobili chemoterapiu a ožarovanie, takže odmietla zostávajúcu liečbu a
zostala pri oleji...Ktoré stále berie a bude brať KAŽDÝ DEŇ do konca života!

Steve:  Hovorí,  že  „toto  je  najviac  kompatibilné  s  postradiačnými  zmenami“.Mala
ožarovanieterapia?

Dawn: Steve, áno, ale nikdy neskončila...Dr je na zemi!

Pacient:  Linda V.,  Termín služby:  16.11.2013,  Zákrok:  CT HRUDNÍKA S KONTRASTOM.CT
hrudníka bolo urobené...Porovnanie s predchádzajúcim CT hrudníka zo 7. 8. 2013.INDIKÁCIA:
Ide o 64-ročnú ženu s anamnézou rakoviny pľúc...

ZISTENIA: Zvýšená intersticiálna zmena a zhrubnutie interlobulárneho septa ...čo je lepšie v
porovnaní s predchádzajúcou skúškou....Nie sú preukázané žiadne jednoznačné mediastinálne
uzliny mäkkých tkanív alebo mediastinálna adenopatia.Neexistuje jednoznačný dôkaz axilárnej
lymfadenopatie  alebo  kopcovej  lymfadenopatie.Okrem  postradiačných  zmien  v  mediálnom
aspekte  pravého  horného  laloka  nie  sú  preukázané  žiadne  ďalšie  parenchymálne  pľúcne
opacity alebo podozrivé pľúcne uzliny.Priedušnica a hlavné priedušky sú priechodné.Neexistuje
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žiadny  pleurálny  výpotok.Veľkosť  srdca  je  normálna.Neexistuje  žiadny  perikardiálny
výpotok.Vizualizované časti hornej časti brucha nie sú pozoruhodné.Neexistuje žiadna fokálne
agresívna lucentná alebo sklerotická kostná lézia.

IMPRESIA:  Zlepšenie  postradiačných zmien v pravom kopci  a mediálnom aspekte pravého
horného laloka.Žiadny jednoznačný dôkaz rekurentnej alebo reziduálnej choroby.“

„Mal som neoperovateľnú rakovinu ovsa, to je malobunková rakovina dolného laloka ľavých
pľúc. Dostal som sa na veľmi drahé konopné oleje a bunky sa zmenšujú. Bol som Terminál a
povedal som, že do Vianoc 2013 budem mŕtvy. No, stále som tu vďaka THC.“ John-Miachael

"Ropa  zvrátila  všetky  radiačné  škody  a  vyliečila  sa  neuveriteľne...Lekárska  marihuana  ma
ZACHRÁNILA a chráni ma pred 5 lekárňami.Pri chemoterapii som prišiel o pravú obličku a tá sa
mi začala zužovať, až ma bolí koža...a v priebehu niekoľkých minút po konzumácii olejov v
tinktúre, aby som záchvaty zastavil a zostal preč celé mesiace...

Úžasné  a  to  je  len  jedno,  že  oleje  zvrátili  poškodenie  nervov  v  mojich  očiach  spôsobené
chemoterapiou tam, kde mi bol diagnostikovaný glaukóm, a pri mojej poslednej návšteve len
pred 6 mesiacmi nevykazujem žiadne známky glaukómu a môj zrak je lepší,  keď liečim. ..“
Tereza

„Poznám muža, ktorý mal štvrté štádium, ktoré sa šírilo šialene.Dostal 10% šancu prežiť rok a
povedali mu, aby si dal svoje záležitosti do poriadku.Povedal som mu, aby sa pozeralRun From
the Curea vyskúšať liek.Počas jedného roka mu bola diagnostikovaná 100% rakovina a teraz sa
stará o niekoľko pacientov, a to všetko vďaka úžasným liečivým silám kanabisu a réžii Ricka
Simpsona.Takže ďakujem Rick." James

„Moja  teta  s  glioblastómom  4.  štádia  prešla  z  invalidného  vozíka  na  chôdzu  už  po  troch
dávkach!Jej  ľavá  strana  bola  viac  ako  mesiac  paralyzovaná.Ale  teraz  plne  funkčný!!Tak
vzrušený!" Nicolette

„Mal som glioblastóm, ktorý má vysokú úmrtnosť.Po 6 mesiacoch chemoterapie a ožarovania
pocit nevoľnosti a vracanie, boľavé obličky a všetko s pocitom otravy.Potom, čo ma konečne
poslali  domov  s  tým,  že  už  nemôžeme robiť,  zmenil  som svoj  jedálniček  na  čisté  jedenie
organicky vypestovaných potravín z mojej záhrady.Pitie zelených smoothies, fotenie vitamínu
C.Potom som pridala  soursop ovocie.Priateľ  mi  potom dal  trochu Rickovho oleja.No minulý
piatok mi zazvonil onkológ, že som BEZ RAKOVINY.Toľko lásky z môjho srdca do vášho.Bola to
záchrana života." Tanya

„Moja  teta  berie  olej  už  6  týždňov.Jej  terminálne  nádory  sa  teraz  zmenšili  o  viac  ako  50
%.Funguje to.” Boosboys

"Mám kamarátku, ktorej som to povedal pred 4 mesiacmi, pretože jej otec bol na chemoterapii a
zhoršoval sa, teraz je takmer bez rakoviny...a cíti sa skvele." Ruth

"Funguje to - vyliečilo to rakovinu mojej manželky, keď sa to rozšírilo po chemoterapii / rádiu -
povedali, aby som sa pozrel."pre alternatívy ... dozvedeli sme sa o oleji - rakovina zmizla za 3
mesiace / 90 dní - platíme to teraz." Chris

„Používam  olej  asi  rok,  aby  som  zabránil  opätovnému  rastu  gliómového  nádoru  na
mozgu.Prosím,  poďakujte  Rickovi,  zdá  sa,  že  liečba  pomáha  môjmu  celkovému  zdraviu  a
nenastal žiadny opätovný rast.Vie niekto, aké by bolo dobré dávkovanie pre niekoho, kto sa
snaží zabrániť recidíve mozgového nádoru 2. stupňa podľa WHO?„Štandardná“ rada znie, že
opäť vyrastie a bude vyžadovať chemoterapiu.Môj doktor navrhol, aby do 3 rokov narástlo o 50
%, čo som prekonal o niekoľko mesiacov.Zatiaľ je všetko dobré." Štyristodvadsať

„Práve som dostal správu od priateľa, že jeho kamarát sa vyliečil zo štvrtej fázy rakoviny pľúc.9
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lekárov sa zhodlo, že mu zostávajú týždne života a že sa mu to rozšírilo do kostí a mozgu.4-5
týždňov na oleji  a teraz lekári hovoria, že nesprávne diagnostikovali,  bola to mierna infekcia
pľúc.Žiadne známky nádorov alebo markerov rakoviny v jeho krvi.Obrátil som ho na Fénixove
slzy  a  ukázal  som  mu,  ako  vyrobiť  dávku  s  použitím  menšieho,  cenovo  dostupnejšieho
množstva bylín.Pokojne to použite, len ma nechajte v anonymite.Ďakujem a Boh žehnaj."

„Pracoval som v kolektíve a mnoho rokov som mal rakovinu kože na ľavej ruke, pretože som ju
počas šoférovania vešal von oknom.Teraz viem, že mi nikto nemusí veriť, ale začal som naň
dávať RSO olej každý deň a prisahám, že je to preč.Trvalo to pár mesiacov, ale je to naozaj
preč z miesta, kde to bolo roky.“ Randy

„Stretol som osobu, ktorá prežila, a rozhodla sa použiť olej, ak život ohrozovala chemoterapia a
ožarovanie...dostala menej ako rok...už viac ako 5 rokov je bez rakoviny a nikdy nestratila ani
vlas,  ani  bola  slabá  a  chorý  z  liečby...prírodná  nechemická  medicína!!Nie  je  to  podvod!!”
Gwendolyn

„Práve som si napísal správu s jedným z mojich Peepov.Mala 4. štádium Non-Hodgkinovho
lymfómu a trojnásobný zásah (to znamená, že mala 3 vodičov, ako jej to vysvetlili a povedali, že
jedna z rakovín v skutočnosti chránila druhú pred pôsobením chemoterapie), takže jej jedinou
zdravotnou možnosťou bola transplantácia kostnej drene.Jej onkológ, ktorého dnes navštívila,
povedal, že jej „rakovina už bude späť“, keďže odmietla transplantáciu.Toto je jej odkaz: „Práve
som navštívila svojho onkológa.Moja krv je dobrá.Robím správnu vec.Hurá,  dobré výsledky,
dobré správy, žiadna rakovina.“ Konope zabíja rakovinu!” Corrie

„Rick mi ukázal, ako zostať nažive už 3 roky, keď bojujem so 4 rôznymi typmi rakoviny v oblasti
močového mechúra. Teraz som na 2 a bojujem denne pomocou RSO. Neviem, či to vyhrám, ale
bol to dobrý boj a teraz som 3 roky po reaperovi a stále bojujem.... Vďaka Rick a posádka... Boh
žehnaj...“ Gregory

„RSO  robíme  pre  môjho  manžela.Trpí  reumatoidnou  artritídou.Porazil  aj  Hodgkinov
lymfóm.Používame 99,9% izopropyl.Nenechávame v rozpúšťadle dlhšie ako 3-5 minút.Takto to
nie je zelené s chlorofylom.Môj manžel NEMUSEL brať žiadne lieky na svoju RA.Neopúcha a
nebolí.Boh vám žehnaj Ricka a vašich priateľov za zdieľanie tohto úžasného lieku!“ Janice

„Osobne som bol svedkom toho, že u môjho strýka vyliečil oba druhy rakoviny kože a štvrté
štádium  rakoviny  prostaty.  Tiež  som  videl,  ako  úspešne  bojuje  s  lymfómom.  S  veľkým
úspechom liečime aj  nádory u nášho psa. Nádory zmizli  asi  na 85 % po dvoch mesiacoch
lokálneho užívania a požití spolu s jedlom. Dajte to aj nášmu 9-ročnému nemeckému ovčiakovi
na artritídu. Miluje to a skutočne jej to vrátilo kvalitu života, obzvlášť lepšie ako Rymadil, ktorý jej
pred niekoľkými rokmi predpísal veterinár!“ Jason

„Vyliečil som si rakovinu kostí a pečene v štvrtom štádiu, vyliečil som si škaredú popáleninu na
ruke, upravil som si krvný tlak, sledoval som, ako mi zmiznú kŕčové žily, schudol som 90 libier,
prestal som užívať lieky proti bolesti, zmiernil spálenie od slnka lokálnym olejom, vyliečil som
psa svojich priateľov. rakoviny kostí...hmmm, čo ešte...artritídu v prstoch, zabudol som, že ju
mám. Je ŠÍLENÉ, že kúzlo tejto rastliny je nezákonné. Choď na to." Laura

"Toto  zmenilo  môj  život  po  tom,  čo  mi  takmer  pred  rokom diagnostikovali  CML (chronická
myeloidná leukémia)  a  pozrel  som si  video.Run From the Cureo tom,  ako kanabisový  olej
vyliečil  pacientov  s  rakovinou  v  terminálnom  štádiu.No,  som  živým  dôkazom,  že  to
funguje.Zmenilo  mi  to  hladinu rakoviny.Ešte  nie  som vyliečený,  ale  dúfam,  že  jedného dňa
budem môcť povedať, že som prežil, takže pokiaľ ste neprešli míľu v koži pacienta s rakovinou,
nezačnite mlátiť do niečoho, o čom nič neviete.“ Denise

"Verím.Môjmu priateľovi diagnostikovali 3 druhy rakoviny.Dostal 3 týždne života.Teraz, o 2 roky
neskôr, je na 1 druhu a koná dobro.“ Sandra
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"Vy všetci ste pomohli zachrániť život mojej mame."Jeden rok bez rakoviny!” Vznešený

“Príbeh mojej mamy: “V septembri 2010 bola mojej matke diagnostikovaná rakovina vaječníkov
4. štádia a dostala 6 mesiacov života bez liečby a rok a pol s liečbou. Okamžite nastúpila na
chemoterapiu a rakovina zareagovala celkom dobre, hoci spustošila jej 70-ročné telo, ktoré sa
zo syndrómu Guillain Barre zotavilo len na 85 %.

Pokračovala v ďalšej  chemoterapii  a  v decembri  2011 musela podstúpiť  urgentnú operáciu,
pretože jej GI a gynekologický systém boli prepojené, čo viedlo k závažnej infekcii.Odstránilo sa
toľko rakoviny, koľko sa dalo odstrániť; bola veľmi blízko k dverám smrti a nejako prekonala
operáciu a zotavenie a mohla ísť domov, hoci stále nebola bez rakoviny.

Medzitým mi priateľ začal posielať informácie o marihuane/konopnom oleji a jeho použití proti
rakovine.Pomaly som začal počúvať a robiť si vlastný výskum; Bol som ohromený tým, čo som
začal zisťovať a skúmať…

Počas  budúceho  roka  mama  podstúpila  viac  chemoterapie;  brala  morfium  a  oxykodon  od
bolesti.Kvalita jej života sa zhoršovala, rovnako ako jej postoj „nikdy sa nevzdávaj, úprimný k
Bohu, Okie z Muscogee“.

V januári 2013 mala za sebou piate kolo chemoterapie.Jej predchádzajúci rok strávila bojom;
bola vyčerpaná, zbitá, ubolená a chemoterapia už nemala žiadny liečivý účinok.

Povedali  nám,  že  rakovina  sa  rozšírila  do jej  močového  mechúra a  pečene  a  že rakovina
pečene bude to, čo ju postihne; nedokázali to zastaviť, ale dúfali, že to dokážu spomaliť a získať
jej  trochu času.Prekročili  sme časovú os,  ktorá  nám bola  pôvodne  stanovená  pri  pôvodnej
diagnóze, ale stále sme cítili, že musíme urobiť viac.

Bola hotová a pripravená vzdať sa; skončila s chemoterapiou; "nikdy viac!" povedala.Išiel som
za ňou a začal som diskutovať o tom, čo som sa za posledný rok naučil, plus o kanabisovom
oleji  a jeho použití  proti  rakovine.Napriek svojej  prísnej výchove v chudobných,  nábožensky
založených texaských farmách v 50. rokoch 20. storočia bola otvorená pozrieť si jeden alebo
dva online dokumenty o rope a dozvedieť sa viac o hlásených úspechoch atď.Po dlhej diskusii a
predajnej  prezentácii,  ktorú mohol  dať iba syn umierajúcej  matky,  som ju prinútil  súhlasiť  s
vyskúšaním oleja.

Keď  začala  s  dávkou  menšou  ako  polovica  veľkosti  zrnka  ryže,  prehltnutá  v  prázdnych
vitamínových kapsulách, videla, že jej užívanie narkotík kleslo o 50 % v priebehu dvoch dní a
toto zníženie zostalo počas celej doby užívania tohto lieku.

Mama nikdy v živote nemala produkt THC a toto bola pre ňu veľká úprava.Niekedy boli účinky
veľmi  pozitívne,  ale  väčšinou  len  veľmi  sedatívne.Občas  bolo  thc  príliš  silné,  ale  žiadne
predávkovanie si  nemôže ublížiť,  tak si  išla ľahnúť a modliť  sa,  kým to neprešlo.Spánok je
súčasťou liečebného procesu, takže sedatívum je zámerné.

Čoskoro sa počet CT nádorov u mamy začal zvyšovať na 455 a začala zvyšovať svoju dávku
oleja  tak  rýchlo,  ako  to  dokázala.Na  odporúčanie  svojho  lekára  navštívila  gynekologického
onkologického  chirurga  a  ten  súhlasil,  že  pôjde  do  toho  a  pokúsi  sa  odstrániť  čo  najviac
rakoviny.Operácia bola naplánovaná na koniec júna a kým prišla, počet nádorov klesol na 405 a
mama užila viac ako 100 gramov oleja.

Keď chirurg vyšiel z operácie, aby sa porozprával s mojím otcom, jeho presné slová boli: "To
nemohlo dopadnúť lepšie!" Odstránili veľkú rakovinu, o ktorej vedeli, že tam je, ale neboli tam
žiadne menšie  rakovinové nádory,  ktoré očakávali.Mama sa zotavila  z  operácie a počet  jej
nádorov zostal pod 20 (normálne je 34) od júla 2013; jej posledný mačací sken z decembra
potvrdil, že od júla 2014 je stále bez rakoviny.“ Vznešený
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„Môj brat mal lymfóm žalúdka, metastázy do chrbtice.Drogy, ktoré mu dali, ho držali hore celú
noc, každú noc a deň a celé týždne nezaspal ani nejedol.Jedna gramová tabletka oleja a zaspí
18  hodín  a  naje  sa  do  sýtosti.O  týždeň  neskôr  je  na  78  %  bez  rakoviny.Lekár  bol
zmätený.Nepovedali sme mu to, pretože nebol v zdravotnom stave, ale kanabis mu zachránil
život aj nám.Teraz, o rok neskôr, MÔJ BRAT BATIL LYMFÓMU!Nikto to nerobí...bez kanabisu."
Errl

„Pred chvíľou som z toho mal veľkú hnus.Dal by som si kvapku denne.Osoba, ktorá mi ho dala,
ho požiadala o späť.Nakoniec ho dal žene, ktorá sa vytrácala z rakoviny.Nemohla jesť, piť, nieto
ešte  žiť.Vážila  menej  ako  70  libier.Môj  priateľ  jej  dal  ten  olej...voilá!Začala  jesť,  piť  a
pokračovala v boji...úspešne.Pevne verí v liečivé vlastnosti kanabisu.“ Tara

„Veľmi  verný  čítam všetko,  čo  píšeš.Môj  otec  zomrel,  pretože  mal  rakovinu.Chystali  sa  len
ožarovať.Mal jedno ošetrenie a ušlo sa im miesto, takže ho v podstate usmažili.Zomrel do 2
dní." Anita

„Dnes som dostal správu od muža, ktorému som daroval veľkú sumu.Mal rakovinový nádor v
hrdle.Od začiatku apríla 2013 bol kŕmený sondou.Žena chorého volá všetkých v slzách.Po 4
týždňoch užívania  oleja  2x  denne je  to  preč.Úplne  preč...Jedol  pevnú stravu...Žiadne nové
liečby ani nové lieky, len RSO.Zdieľajte poznatky, zachráňte život.” Jared

„Prežil som 4. štádium rakoviny, a keď som absolvoval chemoterapiu (NIKDY viac), môžem vám
povedať, že všetky lieky, ktoré mi boli predpísané na boj proti nevoľnosti, na pomoc pri spánku
atď.Až keď som prešiel na lekárske THC, bol som schopný jesť, spať, relaxovať a vydržať!!
Vďaka Bohu,  že žijem v CA, kde je to legálne,  moje srdce je naklonené tým, ktorí  nemajú
prístup!“ Heinz

„Zdieľajte, aby ostatní neurobili chyby ako my.Strava je veľmi dôležitá!!!!A potom, pre niektorých,
ako je tá pani tu v Saint John, ktorej pred 4 rokmi diagnostikovali malobunkový karcinóm 4.
štádia a zostali jej 2-3 mesiace života, práve som s ňou telefonoval, je v poriadku!! !!!!!A to má
73!!!Stratil 2 sestry na rakovinu pľúc.A...povedal nám o tom jej syn, PRETOŽE mu o tom niekto
povedal!!!!” Bronwen

„Rakovinu som pomocou RSO vyliečil  asi  6-krát  vrátane rakoviny mozgu,  najrýchlejšie som
niekomu vyliečil rakovinu za 13 dní!!!Lol, šteklí ma.Tiež vyliečená cukrovka, šedý zákal, IBS,
artritída, sivé vlasy a vysoký krvný tlak.Šialené pomyslieť si, ako veľmi som o tom pochyboval!!!
Teraz už uverím takmer všetkému." Jade

„Áno, dokáže vyliečiť sivé vlasy.Predtým som z neho urobil balzam a naniesol som ho na vlasy
a tvár.Wow, veci robia zázraky." Brittney

"Videl som troch ľudí vyliečených pomocou oleja."Jeden z diabetického vredu na nohe potom,
čo jej lekár povedal, že nohu museli amputovať.Jedna z „koncovej“ rakoviny pečene.A jeden
zhypersenzitívna pneumonitída, ktorá sa vyvinula po požití Agent Orange vo Vietname.Jeho VA
lekár mu povedal, že stav je „zvládateľný“, ale nakoniec ho zabije.O niekoľko mesiacov neskôr
bol tento muž hospitalizovaný s chrípkou a jeho lekár nariadil  CAT vyšetrenie.Nariadil druhé
vyšetrenie po tom, čo si myslel, že prvé si pomýlili s iným pacientom.Potom sa spýtal môjho
priateľa, „čo sa do pekla deje“ – jazva v pľúcach sa zahojila a mal „v podstate pľúca normálneho
človeka“ – zo stavu, ktorý mal byť nezvratný. Búdka

„Môj manžel hovorí, že sa necíti inak ako pri užívaní oleja na jeho rakovinu, ktorá je už preč.Bol
na  ňom 3  mesiace,  práve  sa  dostáva  na  úroveň  údržby  a  všetko  je  skvelé!Aká  zázračná
bylinka!“ Deborah

„Štvrté štádium neuro endokrinného v hlave pankreasu.Dátum diagnózy máj 2012.Olej spustený
v decembri 2013.Nádor sa zmenšil o 20 %.Nádorové markery klesli  zo 73 na 23 (normálny
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rozsah 0-30). Joanna

„Kvôli konopnému oleju som prežil rakovinu TERMINAL.V roku 2008 mi diagnostikovali sarkóm
mäkkých tkanív.Mal som 5 týždňov ožarovania, 8,5 hodinovú operáciu.a o 8 týždňov neskôr mi
povedali,  že  som v  terminálnom  štádiu,  pretože  rakovina  sa  tak  rýchlo  rozšírila  do  mojich
pľúc.Bolo to nefunkčné, pretože tam bolo medzi 25-40 stretnutiami.Chemo neprichádzalo do
úvahy.Dostal som 3 mesiace až rok.O mesiac neskôr som začal s olejom a o rok neskôr CT
vyšetrenie neukázalo žiadne známky rakoviny v mojich pľúcach.Táto vec funguje!Rick Simpson
mi zachránil život!“ Salobrena

„RSO beriem od 23. decembra 2013, pretože mi v novembri 2012 diagnostikovali kolorektálny
karcinóm  4.  štádia.Moje  nádory  za  posledné  3  mesiace  nerástli.Som presvedčený,  že  olej
funguje." Susan

"Po  mesiaci  používania  oleja  som  v  remisii."Ďakujem!Slová  nedokážu  vysvetliť,  ako  sa
cítim.Môžem opäť cestovať.A jedzte oveľa lepšie.Záchranca života je tým, čím ste....Ďakujem
ešte raz.Môj otec zomrel na rakovinu, tak som si prial, aby som o tom vtedy vedel.

Tiež  len  spomenúť.Dvakrát  som prežil  rakovinu.Takmer  sa to  nepodarilo.Kiežby som o tom
vedel aj  vtedy.Nikdy by som nešiel  konvenčnou cestou, čo ma takmer zabilo.Chemoterapia,
ožarovanie, 3 operácie a iliostómia s reverznou operáciou.Dlho som nemohol jesť ani odísť z
domu.Ďakujem!Ďakujem!AĎakujem ešte raz.Som opäť nažive." Karin

„Osobne som vyliečil ľudí z leukémie, rakoviny, lymskej boreliózy, rakoviny hrdla, rakoviny kože,
zo všetkých druhov vecí, pomocou kanabisovej živice.Konopnú živicu používam neustále a je
mi jedno, kto ju pozná.Áno, polícia, ak počúvate, neustále používam kanabisovú živicu a je mi
fuk, čo si o tom myslíte.“ Max Igan

„Osobne  som videl  lupus  4.  štádia  a  rakovinu  s  niekoľkými  neoperovateľnými  nádormi;  po
necelých dvoch mesiacoch, vyliečená, stále tu po 3 rokoch.Záchvatové poruchy zmizli.Cukrovka
vyliečená, Crohnova choroba a niekoľko ďalších črevných chorôb vyliečených.Hep C.Zlyhanie
pečene, zlyhanie obličiek.Všetky poruchy bolesti vrátane fibrózy a neuropatie.Nie na YouTube
tisíce svedectiev.Ale ľudia, ktorých poznám, zachránili.Vyliečený a späť ku kvalitnému životu.

Som  členom  organizácie,  ktorá  lieči  pacientov  užívajúcich  lekársku  marihuanu  na  rôzne
ochorenia.Všetci sme našli a použili konopný olej Ricka Simpsona.Extrakcia marihuany.Existuje
nespočetné  množstvo  stavov,  ktoré  lieči  a  lieči.Je  niečo,  čo  je  možné  získať  vo  všetkých
právnych štátoch z vašej výbavy.A procesy.Ja osobne ambulancie nevyužívam a ani sa o ne
nestarám, ale každý svoje.Milujem, že sa môžem postarať o seba a o druhých, ktorých milujem
prostredníctvom tohto lieku na obnovu života.

Táto rastlina existuje v Biblii.Niečo, na čom naša krajina tvrdí, že je založená.Napriek tomu ho
odoberá a ničí zdroje našej planéty, aby nahradil všetko, na čo bolo a na čo je dobré.Nájsťtvoj
hlas.Hovorte a neprestávajte, kým to nebude úplne legálne.Konopné polia boli obnovené pre
všetky nelekárske účely a s ľuďmi sa opäť zaobchádza ako s ľuďmi.Požehnaj všetkých.Prial by
som  si,  aby  to  bol  prvý  protokol.Nie  chemo  alebo  veľká  farmácia,  ktorá  spôsobila  viac
zdravotných  problémov,  než  na  ktoré  som  sa  pôvodne  liečil.Šťastné  uzdravenie.Prečo  to
neskúsiť?" Bristy

„Môj  priateľ  prestal  brať  chemo a  začal  brať  olej  a  je  mu lepšie.Lekári  povedali,  že  je  to
nevyliečiteľné, ale teraz hovoria, že je čistý!!!!” Katie

„Absolvoval  som  18  mesiacov  chemoterapie,  kým  mi  niekto  daroval  olej  Ricka
Simpsona.Nevyliečiteľná  smrteľná  choroba  je  preč.Stále  liečim  škody  spôsobené
chemoterapiou  olejom.S  chemoterapiou  som  skončil  takmer  pred  tromi  rokmi.Chemo  bolo
plytvaním mojím zdravím.“ Enoch
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"Ďakujem, ďakujem Rick, dostal som to práve včas a dnes som bez rakoviny a tiež vyzerám
lepšie ako kedykoľvek predtým." Randa

„Hej, hej, olej Ricka Simpsona je ÚŽASNÝ!!Ďakujeme, že ste sa podelili so svetom o to, ako
urobiť tento úžasný liek pre všetkých.Prinútil som moju kamarátku Carmen, aby si dala olej, keď
jej  diagnostikovali  rakovinu  Hodgkinovho  lymfómu.Už  rok  je  BEZ  RAKOVINY!!!A  moja
Addisonova choroba je PREČ bez stopy a lekári nevedia vysvetliť ako alebo prečo, keďže sa to
NIKDY predtým nestalo.ALE môžem a ROBÍM!!!Konope lieči!!!” Amy

„Pred rokom mi dnes niekto veľmi blízky povedal, že má rakovinu v terminálnom štádiu.Povedali
mu, že má 8 mesiacov života.Do 5 dní som mu dal zjesť trochu konopného oleja zjedením
polovice  ryžového kúska oleja.Do 6 týždňov došlo  k  zmenšeniu  veľkosti  jeho nádoru a  nič
nenasvedčovalo tomu, že by sa šíril, ako hovorili.

S radosťou môžem povedať,  že nádor  mal  veľkosť  veľkého grapefruitu  a dnes má veľkosť
žaluďa.Konopný olej mu zachránil život.Bude pokračovať v jedení oleja, kým nezmizne.Nielenže
mu to vyliečilo rakovinu v terminálnom štádiu, ale malo to úžasný vplyv aj na jeho zdravie.Bol
prediabetický a obézny a teraz má perfektnú váhu a je šťastnejší  ako kedykoľvek predtým!
Odporúčam všetkým,  aby  sa  pozreli  na  terapiu  kanabisovým olejom.Pozrite  si  video  RICK
SIMPSON „RUN FROM THE CURE“ na Youtube...Môže to zachrániť život vám alebo niekomu,
koho poznáte.Dajte im dar života!" Jose

"Áno....Ďakujem,  pán  Simpson,  váš  skvelý  vynález  mi  pomohol  poraziť
rakovinu.Diagnostikované 7/2007 s 20% alebo menšou šancou na prežitie, potom som začal s
liečbou po stretnutí s Rickom na podujatí.Použitie oleja mi zachránilo život.Moja leukémia je na
ústupe  a  každý  deň  sa  mi  stále  zlepšuje  a  vďaka  oleju  sa  s  vami  môžem  podeliť  o
pravdu.....Mier a láska." Michael

„Včera bol krásny deň na výrobu lieku na záchranu života pre Janice (babku).Už asi 6 mesiacov
berie RSO.Jej nádor je preč, opuch za očami je preč, schudla 106 libier, obličkové kamene sú
preč, krvný tlak je normálny.Ale obrat v jej celkovom zdravotnom stave bol len zázrak.Keď sa
pred 6 mesiacmi dostala do môjho domu, ledva vyliezla po schodoch, teraz behá hore-dole po
schodoch a krúži okolo mňa!Ak by ste sa chceli dozvedieť viac o tom, ako liečiť Pseudo Tumor
Cerebri  konopným  olejom,  Janice  alebo  ja  sa  s  vami  radi  o  tom  porozprávame!Jedna
láska.peaceloveCURE.Milujem ťa babka!!" Debra

„Lekári mi povedali,  že ak neberiem ich chemoterapiu, mám 6 mesiacov života..........to bolo
pred 11 rokmi...Keby nebolo oleja, asi by som zahryzol do prachu.Teraz som zdravý ako vôl a
nemusel som prísť o vlasy!!Ďakujem, že si to priniesol svetu.” Craig

“Môj najlepší priateľ, ktorému na jeseň zostávalo len 6 mesiacov, je už takmer bez rakoviny!!!V
pečeni mal 40 metastáz z rakoviny hrubého čreva.Ďakujem Rickovi za všetok váš výskum a
skúsenosti a za zdieľanie!Pomohli ste zachrániť život aj v Holandsku!Láska od naturopata, ktorý
sa tebou inšpiroval.“ Marloes

„Môjmu priateľovi pred 3 rokmi diagnostikovali 4. štádium rakoviny pľúc a má sa skvele.Prisahá
na tieto veci." Richard

„RSO funguje.Nie som anekdota." Tielman

„Rick  Simpson,  ďakujem  veľmi  pekne.  Som  nažive  vďaka  vedomostiam.  Poraziť  rakovinu
pečene, kostí a prostaty.V priebehu niekoľkých mesiacov od začatia liečby boli rakovina pečene
a kostí v remisii, na skene som už nič nevidel.“Louis

„Keď sa ku mne dostal výskum rakoviny, povedal som im, že im dám viac ako peniaze, zapísal
som si meno Ricka Simpsona a povedal som im, aby si to vygooglili. Boh ti žehnaj." Jane
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„Len  ľudia  môžu  byť  natoľko  hlúpi,  aby  dovolili  druhému  zabrániť  im  v  prirodzenom
vyliečení...Chcem povedať, aké je to smiešne?Nevedomosť je najväčším nepriateľom človeka."
Sol

Ďalšie tipy pre pacientov s rakovinou pľúc
Q.Tento bol nejaký čas na oleji a stále musel užívať lieky proti bolesti, preto sme hľadali viac
spôsobov, ako pacientovi pomôcť.

A.1) Urobte si ďalšiu várku oleja a skúste ho zmiešať s tým, čo máte, hľadajte čo najupokojivejší
olej, nechcete pacienta energizovať.

2) Pokúste sa vyrobiť olej z viac ako jedného kmeňa naraz, zvyčajne má lepší dekadický efekt a
dokáže účinnejšie liečiť mnohé ochorenia. Opäť hľadajte najsilnejší sedatívny materiál z púčikov
Indica  s  20  %  alebo  viac  THC  z  rôznych  dostupných  kmeňov  Indica,  aby  ste  vyrobili  čo
najefektívnejší liek.

3) Bolo by lepšie, keby prestala používať olej v kapsulách.Chcete, aby sa jej časť dostala do úst
pre ďalšiu sublingválnu absorpciu (možno zistíte, že to má lepší účinok proti bolesti).

4) Urobte si 0,3-0,5g čapíky s kakaovým maslom a dajte jej ich používať aspoň 2x denne, môže
to užívať aj análne aj ústami.

5) Nechajte ju niekoľkokrát denne odparovať olej - kašeľ je žiaduci, potrebuje vykašľať všetko,
čo do pľúc nepatrí, vrátane tých nádorov (mali by sa jednoducho zmenšiť a potom sa rozpadnúť
a ona ich vykašle).

6) Vyrobte si olejovú tinktúru s alkoholom (20-30-50%, podľa toho, koľko oleja máte; 1-2ml oleja
v 4ml 96-99% alkoholu) a naneste na miesto, ktoré bola operovaná. s kvapkadlom zvyčajne
postačia jedna alebo dve kvapky a týmto spôsobom môžete ušetriť  veľa oleja.Samozrejme,
môžete tiež naniesť trochu oleja priamo na miesto a prekryť ho obväzom a opakovať každé tri
dni alebo keď obväz odpadne.

7) Pripravte si masť s bambuckým maslom alebo rozpustite trochu oleja v teplom konopnom
oleji  alebo  vysokokvalitnom  extra  panenskom  olivovom  oleji  a  potierajte  si  ním  miesto
niekoľkokrát denne.To by jej  malo pomôcť odstrániť bolesti  rebier a môžete ho použiť aj na
preležaniny a čokoľvek na jej koži.

8) Do jej jedálnička zaraďte konopné semienka, konopné srdiečka a konopný olej – aspoň hrsť
semienok/srdiečok alebo 1-3 polievkové lyžice konopného oleja.

9) Pokúste sa čo najskôr nahradiť lieky proti bolesti a náplasti olejom.Ak začnete olej aplikovať
lokálne, malo by to veľmi pomôcť.Čapíky robia zázraky aj pri pľúcnych ochoreniach.Čím viac
oleja požije a čím rýchlejšie to urobí, tým lepšie.Mala by zostať na grame alebo viac denne, kým
neporazí chorobu, a potom zostať na udržiavacej dávke 1-2 g mesačne.“ JB

Artritída, bolesť, svaly

„Môj priateľ si pri nehode prerezal niekoľko šliach na rukách, ktoré mu viedli k prstom.Olej naň
použil hneď po operácii, aby pomohol jeho hojeniu a zahojilo sa to tak rýchlo, že museli stehy
predčasne vyberať, to bolo pre neho vlastne bolestivé, pretože sa mu už prilepili na kožu, neboli
to rozpustné stehy.Jeho chirurg a fyzioterapeut boli z toho úplne unesení, ale až do posledného
stretnutia mu nepovedal, čo urobil.Neviem, či mu verili  alebo nie, ale viem, čo som videl na
vlastné oči, a on vie, čo zažil.“ Tina
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„Potrebuješ nejaký dôkaz?Moju sestru poslali domov s pár mesiacmi života.Nemohla sa dostať
z postele s tým v pľúcach.Pred 5 týždňami začala s olejom.Pred 3 týždňami a celý tento týždeň
a  minulý  týždeň  sa  vrátila  z  auta,  robí  záhradku  a  lol,  je  tučnejšia  ako  ktorýkoľvek  z  nás
ostatných 4 súrodencov.Toto je skutočné vďaka Rickovi.Ľúbim ťa človeče." Andy

„Aktualizácia: Minulý týždeň som sa zmienil o bratovi, ktorý pomáhal svojmu bratovi tým, že
získal  potrebný  materiál  na  výrobu  oleja  Ricka  Simpsona  na  liečbu  jeho  oslabujúcej
reumatoidnej artritídy.Dnes večer mi zavolal, aby mi povedal, že jeho brat je hore, smial sa,
telefonoval s priateľmi a rodinou po tom, čo takmer spal cez 2-dňovú snehovú búrku a Super
Bowl.Chcel vedieť, či mu možno nedal príliš veľa, pretože sa takto nikdy nespráva.FRAJER!
(smiech) Znie mi to tak, že sa mu darí  skvele, až na tú vec so Super Bowlom, zhlboka sa
nadýchne a povie: „Vďaka, je pekné, že je môj brat späť, opäť sa smeje.“ (To všetko stojí za to,
ľudia)

Toto je už po troch dňoch, je to taký dobrý pocit vedieť, že SME NAOZAJ POMÔCLI NIEKOMU,
KTORÝ MAL ABSOLÚTNEELY ŽIADNA NÁDEJ.Toto je druhá osoba s reumatoidnou artritídou,
o ktorej viem, že 1 na 1 tvárou v tvár faktu, že Rick Simpson Oil pomohol.Nie sme vyštudovaní
lekári – sme len chlapi, ktorí o oleji počuli, niektorí ho vyskúšali a zistili, že funguje, sme len
obyčajní ľudia ako vy, ktorí podnikli kroky, aby pomohli milovanej osobe – nič viac.“ Michael

“Teraz  78  dní  na  oleji  a  vidieť  nejaké  pozitívne  výsledky!!!Mám  RA a  od  začiatku  liečby
konopným olejom som nemal žiadne vzplanutia.Žiadne astmatické záchvaty, žihľavka, žiadne
sťažnosti!!!“ Beverly

„Mám RA roky.Odkedy si to liečim konopným olejom, nezapálil som sa a niektoré poškodenia
kĺbov skutočne zmizli.Mám bolesti, ale nič také ako predtým, než som objavil lieky.Aj tak som
bol dlhý čas, ale fajčenie nestačí na chronické ochorenia a silné bolesti.“ Marka

„Dajte mužovi rybu, bude jesť celý deň (pokiaľ to nie je naozaj ryba, len sójová placka s rybím
olejom).Naučte muža chytať ryby a bude mať plné brucho na celý život.Ďakujeme, že ste nám
dali to, za čo by si väčšina účtovala.Momentálne RSO z finančných dôvodov nepoužívam, ale
keď som bol schopný, úplne ovládol moju nervovú poruchu (RSD).Nedalo sa vyliečiť, ale bol
som spokojný s kontrolou symptómov.Nahradil užívanie 9 tabliet denne.Ďakujem." Bezpečný

„Ahoj Rick & JB, chcel som oznámiť ďalší dobrý výsledok osobného odberu oleja: Toto je asi 8.
deň oleja.Beriem ho aspoň dvakrát denne, asi 1/4 cm3 až 1/2 cm3 za deň.Mal som výnimočný
úspech v bolestiach päty/chodidla/členkov – každým dňom je to lepšie a lepšie!Ohybnosť sa
vracia  do  môjho  zraneného  ramena  a  včera  večer  –  počas  masáže  som  si  všimol,  že
OBROVSKÝ uzol na mojom ľavom ramene/krku, ktorý mi spôsoboval takú bolesť v ramene, sa
v skutočnosti zmenšil na veľkosť pistácie. veľkosti vlašského orecha.To môže byť dôvod, prečo
moja bolesť ramena tak rýchlo ustupuje.Nie som si istý, čo je/bol uzol, ale určite som rád, že
mizne.Dospeli  niekedy  testy  k  záveru,  že  kanabinoidy  skutočne  zmenšujú  zápal  tkaniva  a
zvyšujú pohyblivosť kĺbov a elasticitu svalov?V skutočnosti ma ani nezaujíma, čo hovoria testy--
Som predaný a necítim sa v ňom tak dobrerokov!!!

Úplne som sa bála, že nebudem mať ŽIADNU energiu a budem chcieť len spať, spať, spať, kým
to beriem.Ale---u mňa je to úplne naopak--mám zvýšenú energiu a cez deň nemám žiadnu
letargiu.Prial by som si, aby som ťa mohol OBROVSKY objať!!!” Heather

„Podarilo sa mi vysadiť chemoterapiu, ktorú som užíval na reumatoidnú artritídu.Ako som sa
sem dostal, bola však dlhá cesta.V roku 1997 som mal vážnu MVA, čo ma spôsobilo invaliditu a
závislosť od liekov.Za 14 rokov som absolvoval vyše 10 operácií na oboch nohách, prešiel som
si depresiami, hnevom, fibromyalgiou (ktorú som si vyliečil bez tradičných liekov od lekárov),
rokmi fyzioterapie, alternatívnymi spôsobmi meditácie, akupunktúrou, Reiki atď.Dostal som sa
do fyzického bodu, že som mohol opäť chodiť na krátke túry, plávať v bazéne a späť v rámci
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pravidelného cvičebného programu, ktorý som fyzicky dokázal.V priebehu desaťročia som bral
steroidy, lieky proti bolesti každého druhu, protizápalové lieky a tak ďalej.Pred dvoma rokmi sa
bolesť zintenzívnila a bola odlišná od tej, ktorú som zažíval s mojou osteoartrózou v dôsledku
zranení na niekoľkých miestach tela, krku, hrudníka v chrbte a krížoch, ako aj na nohách a
kolenách.Moje ruky a nohy boli také bolestivé a opuchli, rovnako ako moje ruky sa zdeformovali
v  dôsledku  poškodenia  reumatoidnou  artritídou  a  po  mnohých  testoch  a  výletoch  k
reumatológovi  mi  bola  diagnostikovaná  a  zaradená  do  záplavy  liekov  a  protokolov,  ktoré
zahŕňali okamžité začatie liečby. na metotrexáte, chemoterapii na liečbu RA, 6 mesiacov potom
mi nasadili ďalší liek spolu s chemoterapeutikom, ktorý mal hrozné vedľajšie účinky, ale musel
som podstúpiť  protokol,  kým  som  mohol  prejsť  na  iný  lepší  a  drahší  liek  (v  mysliach  Big
Pharma) stále na chemoterapii, takže po roku a pol chemoterapie a ďalších liekov na RA som
mal priateľa, ktorý mi predstavil video „Run from the Cure“, príbeh o RSO .Od prvého momentu,
keď som si pozrel to video, a mnoho, mnoho ďalších odvtedy, to úplne zmenilo život.Začal som
posledný týždeň v novembri 2012 a onedlho som si začal všímať isté zmeny v mojom zdraví,
veľa som spal od oleja, ale to len znamená, že som sa liečil, chvíľu mi trvalo, kým sa mi vrátila
chuť do jedla ale nakoniec sa to podarilo,  moje vlasy sa výrazne zlepšili,  boli  opäť lesklé a
neredli a nevypadávali.“ Wendy

„Ten olej mi vyliečil dnu za 5 hodín.O tom to je!ŽIADNA ĎALŠIA BOLESŤ!" Michael

„Používam ho na liečbu negatívnych účinkov poranenia mozgu a tiež chronickej bolesti v celom
tele.Stres zhoršuje moje symptómy, ale marihuana mi veľmi účinne pomáha vyrovnať sa so
stresom.Pomáha upokojiť moju myseľ aj telo, čo mi umožňuje lepšie sa sústrediť na úlohy a
nebyť rozrušený, podráždený, záchvaty hnevu, depresie atď.Zistil som, že mi to zlepšuje náladu
a moje reakcie na vonkajšie podnety sú meranejšie a obmedzenejšie než impulzívny čin.Dúfam,
že vám tieto informácie pomôžu.Nemám licenciu a bol som ohováraný tým, že ma nazývali a
zaobchádzali ako s narkomanom.To samo o sebe živí moju depresiu a znemožňuje uzdravenie
a návrat do práce.“ Fred

„Tu je to, čo mi hashový olej vo všeobecnosti urobil.Za štyri roky som prestal brať toľko, koľko z
každej  tabletky na úzkosť  a lieku proti  bolesti  (vrátane heroínu),  ktorý som mohol  brať  len
1/8thtabletky  proti  bolesti  dvakrát  denne.Mám  svalové  kŕče,  ktoré  sú  ako  keby  ma  bodli  a
nedávno som začal mať záchvaty, keď mi dôjde olej.Tiež mám migrénové bolesti hlavy a bolo
mi diagnostikovaných množstvo psychiatrických porúch.Netuším, koľko syntetických liekov by
mi lekár predpísal.O všetko sa ale postará olej.Tiež by som mal spomenúť, že som absolvoval
IQ testy  s  a  bez vplyvu  hash  oleja.Získané  skóre  148 s,  122  bez.Znamená to,  že  sa stal
inteligentnejším... takmer na geniálnu úroveň?Možno som takmer génius s ADHD a hashový
olej lieči tento stav?Určite sa mi na vysokej škole darilo lepšie, keď som absolvoval online kurzy,
aby som sa mohol  počas vyučovania liečiť.Každopádne,  hash oil  je  odpoveďou na väčšinu
svetových problémov.“ Jimi

„Ďalšia aktualizácia o užívaní oleja na bolesť päty/chodidla/členku.4 dni užívania oleja perorálne
3x  dennezbavil  ma  bolesti  a  dal  mi  opäť  plný  rozsah  pohybu  pravou
nohou/pätou/členkom.Včera som si zabudol dať rannú a poobednú dávku a ku koncu dňa som
ledva chodil, opäť mi tuhli kĺby a bolo mi mizerne.Prišiel som domov, zjedol som trochu oleja a
do 15 minút sa mi tá pružnosť vrátila a bolesť ustúpila, krívanie prestalo.Prekvapivo mi to berie
všetku stuhnutosť v ramene po starom zranení pri autonehode pred 20 rokmi a zmierňuje bolesť
ramena, potom mi berie všetku bolesť krku zo svalov v ramene, ktoré sú napnuté a vyťahujú mi
chrbticu z vyrovnania. .Už žiadne bolesti hlavy zo stuhnutosti v ramene.Bolo to pre mňa úplné
potvrdenie, že olej funguje na zvládanie bolesti spolu s mnohými ďalšími kúzlami.“

"Nie je to liek na rakovinu alebo niečo podobné, ale chcel som Rickovi oznámiť, že už takmer
rok krívam na pravú pätu, nie som si istý, čo s tým je, a viem, že mi doktor dá lieky, ktoré
nemám." Necítil som sa pohodlne pri užívaní, tak som sa vyrovnal s bolesťou.
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Nedávno  nám  bol  predstavený  RSO  prostredníctvom  priateľa  Charlesa  a  začali  sme  ho
vyrábať.Posledné dva dni  som olej  požil  niekoľkokrát  denne a dnes ráno som sa zobudil  a
nekulhal.Môj manžel si to hneď všimol.Všimol si, že olej musí pôsobiť svojou mágiou!Ďakujem
Rick Simpson![:)] Cítim sa skvele!” H

--  Milý  H,  ďakujeme  za  dobré  správy,  vždy  o  nich  radi  počujeme.Zmiešal  by  som  olej  s
konopným olejom alebo olivovým olejom a urobil  by som si tinktúru a použil  by som olej aj
lokálne.Samozrejme, jedenie oleja je kľúčom k skutočnému uzdraveniu a všetky návody ako
olej používať sú na našej stránke.Všetko najlepšie, JB (zo správy na FB)

"Pred dvoma týždňami som si zlomil nohu a dostal som väčšiu úľavu od ropy a kanabisu ako od
opiátov z kopcovitých, len som povedal, že Big Pharma robí nada za mňa." Michael

„V roku 1987 som si  zlomil  chrbát  na dvoch miestach.Do roku 1994 pil  alkohol  a užíval  si
tabletky.Opustil  partiu  a  robil  veci  NA  a  AA,  stal  sa  drogovým  a  alkoholovým
poradcom.Chronická  bolesť  chrbta  ma  prinútila  prehodnotiť  lieky  proti  bolesti.Stal  som  sa
závislým na LA, morfe a heroíne.Začal som fajčiť kvôli zlému emfyzému a prestal so všetkými
opiátmi.Štúdie teraz ukazujú, že kanabis znižuje odvykanie od závislosti od opiátov a znižuje
potrebné  miligramy  o  viac  ako  polovicu,  ak  sa  užíva  s  kanabisom.Je  to  zázračný  liek  na
všetko.:)“ John

„Zranil  som  si  chrbát,  keď  som  mal  skoro  20  rokov.Takmer  2  desaťročia  ma  trápil
ischias.Naposledy  sa  mi  to  zhoršilo  pred  5  rokmi  a  bolo  to  najhoršie  vôbec.V  priebehu  4
mesiacov ma to zdvojnásobilo  tak ďaleko,  že som bol  tesne pred bodom, kedy som sa už
nemohol dostať tam a späť do kúpeľne.Bol som na úrovni bolesti 10 viac ako 2 mesiace a
musel som zostať na gauči opretý o vankúše.Nemohla som sa narovnať natoľko, aby som si
ľahla do postele.

Jedna mladá  dáma,  ktorá  sa kamarátila  s  mojimi  chlapcami,  mi  povedala,  že  by  som mal
vyskúšať lekársku marihuanu, pretože pomohla jej mame s SM.Zasmial som sa jej a povedal
som  jej,  že  to  je  pre  pacientov  s  rakovinou  a  ľudí  horšie  ako  ja  a  že  sa  nemôžem
kvalifikovať.Nevedel som to, ale táto mladá dáma o tejto téme vedela dosť a po niekoľkých
ďalších týždňoch zhoršovania si myslím, že ju už unavovalo pozerať sa na to, ako zbytočne
trpím, a tak priviedla svoju mamu, aby sa so mnou porozprávala.Jej matka mi povedala, že sa
ľahko kvalifikujem, čo sa mi neskôr aj podarilo, a že to pomôže.Povedala mi, aby som zjedol
nejaký púčik uvarený na troche oleja pri nízkej teplote na toaste.Bol som zúfalý a urobil som
to.Moja rodina povedala, že asi 15 minút po zjedení kanabisu som spal a slintal...lol.

Nasledujúce ráno som sa zobudil, čo bolo trochu zvláštne, pretože som nemal nezabudnuteľný
spánok viac ako 2 mesiace a prvé, čo som si všimol, bolo výrazné zníženie bolesti, povedal by
som, že asi o 20 % a približne rovnako. zlepšenie rozsahu pohybu.Bola som nadšená a veľmi
prekvapená.Pokračoval som v jedení konope a počas nasledujúceho mesiaca som opäť stál
vzpriamene.Takto  som  našiel  Ricka  Simpsona.Jednoducho  som  zadal  do  Googlu  kanabis
protizápalový a Run from the cure bol jedným z prvých výskumov, ktoré som na túto tému
urobil.5  rokov  neskôr  a  môj  chrbát  to  cítiby  mal.Pravidelne  jem  konope  a  zmierňuje
zápal.Zranenie je  stále tam.Ak stúpim do diery alebo do niečoho,  bolí  to,  ale zotavenie sa
nebude trvať dlho a chrbát ma nebolí, pokiaľ neurobím nejakú hlúposť.“ Jody

"Opravil  som moju artritídu a hladinu cukru v krvi,  úzkosť,  depresiu a nespavosť."  Hovorím
artritída, ale je to ťažké degeneratívne ochorenie platničky. Bez oleja doslova nemôžem chodiť
(beriem ho už 2 roky). Zvyknem prejsť 120 narcos každých 14 dní. Už viac ako rok som nemal
ani jednu tabletku proti bolesti.  Pôvodne som ho bral len kvôli  artritíde a vedľajším účinkom
(skvelý spánok a žiadne vrásky). Som v najlepšej forme svojho života. 45 ročná babička. Matka
3 detí.” Everglade
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„Po 3 rokoch užívania všetkého od oxykodónu po používanie fentanylových náplastí, po ktorých
nasledovalo 160 mg morfínu denne ďalšie dva roky a potom mi bolo povedané, že potrebujem
implantovať  pumpu  proti  bolesti,  som  sa  rozhodol,  že  už  stačilo.Zastavil  som  studeného
moriaka (neodporúčal by som to nikdy robiť) a začal s kanabisom.Dokonca aj dni, keď bolesť
stále nie je pod kontrolou, ktorých je málo, moja myseľ tomu ani nevenuje pozornosť.“ Michael

„V roku 1981 som bol v MVA.Vykĺbil som si pravé rameno.Moja pravá ruka bola paralyzovaná
od nervov až po chrbticu, ktoré boli natiahnuté.Nemohol som dostať žiadnu úľavu od strašnej
bolesti, ktorú som trpel.Zobudil som sa uprostred noci s plačom v agónii.Pripadalo mi to, ako
keby mi ihly strkali pod nechty a vybehli mi priamo po ruke.Vzal som si 1. 400,00 dolárov, ktoré
mi dal poistný nastavovač, a nechal som svojho bratranca, aby priviedol do nemocnice priateľa
s  nejakým  MJ.Po  vyfajčení  MJ  bolesť  úplne  zmizla  a  mohol  som  ísť  opäť  spať.Toto  sa
hovorí.Myslím  si,  že  Rickov  spôsob  požívania  oleja  by  fungoval  lepšie  ako  fajčenie  alebo
odparovanie, aj keď rád robím oboje.Na zdravie.“ Ron

„Viem, že po 3-dňovej liečbe RSO som mohol behať... bez bolesti!Prvýkrát po 15 rokoch kvôli
fúzii  chrbtice, ktorá zanechala trvalé poškodenie nervov a neustálu bolesť.Kapsuly naplnené
kokosovým  olejom  tiež  fungujú  skvele.Od  začiatku  liečby  olejovými  kapsulami  som  nemal
nutkanie  a  ani  som  nebral  svoj  Percocet.Dokonca  to  znížilo  nutkanie  fajčiť  aj  marihuanu
užívaním kapsúl.“ Terry

„Aktualizujte,  preboha!Zápasil  som  so  svojím  synom!Neustále  som  zápasil  so  svojimi
chlapcami, najmä s najmladším synom.Nedokázal som s ním zápasiť doslova roky!On má teraz
22, ja 52.Kvôli bolesti po celom tele spôsobenej artritídou bolo extrémne ťažké sa pohybovať,
ešte menej zápasiť!Ale dnes som to urobil!A skoro som ho mal tiež, ale začal som sa smiať,
lol.Nemôžem vám vyjadriť,  aké je  to vzrušujúce!!Ani  potom nemám žiadne bolesti,  cítim sa
skvele!!!” Casey

„Mám herniovanú platničku, ktorá mi tlačí na sedací nerv a spôsobuje silnú bolesť, ktorá mi
vystreľuje od krížov dolu po ľavej nohe až po prsty.Bral som 3 ibuprofén každé štyri hodiny, len
aby som mohol vstať z postele a mohol chodiť.Olej som začal brať takmer pred dvoma týždňami
na bolesť a zápal.Teraz nepotrebujem žiadny ibuprofén, spím lepšie ako kedykoľvek predtým,
komentovali  moji  spolupracovníci  moju  lepšiu  náladu  a  celkové  šťastie.CÍTIM SA DOBRE!"
Jennifer

„Aj keď nemáte rakovinu, myslite na preventívnu údržbu vášho tela.RSO v malých množstvách
používané na dennej báze.Umožňujete svojmu telu bojovať proti všetkým druhom nepríjemných
vírusov a chýb.Svojho „lekára primárnej starostlivosti“ som nevidel 15 rokov kvôli kanabisu a
všetkým jeho liečivým vlastnostiam.Nech sa mi deje čokoľvek, RSO je jedna z prvých vecí, po
ktorej siaham.

Mimochodom, 3x som si zlomil chrbát.Mal vymenené stavce a platničky z L-4 na S-2.Musel som
mať chrbticu znovu pripojenú k oblasti panvy...museli mi odstrániť AC kĺb.Zaoberal sa rakovinou
pečene a Hep C.Konopou sa liečim na 100%.RSO je len nástroj v mojom arzenáli.“ Rick

„Ďakujem veľmi pekne za vašu prácu.Mám 25 ročné poranenie miechy, ktoré som malproblémy
s ranami a opuchmi nôh a chodidiel.Skúsil som malé množstvo na zlú ranu na chodidle a za pár
dní  sa  to  výrazne  zlepšilo.Zdá  sa,  že  ani  opuch  nie  je  taký  zlý.Moja  otázka  sa  týka
východiskového  materiálu,  z  ktorého  bola  dávka  vyrobená.Mal  vysoký  obsah  živice  a  bol
dostatočne zrelý, ale nebol úplne vytvrdený a mal trochu zatuchnutý zápach (aj keď to boli silné
kmene) Myslíte si, že to ovplyvní celkovú kvalitu oleja?Zvyšný olej som tiež nechal na ohrievači
hrnčeka na kávu oveľa dlhšie ako „pár hodín“, nechal som ho tam asi 7 hodín.Myslíš, že by to
ovplyvnilo  aj  kvalitu?Hotový  výrobok  vyzerá  tak,  ako ste  povedali,  že  by  mal.Rovnako  ako
mazivo  na  nápravy  s  tmavozlatým  jantárovým  zvyškom.BTW,  začal  som  to  dávať  svojmu
starému  psovi,  ktorý  má  obrovské  bolesti  a  má  problémy  s  pohybom.Ukázal  tiež  výrazné
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zlepšenie.Ešte  raz  ďakujeme  za  všetko,  čo  ste  zdieľali  a  urobili.Spočiatku  som  bol  trochu
skeptický, ale teraz som ohromený!“ XXX

-- Pracujte s tým, čo máte, a hľadajte lepší materiál.JB

“Už je to takmer rok, čo som začal používať kanabisový olej na liečbu mojej RA a naďalej vidím
pozitívne výsledky a môžem úprimne povedať, že podľa môjho názoru je moja RA v remisii.Tiež
som  zaznamenal  niekoľko  ďalších  pozitívnych  vedľajších  účinkov,  ako  je  strata  hmotnosti,
normálne hladiny krvného tlaku (krvný tlak klesol o 30 bodov), pulzová frekvencia medzi 50 a 60
BPM, žiadna depresia a najlepšie už žiadne toxické lieky na predpis.“ Tom

"Teraz môžem vstať  z  postele  hneď po prebudení  namiesto toho,  aby som sa cítil  ako na
90."Kĺby  sa  pohybujú  oveľa  ľahšie,  už  netrpia  bolesťou.Nadobro  vysaďte  niektoré  lieky!
Skutočne úžasná rastlina, ktorá musí prestať byť obviňovaná, že je ZLÁ.“ Carol-Ann

„Verím, že je to regeneračné, že to naše telá potrebujú na obnovu a liečenie, trpím – dobre som
trpel artritídou, uľavilo mi to od bolesti a obnovilo pružnosť rúk, pred rokom som bez vážnej
bolesti nevedel ani písať.To je preč, teraz sú moje ruky normálne a opäť flexibilné, môžem písať
a šiť.A môj očný lekár bol prekvapený, že moje oči sú skutočne lepšie zakaždým, keď idem.“
Kelee

„Mám za sebou  operácie  a  nespočetné  množstvo narážok  na  chrbtici  na  jednom mieste  v
krížoch.To všetko spôsobilo hrubú jazvu, ktorú je možné cítiť a stavec sa zapáli a je to naozaj
bolestivé.Mal som veľké bolesti, zúfalo som túžil po úľave.Gayle teda na mieste rozotrela trochu
(1 kvapku) RSO (konopného oleja) a nechala ma tam ležať, aby sa vsiakol.No, olej cítil trochu
brnenie, ale okrem toho som si nemyslel, že to robí veľa.No, o 20 minút neskôr bola bolesť preč
a ja som omdlel až do rána!Spal som fantasticky a keď som sa zobudil, chrbát sa mi cítil lepšie
a  jazva  nie  je  taká  hrubá.Je  to  pre  mňa divoké,  ale  zdá  sa,  že  olej  rozbíja  staré  tkanivo
jazvy.Konopný olej je úžasný a keby som nečítal iné príbehy práve takto, myslel by som si, že
som sa zbláznil!“ Mickey

„Stará  mama  mojej  priateľky  má  ťažkú  artritídu  a  nemôže  otvoriť  ruky.Skúsili  sme  malý
experiment s olejom Ricka Simpsona a povedali sme jej, aby si ho natrela na ruky.V priebehu
niekoľkých minút po aplikácii sa jej ruky začali uvoľňovať a po niekoľkých ďalších mohla začať
opäť hýbať prstami bez bolesti.Bolo naozaj úžasné vidieť, že sa niečo také stalo." Duane

"Nepochybujem  o  tom,  že  to  funguje."Všimol  som  si  okamžité  výsledky.Plán  A  som  už
urobil.Ošetrenie olejom bolo podľa plánu B.Kiežby som najskôr  vyskúšal  olej.Prešiel  som si
rokmi bolesti, ktorú som nemusel.Bral som tabletku proti bolesti každé 4 hodiny.Boli to len dva
týždne olejovej kúry, ale cítim sa oveľa lepšie.Použitie aj alkalickej vody.Úžasný!!!" James

„Rick Simpson Oil je špeciálny.Používam kanabis na zvládnutie symptómov bolesti už roky, ale
moje symptómy som sotva pokrýval.Vedel som, že moje zranenie sa úplne nehojí.Keď som
začal užívať Rick Simpson Oil, už som skúšal jesť rôzne extrakty vyrobené z kanabisu a všetky
mali  nejaké  krátkodobé  účinky,  ale  potom  som  sa  cítil  buď  povznesený,  alebo  vyhorený
alebolen by to nevydržalo dosť dlho.Nikdy som sa necítila perfektne.Dokonca som vyskúšal
produkt, ktorý mi bol predaný ako olej Ricka Simpsona, ktorý bol odporný a neúčinný – dávajte
si pozor na nekvalitné výťažky, ktoré nič nerobia, a nenechajte sa tým odradiť, pretože skutočný
obchod je jednoducho zázrak.Bral som rýchlo rastúce množstvá opiátov.Olej Ricka Simpsona
napomáha vstrebávaniu opiátov, ale je aj sám o sebe veľmi silným liekom proti bolesti.Vydrží
celý deň a už nepozorujem žiadne vysoké alebo vedľajšie účinky z dávky, ktorú si dám.Ako
bezbolestný človek dokážem oveľa viac a cítim, ako sa môj rozsah pohybu zvyšuje a viem, že
sa liečim.V skutočnosti bolo moje celkové zdravie neuveriteľné – vždy som mal veľa chorôb
alebo  infekcií  a  odkedy  som  začal  s  týmto  olejom,  mal  som  pozoruhodne  čistý  zdravotný
stav.Teraz opäť beriem opiátové lieky proti bolesti, pričom sa stále cítim lepšie.Medzitým som
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občas vyskúšal iné rôzne druhy extraktov, ako je hashový olej alebo jedlé.Zistil som, že úľava
od  bolesti  od  Ricka  Simpsona  Oil  je  rádovo  silnejšia  ako  ktorákoľvek  iná  konope,  či  už
konzumovaná alebo fajčená.Je vo vlastnej lige úľavy od symptómov, dokonca aj v porovnaní s
najsilnejšími výťažkami z konopného vosku.Mám v úmysle jedného dňa úplne prestať užívať
opiáty." Mike

„Používam tento olej.Mám svalovú dystrofiu a pretrvávajúce zdravotné problémy zo Stevens-
Johnsonovho syndrómu/TEN.Toto funguje.Funguje to lepšie ako akékoľvek liečivo na trhu.Je to
bezpečné  a  účinné.Bez  toho  by  som  nevedel  fungovať.Umožňuje  mi  to  byť
produktívny.Pracujem na plný úväzok.Pred užitím oleja som užíval ťažké drogy, ktoré zo mňa
urobili len zombie s množstvom vedľajších účinkov.

Aby som zakončil svoje „vychvaľovanie“, dovoľte mi povedať toto: Pre tých, ktorí veria, nie je
potrebné žiadne vysvetlenie.Pre tých, ktorí nie, žiadne vysvetlenie nie je dosť dobré.Som živým
dôkazom účinnosti tohto.A musí to byť legálne a dostupné pre každého.“ Laurie

Diabetes
„Olej omladzuje pankreas a verte či nie, ten potom často začne produkovať inzulín aj po rokoch
nečinnosti.Mnoho pacientov môže prestať strieľať inzulín po niekoľkých týždňoch na oleji.Olej
tiež pomáha liečiť alebo kontrolovať všetky ostatné problémy súvisiace s cukrovkou v tele.

Olej by som zjedol a/alebo použil v čapíku.Fajčenie alebo odparovanie môže tiež pomôcť znížiť
hladinu cukru v krvi, ale účinky sú veľmi obmedzené v porovnaní s požitím oleja.Olej by som
použil lokálne na diabetické vredy, jednoducho natriem olejom, prekryjem obväzom a opakujem
každé tri dni, kým sa vred nezahojí.Konopný olej by som zmiešala s extraktom a používala na
masáže,  ktoré  podporia  krvný  obeh  a  pomôžu  predchádzať  opuchom  a  iným
nepríjemnostiam.Do jedálnička by som zaradila aj konopné semienka a konopný olej.JB”

"Typ dva takmer vymizli, takmer všetky lieky sú vyradené, bojujeme so sarkoidózou, funguje to."
Jeff

"Kokosový olej tiež pomáha stabilizovať hladinu cukru v krvi pri cukrovke!"Môj miestny majiteľ
obchodu to vyskúšal a funguje to ako kúzlo, povedal!Tiež sa cíti psychicky oveľa lepšie [viac
energie] a tiež schudol!!Všetko dobré!!" Robin

“Moja hladina cukru v krvi sa zbláznila (až 400+- celé mesiace – veľmi nebezpečné) a doslova
ma to zrazilo.Kývol som za volantom – tak som prestal šoférovať – naozaj zlé veci!Dokumenty
mi dokonca zakázali lietať do NYvidieť moju mamu na Vianoce.

Lekári skúsili jeden inzulín, potom dva - neurobili absolútne nič.Tak - nakoniec som im povedal -
dosť!!Idem na olej (nikdy som nepovedal doktorovi, že som to robil predtým) a zvýšil som si
dávku na každé 2 hodiny.No, uhádli ste - moje cukry sa vrátili späť do normálneho rozsahu.Môj
doktor je jedným z tých chlpáčov z Harvardu - a je ohromený.Bod za barbarov!!!!Takže - teraz
máme plne zdokumentovaný prípad diabetu, kde bol zachránený život - Ja!!!!!!-- :)“ Janet

„Dramatická  zmena,  nemám  takmer  všetok  inzulín.Príležitostne  budem  musieť  dlhodobo
používať Lantuspôsobiaci inzulín, ale nie často.Začal som používať RSO z mnohých dôvodov,
ale jeden z nich bol v nádeji,  že sa mi podarí vysadiť inzulín a konečne uvidím stabilnejšiu
hladinu cukru v krvi.Používal  som 300 jednotiek Novologu denne,  krátkodobý inzulín a 200
jednotiek Lantusu a 4 tabletky metformínu denne.Stále beriem prášky, ale dokážem s tým žiť,
keďže už nemusím používať inzulín.Už žiadne prepichovanie žalúdka ihlou 6 až 8-krát denne!
Moje  hladiny  cukru  sú  ľahšie  kontrolovateľné  a  už  nevidím  hodnoty  v  rozmedzí  2  až  5
stoviek.Tiež už nevidím dramaticky nízku hladinu cukru v 30-tych rokoch.Bol to Boh zoslaný a
prvá vec, ktorá mi v skutočnosti udržala hladinu cukru.“ Dena
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"Moje hladiny cukru v krvi pred cukrovkou boli vyššie ako 140 a teraz mám 100."Skontrolujte si
krv predtým, ako si urobíte trochu oleja, dajte jej asi 10 minút a skontrolujte ju znova a výrazne
klesne.Ten môj urobil tak veľa, keď som musel vypiť trochu Gatorade, aby som sa vyrovnal.“
Michelle

"Som diabetik závislý od inzulínu a s jedným 60-gramovým kolom oleja som prešiel zo 100
jednotiek denne na 50 jednotiek inzulínu." Leslie

„Úplne to vyrovnalo moju úroveň.Dostal som „METFORM“ na perorálne podanie a nikdy som si
nevzal tabletku od úplne prvej a znova som sa zobudil a pomyslel som si: „Nie, zvýšte hladinu
oleja  teraz,  keď  mi  bol  diagnostikovaný  diabetes  II.  Moje  úrovne  skáču  medzi  3,4  a
7,2.Absolútne najvyššia hodnota, akú som si dokázal vytlačiť, bola 8,1 po zjedení doslova vreca
cukríkov vrátane čokoládovej tyčinky ako experiment.Urobil som extrémne malý kúsok oleja,
keď som ho stlačil na 8,1 a začal som každých 10 minút kontrolovať svoje hladiny, aby som
zistil, či ich môžem prinútiť klesnúť.10 minút po oleji som klesol na 7,3 a keď som testoval 20
minút po oleji, klesol som na 4,8." Michelle

„Môžem použiť len malé dávky oleja.Spôsobuje mi to hypoglykémiu v plnej sile.Ale to je dobrá
vec, pretože som začal s 45/10 dávkami dlhodobo a krátkodobo pôsobiaceho inzulínu pred
ôsmimi rokmi.Urobil som nejaký výskum o svojom novom ochorení a marihuana sa neustále
objavovala ako prírodný liek spolu s inými koreninami, ako je škorica, takže som začal používať
hash caps, kým nebol k dispozícii „skutočný“ olej.Boli také silné, že som si myslel, že zomriem,
keď som prvýkrát  zjedol  hash cap.Nehovoriac o nakladacej  dávke RSO.(Ale RSO pre mňa
vtedy ani nebolo možné) Ale raz to bolo používanie oleja (obilia denne) spôsobilo, že moje telo
malo  zvýšenú  citlivosť  na  inzulínové  injekcie  dvakrát  denne  a  ja  som  zostal  prilepený  na
rozdvojke, aby som si vybral RSO alebo výstrely.Zastavil som výstrely a pokračoval v oleji.

Spolu so zmenou stravy a zvýšenou dennou aktivitou (cvičením) mám teraz 5,7 A1C, schudol
som  60  libier  a  už  nemám  žiadne  fantómové  pálivé  bolesti  (diabetická  neuropatia).Po
niekoľkých mesiacoch liečby som musel prejsť na glycerínové a alkoholové tinktúry a robil som
len ročné olejové kúry.Pretože môj cukor začal klesať príliš nízko.

Má zázračné diabetické liečebné schopnosti.Malo by sa zaznamenať a dôkladne preskúmať,
ako kanabis pôsobí na endokrinný systém tela.Radšej sa nechám mesiac v roku liečiť olejom,
ako robiť 730 výstrelov geneticky modifikovanej prasacej DNA.Používam odrody rastlín sativa
na extrakciu olejov a výrobu tinktúr.Na moje príznaky to funguje najlepšie.Skúsil som indicu a
všimol som si, že som jednoducho nemohol fungovať a chcel som viac jesť a neustále som
pociťoval  chlad.Sativa  mi  zrýchlila  metabolizmus a  tep,  potlačila  chuť  do  jedla  a  spôsobila
hysterické záchvaty smiechu (môj obľúbený vedľajší účinok).

Ak je váš cukor vysoký, začnite s nízkymi konzistentnými dávkami.Stále chcete cítiť, čo sa deje
s vaším telom.(Jeden problém, ktorý som mal, bol ten, že som nevedel, či sa mi točí hlava z
oleja alebo nízkeho cukru, takže prvý mesiac budete prechádzať testovacími prúžkami, kým
nebudete  vedieť,  čo  cítite).A  budeš  veľmi  smädný  človek.Voda  je  váš  kamarát  s  týmito
procedúrami.Vysoký cukor spôsobuje, že ste neustále smädní a rovnako aj olej, takže to berte
do úvahy.

A zo začiatku sa príliš  netrápte  tým,  že  vám klesne cukor.Nie  je  to  ako nútené kvapkanie
inzulínu.Olej  jednoducho ide dovnútra  a  robí  to,  čomu by  som rád veril,  pretože naštartuje
všetky vaše orgány a to im následne pomáha čistiť  krv  a má tiež  skvelý  vzťah k nervovej
sústave a verím, že váš mozog má lepší cit pre vaše telo. cez tieto kanály a vie poslať všetky
svoje prirodzené liečivé schopnosti do namáhaných častí.(V mojom prípade pankreas, obličky a
krv.) Teraz majte na pamäti, že je to len moja teória a nie som vedec, len hovorím o tom, ako to
u mňa funguje a ako najlepšie zdôvodním jeho účinky.Je dobré si viesť denník a pravidelne sa
podrobovať zdravotným kontrolám a krvným testom, aby ste zaznamenali svoj pokrok.Akonáhle
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sa vaše A1C dostane pod kontrolu a funkcia vašich obličiek bude lepšia, budete vedieť, že ste
na správnej ceste, a potom sa už len budete držať na tej úrovni, na ktorej budete pracovať, a v
žiadnom prípade to nebude také energické, ako sa tam dostať.S najväčšou pravdepodobnosťou
si to bude vyžadovať nízke konštantné dávky a zmenu životného štýlu, ktorá nie je cudzia ani
pre diabetikov.(Trvalo mi asi šesť mesiacov, kým som sa dostal z A1C z 11 na 7 a niekoľko
ďalších vylepšení v strave a cvičení, aby som to posunul na rozsah 5.(Cvičenie vo vode má
nízky dopad a fungovalo pre mňa úžasne.) Anthony

"Používam 1 gram oleja denne na ťažkú degeneratívnu periférnu neuropatiu a úľava je úžasná!"
Laurie

„Môj manžel užíval konope už roky a nedávno RSO olej kvôli cukrovke.Nielenže to stabilizovalo
jeho hladinu cukru v krvi, ale tiež ZVRÁTILO jeho chronické ochorenie obličiek.Diagnostikovali
mu CKD 3. štádia a pripravovali ho na zaradenie do zoznamu darcov obličiek.Začal požívať
tinktúry a RSO olej a teraz je v štádiu 1 CKD.Lekári mu povedali, že to nie je možné.Zbavili sme
sa tých lekárov  a  dostali  sme nového!RSO olej  tiež znížil  jeho krvný  tlak,  stabilizoval  jeho
anémiu a diabetickú retinopatiu (už mal byť úplne slepý, hovorí západná medicína).Ďakujem
Veľkému  Duchu  za  krásnu  rastlinu  Cannabis  a  všetko,  čo  poskytuje!!Ďakujem  Rickovi
Simpsnovi za poskytnutie informácií o tom, ako vyrobiť esenciálny olej z kanabisu a svedectvá
tých, ktorí to robia!“ Julie

„Moja  partnerka  má  typ  1  a  zjedenie  malého  kúska  oleja  jej  pomáha  stabilizovať  hladinu
cukru.Je to naozaj darček...” Spaceleaf

„Dával som 4 metformín a 4 diamikróny denne, moja hladina cukru v krvi bola 12 % po 12-
hodinovom rýchlom teste hladiny cukru v krvi.Môj lekár vyzeral trochu sklamane a povedal: "No,
myslím,  že  už  nepotrebujete  žiadne  ďalšie  tabletky  na  cukrovku."  9  mesiacov  po
vyliečení.Všetky moje príznaky, obličky, artritída, cholesterol, krvný tlak, všetko oveľa lepšie na
oleji ako na tabletkách.Je to zázrak.

Hladina cukru v krvi mi klesla ako kameň hneď okolo 6. týždňa kúry.Raz v noci som sa zobudil
so smiešnym pocitom, moja hladina cukru v krvi bola pod hranicou 4 %, 3,2 %.Prestal som
užívať 8 tabliet denne, ktoré som užíval na cukrovku 2. typu.To bolo pred 17 mesiacmi.Celkovo
som užíval  15  tabletiek  denne,  teraz  žiadne.Takže,  Michael,  urob liečbu  na  úrovni  liečby.3
mesiace, 60 gramov [postupujte podľa pokynov na Rickovej stránke], vaša cukrovka zmizne.“
Peter

„Konopný olej je jediná vec, ktorá by zastavila bolesť mojej neuropatie.Dokonca ani Oxycontin
nedokázal  odstrániť  všetku bolesť  ako CBD v kanabisovom oleji  zmiešanom v kréme.Je to
úžasná rastlina na všetky druhy medicínskych použití a ľudia ju konečne spoznávajú.“ Fetter

„Rick ma nepriamo zachránil pred osudom horším ako smrť po tom, čo som prežil so srdcovými
špecialistami.14  mesiacov,  viac  ako  22  rôznych  testov  v  4  nemocniciach  a  lekárskom
centre."Ste v najhoršom prípade, jedna strana vášho srdca je mŕtva, možno budete potrebovať
transplantáciu srdca." Potom po 14 mesiacoch nemohli urobiť ďalšie vyšetrenia, urobili bypass.

O 2 roky neskôr som išiel na kontrolu k novému kardiológovi, ktorý povedal: „Vaše srdce nie je
vôbec poškodené,  kto vám povedal,  že došlo k  poškodeniu a že ste mali  infarkt?To nie je
pravda." Bol som hraný za prísavníka.Takže keď ma doktor poslal k špecialistovi na cukrovku,
ktorý ma poslal k špecialistovi na obličky, radšej som si zdriemol v snehovej banke a potomopäť
niečo ako zdravotníci.Potom príde na rad olej.Teraz som zdravší ako za 20 rokov.“ Peter

„Som 79-ročná žena a žijem vo Francúzsku.Chcem sa s vami podeliť o moju osobnú skúsenosť
s konopným olejom.Môj manžel Jerome mal pred niekoľkými mesiacmi zlomenú kostrč a bedro
kvôli pádu.Od tej chvíle sa všetko pokazilo, trpel veľkou bolesťou a silne sa nad ním vznášala
agónia.Môj vnuk mi povedal, že pozná veľmi účinný prírodný liek, ktorý vám môže pomôcť v
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tomto bolestivom stave.Používame konopný olej  na jeho rany a zahojené, ale opuchnuté, a
podávali orálne malé množstvo denne.

Musím povedať, že zotavenie bolo úžasné,  ale je tu ešte niečo,  čo potrebujete vedieť,  môj
manžel už dávno trpel erektilnou impotenciou, tak som sa rozhodla, že mu dám okrem oleja aj
olej, natriem ho na penis, výsledok bol najúžasnejší ako som videla počas svojho života, teraz
je  môj  manžel  dokonale  schopný  intenzívneho  sexu  niekoľkokrát  denne,  plus  veľkosť  jeho
penisu, ktorý dokáže urobiť veľa, sa zväčšuje na veľkosť, ktorú som mal svojho manžela, keď
som bol mladý.Pre človeka v mojom veku sa môže zdať nezvyčajné vydať toto svedectvo, ale
myslím si, že zdravie je rovnako dôležité ako dobrý sexuálny život.Ďakujem Rick." Rochelle

-- Ďakujem, Rochelle.Áno, zdravie je rovnako dôležité ako dobrý sexuálny život a áno, olej robí
presne to, čo ste opísali.JB

„Ktoré kmene pomáhajú mužskej impotencii, JB?Muži to musia vedieť...“ Tomáš

-- To je dobrá otázka, Tomáš.Jednoducho prejdite na stránku s prehľadom kmeňov a vyhľadajte
kmene  s  hlásenými  afrodiziakálnymi  účinkami.Potom  si  nejaké  zaobstarajte,  vyskúšajte
fajčením a ak sa vám páči účinok, vyrobte si olej a použite ho.To je asi tak všetko.Niektoré
kmene vás urobia nadržanejšími ako iné a niektoré kombinácie kmeňov budú účinnejšie ako iné
kombinácie  kmeňov  alebo  olejov.To  je  asi  tak  všetko,  čo  môžem  v  tejto  chvíli
povedať.Vyskúšajte olej, ak nebude mať účinok, ktorý hľadáte, vyrobte si alebo si zaobstarajte
ďalšiu várku, kým nenájdete ten správny.Tak to má byť.JB

"Moje nohy sa cítia lepšie ako kedykoľvek za posledných desať rokov kvôli neuropatii." Leon

„Povedal  by  som,  že  je  pravdepodobné,  že  problémy  duševného  zdravia  existovali  pred
akýmkoľvek užívaním kanabisu;  že  nepohodlie  duševnej  choroby  ich  prinútilo  pokúsiť  sa  o
samoliečbu.Mám C-PTSD a bol som v aktívnej  závislosti  od (aspoň) 12,  kým som sa v 33
nezbavil.To je pred 5,5 rokmi.Vyskúšal som takmer všetky drogy, ktoré som mohol, pretože som
sa necítil „správne“. Očistenie pre mňa znamenalo psychiatrické lieky a rehabilitáciu a niekoľko
rokov terapie.

Po  (opätovnom)  nájdení  kanabisu  pred  rokom  a  trochou  a  jeho  použití  pri  problémoch  s
platničkami som bol  šokovaný,  keď som zistil,  že už nepotrebujem niekoľko psychiatrických
liekov, ktoré som bral najmenej 3 roky.Diabetes 2. typu mi diagnostikovali aj krátko predtým, ako
som objavil  liečebné konope.Bol  to  priamy dôsledok  niektorých psychiatrických liekov!Teraz
mám pravidelnú hladinu cukru v krvi a pracujem na tom, aby som do 2 rokov vysadil posledné 2
lieky (antidepresíva, ktoré sa musia pomaly vysadiť). Jenn

„Aj ja som mal cukrovku 2.  typu.Každodenné užívanie kanabisu mi umožnilo prestať užívať
niekoľko liekov na predpis, ktoré ma doslova zvnútra zabíjali.Táto zmena mi dodala energiu a
pocit  jasnosti,  aký som už dlho nemal.Zvýšená energia znamenala, že som vlastne CHCEL
chodiť na prechádzky.Začal som chodiť na hodiny aquafitness.

Urobil som pár jednoduchých zmien v mojom jedálničku.Jednou zmenou je, že som začal jesť
viac kanabisu.Typicky vo forme čokolády vyrobenej  z kokosového oleja s infúziou kanabisu
(super zdravý olej, veľmi prospešný na detoxikáciu pečene a pomáha pri chudnutí).

V prvom roku denného užívania kanabisu som schudol niečo málo cez 40 kíl.Trochu som získal
späť,  ale  javôbec  sa  tým netrápim,  pretože  viem,  že  som  v  poslednom  čase  pod  väčším
stresom  a  že  každodenným  užívaním  (najmä  jedením!)  kanabisu  sa  moje  telo  o  seba  s
radosťou postará, ako je navrhnuté.“ Jenn

„Neviem, či ste to vedeli, ale v roku 2011 som mala zlú cukrovku, z obličiek mi uniklo 12 gramov
bielkovín denne, kolená ma tak boleli, že som takmer nemohol chodiť.Šľachy, ktoré som si v
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roku 85  natrhol  v  bedrovom kĺbe,  sa  vrátili  s  takmer  neznesiteľnou  bolesťou.Mal  som 220
libier.Lekár ma poslal k špecialistovi na cukrovku, ktorý ma poslal k špecialistovi na obličky.Už
som ani nevedel hrať na gitare.Prestalo ma to zaujímať.

Urobil som nejaký prieskum po tom, čo mi mike v tomto príspevku povedal, že nejaký chlapík
menom Rick Simpson vyliečil veľa ľudí z rakoviny týmto olejom.Myslel som, že bsale pozrel som
sa na to.A zistil som, že to funguje aj na cukrovku 2. typu – čo som mal ja.

Sledoval som pokyny Ricka Simpsona, ktoré má na svojej stránke, ako to urobiť a koľko si vziať
atď.bolo mi z toho zle, myslela som si, že mám chrípku, robila som to ďalej a okolo 6. týždňa mi
klesla hladina cukru v krvi som prestala brať tých 8 tabletiek denne, čo som užívala a cukor v
krvi zostal na cieľovej úrovni.

Schudol som 30 libier, chrbát ma tak nebolel.Išiel som na 3-mesačnú prehliadku a môj lekár tam
stál s otvorenou čeľusťou.Všetky moje životné funkcie boli v norme.To bolo pred 2 rokmi, mám
173 libier, moja hladina cukru v krvi je stále v norme žiadne tabletky Urobil som si ďalší 24-
hodinový test moču, aby som zistil, ako fungujú moje obličky najviac, čo som mohol dostať z
môjho doktora: „Neviem, prečo si obličky sa výrazne zlepšili." Nemám žiadne bolesti v kolene
ani chrbte, pokiaľ to nepreženiem, ale po niekoľkých dňoch sa to vráti do normálu.Trávu už
takmer nefajčím, fajčenie ma veľmi nebaví.To je to, čo pre mňa urobil olej.“ Peter

"Nie som si istý, či si ma pamätáte, beriem 1 g/deň na ťažkú  idiopatickú neuropatiu."Rick a
Janet mi jedného dňa zavolali na pravé poludnie a povedali mi, aby som sa uistil, že vás budem
informovať...O 3  mesiace a  dnes večer  som bol  ohromený...sediac  na gauči  som si  zrazu
uvedomil,  že môj pes je podo mnou, hladkal som ju,  ani netuším ako dlho,  zadnou časťou
lýtok.A CÍTILA SA MÄKKO!!!Za posledných 10 rokov som mal  TRI  chirurgické zákroky pod
kolenom bez anestézie, pretože som to necítil.Jednou z týchto operácií bola BIOPSIA SURAL
NERVU!To je šok a úžas ľudia!!” Laurie

„RSO olej bol pre mňa taký zázrak, opäť som mohol jesť, bolesť som zatiaľ zvládal a žiadne
narkotiká, mám viacero problémov, príliš veľa, narkotiká mi rozširujú zrasty, ktoré mam zlepene
creva,  lekari  nespravia  nic,  pokial  nemam nejaku  obstrukciu,  este  pred  dvoma dnami  som
nemohol jest nic ine len tekutiny, 4 dni na RSO som si dal grilovany syrovy chlebik a vcera pol
tuniaka sendvič, lekári pre mňa nemôžu nič urobiť, takže som na to sám, vážim 110 libier a to
nie  je  moja  normálna ani  zdravá váha,  klesol  som až na 98,  s  ich  liekmi.  vychovávaj  ma
kŕmením po lyžičkách, 24 hodín denne, 7 dní v týždni, kráska, radšej by som jedol jedlá, na aké
sme boli zamýšľaní...Osloboď rastlinu, ktorú nám dal Boh...“ Joyce

„Pravda.Moje hladiny cukru v krvi sú teraz v normálnom rozmedzí a prestal som užívať 2 000
mg  metformínu  denne  a  teraz  jem  takmer  nulový  obsah  lepku  a  dávam  si  pozor  na
stravu.Žiadne kecy bez tuku, diétne kecy alebo mrazené jedlá Weight Watcher.Videl si obsah
sodíka v tých mrazených jedlách?Nechutné!” Cheshire

-- Páčila sa vám chuť týchto jedál, keď ste ich skúšali na oleji?JB

“Predtým som ich nemal rád, ale od oleja alebo môjho veku som sa stal citlivým na lepok.Mám
viac  migrén,  viac  fibróz,  akné,  žalúdočné kŕče,  aby  som vymenoval  aspoň niektoré.Navyše
sodík ma nafúkne ako balón.Keďže som sa stal hlavne užívateľom kanabisu a s olejom, teraz
jem viac konope, ovocia a zeleniny, menej tuku a menej byliniek.MILUJEM TO!Avšak,potraviny
súvisiace s lepkom, ako sú cestoviny a chlieb, MILUJEM bez ohľadu na to, či sú na oleji alebo
nie.Výsledkom je, že sa to môjmu telu nepáči a som s tým v pohode.“ Cheshire

„Ahoj  Greg,  mám  čistý  zdravotný  stav  na  močovom  mechúre.Tak  hovorí  lekár  vďaka
Chemo.Hovorí,  že teraz som v úplnej  remisii.Pravdou však bolo,  že od 13.  októbra 2012 a
potom  vo  štvrtok  19.  decembra  2012  som  užil  celkovo  asi  19  gramov  RSO.Išiel  som  na
vyšetrenie penisu cez prostatu a do močového mechúra a teraz mám úplnú remisiu rakoviny
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močového mechúra.Všetko zdravé ružové a bez známok rakoviny.Môj lekár hovorí, že vyzerám,
akoby som nikdy predtým nemal rakovinu.Bol prekvapený, ako dobre vyzerám.Stále bojujem s
týmito narkotikami a viem, že RSO mi môže pomôcť dostať sa z týchto piluliek skôr, ako ma
dostanú.Stále dúfam, že sa mi zmenšia cysty v každej z mojich obličiek, vpravo aj vľavo.

Moje lieky na spanie boli v posledných mesiacoch výrazne znížené a tiež som teraz ÚPLNE
vysadil  svoju Cymbaltu a obmedzil  som aj svoj Baclifin,  Lyrica a OXYCOTIN a stále sa ich
snažím úplne vysadiť, čo mojich doktorov udivuje Ako RÝCHLO obmedzujem a ako mi to dá
šancu na trochu NORMÁLNY ŽIVOT.

Vďačím fajčeniu marihuany za to, že ma udržalo pri živote počas tejto narkotickej časti môjho
života.Lekári mi už dávno odpísali.Tento RSO mi umožnil začať priberať na váhe po tom, čo
som vlani v októbri dosiahol historické minimum 135 pri výške 6 stôp a teraz vážim 149 – to je
14 libier GAIN, práve keď som bral RSO.Môj stuhnutý chrbát od bolestí ustúpil a za posledných
pár mesiacov som mal aj viac pohybu. OPERÁCIA krku bola tiež odložená túto jeseň od prijatia
RSO.

Moja psoriatická artritída na chodidlách tiež ustúpila a modlím sa, aby som už nedostal ďalšie
injekcie  steroidov  do chodidiel  a  modlím sa to isté aj  za chrbát,  moje  posledné epidurálne
steroidné injekcie miechy do chrbtice boli minulú jeseň a dúfam, že moja bolesť úrovne zostanú
nižšie, aby sa predišlo ďalším udalostiam.

Môj lekár hovorí, že moje telo už nezvládne žiadne ďalšie (AK CHCEM ŽIŤ) vymením injekcie a
tabletky za kvalitu života.HOVINY, HOVORÍM.Vezmite si RSO na pomoc so všetkými vašimi
chorobami a na zníženie liekov proti bolesti a na zabitie rakoviny navždy.Nezobral som toho
veľa a nie príliš dlho, ak to pre mňa dokáže urobiť za taký krátky čas, len si pomyslite, či by o
tom mohol vedieť celý svet.Boží liek!!!” Tony

„Môjmu otcovi diagnostikovali rakovinu pankreasu pred šiestimi mesiacmi.Počas chemoterapie
sa rozšírila do obličiek a pľúc.Všade sa mu objavovali fľaky a veľmi rýchlo sa zhoršoval.Čítal
som o oleji a rozhodol som sa, že nemá čo stratiť.Urobili sme nejaké a bol na tom každý deň už
tri  mesiace.Výsledky  skenovania  prišli  včera.Doktor  bol  ohromený.Rakovina  pankreasu  sa
zmenšila a ostatné škvrny úplne zmizli.Môjmu otcovi je oveľa lepšie.Žiadne nevoľnosti, pribral,
už celý deň nespí a je opäť vonku.Naozaj úžasné.Sme nad Mesiacom." Lisa

-- Skvelé, Lisa, ale už žiadne skenovanie, prosím, iba olej.Naozaj nepotrebujete karcinogénny
sken, aby ste videli,  že sa mu darí  dobre.Ako hovoríte, nemali ste čo stratiť,  takže túto hru
neprehrajte zbytočným skenovaním, ktoré ju môže ľahko zhoršiť.

V  tele  sa  hromadia  účinky  žiarenia.Čím  menej  skenov  pacient  s  rakovinou  absolvuje,  tým
lepšie.To je len zdravý rozum, nič iné.Vo všeobecnosti je naozaj lepšie zjesť ďalších 60g oleja,
keď si nie ste istý, či ste 100% zdravý.

Taktiež  všetky  tieto  vyšetrenia  a  návštevy  lekárov  väčšinou  pacientov  veľmi  znervózňujú  a
vystavujú  ich  veľkému stresu.Stresu a úzkosti  je  ťažké vyhnúť  sa,  keď sa človek potýka s
chorobou, takže sa vyhýbajte stresu a úzkosti, ako len môžete - a olej môže pomôcť so stresom
a úzkosťou lepšie ako ktorákoľvek iná látka, o ktorej viem.JB

„Na cukrovku som roky užíval kanabis.Vždy som sa cítil ako svinstvo.V mojej rodine z maminej
strany bol diabetes zlý, strata chodidiel, nôh, zraku a potom smrť.Moje tety, strýkovia, babička.A
všetky matky prešli na cukrovku.Moja mama mala 55.Môj dnešný vek.Moja mladá sestra má
viac ako 570 bodov denne, 3 dávky denne, ale pokiaľ  ide o mňa, už mnoho rokov nemám
cukrovku.Som celkom zdravý.

Dobrý  kamarát,  má 70  rokov.Prišiel  ku  mne asi  pred  siedmimi  mesiacmi.Jeho  body  boli  v
polovici 500-tych rokov, bol naozaj chorý.Potom, čo použil RSO, len z orezania, jeho klesol na
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180.Už za pár mesiacov.Infúzia s konopným olejom užívaná dve kapsuly denne.Teraz sa vracia
k lovu, rybolovu a rúbaniu dreva.Má 76 rokov a vyzerá o 15 rokov mladšie.S istotou viem, že
kanabis je dôvod, prečo dnes nefotím.Stále som bez cukrovky.V rodine som jediný.Bodaj by sa
sestra vzdelávala, cítila by sa tak lepšie.Ako keď si každé ráno vezmete na seba Grizzlyho.“
Ron

„Skutočne vám môžem povedať, že v mojom prípade kombinácia konopného oleja a prechodu
na med ako sladidlo znížila moju hladinu cukru na prijateľnú (čítaj  normálnu) úroveň.Musím
použiť iba ekvivalent množstva približne veľkosti dlhozrnnej ryže.Trpím periférnou neuropatiou,
nespavosťou,  chronickou  bolesťou  krku  a  kĺbov,  mizernou  pečeňou  (to  je  zrejme  lekársky
termín),  nízkym  počtom  krvných  doštičiek,  chronickou  EBV  a  slezinou  väčšou  ako
chlebník.Nemôžem  (nie  že  by  som)  bol  operovaný  bez  extrémnej  pravdepodobnosti,  že
vykrvácam.

Teraz by som to nikomu nenavrhol, ale ja som chorý už desať rokov.Bolo to horšie, čím viac
liekov a procedúr mi dali.Nakoniec som si povedal "DOSŤ".Žiadne OTC, žiadne komerčné lieky,
všetko na rastlinnej alebo potravinovej báze.Používam svoju ND na vyžiadanie testov pre mňa,
potom to s ňou prejdem a môžem požiadať o navrhnuté modality.Ale!Mám posledné slovo.A
mám sa lepšie." Hoody

„Cukrovka  1.  typu  mi  vždy  stúpla  rýchlo.Odkedy  používam  oleje,  moje  cukry  zostávajú
normálne.Prvýkrát, odkedy som to dostal vo veku 20 rokov, je môj test a1c teraz 6,8.“ Eugene

„Mám priateľa, viac ako jedného,  ale jeho cukor bol 20+.Fajčili sme dlho 35+ rokov, tak sme
dostali olej.Nič, čo doktor robil, nefungovalo.Jeho cukry sú teraz 10.Stále vysoko, ale má rád
Pepsi.“ Donald

„Ten olej úplne zabil moju bolesť z kostných výrastkov a slabých pľúc, ktoré sú každým dňom
silnejšie!A olej som začal len nedávno!Obaja som ohromený a vďačný!“ Evergreen

"Neuveriteľné.Je to zázračná rastlina.Zdá sa, že sa snaží normalizovať váš systém bez ohľadu
na to, čo je zlé.“ Zed

"Moja žena už nemá neuropatiu na nohách."Asi pred dvoma mesiacmi sme boli bez oleja a
počas tých 20 dní sa neuropatia začala vracať v posledných dňoch.Štyri dni späť na oleji a už
žiadne špendlíky a ihly.Už nemá vysoký krvný tlak a schudla takmer 30 kíl jednoducho tým, že
do svojej rutiny pridala konopný olej.Má tiež fibriláciu predsiení.Od začiatku používania oleja
žiadna arytmia.“ Kamarát

„Moje  cukry  sa  vymkli  kontrole.Mal  som  maximálne  dávky  inzulínu  a  perorálne  lieky  bez
úspechu.Z týchto liekov som pribral  na váhe a bol  som nešťastný.Začal  som používať olej,
stúpal po kvapkách, testoval som krv 8x denne, aby som sa uistil, že som v poriadku.Fungovalo
to!Pri miernej dávke mi cukry klesli do normálu.O dva roky neskôr som nažive, schudol som 67
kíl, bez zmeny stravy a pomáham Rickovi.Ak moje čísla stúpnu (niekedy som zlý), zvýšim svoju
ropu.“ Janet

„Dobrý deň,  pán Simpson,  ja  som Aaron,  mám 17 rokov.Použil  som váš receptový olej  na
pomoc  pri  cukrovke  1.  typu.Mal  by  som  užívať  štyri  injekcie  inzulínu  denne  vo  vysokých
dávkach, ale keďže používam váš olejový recept, potrebujem si dať len jednu na noc a osobne
by som vám chcel poďakovať.Na tejto planéte nie je veľa ľudských bytostí, ako ste vy, a teraz
jedného máteviac podporovateľov za vami.S pozdravom Aaron“

„Na účely tohto príbehu sa volám Alexis.Od roku 1994 som diabetik.Na jeseň roku 2010 moja
ľavá noha utrpela niečo,  čo vyzeralo ako jednoduché natrhnutie väzu, lekárska starostlivosť
neprichádzala a to málo, čo som dostal, bolo zanedbateľné.Bol som informovaný, že by som
mohol mať Charcotovu nohu, ktorá sa bežne nerozpozná, najmä v akútnej fáze, kým nenastanú
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vážne  komplikácie.Včasné  rozpoznanie  a  diagnostika,  okamžitá  imobilizácia  a  program
preventívnej  starostlivosti  môžu  minimalizovať  chorobnosť  spojenú  s  touto  zničujúcou
komplikáciou  diabetickej  neuropatie.Pri  nesprávnej  liečbe  môže  mať  Charcotova  noha
katastrofálne následky vrátane amputácie.

V decembri som mal vredovú ranu na spodnej časti  mojej  veľmi opuchnutej  nohy.Keď lekár
vyhľadal naliehavú ortopedickú starostlivosť, rýchlo to diagnostikoval ako „chronický Charcot s
osteomyelitídou“. Moja noha mala vzduchové vrecká a vážnu infekciu v kosti.Povedal mi, že
jedinou životaschopnou liečbou je okamžitá amputácia chodidla.Mal som veľké bolesti fyzicky,
emocionálne a duchovne.Lekár mi dal týždeň na to, aby som to psychicky zvládla.Dostal som
invalidný vozík s pokynmi, ako úplne neniesť váhu na nohu.

Všetci vieme, že Boh koná tajomnými a úžasnými spôsobmi.Priniesol mi dvoch svojich ľudských
„liečivých anjelov“ s liekmi, ktoré poskytol už dávno.Keďže som nemal čo stratiť, okrem nohy,
vzal som si liek, ktorý mi s láskou priniesli, sublingválne a aplikoval som ho priamo na otvorenú
ranu.Do konca týždňa som ja a tí, ktorí sa o mňa starali, mohli vidieť zlepšenie len na vonkajšej
strane rany.Keď som opäť videl lekára, poskytol mi ďalší týždeň s dlhou sériou odporúčaní, na
čo  si  dávať  pozor,  ktoré  nazval  momentom  „OMG...“.Verne  som  pokračoval  v  podávaní
odporúčanej dávky lieku.Začal som sa cítiť lepšie, a čo je dôležitejšie, vredová rana sa začala
hojiť.V apríli mi dovolili chodiť na nohe 10 minút denne.Bol potrebný malý chirurgický zákrok na
odstránenie nejakej narušenej kostnej hmoty, ktorá sa formovala.

Pokračujem  v  užívaní  liekov  a  môj  lekár  je  opatrne  optimistický,  že  si  môžem  nechať
nohu.Infekcia v mojej kosti bola veľmi vážna a chvíľu potrvá, kým sa vylieči, ale uzdravuje sa.V
súčasnosti  doktor  zvažuje  možnú  konštruktívnu  operáciu  mojej  nohy  do  roka,  ak  sa  bude
naďalej zlepšovať.“ Alexis

„Som jeden z priateľov, o ktorých sa „Alexis“ zmieňuje.Poslal som jej odkaz na tento príspevok a
možno  sa  bude  chcieť  odhaliť,  keď  ho  uvidí,  nechám  to  na  ňu.Dlho  som  bol  zástancom
legalizácie marihuany na rekreačné účely a bol  som si  vedomý, že dokáže účinne zmierniť
bolesť a úzkosť.Avšak len za posledných 8 alebo 9 mesiacov som si skutočne uvedomil liečivú
silu  kanabisu.Keď som sa vo februári  rozprával  s  Alexis  a ona mi povedala  o navrhovanej
amputácii,  sledoval som RickovRun From the Cure“, ale bol skutočne skeptický.S partnerom
sme diskutovali o možnosti vyrobiť konopný olej a vyskúšať ho ako liek a náš spoločný priateľ
Alexis sa zdal byť hlavným kandidátom.Súhlasila a v tú noc sme vyrobili dávku oleja a začali
sme  ho  podávať  nasledujúci  deň.Prvé  výsledky  boli  sľubné,  ale  stále  som  bol  veľmi
skeptický.Ale ako som povedal Alexis: „Čo môžeš stratiť?tvoja noha?doktor to už chce zobrať!“
Nikdy som nebol pyšnejší ako v deň, keď vošla do mojej obývačky.A hoci kvôli operácii je opäť
nejaký  čas na invalidnom vozíku.jej  lekár  jej  povedal,  že  pre Alexis  je  „najvyššou prioritou“
tancovať na jej svadbe budúci rok v máji.Toto od muža, ktorý jej chcel pred štyrmi mesiacmi
odrezať nohu." Búdka

"Ďakujem Rick,  vyrobil  som olej,  aby som pomohol  ľuďom, ktorí  nemali  ani  poňatia  o jeho
schopnosti liečiť."Prípad prvý - diabetik na dialýze, 5 dní v týždni, 6 hodín v kuse.13% funkcia
obličiek a veľká bolesť.Bolesť bola preč prvý deň.Tri mesiace po liečbe až 2-krát týždenne na
dialýze, 3 hodiny.A 54 % funkcie obličiek späť.Po piatich mesiacoch liečby už žiadna dialýza a
98% funkcia obličiek späť a už vôbec nie lieky proti bolesti na predpis a život sa vracia po
25.roky pekla.Ach jo, za olej sa neplatí a milujem každú minútu, keď jej môžem pomôcť.Ostatní,
ktorých liečime, majú tiež podobný úspech, takže ďakujem, že som mohol byť toho súčasťou.“
Dan

„Môj manžel má cukrovku 2. typu a bral kanabis a znížili mu 3 dávky denne okrem 5 jednotiek v
noci na 5 jednotiek v noci, takže to pomáha.Berie to len mesiac a pol.“ Gladys

"Tiež som vyliečil 5 ľudí."Moji priatelia.Diabetes 2. typu.Rakovina vaječníkov.Obezita.Rakovina
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kože.A lieči moju HGG silnú rannú nevoľnosť.Vyrábam si ho sám.Na mojom dvore.Učím svoje 4
ročné dieťa.Chápem, aké je to dôležité." HempGirl

Trávenie a Crohnova choroba
"Olej  pomáha Crohnovej  chorobe."Zastaví  zápal  vo vašich črevách.Než som sa dozvedel  o
oleji, bol mi odstránený nádor a 1/3 pečene a žlčníka.Teraz mi olej vyliečil všetky nepríjemné
následky po chemoterapii po mojej hepatitíde C a po operáciách.Schudol som 18 libier a cítim
sa skvele." Michelle

„Dostal som malé množstvo na vyskúšanie.Wow.Jedol som tak, ako som nejedol roky!Chuť do
jedla  sa  mi  vrátila!Teraz  viem,  že  to  nie  je  lacné,  ale  funguje  to  na  všetky  druhy
problémov.Ďakujem!" Danny

„Našiel  som to isté!60 libier  o niečo viac  ako pred rokom z 205.Teraz som späť na 180 a
stabilný.Som úplne pažravý, a nielen tie maškrty.Teraz jem jedno plné jedlo denne.predtým?2
uhryznutia a chcel som...No nebuďme príliš názorní.“ Hoody

“A samozrejme zmenu stravy spôsobila aj RSO...Teraz mám chuť na oveľa zdravšie jedlo ako
kedykoľvek predtým...mala som problem s cokoladou...teraz mi staci 1 kus a to vacsinou ani
nepotrebujem!!!Chcem sa zdravo stravovať, zdravo ŽIŤ!!!” Laurie

„Na fóre Crohnovej choroby som sa prakticky cítil „šikanovaný“, keď som zistil, čo to „RSO“ je.A
len dva krátke týždne na to mi to zachránilo život a robí to tak každý deň.Objavené 29. 12.
2012.Život zachránený 11.1.2013.“ Sarah

„Dúfam, že nie si zatvorený, práve som ťa našiel!Minulý mesiac som si ľahol do postele s istým
pocitom smrti na tele, ako som cítil predtým.Len 2 týždne predtým som narazil na vaše meno a
prácu  na  fóre  Crohn.Ten  chlap  opakoval  tvoje  meno  toľkokrát,  že  som  sa  takmer  cítil
„šikanovaný“, keď som si tvoje meno vymazal.Po chvíli som hľadal tvoje meno a olej.Objavilo sa
veľa informácií, a tak som začal s diskusnou reláciou v internetovom rádiu s názvom „Red Ice
Radio“ a nahrávkou rozhovoru s Rickom na tému ropy.Keď to skončilo, rozplakala som sa.Išla
som domov a všetko som povedala manželovi.

FF do januára.11 v deň, keď som mal zomrieť.Môj manžel práve kúpil to, čo sme potrebovali na
výrobu oleja 10. dňa, a mal v pláne vyrobiť olej približne za deň.11-teho mi bolo ráno zle...ako
väčšinou ráno.Choroba ma zaliala rýchlo a silne.Ľahla som si do postele, aby som zomrela...
Vedela som, že je zle, keď som sa nevedela prinútiť zavolať manželovi do práce.Keď sa vrátil
domov, hneď začal s olejom.Zjedol som guľôčku veľkosti ovsenej vločky a cítil som, ako sa moje
telo do hodiny otočil späť, tak som zjedol ďalšiu guľku a o 2 hodiny na to som mohol ísť sám do
kúpeľne.Nasledujúce ráno som sotva pocítil príznaky z predchádzajúceho dňa a išiel som do
práce!(práca cez víkend - pomalá a ľahká) 15. dňa som zastrešil a ďalší deň a poslednú chvíľu
som bol požiadaný o pokrytie zvyšku týždňa.POVEDEM SVETU O RSO!

Zabudol som spomenúť, že mám Crohnovu chorobu, kolitídu a biochemické popáleniny (únik
slepého čreva) od pľúc nadol.Slepé črevo mi uniklo 5 1/2 mesiaca v decembri.2008 do 19. mája
2009.Odstránenie 1 galónu infekčného odpadu.

Užívam tento olej každý deň už 39 dní v ovsenej guli veľkosti zrna 3x denne.Už nepotrebujem
žiadne lieky a takmer nefajčím.Pijem aj šťavu z Aloe Vera 95%.Vďaka tomu olej ešte lepšie
funguje.Všetko zapisujem.Už nikdy neprijmem inú látku vyrobenú človekom.“ Sarah

"Pot je jediný liek, ktorý prinútil moju ťažkú Crohnovu chorobu k ústupu."Konope lieči.” Alicia

„Keď hovorím, že konope lieči Crohnovu chorobu, myslím to vážne.Žil som 30 rokov s touto, pre
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mňa neznámou chorobou, a zistil som to až potom, čo som skončil so všetkým rekreačným
užívaním marihuany.Bola to dlhá prestávka a moja Crohnova choroba sa nedostala späť na
kontrolovateľnú  úroveň,  kým  som  neobnovil  užívanie  kanabisu.Pôvodne  som  len  zabíjal
nevoľnosť, ale potom som zistil, že to pomohlo Crohnovej chorobe.Neobzerám sa späť!" Sean

"Dobrá práca!Keď som pracoval v ambulancii, mal som šťastie, že som stretol mladého muža
(18), ktorý mal dosť pokročilú Crohnovu chorobu.V tom čase neužíval RSO, len nejaké lieky,
ktoré sme mali pri sebe.Išiel na prieskumnú operáciu a nebol schopný použiť svoje konope.V
nemocnici  dosť  ochorel,  horúčka,  infekcia,  rapídne  schudol  na  ráme,  ktorý  už  bol  príliš
tenký.Jeho lekár nakoniec súhlasil s tým, že mu dá jednodňovú permanentku, aby nás mohol
navštíviť a dostať nejaké lieky.

Jeho doktor bol užasnutý, keď ho na druhý deň ráno prišiel skontrolovať a on sedel v posteli s
jasnými očami a huňatým chvostom, večer predtým jedol dobré jedlo a práve si  zaliezal do
raňajok.Naposledy som hovoril s pacientom, práve počul o RSO.Nepochybujem o tom, že sa zo
všetkých problémov Crohnovej choroby v krátkom čase úplne vylieči.“ Jenn

"Mám Crohna."Vďaka Rickovi Simpsonovi mám späť svoj život!“ Kathleen

"Lieči Crohnovu chorobu, viem to z prvej ruky."Musíte to prehltnúť.Roky som fajčil aj preto, aby
som prekonal bolesť... Uzdravenie neprišlo, kým som nepožil olej.Skúste to, nemáte čo stratiť,
len neznesiteľnú chorobu.“ Sara

„Konopný olej  mi pomohol vyliečiť  Crohnovu chorobu, takže to môžem zvládnuť!Teraz mám
opäť kvalitný život vďaka oleju Ricka Simpsona a oleju Shona Banda.NIKDY by som nebol
schopný urobiť niečo také v tomto čase minulého roka... Sotva som bol schopný ísť nakúpiť
potraviny bez strachu,  že budem musieť  byť  blízko kúpeľne.Musel  som neustále vycúvať z
umeleckých predstavení a živých maliarskych koncertov, pretože môj Crohn bol zlý.Našťastie
som sa zoznámil s kanabisovým olejom a nakoniec som našiel ten správny olej pre mňa.Znova
žijem a  milujem život...vážne  minulý  rok  o  tomto  čase  som nemohol  ísť  ani  na  farmársky
trh...život posral!KONOPIE LIEČI!!!!

Čítanie Shona Banda ~ Live Free or Die mi dalo silu vstať a mať odvahu ŽIŤ VOĽNE a liečiť
sa.Prečítajte si knihu Ricka Simpsonovcov!Je to nádherná autobiografia plná informácií, ktoré je
cenné  vedieť.Obe  knihy  pomáhajú  prebudiť  vašu  myseľ,  takže  už  nemusíte  byť  súčasťou
ovečky.Naučte sa pravdu.Vyhladaj to." Linzy

„Jeden z najväčších pocitov, ktoré som už dlho nezažil, je pocit, že ÚŽASNÉ teplo z jedenia
jalapenos so sriracha in pho....Bez bolesti v črevách!Vďaka bohu za KONOPNÝ OLEJ!Zvykol
som  brať  bolesť  len  preto,  aby  som  si  mohol  dopriať  pho....moje  najobľúbenejšie  jedlo
vôbec....V súčasnosti ho môžem jesť a NECÍTIŤ BOLESTI, pretože konopný olej mi pomáha
zvládať  Crohnovu  chorobu!!!Ach,  ako  mi  chýbala  chuť  pho  a  teplé  spálenie  od  štipľavého
korenia!Nikdy neprestanem brať svoj olej.Mmm mmm v žiadnom prípade!" Linzy

„Mám Crohna a robí to zázraky!!!Funguje lepšie ako ktorákoľvek tabletka, ktorú mi kedy dali."
Andrew

"Momentálne  liečim  svojho  spolubývajúceho  na  kolitídu  pomocou  RSO."Keď  zdemoloval
motorku, bol vážne rozbitý a mesiac ležal v nemocnici.Keď sme boli v nemocnici, povedali nám,
že má v hrubom čreve masu a že je to s najväčšou pravdepodobnosťou rakovina.Odkedy bol
chorý na kolitídu17 rokov, teraz 29.

Potom, čo som bol na smrť vystrašený a nevedel som, čo sa deje, som sa porozprával so
svojím priateľom o vyskúšaní RSO.Pre môjho priateľa vyrobil olej Ricka Simpsona a berie ho od
októbra.Lekári tvrdia, že hmota sa sama zregulovala, vrátila sa normálna farba a už neveria, že
ide  o  rakovinu.Už  od  októbra  sme účinne  zastavili  krvácanie  v  jeho  črevách  bez  jediného
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vzplanutia!Zápal je minimálny.NIKDY neprestaneme používať RSO v mojej rodine!!!” Chris

"Používam olej na kolitídu."Funguje to.Jediný problém je, že nemám poriadnu záťaž, takže sa
mi z toho trochu točí hlava.Ale koho to zaujíma, cítim sa v tom dobre." Igor

„Mám priateľa s kolitídou a pomáha mi to úžasnou rýchlosťou.Mali ho na každom genetickom
lieku,  myslím,  že mal  veľmi  blízko k klauzálnemu vaku.Navštívil  viacerých lekárov,  je  veľmi
otvorený problému, detailom atď.Mohol by som sa pokúsiť získať ďalšie podrobnosti." Justin

"Mám kolitídu z radiačnej liečby...narkotiká sú zbytočné.Konope je jediná vec, ktorá mi poskytla
úľavu od bolesti.“ Lee

"Pre ľudí, ktorí sa pozerajú na kmene, ktoré fungujú pri kolitíde, sa zdá, že veľa syrových a
Chemdoggských krížencov funguje najlepšie pre tých, ktorých poznám a používajú ich." Chris

„RSO  používam  od  svojich  skorých  20-tych  rokov,  aby  som  zabránil  progresii  ulceróznej
kolitídy.V 41 rokoch mám úplne normálny tráviaci trakt.Môj otec niekoľkokrát trpel Crohnovou
chorobou a podľa môjho skromného názoru to bol  práve olej,  ktorý zabránil  tomu, aby ma
postihol rovnaký osud.“ Todd

„Konope užívam, keď sa u mňa objaví divertikulitída, je to jediná vec, ktorá mi prináša skutočnú
úľavu, veľmi pomáha pri bolestiach žalúdka a pomáha uvoľniť svaly brucha, lepšie ako lieky
proti bolesti na predpis, ktoré bolesť len maskujú. chvíľu!" David

"Používam RSO aj pre svoje Crohnove."Bol to pre mňa zázrak." Bobby

Srdce, krvný tlak
„Srdce je životne dôležitý orgán a olej omladzuje životne dôležité orgány.Keď pacienti začnú
používať olej, zvyčajne znížia dávky svojich liekov na srdce a väčšina z nich prestane používať
lieky, akonáhle budú mať pocit, že ich môžu prestať používať.Olej je veľmi prospešný pre srdce,
ale myslím si, že pacient by sa mal naozaj poradiť s lekárom, keď vysadí tieto lieky, ktoré mu
boli predpísané.

Olej  dokáže veľmi účinne regulovať krvný tlak a v niektorých prípadoch aj  arytmiu.Zvyčajne
znižuje krvný tlak, takže tí, ktorí užívajú lieky na krvný tlak, by mali byť opatrní s používaním
oleja, kým si naň nezvyknú.Kombinácia liekov na krvný tlak a oleja môže znížiť tlak príliš nízko,
a preto je dobré monitorovať krvný tlak pomocou prístroja na meranie krvného tlaku.V mnohých
prípadoch pacienti tiež zistia, že olej tiež mierne zvyšuje srdcovú frekvenciu.

Táto oblasť si vyžaduje oveľa viac výskumu, takže pacienti by sa mali riadiť zdravým rozumom,
keď začínajú s olejom, ale mali by tiež zostať v kontakte so svojím lekárom, pretože môžu mať
problémy  s  vysadením  týchto  liekov.Pacienti  so  srdcom  by  si  mali  skontrolovať  elektrické
vedenie vo svojom dome alebo v zamestnaní.Srdce pracuje na elektromagnetické impulzy, a
preto by sa mali čo najviac vyhýbať pobytu v elektromagnetických poliach.

Olej by som jedla a používala by som ho aj do čípkov.Pokiaľ ide o topickú aplikáciu, nikdy to
neublíži,  ale nemôžem povedať,  aké prospešné je to v súčasnosti.Ako vždy by som použil
konopevšetkými možnými spôsobmi.Do svojho jedálnička by som zaradil aj konopné semienka
a konopný olej, o semienkach aj o oleji je známe, že majú veľmi priaznivé účinky na mnohé
srdcové ochorenia.

Ak by som bol lekár a mal by som podstúpiť operáciu srdca alebo transplantáciu atď., pokúsil by
som sa najskôr omladiť orgán aspoň 60 g oleja.Ak by 60g pacienta nepriviedlo do dostatočného
zdravotného stavu, aj tak by som mu olej dával.JB”
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„Znížil som a prestal som brať tabletky na krvný tlak, pretože môj krvný tlak bol príliš nízky.Po
vysadení  tabletiek  na  krvný  tlak  sa  mi  krvný  tlak  normalizoval.Srdcový  tep  sa  zdá  byť
pravidelnejší  a  nie  taký  obťažujúci,  vzhľadom na  to,  že  mám nepravidelný  srdcový  tep od
narodenia.“ George

„Deň po mojich narodeninách 2. apríla 2012 som dostal infarkt.Doktor sa mi snažil povedať, že
to všetko bola artritída a bol to len infarkt.Nepáči sa im, že užívam konope, mal som tu veľkú
ranu medzi lekárom, ktorý je len lekárnik a pchá tabletky, a lekárnikom prírodovedcom, zabil ma
aj môj reg Doctor, bol som 100% zablokovaný na jednej strane a 80% na druhej strane, myslel
som si, že budem mrzák, minulý týždeň vás žiadam o pomoc a jediná útecha, ktorú som mal,
bolo kanabis,  stále som hľadal olej,  mám artritídu,  povedali,  že je vdova výrobca, mal som
šťastie, išiel som na pohotovosť, povedali mi, že som si dal zaviesť stent a čakám, čo urobím s
tým druhým,  ďakujem Rick,  robíš skvelú  vec  a veľmi  si  ťa  vážim.Hej,  stále  som tu  a  ešte
poznámka: môj manžel nechoď k lekárovi, nepi a nefajči, len užíva konope celé tie roky.Má
krvný tlak ako tínedžer, je zdravý, Boh žehnaj vám aj nám všetkým, Barbie stále berie bolesť (@
O@ ). Barbie

"Môj pes,  ktorý má kongestívne srdcové zlyhanie,  stále pokračuje a ona je tiež na oleji  od
marca."Mier, láska a RSO!!” Jenna

„Môj krvný tlak stúpol zo 139/99 na 114/80, nikdy nebol taký nízky.Ďakujem Rick." Jayson

Q.Ahojte,  mam otazku.Zaujímalo by ma, či  existujú nejaké posudky o tom, že olej  pomáha
TEPENOVEJ FIBRILÁCII?Nepravidelný typ srdcového tepu.Ďakujem!!!!" Mary

A.Milá Mária, áno, samozrejme.Uistite sa, že sa olej vyrába a používa podľa našich pokynov a
buďte opatrní pri jeho kombinácii s liekmi na srdce.JB

„Teraz  sa  so  všetkými  podelím  o  svoj  príbeh  a  dlhý  boj  s  vysokým  krvným  tlakom
(hypertenziou).Od 25 rokov som mal vždy problém s vysokým krvným tlakom, ale približne v
roku  2008  som  nezaplatil  poistné  na  svoje  životné  poistenie  načas.Bolo  mi  povedané,  že
potrebujem fyzičku, aby som mohol byť vrátený.Spoločnosť ma poslala k miestnej sestre, ktorá
mi zmerala krvný tlak.Bolo to 180/120.Povedala mi, že som „chodiaca mŕtvica“ a odporučila mi,
aby  som išiel  priamo na  pohotovosť.Nemám veľmi  rád  nemocnice,  tak  som išiel  domov  a
pokračoval som v disciplíne prírodných liekov - všetky z nich nič nerobili.Často som kontroloval
svoj tlak, aby som zistil, čo funguje, vrátane cvičenia.Stále to bolo dosť vysoké a zostalo tam.

Po roku a TK nad 180 mi priateľ  povedal,  že by som mal  ísť radšej k lekárovi,  čo som aj
urobil.Dostal  som  nejaké  lieky,  ktoré  mi  robili  málo,  ale  tiež  sa  mi  veľmi  točila  hlava  a
zahmlievalo sa mi.Vysadil som drogy a našiel som MLM produkt, ktorý „zaručene“ vyčistil tepny
za mesiac.Urobil som štvornásobné dávky a po 9 mesiacoch som mal stále silný vysoký krvný
tlak.Minulý október môj krvný tlak stúpol na 235/135 (nebezpečne vysoký)a ja som mala pocit,
že  už  skoro  vyblednem,  tak  som  sa  nakoniec  poddala  a  išla  na  pohotovosť  do
nemocnice.Pripojili ma a vyskúšali dva lieky - Lisinopril a Diltazem, ktoré znížili krvný tlak na
150/110.Drogy som bral, kým sa mi o mesiac minuli.Keď som sa vrátil k lekárovi na kontrolu o
mesiac a môj tlak bol stále okolo 160/110.Bol som veľmi frustrovaný, pretože som bol stále
„chodiacim úderom“.

V  januári  mi  bol  predstavený  Aamann  z  Colorada,  ktorý  pracoval  špeciálne  s  Cannabis
Oil.Povedal mi, že tento olej urobil zázraky u pacientov s SM a bolesti, ktorú má moja žena.Tiež
mi povedal, aby som si pozrel film –Run From the Curektorá špecificky využívala konopný olej
na liečenie mnohých druhov rakoviny.

Moja žena po predaji a trochu otvorenejšia sa stále zdráhala to vziať, tak som si vzal svoju
dávku, aby som zistil, čo to urobilo s mojím krvným tlakom.Aamann povedal, aby som začal s
veľmi malou dávkou a prepracoval sa k mojej tolerancii.Začal som s veľkosťou zrnka ryže a môj
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krvný tlak bol ráno bez iných liekov na 138/90 – veľké zlepšenie.Keď som začal, tiež mi došli
staré lieky.Pokračoval som v nízkej dávke, ale dramatické účinky sa prestali prejavovať, až kým
som  nezvýšil  dávku  na  dve  zrnká.Prekvapivo  sa  BP  vrátil  späť  dole.Stále  som  v
experimentálnom režime na svojom vlastnom tele a posledných pár dní  je  môj  krvný tlak v
norme  a  udržiavam  ho  tak,  že  si  dám  asi  3  zrná  pred  spaním  a  žiadne  lieky  na
predpis.Nezaznamenal som ani žiadne vedľajšie účinky a mám v úmysle to udržať pod prahom
„dostať sa vysoko“.

Keď  som  požiadal  o  zdravotnú  kartu,  lekár  povedal,  že  neexistuje  žiadna  predchádzajúca
anamnéza lieku z kanabisového oleja na krvný tlak.Stále som bol schopný získať súhlas kvôli
bolestiam kĺbov, ktoré som mal už roky.Hádaj čo?Bol tu ďalší skvelý vedľajší účinok/prínos – už
žiadne bolesti kĺbov.

Veľa ľudí vrátane mňa nemá rád dym.„Pohlavi“, ktorí nemôžu fungovať a ktorí zneužívajú túto
dispenzáciu, dali tomuto odvetviu čierne oči.Dúfam, že štát nevyhodí dieťa spolu s vodou do
kúpeľa na tento úžasný liek.“

Q.Koľko denne beriete na kontrolu krvného tlaku?Joe

A.Vždy je najlepšie užiť aspoň 60g kúru podľa návodu a potom znížiť na udržiavaciu dávku.JB

„Počas toho, čo som ho brala na rakovinu, som absolvovala kompletný krvný test...doktori boli
ohromení mojím cholesterolom, hladinou cukru v krvi a krvným tlakom!Povedali, že to bolo ako
v puberte.A to mám 49!" Lindsey

„Vážil  som 240 libier  a bol  som prediabetický.Strata čuchu a chuti,  zápal  a opuch dolných
končatín  a  chodidiel,  mravčenie  v  končekoch  prstov.Majú  tiež  závažnú  OA.Po  približne  6
mesiacoch  užívania  ryžových  zŕn  RSO  2/deň  sú  všetky  príznaky  cukrovky  preč  a  žiadna
chronická bolesť z OA.Schudol cez 40 libier.Olej som vyrobil sám." Ron

„Neviem ako mám cholesterol, ale viem, že po týždni, keď som každý deň zjedol menej ako
zrnko ryže,  som začal  chudnúť.Do druhého týždňa mi zmizol  tuk na bruchu a  stratila  som
kožu.Tretí týždeň sa uvoľnená koža opäť napne...“ Daniel

"Môj cholesterol klesol na normálne hodnoty a prestal som užívať lieky od lekárov."Predtým mi
povedali, že budem brať lieky do konca života.Aj môj cukor je normálny, mal som 126, teraz 80-
ty 90-ty.“ Jose

„Pred  pár  mesiacmi  som  bol  na  krvných  testoch  a  doktor  kričal,  že  neberiem  lieky  na
cholesterol,  ktoré som prestal asi pred 10 mesiacmi.Spýtal som sa ho, aké sú moje hladiny
cholesterolu a on mi polohlasne odpovedal, že je to v poriadku, ale išiel za mnou, že môj zlý
cholesterol je vyšší ako dobrý, ale tak to bolo vždy, takže si myslím, že moje telo je také .Už rok
beriem RSO a schudol  som 30 libier  a hladina cukru  klesla,  takže ma to príliš  netrápilo  a
vysadila som niekoľko ďalších liekov, takže ten olej sa mi určite páči." Al

„Bol som veľmi skeptický, keď som čítal posudky na webe.Ale potom, čo ho dvaja moji priatelia
užívali  pravidelne a  ja  som predtým poznal  ich  zdravotné problémy a  vidím toneuveriteľné
zlepšenie  ich  života  a  zdravia,  veľmi  si  želám,  aby  bola  marihuana  vyradená  zo  zoznamu
zakázaných látok.Každému by malo byť umožnené pestovať si svoj vlastný.

V minulosti som bol veľmi proti marihuane, no niektorí priatelia zmenili môj názor.Jedna trpela
dosť  dlho  na  vysoký  tlak  -  bola  na  tabletách  (aj  veľmi  dlho  bola  proti),  kým  ju  niekto
nepresvedčil,  aby to na týždeň dala.Urobila to a efekt ju ohromil,  keďže z bežných asi  200
jednotiek klesla na 140 jednotiek.

Nejaký iný priateľ bojoval s bolesťou hrdla a žalúdka a problémami súvisiacimi s vredmi viac
ako  4  roky.Po  niekoľkých  týždňoch  pravidelných  dávok  marihuany  vo  forme  čaju,  dymu  a
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kvapiek vyzerá oveľa lepšie.Lepšie spí, už nepotrebuje žiadne tabletky.“ Alex

Astma, dýchanie, pľúca
„Mám  takmer  dokonalé  zdravie,  už  žiadnu  astmu,  schudol  som  prebytočné  kilogramy  bez
cvičenia a každý deň sa cítim skvele.Pomenujte tabletku, ktorá to dokáže?" Edward

„Ďakujem za olej, pomohol mi poraziť ťažký zápal pľúc.Olej dokázal to, čo NyQuil a antibiotiká
od lekára nedokázali.A cez noc som bola vyliečená!!!Rick Simpson pridal úľavu a uzdravenie do
môjho života a za to budem vždy vďačný za prácu Ricka Simpsona a jeho olej.Pokračujte v
uzdravovaní!" Joe

„Človek by očakával,  že odparovanie oleja bude účinné pri  liečbe astmy a iných dýchacích
problémov.Ale prekvapivo sme zistili, že čapíky s konopným olejom sú mimoriadne účinné pri
otváraní dýchacích ciest.Zvyčajne do 30 minút po užití čapíka pacient hlási, že má pocit, akoby
sa im otvorili pľúca a že sa im oveľa ľahšie dýcha.Samozrejme, ako pri každej inej chorobe,
počas troch mesiacov by som prijímal štandardnú dávku 60 g a zostal by som na grame denne,
kým som sa necítil úplne zdravý.Potom by som samozrejme do konca života brala udržiavaciu
dávku.Olej by som používal perorálne, lokálne na hrdlo a hrudník a vo forme čapíkov.JB”

„V roku 2002 mi diagnostikovali chronický emfyzém.Povedali mi, že mám pľúca chorého 90-
ročného  človeka.Prestal  fajčiť  tabak  a  len  silno  fajčil  dobré  konope.Funkcia  pľúc  je  dnes
dobrá.Práve  som  začal  denne  používať  olej  aj  pri  bolestiach  spôsobených  poškodením
chrbtice.“ John

„Mám astmu 21 rokov, fajčím cigarety a mmj od 14.Odkedy som v roku 93 experimentoval s
marihuanou, inhalátor som nemusel použiť.Stále mám záchranný inhalátor, ale nepotrebujem
ho.Taktiež NEBERTE moje lieky na uvoľnenie svalov, 800 mg ibuprofénu, antidepresíva alebo
dve ďalšie na migrény.Milujem MMJ.Zachránilo mi to život." Kari

„Prvýkrát s RSO som si dal 1,7 gramu v tabletke.Nemohol som chodiť rovno, cítil som sa ako
mentálne retardovaný, ale výsledkom toho bolo, že som sa na druhý deň vyliečil  z ťažkého
zápalu pľúc!!Urobil by som to znova, lol." Joe

„Začal som používať konopný olej na ekzém a astmu a všetko je preč!Už nepoužívam svoj
steroidný inhalátor ani steroidné krémy.Nikdy som si nemyslel, že za milión rokov to niekedy
zmizne.KONOPOU  ZA VÍŤAZSTVO!Úprimne,  nikdy  som  si  nemyslel,  že  nájdem  úľavu  od
svojich problémov, kým som nezistil, že rastlina, ktorú mi vždy hovorili, aby som ju nepoužívala,
pretože je pre mňa zlá, je pre mňa v skutočnosti dobrá! Matt

„Ropa pôsobí na pľúca!Pomáha aj odparovanie.Počas prvých 5 dní po užití oleja začnú vaše
pľúca vylučovať hlien a ak bojujete s rakovinou pľúc, nádory by sa mali začať zmenšovať, zatiaľ
čo olej zabíja rakovinové bunky.60-80% nádorov je vyplnených Candidou, takže protiplesňové
vlastnosti THC pomáhajú tomuto procesu spolu s kanabinoidmi spúšťajúcimi chemické procesy
vo  vašom imunitnom  systéme!Konope  na  rozdiel  od  cigariet  otvára  vaše  pľúca  a  rozširuje
vašebronchiálnych trubíc a zároveň priviesť vaše telo späť do stavu homeostázy.Mnoho ľudí s
pľúcnymi  problémami,  ako aj  mnohými  inými  chorobami  by malo  zo svojej  stravy  odstrániť
pšenicu a cukor, pretože dnešná pšenica je z 95% GMO a ľudské telo ju nevie spracovať, takže
sa ukladá a môže spôsobiť imunitnú odpoveď. zápalu alebo histamínu v ktorejkoľvek časti tela!
Námet na zamyslenie!" Matúš

Q.Dobrý  deň,  JB,  mali  ste  príležitosť  liečiť  pomocou  oleja  niekoho,  kto  trpel  CHOCHP?
Emfyzém?astma?Shawn

A.Áno, všetky tieto.Jeden z mojich prvých pacientov s CHOCHP a angínou pectoris nedokázal
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vyjsť  po  šiestich  schodoch  (nie  po  šiestich  poschodiach,  ledva  chodil,  pretože  nemohol
dýchať).O dva mesiace hral  opäť bedminton.Olej  pomáha pri  všetkých týchto stavoch veľmi
efektívne  a  bezpečne.Olej  by  som  zjedol,  použil  ho  v  čapíkoch  (vynikajúce  fungujú  aj  pri
pľúcnych ťažkostiach), olej by som niekoľkokrát denne odparoval (podporí to vykašliavanie, a to
je to, čo chcete, musíte dostať preč všetku kontamináciu pľúca, a to urobíte vykašliavaním) a
olej by som použil aj lokálne na hrdlo, hrudník a chrbát.Všetko najlepšie, JB

„Mám CHOCHP, bol som v poslednom štádiu a premýšľal som o vytiahnutí zástrčky.Konopný
olej užívam mesiac a teraz som na ceste k uzdraveniu!“ Gordon

„Vyzerá  to  tak,  že  Moji  dedkovia  nie  sú  jediným  babcom,  ktorý  dokázal  ťažiť  zo  súcitu!
Tento starý muž si  vyliečil  emfyzém pomocou konopného oleja.Mojim starým otcom sa tiež
podarilo  dostať  z  inhalátorov  kyslíka  a  astmy (hoci  umieral  na  rakovinu  pľúc  v  poslednom
štádiu)  použitím  esenciálneho  oleja  z  rastliny  kanabisu.To  je  jediný  liek,  ktorý  môj  babka
používal posledných 8 týždňov svojho života...Nejako sa mu podarilo dostať zápal pľúc bez
antibiotík, aj keď mal CHOCHP, emfyzém a rakovinu pľúc.Moji babky prešli so 100 % kyslíkom,
nepotrebovali ŽIADNU POMOC od dýchacích prístrojov alebo ďalších liekov.“ Lindsay

„Sám som videl výsledky s: detskou leukémiou a leukémiou dospelých ~ ochorením pečene ~
chronickou  bolesťou ~  cukrovkou ~  obezitou ~  astmou ~ chronickou  bronchitídou ~  IBS ~
zápalom ~ aplikovaním lokálne na ruky s artritídou - bolesť zmizla asi  za minútu.Priložil  na
popálené prsty a bolesť bola preč za pár minút...PREČIŠŤ Myslel som si, že s istotou sa všetka
tá koža odlupuje a len jedno miesto na prostredníku stratilo kožu.Teraz, keď tie prsty vyšli z toho
vriaceho repkového oleja, koža bola biela ako varené kura!Nič lepšie na popáleniny.Odteraz
budem mať nádobu v kuchyni!Ďakujem Cannabis!” Debra

-- Ďakujem, Debra.Jedna skúsenosť s tým, čo dokáže olej urobiť na popáleniny, je všetko, čo
racionálne uvažujúci človek chce mať pohár v kuchyni, súhlasím.V blízkosti každého sporáka,
otvoreného ohňa, pece atď. by mala byť nádoba s olejom.Keby niečo.JB

„Koncom 70-tych a počas celých 80-tych rokov som musel chodiť k môjmu doktorovi (Hashmi) a
dostať tabletky na bronchitídu aspoň dvakrát do roka (na jeseň a na jar, keď bol vzduch vždy
vlhké).V roku 1990 som prestal fajčiť cigarety a začal som fajčiť oveľa viac hrnca (vtedy som
začal oveľa viac rásť a nechal by som si pre seba asi 5 libier púčikov, teraz používam oveľa
viac,  pretože vyrábam olej  a  varím s it.)  ALE od roku 1990 som sa nevrátil  k lekárovi  pre
tabletky na bronchitídu.TO JE 22 ROKOV BEZ TABULKY NA BRONCHITÍDU...NEPOKÚŠAJTE
SA MI HOVORIŤ, ŽE FAJČENIE KONOPY NIE JE DOBRÉ PRE VAŠE PĽÚCA...OPÝTAJ SA
MOJEJ MATKY, GARANTUJEM, ŽE NIKOMU NEKLAMA...“ Flauta

„Gram RSO denne užívam na svoju CHOCHP a funguje to ako čert.Robím to do kapsúl a
užívam 250 mg každých šesť hodín.Fajčil  som tabak 60 rokov.Lekárenské inhalátory sú len
odpadky, ktoré to v skutočnosti zhoršovali.Môj lekár je hlúpy, pretože mi povedal, že neexistuje
žiadny liek a ja budem chodiť na kyslík, keď už nebudú tlmiče účinkovať.Do zadku s palicou s
klincami,  ak  vieš,  čo  tým myslím.Olej  som naštartoval  v  decembri.Je  úžasné,  ako sa opäť
pohybujem ako normálny človek namiesto zúboženého a úbohéhostaré stvorenie, ktorým som
sa rýchlo stával.Na túto liečbu som narazil po tom, čo som použil RSO na moju neožiarenú a
nechemofikovanú rakovinu žalúdka,  ktorú mi diagnostikovali  v novembri  2011.Celú tú scénu
som prežil len vďaka tomu, čo je dôkazom „šťastia Írov“ v akcii.Môj právnik počul o mojej ťažkej
situácii.Celkom správne  usúdil,  že  ponechaný  sám na  seba,  pravdepodobne  opustím  tento
svet.Dozvedel sa o RSO atď.Informoval ma a som tu.Môj právnik je v týchto veciach oveľa
vzdelanejší ako môj chrapúň.Každopádne, ešte raz ďakujem Rickovi a všetkým ľuďom, ktorí
nám pomáhajú." Dale

"Používam RSO na moju CHOCHP...Vyvinul sa mi opar, na ktorý alkohol a H202 nepomohli už
2 dni.Dal som naň bodku oleja ráno a neskôr počas dňa a dnes ráno to bolo preč?Cítil som na
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svojich  vychudnutých starých perách a nič  tam nebolo...Zbláznim sa???Idem do kúpeľne a
zaplavím miesto svetlom a nakoniec po natiahnutí a potiahnutí ho rozbijem OTVORENÉ tam,
kde sa to zahojilo...dal som naň ďalšiu bodku a myslím, že som sa na to nikdy vedome nepozrel
opäť...Najúžasnejší liek RSO...“ Dale

„Mama  má  rakovinu  pľúc.Povedala,  že  nerobím  chemo.Povedal  som,  čo  potom  použiješ?
RSO.Povedala Huh?Dala mi odkaz a bolo to tam.Za 4 mesiace schudla 60 kíl.Neberie žiadne
lieky z lekárne a má sa dobre, vyzerá dobre a rušne sa teraz pohybuje po meste!Spomenul
som, že mala emfyzém?Nepotrebuje už ani svoje kyslíkové nádrže.Ďakujeme všetkým, ktorí
zdieľajú.Rick -- môj hrdina Fkn nie je vtip!JB -- nezastavuj brata.Toto sa stane.” Bill

„JB, ukázal som PT video svojmu manželovi a za posledné 2 roky som s ním zdieľal tisíce
svedectiev.V podstate súhlasí  so všetkým, čo olej  robí.Minulý víkend sme však mali  búrlivú
diskusiu.Ani neviem, ako prišla téma fajčenia konope...Nefajčím a ani nechcem fajčiť.Tvrdí (a
nemám potuchy, kde počul toto b/c, nečítal nič, čo by sa vzdelávalo!), že pri fajčení a vdýchnutí
sa v pľúcach uvoľňuje amoniak,  preto tvrdí,  že je v tomto bode toxický...  nikdy som o tom
nepočul a nemal som pre neho comeback.Myšlienky?" Pam

-- Fajčenie čohokoľvek nie je to najlepšie, čo môžete urobiť pre svoje pľúca.Fajčenie konope má
určite zdravotné výhody, ktoré ľahko prevýšia akékoľvek nepriaznivé účinky, ktoré môže mať,
ale stále je najlepšie konzumovať olej.Ak chce niekto odparovať olej na rekreačné alebo iné
lekárske  účely,  malo  by  to  byť  na  ňom.Odparovanie  oleja  je  súčasťou  protokolu  na  liečbu
pľúcnych ochorení  vrátane rakoviny,  chcete,  aby pacienti  vykašľali  všetko,  čo by  v  pľúcach
nemali mať.Ako sa na to pozerám, ak fajčenie kanabisu spôsobuje škody, jedenie oleja to môže
napraviť, takže kde presne je problém? JB

"Moja mama má pľúcnu fibrózu pľúc...Môže mať transplantáciu, ak schudne 70 libier, ale je to
takmer nemožné, ak nemôžete cvičiť...Na základe výskumu, ktorý som urobil,  som úprimne
presvedčený, že ju môžu vyliečiť, ale nie lekári a čas sa nám kráti...Zúfalo som, že sa s niekým
o tom môžem porozprávať...Videl som video ľudí s rovnakým stavom, ktorí použili RSO, aby to
porazili...Urobím čokoľvek, aby som zachránil svoju mamu...Lekári jej povedali „trávte čas so
svojou rodinou“, ale viem, že má toho svetu priveľa, má len 55 rokov a je to úžasná žena s
plným srdcom. Angela

-- Angela, daj jej ten olej, schudne a ten olej pravdepodobne upraví aj ten stav pľúc.Dajte jej to
jesť, používajte to v čapíkoch a tiež jej nechajte niekoľkokrát denne odparovať olej, chcete, aby
vykašlala to, čo do pľúc nepatrí.JB

„Idiopatickú peritoneálnu fibrózu mi diagnostikovali v roku 2009. Na intenzívnu starostlivosť som
nastúpil v poslednom štádiu. Krvný tlak 223 nad 130, zlyhanie obličiek 90%, netesnosť aorty,
nepravidelné srdce 140-40. Vlákna boli natlačené za mojou stenou žalúdka a tlačili všetky moje
trupové orgány,  čo spôsobovalo  extrémnu bolesť.  Prežil  som.  Ďalších  12 mesiacov zlyhalo
množstvo chemoterapeutík. Potom som začal Rick Simpson Oil. Bolo mi to darované, pretože
som si to nemohol dovoliť. Ďalších 6 mesiacov pomalyodstúpenie od chemoterapie pri užívaní
oleja. Náhle zastavenie by narušilo môj imunitný systém. Aj s olejom. Rýchly posun dopredu a
veľa  vynechal.  Pred  dvoma mesiacmi  moji  lekári  povedali;  nemôžu  nájsť  žiadnu  stopu  po
idiopatických  vláknach  v  mojom tele.  Stále  mám problémy s  tým,  čo  chemoterapia  urobila
môjmu žalúdku a črevám, ale aj to sa postupne rieši. Lekári to nazývajú lekárskym zázrakom. Aj
keď  sú  si  vedomí  a  robia  si  skvelé  poznámky,  keď  hovorím  o  mojom  použití  oleja  Ricka
Simpsona.  I.  Vyrobte  si  a  vezmite  aj  rastlinnú  glycerínovú  tinktúru.  Môj  lekár  primárnej
starostlivosti  mi  odporučil  kanabis  v  priebehu prvého mesiaca od mojej  konečnej  diagnózy.
Vlastne povedal, že to bola jediná nádej, o ktorej vedel. Existuje príliš veľa podrobností na to,
aby som ich vložil do tejto odpovede. Dúfam, že to pomôže." Enoch

„Weed mi zachránil život pred astmatickým záchvatom.Roky sa mi smiali, pretože som o tom
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hovoril  –  ako  môže  fajčenie  pomôcť  pri  astme,  povedali?Neviem  ako,  nie  som vedec,  ale
fungovalo to a žijem vďaka tomu.“ David

"Mnoho ľudí stojí v ceste tomuto lieku.Keby len vedeli, že oni a ich rodiny to sami potrebujú, aby
tak  ľahko  bojovali  alebo  predchádzali  toľkým chorobám.Keby len  vedeli,  čo  im povedia  ich
rodinní príslušníci, keď zistia skutočnú pravdu o mnohých úžasných účinkoch tohto lieku.Keby
len vedeli,  koľko bolesti  a  utrpenia oni  sami  prežili  bez oleja.Myslím si,  že by konali  oveľa
rýchlejšie a myslím,  že by s  tým konečne niečo urobili,  nie proti  tomu.Proti  lieku s toľkými
použitiami by sa mohol postaviť len blázon alebo neinformovaný človek.JB”

„Od konca roku 2011, keď mi bola diagnostikovaná rakovina žalúdka, som väčšinou stály na
RSO aj  pre moju  CHOCHP...  Ostatné veci,  o  ktoré sa postaral,  sú úžasné...  Zrak,  sluch a
pokožka  sú  nie  ako  väčšina  ľudí  vo  veku  75  rokov...Kŕčové  žily  ustúpili  aspoň  o
50%...Dievčatám by sa to páčilo...Len sa cítim zdravý...” Dale

„Keď si viac žien uvedomí, že má vlastnosti proti starnutiu, zaútočia na parlament.Lol." Lupus
-- Určite budú, Lupus, o tom nepochybujem.JB

"Použil som to a dostal som sa zo všetkých liekov a tiež som porazil CHOCHP."Moja artritída mi
dala toľko liekov,  že sa mi zle dýchalo.Bol som na kyslíku viac ako 5 rokov a po vysadení
všetkých liekov proti bolesti sa mi dýchalo skvele.Stále mám artritídu, ale život stojí za to žiť
teraz." Laurel

"Zabilo to pomaly rastúcu rakovinu kože na chrbte mojej mamy do dvoch týždňov, ktoré mala
väčšinu  svojho  života...Musím  povedať  viac!Mnohým  ľuďom,  ktorých  poznáme,  pomohol  s
mnohými rôznymi chorobami a teraz sledujeme, ako ohromne pomáha pri  CHOCHP!Chvála
Bohu za túto zázračnú rastlinu!“ Bonny

-- Rakovina kože preč, chronická obštrukcia pľúc preč.Viem len, že lekári majú zvyčajne veľké
problémy s liečbou oboch.Niet divu, že nemajú správne nástroje na svoju prácu, keď nemôžu
užívať konope, jeden z najstarších tradičných liekov v zaznamenanej histórii.Mali by byť prví,
ktorí o to požiadajú.JB

Hepatitída
"Hep C, preč, vysoký krvný tlak a črevné problémy preč." Janet

"Diagnostikovaná hepatitída C -  2006."Klinická štúdia.1 z  1000 na celom svete.Albuferon +
Ribavirin - júl 2007 - december 2007.Do týždňa od začatia tohto chemického kokteilu som mal
silné bolesti a morfium, začal som chudnúť, vyrážky atď.Do konca pokusu som schudol 47 libier
a mal som silné bolesti 24-7.Vo veku 47 rokov som bol nútený odísť do dôchodku a dva roky
som  bojoval  so  svojou  spoločnosťou  za  invaliditu  a  štyri  roky  som  bojoval  za  kanadskú
vládu.Minulý rok som bol informovaný, že klinické skúšanie lieku bolo prerušené z dôvodu úmrtí
a vedľajších účinkov.

Minulé leto 2012, v júni, začal mať záchvaty, neschopnosť prehĺtať, stratu rovnováhy.Skrátka,
skončil som na invalidnom vozíku.V tomto bode som bol poslaný na všetky vyšetrenia, röntgeny
a testy a neurológ zistil MS???MRI neprehliadnuteľné...

Rodinný doktor povedal, že možno mám mini mŕtvice.Obaja ma poslali domov, aby som s tým
žil, pretože by nerobili žiadne ďalšie testy!Vyhodil som ich oboch.Priateľ ma potom premenil na
Mr.Rick Simpson v auguste minulého roka a ja som začal loviť indiky.29. decembra bol deň, keď
som spravil svojich 60 gramov a tiež v tú noc som mal posledný záchvat a nasledujúce ráno
som začal s programom Heavy Oil.
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Od  chemoterapie  som  nikdy  nespal  tak  dobre,  mal  som  šťastie,  že  som  dostal  1-2
hodiny...Teraz 7-8.Neskutočné samo o sebe.Neužívam žiadne lieky na predpis a užíval som
každý opiát,  tabletky na spanie a antidepresíva, všetko so zlými vedľajšími účinkami.Tiež to
zvládlo moju bolesť lepšie ako čokoľvek iné.

Teraz som skončil a hľadám ďalší kmeň pre moju celoživotnú udržiavaciu dávku.Moje diagnózy
zo  západných  dokumentov,  ktoré  som  prepustil,  sú  nasledovné...Hep  C,  fibromayalgia,
Raynaudova choroba, IBS, CFS, depresia, extrémna úzkosť, MS???Nemám lieky na predpis,
žiadne záchvaty a zvládam bolesť...Skúste to s tabletkami!Zostaň silný – bojuj ďalej.“ Roy

„V mojej kariére som bol úspešný a mal som úžasný život...pekný domov, autá, lode atď.Mám
bakalársky titul v odbore duševné zdravie a stále za to dlhujem 28 000,00.Urobil som obrovské
chyby...  OBROVSKÉ!A  znášal  som  následky.Nevyhlasujem,  že  som  nad  nikým,  ani  pod
ním.Všetci máme svoj príbeh, cestu, ktorá je pre nás jedinečná.

Nevybral som si ochorieť.Ale ja som to urobil.Nevybral som si SSD, ale bola to možnosť, ktorú
som musel využiť.Nehanbím sa,  ani  nie som hrdý.Žijem len z 980,00 mesačne,  menej ako
mnohí,  viac ako niektorí.Snažím sa nesťažovať,  ale sťažujem sa.Dostávam stravné lístky a
zdravotnú starostlivosť.Bývam sám so šteniatkom.Niekedy sa cítim beznádejne,  bezcenne a
zúfalo.Strácam záujem o veci, ktoré milujem, dni sa mi prelínajú a často sa mi nechce vstať z
postele.

Ako  už  bolo  povedané,  som  tiež  milujúci,  láskavý,  súcitný  a  skutočne  mi  záleží  na
ľuďoch.Svojim priateľom môžem ponúknuť len veľmi málo okrem lásky a podpory, no napriek
tomu som sa stal obeťou mnohých, ktorí mi ukradli a využili ma vo svoj prospech.Nefňukám, len
sa  to  konštatuje.
Každý deň trpím chronickými bolesťami a únavou.Každý deň sa musím nútiť nájsť dôvod, prečo
vstať a vstať z postele.Zvyčajne to robí moje šteniatko.Ale moji priatelia sú úžasní!A asi ani
nevedia, že sa kvôli nim budím.Áno, mám depresiu.Bolesť, chronická bolesť vám to urobí.

Som hyper, trochu blázon...ale som to ja, BOH nespravil odpadky.Hovorím vám to, aby som
vám to povedal....vyskúšal som alkohol, tabletky, drogy....predpísali mi nasledovné: Oxycotin,
Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  množstvo  protizápalových  liekov,  Celebrex,
Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin a Boh vie, na koľko ďalších som zabudol.

SOM LEKÁRSKY PACIENT S MARIHUANOU.prečo?No nie preto, že by som sa chcel dostať
vysoko.
Spolupracujem so svojím opatrovateľom na liekoch, ktoré mi zaberajú.Je to proces.Nechcem
byť kameňovaný.Chcem jasne myslieť a byť bez bolesti.Nechcem si spôsobiť ďalšie poškodenie
pečene.Mám hepatitídu C a mám ju už mnoho rokov.Takže, všetky tie predpisy...no, robia len
ďalšie  škody.Užívam  olej  Ricka  Simpsona  a  používam  liečivé  potraviny,  ktoré  mi  pomohli
zmierniť  zápal  a  pomohli  mi  relaxovať.Málokedy  spím  kvôli  bolesti.Ale  práca  s  mojím
opatrovateľom mi umožňuje lepší spánok!Objavujem výhody kanabisu a nachádzam cestu cez
bolesť  s  pomocou  ľudí,  ktorí  sú  súcitní,  milujúci  a  láskaví!Nemusím  byť  obeťou  liekov  na
predpis.

Takže  tí  z  vás,  ktorí  sú  uzavretí  voči  nekonvenčnej  medicíne,  sa  musia  pred  vynesením
rozsudku vzdelávať.Viem, že mnohí z vás vidia len to negatívne.rozumiemže.A možno, lekárska
marihuana nie je pre vás...a to je v poriadku.Ale pre tých z nás, ktorí si nechcú nechať ďalej
ubližovať konvenčnou medicínou...dobre, prosím...podporte naše rozhodnutie a vzdelávajte sa
pred  vynesením  rozsudku.Nie  som  kameňák,  som  ľudská  bytosť  v  bolestiach...a  ťažím  z
mnohých možností využitia kanabisu.

V komunite MM som zažil ľudí, ktorí sú milujúci, láskaví a skutočne sa o nás starajú a bol som
tak veľmi požehnaný.Videl som aj škody spôsobené členmi komunity, ktorí sú v nej za prachy...
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a  neposkytujú  nič  viac  ako  pouličné  správanie.Nie  je  to  dokonalý  svet.
PS Bál som sa, bojím sa to uverejniť.Ale pre dobro našej komunity... dávam to tam.Mier.” Cathy

"Olej pomáha Crohnovej chorobe."Zastaví zápal vo vašich črevách.Mal som odstránený nádor a
1/3 pečene a žlčníka skôr, ako som sa dozvedel o oleji.Teraz mi olej vyliečil všetky nepríjemné
následky po chemoterapii po mojej hepatitíde C a po operáciách.Schudol som 18 libier a cítim
sa skvele." Michelle

„Mal som Hep C 35 rokov.Prešiel injekciami interferónu a inými hroznými liečbami.Ďalší rok mi
odstránili hemangióm a 1/3 pečene.A odstránili mi chorý žlčník.Olej používam 3 roky.Stále bez
vírusov, pečeň sa regeneruje a olej udržuje hladinu cukru v krvi v norme.Od mája som tiež
schudol asi  45 kíl.Olej  som si  dal aj  na vredy od cukrovky a všetky sa vyliečili.Bez jaziev."
Michelle

„Vyrábam svoju vlastnú verziu, všetko najlepšie, viac úľavy od bolesti a viac psychoaktívneho
THC spolu s dobrými číslami CBD.Úľava od bolesti 90 mg morfínu sa nedalo zastaviť.Môj olej
zastaví bolesť do 3 minút.Nie 20 ako morfium.A trva to 4 hodiny a nie 2 ako morfium.Súhlaste
však,  že  vaša  verzia  pridáva  ďalšie  funkcie.Ale  mne  to  funguje  lepšie,  skúšal  som  aj
RSO.Môžem si dať nejaké svoje na špáradlo pod jazyk a dostať viac ako 5 hodín tanca bez
bolesti.Myslím si, že dobrý liek pre všetkých, ktorí ho potrebujú.“ Jim

„Môjmu  manželovi  to  zachránilo  život.Liečba  hepatitídou  C  ho  zabíjala.Nemohol  som  jesť,
schudol 70 libier, 5 skriptov na nevoľnosť, žiaden z nich nefungoval.Vďaka bohu, že žijeme v
Arizone  a  v  družstve  som  mal  skvelých  starostlivých  ľudí,  ktorí  nám  pomohli  do  24
hodín.Udržiaval jedlo a bol schopný dokončiť liečbu.Hep C free a stále používa kvapky na chuť
do jedla.Drogy zabíjali dobré veci.Pri liečbe je dôležité jesť.Funguje to a sme vďační, že sme
mali toľko užitočných skvelých ľudí.Vďaka bohu za kanabis a Arizonu a dobrých ľudí.” Julie

"G'day Rick, chcem len poďakovať."Mám cirhózu pečene z hep c a práve som urobil trochu
oleja z 6 uncí chemdogu, ale použil som 4 litre izopropylalkoholu.Je to také silné!Mal som kúsok
veľký  ako  zrnko  ryže  a  bože,  vznášal  som  sa  na  oblaku...lol.Len  musím  upraviť  svoje
sumy.Každopádne, po prvýkrát za viac ako 18 mesiacov strašnej bolesti pečene, I Have No
Pain.To  bolo  po  1.  dni  užívania  oleja.Je  to  naozaj  dar  od  Boha  človeku...Požehnanie  z
Austrálie...:-))“ Nigel

"Dobré správy.Pečeňové enzýmy otca sú normálne a má HEP C už viac ako 10 rokov.Užíval
RSO 2,5 mesiaca, doktor nepovedal, že HEP C je preč, ale pečeňové enzýmy má normálne, čo
je zlepšenie!A otec bol v posledných 1-2 desaťročiach tvrdým pijanom Hep C, jeho pečeň bola
prestrelená a teraz je vyliečená!“ Roger

„Aj  keď nemáte rakovinu,  myslite  na preventívnu údržbu vášho tela.Požitím RSO v malých
množstvách  používaných  na  dennej  báze.Umožňujete  svojmu  telu  bojovať  proti  všetkým
druhom nepríjemných vírusov a chýb.Svojho „lekára primárnej starostlivosti“  som nevidel 15
rokov  kvôli  kanabisu  a  všetkým  jeho  liečivým  vlastnostiam.Bez  ohľadu  na  to,  čo  sa  mi
pokazí.RSO  je  jedna  z  prvých  položiek,  po  ktorej  siaham.Mimochodom,  3x  som  si  zlomil
chrbát.Mal vymenené stavce a platničky z L-4 na S-2.Musel som mať chrbticu znova pripojenú k
mojejoblasť panvy...museli mi odstrániť AC kĺb.Zaoberal sa rakovinou pečene a Hep C.Konopou
sa liečim na 100%.RSO je len nástroj v mojom arzenáli.“ Rick

„Viem, že to funguje nielen na rakovinu, mal som hep c a bol som na oleji štyri mesiace.Už
žiadna hepatitída C, pečeň je ako nová, lekári sa čudujú.Vďaka za tento dar, Rick, si skutočne
záchranca života." Jason

"Hep C a kanabisový olej: Môj príbuzný má Hep C, zistil som to v máji '13."Zmluvné zo špinavej
nemocnice  počas/po  operácii.Vystrašilo  ho  donekonečna.Naozaj  pokazený  svojou
mysľou.Okamžite šiel na olej a odvtedy na ňom bol s časovým obdobím, počas ktorého prestal
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brať  olej!A  bolo  to  skutočné  pošťuchovanie.Mysliac  si,  že  by  urobil  interferón  (pozrite  si
vedľajšie  účinky  na  to!Strašné!A nelieči  to!!!),  rozprávanie  o  umieraní  a  „nebyť  tu  budúci
rok“.Myseľ je taká mocná.

Absolvoval 5 krvných testov, aby zistil, kde sú jeho pečeňové čísla.Od mája '13 jeho čísla klesli
z najvyšších 108 na súčasných 63 (normálny rozsah je 0 - 41)!Toto je neuveriteľná správa!Je
nad mesiacom a pomaly nad koncom Jesene a do súčasnosti sa jeho nálada zdvihla.

Ukážem vám, čo začalo robiť na oleji, potom z neho odišiel a potom sa naň vrátil s naozajstnou
chuťou a podľa smeru.Tieto čísla sú ALT (normálny rozsah 0-63) / a AST (normálny rozsah 0-
41).Tieto testujú pečeň na tieto enzýmy:  máj  '13:  99/93,  júl  '13:  84/79 (rýchly  pokles!Dobré
správy).13. august: 108/99!(Nie dobré.Môžete vidieť 4 týždne, čo úplne vysadil olej a bol veľmi
deprimovaný).13.  novembra:  87/78!(Tá  108-čka  ho  úplne  vystrašila!hahahaa!späť  na
olej).Február '14: 72/63!!!(Skoro doma!).

Tieto  čísla  sú  fenomenálne!Povedzte  to  do  sveta,  ak  vy  alebo  niekto,  koho  milujete,  máte
hepatitídu  C,  dajte  im  kanabisový  olej  ASAP.Stačí  povedať  NIE  interferónu!Absolútne
očakávam, že do mája 2014 (len 1 rok od dátumu diagnózy) bude v normálnom rozmedzí!
Potom udržiavacia dávka doživotne.“ Kathy

deti
„Jaydenovi sa darilo skvele, z 22 piluliek sme ho znížili na 8.A máme ho znížený na 1 topamax
denne od 10.To je  úžasné,  že pred CBD by sme mu vysadili  1  topamax a  týždeň by  mal
záchvaty hodinu.Ide mu to veľmi šťastne a oveľa lepšie rozumie vydávaniu rôznych zvukov a
oveľa lepšiemu očnému kontaktu.Tento týždeň mal 1 záchvat a trval len 1 minútu a nemusel
som použiť valium.Vďaka Bohu.V najbližších dňoch vysadíme Jaydenovi jeho poslednú tabletku
topamaxu,  bude to  prvýkrát  za  4 roky bez nej.Prosím,  pomodlite  Jaydena,  aby  robil  dobro
potom, čo ho vytiahol z tohto odpadu.Ďakujem."

„O  oleji  som  sa  dozvedel  pred  3  mesiacmi,  keď  som  na  internete  hľadal  liek  na  akné  a
rosaceu.Okamžite sa to vyjasnilo!Do kokosového oleja pridávam iso olej a naďalej ho používam
na tvár a krk raz denne.Môj manžel hovorí, že vyzerám o 15 rokov mladšie!Ďakujeme veľmi
pekne za zdieľanie týchto informácií.Boh vam vsetkym zehnaj.Pokračuj v dobrej práci." Toni

„Mám dvojičky, ktoré sa narodili v 23,6 týždni tehotenstva a vážia len niečo málo cez libru.Sú to
zázraky a majú šťastie, že sú nažive!Teraz majú 2 roky a aj napriek všetkej terapii (pracovnej,
rečovej,  pohybovej,  vývojovej  týždennej)  sú vývojovo oneskorené asi  o 1 rok.Čítal  som,  že
konopný  olej  lieči  mnohé choroby vrátane  rakoviny  a  poranení  mozgu...Moja  otázka znie  -
mohol  by  konopný  olej  pomôcť  vo  vývoji  mojich  zázračných  detí?!?A ak  áno,  koľko  denne
podávam?Ďakujem Ti veľmi pekne za pomoc!" Jenna

-- Milá Jenna, začnite s nepatrnými dávkami (0,005 – 0,01 g), trikrát denne.Deti mali byť na oleji
od  prvého  dňa,  keby  lekári  vedeli,  čo  robia.Som  si  istý,  že  uvidíteveľké  vylepšenia  už
čoskoro.Do ich jedálnička by som zaradila aj konopné semiačka a konopný olej a tiež by som im
do kúpeľa pridala lyžičku konopného oleja a zmesi konopného oleja - robí to skvelú prácu pre
ich pokožku a zabraňuje ekzémom a vyrážkam.JB

"Ahoj, zaujímalo by ma, koľko gramov oleja je v injekčnej striekačke, ktorú som dostal pre moju
dcéru?" Marie -- Gram je asi 0,9 ml.JB

„Nakoniec som kontaktoval Cashyinu mamu a ona mi navrhla, aby som išiel na ožarovanie, a to
som  urobil,  pretože  olej  ešte  nevrazil  a  ona  lapala  po  vzduchu.Takže  mala  4  ošetrenia
ožarovania a to sa zmenšilo a konečne môže znova dýchať.Nezastavujem olej, stále jej dávam
gram denne.Tak teraz dúfam, že to začne fungovať...Viem, že hovoríte žiadne žiarenie, ale čo
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som mal robiť?Keby nebolo radiácie, bola by hneď mŕtva...Pretože jej  nádor narástol  celý v
hrdle...“ Marie

-- Ahoj Marie, urobila si, čo si musela.120-180 g vysoko kvalitného oleja počas nasledujúcich
šiestich  mesiacov  by  malo  napraviť  škody.Radšej  by  som  dal  pacientovi  päť  alebo  desať
gramov oleja denne, ale aj tak to nemôžeme vrátiť späť.Všetko najlepšie, JB

"Má len 7 mesiacov."10 gramov denne sa zdá byť pre dieťa príliš veľa, pretože má problém
zvládnuť 1 gram denne.Marie

-- Viem, Marie.Je naozaj ťažké poskytnúť toto poradenstvo cez internet bez toho, aby ste videli
pacienta,  poznali  kvalitu  oleja  atď.Urobil  si,  čo  si  musel,  som s  tým v  poriadku.Všetko,  čo
hovorím, je uistiť sa, že teraz zje veľa oleja, aby napravila škody, ktoré boli spôsobené.JB

„Ahoj,  len by ma zaujímalo,  či  by som mohol svojej  dcére vpichnúť nejaký olej  do nádoru?
Pretože sa opäť zväčšuje, má nádor na spodnej pere a vo vnútri oboch líc...Dobrou správou je,
že je konečne bez hydromorfínu a aj keď opäť začína rásť, nemá žiadne bolesti...Videl som, že
injekčne podávali nejaký olej pacientkám s rakovinou prsníka, a prinútilo ma to premýšľať, či by
som mal urobiť to isté pre Kaylie?Ak áno, koľko by som jej mal vpichnúť a mám jej ešte podať
ng hadičkou?Marie

-- Ahoj Marie, pouzila by som to topicky, malo by to stacit.Dobrú službu urobí tinktúra, alebo
rovno  na  ňu.Do  oblasti  nádoru  by  som  nevpichoval  príliš  veľa,  pokiaľ  to  nie  je  naozaj
nevyhnutné.Samozrejme, čím viac oleja dostanete a čím bližšie k nádoru, tým lepšie,  ale v
tomto prípade si myslím, že postačí lokálne použitie.Urobte fotografie alebo videá a prajeme
všetko najlepšie.Jindřich

"Nemyslím si, že ten olej bude pre Kaylie fungovať."Už je to opäť poriadne veľké...Čoskoro to
dopadne ako naposledy, nádor jej zablokuje dýchanie...Teraz prijme cez 2 gramy denne a stále
žiadna  zmena...Nemohla  tolerovať  5  až  10  gramov  denne,  pretože  neznesie  ani  2  gramy
denne ...a navyše nás to stojí 200 $ každé 2 dni, v žiadnom prípade si nemôžeme dovoliť 5
gramov  denne,  stále  máme ďalšie  2  dcéry,  o  ktoré  sa  tiež  musíme  starať...Žijeme  nočnú
moru...“

--  No,  nemáš  čo  stratiť,  vráť  dávku  a  začni  si  dávať  injekciu.Rýchlo  sa  scvrkne,  takže
nestrácajte čas, ak viete, čo robíte, a dúfam, že áno.Všetko najlepšie, JB

„Potreboval by som viac inštrukcií, ako vstreknúť, do čoho mám primiešať olej a podobne?...Bol
by som rád, keby ste mi napísali všetky pokyny, ak môžete.“

-- No, sám som to nikdy nerobil, aby som bol úprimný - stále chcete moje pokyny?JB

"Áno ...Musíš poznať niekoho, kto to skúsil?"

--  Olej  by som nerozpúšťal,  vstrekol  by som ho tesne vedľa nádoru.Budete  musieť  zahriať
injekčnú striekačku, aby bol olej tekutý.Potom vstreknite toľko, koľko môžete, možno povedzme
pol gramu, kto vie.Alebo začnite s menej.Ale opäť - lekár by to mal robiť v ideálnej situácii,obaja
to vieme.JB

"Dobre...Lekári  Kaylie nevedia o tom, že je na oleji...Mám tu ihly,  ktoré mi dali  sestričky na
vysadenie liekov...Ak som jej podal injekciu vedľa jej nádoru, musím jej ešte dať nejaké do jej ng
trubice?

-- Skúste to, uvidíte, ako zareaguje, a skombinujte tieto dve veci.Myslím, že injekcia raz denne
bude stačiť, ale je naozaj ťažké poskytnúť vám túto online radu.Čím viac oleja je v nej, tým
väčšia  je  šanca,  niektorí  pacienti  si  vzali  celú  tubu  a  spali  tri  štyri  dni,  ale  ich  nádory  sa
medzitým zapuzdrili, naozaj neviem, čo povedať.JB
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„Môže sa Robunol podávať, keď je na olejovej kúre?Pretože jej hlieny sú naozaj zlé a ak by
som jej nedala Robunol, myslím, že by sa zadusila hlienmi.Obávam sa však, že ten olej jej
nádor nezmenšuje, ale spôsobuje to...“

-- Olejček sa jej postará o hlieny, takže Robunol by som jej nedala.JB

"Ešte  nie,  potom  asi  nedostávam  kvalitný  olej,  pretože  nič  nefunguje..."
-- Aj to je možné.JB

"Moja dcéra zomrela v piatok o 4:00."

-- Marie, urobila si to najlepšie, čo si mohla.Jindřich

“4 ROČNÍ S NÁDOROM NA MOZGU.Ach áno, ešte raz preto nemlčím o tom, že kanabisový
olej zabíja rakovinu.Nasleduje aktualizácia od matky 4-ročného chlapca s konečným štádiom
mozgového nádoru, ktorý je omotaný okolo jeho miechy.Asi pred 6 týždňami R.dostal 2 mesiace
života.Z nádoru je ochrnutý od pása nadol.V predchádzajúcej správe mama povedala, že trochu
hýbe ľavou nohou.Nasleduje aktualizácia, ktorú som práve dostal.==

Ahoj Corrie, ako sa máš?Všetko je tu dobré!!R.zdá sa, že sa mu darí!Udržať si váhu pri dobrom
jedení a troche bolesti,  ktorú S.a ja a fyzioterapeut si myslíme, že sú to slabé svaly v jeho
drieku!!Pohodlne sa vyspí a na invalidnom vozíku dokáže presedieť aj niekoľko hodín.Cítim sa
veľmi pozitívne, že všetko ide správnym smerom!!

Sedí 3 hodiny v kuse a bolesť je veľmi malá!!V noci sa môže zobudiť a požiadať nás, aby sme
ho niekedy prevalili alebo masírovali, ale to je všetko.Nesťažuje sa na bolesť tam, kde bol nádor
a nevidíme nič vypuklé!!!Asi 3 hodiny po tom, čo som mu podal jeho dávku, zaspí a spí asi 4
hodiny.Stále pracujeme na dosiahnutí 1 gramu denne, ale už sme za hranicou polovice!!!Sme
veľmi radi, že sme vás stretli v čase, keď sme to urobili!!Naozaj verím, že to tak malo byť!!R.je
naplánovaná na magnetickú rezonanciu 22. apríla!!!Zachovajte si vieru ľudia.KONOPIE ZABÍJA
RAKOVINU.” Corrie Yelland

„Mamy by mali jesť olej, bolo by to lepšie pre nich aj pre ich deti.Fajčenie tohto lieku nie je ani
zďaleka také účinné, 90 % liečivých účinkov stúpa v dyme.A ak sa ma spýtate, či by deti mali
používať olej ako liek, odpoviem áno, absolútne, najlepšie každý deň.Čo by ste ešte chceli dať
dieťaťu ako liek?JB”

„Práve som dal svojmu synovi masáž chrbta s čajovníkovým olejom s primiešaným kanaovým
olejom.Sťažoval  sa  na  bolesti  dolných  končatín.Tak  vyšiel  liek.Podarilo  sa  to  do  dvoch
minút.Povedal,  že  bolesť  je  úplne  preč.Je  späť  vonku  a  robí  stavebný  projekt  so  svojimi
traktormi.“ Jose

„Moja dcéra má epilepsiu, prvý záchvat mala v 13 rokoch.Teraz má 31 a momentálne užíva 5
druhov liekov, ktoré užíva 3-krát denne v obrovských dávkach.Má tiež implantát VNS (stimulátor
vagového nervu),  ktorý dostala v apríli  2000.V tom čase boli  jej  záchvaty také zlé,  že bola
nefunkčným  človekom,  ktorý  musel  byť  pripútaný  na  invalidný  vozík.Musím  uznať
VNSneskutočne to pomohlo!Ale stále má záchvaty a medzi tými a všetkými liekmi nemôže mať
život.Mala viac svoriek, stehov a zlomených kostí, ako by sa ktokoľvek mal vyrovnať.

Každopádne, dúfam, že to pochopíte.Môj syn a brat užívajú marihuanu na bipolárnu poruchu a
bolesť.Niekoľkokrát sa ma opýtali, či som sa niekedy pozrel na nejaké štúdie, ktoré sa týkajú
jeho použitia pri záchvatoch.Konečne som to začal skúmať a vtedy som našiel fénixove slzy.Nie
som si celkom istý, či by jej ten olej zabral, no sám som ho minulú nedeľu začal brať na bolesti
celého tela a veľkú nespavosť.Pomohlo MI to viac, ako môžem povedať!

Ale  pri  mojom výskume som narazil  aj  na  príbeh  Jasona  a  Jaydena.Predpokladám,  že  to
poznáte, ale pre každý prípad muž lieči záchvaty svojich synov tinktúrou s vysokým obsahom
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CBD.Začala som to skúmať aj ja a rozhodla som sa, že to vyskúšam pre svoju dcéru.Prvú
dávku dostala v nedeľu 30. decembra 2012.Od dnes jej davam 1/2 kvapka 5x denne.Za menej
ako týždeň prešla z niekoľkých záchvatov takmer denne na žiadne za posledné dva dni!Všetko
si  zapisujem  a  mojím  cieľom  je  dostať  ju  z  liekov  a  prísne  na  tinktúru.Ak  vám  moja
dokumentácia akýmkoľvek spôsobom pomôže, rád vám ju pošlem.Som nesmierne vďačný za
prácu, ktorú robíte vy a Rick Simpson!Ďakujem." Casey

--  Ahoj  Casey,  ďakujem  za  správy.To  je  celkom  typické,  ľudia  na  oleji  veľmi  nemajú
záchvaty.Najlepšie by bolo,  keby kúru brala správne podľa návodu na našej  stránke.Skvelá
bude samozrejme dokumentácia, ale aj Youtube klipy alebo čokoľvek podobné.Všetko najlepšie,
Jindřich”

Q.Existuje vek, kedy s tým môžu začať?Môj syn má 3 roky a má silný ekzém a veľkú časť roka
je tu zima.“ Roxanne

-- Roxanne, je absolútne bezpečné podávať olej deťom, dokonca aj novorodencom, najmä ak
sa používa lokálne v zmesi s konopným olejom alebo bambuckým maslom.Dobrou stratégiou je
zmiešať konopný olej s olejom (postačí 1 % oleja, ale ideálne by bolo 20 – 30 %) a potom pridať
niekoľko kvapiek do kúpeľa každý deň.Na celom tele zanechá tenký film a to väčšinou stačí
(alebo  aspoň  na  údržbu).Foťte  a  robte  videá,  zlepšovanie  by  malo  začať  prebiehať  veľmi
rýchlo.Svrbenie a podráždenie zmiznú v priebehu niekoľkých sekúnd alebo minút a ekzém by
mal jednoducho zmiznúť do týždňa alebo dlhšie.Všetko najlepšie, JB

„RSO bola zďaleka najlepšia terapia pre môjho autistického syna, ktorý bol v skupine domov
viazaný, pretože som bol bitý a môj dom bol zničený.Vyskúšal som diéty, chelátovú terapiu,
hyperbarický  kyslík,  metyl-b  12  injekcií  a  mnoho  farmaceutických  zabíjajúcich  liekov  a  nič
nefungovalo lepšie ako konopný olej.

Je ťažké získať zdravotnú kartu pre maloletého, ak len zavoláte a spýtate sa, či vydajú preukaz
maloletému autistovi.Pre rodičov, ktorí to majú ťažké, zavolajte, kým sa vaše dieťa rozhnevá,
aby si z prvej ruky vypočuli,  aká vážna je situácia.Trikrát ma odmietli,  než som sa rozhodol
zavolať, zatiaľ čo on robil diery do stien a kričal...potom povedali, že mu dajú kartu.“ Robin

"Ďakujem  olej  Ricka  Simpsona...Nemohla  som  ti  dostatočne  poďakovať!Dávate  môjmu
sedemročnému  dievčatku,  ktoré  trpí  akútnou  lymfoblastickou  leukémiou,  silu  pokračovať!
Hádajte čo ešte?!Týždeň po užití oleja vo forme kapsúl sa dostala do remisie!!!(Má kartu OMMP
na legálne užívanie kanabisu na leukémiu, ktorú jej odporučil lekár)

Ďakujeme, že ste nám dali príležitosť nenaplniť telo nášho dievčatka narkotikami, ktoré menia
telo a menia život.Ďakujem za to, že si jej dal žart...keď je normálnym deťom zle od žalúdka!
Ďakujem, že ste jej vyčarili úsmev na tvári a umožnili ste jej, aby sa počas dlhého mesiaca
liečby vysokými dávkami steroidov ani raz nezrútila.

Jedinou nevýhodou používania oleja Ricka Simpsona je pre nás...je zlomyseľný biologický otec,
ktorý nikdy predtým v jej živote nebol, nesúhlasí a chce ju prevziať do starostlivosti.Ale verím v
liečivú silu, ktorú vlastníte, a budem stáť za nami a lekárskou marihuanou a bojovať za to, že
toto je tá najdôležitejšia časť liečby mojich malých dievčat." Erin

"V pondelok Brave Mykayla skontrolovala svoje laboratóriá, aby zistila, či sú dostatočne vysoké
na  to,  aby  mohla  pokračovať  v  chemoterapii  (od  4.  júna  meškala  kvôli  nízkemu  počtu
neutrofilov)...na môj smútok boli stále veľmi nízke.

Bojím sa o ňu...jej telo...jej zdravie...jej budúcnosť...jej blaho.Chcem pre ňu to najlepšie a keď
vidím jej telo v takom zlom stave, trhá mi srdce.Všetci vidíte úsmevy a energickú polozdravo
vyzerajúcu  šťastnú  8-ročnú  starku  (čo  je  úžasné  a  nemôžem byť  z  toho  šťastnejší),  ale  v
skutočnosti, keby ste videli jej laboratóriá...a čo robí chemo s jej telom, pocítiš ten pocit, ktorý

- 118 -



cítim ja.Malé maličké kúsky môjho rozbitého srdca sa rozpadajú, keď mi farba skĺzne z tváre...v
hrdle  sa  mi  tvorí  hrča...a  moje  oči  opuchnú  od  sĺz.Je  taká  krásna...vyzerá  tak  šťastne  a
zdravo...ona  nemá rakovinu...a  má najlepší  prírodný  liek  na  boj  s  rakovinou...Nemôžem to
vydržať a čo to s ňou robí.Chcem, aby to bolo čoskoro hotové...ale deň pred odchodom na
Havaj sme dostali  dátum ukončenia liečby 13. novembra 2014.Bol som veľmi vďačný, že to
skončí o 8 mesiacov skôr, ako som si myslel, ale v skutočnosti...vedeli by ste si predstaviť, že
by  ste  denne  brali  chemoterapiu  viac  ako  1,5  roka?!A  pred  tým  intenzívna  týždenná
chemoterapia 10 mesiacov?!

Udržiavacia chemoterapia nám bola vysvetlená ako ľahšie obdobie chemoterapie...a nebolo to
vôbec ľahké.Hovoria, že ich počet neutrofilov môže zostať nízky po dlhú dobu, keď bojujú s
vírusom...napriek tomu ju mám poslať do verejnej školy bez toho, aby som dostala vírus?!To
bude  nemožné...povedali  nám,  že  má  pravdepodobne  vírus  *hoci  neprejavila  žiadne
príznaky...jej malá sestra bola veľmi chorá* a o 20 dní neskôr sme stále s veľmi nízkym počtom.

Prosím, priatelia, modlite sa za Odvážnu Mykaylu, aby našla silu prekonať všetko, čo spôsobuje
toto  predĺžené  obdobie  nízkeho  počtu.Prosím bože,  uzdrav  jej  telo  a  daj  mu energiu,  aby
vydržalo  chemoterapiu  bez  vedľajších  účinkov  alebo  dlhodobých  vedľajších  účinkov.Bože,
ochraňuj ju za mňa...Nikdy som si nevedel predstaviť deň bez jej krásneho úsmevu a teplého
upokojujúceho objatia.V utorok budúci týždeň znova skontrolujeme laboratóriá... a budem vás o
všetkom informovať.peaceloveCURE.“ Odvážna mama

-- Je ťažké opísať, čo so mnou toto čítanie robí.A je ťažké si predstaviť, čo všetko ten jed robí s
Mykaylou.Pre nič iné ako z chamtivosti a korupcie na najvyšších poschodiach našej spoločnosti.

Mykayla potrebuje liek, ktorý posilní jej imunitný systém, nie jed, ktorý spôsobí nenapraviteľné
dlhodobé  škody.Naozaj  to  jej  lekári  nevedia?Akú  kvalifikáciu  majú  na  podávanie  jedu
bezdôvodne?Majú aj tí gangstri, ktorí profitujú z podávania jedu deťom, povolenie zabíjať?Kto
im to dal?

Včera sme hovorili o tom, ako dostať ženy do akcie.Tu je vaša príčina.Takto to vyzerá v praxi,
keď si lekári nerobia svoju prácu tak, ako by mali.A je na vás, ženách, aby ste to zmenili.Svoje
deti  ochraňujete  celý  život,  tak  urobte,  čo  treba.Konajte  hneď,  nečakajte,  na  každom  dni
záleží.JB

"Vieš...Minule sme priviezli Mykaylu k doktorom a tí spustili bežné laboratóriá...Jej hemoglobín
bol  na  veľmi  kritickom  minime  5,2  (čo  je  technicky  sotva  dosť  krvi  na  to,  aby  vaše  telo
fungovalo...lekárka  nám  povedala,  že  priemerné  dieťa  na  tejto  nízkej  úrovni  takmer
NEREAGUJE)  Mykayla  sa odrážala  od stien,  hyper,  mala  problémy,  keď skočila  na posteľ,
zhovorčivá, usmievavá a šťastná!!!Lekári sa čudujú, prečo...no doc, čo je inémedzi Mykaylou a
vašimi ostatnými deťmi...ona má konope!!!

Samozrejme, že lekári NIKDY nepripisujú veci ako toto kanabisu...ale mali by.Lekári, výskumníci
v oblasti  medicíny a farmácia spôsobujú,  že naša rasa trpí  nepotrebným utrpením, ktoré je
zničujúce.Aj  keď  niekoho  nemožno  z  nejakého  dôvodu  vyliečiť...ich  kvalitu  života  možno
výrazne zlepšiť pomocou kanabisu.Váš starý otec je dôkazom toho, že jeho rakovina bola veľmi
pokročilá a rozšírila sa po celom tele...ale pozri, čo s ním urobilo konope!

Keď  bola  Mykayla  dieťa,  jej  stará  mama  zomrela  na  rakovinu...veľmi  rýchla  a  agresívna
rakovina.Neužívala kanabis.Dali  ju  do hospicu a napumpovali  do nej  morfium...vlastne nám
povedal,  že  to  bolo  preto,  aby  ju  udržali  bez  bolesti  a  urýchlili  proces  smrti.Toto  je
kruté...nezvyčajné...a zlé...a zhodou okolností je to ŠTANDARDNÁ LEKÁRSKA LIEČBA.Nikdy
by som nechcel byť prilepený na kvapkadle morfia a trpieť, kým nezomriem.Toto je kruté...a
každý deň sa modlím, aby táto korupcia skončila.“ Odvážna Mykayla

"Posledné dva moje príspevky vyvolali veľa otázok a niekoľko požiadaviek na "dôkaz"...Rád by
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som  sa  s  vami  podelil  o  celú  vedu  medzi  kanabisom  a  rakovinou  imunitného  systému
(leukémia/lymfóm).Táto informácia je špecifická pre bunkové línie Jurkatovej leukémie...čo je
CD4+  t-bunková  akútna  lymfoblastická  leukémia...PRESNE  z  tej  istej  línie  ako  Mykaylina
leukémia.

Špecifický  typ  rakoviny  Brave  Mykayla  má  extrémne  množstvo  preukázaných  vedeckých
poznatkov, že kanabis je účinnou liečbou, pretože vedci zistili, že bunky imunitného systému
majú na sebe ŠPECIFICKÝ cb2 receptor, ktorý spôsobuje apoptózu (bunkovú smrť).

THC  indukuje  apoptózu  v  bunkách  Jurkat  (t-bunková  akútna  lymfoblastická  leukémia)
prostredníctvom troch rôznych mechanizmov.(1) THC sa viaže na CB1 a CB2 a vedie k syntéze
ceramidu  serín  palmitoyltransferázou.(2)  Ceramid  vstupuje  do  mitochondrií  a  vedie  k  úniku
cytochrómu c do cytosólu.(3) Cytochróm c sa spája s Apaf-1, kaspázou 9 a tvorí apoptozóm.(4)
Apoptozóm konvertuje  prokaspázu  3  na  aktívnu  kaspázu  3,  čo  vedie  k  apoptóze.THC tiež
aktivuje vonkajšiu dráhu (kaspázy 8 a 10) a inhibuje dráhu Raf/Mek/Erk.Inhibícia dráhy prežitia
buniek vedie k defosforylácii Bad a translokácii tohto proteínu Bcl-2 do mitochondrií a následne
k apoptóze. Odvážna Mykayla

-- Čím viac oleja do seba dostane, tým lepšie, najmä ak vezmeme do úvahy zbytočné lekárske
ošetrenia,  ktoré  stále  podstupuje  a  ktorým  musela  prejsť.Všetko  najlepšie  na  Havaj,
najodvážnejšia Mykayla, je skvelé vidieť, že sa ti splnil sen.S malou pomocou oleja.JB

„To fajčenie NIE JE zdravé pre deti ani mamy... hlúpe mamy a čo hovoríte svojim deťom?Olej
alebo nada!Najmä deťom!" Naia

-- Nebol by som taký radikálny, fajčenie či vaporizácia má tiež priaznivé účinky, napríklad proti
nevoľnostiam u tehotných žien.Dieťaťu to neublíži.JB

"Dym nie je taký skvelý...zvlášť ak máte sklony k alergiám...len hovorím."Nezvládam dym!Deti
tiež  nie  sú  schopné  vedieť,  kedy  prestať...či  je  to  cukor,  kofeín,  jedlo  atď.Musíte  byť  ich
sprievodcom.Nemyslím  si,  že  obhajovanie  fajčenia  kanabisu  je  skvelý  nápad  pre
dospievajúcich.Len vravím.Len môj názor z toho, čo som videl.Môže tiež odviesť pozornosť od
školskej práce a dôležitých záležitostí.“ Naia

--  Tiež som sa rozptyľoval  od školských povinností  a  dôležitých záležitostí  a  nemali  sme k
dispozícii vôbec žiadne konope.Všetko, čo som potreboval, bolo vidieť dobre vyzerajúce dievča
niekde v okolí a to bolo na školské práce a záležitosti, ktoré boli dôležité pre ostatných, ale nie
pre mňa.

Ak  kontrolujete,  koľko  čaju  pijú  vaše  deti,  samozrejme  pokračujte  a  kontrolujte,  koľko
kanabisuvezmú alebo prehltnú.Veľa šťastia s tým.Je to márna snaha, ale som si istý,  že to
zamestná mnohých ľudí na niekoľko nasledujúcich rokov, kým si neuvedomia, aké bezpečné je
konope a že je skutočne prakticky nemožné sa ním smrteľne predávkovať.

Koho teda zaujíma, koľko z toho kto zje?ja nie.Nezáleží mi ani na tom, koľko šálok čaju alebo
kávy ľudia denne vypijú,  predstavte si  to.Prečo by som mal?Nie je to moja starosť.A nie je
nikoho vecou, koľko z tohto život zachraňujúceho a preventívneho lieku kto požije.

Čím viac oleja v sebe máte a čím častejšie, tým lepšie pre vaše zdravie.To je jediné pravidlo,
ktoré skutočne platí.Pre ľudí všetkých vekových kategórií, vrátane detí a tehotných matiek.Ak sa
vám táto predstava nepáči, prekonajte ju, naučte sa s ňou žiť, je to to najlepšie, čo môžete
urobiť.Žiadna  regulácia  kanabisu  nebude  fungovať,  jednoducho  sa  to  aj  tak  regulovať
nedá.Navyše neexistuje žiadny skutočný dôvod na jej reguláciu.JB

„Fajčila  som celé tehotenstvo až do 4 týždňov pôrodu.Môj  lekár  tiež robil  test  na drogy pri
každej návšteve lekára.Takže si bola vedomá, že fajčím púčik.Keď sa dieťa narodilo, narodilo sa
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zdravé, vážilo 10,6 libier a malo negatívny test na THC.Tiež dojčím a stále pokračujem v užívaní
bud.A  hádajte  čo,  vyniká  na  každom  míľovom  kameni.Je  to  pravý  opak  poškodenia
mozgu.Mozog  potrebuje  kanabinoidy  pre  zdravý  vývoj  hrubej  motoriky,  tak  prestaňte
nenávidieť.“ Nessa

„Môj syn sa narodil 8 libier 1 oz.5 dní PO termíne splatnosti.To sú dva najväčšie „obavy“, ktoré
som kedy  mal  s  fajčením  počas  tehotenstva,  nízkou  pôrodnou  hmotnosťou  a  predčasným
pôrodom.Môj  syn  má  takmer  9  mesiacov,  práve  urobil  Bayleyho  test  na  posúdenie  jeho
kognitívneho  vývoja,  ako  aj  motorických  funkcií  a  jazyka.Vo  všetkých  kategóriách  dosiahol
vysoký priemer a veľmi lepší.Tak si vezmi svoje nezmysly a vyfúkni si to do zadku.“ Ashley

"Je to vláda, kto je tu zločincom...Mám roztrúsenú sklerózu a môj syn tiež...musí dostať 26
injekcií do mozgu, každý týždeň, aby zabil bolesť nervov v mozgu...

Mám 3 vnúčatá a nie som 'DROGIE' ANI MÔJ SYN, KTORÝ vyštudoval NAJLEPŠIE V TRIEDE,
a kvôli  svojej  inteligencii  bol  platený za triedneho učiteľa.Jeho obličky sa vypli,  hrubé črevo
nefungovalo a bolesť bola taká intenzívna, že bol nehybný.Nikdy nedrogoval ani nepil alkohol,
iba príležitostne v živote, kým sa u neho nerozvinula SM.

Jeho bratranec mu do koláčikov vložil hrniec, keď ho mal na večeru, neznámeho...a hádaj čo?
Obličky  začali  opäť  pracovať,  triaška ustúpila  a  v  noci,  keď si  dá tinktúru,  mohol  skutočne
spať.Utišuje triašku a v noci môže spať...Stále musí dostať 26 ihiel do mozgu každý týždeň kvôli
bolesti nervu v mozgu...

Kto si, že súdiš tento neuveriteľný liek...????a mimochodom, pred očkovaním proti hepatitíde B
som mala jedno dieťa a je bez MS, ale do týždňa po očkovaní som si musela dať okuliare a
potom do 2 týždňov som úplne oslepla na ľavé oko ...mala som 17 rokov a oslepla som.strach?
Áno...Keby nebolo tohto lieku, stále by som bol na invalidnom vozíku...

Nikomu by som túto chorobu neprial...ale svoj úsudok by si mal odniesť niekde inde...prečo si
myslíš, že Boh dal tento liek na planétu?Alebo si myslíš, že Boh urobil chybu?

Dúfam, že vaše deti  nikdy nebudú musieť prejsť tým, čo moja rodina...sledovať ako ti  pred
očami zomiera dieťa...urobte si obraz, pane...Harper označil za trestný čin pestovanie jednej
rastliny  na  vašom  dvore...Myslím,  že  ani  jeho  rodina  nikdy  neprekonala  SM  alebo
rakovinu...alebo  RCMP.Je  čas,  aby  sa  zákony  zmenili  v  prospech  ľudí  namiesto
farmaceutických spoločností.“ Laurel

"Takže  moja  dcéra  mala  tento  týždeň  najhlbší  emocionálny  liečebný  zážitok  s
kanabisom."Povedať,  že  má  emocionálny  temperament,  by  bolo  hrubým
podhodnotením.Narodila sa s vrodenou chybou, ktorá má extrémne problémy.Z rešpektu k jej
súkromiu nebudem hovoriť o podrobnostiach, ale povedzme, že je to extrém.A život s ňou je
výzvou, ktorá otriasla mojím svetom častejšie ako nie.Jednou fyzickou výzvou, ktorú má, sú
migrény.Jediné, čo naozaj môže urobiť, keď prídu, je ľahnúť si, zabaliť sa do prikrývok a ísť
spať.To je jediná vec, ktorá skutočne pomáha.

Pred niekoľkými mesiacmi som ju prinútil, aby konečne vyskúšala oblátku napustenú konopným
olejom a do 15 minút boli jej migrény preč.Takže tento týždeň som išiel v jednu noc skoro spať a
ona si myslela, že neskôr môže dostať migrénu, pretože cíti, že prichádzajú...tak som jej dal
malú  nádobku  s  pár  oblátkami,  ktoré  mala  mať  pri  posteli,  takže  ak  pocítila,  že  sa  jedna
prikladá, keď som spal, mohla si jednu vziať.No, tú noc si vzala štyri.Boli prilepené spolu a ona
ich všetkých vzala.A mala zážitok.A pol.

Prespala väčšinu dňa a noci a nasledujúceho rána.Vedel som, že má nejaký zážitok... videl som
jej myšlienky plávať okolo a vedel som, že niečím prechádza.Na čo som nebola pripravená,
bolo úplných 180,  čo moja dcéra zažila.Je šťastná,  milá,  ohľaduplná a je  s ňou radosť byť
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nablízku.Je pravda, že som v tejto situácii urobil veľké zmeny.Ale toto bolo na druhý deň, takže
nemožno poprieť, aký úžasný bol posun od kanabisu.Neexistuje spôsob, ako by som ju mohol
prinútiť,  aby  vzala  toľko.Odmietla  by  to.A ani  by  ma  to  nenapadlo,  aby  som  bol  k  tebe
úprimný.Chcem sa len uznanlivo pokloniť.Keď vám poviem, že som s ňou kráčal po lane, ani
trochu  nežartujem.Posun  a  otvorenie,  ku  ktorému  došlo  v  dôsledku  „nehody“,  nie  je
náhoda.Nikdy som jej nedal fľašu ničoho, z čoho by si vzala lieky.To, čo som v tú noc urobil, je
zázrak."

„Som taká šťastná, že môžem konečne oznámiť, že môj sladký chlapček používa kanabis na
boj  proti  vedľajším  účinkom  chemoterapie  a  ožarovania  A na  zabezpečenie  toho,  aby  mu
nenarástli  žiadne nové nádory!Tento  liek  mu veľmi pomohol.Predtým,  ako dostal  tento  liek,
neustále zvracal, nejedol, bol veľmi letargický a mrzutý...teraz je, obmedzuje sa na jedlo, priberá
a každý, kto bol v jeho blízkosti, vie, aký je absolútne šťastný.“

--  No, bez jedu v tele by sa tomu dieťaťu darilo oveľa lepšie.Naozaj nemá zmysel používať
chemoterapiu  a  ožarovanie  spolu  s  olejom,  je  to  ako  dať  pacientovi  protijed  a  zároveň
pumpovať jed do žíl.Olej len pre najlepšie výsledky.Lekári by to mali vedieť, nie je také ťažké
pochopiť, že nie je dobré podávať deťom jed, keď to nie je nutné.JB

Q.Som  29  ročná  slobodná  matka.Môj  syn  má  teraz  8  rokov  a  žije  so  stredne  ťažkým
autizmom.Svoje mini ja by som nevymenila za nič na tomto svete, okrem toho, aby som mu
trochu uľahčila život.Zaujímalo by ma, či za vami prišli aj iní rodičia a pýtali sa na olej?Alebo
nejaké úspešné príbehy s autizmom/Aspergerom?Ak by som sa rozhodol ísť touto cestou, na
aký druh dávkovania by som sa pozrel?Vážim si všetky informácie!Ďakujem.Od frustrovanej
mamy a malého chlapca.

A."Olej je jediná vec, ktorá môže fungovať," povedal Rick, keď som mu to prečítal.Návod na
dávkovanie  a  ďalšie  informácie  o  výrobe  a  používaní  oleja  sú  na  našej  stránke  a  v  tam
dostupných knihách.V minulosti som pomohol niekoľkým autistickým deťom a tento liek s nimi
robí zázraky.Deti tento liek milujú, nemajú predsudky, nevedia, že „niečo robia zle“ a rodičia si
užívajú, keď majú chvíľku pre seba.Pre dosiahnutie najlepších výsledkov by som ako vždy začal
so štandardnou 60g kúrou, bez tabletiek, a potom by som dieťa držal na udržiavacej dávke v
množstve podľa vlastného výberu po zvyšok jeho dlhého a pokojného života.A dieťa z videa by
malo urobiť presne to isté, ak vôbecmožné.Všetko najlepšie, JB

"Mary Jane mi veľmi  pomohla,  keď som bola  tehotná a nikdy neovplyvnila  moje  dve deti."
Samantha

„Ahoj  Rick,  nedávno  sme  zistili,  že  mám  stredne  až  vysoko  rizikovú  hrčku  na  ľavom
prsníku.Mám 34 rokov a moja dcéra má len 1 1/2 roka - bola som vystrašená!Po narodení mojej
dcéry som tiež trpel postnatálnou depresiou - takže toto všetko mi prišlo príliš veľa.Našťastie
však žijem v Juhoafrickej republike, kde, hoci je stále nelegálne, konope (alebo dagga, ako to tu
hovoríme) tu rastie hojne a je celkom ľahké zohnať slušnú burinu za rozumnú cenu.

Okamžite som sa pustil do výroby oleja - porota stále nie je v otázke hrčky v mojom prsníku,
pretože na ďalšiu prehliadku idem až o 2 mesiace - ale postnatálna depresia je takmer preč po
mesiaci užívania. olej.Cítim sa silný, motivovaný a schopný dosiahnuť každodenné veci - čo bol
len sen, nie tak dávno!V Južnej Afrike väčšinou dostaneme iba kmene Sativa alebo zmiešané
kmene sativy.Len som vám chcel dať vedieť o svojom príbehu, pretože je tu toľko ľudí, ktorí
zbytočne trpia depresiou, berú škaredé farmaceutické lieky, ktoré ich negatívne ovplyvňujú, hoci
v  skutočnosti  sa  zdá,  že  olej  opravuje  všetko,  čo  je  potrebné  opraviť,  bez  námahy  a  bez
nepríjemných stránok.  účinky!Opäť sa cítim ako moje staré ja a je to SKVELÉ!Pokračujte v
dobrej práci a budem to šíriť na tejto strane!Veľa lásky, Kelly"

-- Ďakujem za toto skvelé svedectvo, Kelly.Som si istý, že to môže pomôcť mnohým ďalším
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matkám.Ako sa na to pozerám, matky by mali počas tehotenstva prijímať malé dávky oleja a
pokračovať v jeho užívaní aj po pôrode, ak chcú dať svojmu dieťaťu naozaj to najlepšie.Môže
sa to zdať kontroverzné, ale aký iný liek ako niečo také prirodzené, ako je olej, by ste chceli dať
matke a jej dieťaťu?JB

„Celé  tehotenstvo som fajčila  a  jedla  a  môj  syn je  jedným z  najmúdrejších  a  najzdravších
malých chlapcov, akých som kedy stretol.Skúšal som brať tabletky na rannú nevoľnosť a na
bolesť hlavy a nič nepomáhalo.Neustále ma zvierali ischias a bolelo ma telo (pravdepodobne
preto, že mal 10 libier a 23 palcov, keď som porodila, takže pre všetkých skeptikov, ktorí tvrdia,
že to brzdí rast,  ste sa veľmi mýlili.)  Jedol som dobroty alebo mal malý šluk by som dostal
takmer okamžitú úľavu.Musel by som súhlasiť, že je to najbezpečnejší dostupný liek.“ Sarah

„Tehotenstvo s mojím druhým bolo mučenie!Na konci prvého trimestra som schudla 20 libier,
každý deň som vracala, vôbec som nemala chuť do jedla.Bezpochyby som ju strácal.Skúsil som
fajčiť a bol som previnený!To jej však zachránilo život...Jedol som a odpočíval som lepšie ako
kedykoľvek predtým!Je zdravá šťastná a úplne krásna!Teraz má 9 rokov,  žiadne zdravotné
problémy.“ Jennifer

„Matka nedokáže udržať jedlo.Aký to má vplyv na vyvíjajúci sa plod?Je to veľmi škodlivé pre
plod.Ako teda prinútiť matku, aby bola schopná držať jedlo?Používate liek, ktorý s najmenšou
pravdepodobnosťou spôsobí škodu.Cannabis.Akékoľvek iné lieky proti nevoľnosti, ktoré môžu
lekári  použiť,  majú  vedľajšie účinky.Jediným vedľajším účinkom kanabisu je  pocit  pohody a
spánku.“ Gersh

Q.Moja žena má silné bolesti dolnej časti chrbta, pretože je v 7. mesiaci tehotenstva, opisuje to
ako nervózne zášklby, ktoré sú mimoriadne bolestivé.Skúsil som sa poobzerať na vašej stránke
a tu.Pomôže RSO dramaticky od bolesti?Máte odkaz na predchádzajúcu tému na túto tému?
Obávam sa, že ak jej nasadia kodeín, poškodí to dieťa

A.Nechajte ju prehltnúť malé dávky oleja a aplikujte olej lokálne na chrbát.Doprajte jej masáž
zmesou oleja a konopného oleja.Áno, existuje veľká šanca, že kodeín môže poškodiť dieťa.Olej
nemôže a ani neublíži bábätku.JB

„Môjmu  synovi  v  októbri  po  odstránení  nádoru  pred  biopsiou  diagnostikovali  synoviálny
sarkóm.Bolo mu povedané, že rakovina tam stále bude a mohla sa rozšíriť aj na nehopľúc kvôli
agresívnemu typu  rakoviny.Najnovšie  výsledky  testov,  na  ich  zmätok  nemôžu  nájsť  žiadne
stopy.Konopný olej bol jednou z mnohých vecí, s ktorými som ho začal takmer okamžite po
diagnóze.“ Amanda

„Aký je najmladší človek, o ktorom viete, že sa lieči RSO?Existuje protokol pediatrickej liečby?
Zatiaľ sme boli neúspešní v tom, aby sme zmenili názor starej mamy a dokázali vyliečiť starého
otca.Mám 2-ročné dieťa s neznámymi žalúdočnými problémami (áno, už vyše roka sa lieči a
všetky tabletky, krémy, pleťové vody a elixíry Big Pharma boli neúspešné.Teraz sa prikláňajú k
proteínovému syndrómu.Je zrejmé, že dieťa s hmotnosťou 25 libier nemôže zvládnuť rovnakú
dávku ako muž s hmotnosťou 175 libier, takže odporúčate to vôbec na pediatrické aplikácie?
Sara

-- Tehotné matky by mali používať olej a potom zvýšiť dávku, keď porodia.Po narodení by matky
mali jesť malé dávky oleja, aby sa zabezpečilo, že sa dieťa bude vyvíjať optimálnym spôsobom.

Takže, ak sa ma pýtate, môj najmladší pacient mal mínus osem mesiacov a stále sa mu darí
skvele,  je  to  najlepšie  vyvinuté  dieťa  vo  svojej  škôlke  a  začal  hovoriť  skôr  ako  väčšina
ostatných.Jeho  matka  používala  olej  predtým,  ako  ho  porodila,  a  dieťa  dostalo  olej  aj  po
očkovaní  hexavakcínou,  aby  sa  zabezpečilo,  že  nebezpečné  chemikálie  sa  z  jeho  tela  čo
najrýchlejšie vyplavia.
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Konopný  olej  je  bezpečný  liek  pre  ľudí  všetkých  vekových  kategórií.Ak  máte  problémy  to
pochopiť,  pozrite  sa,  čo  robí  olej  na  ekzém alebo  vyrážku  z  plienky,  a  potom sa  vráťte  a
povedzte mi, že by ste svojmu dieťaťu nikdy nedali konope.Všetko, čo by ste odo mňa počuli,
je, že rodič, ktorý by svojmu dieťaťu nedal kanabis ako liek, je buď zle dezinformovaný, alebo sú
to psychopatickí sadisti, ktorých baví sledovať, ako ostatní trpia.

Viete,  aký účinný  je  olej  proti  bolestiam zubov?Dali  by  ste dieťaťu  olej  na  boj  proti  bolesti
spojenej s rastom zubov?chcel by som.Vôbec bez váhania.

Dávkovanie u detí je v podstate rovnaké ako u dospelých, keď liečite niečo vážne.Začnite s
minimálnou  dávkou  trikrát  denne,  navykajte  pacienta,  zvyšujte  dávku  každé  štyri  dni  alebo
podľa potreby a vždy sa snažte dostať čo najviac lieku do pacienta tak rýchlo, ako je to rozumne
možné, pričom sa uistite, že zostane v ich komfortnej zóne.JB

„Ak máte dieťa a odmietnete dostať „odporúčané“ očkovanie, pripravte sa na to, že vám štát, v
ktorom  žijete,  vaše  dieťa  násilím  odoberie.Stáva  sa  to  častejšie,  alarmujúcou
rýchlosťou.Vygooglite si to a pozrite sa na „požiadavky vášho štátu“. Sociálni pracovníci každý
deň prejavujú „Boží komplex“ a veria, že vedia lepšie ako ktorýkoľvek rodič, čo je pre každé
dieťa najlepšie.Buďte opatrní, aj keď sa o tejto téme rozprávate so svojím rodinným lekárom.“
Platypus

„Poznám dvoch ľudí,  ktorých deti  nikdy neboli  očkované.Obaja sú chiropraktici.Jedno z detí
chodí do súkromnej školy.Myslím, že ak chodíš do domácej školy, na tom nezáleží.Nie som si
istý." Lorinda

„Vidím malé deti a bábätká s rakovinou, pred liečbou vyzerajú dobre, po operácii a chemoterapii
vyzerajú, že umierajú, a často aj umierajú.Trhá mi srdce, ako sú ľudia nútení trpieť a umierať
skoro, keď tento olej toľko lieči.Som týždeň na oleji a cítim sa skvele, verím, že mi to zmenšuje
nádor na obličke, zatiaľ nemám žiadne dôkazy, ale čoskoro budem." Lannah

"Priateľka zdravotná sestra to použila na vyrážku z plienky 3, cez noc preč!" Alice

-- Pre tých, ktorí si myslia, že deti by nemali užívať kanabis.Aký iný liek by ste chceliradi im
dávate, ak nie tento najstarší a najbezpečnejší prírodný liek, ktorý sa používa už tisíce rokov?
Alebo sa budete pozerať, ako vy deti bezdôvodne trpíte všetkými tými ekzémami a vyrážkami?
Nie je to pekná vec, povedal by som.Najmä, keď na všetky tieto kožné problémy existuje také
jednoduché riešenie.

Je v poriadku sledovať, ako vaše deti kričia od bolesti, keď im stačí dať kvapku oleja a budú bez
bolesti?Hm?JB

"Môže admin poradiť, akú dávku podať 8-ročnému dieťaťu, ktoré bolo poslané domov zomrieť?"
Ricardo

-- Začnite s malou dávkou, sledujte, ako dieťa reaguje, a potom dávku zvyšujte tak rýchlo, ako
to dieťa dokáže.Trikrát za deň.Zvyčajne sú plné piluliek, keď ich pošlú domov zomrieť, takže ich
chcete najskôr detoxikovať,  pretože neviete,  čo interakcia spôsobí,  zvyčajne to nie je veľmi
pekné, čo robí interakcia s tými smrtiacimi chemikáliami.Ale je to preto, že olej sa snaží vyčistiť
stôl, aby mohol začať pôsobiť.

Alebo, ak nemáte čo stratiť, môžete tiež začať s veľkým množstvom oleja a uviesť pacienta do
stavu kontrolovanej kómy.To by som asi urobila ja, ale je na rodičoch, ktorý smer liečby si zvolia.

Viem len, že agresívne choroby treba liečiť agresívne.A tiež viem, že vo všeobecnosti platí, že
čím viac oleja sa vám podarí dostať do pacienta a čím rýchlejšie to urobíte, tým väčšia je šanca
na úspech a prežitie.Ale tiež viem, že pokyny na dávkovanie sú uvedené z nejakého dôvodu.
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Keby to bolo moje dieťa, naplnila by som ho tým olejom, viem, že určite by v ňom dieťa plávalo
a s najväčšou pravdepodobnosťou by som žiadneho lekára nepustila k nemu.Ale to som ja a
viem, čo mám robiť.Všetko najlepšie, JB

„Dobre,  momentálne  sa  rozbieham.Daveov  Dr.  mu  nasadil  Lyricu,  aby  mu  liečila  bolesť
spôsobenú pásovým oparom.Posledné dva dni (a ešte sa to zhoršilo) mal Dave halucinácie.Ako
v, len povedal: "Ten chlap s červenými vlasmi by tu nemal dodávať." Keď som povedal: "Čo?",
Daveova odpoveď bola: "Ach, nevadí, som si istý, že tu nie je." Práve som sa s ním rozprával a
on povedal,  že si  uvedomil,  že sa niečo deje,  pretože keď sa pozrie kútikmi očí,  za našim
oknom vidí džungľu.WTF!!!Už nejaký čas berie kanabisový olej a nikdy nič také nemal.Menej
ako týždeň na Lyrici stratil takmer všetku kontrolu nad motorom a teraz má halucinácie.Len som
dal trochu Cannabis Oil na lézie pásového oparu (s DMSO) a bolesť prestala.Zavolal som Dr. a
prinášam  Daveovi  ako  PRVÚ  V  PONDELOK.BTW,  práve  som  skontroloval  stránku  Lyrica,
"abnormálne myslenie" a "halucinácie" sú jedným z vedľajších účinkov." Kim

„Spencer mala pre všetkých úžasný týždeň!!Prvýkrát stretol bratranca a stretol svojho strýka a
tetu z Gruzínska!!Do svojej tety Sary sa úplne zamiloval, dokonca si ju vybral cez mňa alebo
otca!!Najlepšie na tom bolo vidieť ho, ako DRŽÍ V RUKE A FARBE PASTELKU, zatiaľ čo v lone
svojej tety!Dokonca urobil prevod, z pravej ruky do ľavej ruky!!Namaľoval drevené auto s úplnou
presnosťou pomocou prstov na nohách!Čoskoro sa pokúsim nahrať jeho video!Stále hovorí
nové slová a je úplne očarujúci!Podarilo sa nám ho prinútiť niesť váhu na nohách s veľkou
podporou!Najlepšie sa bavil, keď ho ťahali vo svojom chodítku...Nedokážem opísať to radostné
srdiečko, ktoré som cítil, keď som sledoval, ako to robí moje dieťa.Čistá radosť na jeho tvári,
keď sa môže hrať s veľkými chlapcami...všetci jazdili na bicykloch a kolobežkách a jediné, čo
mohol robiť, bolo túžobne sledovať...V jeho tvári som videl túžbu pridať sa a nechápal, prečo
nemôže ísť bežať a hrať sa s nimi...A potom ho jeho bratranec Jason so zlatým srdcom začal
ťahať  so  sebou,  povedal  ostatným chlapcom, že by  mali  jazdiť  rýchlejšie,  inak  ich  dostanú
policajti,  ťahá za nimi Spencera vo svojom chodítku a spúšťa sirénu.zvuky, zatiaľ čo ostatní
jazdili  dookola  a  dookola.Keby  ste  len  videli  jeho  tvár...konečne,  konečne  to  bol  jeden  z
chlapcov!Zlomilo mi to srdce na miliardy kúskov a potom ho znova stiahlo k sebe, a to len
zábleskom jeho očí a chichotom v jeho hlase.Najlepší týždeň po dlhej dobe.Spencer musí byť
veľký chlapec a ja to milujem!Chcem viac tlačiť, bojovať tvrdšie, modliť sa dlhšie, za tento malý
zázrak, ktorému hovoríme Spencer.“

"A jeho nádory sa zmenšujú použitím kanabisového oleja s vysokým obsahom THC!"Onkológia
Loma Linda označila Spencera za terminálneho.Ale nedávna magnetická rezonancia ukázala
zmenšenie veľkosti nádorov!!Olej s vysokým obsahom THC je jeho jediným liekom!Tinktúra s
vysokým obsahom CBD je to, čo sa ukázalo ako to, čo zlepšuje funkciu jeho rúk, v podstate lieči
nervy, ktoré boli zničené počas operácie mozgu a chrbtice.“ Suzetta

"Stále  nemôžem  uveriť  tomu,  čo  so  mnou  ten  olej  urobil."Cukrovka,  poškodenie  obličiek,
artritída,  ischias,  natrhnuté  šľachy,  obezita,  to  všetko  zmizlo  a  určite  došlo  k  nejakej
neurogenéze.Navyše,  keby  som  bol  teraz  dieťa,  povedali  by  mi,  že  mám  ADHD.Bol  som
maniakálne sebazničujúce monštrum.Strávil som viac času ničením školy a potom chodením do
triedy.Urobil som svojim rodičom peklo.Kým som nezačal fajčiť kotlík.Z priemernej 30-ky v škole
som  sa  dostal  cez  80-ku,  v  niekoľkých  predmetoch  dokonca  na  90-ku.A  už  žiadne
vandalizmus.Je smiešne, že si myslia, že hrniec je pre deti zlý.Musel by som nesúhlasiť." Peter

„Liečime  nášho  6-ročného  syna  s  nádorom  na  mozgu  AA3  a  zriedkavou  genetickou
poruchou.Lekári  mu  nemôžu  nič  ponúknuť  a  povedali,  že  mu  zostávajú  len  mesiace
života.Zatiaľ žiadne záchvaty a ďalšie MRI nám povie viac.Posledná kontrola, okrem nádoru na
mozgu, je v PERFEKTNOM zdravotnom stave.Nemá žiadnu chemoterapiu, žiadne ožarovanie
ani operáciu.LEN ropa!!!” Penne
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"OMG, sedím tu s vytečenými očami a snažím sa vstrebať správy z telefonátu, ktorý som práve
dostal."Pred viac ako 2 týždňami som hovoril s otcom na východe, ktorého 5-ročná dcéra práve
recidivovala.**** bol diagnostikovaný vysoko rizikový neuroblastóm v štádiu 4 (rakovina detí) -
zlá prognóza (amplifikovaná MYCN).Bolo im povedané, že nie je žiadna nádej a v podstate
vziať ju domov a užiť si posledné dni s ňou, že má málo času.Otec bol pochopiteľne veľmi
rozrušený, keď mi zavolal.Nasmerovali sme ho správnym smerom a začali **** na liekoch.Práve
dokončili  stretnutie  s  onkológmi  v  nemocnici.Nádorový  marker  moču  ****  je  ÚPLNE
NORMÁLNY!!!Prešla z 80, potom sa nasledujúci týždeň vyšplhala na 90 a teraz klesla na 8,7.
(Medzi 2 a 9 je normálne).Presne tak, ľudia, BEZ NÁSLEDKOV RAKOVINY.Za 2 týždne toto
dieťa prešlo z nevyliečiteľne/kriticky chorého do jasného zdravotného stavu.Onkológ povedal,
že niečo také ešte nevideli.“ Corrie

„Môj 11-ročný syn mal posledných 10 mesiacov chemoterapiu (a počas toho času mal aj  6
týždňov ožarovanie)  a posledné 4 mesiace sme mu podávali  olej  a skutočne to pomohlo v
mnohých smeroch. .“ Angela

„Nafta  mi  zachránila  život.Doslova.Mám ťažké  srdcové  zlyhanie,  osteoporózu,  osteoartrózu,
syndróm uvoľnených  väzov a  syndróm regionálnej  bolesti.Neberiem žiadne iné  lieky  a  môj
zdravotný stav sa neustále zlepšuje.Môj 11-ročný autistický/epileptický syn už mesiace neužíval
lieky a vďaka Rickovmu vzdelaniu o oleji dobre funguje.Ďakujeme za záchranu našich životov."
Mária

„Všimol som si, že to robí niekoľko vecí, môjmu malému, keď si udrie hlavu hádzaním kameňom
alebo čímkoľvek iným a urobí hrudku, olej ju rozptýli do jedného dňa!Zdá sa, že funguje aj na
zakrytie dier v koži, ktoré zanechalo akné alebo vriedky alebo dokonca cysty.Niekedy mám na
tvári vriedky, ktoré vytečú trochou ichtammolovej masti, ale niekedy zostane diera.Nedávno som
začal dávať konopný olej do otvoru a nevedeli by ste, že zalepil veľkú dieru s priemerom asi
milimeter!A teraz  je  oblasť  v  jednej  rovine s mojou pokožkou!Jediná vec,  ktorú  neurobil,  je
vyblednutie  oblasti  mojej  pokožky,  ktorá  je  trochu  tmavšia,  ale  na  to  môžem použiť  aj  iné
veci.Som len rád, že zapečatí pokožku!“ Mahndisa

„Moja najlepšia kamarátka to dala svojmu synovi a ten prestal mať záchvaty.Je mi ľúto, priateľu,
že som o tebe pochyboval.Vedeli ste, čo je pre vaše dieťa to najlepšie, a mali ste pravdu." Mary

„Vieš,  čo sa mi dostane pod kožu?Títo rodičia sú v poriadku s vedľajšími účinkami,  ako je
zlyhanie  obličiek,  kóma,  oneskorenie  vo vývoji  a  možno aj  smrť.Ale  keď je  možný vedľajší
účinok „vysoký“,  každý sa zblázni.Takto zle majú vymyté mozgy.Smrť je akosi prijateľnejším
vedľajším účinkom ako vysoká.Často sú to aj vzdelaní a inteligentní ľudia.Je to neuveriteľné.”
Missy

„Deti  opäť  potrebujú  THC  vo  svojich  liekoch.Regulujte  kanabis  presne  tak,  ako  regulujete
kukuricu alebo čaj.To je všetko, čo je potrebné.Žiadne extra dane, žiadne špeciálne licencie,
nič.To je jediná racionálna cesta.30% THC kozmetika funguje najlepšie, len si to pamätajte, keď
začnete premýšľať o tom, ako „regulovať kanabis“. Je stratou času a námahy pokúšať sa to
„regulovať“. Už sme dosť preregulovaní, povedal by som.“JB

Čapíky
„Čípky  s  olejom  Ricka  Simpsona  (RSO)  sú  požehnaním  pre  všetky  ženy  s  problémami
súvisiacimi s PMS, ako aj pre každého, kto má hemoroidy, Crohnovu chorobu, črevné a črevné
problémy  atď.Sú  tiež  skvelé  na  dýchanie  a  na  pľúcne  ochorenia,  nehovoriac  o
chrípke.Vyvolávajú v tele veľmi príjemný dlhotrvajúci pocit.Nevidel som nikoho, komu by sa ich
nepáčilo, keď prekonal počiatočné váhanie.“JB
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„Ahoj JB, neviem, že je to pre niekoho užitočné, takže to posúdiš ty.Nedávno som trpel nejakým
problémom s obštrukciou čriev, nikdy to nebolo úplne diagnostikované.Vnútorný, veľmi bolestivý
opuch, ktorý takmer upchal črevo.V najhoršom prípade som nemohol sedieť alebo dokonca stáť
kvôli bolesti a pre úľavu som mohol ležať iba na boku.Všeobecný lekár zrejme vylúčil rakovinu z
expresných krvných testov, ale nepomohlo mi nič iné, ako stretnutie s konzultantom o niekoľko
týždňov.Hlúpe som vyskúšal liečebné kúry, ktoré po krátkom upokojení veci ešte zhoršili.

Asi  mesiac  predtým  som  si  kúpil  formu  na  čapíky  na  eBay,  tak  som  sa  rozhodol,  že  to
skúsim.Zmiešal  som kokosový  olej  (tuhý  pri  izbovej  teplote)  s  RSO a  pridal  som niekoľko
kvapiek  oleja  z  čajovníka.Upokojenie  bolo  okamžité  a  do  24  hodín  som  cítil  zlepšenie,
jednoznačný pocit hojenia a opuch sa zmenšil.Do 7 dní som sa vrátil do normálu a cítil som sa
úplne vyliečený, prestal som používať čapíky.Bolo to trochu predčasné a po ďalších 7 dňoch sa
opuch vrátil.Hneď som sa vrátil k používaniu čapíkov a tentoraz som pokračoval 14 dní (tak
dlho, ako to bolo možné), po tom, čo opuch zmizol.Držím palce, keď to hovorím, ale zdá sa, že
to zabralo a olej ma zachránil od toho, čo bolo desivé a bolestivé v čase čakania na návštevu
odborníka.Teraz sa cítim veľmi zraniteľný, keď nemám v chladničke tubu s olejom.

Za to, že som si rýchlo uľavil od bolesti, vyliečil sa a ušetril drahocenný čas odborného lekára,
som zrejme zločinec, ktorý porušuje zákon!Aký zvláštny svet!" M

Ako vyrobiť čapíky?
Roztopíme kakaové maslo,  pridáme olej,  na začiatok cca 1-2g oleja na 100g rozpusteného
kakaového masla.Potom dávku zvyšujte každé štyri dni, kým pacient nespotrebuje asi 0,33 g
oleja v každom čapíku.1g (celková hmotnosť) čapíky pre deti, 2g pre dospelých, 3g (guličky) na
vaginálne problémy.Pre začiatočníkov  dobre  poslúži  0,01-0,02g oleja.Ak niekomu začnete  s
0,05 g v suppo, asi to tiež moc nepocíti, ale je lepšie začať s malou dávkou (pre tých, ktorí
konope v minulosti nikdy neskúšali atď.).Skutočný RSO je veľmi silný a vy nikdypresne vedieť,
ako bude pacient reagovať (krvný tlak atď.),  ale čapíky by boli  dobrým spôsobom, ako ľudí
navyknúť na olej.

Zaujímavosťou  čapíkov  je,  ako  sa  zdá,  že  otvárajú  pľúca  a  uľahčujú  dýchanie  v  priebehu
povedzme  20  minút  –  sen  mnohých  ľudí  s  CHOCHP  alebo  astmou  atď.Pacienti  ich  tiež
používali na liečbu psoriázy, vysokého krvného tlaku, Crohnovej choroby, PMS kŕčov atď.

Do  čapíkov  môžete  pridať  aj  iné  prírodné  oleje,  záleží  na  čo  ich  chcete  a  na  aký
účel.Jednoducho prejdite na niektoré stránky prírodnej medicíny a prečítajte si, čo robia rôzne
esenciálne oleje, a môžete experimentovať, koľko uznáte za potrebné.

Čapíky sú tiež skvelým spôsobom liečby pacientov, ktorí nemôžu jesť olej alebo ho z nejakého
dôvodu  nemôžu  držať  v  žalúdku.Pokiaľ  ide  o  mňa,  súdiac  podľa  účinkov,  užívanie  oleja  v
čapíkoch je najlepší a najpríjemnejší spôsob užívania konope.Na prvý pohľad to znie a vyzerá
smiešne, to uznávam, ale tí,  ktorí to vyskúšali,  súhlasia.Možno to otvára čakry zdola nahor,
ktovie, ale určite je to skvelý pocit.

Ženy by čapíky veľmi rady brali  – pomáhajú aj  pri  najrôznejších bakteriálnych a vírusových
infekciách,  „partnerskej  výmene  mikrobiologických  informácií“,  alergiách  na  kondómy  a
lubrikanty,  ktoré  sú  na  nich  použité,  atď.Už  som  spomínal,  ako  efektívne  sa  olej  stará  o
(vyrovnáva) hormonálnu nerovnováhu?Všetko najlepšie, JB

„Čípky s RSO sa dajú použiť  aj  pri  najrôznejších vaginálnych problémoch,  vrátane,  ale nie
výlučne,  kvasinkových infekcií,  HPV, kondylómov,  herpesu a mnohých ďalších chorôb alebo
infekcií, ktorými človek nemusí nevyhnutne trpieť.Najmä keď sa o ne dá tak ľahko postarať, ak
sa použije olej.JB”
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„Čípky s konopným olejom RSO fungujú skvele na všetky typy análnych alebo vaginálnych
problémov,  hemoroidy,  Crohnovu chorobu,  črevné alebo črevné problémy,  leukémiu,  pľúcne
stavy vrátane astmy, nádory mozgu, krvný tlak, kontrolu hormonálnej rovnováhy atď.JB”

„Môžete mi prosím poradiť, či je používanie konopného oleja počas tehotenstva bezpečné?Nie
je  tam  veľa  informácií,  ktoré  by  som  mohol  nájsť.Mojej  kamarátke  práve  povedali,  že  má
pupočnú cystu,  ktorá môže spôsobiť krvné zrazeniny vedúce k úmrtiu  jej  dieťaťa.Videl  som
účinky konopného oleja a jeho dobro, len si nie som istý, či je bezpečný počas tehotenstva.“
Christine

-- Milá Christine, jeho užívanie je samozrejme bezpečné, konope sa už po stáročia používalo v
tehotenstve  a  tiež  pri  pôrodných bolestiach.Odporúčam jej  robiť  čípky  s  0,01-0,06g  oleja  v
každom (začnite s 1-2g oleja na 100g kakaového masla).Cysta zvyčajne zmizne v priebehu
niekoľkých týždňov.Trikrát denne a žiadny strach, olejček bábätku neublíži.Všetko najlepšie, JB

„Trpíte  migrénami?Vezmite  si  množstvo kanabisového  oleja  veľkosti  zrnka ryže,  akaRSO a
párkrát žmurknite.Nie je nič lepšie, poviem ti to!" Sarah

-- Skvelá rada, Sarah.Naozaj to funguje.Môžem navrhnúť, aby ste to vyskúšali v čapíkoch, ktoré
sú  takmer  okamžite  úľavou  a  fungujú  aj  ako  prevencia,  ak  to  beriete  každý  deň
nábožensky.Migréna môže byť taká vyčerpávajúca.(Jindrich ma poučil  o čapíkoch a mal  vo
všetkom pravdu.)“ Tracey

„Dostal som, čo som chcel, ďakujem.Chcel som, aby ste priznali, že olej je liečivý bez ohľadu na
silu.Olej nemusí mať 95-98%, aby mal liečivú hodnotu.Nie je to jednoducho „svinstvo“, ak nie
najvyššie možné percento.Zdá sa mi škodlivé, keď sa sem toľko ľudí obracia kvôli informáciám,
aby získali dezinformácie, že kanabis môže byť svinstvo.Je to svätá bylina a určite má hodnotu
v akejkoľvek forme.

Myslel by som si, že namazaná injekčná striekačka (samozrejme bez ihly) s mierne zahriatym
olejom sa dá vložiť a aplikovať priamo do čriev.Zastreľ to rovno tam.Zdá sa, že riedenie má
väčší zmysel pre lokálne aplikácie na veľkých plochách. Blake

--  Ak  si  to  chcel,  tak  ti  stále  uniká  pointa,  Blake.45% THC olej  je  svinstvo  v  porovnaní  s
najlepším extrémne silným a sedatívom 95-98% THC RSO a nikdy nebude mať rovnaké alebo
porovnateľné účinky.To si chcel počuť?

Teraz si, prosím, pokojne namažte konečník, ak chcete svoj názor ešte lepšie dokázať, získate
tak praktickejšie skúsenosti s jeho správnym používaním.Olej vám rýchlo ukáže, prečo je lepšie
ho  používať  vo  forme  čapíkov  a  to  je  lepšie  počúvať  ako  dobre  mienené  rady.Olej  môže
fungovať ako lepidlo,  ak ste  stále  nepochopili  nápovedu.Užite si  experiment,  urobte o ňom
video, aby ostatní nemuseli opakovať túto začiatočnícku chybu.Všetko najlepšie, JB

„Pečeň dostáva väčšinu krvi z tráviaceho systému, takže môže ďalej spracovávať bielkoviny,
ďalšie živiny a toxické látky.Preto požitie Simpsonovho oleja poskytuje istý a rýchly prísun do
pečene a potom do krvného zásobenia a zvyšku tela.Okrem toho sa časť oleja dostane priamo
do hrubého čreva, aby doplnila liek vo vašom krvnom obehu.Veľa štastia!" Steve

„Kámo, konopný olejový čapík mi KONEČNE uľavil od intenzívnej bolesti žalúdka!Ani ja som sa
vôbec necítila ako ukameňovaná!(S tým mám radšej na výber) Konečne som mohol zaspať bez
bolesti  a  zobudil  som  sa  s  oveľa  lepším  pocitom.Priateľ  mi  dal  článok,  ktorý  vysvetľuje
biologickú dostupnosť kanabisového oleja pre rôzne spôsoby podávania.Je to dlhé a vedecké,
ale prečítal som to celé.

Pri  perorálnom  podaní  žalúdočné  kyseliny  znižujú  rýchlosť  absorpcie.Ľudia  pociťujú  pri
prehltnutí  oleja  ten  skutočne  „povznesený“  alebo  „ukamenený“  pocit  a  na  druhej  strane  si
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myslia,  že  olej  musí  „naozaj  fungovať“.Ale  pri  orálnom  podaní  to  nie  je  v  skutočnosti
absorbované vyššou rýchlosťou, je to len prežívané psychoaktívnym spôsobom.

Konopný olej užívam perorálne takmer 2 roky a mám skvelé uzdravenie.Butt  (slovná slovná
hračka), po 2 dňoch vyskúšania čapíkov, som presvedčený!Cítim sa oveľa lepšie!Menej zápalov
v kĺboch,  nie také stuhnuté,  bolesti  nervov a svalové kŕče sú oveľa lepšie a žiadna bolesť
žalúdka!Konečne!Choroba  a  chronická  bolesť  sú  hrozné.Teraz  mám  z  tohto  oleja  ešte
pozitívnejšie pocity.Naozaj som s tým potreboval nejakú nádej.Začínal som si myslieť, že urobil
všetko, čo mohol, teraz v to cítim nádej.“

"Biologická dostupnosť rektálnej  cesty  bola  približne dvojnásobná v porovnaní  s  perorálnou
cestou kvôli vyššej absorpcii a nižšiemu metabolizmu prvého prechodu." Mickey

--  Suppos  sú  skvelé  pre  toľko  podmienok.Urobil  som  ich  populárnymi  v  ČR  a  s  veľkým
úspechom ich používajú tisíce ľudí.Takže gratulujem, Mickey.;) JB

„Zdá  sa,  že  človek  by  mohol  užiť  oveľa  väčšie  dávky  čapíkom  a  nemal  by  negatívnu
psychoaktívnu reakciu.Existuje  miera saturácie pre absorpciu rektálnou cestou?Môžem teda
urýchliť svoje hojenie výrobou čapíkov s väčšími dávkami? Mickey

--  Buďte  rovnako opatrní  pri  dávkovaní  ako pri  perorálnom užívaní.Do 5  mg na suppo pre
neskúsených,  okolo  10  mg  je  zvyčajne  veľmi  dobre  znášaných.Pri  vyšších  dávkach  nikdy
neviete,  ako bude pacient  reagovať,  preto je  najlepšie dávku zvyšovať postupne.Ale keď si
vybudujete toleranciu, môžete voľne experimentovať.Mne osobne chutia suposy s 0,3-0,5g oleja
-- ale to by bolo pre väčšinu ostatných priveľa, takže to neskúšajte, pokiaľ neviete, čo robíte a
nevadí vám dvojdňový spánok alebo niečo podobné.;) JB

„Chápem, prečo sa trochu bojí, pretože ten olej vo vás vyvoláva pocit,najmä ak ste to ešte nikdy
nezažili.Moja mama mala 62 rokov,  keď sme jej  začali  užívať olej,  ktorý nikdy predtým ani
nefajčila.Bola  veľmi  slabá  a  točila  sa  a  chvíľu  nemohla  jesť,  ALE  to  sú  vedľajšie  účinky
oleja.Teraz robíme čapíky a rozdiel je úžasný.Teraz môže užívať svoj celý gram rozdelený do 3
kapsúl denne.Stále cíti, keď to nakopne, ale nie je to také ťažké, ako keď to užívala perorálne.V
rovnakom pomere primiešame aj konopný olej a zatiaľ funguje dobre.Dúfam, že som mal nejaký
zmysel." Nikkita

„Ahoj JB, moja mama má rakovinu pľúc (3. štádium) a tlačím jej olej, teraz má 10. deň a sme
takmer na 1 grame denne.Mala si pravdu, zvykla si a Zombie efekty cez deň sú lepšie, v noci
spí 10-12 hodín.Mám si teda robiť čípky aj s mamou?Ďakujem." Rio E

--  Áno,  Rio,  prečo  nie.Užívať  si  ich  bude  rada,  naozaj  vyvolávajú  v  tele  veľmi  príjemný
pocit.Rovnaké  dávkovanie,  aké  je  zvyknutá  užívať  perorálne,  zmiešajte  s  kakaovým
maslom.Môže ho užívať  medzi  dávkami  ako prídavok,  ak  môže,  alebo namiesto perorálnej
dávky,  podľa vlastného uváženia.Rektálne alebo vaginálne majú ženy v tomto smere oproti
mužom miernu výhodu.

A keby  ženy  vedeli,  ako  veľmi  môžu  čapíky  s  olejom  pomôcť  pri  predmenštruačných  a
hormonálnych problémoch, brali by ich všetky, o tom nepochybujem.

Čapíky s 0,005-0,01 g oleja sú tiež výborným spôsobom na začatie liečby pre začiatočníkov,
pacientom sa čapíky s malými dávkami oleja väčšinou nedajú a zdá sa, že si tento zážitok veľmi
užívajú.Ako sme však zistili, užívanie čapíkov je často kontroverznejšia téma ako používanie
oleja vo všeobecnosti.

Realita je však taká, že hemoroidy vás skôr či neskôr chytia a keď sa tak stane, s radosťou si
dáte čapík z konopného oleja alebo dva, to vám môžem zaručiť.Pretože úľava je okamžitá a
verte mi, že len málokto je natoľko odolný, aby si v takýchto situáciách nebral čapík.Toľko k
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predsudkom voči konope, hemoroidy ich vedia veľmi rýchlo roztriediť.JB

"Povedal  si  hormonálne  problémy...Som  na  Estrogele,  pretože  nemám  hormonálnu  príčinu
mojej veľkej operácie.Pomáha to na to?" Alžbety

"Jasné že...Mám 55 a používam ho denne.“ Christy

Kŕmne rúrky
"Ošetrujem  svoju  matku."Má  rakovinu  hrdla  a  postupne  si  ho  podávala  cez  sondu  na
kŕmenie.Trochu ho zohrejte a zmiešajte s kokosovým olejom!Nikdy neupchal hadičku!” Steve

„Dávam to svojmu synovi cez hadičku na kŕmenie, keď to nechce prehltnúť – nalejem veľmi
horúcu vodu na olej v pohári, potom sa rozptýli, potom pridám trochu chladnejšej vody (nie príliš
veľa), aby voda nie príliš horúce, potom ho nalejte do skúmavky.Fungovalo to celkom dobre, aj
keď niekedy olej trochu vystlal rúrku, ale nikdy sa to nezablokovalo.Tajomstvo je liať to dole,
kým je ešte veľmi teplé.“ Angela

„Mal by niekto nejaký nápad, ako niekomu podať konopný olej cez kŕmnu hadičku?Zmiešala
som to s olivovým olejom, aby to nebolo také husté, ale aj  tak sa bojím, že by to upchalo
tubu.Nejaké nápady?" Steven

-- Steven, vždy je najlepšie nájsť spôsob, ako podávať neriedený olej, to je najlepší spôsob.Keď
nemôžete nájsť spôsob, môžete ho zmiešať s pacientovým jedlom a nechať ho jesť tak.Áno,
môže  to  upchať  trubicu,  najmä ak  má olej  hustú  konzistenciu.Niektoré  oleje  sú  husté,  iné
tekutejšie.Ale keď ich zahrejete na telesnú teplotu, mali by byť dostatočne tekuté, aby neupchali
hadičku.

Ďalším spôsobom je podávať ho pacientom v čapíkoch s kakaovým maslom.Napriek tomu je
jedenie oleja preferovaným spôsobom užívania tohto lieku, kedykoľvek je to možné.Spôsobov
podávania oleja je veľa a často je to veľmi individuálne, preto sa snažte nájsť spôsob, ktorý
bude pacientovi najviac vyhovovať.Všetko najlepšie, JB

„Viem,  že  to  znie  hrozne,  ale  trocha  coca  coly  cez  hadičku  na  prepláchnutie  po  podaní
viskóznych  látok  alebo  len  na  vyčistenie  upchávok  vo  všeobecnosti  funguje  dobre.Starý
pohotovostný režim RN.“ Ellen

Chirurgia, chemoterapia alebo olej?
"Nikdy by si mi nevzal kozy, keď môžem prehltnúť RSO!" Chloe

„Samotná  myšlienka,  že  rakovina  prsníka  predstavuje  „percentuálne  riziko“,  je  úplná  lož.V
skutočnosti má rakovinové mikronádory v tele každý, vrátane mňa.Rakovina nie je choroba,
ktorú len „dostanete“, ako keď vás náhodne zasiahne blesk.Je to niečo, čo musíte „riadiť“ alebo
„zabrániť“  deň čo deň,  jedlo po jedle,  prostredníctvom výberu životného štýlu,  ktorý zahŕňa
suplementáciu  vitamínu  D,  výživu,  superpotraviny,  zeleninové  šťavy  a  vyhýbanie  sa
chemikáliám spôsobujúcim rakovinu a žiareniu. Takže keď lekár povie, že máte „šancu“ dostať
rakovinu, naznačuje tým, že rakovinu nemáte pod kontrolou, a to je úplná lož.Inými slovami
rakovinové šarlatánstvo.“

-- Keď máte „šancu“, že dostanete rakovinu, jednoducho sa pustite do oleja.Je to oveľa zdravšia
a bezpečnejšia možnosť.JB

„Pozrite sa na rakovinu alebo akúkoľvek inú vážnu chorobu, ako keby to bol požiar.Čím väčší je
oheň, tým viac sily potrebujete na jeho uhasenie.Takže by ste radšej použili sto vedier vody
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(RSO) alebo pohár vody (iné druhy oleja), ak by vám horel vlastný dom?Alebo by ste chceli, aby
prišli profesionálni hasiči a pomohli vám s tým?To by som bol radšej, ale súčasní hasiči, teda
lekári, vodu na hasenie všetkých tých požiarov ani nesmú použiť a ani ju nevedia použiť po
všetkých tých desaťročiach indoktrinácie, vymývania mozgov a neužívania konope v liek.

Dáva vám zmysel, že niekto poslal k veľkému požiaru v meste skúsených hasičov a nenechal
ich vodou, teda najzákladnejšou a najtradičnejšou formou hasenia?Nie mne.Napriek tomu je to
presne to, čo tí, ktorí sú pri moci, urobili so zdravotníckym systémom, ktorý dnes máme.

Veľa požiarov, žiadna voda, teda veľa práce navyše pre hasičov/lekárov, ktorí  nemôžu robiť
svoju prácu najlepšie, ako by mohli.Takto by to podľa mňa nemalo byť.Pre svoju prácu by mali
mať  to  najlepšie  vybavenie  a  najlepšie  nástroje,  nie?To  by  som  robil,  keby  som  bol  ich
manažérom/vládou.Je na tom niečo zlé, keď sa na to pozeráš takto?Myslím, že nie.“ JB

"Každej žene, ktorá toto číta, dúfam, že vám to pomôže zistiť, že máte možnosti," pokračovala
pani  Jolie.
--  Ak si pani Jolie myslí, že dvojitá mastektómia je najlepším spôsobom prevencie rakoviny,
dovoľte mi povedať, že s ňou zásadne nesúhlasím.A keby som bola na jej mieste, tak by som
ten olej jedla a natierala si ním podozrivé miesta každý deň, je to oveľa bezpečnejšia možnosť
ako to, čím si prešla ona.A sranda je, že ten olej aj tak zje, lebo bude musieť.

Napríklad, koľko CT vyšetrení musela urobiť pred a po operácii?Jedno CT vyšetrenie sa rovná
alebo môže rovnať 200 – 500 röntgenovým lúčom pľúc a účinky žiarenia sú kumulatívne.Takže
v  skutočnosti  jej  „preventívna  operácia“  s  najväčšou  pravdepodobnosťou  spôsobí  rakovinu
namiesto toho, aby jej zabránila.No dobre.

To je  to,  čo dostanete,  keď máte  príliš  veľa na míňanie a keď robíte génový test,  aby ste
predpovedali  svoju  budúcnosť.Tí  podvodníci  jej  povedali,  že  dostane  rakovinu  prsníka,  tak
„konala“ a teraz bude žiť bez pŕs, bude z toho v depresii, bude na to stále myslieť, v dôsledku
toho dostane mnoho ďalších chorôb. toto a je viac než pravdepodobné, že dostanerakovinu aj
tak  niekde  inde  a  s  najväčšou pravdepodobnosťou  bude po  tom,  čo  jej  lekári  urobili  a  po
všetkých tých BS, ktoré jej povedali.

Je naozaj lepšie sedieť doma a jesť olej a nestarať sa o nič.Alebo si to aspoň myslím.Ak to
príde, tak to príde, prečo si robiť starosti s niečím, čo sa môže stať o dvadsať rokov a nechať si
vyrezať prsia len pre obyčajnú korupciu a krádež na najvyšších miestach.JB

„Verím, že máš pravdu na JB!V roku 2005 mi odstránili pravý prsník, keby som vedela o RSO,
nikdy by som túto operáciu nepodstúpila.Ako viete, teraz mám rakovinu pľúc a verím, že RSO je
jediný spôsob, ako ísť. Bonnie

„Skutočne, JB, mala som preventívnu hysterektómiu po prvom štádiu rakoviny prsníka, čo teraz
ľutujem.Keby som vtedy vedel o RSO, nepodstúpil by som žiadnu operáciu ani ožarovanie!Plus
žiarenie  bolo  protokolárne!!!!!Mám  toľko  DÔVERY  v  RSO,  že  som  zrušil  svoju  ďalšiu
mamografiu.Poslednýkrát  uvidím  svojho  konzultanta,  aby  som  mu  povedal,  že  končím  s
rakovinovým priemyslom, keďže verím, že poznám liek, napíšem si do poznámok z nemocnice
SLZY RICKA SIMPSONA FÉNIXA.:) Nemôžem vám dostatočne poďakovať za vašu pomoc a
obetavosť.Moje dary na rakovinu idú teraz do fénixových sĺz.Som požehnaný!!!MIER, priateľ
môj.:)“ Tina

„Je také hlúpe riskovať svoj život mastektómiou, aby ste nemuseli MOŽNO riskovať svoj život s
rakovinou.A potom riskovať, že dostanete rakovinu so všetkými týmito skenmi!Ako hlúpo by ste
sa  cítili,  keby  ste  po  tom  všetkom  zo  skenov  dostali  rakovinu  pľúc?Alebo  zomrel  počas
komplikácií po operácii?Mastektómia po diagnostikovaní rakoviny, SPOLU s konopným olejom
a  nesúdila  by  som  to,  ale  robiť  to  bez  rakoviny  je  rovnako  veľké  riziko  ako  dostať
rakovinu.Jednoduchá logika." Carla
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"Bohužiaľ vidím, že to ženy robia stále ako "preventívu." A majú z toho strach, pretože cítia, že
je to ich jediná možnosť.Vieme lepšie, ale preboha, koľko ľudí ešte musí trpieť touto posranou
chorobou??!!Naše vlády sú zbytočné.Ak by sme tu mali kanabis na voľné užívanie, mnohí by
neboli v pozícii, v akej je pani vyššie.Veľmi, veľmi smutné a vlastne ma to hnevá." Gruzínsko

„Takže sa zabila a označila to za preventívne opatrenie?To je šialené...Okrem toho genetika
takto nefunguje.Všetci máme gény v podstate na všetko...Je to naše ŽIVOTNÉ PROSTREDIE,
ktoré spúšťa aktiváciu určitých génov.Keď sa povie „beží to v rodine“, je to skutočne znak toho,
že  zvyky  sa  odovzdávajú  z  generácie  na  generáciu  a  spôsobujú  rovnaké  genetické
spúšťače.Nie je to len prípad genetiky.To je úplne ignorantské povedať...“ Alistair

"Čo môže lekár presvedčiť, aby urobil...Počúvajte ľudia, genetický skríning je waaaaay zložitejší
ako "Ach, máte ten gén, takže máte 87% šancu, že dostanete rakovinu." Tu je ďalší fakt, ktorý si
väčšina  neuvedomuje:  každý  má  rakovinové  bunky;  Udržiavanie  si  vitálnej  postavy  a
minimalizovanie toxínov v životnom prostredí je tou najlepšou stávkou pre každého, aby zostal
zdravý...Toto sa zdá byť prehnané.Závažné zneužitie vzťahu lekár/pacient.“ Jack

"Zaujímalo by ma, či si Brad Pitt teraz odreže gule, aby zabránil rakovine semenníkov." Mike

"JB, chcel som sa o to podeliť s tebou a Rickom."Olejová pilulka, o ktorej hovorí, je RSO.Myslel
som, že by vás to mohlo zaujímať.Mám pre vás aj fotky.Toto poslal zamestnanec a prirodzený
užívateľ liečiv.“ Rick

"Dobre,  toto  je  prvýkrát,  čo  to  hovorím  svetu,  takže  prepáčte,  ak  trochu  táram."
Trpím ťažkým prípadom endometriózy.Ide o ochorenie,  keď tkanivo,  ktoré normálne vystiela
vnútro  maternice,  nazývané  endometrium,  začne  rásť  mimo  maternice.Bežne  pokrýva
vaječníky, črevá a iné orgány a tkanivá vo výstelke panvy.Rovnako akoendometrium reaguje
počas  menštruácie,  rovnako  ako  posunuté  endometrium  mimo  maternice.S  každým
menštruačným cyklom sa zahusťuje, rozpadá a krváca.Vytlačené tkanivo nemá žiadny spôsob,
ako opustiť telo a uviaznuť.Čo zase spôsobuje podráždenie a zápal okolitého tkaniva, ktorý sa
nakoniec  vyvinie  do  jazvového  tkaniva  a  zrastov  (abnormálne  tkanivo,  ktoré  spája  orgány
dohromady).

To spôsobuje  strašné  vedľajšie  účinky.Bolesť  Kb  konštantná  denná  nevoľnosť.Dysmenorea,
bolestivá menštruácia, ktorá zvyčajne môže trvať celý cyklus.Nadmerné krvácanie, neplodnosť,
únava, nevoľnosť, zápcha atď.Moderná lekárska starostlivosť o endometrózu je teraz hlavne
hormónmi  a  silnými  liekmi  proti  bolesti.V  závislosti  od  vašej  závažnosti  a  plánov  liečby  je
najvhodnejšou a najúčinnejšou liečbou hysterektómia.

mam len 21.Neustále sa stretávam s bojom každodennej bolesti a nádeje na budúcu rodinu a
dobré zdravie.To ovplyvňuje každodenný život takým negatívnym spôsobom, že niekedy ledva
vstanem z  postele.Skúsil  som hormóny a  veľa  liekov,  z  ktorých som veľmi  chorý.Zatiaľ  nič
nefungovalo...ešte asi pred mesiacom.Majiteľ a tvorca alebo MOTH (liek byliny) mi predstavil
tento úžasný liek nazývaný „olejová tabletka“. Spolu so zmenou stravovania som minulý mesiac
zaznamenal  obrovské  zlepšenie.Spal  som  celých  8  hodín,  čo  je  pre  mňa  tabu!Videl  som
obrovský významný pokles bolesti,  v skutočnosti malú alebo žiadnu.Moja nevoľnosť je teraz
úplne preč a na rozdiel od účinkov liekov proti bolesti, ktoré som dostal od lekárov, som teraz
schopný tráviť a jesť bez problémov. Môžem úprimne povedať, že som sa necítila tak skvele od
svojich 15 rokov!“

„Radšej by som zomrel prirodzenou smrťou, ako by ma mal niekto vyrezať na oceľový stôl v
nemocnici.Chirurgovia  nemajú  vždy  100%  úspešnosť,  moja  kamarátka  Margie  zomrela  na
hysterektómiu, vykrvácala na operačnom stole.“ DeYoung

„Postaral  som sa o  žlčové kamene mojich  sestier.Hneď ako začala  brať  olej,  prestala  mať
strašné záchvaty.Nikdy ďalšiu nemala a operáciu zrušila!!!!Aj moje zdravie sa posunulo o 180."
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Kelly

„Pred  19  mesiacmi  po  odstránení  rakovinového  nádoru  na  mojom  hrubom  čreve  prišla
rakovinová klinika v deň prepustenia.Chemoterapia a ožarovanie sa majú začať budúci týždeň -
podľa  štandardného  protokolu.Kecy  som  povedal!!!Konopný  olej  bude  mojou  verziou
štandardného protokolu.Ročná kontrola minulý mesiac.KRV JE ČISTÁ – výsledky CT skenu mi
nadiktoval môj chirurg, citujem, Gerry – tvoje hrubé črevo je nepoškvrnené.“ Gerry

„Dobrý deň, JB, mám lekársku otázku.Môj otec spadol, udrel si hlavu a má krvnú zrazeninu vo
vonkajšej membráne mozgu, v skutočnosti nie v mozgu.Bol prepustený z nemocnice a vysadil
lieky  proti  bolesti,  pretože nezaberajú  na bolesti  hlavy.Lekári  dúfajú,  že krvná zrazenina sa
časom zmenší, inak sa ju pokúsia operovať...Berie Coversyl 2,5 mg na krvný tlak, Flomackstra
na zväčšenie prostaty a má tiež stav nedostatku krvných doštičiek, čo spôsobuje Gammophacy
určitého významu.Má 80 rokov a RSO nikdy neskúšal.Mám nejaké, aj keď už rok leží v nádobe
v chladničke...Máte nejaké skúsenosti  so znížením tohto typu krvnej  zrazeniny?Priniesla  by
nejaká výhoda lokálna aplikácia na hlavu v oblasti bolesti alebo by bolo najlepšie požitie?Určite
si dnes kúpim vašu e-knihu, ale ocením každú konkrétnu SÚKROMNÚ radu...Pravdepodobne
zmiešam RSO s kokosovým olejom alebo olivovým olejom, ktorý by mohol preferovať, keďže je
Talian,  na požitie  a/alebo topickú aplikáciu.Myslím,  že hlavná vec,  ktorú chcem vedieť,  je  -
existuje nejaká možnosť nepriaznivého účinku na krvnú zrazeninu z požitia RSO?Všade je veľa
vecí o redukcii  nádorov,  ale nemôžem nájsť jedinú vec o krvných zrazeninách vo vonkajšej
membráne mozgu???!!!Prosím, pomôžte." Ross

-- Ahoj Ross, tu je e-kniha pre teba.Olej pomôže aj s krvnou zrazeninou, jednoducho.Konope
mal dostať do systému hneď po páde.A teraz, čím skôr ho na to dostanetetým väčšia šanca na
úspech.Lieky by som skrátil na polovicu, keď mu začneš s olejom, aby sa predišlo nežiaducim
vedľajším účinkom a potom,  ako  hovoríš,  vnútorne a  lokálne.Čapíky  s  olejom by  fungovali
skvele - čípky sú skvelé na stavy pľúc a mozgu. JB

“Zmiešal  som  asi  pol  unce  so  60  ml  olivového  oleja  (neviem,  aký  kvalitný  bol,  že  som
vyrobil).Keď tam išiel, vyzeral ako prehriata smrť (dovolil by mi, aby som mu to naniesla lokálne
na hlavu).Testoval som 0,5 ml v pipete a stále fungujem, ale som ľahký.Natrela som mu aspoň
dvojnásobok  na  hlavu.Po  pol  hodine  skonštatoval,  že  to  všetko  prešlo  a  utrel  si  hlavu
uterákom....Jedli sme údeného lososa, ktorý som priniesol, potom som išiel von pre chlieb a
mlieko a vrátil som sa, aby som ho počul štebotať do telefónu so svojimi ďalšími deťmi, ktoré
boli očividne šťastné, že ho tiež počuli späť k jeho obvyklému ja.Yadayada, ďakujem za vašu
prácu chlapci!...Ross

„Štyrikrát  som  prežil  rakovinu,  moja  posledná  diagnóza  bola  agresívna  invazívna  rakovina
prsníka 4. štádia, preto som vo februári 2014 podstúpila dvojitú mastektómiu. Tentoraz som sa
vzdala chemoterapie a ožarovania a na vyliečenie som použila oleje THC a CBS. Teraz som v
remisii už 2 roky. Áno zlatko, funguje to. Ak máte nejaké otázky, napíšte mi PM. Myslím, že ti
môžem pomôcť. Ožarovanie a chemoterapiu som absolvoval už 3x a tentoraz som to odmietol a
použil som svoje alternatívne metódy. Tentoraz som mal najlepšiu kvalitu života. Nie vždy chorý
a nevoľný. Moja úroveň bolesti je kontrolovaná pomocou THC a CBD olejov a koncentrátov.
Tentoraz nie lieky. Žiadne opioidy. Vďaka Bohu." Tina

„Pred  chvíľou  som  sa  stretol  s  jedným  pánom,  povedal  mi,  že  bol  riaditeľom  špeciálnych
projektov a začiatkom sedemdesiatych rokov pracoval pre vládu.Povedal mi, že vtedy študovali
lekársky konopný olej a vysadili ho.PREČO?Pretože to FUNGOVALO!!Áno, povedal, že „mocní
vedia, že nie sú peniaze na život, iba na umieranie“. Ako všetci vieme, v našej krajine a v USA
politici investujú do chemolaboratórií a farmaceutických spoločností.No, po dlhej diskusii mi tiež
povedal, že on a celý jeho tím odvtedy užívajú liečivý konopný olej a tento fajn pán vyzerá na
veľmi skorú šesťdesiatku, no, v skutočnosti má niečo po sedemdesiatke a vyzerá skvele !!Všetci
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ostatní členovia jeho tímu stále žijú, teraz je to na zamyslenie!!A hej, vedeli ste tiež, že najstarší
žijúci človek na našej planéte má 131 rokov, celý život je na konopnom oleji a stále chodí a
každý deň obrába svoju farmu... Zrádzajú nás ľudia, ktorým máme dôverovať! !“ Brian

PMS, menopauza
„Toto je jedna vec, pre ktorú je konope a konopný olej to najlepšie, čo existuje.Jednoducho
nenájdete nič, čo by mohlo alebo by pomohlo lepšie ako konope.Pomôže obnoviť hormonálnu
rovnováhu a zbaviť sa agresivity, výkyvov nálady atď.Pomôže tiež zmierniť predmenštruačné
bolesti a kŕče, nepríjemné pocity, úzkosť atď.

Ak by som videl, ako sa žena začala správať čudne v dôsledku hormonálnej nerovnováhy v tele
súvisiacej  s  PMS,  okamžite  by  som jej  dal  konope vo všetkých dostupných formách alebo
formách.Nevidím dôvod,  prečo by mal niekto zbytočne trpieť.Nehovoriac o tom, že keď trpí
jeden,  trpia  následne  aj  všetci  naokolo,  čo  môže  potvrdiť  každý,  kto  mal  čo  do  činenia  s
predmenštruačnou ženou.Dal by som jej zjesť olej, použiť ho v čapíku a nezanedbal by som ani
lokálne použitie na bruško a chrbátik.Bude sa jej to páčiť, pretože to odstráni bolesť a zlepší jej
pokožku na týchto častiach.Tiež by som s ňou fajčil olej,  aby vedela, že „nie je sama“ a že
niekomu  na  tom  záleží.Pri  konope  nemusí  byť  menštruácia  frustrujúcim  a  nepríjemným
zážitkom pre všetkých zúčastnených.JB”

„Konopný olej je môj liek na menopauzu a môj preventívny liek na rakovinu vaječníkov, na ktorú
v roku 1985 zabrala moja matka.Keby som len vedel o oleji, moja mama by ma videlavyrásť a
mať deti!Vyliečilo moje príznaky menopauzy.Spracované do 48 hodín!Môžem znova žiť!Zdieľam
tieto informácie všade, kde môžem.Liek musí byť dostupný pre každého!Ďakujem Rickovi, že
šíriš správy a robíš ľudí zdravými!“ Shelagh

„Schudol som 50 libier vďaka tomu, že mi to rozbehlo hormóny – cítim to okamžite – už žiadne
návaly tepla, ktoré zvyčajne trvajú celý deň a noc.Keď som v 37 rokoch ochorela, uvrhla ma aj
okamžitá menopauza a choroba si  pohráva s každým hormónom.Som veriaci,  odkedy som
ochorel, pribral som 100 libier a pri malom používaní som schudol 50." Joann

„Rickovu stránku sledujem už dosť dlho a vďaka informáciám, ktoré som tam získal, moja astma
a VEĽMI  ŤAŽKÉ nočné  potenie  a  návaly  tepla  v  dôsledku  veľmi  ťažkej  menopauzy  teraz
neexistujú.Pokračuj v dobrej práci." Lize

„Mám rakovinu a spánkové apnoe.Nielenže sa úžasne vyspím, ale ani sa nezobudím z návalov
tepla.Je to požehnanie.” Stephanie

„Už  niekto  uviedol,  že  olej  je  skutočne  dobrý  na  zmiernenie  symptómov  menopauzy?Moje
návaly horúčavy a nočné potenie takmer úplne zmizli, keď som bral olej.“ Gill

Q.Sakra,  JB...  išlo  jej  to  skvele,  AŽ  DO  antiestrogénových  injekcií.Spôsobujú  jej  smrteľnú
chorobu.
A.Prekvapenie,  prekvapenie,  Valerie.Žiaľ,  v  súčasnosti  je  pravidlom  hry  „drž  sa  ďalej  od
lekárov“.Nehovoríme  to  z  radosti,  je  to  realita.Pacientom  sa  na  oleji  zvyčajne  darí,  kým
nezasiahnu  lekári  a  nepokazia  to  nejakými  nepotrebnými  vysoko  alternatívnymi  a
experimentálnymi chemickými liekmi.Kým sa teda lekári nenaučia správne používať tento liek,
je  naozaj  najbezpečnejšie  držať  sa  od  nich  ďalej  (ak  to  okolnosti  samozrejme
dovoľujú).Nepotrebuje injekcie, potrebuje čo najrýchlejšie zjesť toľko oleja, koľko len môže, aby
napravila škody z predchádzajúcich lekárskych ošetrení a dostala svoj stav pod kontrolu.Ak olej
nepomôže, je veľmi nepravdepodobné, že by niečo iné pomohlo.JB
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Regulácia telesnej hmotnosti
„Konopný olej  reguluje telesnú hmotnosť a určite  vás privedie na zdravú váhu!Vďaka tomu
nebudete toľko túžiť po nezdravom jedle.Je to skutočne úžasný liek.Toto je jediný SKUTOČNÝ
liek na chudnutie, ktorý existuje.” Rick

"Aj ja schudnem---Musím si ísť kúpiť opasok.":) Stúpol som na váhu a teraz mám 139# -- túto
váhu som nevidel od strednej školy.Som ohromený a stále mi ľudia hovoria, aký výrazný je
úbytok hmotnosti,  je to skvelý pocit.Tiež nemám takmer žiadnu chuť do jedla a je to trochu
zvláštne,  keď  cítim  nutkanie  dať  si  nejaké  mastné  sladkosti,  ktoré  by  som  predtým  nikdy
nevynechal.Zvláštne.Na nano sekundu som sa obával, že beriem priveľa oleja alebo niečoho
podobného, ale rýchlo som si uvedomil, že sa moje telo lieči... zbavím sa toho, čo sa tam dostať
nemá, a čím viac zmením stravu na bio, tým bude zdravšia.Žiadne diéty,  žiadne nadmerné
cvičenie, len jazda na koni, záhradkárčenie a byť mamou.Myslím si, že je to prirodzený vedľajší
účinok RSO.:)“ Heather

"Bol  som na oleji  2  mesiace a tiež som si  všimol  úbytok hmotnosti...úplne mimo liekov na
predpis...Vysadila som tabletky na krvný tlak...prave mi bral tlak (bez tabletiek za 2 mesiace od
uzivania oleja)...výsledky 124/80 tepová frekvencia v sede 79...O MÔJ BOŽE...toto je proste
úžasné!!!Čoskoro  treba  urobiť  krvné  testy  a  potom  oznámim  PERFEKTNÉ  čísla,  aby  ich
VŠETCI videli... Ďakujem RS, môj ZELENÝ anjel.“ Suzanne

"Dobrá práca Suzanne!!Konope jem denne už viac ako rok a udržať si váhu na strednej škole
nebolo nikdy také ľahké počas mojej vojenskej kariéry, keď som držal lieky na predpis!Milujte, o
koľko jednoduchšie je to aj s kanabisom!!!” Tammy

„Všimol som si, že keď vyfajčím trochu oleja, moja hladina cukru v krvi skutočne rýchlo klesá.A
fajčím viac oleja ako pupenu a trochu som schudol a môj tráviaci systém sa skutočne upokojil.“
Michelle

"Už nejaký čas som na oleji."Naozaj to funguje na udržanie normálnej hladiny cukru v krvi, ale
mám problém.Môj nový lekár na liečbu bolesti urobil moč a bol pozitívny.Povedal som jej, že ho
používam, aby som si nemusel dávať inzulín.Povedala, že ak budem mať pozitívny test, vysadí
mi ostatné lieky proti bolesti.Teraz som schudol 40 libier a moja hladina cukru v krvi je teraz
normálna a cítim sa skvele.Ak mi odoberú lieky, priberiem späť, pretože mi degenerujú chrbát a
kolená  a  nemôžem  cvičiť.Teraz  žijem  v  Oregone,  kde  je  ropa  ľahšie  dostať  kvôli
ambulanciám.Neviem, čo povedať svojmu lekárovi.Bol som s nimi vpredu.VA odmieta moje lieky
a nechce sa s nami,  ktorí  máme neustále  degenerujúce bolesti,  zaoberať.Aký  neporiadok."
Michelle

"Môj chiropraktik ma teraz počuje o RSO."Teraz, keď som schudol 65 libier za 5 mesiacov bez
cvičenia, prestaň do seba strieľať inzulínom, teraz si dám 1/2 tabletky.Čoskoro zahodíme aj
tie.Jeho srdce sa otvorilo, keď som mu povedal o Rickovi a jeho príbehu.Požiadal o svojich
ďalších pacientov, toho drahého muža, ktorým je, pripomenul som mu, že som mu spomenul
RSO, pre neho!lol Páčilo sa mu to, takže ty ty ty, pokračuj v tom, my všetci!“ Dave

„Jedol  som  kanabisový  olej  s  cieľom  schudnúť,  ako  aj  sledovať  stravu  a  pravidelné
cvičenie.Zatiaľ za 8 týždňov som schudol 8 libier.je to pôsobivé?Ešte nie som si istý, ale dám ti
vedieť.Zaviazal som sa, že to budem robiť každý deň po dobu 6 mesiacov.Všimol som si, že nie
som takmer nikdy hladný a nemám chuť (okrem dobrej čokolády) na sladké a keď zjem niečo
sladké, môžem zjesť len malé množstvo.Ďakujeme, že ste to zverejnili.Rád by som videl, či z
ropy takto profitujú aj ostatní?“ Robin

"Zdravím JB.Dúfam, že táto správa zistí, že sa vám darí.Len som si myslel, že sa podelím o
svoje  skúsenosti  s  konopným  olejom  ako  každodenným  doplnkom.Predtým,  ako  som

- 135 -



prostredníctvom Ricka Simpsona a vás zistil výhody kanabisového oleja a to, čo môže urobiť
pre ľudské telo, pociťoval som niektoré prichádzajúce zdravotné problémy, ktoré sa spájali s
tými, ktoré už mám.

Trpím  chronickou  bolesťou  z  ťažkej  OA z  nehody  pri  ťažbe  dreva,  ktorá  mi  zničila  pravé
koleno.Kvôli tomuto zraneniu som už nemohol pracovať na plný úväzok.Tiež trpím bolesťou z
OA v pravom ramene,  paži  a  ruke od brachiálneho plexu po pravé rameno,  čo  mi  na rok
spôsobilo paralýzu pravej ruky.Pociťoval som mravčenie v končekoch prstov, ako aj  zápal a
opuch v oboch dolných končatinách.Môj lekár ma 6 mesiacov pred brnením prstov varoval, že
ak nezmením svoj životný štýl, som na ceste k cukrovke.

V  tom  čase  som  vážil  260  libier.Stratil  som  aj  čuch  a  chuť.To  všetko  boli  príznaky
cukrovky.Lekár po testovaní môjho cukru v krvi povedal, že z 1-10 som bol na dobrej ceste @
6.5.Olej som začal užívať asi pred 6 mesiacmi.Ráno a znova pred spaním zrnko ryže.Teraz
vážim 203 libier, žiadne brnenie v končekoch prstov, môj čuch je späť a opäť cítim chuť.Opuchy
a zápaly v dolných končatinách a chodidlách sú preč, rovnako ako bolesť z OA.Veľmi pekne
vám  ďakujem  za  šírenie  pravdy  o  tejto  liečivej  rastline  so  zvyškom  ľudstva.Ty  a  Rick  ste
skutočným darom z nebies pre tých z nás, ktorí to potrebujú.

Oh!Moja dcéra robí to, čo je v našej domácnosti známe ako olejové guľôčky (dávka vyvaľkaná
na malý kúsok chleba), olejové guľôčky sa nám minuli.Bol som príliš lenivý na to, aby som si
vyrobil svoj vlastný a hlúpo som prestal užívať svoju dávku asi na týždeň.Vrátil som sa späť na
217 libier.Keď som pokračoval v užívaní oleja, moja váha klesla späť na 203 libier a naďalej
klesá.Moja výška je 5'8”, takže čoskoro budem vedieť, či ma to vráti na moju predmanželskú
váhu  175  libier.Som  taký  nadšený.Ponaučenie.Nikdy  neprestávajte  brať  olej.Život  je  dobrý!
Veľká vďaka." Ron

"Môj  syn  používa  olej  Simpson  na  Crohnovu  chorobu,  ale  počul  som,  že  môže  pomôcť
schudnúť."Ak  áno,  ako?"  Krystal
-- Áno, môže, jedzte olej a schudnete, ak máte nadváhu a priberiete, keď máte podváhu.Nepýtaj
sa ma prečo, nepýtaj sa ma ako je to možné, nepoznám odpoveď.To sa jednoducho stáva.Sám
som na oleji schudol 50 kíl a verte, že som sa snažil zo všetkých síl Ricka vyvrátiť.Ale neuspel
som a olej mi tiež narástol svaly.Bolo to zvláštne a ťažko uveriteľné, priznávam.Ale nevadí mi,
že som celú tú váhu schudol bez kvapky potu a bez cvičenia.V skutočnosti  to bolo celkom
príjemné a nevadilo mi dobrý spánok, ktorý bol jediným vedľajším účinkom používania oleja.JB

"Ahoj Rick, naozaj som ti chcel poďakovať za záchranu môjho života."Mám 17 rokov z Dillí v
Indii.Mala som naozaj nadváhu.A od minulého mája, keď som začal konzumovať RSO, som za
10 mesiacov schudol 40 kg (88 libier).Môj brat tiež schudol 23 kg a moja mama odvtedy schudla
15 kg, a to preto, že ja jem oveľa viac oleja ako oni, keďže sa mi z neho vôbec nedvíha, aj keď
skonzumujem gram.

Takže  čím viac  a  rýchlejšie  budete  jesť  olej,  tým rýchlejšie  a  lepšie  budú  výsledky.Naozaj
chcem, aby každý vedel, že dokáže vyliečiť jednu z najväčších chorôb na svete, obezitu.

Ďakujeme JB za poskytnutie informácií vždy, keď to bolo potrebné.Obaja ste moji hrdinovia a
nemôžem vám dostatočne poďakovať.“ Shobhit a Shashank

Úzkosť, paranoja

„Príklad toho,  ako môže úprimná,  no pomýlená rada ublížiť:  Niekto sa  sťažoval  na vysoké
hladiny a bolo mu povedané, aby si vzal CITIKOLÍN. To je v poriadku, až na to, že CITICOLINE
je RIEDIČ KRVI a osoba, ktorej bola poskytnutá rada, bola osoba, ktorá neznáša riedidlo krvi.
Osoba, ktorá radí, to myslela dobre, ale nezverejnila túto životne dôležitú informáciu. Viem, že
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existuje veľa ľudí, ktorí to myslia dobre, ktorí chcú pomôcť, ale PROSÍM, BUĎTE OPATRNÍ pri
poskytovaní  informácií,  ktoré  môžu  ovplyvniť  život  aj  smrť.  Mimochodom,  jednoduchým
spôsobom, ako znížiť vysoké hladiny, je strčiť si do úst pár zrniek korenia...bezpečné, lacné a
efektívne.“ Gary

„Je skvelé vedieť o citikoline, keďže beriem aj warfarín. Rovnako ako kurkuma, ktorá vám tiež
riedi krv.“ Randy

„Citocholín  spôsobuje/napomáha  metastatickým  bunkám  rozvíjať  ich  vlastné  zásobovanie
krvou. Nie je to dobré na rakovinu." Jim

"Včera  som  dostal  jednu  ženu,  ktorá  začala  užívať  lieky."Toto  je  jej  správa  z  prvého
dňa.Jednoducho úžasné!Tu je môj prehľad z prvého dňa:

Včera ráno som sa zobudil s ekzémom na perách a dal som si naň olej.Štípanie prestalo asi za
10 minút.Bolestivosť bola preč za 30 minút.Opuch ustúpil  za pár hodín.Pľuzgiere na mojich
perách sú dnes asi z polovice preč – normálne im trvá 2 týždne, kým sa zahoja.Dýchal som
výpary z oleja na mojich perách.Všimol som si, že bolesť, ktorá bola v mojom pravom sínuse
niekoľko týždňov, prestala.A prestalo mi tiecť z nosa.Od včera si kýchol iba raz.Všimol som si,
že moja únava nie je taká hlboká ako obvykle.Všimol som si, že som sa cítil uvoľnene a ten
úzkostný okraj bol preč.

Večer  som  si  všimol  zníženú  bolesť  tela  -  normálne  mám  k  večeru  také  bolesti  tela,  že
nemôžem sedieť  (bolesť  nervov a  svalov  členku,  bolesť  kolena/ramene/lakťa/zápästia/palca
výrazne klesla).Tiež dostávam veľmi ľahkú žiaru pri každej dávke.Nemám žiadne problémy s
prácou alebo zaostrovaním a neváhal by som šoférovať.Mám veľmi čistú hlavu, aj keď som si
dnes ráno zabudol vziať Citicoline.Dávam ekvivalent asi pol zrnka oleja na Craisen a beriem to
tak.“

„Konopný olej som začal v decembri 2012 ako všeobecné tonikum.Trpel som typom 2diabetes v
tom  čase.Moja  hladina  cukru  v  krvi  bola  na  úrovni  300,  kde  100  je  normálne.Dostal  som
metformín, z ktorého mi bolo zle vždy, keď som ho užil.Požiadal som o prechod na iný liek na
cukrovku a vysadili mi metformín a nasadili Januviu.Moja hladina cukru v krvi len na liekoch sa
primerane znížila.Moje čísla boli väčšinu dňa na stovke.Keď som pridal olej do svojho režimu,
moje čísla sa vrátili  len mierne nad normál.Potom sa zistilo,  že Januvia spôsobuje rakovinu
pankreasu.Chcel som prestať užívať tento liek a požiadal som svojho lekára, aby sa vrátil k
metformínu.Súhlasil.Samozrejme na metformíne mi bolo zle vždy, keď som ho užil.

Zvyknúť  si  na  olej  bolo  pre  mňa  celkom  utrpenie.Nenávidel  som  to,  čo  mi  marihuana
dávala.Pred použitím oleja som neužíval marihuanu viac ako 35 rokov.Olej som začala kvapkou
veľkosti  špendlíkovej  hlavičky  a  aj  to  bolo  priveľa.Na  návrh  Corrie  Yelland  som začal  brať
Citicoline na zmiernenie pocitu z oleja.Fungovalo to dobre a na tejto ceste som bol viac ako
rok.V máji 2013 ma urýchlene previezli na urgentnú operáciu žlčníka.V nemocnici som bola 5
dní  bez  oleja.Vtedy  sa  zistilo,  že  mám  málo  horčíka.V  nemocnici  mi  nasadili  doplnkové
magnézium.Keď  som  prišiel  domov,  vrátil  som  sa  k  oleju.Na  moje  prekvapenie  po  týždni
užívania horčíkových doplnkov som zažil veľmi príjemný pocit z oleja.Toto je moja skúsenosť aj
naďalej.Bol  som schopný  prestať  používať  Citicoline  na  zmiernenie  vysokého.Potom sa  mi
podarilo  zvýšiť  dávku  oleja  na  1  zrno  denne.Začal  som  mať  veľmi  nízku  hladinu  cukru  v
krvi.Metformín som odstránil zo svojho denného režimu.

Odkedy  som  zvýšil  svoju  dávku  oleja  na  1  zrnko  ryže  denne,  moje  cukry  sú  úplne
normálne.Moje a1c sa znížilo na 6,1 zo 7,2 pred rokom a 1/2.Moja MUDrje ohromený rovnako
ako môj lekárnik.Nemôžem sa s nimi podeliť o dôvod môjho úspechu, keďže žijem v štáte, kde
je  ropa  nelegálna.Zaujímavou  vedľajšou  poznámkou  k  tomuto  príbehu  je,  že  keď  som  sa
ponáhľal na operáciu, požiadal som, aby som sa súkromne porozprával s anestéziológom.Bála
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som sa, že olej mi zabráni v bezpečnej procedúre.Anestéziológovi bolo úplne jedno, že som na
oleji  a  povedal,  že  ak  niečo,  uľahčí  mi  to  operáciu,  pretože  moje  cievy  budú  rozšírené  a
dýchanie bude jednoduchšie, kým budem pod vodou.Cez toto všetko bol Aamann po mojom
boku.Nie vždy má odpovede, ktoré potrebujem, ale nariadil mi, aby som sa pýtala a dôverovala
svojmu telu a svojej intuícii.Nie je to pre mňa ľahké, ale konečne sme sa dostali  na miesto
veľkého úspechu, kde sa môj diabetes 2. typu úspešne lieči len olejom.Teraz je máj 2014.S
pozdravom Alice”

„Sakra, dokonca sa kúpem v kanabisovom oleji naplnenom inými olejmi.Kto by si pomyslel, že
kúpeľ pomôže od bolesti a úzkosti.Lol." Tonya

„Beriem to už 13 dní a moja depresia už nezmizla, už som nemala bolesti nervov, vyvinul som si
normálny spánkový cyklus a nemám žiadne pocity hnevu, depresie, úzkosti ani nepociťujem
následky PTSD z Iraku.Účel je spôsobený dierami v pľúcach od fosforových výparov z výbuchu
v Iraku a vdychovania toxických častíc a tiež rakoviny z ochudobneného uránu, ktorému som
bol vystavený.Tri roky po Iraku sa u mňa začal objavovať bazocelulárny karcinóm. Jeremiáš

"Ďakujem!Urobil  som  niekoľko  dávok  oleja  s  priateľmi  a  ručné  striekačky  pre  iných
priateľov.Cítim ten rozdiel neskutočne!Moja PTSD je znížená, bolesť je znížená a moje kĺby
cítia, ako keby dostali dávku WD-40.Keď úzkosť zasiahne, vyfajčím trochu oleja a je preč.Inak
dávkujem trikrát denne asi tri týždne.Za tie tri týždne som nachodil viac ako za posledné tri roky!
Moja láska a obdiv  vám všetkým vo Phoenix Tears!Ďakujem vám, pán Simpson,  do konca
môjho života.Viem, že si to teraz môžem užiť namiesto toho, aby som bol na nemocničnom
lôžku.“ Fred

„Bolesť sa zmiernila a moje kĺby sa cítia, ako keby dostali dávku WD-40?Panenský kokosový
olej je bezpečnejší“ Hunter

„Na rezanie RSO používam organický panenský kokosový olej.Umožňuje lepšiu absorpciu a
tiež zabraňuje prilepeniu oleja na všetko, vrátane zubov.Používam ho aj na vytiahnutie toxínov
tak, že si 20 minút kolíšem lyžičku okolo úst a vypľujem do koša.“ Fred

„Bol som v bode svojho života, kde bolo moje zdravie hrozné a mal som veľké bolesti.Mal som
samovraždu, pretože život bol taký deprimujúci.Potom som narazil na „Run From the Cure.“
Odvtedy  sa  môj  život  výrazne  zlepšil  vďaka  použitiu  informácií,  ktoré  som  sa  naučil.Moje
zdravie je teraz skvelé a som oveľa optimistickejší, pretože viem, že kanabis ochráni moje telo
pred poškodením.Odvtedy som nemal žiadne samovražedné myšlienky a život je stále lepší a
lepší, keď sa dozviem viac o rôznych liečivých vlastnostiach kanabisového oleja.“ Peter

"Neskutočné,  ako  je  moja  úzkosť  kontrolovaná...Bol  som  chronický...  Cíť  sa  normálne,  ak
normálne je šťastný a oveľa viac života... Ďakujem, Rick.“ Kamarát

Depresia

„Mám posttraumatickú stresovú poruchu a kanabis mi pomáha relaxovať, jesť, spať, sústrediť
sa, koncentrovať sa.Už NEMÁM klinickú depresiu...atď...Bral som antidepresíva, stabilizátory
nálady,  zlepšovače  nálady,  lieky  na  spanie...čo  ich  nebijem...Len  sa  mi  nepáčia  vedľajšie
účinky...a  už  ich  nepotrebujem kvôli  konope...Naozaj  sa  modlím,  aby  sa ľudia  vzdelávali  o
BOHU,  ktorý  im  dal  RASTLINU,  kanabis...  z  mnohých  použití  a  liečivých  zázrakov,  ktoré
má...len hovorím...“ Ale

„Toto je skutočne úžasný liek.Vložil som svoju dávku do kapsuly, aby som ju prehltol.Pomáha pri
mojej bolesti a symptómoch PTSD.Poznám pomerne veľa pacientov, ktorí z toho tiež profitujú,
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na záchvaty, Crohnovu chorobu, abstinenčné príznaky atď.Niektoré ambulancie to nosia.“ Nádej

„Nemôžem hovoriť za ostatných, ale pre mňa je to zvládanie symptómov bipolárnej poruchy,
tardívnej  dyskinézy,  tardívnej  dystónie,  veľkej  depresie,  chronickej  bolesti,  PTSD,  smútku a
úzkosti.Od  septembra  som  bez  jedu  (farmaceutických  prípravkov),  liečim  sa  a  cítim  sa
skvele.Toto je TEN zázračný liek.Môj pes je takmer bez rakoviny z oleja a lokálnych liekov.Túto
rastlinu stvoril Boh, aby zachránila životné prostredie, životy a ekonomiku.Spoločnosť musí byť
informovaná." Kathy

"Chcem ti len poďakovať, Rick." Celých 50 rokov som trpel depresiami, teraz som na oleji 8 dní
a mám pocit, že som znovuzrodený. Ďakujem ti veľmi pekne!" Sue

Skleróza multiplex (MS)
„Len rýchly update, Jindrich...Manželka [59] užíva jednu dávku olejovej ryže o veľkosti zrniek
denne na podporu spánku a celkového zdravia a schudla, až kým sa nestabilizovala na 30
librách  nižšie.S  používaním oleja  má úžasný  zážitok,  rovnako  ako  ja.Straty  matematických
zručností  a teoretického uvažovania s MS sa v mnohých prípadoch obrátili  a ja opäť robím
veľkú matematiku v mojej hlave, ako keď som bol mladší.V tomto prvom roku používania sme
sa snažili a dosiahli hlavné ciele v živote.Vďaka Rickovi a tebe, môj priateľ.Ach, a Betty, zlatému
retrieverovi sa stále darí lepšie ako kedykoľvek predtým, je zdravý a veterinári ho stále úplne
popierajú.“ Marka

„Moja dobrá kamarátka, seniorka s SM, užíva marihuanu na zmiernenie SM.Prisahá na to." Ron

„Môj starší priateľ v práci mi povedal, že jeho žena má SM a aké zlé to bolo.Sotva sa jej mohol
dotknúť  a  vždy  mala  bolesti.Povedal  som  mu  o  oleji,  pretože  nič  iné  nefungovalo,  čo
skúšali.Vyskúšali  to  a  funguje  to!Cíti  sa  oveľa  lepšie  a  môžeskutočne  cíti  svoje  chodidlá
(predtým nemohla), teraz vie povedať, či je podlaha teplá alebo nie a sú super nafúknuté.Hej,
bude kupovať ropu načierno, kým nebude legalizovaná, pretože funguje.Nič iné SM nelieči, už
to  skoro  vzdali...Konopný  olej  im  dal  nový  pohľad  na  život  a  veľa  nádeje  na  spoločnú
budúcnosť.Budem  ďalej  šíriť  informácie  o  tomto  medicínskom  zázraku!Vďaka  Rick,  túto
informáciu by som nikomu nedal, keby nebolo Fénixových sĺz.“ (z Ontária)

„Dobré ráno Rick, sledujem ťa na Facebooku.Toľko som sa od vás dozvedel a vážim si vašu
tvrdú prácu a oddanosť.Dôvod, prečo som uvažoval o marihuane na lekárske účely, bol len pre
môj  stav,  sklerózu multiplex.Ale  na základe výskumu,  ktorý  som našiel  v  súvislosti  s  inými
chorobami vrátane SM a rakoviny, som sa rozhodol, že ak nerobím svoju úlohu pri informovaní
ostatných, nerobím svoju úlohu úplne.Dúfam, že budem užitočným zástancom pri presviedčaní
obyvateľov  Arkansasu,  aby  v  nasledujúcich  voľbách  v  roku  2014  hlasovali  za  lekársku
marihuanu.Tento rok sme sa tak veľmi priblížili.Ďakujem ešte raz.S pozdravom Nancy”

„Videli sme, že naša verzia Simpsonovho oleja a aktuálne sväté oleje vyliečili takmer všetko od
pacientov  s  SM,  psoriázu  kože,  pacientov  s  rakovinou  a  dokonca  pomohli  pacientovi  s
mozgovou príhodou začať hovoriť viac slov a viet, ktoré od r. mŕtvica!Ďakujem vám za všetko,
čo  ste  urobili!“  --  Ďakujem,  Michael,  ale  nikdy  sa  mi  nepáči,  ak  niekto  robí  „svoju  verziu“
RSO.Dodržiavajte prosím pokyny čo najviac.Ako vždy, môže byť v stávke niečí život a vy vždy
chcete pacientom poskytnúť najúčinnejšiu formu tohto lieku, kedykoľvek je to možné.JB

"Existujú  všetky  druhy  dôkazov  a  dôkazov,  preskúmajte  to."Poznám  človeka  s  SM,  má  to
roky.Ošetruje to olejom, môže chodiť a fungovať tak dobre ako ja.Potom poznám prašníka s
SM, robí všetko, čo mu doktori a moderná medicína káže.A je na invalidnom vozíku a jeho telo
sa vypína.“ Jeff

„Mám tiež MS a prestal som brať svojich 13 skriptov.108 tabliet týždenne a 3 injekčné...A teraz
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používam len kanabis.“ John

„Pred piatimi týždňami mi volala žena z východu, ktorá má SMNa invalidnom vozíku je už 15
rokov.Vyskúšala všetko, na čo si pomyslela, vrátane kontroverznej terapie CCSVI, aby nevidela
žiadne  zlepšenie.Nasmerovali  sme  ju  správnym  smerom  a  začala  brať  olej.Jej  posledný
telefonát mi znel takto: „Ahoj Corrie.Chcem vám len oznámiť, že môj invalidný vozík je v garáži.“
(Takže  si  myslím,  že  je  to  pokazené,  veď  je  to  len  5  týždňov).„Som  hore  a  kráčam!Som
očarený.Zbavil som sa môjho Depends a práve som sa vrátil domov z nákupného dňa.Corrie,
už 3 roky nemôžem ísť nakupovať.“ Vtedy začala plakať a povedala: "Corrie, vrátila si mi môj
život." Corrie

Tabletky, cigarety a detoxikácia
„Ak chcete prestať fajčiť,  použite olej  Ricka Simpsona.Jednoducho spať cez odber.Rovnaký
protokol  a  rovnaké  dávkovanie  ako  pri  akomkoľvek  inom  ochorení,  len  postupujte  podľa
pokynov na našej stránke.Správne vyrobený a používaný RSO funguje aj na všetky ostatné
typy pridávania látok,  napríklad na heroín,  kokaín,  alkohol,  morfín,  vysoko návykové a silné
liečivá atď.JB”

„Osobne  sa  chcem  poďakovať  vám  a  každému  pestovateľovi,  distribútorovi  a  držiteľovi
politického úradu za to, že ste tento zázračný olej  dostali  medzi verejnosť.Skrátim to,  trpím
strašnými  kŕčmi,  nevoľnosťou a  už  veľmi  dlho som závislý  na opiátoch  kvôli  týmto a  iným
krásnym príznakom.Rozhodol som sa po krutom boji  so zdravím bojovať.Tabletky na bolesť
vôbec nepomáhali, mali ma zdržať od vysadenia.Lieky na fajčenie boli v poriadku, ale nič sa
nepribližuje tomu, čo pre mňa robí olej.Je pre mňa veľmi ťažké napísať to bez toho, aby som sa
naplnil takou vďačnosťouže cez slzy nevidím.

Bojoval  som s  tým,  že  som sa  úplne  detoxikoval  olejom!Musel  som to  urobiť  niekoľkokrát
predtým a zakaždým sa to zhorší,  ale  tentoraz som nemal takmer žiadne problémy.Žiadne
telesné kŕče, žiadna svrbiaca pokožka, žiadne potenie...žiadna z obvyklých nočných morí, ako
sa zbaviť opiátov.Myslím, že ten olej je zázrak!Zachránilo mi to život!

Odkedy  som  skoncoval  s  opiátmi,  zmenil  som  aj  svoju  stravu  tak,  aby  bola  väčšinou
bezlepková.Pšenica je problém, ale niektoré iné obilniny nie.Ale veľkú časť mojej stravy tvoria
moje olejové pastilky.Dokážem sa s nimi vysporiadať, môžem fungovať, myslieť, robiť všetky
veci, ktoré chcem robiť, s oveľa väčšou energiou a bdelosťou, ako keby som namiesto toho
fajčil liek.

Povedal som, že to skrátim, pravdou je, že uvažujem o napísaní knihy, v ktorej by som chválil
tento zázračný olej a všetko, čo pre mňa urobil.A tak ti s hlbokým uznaním a láskou ďakujem
Rickovi Simpsonovi.Mahalo, Lois”

"Vidím, že som alergický na opiáty... (Najmenej toxické???) Dám si konope, prosím." Heather

„Ak ste na opiátoch, musíte si uvedomiť, že bude existovať „synergia“, čo v podstate znamená
1+1=3, v tom, že olej užívaný s opiátom bude mať na vás väčší vplyv, ako keby ste si dali len
jeden. alebo ten druhý, navzájom posilňujú svoje účinky, takže nebudete potrebovať toľko liekov
proti bolesti ako bežne.Porozprávajte sa so svojím doktorom o znížení množstva liekov, ktoré
užívate, väčšinou tabletiek nemôžete len tak prechladnúť, bez toho, aby ste si ublížili.“ Jim

„S manželom sme začali  s olejom začiatkom roka.Má pľúcnu embóliu  a diagnostikovali  mu
cukrovku 2. typu.Konzumujeme iba jednu kvapku dvakrát denne, len preto, že to je všetko, čo
zatiaľ máme.Mimochodom, pokyny sa dali ľahko dodržiavať a fungovali skvele.Ak to dokážem
ja, dokáže to každý.Naphtha sa dá kúpiť v Home Hdw tu v Kanade a je označená ako riedidlo
farieb bez zápachu.Vyžiadajte si na ňom MSDS.
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Stále si nie som istá, či to manželovi pomáha alebo nie, možno ešte stále lieči následky dvoch
CT vyšetrení?So mnou to urobilo pozoruhodný rozdiel vo veľmi krátkom čase.Moja laktózová
intolerancia bola vyliečená (ak olej vysadím, vráti sa), ale teraz je definitívne preč.Výrazne sa
zmenila aj moja alergia na vôňu.Mám chronickú infekciu dutín odkedy si pamätám, antibiotiká
nič nerobili a pred rokmi som s nimi prestala.S potešením môžem povedať, že sa mi vyčistili
dutiny a môžem dýchať!Stále som ovplyvnený vôňou, ale ani zďaleka nie tým, čo to bolo.

Ďakujem Rickovi a JB za to, že dostali tieto informácie na verejnosť a ďakujem všetkým, ktorí
neustále píšu a zdieľajú svoje príbehy.Prial by som si, aby som to mohol kričať zo striech, ale
asi  by  ma zatkli  ;-))  Okolo  konope  je  taká stigma a  ľudia  (tu  v  okolí)  jednoducho  nechcú
počúvať.Škoda, poznám ich toľko, že by to mohlo pomôcť.“ Clemmie

„Lisa, tiež by som ti mal oznámiť, že v mnohých svedectvách a dokumentárnych filmoch, ktoré
som videl, niektorí z týchto ľudí začali brať olej na jednu konkrétnu chorobu a skončili tak, že
získali výhody a vyliečili sa z iných chorôb, ktoré ani neboli. poznať pred použitím oleja.

Povedzme napríklad, že si dáte olej na cukrovku a potom zistíte, že po použití oleja sa hladina
vášho cholesterolu vrátila  do normálu,  vaše kožné vyrážky alebo ekzém sa vyčistili  a  vaše
hemoroidy náhle zmizli spolu s podivnou hrčkou, ktorú ste mali alebo infekcia dutín sa náhle
vylieči.V mojom výskume toho vidím veľa.

Mnoho ľudí  tiež uvádza, že často schudnú,  ak majú nadváhu, alebo sa vrátia na normálnu
hmotnosť, často bez toho, aby sa snažili držať diétu.A ak odšťavujete surové konope, výsledky
na váhe a zdraví sú ešte výraznejšie.

Viem,  že  aj  Rick  Simpson  propaguje  rastlinnú  stravu.Vidím,  že  v  mnohých  iných  štúdiách,
okrem užívania liečebného kanabisu, má prechod na rastlinnú stravu toľko zdravotných výhod,
že sa títo ľudia často zaviazali k životu a chvália a podporujú, že prechod na rastlinnú stravu
priniesol doslova im zachránil život." Donna

"Ahoj Jindrich, prepáč za otravovanie, ale Brad ma dnes opravil v jednej veci, ktorú by si možno
chcel uviesť na pravú mieru."Jeho hodnoty cukru v krvi pri cukrovke trvalo 7-10 dní, kým sa
normalizovali,  nielen  nasledujúci  deň...aj  tak  je  to  pozoruhodné.To  mi  tiež  dáva  príležitosť
preposlať zvyšok jeho e-mailu, ktorý by ste podľa mňa chceli zverejniť aj na PT:

„Mal som 5 rakovín kože na ľavej ruke, viem, že tieto vznikli v dôsledku podopierania ruky o
okennú rímsu pri potápaní v priebehu rokov.Nechal som ich zaliate olejom 24 hodín denne, 7
dní v týždni a všetky okrem toho veľkého sú úplne preč.Ten veľký je sotva zistiteľný, ale stále
cítim mierne vyvýšené miesto, takže na ňom denne nechávam olej.Myslím, že to do konca
týždňa  zmizne,  keďže  je  to  tak  blízko.Majte  na  pamäti,  že  som  ich  nechal  v  minulosti
niekoľkokrát zmraziť a vždy sa vrátili, tentoraz som si istý, že nie, ak áno, presne viem, čo mám
robiť.To najlepšie tebe a Rickovi, Dale."

-- Ďakujem, Dale, je pekné vedieť, že presne viete, čo máte robiť.JB

"Vzal som si olej, aby som prestal užívať lieky proti bolesti a cigarety...A som úspešný!Už je to
viac ako mesiac bez jedného!“ Randy

-- Gratulujem, Randy.S použitím oleja to nakoniec nebolo až také ťažké, však?JB

„Niektorí ľudia sú jednoducho ignoranti a boja sa.Kvôli Rickovi Simpsonovi som ja sám mohol
výrazne znížiť svoje lieky proti bolesti, myslím tým, že som bral 60 mg OxyContinu 3 ráno a 3
pred spaním a bral som ich viac ako 8 rokov...Bolo to na hovno!

Teraz od spustenia oleja beriem iba 1 ráno a 1 popoludní!Hovorte o zázraku, aspoň ja to tak
vidím!Lekári mi povedali,  že nikdy nebudem môcť ísť dole alebo ich nebudem môcť prestať
užívať.Chlapec urobil „Rick Simpson“ a ja dokážem svojim lekárom, že sa mýlia,

- 141 -



Robím to a cítim sa lepšie, ako keď som bral tie prekliate jedovaté pilulky!Aj keď som užíval
takú  vysokú  dávku  OxyContinu,  stále  som  pociťoval  bolesť,  deň  čo  deň,  nespal  som  a
nejedol...Dnes som bez bolesti, normálne spím a viac jem!A ja nezastavím svoju snahu dostať
sa z týchto tabletiek, dúfam, že kým budem mesiac na oleji, budem úplne mimo!Drž mi palce!"
Nancy

"Pomáhal ľuďom zbaviť sa opiátov všetkého druhu a rýchlo...s RSO...plus prášky na spanie a
iné.Bez odberov, bez kŕčov.Výborne.Jeden frajer povedal, že je to ako ísť spať a vstať čistý,
žiadne  nutkanie  na  nič.Cítia  sa  skvele,  ako  keby  som  každé  ráno  zdolával  medveďa
grizlyho.Cítia sa opäť mladí a zdraví.Potrebujeme „RSO Detox Center“, aby sme zvládli všetky
tieto detoxikačné problémy.Mier všetkým." Ron

„Ahoj Jindrich, ten olej určite zachránil susedovi prasknutý semenník.Týždeň a pol mal krvavý
moč a neznesiteľné bolesti.Doktor povedal, že mu nemôže predpísať nič, čo by pomohlo na
tento typ bolesti, a dal mu tri dni pred odstránením semenníka, ak nezastaví krvácanie.RSO
zabral do hodin od bolesti  a  do 3-4 dni  prestal  cikat  krv uplne.Už sú to dva týždne a je  v
poriadku.Stále na ňom pracujem, aby urobil posudok, ale má z toho trochu strach (jeho slová...
„Prídu a vezmú ma preč, ak natočím video“) a o pravdivosti toho veľa nevie. moc RSO, takže je
trochu skeptický, že ropa mu zachránila mužnosť, lol.Z toho, čo som bol svedkom toho, že olej
určite urobil  trik,  ale nie je to 100% zdokumentované, všetko, čo viem, je,  že sa ho chystal
odstrániť, keď som ho prvýkrát uvidel, a o niekoľko dní mu bolo lepšie po tom, ako olej zjedol a
použil ho lokálne, a ako ačapíknočná čiapka, lol, ale on to neprizná.Stále mu hovorím každý
deň: "Kámo, zachránil som tvoje šialenosti!" lol Každopádne, len som ti chcel dať vedieť, ako to
dopadlo, a ak ho prinútim, aby urobil svedectvo, dám ti vedieť.“ Steve

„Podarilo  sa  nám  odstaviť  Cashy  od  metadónu,  fentanylu,  Clonapinu,  Versedu,  Ativanu  a
Oxykodónu  za  menej  ako  dva  týždne  pomocou  oleja!Bez  abstinenčných
príznakov/príznakov.Funguje to úžasne!” Kalli

„V  auguste  2012  môj  syn  „Pnut“  začal  pociťovať  záchvaty,  kataplexiu,  nadmerné  slintanie,
vdychovanie každodenných tekutín a celkovú únavu.Jeho mentálne schopnosti rapídne klesali
priamo pred našimi očami.Len rok predtým hral futbal, futbal a bol skautom.Celkovo to bol do
augusta 2012 normálny malý chlapec.

Preskočte na marec 2013 a nakoniec mu bol diagnostikovaný Niemann Pick typu C.NPC je
terminálne  ochorenie,  ktoré  je  v  najzákladnejších  pojmoch  problémom  lyzozomálneho
ukladania.Pozerám sa na to ako na trvalé poškodenie mozgu.Lekári nám dali všetky lieky na
záchvaty, na ktoré si spomeniete, klonazepam, tegretol, Dilantin, lamictal, keppru, Diastat gél na
urgentné klastre atď. a NIČ nezaberalo.(Zdalo sa, že to robí len to, že veci zhoršuje tým, že
nám dáva falošnú nádej.Zakaždým, keď to nefungovalo, doktor zvýšil dávku.Neobviňujem ich,
pretože to je všetko, čo vedia.) Ležal by na gauči, možno by ste z neho dostali úsmev, možno
nie.Len  tam  ležal  a  slintal.Nemohol  sa  pohnúť.Z  veľmi  aktívneho  malého  chlapíka  sa  stal
zombie.Museli sme mu zaobstarať invalidný vozík, služobného psa pre epilepsiu a dostali ho do
hospicu.

V januári 2014 do toho vstúpil skutočný cudzinec, ktorý sa stal skutočným priateľom „strýko S“ a
ponúkol nám pomoc vo forme oleja Ricka Simpsona.Hovorili sme po telefóne hodinu a pol a on
bol taký zanietený pre celú rastlinnú medicínu a skutočne veril v to, čo Rickov olej urobil svojimi
vlastnými skutkami pri  pomoci  druhým, že cítil  nutkanie pomôcť nám.Vďaka láskavosti  jeho
srdca našiel pre nás spôsob, ako získať liek, ktorý sme zúfalo potrebovali.

31.  januára  mal  náš  syn  v  bdelom  stave  najmenej  15  záchvatov,  všetky  dokonca  na
Clonazepame a Diastate.Niektoré dni mal lepšie ako iné, niektoré dni boli  plné záchvatov a
strachu.Pokiaľ nie ste rodič/milovaný, ktorý si tým prešiel, nebudete rozumieť temnému miestu,
v ktorom sa cítite.
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Prvú  dávku  Rickovho  oleja  dostal  1.  februára.V  ten  deň  mal  len  3  záchvaty.Prvýkrát  po
mesiacoch sa posadil na posteli a povedal celú vetu.Náhoda, pomyslel som si.Ale aj tak som
bol veľmi šťastný.Štvrtý deň zavolal moju manželku „mama“ prvýkrát po mesiacoch.Hovorte o
radosti a slzách toho dňa.Hneď na druhý deň, 5. deň, nemal vôbec žiadne záchvaty.Od tohto
príspevku sme prešli 58 dňami iba s 2 záchvatmi a tie možno pripísať vonkajším faktorom.

Dnes náš syn viac rozpráva, je aktívny, vie vymenovať pár prezidentov podľa tvárí, vie sám
jazdiť na svojom špecializovanom bicykli.To, čo sa stalo pred našimi očami, nie je nič iné ako
zázrak.Nie  som najnábožnejší  človek,  ale  verím v  Boha.Naozaj  verím,  že  nám poslal  toho
„strýka S“.Verím, že ukázal Rickovi, ako to urobiť, a viedol vás JB, aby ste sa dostali k slovu.

Za toto všetko, za to, že mi pomohol priviesť nášho syna späť ku mne, k nám.Za to, že som
priviedol moju ženu späť z najhlbšej depresie a za pomoc mojej rodine.Rick Simpson, JB a
„strýko S“, som navždy tvojím dlžníkom.Ďakujem!!!" Kevin

Závislosti
„Veľmi nedávno som pozoroval,  ako smrteľne chorý pacient  s rakovinou závislý  od morfínu
prestal  užívať  morfín  „STUDENÉ TURECKO“.Keď vysadila  morfium,  vyhladovala;  už  nemal
zápchu;  spala  veľmi  zdravo  a  jej  bolesť  bola  oveľa  lepšie  kontrolovaná.Znova  sa  stala
koherentnou.ÚŽASNÝ.Keby som túto zmenu o 180 stupňov sám nevidel, NIKDY by som tomu
neveril.Nikdy predtým som nebol zástancom marihuany, ale toto osobné pozorovanie zo mňa
urobilo veriaceho.“ Janice

„Jednu vec, ktorú som si teraz všimol, keď beriem RSO 3 mesiace, je, že ma takmer zbavil chuti
na alkohol.Kedysi som mal každý večer dva alebo dva poháriky, ale teraz sa mi chce niečo
málo, a keď už, tak nepijem toľko, tiež som si všimol, že mám oveľa voľnejšie nohavice.Schudol
som 10 libier.Jediné, čo robím menej, je piť alkohol.

Stále jem to isté a stále papám mixované orechy, sušienky atď. v noci, keď mám maškrty a
možno dokonca zjem viac ako pred Olejom.Áno, olej môže spôsobiť hlad.

Takže buď nedostatok alkoholu alebo oleja spôsobili, že som stratil 10 libier za 3 mesiace.A
naozaj som nemal nadváhu, 5'10” a asi 198 libier.Keď som bol mladší, vždy som mal okolo 186
libier a bol som fit.Teraz mám 187 libier, čo som naposledy kontroloval.Tak či onak, olej alebo
nedostatok alkoholu spôsobili, že som schudla.Len šťastný vedľajší efekt." Scott

„Opiáty mi spôsobujú zápchu, nevoľnosť, je ťažké dostať správnu dávku na účinnú úľavu.Robia
ma „mdlým“,  vďaka  čomu  nie  je  bezpečné  jazdiť  a  ďalej  a  ďalej.Marihuana  nie.Dosť  bolo
povedané." Fred

"15-ročná závislosť od opiátov vyliečená olejom."Neskúšal by som to, keby nebolo Ricka.Takže
musím  povedať,  že  mu  skutočne  vďačím  za  svoj  život,  takže  teraz  som  jedným  z  jeho
najväčších podporovateľov.Vždy som fajčil, ale nikdy mi to nepomohlo s bolesťou, ktorú by som
dostal z užívania tabletiek.Chcel som len toľkokrát zomrieť, pretože som už nemal na starosti
svoj  život.Môžem  povedať,  že  kvôli  RSO.NEPOUŽÍM  morfium,  oxy,  perc,  vic,  ani
suboxone...dostalo ma to zo všetkého!!!!!A mám 40 a opäť sa cítim na 20.Moja artritída, ktorú
som pociťoval  každé ráno,  je  teraz PREČ.Olej  som užil  vnútorne 10-krát  a môj  život  začal
odznova.Neexistujú slová, ktoré by vyjadrili, aký som vďačný.Ak užívate prášky, začnite tým, že
si dáte olej v noci, pokiaľ nemáte týždeň na spánok, potom by som išiel touto cestou.“ Rebecca

"Kanabis ma dostal z Benzovej závislosti po viac ako 30 rokoch pred viac ako 15 rokmi, bez nej
by som bol teraz mŕtvy..." Phil

„Poznám niekoho, kto používa kanabis, aby im pomohol dostať sa zo suboxonu. Konope jej
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veľmi pomáha.Hovorí, že pomáha od bolesti.Ale myslím si, že časť časti piluliek, ktorá je pre
mnohých návyková, je „vrchná“ časť... v ktorej konope nie je až taká „vrchná“... ale podľa mňa,
ak  sa  toho  budete  držať  po  začiatku  a  budete  budovať  tolerancia  pocit  nadmernej  únavy
zmizne.TOLERANCIA je kľúčom.” Erin

"Vysadil som všetky lieky proti bolesti a som schopný fungovať - prajem si, aby viac ľudí mohlo
dôverovať sile prírody!" Sue

„Mám miechový nerv, ktorý sa zlomil v roku 2000, a roky som akceptoval myšlienku, že z toho
nakoniec  budem  zmrzačený  a  uviaznu  na  Oxycontine  na  takmer  desaťročie,  kým som sa
nerozhodol vyskúšať kanabis.Teraz, keď porovnávam moje magnetická rezonancia, lekári sa
čudujú, ako sa myelín na nerve začal hojiť a vylučovať zjazvené tkanivo.V posledných dvoch
rokoch sa moje držanie tela začalo zlepšovať, rozsah pohybu, ako aj zníženie záchvatov.“ Ann

Q.A čo metadón?Pomáha RSO zbaviť sa metadónu?Je to absolútne najťažšia droga, ktorá sa
kedy dala vysadiť.Skúšal som to niekoľkokrát s rôznymi vecami!Odbery trvajú tak dlho, že je
príliš strašné zvládnuť tak dlho!Dokonca aj Bradford Rehab v Alabame povedal, že detoxikácia
je najťažšia!Aaron

-- Aaron, závislosť na metadóne je pre olej hračkou, najmä keď sa vyrába a používa podľa
našich pokynov.Predstavte si našich pacientov s rakovinou štádia 4 – zvyčajne sú na kokteile
toho  najhoršieho,  čo  si  viete  predstaviť,  a  napriek  tomu  môžu  zvyčajne  prestať  užívať
čokoľvekbrali za týždeň alebo dva.Takže opäť pri porovnaní s tými dobrotami je metadón pre
olej hračkou.Už roky o tom hovorím odborníkom na závislosti, nechcú tomu uveriť a nikdy sa
neukázali, aby som im to mohol jednoducho ukázať.JB

„Užil som kanabis pre závislosť môjho brata na heroíne.Bol zabitý pri práci, ale s kanabisom
sme videli skvelé výsledky až do jeho smrti.“ Laura

-- Správne použitý RSO môže byť použitý na porazenie všetkých látkových závislostí známych
človeku.Pacientovi zvyčajne trvá týždeň až dva, kým prestane užívať návykové drogy/tabletky a
väčšinou sa neprejavia výrazné abstinenčné príznaky.Čo je fajn, najmä pre pacientov a tých,
ktorí sa o nich starajú.JB

"Ako sa na to pozerám, všetci piloti by mali zjesť ropu, keď na deň pristanú."Takto si dobre
oddýchnu, dobre sa vyspia a na druhý deň budú môcť opäť dobre pracovať.Ako inak sa chcú
chrániť  pred radiačnou chorobou a  všetkými desiatkami  zdravotných problémov,  ktoré piloti
majú?

Súhlasím s testovaním THC,  je  to  dobrý spôsob,  ako zistiť,  či  je  osoba zodpovedná alebo
nezodpovedná voči svojmu zdraviu.Zdravie na prvom mieste.Podľa mňa tí, ktorí nemajú THC vo
svojom systéme,  jednoducho hrajú hry so  svojimi  životmi.Alebo trpia  znečistením životného
prostredia,  Fukušimou  a  syndrómom  popierania  chemtrails.Je  dobré  vedieť,  že  olej  môže
pomôcť aj s tým.JB”

„Som zotavujúci sa závislý na heroíne.Každý týždeň v mojej poradni vidím ľudí jeden deň a na
druhý mŕtvych ľudí nie z kanabisu, BHO alebo marihuany, ale z xanaxu a benzodiazipénov, ako
je válium a iné lieky na predpis.Väčšinou boli všetky kúpené nelegálne!Kanabis v celej histórii
nikdy  nikoho  nezranil  ani  nezabil.Keď  politické  strany  vychvaľujú  teóriu  brány  a  teóriu
schizofrénie.Čomu nerozumiete je, že očividne klamú!Fajčiari kanabisu, ktorí majú schizofréniu,
mali  schizofréniu  skôr,  ako si  dali  jointa.A s najväčšou pravdepodobnosťou ho používali  na
liečbu  nediagnostikovaného  problému.A  brána  je  nezmysel.V  MARIHUANE  NIE  JE  NIČ,
PREČO VÁS TÚŽI PO ŤAŽŠÍCH DROGÁCH!Skutočnou „vstupnou bránou“ sú nelegálni díleri,
ktorí ponúkajú nejakú inú drogu tvrdením: „Ak máte radi trávu, toto sa vám bude páčiť“, pretože
vedia, že tráva nikoho nepripúta k míňaniu stoviek dolárov každý jeden deň alebo hodinu.Ale
heroín alebo kokaín vám zaklopú na dvere 7-krát denne.Je čas, aby sme vyrástli.Otvorte oči a
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uvedomte si, že vláda nás potrebuje oveľa viac ako my ich a ich klamstvá.“ Che

„Pred viac ako 30 rokmi som sa naučil,  že ak pôjdem von piť a budem sa báť, že sa mi z
nadmerného pitia pretočí posteľ (pamätajte na to), dal by som si hrnček tesne pred spaním a
naozaj si myslím, že mi to pomohlo. z toho, že som ochorel alebo spôsobil, že moja kocovina
nebola taká zlá, ako by bola, keby som ten zásah nedostal.“ Scott

„THC prechádza hematoencefalickou bariérou a upravuje amygdalu závislosti  od alkoholu a
iných drog...To zvyčajne vedie  k  tomu,  že osoba oslabená zneužívaním alkoholu a opiátov
znovu nadobudne svoje vlastné kognitívne schopnosti a sama prestane zneužívať.“ Robert

"Toto som si všimol.Už nepijem vôbec.Alebo mať nejakú túžbu." Brittney

"Veľmi pravdivé.Toto som zažil.Vôbec nemám chuť piť ten toxický jed, ktorý mi zničil pečeň.Celá
kultúra je čím ďalej tým viac bizarnejšia, čím dlhšie sa od nej vyhýbam.Okolostojaci ľudia si
nalievajú  do  hrdla  toxický  moč.Je  to  pre  mňa  zvláštne.:)  Je  však  požehnaním  používať
bylinky.Úžasný pocit, ŽIADNE KOCOVINY!!!” Camuche

„Ako  viete,  kto  alebo  ktoré  zvieratá  majú  endokanabinoidný  systém?A  čo  znamená
endokanabinoid?" Trisha

„Všetky zvieratá majú endokanabinoidný systém, s výnimkou hmyzu.Kanabinoidreceptory sú v
našej koži, mozgu, imunitnom systéme, črevách, pečeni, chrbtici, rebrách, bielych krvinkách a
kostnej  dreni  (kmeňové  bunky)  atď.Bez  viac  ako  600  miliónov  rokov  starého
endokanabinoidného systému by „kmeňové bunky fungovali  ako auto bez vodiča“.  Dr.  Guy,
výkonný predseda GW Pharmaceuticals, Londýn, Spojené kráľovstvo.Reguluje všetky funkcie v
našom tele.Omega mastné kyseliny (3, 6, 9) vytvárajú endokanabinoidy, a preto sú pre nás
dôležité.Konopný  olej  (RSO)  v  podstate  napĺňa  endokanabinoidný  systém,  a  preto  dokáže
vyliečiť alebo liečiť takmer akýkoľvek zdravotný problém.“ Rick

Kvalita života
„Akonáhle zistíte,  že konopný olej  má stovky liečivých vlastností,  zamilujete si  tento kvet.V
skutočnosti som nikdy nestretol nikoho, kto by veril, že kanabisový olej je taký silný a ešte sa
nezamiloval.“ Peter

„Pred olejom som sotva mohol zísť dole po 3 schodoch, teraz môžem absolvovať 4-hodinové
jazdy na bicykli.Už to bude len lepšie.“ Peter

„Ďakujem za túto informáciu!Liečil som svoje vlastné záchvaty paniky z PTSD pomocou RSO a
našiel  som  rovnaké  výsledky.Lymská  choroba  je  tiež  ďalšou  chorobou,  ktorá  napodobňuje
maláriu mnohými spôsobmi, o ktorých si mnohí ľudia neuvedomujú, že ich uštipnul infikovaný
kliešť.Nech  si  tieto  príspevky  prezerajú  MILIONY!!!Využime  tento  Facebook  raz  dobre!!!!”
Linnea

„Môj  brat  mal  zub,  ktorý bol  zlý  a bolel  ho.Tak som povedal,  že si  to natriem olejom a on
povedal, že o dva týždne neskôr a stále to nebolí a nezdá sa, že by bol teraz infikovaný.Choď
na to, RSO znova na záchranu!!!!!” Steve

„Hej, neviem, či si to niekedy počul, ale zistil som, že olej sa AJ ZHOJIL alebo skôr začal zahojiť
obrovskú dutinu, ktorú mám na dvoch predných zuboch. Náhodou som tam dostal trochu oleja a
otvor v dutine bol PLNÝ oleja a o niekoľko dní som si všimol, že dutina sa zmenšila a teraz bola
o polovicu menšia!Povedal to už niekto niekedy predtým?Zubná pasta RSO znie ako NAOZAJ
dobrý nápad!Dutiny sa ťažko liečia a som si istý, že každý by si ich radšej vyliečil, než by si dal
trhať zuby!S radosťou môžem povedať, že mám šťastnú nehodu s olejom." Kim
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„ČO NEROBÍ  konopný  olej?Toto  je  skvelá  správa  o  zuboch.Shona  Banda  mala  nekrózu  v
ústach z infikovaného abscesu,  kde jej  vytrhli  mŕtvy zub.Nemala  peniaze na to,  aby  išla  k
lekárovi alebo zubárovi, aby odstránil  nekrózu.NAMIESTO toho si naň vždy naniesla RSO a
nikdy nemusela ísť k zubárovi, nepotrebovala antibiotiká ani protizápalové lieky a nepotrebovala
používať žiadne špeciálne prípravky na udržanie čistoty.Vďaka Rick Simpson Oil sa nekróza
zastavila a teraz má opäť ružové ďasná!

Tiež som si všimol, že od začiatku používania konopného oleja nemám ŽIADNE DUTINY.Moje
ústa bývali také kyslé a plné dutín, že mi prišlo divné, ak nemám kazy / kazy.Sean o tom hovoril
aj druhý deň.

MILUJEM počúvať svedectvá o oleji!ČO NEMÔŽE OPRAVIŤ?Ďakujem Jindřichovi Bayerovi, že
sa podelil  o  svedectvo tejto  osoby o  svojom zube,  páči  sa  mi,  keď sa ľudia  delia  o svoje
skúsenosti pri liečbe bežných ochorení alebo pri udržiavaní homeostázy.“ LinZy

"Zbavil som sa predrakovinových polypov každodenným užívaním dávky." Donna

„Akú úlohu môže hrať kanabis v životnom cykle ženy?Keď je šťastná mama, všetci sú šťastní,“
to je všetko, čo viem.A olej môže urobiť ženu šťastnou bez ohľadu na to, v ktorej fáze cyklu sa
nachádza.JB”

„S  ktorými  prípadmi  olej  nedokázal  pomôcť?Je  v  nich  nejaký  vzor,  alebo  je  to  viac
testovaciemusíte pochopiť dôvody?" Danny

-- Olej má problémy s opravou toho, čo lekári pokazili ako prvé, to je jediný vzorec, ktorý ma
napadá.JB

„Moja  priateľka je  vysoko alergická  na uštipnutie  komárom a minulú  noc mala  jedného na
spánku...bolo to obrovské, každopádne som navrhol, aby som si dal náplasť a na uhryznutie
som si dal RSO, ktorý sme vyrobili z listov konope.Dnes ráno, keď sme sa zobudili, hrbolček
úplne zmizol."

-- Ďakujem, Jimmy.Som si istý, že táto informácia pomôže mnohým ľuďom.Sezóna komárov je
tu.A olej funguje aj ako repelent, vyskúšajte.Vždy je lepšie predchádzať problémom, aj keď je
také ľahké ich opraviť pomocou oleja.Olej je možné použiť lokálne na čokoľvek, čo svrbí, páli
alebo bolí.Čím skôr olej nanesiete, tým skôr môžu problémy zmiznúť.Zapamätaj si to.JB

„RSO  úplne  zastavilo  moje  grand  mal  záchvaty.Už  nikdy  neužijem  inú  drogu  vyrobenú
človekom, želám si, aby som o nej vedela skôr, ako môj manžel zomrel.Prekonal Hodgkinov
lymfóm.Možno by tu ešte bol.Vtedy nám povedali,  že má 70% mieru vyliečenia.Bol preč za
menej ako dva roky.“ Kelly

„Lekárnik  mi povedal,  že to bola sranda!!V máji  som prišiel  o  otca na rakovinu,  mal  dvoch
najlepších lekárov na Clevelandskej klinike a v nemocnici Geauga!!Môj otec mal len 62 rokov a
v mojej knihe bol ešte dieťa!!Dokážte mi, že môj otec bratranca teraz bojuje s rakovinou.Zistil
som to len vtedy, keď som stratil otca a týchto mojich svokrovcov." Tammy

"Zjavne vám lekárnik povie, že je to blbosť, pretože je bez práce, ak by sa svet dozvedel, že
kanabisový olej vyliečil rakovinu." Moni

„Užasnutý tvojím odhodlaním JB.Ak by odo mňa niekto „žiadal“ dôkaz, povedal by som mu, kam
má ísť,  ale  nebol  by to Youtube!Zároveň však,  ak to niekto  sám neskúmal a je  závislý  na
mainstreamových médiách, nepoznal by fakty a možno by to považoval za nezmysel.Vojak na
JB a Rickovi!PSPovedzte svojmu lekárnikovi, že jeho „odvetvie“ je sranda!!“ Gord

„Používal  som  ho  na  bolesť,  spánok,  chronické  tráviace  problémy,  nevoľnosť,
úzkosť/depresiu.Úspešne  som  sa  zbavil  liekov  proti  bolesti,  liekov  na  uvoľnenie  svalov,
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antiemetík,  liekov na spanie a liekov na upokojenie.MMJ mi zachránil  život.Dostal  som svoj
život späť kvôli MMJ, na zdesenie môjho lekára.“ Milosrdenstvo

„Keď som neustále bral olej, môj priateľ nemal žiadne migrény 4 mesiace, vrátili sa, keď sme sa
dostali na nízku úroveň a on nie je schopný brať toľko oleja denne, ale z 2-4 za mesiac sa
dostal  na NULU. RSO, v tom čase vysadil  aj  Norco,  Baclofen,  Prozac na chronickú únavu,
dokonca vysadil aj lieky na štítnu žľazu, aj keď sa hladiny po pár mesiacoch ešte neupravili,
nevzdáva sa a keďže sa cíti dosť dobre, ja som Nepodporujem levotyroxín, som veľmi zvedavý,
či sa jeho štítna žľaza pri dôslednom používaní RSO nakoniec znormalizuje, len potrebujeme
konzistentný  zdroj  materiálu!Osobne  som  bez  liekov  proti  bolesti  a  svalových  relaxancií
pomocou RSO.“ Whitney

„Nerád to znie tvrdo, ak to boli 2 najlepší doktori v Clevelande, čo sa potom stalo?Tradičná
liečba rakoviny NEFUNGUJE!Chemo, NEFUNGUJE, žiarenie, NEFUNGUJE...a váš lekárnik, no
čo by  ešte  povedal?Opýtajte  sa  ho znova,  keď bude  legálne  vydávať  RSO.Nech tvoj  otec
odpočíva v pokoji,  úprimnú sústrasť tebe a tvojej rodine.Prosím, nečakajte na ďalšiu smrť a
urobte nejaký kritický prieskum...požehnania." Laurie

"Nefajčil by som to, ale ak by som sa mohol zbaviť strašných migrén, ktoré mám od roku 1990,
skúsil by som olej alebo niečo iné." Rebeka

-- Čím skôr sa dostaneš na olej, tým skôr sa zbavíš migrény, Rebekah.Je to také jednoduché.JB

"Dal som trochu oleja 63-ročnému mužovi s problémami s prostatou."Olej mu pomohol za pár
dní,  mohol  ísť  cikať  bez  problémov...pred olejom bolo  potrebné zaviesť  katéter  každý deň,
bolestivý a hrozný postup.Mier.” Juergen

„Som od prírody skeptik, ale po zhliadnutí toho, čo to urobilo pre Jenniferin život za tak krátky
čas, som úplne PREDANÝ.Má 30 rokov.starý, ale správal sa ako depresívny 70 ročný.Jedinou
radou lekára bola operácia, ktorú by rada urobila, aby si uľavila, no nemá žiadne zdravotné
poistenie.Prijala fakt, že takto bude musieť žiť.

Ako jej Matke mi pukalo srdce pri pohľade na to, ako trpí.Jej deti tiež trpeli, pretože ich mama
nemala  žiadnu  toleranciu,  nieto  energiu,  aby  s  nimi  udržala  krok.Moja  druhá  dcéra  je
licencovaná masážna terapeutka a usilovne pracovala,  aby  pomohla  zmierniť  niektoré z  jej
bolesti.Masáže pomohli ale len na veľmi krátky čas.

Tento olej bol dar z nebies!!Jenny sa teraz usmieva (to sme už veľmi dlho nevideli). Pýtam sa
jej, ako sa cíti a ona hovorí: "Mami, nepamätám si, že som sa cítila tak dobre."

Plánujem získavať viac materiálu tak často, ako len môžem, a skladovať čo najviac tohto oleja
(hovorí sa, že vydrží navždy).S manželom ho začneme používať večer po vykonaní denných
povinností, aby sme mohli predísť mnohým neduhom nášho veku.SOM PREDANÝ...ĎAKUJEM
RICK SIMPSON.!!!“ Tonda

„Čerstvo diagnostikovaný pacient  s  prostatou,  okolo  60,  typ  lovca.Dal  som mu gram oleja,
otvorene to priznávam.Dnes zavolal s tým, že chce viac ropy.Že sa cíti  skvele, nemá vôbec
žiadne problémy s užívaním oleja, že sa mu darí lepšie atď.Povedal tiež, že od prvého dňa cítil
„hmatateľné výsledky“.Keď to povedal, vybuchla som od smiechu a šťastia.A rád mu dám aj
ďalšie - takéto príbehy ma veľmi bavia.JB”

"Dozvedel som sa, že moje problémy s prostatou jednoducho zmizli po 2 týždňoch konzumácie
oleja...Olej si vyrábam sám.Teraz som si istý, že hladina THC sa musí zvýšiť...Mám niekoľko
kmeňov.Všetky  fungujú  a  ja  ich  kombinujem.Môj  urológ  bol  pri  pohľade  na  výsledky
röntgenových  a  ultrazvukových  testov  v  šoku  a  úžase...Odporúčam  každému,  aby  si  kúpil
pestovateľský stan, vyrobil si vlastnú rastlinu, bude v nej kus vašej osobnosti...Nakoniec budete
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mať  možnosť  stretnúť  sa  so  sebou  samým...A  vyliečiť  sa  bezchybne.A  nie  z  tresku  a
podobne.Len BUDS.Uistite sa,  že sú zozbierané správne a v správnom čase...Tento olej  je
jednoducho nebeský liek.Naozaj...Teraz to už viem." Gagi

„Od  16  rokov  trpím  migrénami.Teraz  mám  56  rokov.Jediná  liečba,  ktorá  na  mňa  a  moje
klastrové migrény funguje,  je  liek.Dám si  1/4 zrna ryže na večer  pred spaním.Liek doslova
eliminuje všetky klastrové a neklastrové migrény.Keď mi dôjde migréna sa vráti.Vyskúšal som
všetky  lieky  na  migrénu  a  žiadny  z  nich  nezaberá  tak  dobre  ako  liek.Nemusím  trpieť
kodeínovým mozgom ani žiadnymi vedľajšími účinkami.Toto bol pre mňa zoslaný boh."

„Od  začiatku  migrény,  vyliečená  30-45  minút  po  tom,  čo  som  si  dal  trochu  oleja.Žiadna
bolesť.Žiadna  nevoľnosť/vracanie.Žiadna  citlivosť  na  svetlo/zvuk.preč!RSO  je  správna
cesta.Jedna láska." Allen

„Pomáha to môjmu lupusu, fibromylagii, migrénam, úzkosti.Nemohol som bez toho žiť.Cítil som
sa horšie na všetkých tabletkách.Tento liek ma denne zachraňuje.“ Jessyca

„Taktiež  vyčistí  môj  lupus v  koži!Moji  lekári  mi  to  nikdy  nepovedali,  ponúkali  iba  recept  na
steroidy.Ale to upokojilo hrbole a odišli bez akýchkoľvek nepriaznivých účinkovúčinky.” Svätý

„Používam  olej  v  kokosovom  olejovom  základe  na  spodok  mojej  lebky,  spánky  a  čelo  na
migrény...funguje v priebehu niekoľkých sekúnd." Shirley

„V skutočnosti  mám schizofréniu a užívam liečebné konope na vedľajšie účinky súvisiace s
mojím stavom, ako je  úzkosť a nespavosť.Liek účinkuje,  odkedy som začal  častejšie liečiť,
mohol  som  spať,  čo  som  predtým  nemohol.Veľa  mojich  príznakov  sa  objavuje,  keď  mám
nedostatok spánku.Nikdy som nezažil hlasy na kanabise, mám pocit, že ma pred nimi vlastne
chráni...“ Jose

-- Súhlasím, Jose, nedostatok spánku je príčinou mnohých duševných stavov.Celkom logicky,
keď  človek  nemá  dostatok  spánku,  necíti  sa  tak  dobre,  ako  po  desiatich  hodinách
osviežujúceho spánku po zjedení oleja.JB

"Liečim Lyme s kanabisovým olejom."Momentálne hlavne Bartonella.Nemohla som bez neho
zaspať, nemohla som bez neho jesť a neustále som sa bez neho potila.Som si istý, že mnoho
ďalších nepríjemných vecí, ale nechcem ísť preč, aby som to zistil!A na doplnenie, prvý týždeň
som cvičil, ale potom to už išlo hladko!!!” Maggie

„RSO A ALERGIA NA MED.Išiel som za kamarátkou.Má nádchu v krku a práve sa vrátila od
lekára s množstvom antibiotík.Tak som jej včera dala kvapku oleja, natrela si krk a hrdlo a išla
spať.Väčšinou  veľa  rozpráva,  niekedy  rozmýšľam,  či  vôbec  dýcha,  keď  začne  rozprávať,
tentoraz bola najtichšia, akú som kedy videl.

Ráno som jej uvaril čaj a povedal som jej, aby si vzala bielu šálku, lebo do druhej som dala
med.Je alergická na med, jeho kvapka môže spôsobiť masívnu alergickú reakciu, ktorá by si
vyžadovala okamžitú lekársku pomoc.O pol hodiny neskôr som skontroloval, ako sa jej darí vo
svojej  izbe,  a celkom iste som videl  biely pohár na kuchynskom dreze a ten druhý s tromi
lyžicami medu pri jej posteli.Našťastie na svojom tele necítila nič zlé, žiadne škriabanie v hrdle
(čo je väčšinou znak nástupu alergickej reakcie).Tak som jej dal ďalšiu veľkú kvapku oleja.Stále
je v posteli, pozerá film, šťastne sa usmieva a hovorí, že toto je najkrajšie obdobie jej života.

Pre mňa je to len ďalšie potvrdenie toho,  aký účinný je  správne vyrobený RSO na alergie
všetkého druhu.A tiež som rád, že tu môžem sedieť a písať to namiesto toho, aby som sedel
niekde v nemocnici a premýšľal, či prežije šálku čaju s medom alebo nie.JB”

"Vyriešil som môj absces na zube za 2 dni, preč!" Susanna

- 148 -



„Hnevám sa, keď čítam tieto pravdy, pretože viem, že sú to pravdy.Trpím bipolárnou poruchou
spojenou s úzkosťou a ťažkou nevoľnosťou, a to aj napriek tomu, že mám zdravotnú kartu od
štátu.Nemôžem fajčiť, pretože väčšina zamestnaní dnes testuje drogy a robí náhody.Konope
uvoľňuje moju myseľ a umožňuje mi cítiť sa, akoby som mohol opäť dýchať.

Absolútne opovrhujem vládou za všetko, čo má alebo sa nám snaží vziať a bez toho, aby som
sa  kvôli  tomuto  hnevu  a  úzkosti  riadne  vyliečil.Bojím  sa  o  svoj  psychický  stav.Som  úplne
zaviazaný a budem tým trpieť len ja, nie vláda."

--  Veľmi  dobre  rozumiem  tomuto  pocitu,  Amanda.Konope  by  sa  malo  regulovať  približne
rovnako ako čaj.JB

„Cítil som sa lepšie a spal som lepšie ako kedykoľvek v živote.Mám zriedkavú formu epilepsie,
fibromyalgiu, degeneratívne ochorenie platničiek fázy 2 v dolnej časti chrbta a veľa tráviacich
problémov.Akonáhle si budem môcť dovoliť byť na nej natrvalo, dúfam, že sa zbavím všetkých
mojich liekov, ktoré len zmierňujú moje súčasné príznaky.“ Anjel

"Môj otec zomrel, keď mohol byť vyliečený, moje srdce bolo zlomené už takmer 2 roky, keby
som o tom vedel." Ann

„To isté, ale bola to moja mama.Zistite, ako sa cítite." Robert

"Od človeka, ktorý bol zachránený týmto olejom, kým som prešiel rakovinou, sa ľudia musia
zobudiť!"Užíval som 52 tabletiek denne!Robím liečbu, ktorá ma skoro zabila!Môj priateľ dostal
nejaký olej a priniesol mi ho!Bol som 100% proti!!Myslel som si, že neexistuje žiadna cesta a že
ma uvrhnú do väzenia!!Nechal to s pokynmi pre Google Ricka Simpsona.

Prešlo pár dní, mala som totálne bolesti a snažila som sa nemyslieť na vedľajšie účinky, ktoré
tieto liečby spôsobovali, dostala som sa na svoje kolená!!Ďalšia vec, ktorú viem, bolo o 11 hodín
neskôr!!!Wow!!Pomaly som prestal liečiť,  bral som menej a menej liekov, aby som sa zbavil
takmer všetkých týchto liekov a začal som s olejom!!Sakra, tak dobre som sa necítil už rok!
Zavolal som svojmu priateľovi a on sa snažil, ale dokázal mi dať viac oleja!Som živým dôkazom
toho, že to funguje!!Stále by som na tom bol, keby som mohol, ale je to finančná záležitosť!Oh a
stále mám rakovinu, ale nie tak zlú a neurobil som žiadne skenovanie, nič len žiť!Mám gén
BRCA, takže vždy budem mať rakovinu, ale vďaka tomuto oleju som nažive!Ďakujem." Celiia

„Tézou Raya Peata, ku ktorej dospel po mnohých rokoch výskumu naplno, je, že príjem cukru,
škrobu,  soli  by mal  byť  relatívne vysoký na účely žalúdočnej  kyseliny,  bielkovín by mal byť
vysoký, ale v pomere asi 4:1 vo vzťahu k sacharidy, nenasýtené tuky nie sú potrebné a navyše
poškodzujú  mitochondrie,  kofeín  zastavuje  bunkový  stresový  cyklus  kanibalizácie  bielkovín
alebo  tukov  a  použitie  aromatázy  na  premenu  týchto  nenasýtených  tukov  na
estrogén.Progesterón je hlavným ochranným hormónom správneho bunkového metabolizmu a
vitamín E dokáže zabrániť oxidácii nenasýtených tukov už v tele.Spoločná práca Raya Peata a
Ricka Simpsona by absolútne zničila najväčšiu ponziho schému nešťastia vymyslenú v známej
histórii.“ Andrew

„Pomáha môjmu IBS a pôsobí ako prirodzené antispazmotikum na bolesť hrubého čreva, ktorú
mám.Lepšie ako tie tabletky, čo mi chcel dať Dr, na recepte je napísané, že tento liek môže
časom pri užívaní brániť prirodzenému tráveniu a môžem byť na ňom odkázaný na trávenie?
Závislý na tom?Ale doktor zistil, že výhody prevažujú nad rizikami?hmm!?Nie ďakujem!" Marie

„Tu sú spôsoby použitia a úspechy, ktoré som osobne dosiahol, keď som použil iba 1,5 zrna
veľkosti ryže za deň – nič blízko gramu, ako je potrebné na liečbu rakoviny.

1 - znížil mi krvný tlak zo 189/99 na 145/84, čo je úžasné.

2 - vyliečená infekcia pri popálenine 3. stupňa použitá lokálne len na 2 použitia!
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3 – trvalo 3 dni, kým sa zdurená lymfatická uzlina vrátila do normálu po tom, čo bola opuchnutá
viac ako mesiac

4 - ohromne pomáha môjmu psovi, ktorý má 14 rokov a má rakovinu nosa, striekam jej do nosa
mikrohmlu rso a olivového oleja - tiež jej pomáha s energiou, potláčaním bĺch a artritídou

5 - Nezačal som príliš veľa chudnúť, ale možno 4-5 libier za mesiac bez zmien, ale dúfam, že sa
to zvýši

6 - už nepoužívajte pomôcky na spanie, ľahko upadnite do hlbokého spánku

7  -  pomohol  vyliečiť  zovretý  nerv  s  odpočinkom,  ale  dotkol  sa  bolesti  tam,  kde  žiadne
voľnopredajné  lieky  nemohli.
Milujem tento olej...skutočne záchranca života." Prežitie

„Rick Simpson navždy zmenil môj život.Všetko, čo som si myslel,  že viem o kanabise, bola
lož.Na  RSO  som  od  októbra  2012  a  v  živote  som  sa  necítil  lepšie.Môj  metabolizmus
ánonormalizované.Spláchol som tabletky na vysoký krvný tlak.Môj žalúdok funguje normálne
prvýkrát od strednej školy.To všetko vďaka Rickovi Simpsonovi.Schudol som 30 libier bez toho,
aby som sa o to pokúsil, a nemohol som to dať späť, keby som to skúsil.Užívam 1-2 gramy/deň
perorálne.Kupujem ropu a rozdávam ju zadarmo chorým ľuďom spôsobom Ricka Simpsona a
budem  v  tom  pokračovať  na  počesť  môjho  zosnulého  otca  Solomona  Marsdena.RSO  je
skutočná medicína a každý doktor, ktorý to neuzná, by sa mal vrátiť do školy.“ Wilhelm

„Odstránili mi všetky lieky na bipolárnu úzkosť a problémy so spánkom!!! Dávka je dôležitá a
vyžaduje trochu úsilia, aby bola správna!!” Kara

"Bol som nútený užívať lieky, ktoré spôsobujú Parkinsonovu chorobu - ale môj skutočný boh
daný liek mi pomohol prekonať zabíjajúce účinky cukrovky."RSO je liek na istotu.Ďakujem Rick!"
David

"Mám Parkinsonovu chorobu... A prešiel som štvrtou fázou kolorektálneho karcinómu."VYLÉČIL
TO  olejom  Ricka  Simpsona.Celkové  náklady  pod  2000,00.Typický  pacient  s  rakovinou  dá
lekárskemu zariadeniu takmer 200 000,00.Existuje dôvod, prečo nechcú, aby sa to dostalo von,
a preto nemocnicu vlastnia a riadia farmaceutické spoločnosti.KONOPNÝ OLEJ FUNGUJE!!!
Moji lekári o tom odmietli čo i len hovoriť, pretože sa boja farmaceutických spoločností!“ Lee

"Áno.Pomáha  pri  Parkinsonovej  chorobe.Existuje  video  muža,  ktorý  to  používa  a  je  vidieť
zmenu  k  lepšiemu.Moja  prateta  má  Parkinsona  a  práve  jej  diagnostikovali  nádor  na
mozgu.Sťahuje sa z Ohia do Pensylvánie, aby žila s mojimi starými rodičmi, a začneme s ropou
ASAP.“ Darlene

Spánok, nespavosť
"Ach áno, nespavosť." Bolo mi zle, teraz spím ako skala." Laura

„Mám najúžasnejší spánok.RSO používam už asi dva týždne a mám všetko dobré, cítim sa
zdravý  a  spánok  je  úžasný.Skenovanie  zvierat  za  3  týždne  na  kontrolu  veľkosti  viacerých
nádorov...Mám dôveru." Laura

"Aaryn: Myslím, že som zjedla príliš veľký kus...ale nie je to zlé!Možno je čas ísť spať.

-- Aký bol spánok, Aaryn?JB

Aaryn: Skvelé!Stále odpočívam!Zisťujem, že mi to už pomáha pri depresii a úzkosti.Ten olej ma
rozosmeje, lol.
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Mal som tu ďalšieho pacienta, ktorému som ukazoval, ako vyrobiť olej, a tiež má úzkosť.Aj on
sa smial.Bolo to skvelé.

Posledné 2 dni jem 4-krát denne množstvo veľkosti ryže a liek som musel vdychovať menej
často a mám minimálne bolesti.“

--  Takto by mala vyzerať liečba vážneho ochorenia,  nie?Pacient  spí,  vstáva svieži,  veľa sa
smeje  na  sebe  a  na  hlúposti  celej  situácie,  nepociťuje  stres,  úzkosť  ani  vedľajšie  účinky
chemických liekov a pod.Mne osobne by sa to určite veľmi páčilo.JB

„Som na konopnom oleji počas niekoľkých stavov a nikdy som tak dobre nespal ani som sa
necítil  tak dobre....Ďakujeme Rickovi  Simpsonovi  a JB za to,  že ste dostali  správu,  že táto
rastlina robí zázraky pre všetko, čo si možno predstaviť!!Urobte to ľudia a presvedčte sa sami!!
Je to jediný spôsob, ako to urobítestaň sa skutočným veriacim, ver mi!!”Val

-- Ďakujem, Val.Je pravda, že nič sa nevyrovná osobnej skúsenosti s tým, čo olej dokáže.Keď to
raz vyskúšate, napríklad na popáleninu alebo uštipnutie komárom a svrbenie a bolesť zmiznú v
priebehu  niekoľkých  sekúnd,  každý  vám  môže  povedať,  čo  chce,  ale  olej  bude  stále  tým
najlepším liekom, aký existuje.A budete ho chcieť mať doma vedro, keby sa náhodou niečo
stalo.

Nemusíte  dôverovať  ani  slovu,  ktoré  hovoríme,  jednoducho  vyrobte  olej,  nájdite  niekoho  s
popáleninou, rakovinou kože, diabetickým vredom, potom ho aplikujte lokálne a sledujte, čo sa
stane.Potom si pamätajte, že to isté sa stane vo vašom tele, keď prehltnete olej, a to je asi tak
všetko, čo naozaj potrebujete vedieť.JB

Pre tých, ktorí si myslia, že sa neuskutočnil žiadny výskum liečebného konope.Informácií na to,
aby  bol  kanabis  dnes  legálny,  je  viac  než  dosť,  je  to  jednoducho  lož,  že  nemá  žiadnu
medicínsku  hodnotu  a  že  jeho  účinky  nie  sú  vedecky  dokázané.Konope  sa  v  medicíne
nepoužíva, pretože je neúčinné, jeho hlavným problémom je, že je také účinné (a lacné).JB

„Momentálne  diskutujem  o  tom,  či  kanabis  môže  alebo  spôsobuje
psychózu/schizofréniu.Pretože oni,  citujem, „poznajú príliš  veľa dospelých, ktorí  vyfajčili  veľa
hrnca a teraz majú rôzne problémy s duševným zdravím“. Čo by ste povedali aj vy niekomu, kto
vám to povedal?Debata bola spustená tým, že som klikol na tlačidlo Páči sa mi na kreslenom
obrázku rodičov, ktorí hovoria svojmu dieťaťu o výhodách kanabisu!!“

--  Kathy,  povedal  by  som  im,  aby  si  prečítali  Rickovu  knihu.Olej  pri  jedení  lieči
psychózu/schizofréniu a keď ju vylieči, celkom logicky ju nespôsobuje.Jediné, čo musíte urobiť,
je nájsť ten správny kmeň alebo kmene a olej alebo oleje alebo ich kombinácie pre tento stav.To
je naozaj všetko.JB

„Čím viac sedatív, tým lepšie.Používam ho večer pred spaním a funguje.Teraz spím 8 hodín v
kuse.Odpočinok  bol  pre  mňa  to  najlepšie.Sila  80% a  viac  vám  chvíľu  trvá,  kým  si  na  ňu
zvyknete, ale dostanete sa k nej.Začnite s 0,01 ml podľa návodu a ďalej pokračujte.Skúsil som
spustiť 0,025...nabudúce som užila len tých 0,01 ml.Tých 0,025 ml ma položilo na gauč na 10
hodín.Buďte opatrní, ale nezabudnite si to vziať.Ako som povedal Nočný čas je pre mňa ten
pravý.Môže fungovať cez deň a ODPOČINOVAŤ v noci.” John

„Mám  SM  a  neustále  trpím  bolesťami,  všade  vrátane  extrémne  silných  bolestí  hlavy.Mám
chvenie, ktoré vydávajú nohy a tak ďalej.Stále sa mi nedarí dostať nič, čo by mi pomohlo od
bolesti.Nedovolím, aby mi dali niečo silné, pretože sa nechcem stať závislým na drogách.Takže
trpím!!Možno to skúsim, zabudol som, čo je spánok, neustále hore." Donna

-- Donna, vyskúšaj ten olej, určite ťa nechá spať.JB

„Už som na konopnom oleji niekoľko stavov a nikdy som tak dobre nespal a ani som sa necítil
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tak dobre....ďakujem Rickovi Simpsonovi a JB za to, že ste dostali správu, že táto rastlina robí
zázraky pre všetko, čo si možno predstaviť!!Urobte to ľudia a presvedčte sa sami!!Len tak sa
staneš skutočným veriacim, ver mi!!” Val

„Dávam  olej  svojmu  snúbencovi  a  nezobral  si  veľa  a  veľmi  ho  to  unavuje.Väčšinu  dňa
prespí.Dám ho z toho na deň alebo dva preč, aby som videl, aké zmeny to spôsobí...potom mu
možno daj maličký kúsok ako 1/2 zrnka ryže (aspoň tak sme čítali), možno sme mu to rýchlo
vybavili.“ Bojovník proti glioblastómu

--  Jason, ospalý pocit  je v poriadku a chcete,  aby pacient spal čo najviac.Sedatívny účinok
pominie za pár týždňov, ale nie je to nič nežiaduce, práve naopak.Všetko najlepšie, JB

O: Urobiť dnes niečo pre muža, o ktorom biele plášte povedali, že má dva týždne života a už
preňho nemôžu urobiť nič.Dúfam, že čoskoro budem mať pre všetkých dobré správy.Snaží sa
ho tiež prinútiť, aby prestal fajčiť a zmenil stravu a ešte viac, aby dal jeho imunitnému systému
šancu bojovať.Ďakujeme Rickovi a JB za vaše vedomosti a za poskytnutie skutočného lieku.

A: Dave, nechaj ho fajčiť, nezáleží na tom, či zje olej.Tiež bude veľa spať, takže aj tak nebude
toľko fajčiť.Co sa tyka zmeny stravy teraz, no, mal by to zmenit rozumne ale nie drasticky, nech
je na co ma chut.Nie nevyhnutne klobása, ale niečo rozumné.Zvýšte mu pH tela, dajte mu jesť
semienka z dvoch jabĺk každý deň.Najdôležitejšie je dostať do neho čo najrýchlejšie čo najviac
oleja.Stále  je  tu  šanca.Najlepšie  výsledky  dosiahnete  kombináciou  jedenia  oleja,  čapíkov,
vaporizácie a lokálneho použitia.Aj keď to nestihne, až do konca prežije maximálne kvalitný
život, a to je tiež veľmi dôležité.Som si istý, že to bude viac ako dva týždne, ale uvidíme.Lekári
nemajú vždy pravdu so svojimi predpoveďami, keď príde do hry olej.Všetko najlepšie, JB

„Spím  veľmi  tvrdo  a  dlhšie  ako  zvyčajne.Keď  som  hore,  cítim  sa  veľmi  oddýchnutý,  nie
omámený ako pri fajčení.“ Terry

„Dobre spím a snívam, ale vstávam omámený.Trvá to niekoľko hodín, kým príde a potom to trvá
dlho,  dlho.Používam  ho  každý  večer.Zbaví  ma  to  bolesti  pri  artritíde  a  nechá  ma  spať.“
Katherine

„Mám rakovinu a spánkové apnoe.Nielenže sa úžasne vyspím, ale ani sa nezobudím z návalov
tepla.Je to požehnanie.” Stephanie

"Je to ako byť šťastne mŕtvy!" Mal

"Moja myseľ bez toho je ako dopravná zápcha v New Yorku."S ním - uvoľňuje ho do stavu
zenovej záhrady, pričom stále funguje na normálnej úrovni." Andris

„Mám poruchu spánku už 20 rokov, RSO olej mi prvýkrát pomohol zaspať a po prebudení som
bez bolesti!Jéj!" Bonnie

„Mám herniovanú platničku, ktorá mi tlačí na sedací nerv a spôsobuje silnú bolesť, ktorá mi
vystreľuje od krížov dolu po ľavej nohe až po prsty.Bral som 3 ibuprofén každé štyri hodiny, len
aby som mohol vstať z postele a mohol chodiť.Olej som začal brať takmer pred dvoma týždňami
na bolesť a zápal.Teraz nepotrebujem žiadny ibuprofén, spím lepšie ako kedykoľvek predtým,
komentovali  moji  spolupracovníci  moju  lepšiu  náladu  a  celkové  šťastie.CÍTIM SA DOBRE!"
Jennifer

„Už 4 týždne dávam môjmu 14-ročnému Pitovi olej na rakovinu.Občas sa trochu 'šklbne' a opije,
keď jej dám priveľa, ale keď pominie hektickosť, spí ako šteniatko.Odmietla brať veterinárne
lieky,  takže  sme  namiesto  toho  dostali  nejaký  olej.Ešte  skoro,  ale  zaznamenávam  jej
pokroky.Trvalo asi týždeň, kým si na olej zvykla a opäť sa u nej objavila chuť do jedla.Žiarlim,
pretože v tejto fáze si môžeme dovoliť len olej pre ňu Miluj krásne príbehy všetkých!“
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„Mám sociálnu fóbiu (lepšie povedané sociálnu úzkostnú poruchu), depresiu a nespavosť.Nikdy
som nebral olej, pretože ho nemôžem nájsť tu, kde žijem, a tiež si ho nemôžem sám vypestovať
a extrahovať...ale fajčil som asi desaťkrát, čo som mal pocit, že po prvom raze som teraz mohol
spať,  kedykoľvek  som sa  cítil  unavený,  mal  som svoj  „celoživotný-bez-depresívny-mesiac“,
nikdy som sa necítil tak šťastný (žiadna depresia) a pri všetkej tej vitalite, dokonca aj pri užívaní
tých najsilnejších liekov (ktoré ma privádzajú k ďalším zdravotným problémom),  sa výrazne
znížila aj moja sociálna úzkosť (fóbia) a nepotreboval som byť „vzrušený“, aby som cítil, že ak
Fajčil som 1 alebo dokonca 2 dni predtým a musel som ísť von a rozprávať sa s inými ľuďmi,
zostať na verejnom mieste (čo táto porucha znemožňuje), TERAZ TO MOHOL UROBIŤ, cítil
som sa opäť nažive ako „normálny človek“,  žiadny liek to nedokázal.Problém je v dôsledku
zákonov,  prednosti  byliny,  plus  spoločenských  predsudkov  a  nevedomosti  o  rastline,už  to
nemôžem  ani  fajčiť,  nechcem  sa  dostať  do  "high",  len  chcem  znova  žiť  bez  tých  život
obmedzujúcich problémov.Existuje veľa anonymných ľudí, ktorí žijú ako ja s nejakou fóbiou a
inými poruchami a myslím si, že olej môže byť riešením.“ Pablo

"Môžete sa opýtať Ricka alebo JB, zistili sme, že používanie produktu, ktorý obsahuje 20-30%
sativa, je jednou z najlepších kombinácií na problémy súvisiace s úzkosťou." Brewster

-- Radi pracujeme s indica dominantnými krížencami sativa s 20% THC alebo viac, presne z
týchto  dôvodov.Účinky  tých  najlepších  olejov  sú mimoriadne  silné  a  sedatívne,  no  zároveň
euforizujúce a ešte lepšie afrodiziakum.Keď dáte pacientovi liek s takýmito účinkami, môžete si
byť takmer istí, že ho bude užívať.Kto by nechcel?Dobre spíte, vstávate oddýchnutí, euforickí a
plní túžby urobiť niekomu radosť.Komu by sa to nepáčilo?JB

„Blahoželám, to sú dobré správy!Je to veľmi účinné na veľa vecí...Môj strýko mal v pľúcach
nádor veľký ako grapefruit.Dávali mu 6 mesiacov života...Natieral si ním hlavne hruď a chrbát,
lebo  keď  to  zjedol,  priveľmi  spal...lol.Táto  úprava  ho  zmenšila  na  veľkosť  vlašského
orecha...bolo  takmer  preč...a  to  už  bol  rok  a  pol...lekár  sa  čudoval,  ale  aj  tak  nariadil
chemoterapiu...V tú istú noc mal môj strýko infarkt...skončil s niekoľkými infarktmi a zomrel na
ne,  nie  na  rakovinu...  chemoterapia  je  príliš  krutá...Držte  sa  prírodných  liekov  a  budete  v
poriadku!“ Doug

„INDICA je v dobrom slova zmysle sedatívum!Ak pijete veľa čistej nefluoridovej vody (pridávam
vytlačený  citrón)  kvôli  vysychaniu  očí  a  hrdla  počas  spánku.Trvalo  mi  dva  mesiace
maximálneho dávkovania,  kým som to konečne dostal  do poriadku,  takže spím celú  noc a
zobudím sa svieži!Už žiadna choroba!Som šťastný veriaci, ktorý si robí vlastné!“ Linnea

„Sedatívum ako v uspávaní zadku.Žiadne bolesti, žiadne bolesti, len príjemná jazda k zdraviu.“
John

„Oceňujem, že sa každý deň dozvedám o RSO a o tom, čo urobil pre ľudí/zvieratá.Ak tento olej
robí to, čo hovoria, treba ho kričať z najvyššej hory - nie utíšiť.Nemám s tým osobnú skúsenosť,
ale určite by som, keby som ja alebo niekto, na kom mi záležalo, zistil,  že to potrebujeme.
Medzitým som prečítal toľko príspevkov, koľko som mohol.Ešte som nečítal príspevok, ktorý
hovorí: "Ďakujem Rick Simpson - úplne ma to urazilo, bolo to super, kámo." Debbie

-- Ďakujem za vašu podporu, Debbie, som si istý, že čoskoro napíšete príspevok, ktorý presne
toto povie.Pocit v tele, keď človek požije správnu dávku RSO pre nich, možno opísať len ako
„veľmi  cool“.  Alebo extrémne cool.Alebo možno úžasne cool.Je  to jeden z  najpríjemnejších
pocitov, aký môže človek zažiť, je veľmi prirodzený, upokojujúci a ukľudňujúci.

Ako  sa  hovorí,  najlepšie  oleje  majú  pri  požití  veľmi  sedatívny,  no  zároveň  euforizujúci
účinok.Takže sa dobre vyspíte a potom sa zobudíte s chichotaním ako dieťa.A keď sa dobre
vyspíte  a  zobudíte  sa  s  chichotaním,  je  pravdepodobnejšie,  že  sa  budete  cítiť  dobre  a
oddýchnutí, ako keď sa dobre nevyspíte a nezobudíte sa s chichotom.A keď sa budete cítiť
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dobre a oddýchnutí, vaše telo sa logicky uzdraví a bude podávať lepšie výkony.Žiadna raketová
veda, ako vždy pri konopnej medicíne.JB

"Spánok??Bol som týždeň na oleji a väčšinu som prespal.Čítal som, že Rick hovorí, že takto sa
telo lieči, takže je to normálne?Dokazuje to, že olej, ktorý používam, je dobrý? Sharon

“Vôbec žiadne problémy...  :)  Vlastne mám z toho celkom dobrý spánok.Vkladal  som ho do
kúska tenkého toaletného papiera a váľal som sa do gule, ktorá praskala ako pilulka, alebo som
ho váľal do chleba.Potom niekto povedal, že tp je nebezpečné, tak som chcel vedieť, čo robia
všetci ostatní.;) Ďakujem chlapci.@jb Som na gramoch bez problémov, okrem dobrého spánku
a trochu pomalého pohybu, keď sa zobudím.“ Christina

„Ako vojenský veterán s PTSD, poruchou spánku,  bolesťou dolnej  časti  chrbta (v  dôsledku
nehody na padáku), úzkosťou a ochorením obličiek je RSO jednou z mála metód/foriem, ktoré
môžem užívať kanabis.Konečne v noci spím, schudol som 20+ kíl kvôli kvalitnému spánku a od
včerajška sa mi zlepšili obličkové laboratóriá, ktoré sa konajú každé dva roky.Moje laboratóriá
sa natoľko zlepšili,  že teraz musím znížiť  dávkovanie liekov, pretože mám príliš nízky krvný
tlak.Všetky pozitívne znaky toho, že nočné užívanie RSO zlepšuje kvalitu môjho života.“ Corwin

„Môj  brat  trpí  vážnymi  problémami  s  hnevom  a  diagnostikovali  mu  hraničnú  poruchu
osobnosti.Dokáže zachytiť kvapku centu, povedané cez denný režim kvetov kanabisu, ako aj
extraktov, pričom dokáže vyvážiť svoju náladu a žiť  normálny šťastný život  a bez všetkých,
okrem príležitostných epizód, ktoré nikto nemá. perfektné, ale osobne môžem povedať, že bez
kanabisu by bol môj brat asi na úplne inom mieste.

...Verím,  že  osoby  trpiace  paranojou  kvôli  konzumácii  kanabisu  ňou  trpia  kvôli  svojej
neschopnosti  vyrovnať  sa  s  jej  prirodzenými  schopnosťami  otvárania  mysle  a  pocitom
uvedomenia si svojho podvedomia.Mám pocit, že veľa z paranoje spojenej s užívaním kanabisu
je výlučne placebo a pramení z propagandy Reefer Madness z ranej éry zákazu kanabisu.“
Corey

"Zmiešané...Niektorým to pomáha, ale iným sa to zdalo ešte horšie.Určite to pomáha pri mojej
úzkosti!Mal som veľmi stresujúcu prácu, ktorá spôsobovala šklbanie mojich svalov...Po odbere
oleja to všetko prešlo.Dostatočne ma to uvoľnilo, keď som si uvedomil, že už tú posranú prácu
nepotrebujem a skončil som.“ Heather

"Som bipolárny a kedykoľvek si dám nejaký RSO olej, jednoducho povedané, mám pocit, že už
nie som bipolárny, je to dobrý pocit." Jozefa

„Som veterán s PTSD a úzkosťou.Už nemusím brať xanax na kontrolu útokov.Stále beriem ssri,
ktorý to tlmí, ale ak cítim, že niečo prichádza na troche oleja, vytiahnite fajku alebo vape a je mi
dobre.“ JR

"Áno,  robí  veľa  ako  stabilizátor  nálady  pre  PTSD  a  mierne  manické  správanie  a  panickú
poruchu, ak sa užíva správne." Jennifer

„Áno, veľmi veľmi.Pri Fabryho chorobe a neurofibromatóze dochádza k veľkému poškodeniu
nervov, ktoré tiež spôsobuje úzkosť.Mám úplne iný pohľad na život.Marihuana zmenila môj život
a ukázala mi, aké krásne je byť nažive.“ James

"Nikdy v živote som na tom psychicky nebol  lepšie."Používam RSO už dva roky a nemám
žiadne lieky a potrebujem len raz za čas olej.Dám si pár bodiek a mám pocit, že vôbec nie som
bipolárna ...a tak dlho som sa s tým trápila...Verím, že mi to zachránilo život a pomohlo aj pri
mnohých  iných  ochoreniach...Cítim  sa  požehnaný,  že  mám vedomosti  a  schopnosť  rásť  a
vyrábať si vlastný SKUTOČNÝ liek.

Začal  som pred dvoma rokmi v júni  a užíval som len 65 mg denne.Použil  som kmeň Blue
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Cheese, v ktorom dominuje indica a má vysoký obsah CBD a nižší obsah THC.Skúsil som aj
škvrnu sativa, ktorá bola príliš silná a bola som z nej príliš nervózna, takže som sa vrátil  k
škvrne indica a urobilo to zázraky...Bral som ho každý deň po dobu 30 dní a teraz ho musím
brať len vtedy, keď mi začne byť trochu zle...Skvele to fungovalo aj pri cukrovke môjho manžela
a záchvaty môjho otca a rakovina môjho priateľa sú na ústupe...V mojom živote to skutočne
urobilo veľké veci.Veľa šťastia a dúfam, že nájdete kmeň, ktorý vám bude dobre fungovať.“ Sara

"Určite."Je  to  jediná  vec,  ktorá  mi  pomohla  s  úzkosťou  a  PTSD.Odstavil  som  sa  od  4
antidepresív  na  predpis  (po  desiatich  rokoch  experimentovania  s  každým  dostupným
antidepresívom a nedokázal som ho nájsť bez oslabujúcich vedľajších účinkov) a už sa neliečim
alkoholom.Roky som trpel úzkosťou a PTSD po ťažkej autonehode v roku 2007.Nikdy som
nešoféroval 4 roky.Teraz späť do práce pre agentúru Homecare Agencyznova a vďačím za svoj
život tejto rastline.“ Donna

„Nesmierne pomáha pri depresiách, ktoré sprevádzajú chronické ochorenia.Nemohol som sa
sústrediť,  aby  som  zostal  na  strednej  škole,  ale  pomocou  kanabisu  som  bol  schopný
„upgradovať“ na vysokej škole z Gr.9-12 za 6 mesiacov.Nemám potuchy, prečo nemám PTSD z
rokov násilného fyzického zneužívania, okrem toho, že som pravidelne užíval kanabis, takže to
s tým možno má niečo spoločné.Počítajú sa tieto veci?" Laurie

"Áno.Trpela som ADHD, PTSD, depresiou.Teraz neberiem žiadne lieky kvôli oleju." Jerisa

„Úzkosť, záchvaty paniky a depresie.Kvety viac ako olej.Fajčenie kvetov Indica má tendenciu
zhoršiť úzkosť, ak som uprostred dobrého záchvatu.Avšak liečivá s olejovou infúziou to nikdy
neurobili.Bez ohľadu na to, z akého kmeňa bol olej získaný.“ Sarah

„Môj otec je veterinár a trpí PTSD.Olej a púčik mu veľa pomáhajú!“ Jenny

"Pomáha mojej dcére pri záchvatoch úzkosti."Znižuje frekvenciu a intenzitu." Suzanne

„Mám  bipolárnu  poruchu,  PTSD  (boj  v  Kuvajte  v  roku  1991)  a  trpím  úzkosťou  a
nespavosťou.Konope mi pomohlo so všetkými týmito príznakmi a aj keď mi lekári povedali, že
príznaky zhoršuje (býčí hokej), viem určite, že mi pomohlo udržať si kontrolu nad sebou samým
a predišlo mnohým zraneniam iných vo veľmi ťažkých časoch. .Prisahám na to." Adrian

"Určite pomáha stabilizovať bipolárnosť, lieky, ktoré dostanete od lekára, vás buď zabijú, alebo
poškodia váš sexuálny život." Andrew

„Používam indicu na bolesť a sativu na moje problémy s PTSD a úzkosťou.Zistil som, že zmes
týchto dvoch kmeňov vyvažuje moje problémy a spomaľuje moju hyperaktivitu na úroveň, ktorá
prestáva byť pre seba nebezpečným. Stuart

„V súčasnosti pomaly pracujeme na znižovaní jeho psychotropných liekov na bipolár.Jeho lekári
sú proti tomu mŕtvi.Vidím, že mu predpísané lieky robia „kašu“ z jeho mysle.S RSO sme už mali
neuveriteľný úspech, takže sa teraz pozeráme na toto.

Môj manžel je bipolárny so silným dôrazom na mániu.Mnoho rokov sa sám liečil alkoholom, ale
keď pred 4 rokmi vytriezvel, odvtedy s mániou bojuje.Mániu drží na uzde len znepokojujúca
rozmanitosť  drog.Ale  tiež  sa  zdá,  že  má  Alzheimerovu  chorobu.Samoliečba  alkoholom
pomáhala mnoho rokov, ale alkoholizmus je problém, ktorý treba riešiť tiež.Teraz už máme dosť
liekov.Takže ešte raz vezmem veci do vlastných rúk.

Na liekoch je jeho kvalita života trochu nanič.Len zníženie jednej z jeho mnohých piluliek denne
robí rozdiel (práve som začal znižovať, takže to musí byť postupné zo strachu z maniakálneho
záchvatu).Bol  na  RSO  asi  2,5  mesiaca  kvôli  iným  záležitostiam  s  najneuveriteľnejšími
výsledkami.Takže teraz sa cítim bezpečne a pomaly mu znižujem lieky.To umožnilo zaútočiť na
tento ďalší zdravotný problém!“ Deborah
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„Používal som ho 12 mesiacov, keď som sa dostal zo závislosti na chemických látkach.Nielenže
mi  to  pomohlo  zaspať  a  pomohlo  to  s  „učebnicovými“  abstinenčnými  príznakmi,  ktoré  som
zažíval, ako sú PTSD, depresia, úzkosť a mnohé ďalšie problémy duševného zdravia.Netreba
dodávať, že som sa snažil podeliť o skutočnosť, že THC a liečivá do značnej miery udržiavali
môj zdravý rozum a duševné zdravie počas liečby.“ Chantelle

„Problémy  s  alkoholizmom  /  zneužívaním  návykových  látok  je  potrebné  považovať  za
„kvalifikačné  podmienky“  v  štátoch  s  takýmito  medicínskymi  zákonmi.Lekárska  marihuana
zachránila životy mnohým alkoholikom." Jim

"Ryžové zrno v hodnote jedného dňa po dobu asi piatich mesiacov úplne vyliečilo moju úzkosť a
depresiu... Od užívania oleja uplynuli takmer 2 roky a žiadne príznaky sa nevrátili." Daniel

„Do týždňa po užití oleja som vysadil antidepresíva, lieky proti úzkosti a opiáty.Myslím, že mi
vážne hrozilo, že stratím guľôčky.Vďaka bohu za fénixove slzy." Edie

"Pomáha  mi  pri  depresii  a  keďže  som  ťažko  zdravotne  postihnutý,  trpím  pomerne  veľkou
depresiou z nedostatku aktivity a bolesti." Rick

„Po narodení môjho syna som mal zlé obdobie, po rozlúčkovej depresii  a stratil  som oboch
rodičov.Kanabis bol zoslaný Bohom!!” Loren

"Pomohlo  to môjmu stresu a úzkosti  bez  konca za posledných pár  rokov,  v  skutočnosti  to
doslova zmizne na dlhú dobu.Žiadne lieky nefungovali rovnakým spôsobom...“ Stuart

„Pomáha proti strate spánku v dôsledku úzkosti a záchvatov paniky v noci, ak sa užíva 1 hodinu
pred spaním.Je to  úľava,  každý,  kto celé  mesiace trpí  nedostatkom spánku,  vie,  aké je  to
vyčerpávajúce.Tiež vás udrží v dobrej pokojnej nálade počas dobrej časti dňa.“ Kat

"Pomohol mi s migrénovými bolesťami hlavy, obsedantno-kompulzívnou poruchou, úzkosťou,
neistotou,  komplexom  menejcennosti,  zhrňme  to  všetko  a  vyliečil  depresívnu  bytosť  za  3
týždne." Riddhi

„Problémy s chronickým stresom, ktoré spôsobujú vysoké BP.Moje hladiny stresu sú okamžite
upokojené pomocou kanabisu.Vaping pomáha prekonať zlé chvíle.Presúvam sa len k jedlu a
nevýhodou tejto metódy je, že musím počkať, kým sa môj systém vstrebe.Mám dosť praxe, že
som trpezlivo schopný počkať tú polhodinu, a ak je to obzvlášť vystresovaný moment, vrátim sa
k vaporizéru.“ Andie

"Mám zlomený chrbát a nervy a kanabis je jediný liek, ktorý mi pomáha zaspať a vyrovnať sa s
mojím dňom!" Leslie

"Pomáha mi to v noci omdlievať, takže sa môžem zobudiť naozaj skoro do práce." Matt

Zriedkavé alebo nie tak časté choroby a choroby
„Olej Ricka Simpsona vás vzrušuje, keď sa zobudíte a uvidíte, čo ešte vyliečilo.Som tým akosi
posadnutý.“ Natália

Q.Dobrý deň Rick/JB, počuli ste už o zriedkavom ochorení porfýria?Ak áno, liečili ste niekoho
RSO a aké boli výsledky?

A.Nie nemám.Ale súdiac podľa toho, čo som o ňom čítal,  nevidím dôvod,  prečo by ho olej
nemal  pomôcť  vyliečiť  alebo  dostať  pod  kontrolu.Určite  pomôže  pri  príznakoch  tohto
zriedkavého a určite veľmi nepríjemného stavu.

Postupovala by som podľa protokolu na našej stránke, olej by som zjedla a použila do čípkov
(tak sa dostane priamo do krvi).Olej by som používal lokálne v tinktúre alebo masti na kožné
ochorenia (odstráni všetko svrbenie a iné nepríjemnosti).
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Zjedol by som aspoň 60g počas dvoch-troch mesiacov, nepoužíval by som žiadne chemikálie,
jednoducho by som sa riadil pokynmi Ricka Simpsona.Ak to 60g nevylieči alebo nedostane pod
kontrolu, zjedol by som ďalších 120g.A ak by to neprinieslo uspokojivé výsledky, tak by som do
seba jednoducho začal búšiť olej, jeden dva tri gramy denne alebo aj viac, ak by som mohol, a
jednoducho by som čo najrýchlejšie zjedol toľko, koľko by som mohol. .prečo?Pretože keď vám
olej nepomôže, je dosť nepravdepodobné, že nájdete niečo iné, čo vám pomôže.Aj agresívne
ochorenia by sa mali liečiť agresívne.Všetko najlepšie, JB

"To môže byť hrubé, ale aj tak to musím povedať a nie som príliš za diskrétnosť."Takže ešte
nemám všetko, čo potrebujem na olej, ale detské kroky sa tam dostanú.Mal som však tento
hemoroid,  ktorý  sa  vždy  vracia.Mal  som  tri  deti  vo  veku  5,3,1  a  moje  prvé  dieťa  žiadne
hemoroidy moje druhé dieťa iba jeden hemoroid môj tretí dobre to bol jeden hemoroid a zmizne
a vráti sa zmizne a vráti sa.Kúpil som všetko pod slnkom, nič nefungovalo.Tak som si povedal,
čo sakra.Vzal som si asi 1/8 lyžičky kief 1/4 lyžičky kokosového oleja štipku sušenej levandule a
štipku sušeného harmančeka a dva lístky mäty.Všetko som to uzemnil.Aplikoval som to raz
včera  v  priebehu  niekoľkých  sekúnd,  dnes  ráno  som  už  nemal  bolesti,  cítil  som  sa  ako
vypustený balón.Aplikoval som to znova a som si istý, že nasledujúci deň alebo dva to úplne
zmizne.V každom prípade mi ide o to, že som ušetril peniaze tým, že som si to doma ošetril
tým, čo som mal rýchlejšie a zdravšie ako vládna verzia a jej dôkaz, že kanabis má šialené
liečivé schopnosti a len si predstavte, že keby som používal olej, už by to bolo preč.Ďalší môj
trojročný vypadol  z kamiónu nemal som žiadnu masť žiadny peroxid nič  na sebe ako sme
cestovali.Tak som vymrštil svoj výmysel, trocha jej udrel na koleno a ráno to vyzeralo, ako keby
tá chrasta bola spred mesiaca.Rozlúčte sa Neosporin zle zachráňte moje centy!Mier, láska a
kanabis." Moni

"Vážený pane.Rick Simpson, dovoľte mi najprv povedať, že moja rodina si myslí, že ste úžasný,
a  želáme  si,  aby  sme  boli  bližšie  k  vám,  aby  sme  vám  mohli  pomôcť  s  vašou  úžasnou
prácou.Liečebné  konope  užívam  14  rokov  na  chronickú  bolesť  spôsobenú  syndrómom
polyteistických ovárií a artritídou.Kvôli 10 rokom drogových jedov som bol viac chorý, pribral
som 90 libier a bol som strašne závislý na Fentynole, ktorý mi predpísal doktor.Olej som začal
používať pred 7 týždňami a môžem povedať len to, že sa dejú zázraky!Za šesť týždňov mám
teraz hladinu cukru v krvi pod kontrolou do tej miery, že nie sú potrebné žiadne tabletky, schudol
som 28 libier bez námahy.Začal som panikáriť, že som stále chorľavejší, aj keď som sa cítil
lepšie ako kedykoľvek predtým!Po mnohých testoch, pri ktorých sa lekári škrabali na hlave a
hovorili, že toto je zázrak!Teraz nielenže neexistujú žiadne nové fibroidy, nádory alebo útvary,
ale predtým prítomné fibroidy atď. sú PREČ!Žiadne známky toho, že by choroba niekedy bola
prítomná!Stále  mám  testy,  či  to  neodišlo  aj  z  obličiek,  ale  v  srdci  viem,  že  aj  tie  budú
preč.Ďakujem ti Rick Simpson, robíš Pánovo dielo, Boh ti žehnaj tak, ako má mňa, nájdením
tvojej stránky.“ Annie

"Tak dobré správy JB & RICK!!!Dnes som bol u lekárov pre výsledky testov!Moja štítna žľaza,
ktorá bola 22 rokov nedostatočne aktívna a liečená liekmi,  je  teraz nadmerne aktívna!Sám
užívam RSO na plný úväzok len mesiac, natieram si aj tinktúru priamo do hrdla a naparujem aj
RSO!Som z toho tak extaticky šťastný!Je to naozaj skvelý lekár, ktorý tam bol a podporoval ma
v  tomto  všetkom  a  veľmi  dobre  vie,  V  SKUTOČNOSTI  POUŽÍVAM  RSO  OLEJ!Keďže  je
lekárom, stále mi chce urobiť ultrazvuk na štítnej žľaze, aby skontroloval nejaké uzliny!Čo si
myslíte o ultra zvuku?Vždy budem tento olej brať s hrdosťou po zvyšok svojich dní, cítim sa
správne, o to ide!Lieky na predpis sú ZLO!Mám aj veľa iných zdravotných problémov, ktoré si
momentálne liečim týmto úžasným olejom!

Chiari malformácia typu 1 mozgového kmeňa tiež mám ťažký karpálny tunel a oveľa viac!Dnes
mám 45 rokov a necítim sa zbitý a zranený, ako som sa cítil predtým!Spomínal som, že som bol
tiež po operácii  mozgu pred 7 mesiacmi a od operácie som neužíval žiadne narkotiká kvôli
zlyhaniu pečene z liekov!Som skutočne dôkazom, že tento olej je od BOHA!Toto je všetko, čo
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by sme mali prijímať ako liek!Ďakujem JB a Rickovi za všetko, čo robíte, zo srdca!Už žiadne
lieky na štítnu žľazu, YAY!!!!!!!!!” Margene

-- Gratulujem, Margene.Čo sa týka ultrazvuku, myslím, že odpoveď poznáte.Čím menej skenov,
tým lepšie, to je všetko, čo môžem povedať.Osobne by som sa nepriblížil k nikomu, kto by mi o
tom oleji  nepovedal  už 22 rokov,  ale ak si  myslíte,  že tí  ľudia vám ešte majú čo povedať,
pokojne sa s nimi porozprávajte, teda ak vás skutočne zaujíma, čo hovoria o medicíne.Ale to je
asi tak všetko, čo by som im dovolil urobiť, len rozprávať, takto vám nemôžu ublížiť tak, ako by
vám  ublížili,  keby  vás  úspešne  presvedčili,  aby  ste  užili  nejaké  tabletky  podľa  vlastného
výberu.Najlepšieželania  a  držte  sa  ďalej  od  tých,  ktorí  vám  22  rokov  dávali  nesprávne
rady.Buďte radi, že ste ich „liečby“ prežili, iní také šťastie nemali.JB

"Mám tiež  hypotyreózu  (Gravesovu  chorobu).Objavili  sme to  pred  17  rokmi,  keď som bola
tehotná a porodila som kvôli tomu svoju dcéru 15 týždňov premmie (užívala som celkovo 14
liekov  vrátane  3  liekov  na  narkotické  bolesti  na  vážne  pokročilé  degeneratívne  ochorenie
platničiek v dolnej časti  chrbta a skoliózu v hornej časti  chrbtice /  hypertyreózu (Gravesova
choroba) /  Diabetes (II.  typ) / Modrá sklera /  Psoriáza a ekzém / Hypertenzia / Problémy s
obličkami /  Syndróm nepokojných nôh (ten som si pekne pripísal ako vedľajší  účinok iného
lieku) / Vysoká hladina cholesterolu / nadváha (stratil som viac 100 libier od vysadenia z kokteilu
liekov ~ minulé leto) **NEDÍMEM DIÉTU** a vždy som jedol zdravo, bez červeného mäsa ~
organickej  zeleniny  atď...každodenné  odšťavovanie  atď...16  rokov  nepretržitých  liekov  na
praskanie piluliek, ktoré teraz predstavujú NULU tabliet denne!!!!

Denne  užívam približne  jednu  štvrtinu  až  polovicu  gramu vlastného  domáceho  oleja  Ricka
Simpsona  podľa  Rickových  špecifických  pokynov  ~  **MUSÍM  KOMENTÁR...NEROBTE,
OPAKUJEM NIE,  LACNITE NA KVALITU SVOJICH ŠTARTOVACÍCH MATERIÁLOV > VÁŠ
OLEJ, KTORÝ PRIJÍMete, MUSÍ BYŤ TRANSPARENTNÝ A JANTAROVEJ FARBY >> INAK
NEMÁ LIEKOVÚ JEDLÚ KVALITU**” Michele

"Dá sa kanabisový olej použiť na liečbu besnoty?" Aami

-- Aami, áno, ale pravdepodobne si to bude vyžadovať uvedenie pacienta na nejaký čas do
kómy s veľmi vysokými dávkami oleja, najmä v pokročilých prípadoch.JB

„Včera som dal trochu oleja svojmu priateľovi, ktorý dostal ovčie kiahne z nemocnice.Navrhol
som tejto osobe zohriať trochu olivového oleja, vmiešať ho do RSO a potom do krému, ktorý
táto  osoba  používa.Táto  osoba  mi  práve  napísala:  „Peter,  nemôžem  ti  povedať,  aký  som
vďačný za tento úžasný olej!SVÄTÝ HOVINA.Žiadne slovo klamstva: ten najhorší „prasok“, aký
mám, prvý, ktorý sa objavil „ground zero“, ktorý zostal najväčší a najohavnejší po celý čas, keď
som bol chorý – len zaschol a chrasta sa odlepila ČISTÁ približne do dvoch hodín od nanesenia
oleja.Som konvertita!Sväté peklo!Použil som ho na celú pokožku hlavy a najhoršie miesta na
tele  -  moje  vlasy  vyzerajú  trochu  mastné,  ale  už  sa  cítim  oveľa  lepšie.Je  to  naozaj
úžasné.WOW!Na to, aby ste niekoho presvedčili o pravde, netreba veľa.“ Peter

-- Ďakujem, Peter, výborne.Konopný olej a RSO tiež fungujú skvele.Veľa olivového oleja na trhu
sa nevyrába z olív,  na svete nie je dostatok olív na všetok „olivový olej“,  ktorý sa vyrába a
predáva  po  celom svete,  takže  pri  kúpe  konopného  oleja  sú  vaše  šance,  že  vás  oklamú,
nižšie. .Navyše preniká do pokožky a prechádza asi jeden a pol centimetra hlboko do tkaniva,
čo je tiež skvelé na hojenie.A nie je taký mastný ako olivový olej.JB

"Ak dyslexia nie je na zozname, možno by mala byť."Všimol som si schopnosť hláskovať 100x
lepšie  ako  kedykoľvek  predtým,  než  som  sa  vyliečil  z  iných  vecí.Hrozný  vedľajší  účinok
vyliečenia z cukrovky 2. typu: už žiadna artritída, ischias, obezita alebo dyslexia.Hahaha!!” Peter

„Nie je to liek na rakovinu ani nič podobné, ale chcel som Rickovi oznámiť, že už takmer rok
krívam na pravú pätu.Nie som si istý, čo je na tom zlé, a viem, že mi doktor dá lieky, ktoré sa
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necítim  dobre,  takže  som  sa  vyrovnal  s  bolesťou.Nedávno  nám  bol  predstavený  RSO
prostredníctvom priateľa Charlesa a začali  sme ho vyrábať.Posledné dva dni som olej  požil
niekoľkokrát denne a dnes ráno som sa zobudil a nekulhal.Môj manžel si to hneď všimol.Všimol
si, že olej musí pôsobiť svojou mágiou!Ďakujem Rick Simpson![:)] Cítim sa skvele!” H

--  Milý  H,  ďakujeme  za  dobré  správy,  vždy  o  nich  radi  počujeme.Zmiešal  by  som  olej  s
konopným olejom alebo olivovým olejom a urobil  by som si tinktúru a použil  by som olej aj
lokálne.Samozrejme, jedenie oleja je kľúčom k skutočnému uzdraveniu a všetky návody ako
olej používať sú na našej stránke.Všetko najlepšie, JB

„Pred  šiestimi  dňami  som  pomohol  dvom  mužom  s  rakovinou  pečene  a  cukrovkou.Jeden
kamarát, chemoterapeut, mal popálené ústa a popálené pery.Mal 225 libier, teraz 139, nemohol
jesť, spať, veľmi unavený.No, veľa sa ma pýtal na RSO.Vždy ho vychovávam.Som na ňom už 6
mesiacov.Ale  potom,  čo  jeho  dvaja  bratranci  zomreli  pred  6  mesiacmi,  obaja  rakovina,  1
pečeňový mozog.A rakovina štítnej žľazy.Hovorím s oboma rodinami, chceli skúsiť RSO, ale báli
sa, že im vláda vezme domovy alebo ho uvrhne do väzenia.Obaja zomreli.RIPBratia.

Ale títo muži sú už 6 dní na RSO, išiel som ho skontrolovať, ako som mu sľúbil.Bol prekvapený,
že môže znova jesť a povedal, že nemôže prestať jesť.To je dobrá vec.Pretože keď začal s
olejom,  boli  kosti.Vyzeral  chorý.Ale  už  po  6  dňoch...boľavé  ústa  boli  preč.Povedal:  "Mal  si
pravdu,  cítim  sa  oveľa  lepšie."  Opäť  má  veľa  energie.Vyzeral  tak  dobre  a  mal  veľa
farieb.RSO.Ešte raz ďakujem Rick Simpson.Ešte pár šťastných onkologických pacientov.Žiť a
cítiť sa fantasticky.Mier, láska a kanabis lieči” Ron

„Moja opatrovateľka má pacientku, ktorej diagnostikovali lupus a otravu ortuťou v celom tele.Asi
po  roku  používania  jej  domáceho  oleja  otrava  ortuťou  úplne  zmizla  a  Lupus  je  takmer
preč.Vlasové folikuly sa odoberali každé 2 týždne, aby sa presne zistilo, aké a koľko jedov je v
jej tele, aby sa aktualizovali jej úspechy.Je naozaj úžasné, čo všetko sa dá vyliečiť prírodnou
cestou.Stojí to trochu, ale stále je to zdravšie a stojí za to žiť!“ Jesse

„Diagnostikovali mi primárnu myeloidnú fibrózu, dostal som lieky, ktoré pomáhali, ale nebol som
spokojný kvôli rastúcim bolestiam a žiadnej chuti do jedla a poklesu krvného obrazu, zväčšenej
veľkosti  sleziny,  nespavosti.Po  jednom  roku  užívania  tohto  lieku  a  bez  pocitu  skutočnej
zásadnej zmeny som sa rozhodol vyskúšať RSO, len 1 mesiac na oleji, bolesti sú žiadne, chuť
do jedla sa vrátila, krvný obraz stúpa, spím ako skala.“ Aguae

„Používam ho na liečbu svojej zdravotnej anomálie... Niekoľko nemocníc v mojej oblasti tvrdí,
že by to nemalo byť možné... ale RSO je úžasné... Odmietam VP skrat v mojom tele, mám
ochorenie spojivového tkaniva a niekoľko ďalších zriedkavých problémy... 4 operácie mozgu za
36 dní a odmietol som napchať narkotiká......iba lekárska marihuana, RSO a dýchanie... Nikdy v
živote  som sa  tak  rýchlo  nevyliečil...  Aj  keď  moje  laboratóriá  ukazujú,  že  moje  telo  je  tak
pokazené, moja bolesť je vlastne to nie je také zlé....“ Katie

„Konopný olej lieči môj PCOS (syndróm polycystických ovárií).Väčšina mojich symptómov je
kontrolovaná.Vysadil som všetkých 7 liekov, ktoré som kvôli tomu užíval.Periférna neuropatia,
ktorú  som  mal,  je  preč  a  pocit  mám  späť  v  nohách.Môj  metabolický  syndróm  je  pod
kontrolou.Mám úbytok na váhe až 130 libier.

Mnohé príznaky PCOS a metabolického syndrómu sú preč: Hormóny sú vyvážené (testosterón
je  príliš  vysoký  na  180,  teraz  na  40).Moja  inzulínová  rezistencia  (krvný  cukor)  je  pod
kontrolou.Leptínová  rezistencia  (hormón,  ktorý  vám  povie,  kedy  ste  sýti)  je
kontrolovaná.Dostáva  mesačnú  menštruáciu  po  15  rokoch  ammenorey  (nedostatok
menštruácie) a anovulácie (nedostatok ovulácie).Diabetická bolesť nervov zmizla.

Moja chuť do jedla je kontrolovaná.Olej pomohol prekonať závislosť od cukru.Strata 120 libier
za jeden rok (10 libier/mesiac) – príznaky PCOS zahŕňajú obezitu, obezitu hornej časti tela a
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ťažkosti s chudnutím.Cysty v podpazuší a na zápästí sú preč.Artritída zriedka bolí, a ak áno,
znamená to, že je čas na viac oleja.

Hidradenitis  Suppurativa  (deformované  folikuly,  cystické  akné,  čierne  bodky)  sú
kontrolované/zmiernené.Acanthosis nigricans (tmavé škvrny na koži, drsná koža, kožné štítky)
sú preč.Okamžitá strata viscerálneho tuku (nebezpečný tuk v oblasti srdca a pečene).Menej
akné,  cýst  a  zarastených  chĺpkov.Lepšia  pleť  (menšie  póry,  tmavé  kruhy  okolo  očí  preč.)
Hirsutizmus (nežiaduce ochlpenie na ženách na tvári, krku, hrudi, chrbte a bruchu.)zmenšila,
ale  nezmizla.Lepšie  spať  hlbšie  a  celú  noc.Už  žiadna  bolesť  z  Heels  Spurs  a  plantárnej
fasciitídy.Už  žiadne  bolesti  hlavy  Intrakraniálna  hypertenzia,  bolesť  svalov  a  nervov,  tlak  v
ramenách, krku a zadnej časti hlavy sa dramaticky znížil.Vertigo podobné príznaky neustáleho
závratu a točenia hlavy sú preč.Výkyvy nálady sú riadené.Už žiadne hemoroidy.

Chronická bolesť hrdla (opakujúca sa bolesť hrdla z refluxu kyseliny) je vyliečená a preč.(kyslý
reflux však zostáva, keďže jedlo ho denne ovplyvňuje).Sezónne alergie zmizli (nádcha/upchatý
nos,  nadbytočný  hlien  ráno  a  svrbenie  očí).Potravinové alergie  sa  zmenšili  (náhodne  zjedli
krevety, reakcia bola pomalšia ako zvyčajne, ale stále museli užívať benadryl).Úľava od bolesti
chrbta.Spúšťací prst je preč.Syndróm dráždivého čreva Symptómy IBS sú pod kontrolou.Krvný
tlak znížený.Jazva po operácii karpálneho tunela sa úplne zahojila.

Vyliečil som si pár popálenín kombináciou kanabisového oleja a kokosového oleja.Môj priateľ si
poriadne popálil  ruku a deň po použití  oleja po tom nebolo ani stopy.Cholesterol mám stále
vysoký.Prešiel som obdobím detoxikácie/herxingu, kedy som musel vycúvať z oleja, inak by
som herxoval  horšie.Pracujem späť na rovnakej  dávke.V mojej  rodine beží  slabé pečene a
PCOS súvisí s candidou albicans a veľa ľudí sa musí potýkať s herxheimerovou reakciou, ak sa
kvasinky prepracúvajú cez pečeň.Tiež som prešiel na organické potraviny a prestal som jesť
rafinovaný cukor, takže aj to by mohlo byť súčasťou detoxu.Zdá sa, že olej neovplyvňuje môj
cholesterol, ale čím viac výskumov robím, tým viac vidím, že cholesterol nie je taký zlý, ako si
ľudia myslia, a pokiaľ bude existovať zápal, bude tam aj cholesterol.Je to obranný mechanizmus
tela proti nej.Takže nemám obavy." cez Aamann

„Môj syn má zriedkavé ochorenie obličiek nazývané FSGS a liek užíval posledné 2 roky.Jeho
krvné testy vždy ukázali nízky albumín (proteín sa vyleje do moču, čo znižuje hladinu albumínu
v krvi).Od začiatku užívania lieku (1/4 zrnka ryže v PM) sa jeho krvný obraz zlepšil natoľko, že
jeho  nefrológ  je  ohromený.Posledné  výsledky,  ktoré  sa  vrátili,  ukázali  hladiny  albumínu  u
„normálneho“  človeka.Nefrológ  povedal:  "Neviem,  čo  robíš,  ale  pokračuj."  Pri  tomto  type
ochorenia  obličiek  môže  pacient  zvyčajne  očakávať  transplantáciu  do  8  rokov  od
diagnózy.Môjmu synovi to diagnostikovali vo veku 2 rokov a teraz má takmer 25 rokov.Stále má
obe obličky  a  obe  fungujú  ako  „zdravý“  človek,  ktorý  nemá ochorenie  obličiek.Nefrológ  sa
škriabe na hlave.Vidíme aj naturopata a robíme tak už 17 rokov.Bol tiež úžasným pomocníkom,
ale VIEM, že liek je to, čo upravilo produkciu albumínu.Existuje veľa chorôb, ktoré sa dajú týmto
spôsobom  vyliečiť,  a  ja  skutočne  verím  a  viem,  že  tento  liek  pomohol  mne  aj  môjmu
synovi.Ďakujem!!"

„Náš syn má Niemann Pick typ C a od 1.  februára používame Rickovu olejovú metódu.Za
posledných 56 dní sme prešli  od 15+ priemerných záchvatov denne počas bdelého stavu a
nespočetného množstva, keď spal, na iba 2 grand mal.Teraz začíname pociťovať malé fokálne
záchvaty.Navrhli by ste možno vyrobiť nový olej a vymeniť kmene? Kevin

-- Áno, Kevin.

"Držíte sa iného kmeňa s vysokým obsahom THC alebo je v poriadku zmiešať kmeň s vysokým
obsahom CBD, ako je  Harlekýn,  s iným kmeňom s vysokým obsahom THC, ako je  Candy
Kush?"
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-- Vyrobil by som dva samostatné oleje, nechcel by som riediť svoje RSO CBD.Čím silnejšie a
sedatívne, tým lepšie bude fungovať ako liek.JB

„Keďže to robíte už nejaký čas, navrhli by ste, aby ste sa držali olejov s vyšším obsahom THC
namiesto olejov s vyšším obsahom CBD?Nechcem ísť cestou Charlotte's Web, pretože sme
videli  skvelé  výsledky  s  vyšším  kmeňom  THC,  ktorý  sme  použili.Ale  som  zvedavý  na
Harlekýna.Alebo jepríliš podobné CW?"

--  Opäť,  Kevin,  urobil  by  som  RSO  z  najsilnejšieho  a  sedatívneho  kmeňa  s  dominantnou
indicou, aký som mohol dostať.Potom by som možno vyrobil zvlášť olej s vysokým obsahom
CBD a potom by som nechal pacienta, aby si  vybral,  čo mu najlepšie vyhovuje.V ideálnom
prípade by si pacienti mohli vybrať zo stoviek druhov olejov.Rovnako ako vo vinotéke – každý
má rád to, čo má rád a nedá sa povedať, ktoré víno bude mať najradšej.

Obnovenie zraku
„Práve  som pred pár  dňami  urobil  dávku  'konopného  oleja'  a  dávku  masla.Dával  som olej
pacientke s nádorom na mozgu, pred užitím oleja bola takmer slepá, po mesiaci užívania oleja
sa jej zrak takmer úplne obnovil.Z masla by ste nedosiahli rovnaké výsledky.Liečivé výsledky
získate  z  masla,  ale  olej  je  oveľa  koncentrovanejšou  formou  liekov  a  funguje  takmer  na
čokoľvek, veci sú jednoducho úžasné.“ Dion

„Ústne užívanie obnovuje matke zrak.Podľa zákona je slepá na ľavé oko.Po zranení zostala bez
šošovky a po niekoľkých operáciách mala zelený zákal.Na RSO je už rok a pol – používa ho
denne.Nikdy si nevšimla, koľko zraku sa vracia, kým si nenalíčila oči.Na to oko je slepá už 40
rokov, a tak sa sama natrénovala, ako nanášať očný mejkap so zavretými očami.Bol to jediný
spôsob, ako to mohla aplikovať na svoje zdravé oko, a to tak, že zatvorila svoje zdravé oko a
zostala  úplne slepá.No,  keď naposledy zavrela  svoje  zdravé oko,  začala  skutočne vidieť  a
zaostrovať zo svojho slepého oka.Make-up nosí len príležitostne, takže si nie je celkom istá,
ako dlho to trvalo, kým sa jej začal vracať zrak, ale po viac ako roku na oleji dokáže rozoznať
obrázky, farby a dokonca aj čítať niektoré veci z jej zlé oko!Držal som vrecúško čipsov Lays a
ona cez stôl vedela čítať položenia.Myslí si, že keby mala novú šošovku, jej videnie by sa úplne
obnovilo.Aby mohla dostať novú šošovku, musí byť zapísaná na zoznam darcov orgánov – nie
som si istý, či jej poistenie niečo také pokryje – tento olej jej dal zázrak – zázrak zraku tam, kde
bola kedysi len tma !Takže by som povedal, že NEPOTREBUJETE ŽIADNE KVAPKY – Len
stály  prísun!Teraz  začnite  pestovať  svoj  liek!Ach,  áno,  ANI  NEMÁ  ŽIADEN  DÔKAZ  O
GLAUKOME! Lindsay

"Používam canna maslo na môj glaukóm a začne účinkovať do 10 minút."Necitlivý pocit vajca v
mojich očiach zmizne a vyjasní moje zahmlené dvojité videnie.Nikdy som nemal bolesti tela,
takže neviem, či to funguje na bolesť, ale som presvedčený, že áno.Mám 47 a žiadne bolesti,
možno je to tým, že už používam canna maslo.Už nepotrebujem Wellbutrin ani Adderall, konope
ma vyliečilo  z  depresie  a ADD/ADHD.Pomáha mi to  aj  na  úzkosť,  doktor  mi  chcel  nasadiť
Klonopin.Hahahaha wow." Rebecca

„Dnes môj otec, ktorý trpí makulárnou degeneráciou a bol takmer úplne slepý na obe oči, išiel
opäť  k  doktorovi  po tom,  čo mi  posledných 6 mesiacov bral  Fénixove slzy.Dnes boli  lekári
prekvapení, pretože jeho zrak, ktorý nič nerobil, len sa zhoršoval, sa začal zlepšovať.Nervové
zakončenia sa začali znovu spájať a dnes testoval 20/20 v PRAVOM OKU.KONOPIE LIEČI.Dal
som mu Fénixove  slzy,  ktoré  som sa  naučil  robiť  od  Ricka  Simpsona.Toto  je  veľmi  dobrý
deň.Dokazuje to silu kanabisu.“ Gregg

„Dobre, takže si myslím, že väčšina našich čitateľov si zvykla na skutočnosť, že konopný olej
lieči rakovinu, najmä ak sa vyrába a používa správne a keď pacient dodržiava pokyny Ricka
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Simpsona.Potom ste ma videli hovoriť o cukrovke, artritíde, Crohnovej chorobe, SM a všetkých
druhoch iných chorôb.Niektorí to už prekonali a vedia, že olej je pravdepodobne liek na všetko
alebo sa tak aspoň javí, niektorí nie.Potom sme prišli s liečbou popálenín a odstránením starých
jaziev  – jednoducho dokázateľné,  mnohí  to  dokázali.Potom sme povedali,  že olej  obnovuje
chĺpky na plešatých miestach - a onorobí.Potom sme spomenuli erektilné dysfunkcie a mnohí si
mysleli, že je to prehnané.Ale počkajte, kým si prečítate toto svedectvo:

„Mám 2 rodičov, ktorí potrebujú nahrať svoje svedectvá!Moja mama dostáva späť svoju stránku
do slepého oka (po tom, čo bola na oleji), teraz skutočne vidí farby a tvary, aj keď má zdravé oči
zavreté a môj otec si vyliečil cukrovku.“ Lindsay

-- Ďakujem, Lindsay Bunn Rogers, toto nám zlepšilo deň.Môžem povedať len toľko, že sa jej
zrejme ešte zlepší zrak a tiež by som odporučila, aby olej používala aj v čapíkoch.Čapíky na
očné choroby?Samozrejme.JB”

„RSO beriem viac ako rok na rakovinu...nielenže mi to zmenšuje nádory, ale môj zrak sa zlepšil
z -650 na -400.Môj očný lekár nemohol uveriť, ako veľmi sa môj zrak zlepšil.Okuliare som si
musel vymeniť už dvakrát." Debby

Zvieratá - Svedectvá
"Vyliečil nášho býčieho mastifa."Pred takmer 11 mesiacmi dostal 4 mesiace života po tom, čo
mu diagnostikovali  hemangiosarkóm!Sme radi,  že  sme našli  Ricka  Simpsona a  kanabisový
olej!“ Amanda

„Nemal som ani potuchy o liečebnom kanabise.Náš 14-ročný pes je super poslušný a môžete
položiť steak na zem, odísť z miestnosti a ona sa ho nedotkne, pokiaľ nepoviete dobre.No, bolo
tam nejaké vylúhované maslo, ktoré pri ohni niekoľko minút mäklo a Dusty Dog musela vedieť,
že  je  to  dobré,  pretože  toho  veľa  zjedla!Bolo  to  asi  30  silných  ľudských  dávok  na  jedno
posedenie.Cítil som sa dosť zle, najmä keď sa jej podlomili nohy a upadla do polokómy.Zostal
som s ňou a striekal som jej do úst cukrovú vodu ďalšie dva dni, potom sa zobudila, zvracala
zelené zvracanie, urobila veľké zelené sračky, triasla sa a odvtedy je ako nový pes.Bola ako
šteniatko.Najprv som to pripisoval šťastiu, že som nažive, ale bolo to viac než to.Akoby na nej
niekto  urobil  továrenské  nastavenie.Toto  nás  prinútilo  preskúmať liečivé  vlastnosti  a  objaviť
príbeh Ricka Simpsona.“ Adam

„Niektorý detský lymfóm T-bunkovej rakoviny CLCT-1 je PREČ!

K veterinárovi budeme chodiť len na testy každé tri týždne na CBC na meranie hladín vápnika a
FNA na  sledovanie  červeno-bieleho  krvného  obrazu  na  rakovinové  t-bunky.Už  nepotrebuje
predpísané lieky, ale necháme ju na oleji Ricka Simpsona, ktorý vyliečil rakovinu každý deň po
zvyšok jej života.Sme vďačná rodina." Nejaké dieťa

"Môj pes má osteosarkóm (rakovinu kostí).Pred týždňom som mu amputoval nohu a o týždeň
má začať s chemoterapiou.S jeho rakovinou sa zvyčajne šíri do pľúc, 95% psov zomiera na
rakovinu pľúc do roka.Ak by to bol váš pes, začali by ste s olejom teraz a stále by ste robili
chemo, alebo žiadnu chemo a rovno olej?Pre ľudí začnete s ryžovým zrnkom, so 70 lb psom,
začnete s tretinou dvakrát denne?Ďakujem, že ste si to prečítali a netrpezlivo čakám na vašu
odpoveď.“ Eda

"Eda,  ten  olej  zachránil  nášho  vzácneho  psa  Sophie."Umierala.Dajte  svojmu  psovi  olej  čo
najskôr...Chemo ju zabije.Modlitby s tebou...“ Brewster

"Liečil  som  nádor  môjho  psa  na  uchu  pomocou  RSO...Bolo  to  OBROVSKÉ  a  teraz  je  to
PREČ!!!!” Andrea
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“Môj pes mal nádor, ktorý mi veterinár nechcel operovať!!Stále sa to otvára a infikuje.Použil som
svoj  RSO  olej  zmiešaný  s  kokosovým  olejom  a  aplikoval  som  lokálne  denne,  kým  nádor
nezmizol.Žiadny rast vnútri ani mimo môjho chlapca!!” Boris

„Máme  tri  kožušinové  bábätká  vo  veku  10,  9  a  8  rokov,  ktoré  denne  preventívne  liečim
RSO.Tiež  som  s  veľkým  úspechom liečil  ich  rôzne  vredy  a  lokálne  škvrny.Ďakujem  Rick!"
Virginia

„Práve som dostal skvelé správy o psovi mojich priateľov, o ktoré som sa musel podeliť!Pred
niekoľkými  mesiacmi  mal  jej  pitbull  Maximus  nádor  na  jednej  zo  zadných  nôh,  ktorý  sa
nekontrolovane rozrastal.Veterinár povedal môjmu priateľovi, že musí zaplatiť viac ako 3 tisícky,
aby mu amputovali nohu, inak sa to rozšíri a do roka zomrie.Bolo to asi pred 4 mesiacmi.Vtedy,
keď som videl jej stav o jeho plánovanej operácii, poslal som jej správu a navrhol som mu kŕmiť
ho  Konopným  olejom.Usúdila,  že  predtým,  ako  urobí  niečo  drastické  a  nezvratné,  ako  je
amputácia, vyskúša prírodnú liečbu.Našťastie pre ňu (a Maximusa) už mala kartu Cannabis,
pretože žije v Kalifornii.Išla teda do výdajne kanabisu a nejaké si zobrala.Kŕmila ho dvakrát
denne s jedlom 1 kvapkou oleja o veľkosti hrášku.Hneď povedala, že si všimla, že má menšie
bolesti a cítil sa oveľa pohodlnejšie.Navyše sa jeho stravovacie návyky vrátili do normálu.Po
niekoľkých týždňoch mohol dokonca behať bez krívania, a tak jeho operáciu zrušila a zostala pri
prírodnej liečbe.Práve sa dnes vrátila domov z veterinárnej kontroly a zistila, že jeho nádor je
ÚPLNE PREČ.Po nádore nezostala  žiadna stopa.Veterinár  bol  poriadne šokovaný,  keď mu
povedala, ako ho vyliečila.

FYI: Toto je 3. pes, o ktorom viem, že bol zachránený konopným olejom.Poznám tiež veľa ľudí,
ktorí boli tiež zachránení.Ak si STÁLE myslíte, že konope nelieči rakovinu, potom ste nevenovali
pozornosť.Už roky poznám pravdu a nikdy som nenašiel nikoho, zviera ani človeka, že by sa
konopnému oleju nepodarilo zachrániť.“ Lara

„Mám suseda,  ktorý  úspešne  odstránil  nádory  u  svojho  psa  do  mesiaca  tým,  že  jej  podal
liek.Pokračujte a áno, veľmi malé dávky, ako Rick uviedol, že ich metabolizmus je veľmi vysoký,
takže sa zlepšujú oveľa rýchlejšie ako my.“ Covey

"Áno, pomôže to tvojmu psovi."Môj pes mal záchvaty, ale ani jeden po tom, čo som mu začal piť
olej!“ Shelagh

„Používame ho na liečbu glaukómu nášho milovaného baseta.Má 12 rokov a jej očný tlak bol
medzi 60 až 70 a povedali, že ak sa dostane na 80, možno budú musieť odstrániť oko, takže
sme olej  začali  používať  v  priebehu posledných mesiacov  a  jej  najnovší  test  očného  tlaku
nameral LEN 8! !!To je pod normálnou úrovňou očného tlaku a očný lekár súhlasí s tým, že je
dobre  zdokumentovaný  pri  liečbe  glaukómu.Denne  jej  dávame  len  veľmi  malé  množstvo
špendlíkovej hlavičky a čokoľvek väčšie, čo naozaj ukameňuje, ale má dobrý spánok a keď sa
zobudí,  môžete  vidieť  zlepšenie  očí.Olej  mi  tiež  pomohol  zbaviť  sa  liekov  na  riedenie  krvi
Warfarin, ktoré som tak nenávidel, a tiež som ich užíval denne a nikdy som sa necítil lepšie a
skombinoval som to s diétou bez GMO, ak je to možné, a všeobecne dobrým jedlom a trochou
cvičenia a som naozaj nový človek.Sila tohto úžasného oleja a vďaka Rickovi a všetkým, ktorí
propagujú túto úžasnú liečivú rastlinu.” dekan

„PÁN  ŽEHNAJ  JB  a  Rickovi  Simpsonovi  za  vašu  lojalitu  k  ľuďom,  ktorí  vás  najviac
potrebujú.Keď budem môcť, vytvorím si vlastný, aby som pomohol ľuďom, ktorých poznám a
ktorí to zúfalo potrebujú.Moja dcéra urobila trochu z trim na nádor na svojom psovi.Štyri dni
používania  povedala,  že  to  vyzerá,  akoby  to  malo  spadnúť.Stále  čakám  na  konečné
výsledky.BOH pred CHEMIKROM!“ Greg

“Úžasný príbeh!Vyrábam a beriem RSO na udržanie zdravia,  keďže moja rodina mala veľa
rakoviny.Začal som to dávať svojim psom, pretože obaja majú malé nádory a môj Shetlandský
ovčiak má Discoid Lupus, formu psieho lupusu.Je to neuveriteľné!Za pár týždňov sa jeden z
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nádorov psa zmenšil o 70% a druhý pes s lupusom sa má úžasne!Prvýkrát po rokoch sa jej
červený,  opuchnutý  a  bolestivý  nos  uzdravuje!Skúšal  som  recepty,  steroidy,  diétu  a  nič
nepomohlo.RSO lieči lupus môjho psa, viem, že môže pomôcť aj ľuďom!♥♥♥ “Ashley

„Požehnaj KAŽDÉHO, kto lieči zvieratá!!Vyliečil som OBOCH mojich psov z rakoviny.Rakovina
maternice na jednom.Na druhej strane rakovina kože.OBA sú úplne vyliečené.A tiež si liečim
masívne popáleniny 3. stupňa na ľavej ruke pomocou RSO.POŽEHNAJTE RS & JB!!!!!!” Goblin

„Vzal som svojho psa k veterinárovi, pretože kríval.Doktor urobil röntgenové snímky a ukázal mi
ich (videl som masu v ramene) a povedal mi, že má asi dva týždne.Nasadili mu veľa liekov proti
bolesti a bolo mu z toho tak zle a myslím, že videl a počul veci.

V každom prípade môj priateľ vyrába cukríky s THC olejom, tak som prestal užívať lieky proti
bolesti a dával som mu 1/4 cumlíka každé 4 hodiny a darilo sa mu výborne, dokonca začal
znova jesť.Skrátka, vzali ho späť o 2 týždne a znova mu urobili röntgen a bolo to preč, doktor
povedal,  že  ešte  nikdy  nič  také  nevidel...zverejním  foto...OLEJ  NAOZAJ  FUNGUJE...NO
BULLSH___” Tammy

„Bez vás a vášho vedomia by som nebol schopný pomôcť priateľom a iným ľuďom v zúfalej
núdzi.Je  to  taký  dobrý  pocit  vo  vnútri,  keď  vidíte,  ako  ste  im  pomohli.Pokračujte  v  šírení
informácií,  budem.Dokonca mi pomáha pri  artritíde môjho psa.Za 2 dni som prestal  krívať."
Chrystal

"Odstránil  som  rakovinový  nádor  na  tvári  môjho  psa  Ellie."Náhodou  je  moja  najlepšia
kamarátka.Tri slová na opísanie Ricka... nesebeckého progresívneho vodcu.“

"Ako Rick vie, používame RSO na našich psoch a koňoch spolu so sebou."Zdá sa nám, že
zvieratá sú oveľa citlivejšie ako ľudia.Pripisujeme to nielen tomu, koľko majú receptorov, ale sú
skutočne nevinným pacientom.“ Brewster

„Začal  som svojmu psovi  jesť  asi  polovicu  veľkosti  zrnka ryže denne v noci,  kým si  na to
nezvykla.Uvedomte si, že to spôsobí, že pes bude ospalý a môže ho to zneistiť, ale ako povedal
JB, reagujú na to rýchlo.Liečil som jej nádor priamo na samotnom nádore a dával som jej ho
perorálne 2-krát denne a zabralo to za menej ako mesiac, nádor zmizol.Veľa štastia!" Phoenix

„Najlepší spôsob je utrieť si to na jazyku – niektorí psi tú chuť milujú – môže ich to upokojiť a
možno dokonca spôsobiť inkontinenciu moču, takže sa nebojte, že sú v poriadku.Pre psov je
tiež  ideálna  surová  strava  z  mäsa  a  kostí,  ktorá  pomáha  proti  rakovine.Nájdite  si  aj
homeopatického veterinára.“ Whitney

„Obaja moji psi dostávajú olej denne (údržba).Ak by to bolo pre psov nebezpečné, potom by
pes,  ktorý  zjedol  asi  1,5  gramu  oleja  bez  predchádzajúcej  skúsenosti,  mal  nejaké  vážne
vedľajšie účinky okrem spánku a cikania do postele.Z 5 psov, ktoré som ošetril  olejom, mal
každý z nich viac energie a na liečbu reagoval pozitívne.Boli vo veku od 4 mesiacov do 10
rokov a liečili čokoľvek od rezných poranení až po rakovinu.Je to jediný liek, ktorý moje psy
dostávajú, používam Holistic Vet a ona stojí za mnou, aby som ich s ním liečila.

Začal som každému psovi (20 až 80 libier) asi 1/4 zrnka ryže na dávku.Rovnako ako ľudia,
všetci majú rôzne tolerancie, ale videl som, že nie je potrebné začať s nižšou dávkou.Najhoršie,
čo sa stane, je, že sa zdvihnú, ak sa vám zdajú byť nepohodlné, jednoducho si k nim ľahnite,
uvoľnia sa, pretože vy budete uvoľnení a pôjdu spať.Potom, keď sa prebudia, budú plní energie,
to bolo v súlade s každým psom.Dávky je možné zvyšovať pomerne rýchlo, každých pár dní.

Ak by sa psom nepáčilo, čo z toho zažili,  tak by mi nebrali maškrty ani jedlo, ktoré som im
dal.Zdá sa, že nemajú problémy jesť okolo výťažku z hroznových jadierok, nechávajú ho vo
svojich miskách, ale kúsok jedla s olejom nikdy nezostane pozadu.“ Jay

„Pred pár  rokmi  som začal  vidieť  čoraz  viac  odkazov na „Rick  Simpson Oil“  a  keďže som
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dlhoročným užívateľom kanabisu,  bol  som viac  než zaujímavý.Počas tejto  doby sme stratili
nášho zlatého retrievera v  dôsledku krvi  narodenej  rakoviny  nazývanej  hemangiosarkóm,  o
ktorej  je  známe,  že  Goldens  trpí.Zabilo  ju  to  3  týždne  po  diagnóze  nášho
veterinára.Prinajlepšom škaredá rýchla rakovina.

Počas tohto obdobia  sme s manželkou začali  vyrábať a používať RSO ako prostriedok na
kontrolu mojej roztrúsenej sklerózy a jej poškodenia miechového nervu.Zlatý retriever jedného z
našich priateľovzrazu celkom ochorel a bol mu diagnostikovaný hemangiosarkóm a veterinár
mu dal maximálne 2 týždne života.Poradil som sa s majiteľmi a začali sme psovi Betty dávkovať
RSO približne jednu dávku veľkosti „ryžového zrna“ denne s jedlom.

O 3 až 5 dní už bola nielen HORE, ale vlastne opäť behala a hrala sa.Celý deň prenasleduje
svojich  majstrov  na horskom bicykli  po  miestnych prašných cestách a  vyzerá  zdravšie  ako
kedykoľvek  predtým.Pri  jej  opätovnej  návšteve  veterinára  bol  najprv  zmätený  kvôli  svojej
predchádzajúcej  diagnóze  a  očakával,  že  rýchlo  zomrie,  ako  všetky  ostatné zvieratá,  ktoré
správne diagnostikoval.Potom sa okamžite otočil  a vyhlásil,  že Zjavne zle diagnostikoval  jej
stav, ale keď mu povedali o jej liečbe pomocou RSO, vykašľal sa na túto myšlienku a povedal,
že neexistuje žiadny lekársky dôkaz o jej účinnosti.Jeho odmietnutie veriť v skutočný „zázrak
medicíny“ je dôkazom jeho členstva v Spoločnosti tvrdohlavých neveriacich [lekárov].

RSO malo dramatický vplyv na moju MSako dokazujú priebežné testy, ktoré robím, aby som
sledoval priebeh chorôb [počítačové hry, rovnaká hra, rovnaká verzia, iný rok, v skutočnosti to
robím rýchlejšie a presnejšie].Schudol som a som zdravší ako kedykoľvek predtým, po úplnom
prechladnutí  moriaka a vysadení  všetkých farmaceutických liekov,  ktoré  ma 15 rokov nosili
lekári.A možno to nie je priamy dôsledok OF, ale napriek tomu som užívaním RSO nabral silu,
PO  50  ROKOCH  fajčenia  tabaku  som  pred  60  dňami  konečne  dokázal  zahasiť  poslednú
cigaretu a vyhodiť všetky popolníky.Som na to VEĽMI HRDÝ a vďačný za silu, ktorú mi RSO
dáva v boji s mojimi každodennými démonmi.Svet však už smrdí viac!!!!!Okrem toho približne
250 dolárov mesačne vynaložených na tabak sa teraz môže použiť na potraviny vyššej kvality a
vyššiu triedu LIFE.Ďakujem Rick a JB.Zmenili ste život mojej rodiny k lepšiemu!!!!!Páčila sa mi
vaša kniha!!!” Marka

„Moja mačka dostávala 1/4 – 1/3 zrna ryže veľkosti 2 – 3-krát denne na liečbu jeho chronického
zápalového UTI, keď mu niekoľko kôl tekutín, antibiotík a liekov nedokázalo, tiež mu dať surovú
stravu  a  nemal  opakuje  sa  to.Samozrejme  pri  rakovine  by  ste  použili  vyššiu  dávku.Vo
všeobecnosti sa snažím nájsť dávku, pri ktorej sa nezdá, že by ich nejako drasticky ovplyvnila –
nikdy im to neublíži, ale majiteľ by si všimol ospalosť, inkontinenciu, prípadne trochu opitosti.Pri
rakovine je vám to, samozrejme, jedno – jednoducho ich upravte tak rýchlo, ako môžete, na
vyššie dávky postupne.

Toto je na „údržbu“ - napríklad môjmu psovi, ktorému bolo odstránené oko z glaukómu (a darí
sa mu SKVELO), hrozí, že jej druhé oko bude mať glaukóm, takže jej dávkujem aspoň dvakrát
denne nejaký olej a našiel som dobrý dávka, ktorá nespôsobuje inkontinenciu atď., ale stále
dostáva olej.Nechal som ju brať viac pred okom enuk pre bolesť.Naozaj mám pocit, že olej jej
pomohol viac ako bežné lieky proti bolesti aj po operácii - prvý alebo dva dni mala 1-2 dávky
liekov proti bolesti od veterinára, potom som išiel len do RSO, deň po operácii už mala chcelo
znova hrať loptu a bolo a je šťastné dievča.Chloe mi skutočne olízne RSO z prsta - na rozdiel
od mojej mačky, ktorá to nenávidí.LOL (…)

Nezdá sa mi, že by RSO u zvierat vyvolával úzkosť - citlivosť na svetlo sa dá pozorovať pri
vyšších dávkach.

Dokonca som použil RSO na fretku - bol veľmi starý a jedného dňa sa zobudil veľmi slabý,
možno dostal mŕtvicu.Počas dňa som mu dával malé dávky RSO, aby som ho udržal spať - v
ten večer sa zdalo, že sa prebúdza - krútil hlavou a choval sa ako moji psi, keď jedia kanabis,
nechal som ho spať bez ohľadu na to, čomu sa jeho telo chystá. aspoň ho nič nebolí alebo
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netrpí - mal som polovičnú predstavu, že sa zobudí v poriadku - žiaľ, zomrel, ale kvalita jeho
života  až  do  posledného  dňa  bola  skvelá,  takže  mám  pocit,  že  RSO  mu dal  ten  najlepší
posledný deň možné.Viem, že ho nič nebolelo a spal veľmi pokojne a viem, že to nebolo príliš
veľa RSO, pretože dostal dávku ráno a skoro popoludní, potom nič a skontroloval som ho veľmi
neskoro večer, len spal - mohol sa zobudiť, ale chcel len spať." Whitney

-- Najlepšia kvalita života až do konca, to je to, na čom tiež veľmi záleží, keď ide o olej.Ďakujem,
JB

„Som si istý, že si už na túto otázku odpovedal.Aká je odporúčaná dávka pre psa anglického
mastifa, ktorý váži asi 135 libier?Má veľmi veľký rast v oblasti slabín.Úprimne povedané, vyzerá
to ako vrece s 3. loptou.Má asi 12 rokov a chcela by som vidieť, či liečba RSO zvládne tento
rast.Vďaka!"

-- Janette, v podstate je to vždy to isté, začnete s malými dávkami (pol zrnka ryže alebo menej,
1-2-5 mg) trikrát denne, uvidíte, ako pacient zareaguje, a potom dávku zvyšujete každé štyri dní
alebo zakaždým, keď dáte psovi/pacientovi olej.Potom ich necháte na grame denne, kým nie sú
100% vyliečené, a potom sa uistíte, že budú naďalej jesť udržiavacie dávky.JB

„Včera Chloe, mojej 8-ročnej vykastrovanej sučke foxteriéra Heeler, diagnostikovali glaukóm na
jednom oku.Tlak bol veľmi vysoký v jej 1 oku a mohla v ňom byť natrvalo slepá.Urobili sme
núdzovú liečbu intravenóznymi tekutinami a manitolom a ona má pár liekov.Tlak trochu klesol,
ale nie veľmi, a ona si práve teraz neužíva prispôsobenie sa životu napoly slepá.Chcem ju liečiť
pomocou RSO, pretože to bolo neuveriteľné pre moju bf a moju vlastnú bolesť a naozaj verím v
olej  a  príbehy,  ktoré  tu  ľudia  rozprávajú,  sú  neuveriteľné.Nechcem,  aby  Chloe  skončila  s
glaukómom v druhom oku a chcem vyliečiť čokoľvek, čo sa dá v postihnutom oku.Chápem, že
olej pomohol mnohým domácim miláčikom a bola by som taká šťastná, keby sa Chloe podarilo
obnoviť zrak alebo dokonca nejaké videnie v postihnutom oku...Ďakujem za každú pomoc alebo
radu!" Whitney

--  Whitney,  jednoducho  ju  daj  na  olej.Niektoré  oleje  sú  na  glaukóm  lepšie  ako
iné.Najjednoduchší spôsob, ako zistiť, aké účinné to môže byť, je vziať si dávku a ráno sledovať
jej oči.Ak sú čisté, hľadajte iný kmeň alebo kombináciu kmeňov.Ak na nich máte veľa vecí na
čistenie,  je  to  s  najväčšou  pravdepodobnosťou  dobrá  záťaž  na  zníženie  vnútroočného
tlaku.Všetko najlepšie, JB

"Ďakujem JB!Včera som si myslel, že robíme neuveriteľný pokrok, oko bolo čisté (celý deň som
z nich vyťahoval žmolky) a zrenička nebola úplne rozšírená a hoci sa nezhodovala so zrenicou
druhého  oka,  myslel  som  si,  že  reaguje  na  svetlo,  ale  dnes  ráno  to  vyzerá  opäť
zamračené.Snáď pri  ostrom svetle ako včera to bude vyzerať lepšie...Koľko a ako často jej
odporúčate dávkovať?Doteraz som robil veľmi malú dávku hrášku, má len 30# a zdá sa, že to
na ňu má vplyv, tieto psy vždy milovali jesť stonky a listy alebo plotice, fajčiť atď. olej tiež a zdá
sa, že na ňu pôsobí trochu podobne, ako keby jedla stonky, to ma však neznepokojuje, mám
taký pocit, že to znamená, že to ‚funguje‘.“ Whitney

-- Whitney, dal by som jej to s niečím dobrým dvakrát alebo trikrát denne.Čím viac sa do nej
dostanete a čím rýchlejšie, tým lepšie.Aj keby mala spať deň alebo dva, koho to zaujíma.Trocha
kómy vyvolanej konopou nemôže ublížiť.JB

"To  znie  dobre!Dnes  to  urobím.Aj  včera  bola  poriadne  vyšťavená.Ďakujem  za  takú  rýchlu
odpoveď JB!” Whitney

„1/2 vlčiak 1/2 husky mojich priateľov rád jedol hašiš, a keď mal vo svojej obývačke črepníkovú
rastlinu, tchor ho strážil.Museli ho podplatiť maškrtami, aby ho od toho dostali preč.Mám pocit,
že jedli kanabis oveľa viac divých zvierat, ako si myslíme." Peter

“Môj bostonský teriér/mops ukradne moju, ak to neskryjem!!LOL...vyzerá ako brmbolcová hlava,
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keď jej to prejde." Sarah

„Aj moja jama miluje trávu!Orezávam, hneď je tam a prosí o listy...“ Melody

"Môj husky kradne moje olejové koláčiky pri každej príležitosti...Som si istý, že vie, aký účinok
mámá to aj na nej...Možno preto, že som jej dal všetky svoje zásoby na žuvanie, keď bola
šteniatko.“ Brian

"Zvieratá vedia, čo potrebujú, a použijú to, čo potrebujú - inteligentné!" Sheri

"Začnite však v malých dávkach, príliš veľa a začnú sa krútiť a uvoľnia svalovú kontrolu." Zac

„Môj pes včera zjedol časť rastliny, pretože vedel, že to pomôže jeho žalúdku, keď sa dostal do
zvyškov kuracieho tuku z večere a zjedol ho veľa, veľa chodila, neskôr zvracala a potom si
pohodlne oddýchla.Hádajte, čo bolo v jej zvracaní - listoch.Inteligentný pes." Donna

„Myslím si, že to bolo v 70-tych rokoch FDA prvýkrát oznámila, že kanabis zabíja rakovinové
bunky...všetko, čo viem, je, že rakovina žalúdka mojej mačky sa zdá byť preč, teraz sa dobre
stravuje, priberá a behá ako nové mačiatko...“ Tony

„Od decembra 2011 dávam svojej 19-ročnej mačke mleté dekarboxylované kanabis.Bola veľmi
letargická, tečúce hovienka, známky mačacej senility...Známa, ktorá pracovala u veterinára, mi
navrhla, aby som jej dal 1/4 aspirínu, 1/4 t metamucilu...robil to pár dní a potom sa rozhodol
vyskúšať kanabis...Každých pár dní jej prisypem malé množstvo do vlhkého jedla...je stále s
nami!!!" Lori

"Áno,  vyliečil  som svoju  mačku  z  rakoviny  v  júni,  keď  veterinár  povedal,  aby  som  ho  dal
dole."Nakŕmil ho olejom a do 10 dní bol smrteľný nádor preč!Veterinár povedal, že je to zázrak!“
Charlie

"Mal som klientku, ktorá liečila nádor svojej mačky a stalo sa to isté - jednoducho vyskočil a
nezanechal po sebe nič iné ako lesklú novú kožu." Sita

„Nakŕmite mačku olejom tak, ako by ho človek...>ZJEDOL!Vyliečil som svojho 14-ročného mača
z  nádoru  v  ústach  tým,  že  som  ho  týždeň  a  pol  kŕmil  konopným  olejom...potom
POUF!...>PREČ!Môj veterinár povedal: "Zázraky sa dejú."

-- Mal pravdu, Charlie, v prítomnosti oleja sa nečakane často dejú zázraky.Ďakujem a prajem
všetko najlepšie vám a vašej mačke.JB

„Moje 12-ročné laboratórium malo rovnaký problém s narastajúcimi hrčkami a artritídou, užívala
si Simpsonov olej viac ako 6 mesiacov a schudla takmer 20 libier (mala nadváhu) a cíti sa oveľa
lepšie a oveľa ľahšie sa pohybuje.Jej nádory sú tiež preč!Nie som si istý, koľko teraz berie, ale
je to viac ako 3 zrnká ryže. Andrea

„JB, urobili sme jej niekoľko dávok, pretože každé 2 mesiace jej vyrábame novú dávku, pretože
užíva 1 cm3/deň.Použili sme 2 rôzne kmene.Momentálne používa rovnakú dávku, ktorá vyliečila
rakovinu mojej mačky.“ Charlie

"Rick,  musím  ti  poďakovať."Mojej  14-ročnej  milovanej  mačke  diagnostikovali  1.  júna
spinocelulárny karcinóm.Vyliečil som ho pomocou RSO za JEDEN TÝŽDEŇ!Veterinár hovorí,
že je to zázrak.Vzal som ho späť k nemu 8. júna a spýtal sa ma, či je to tá istá mačka, pretože
nádor v ústach takmer zmizol a plne očakával, že som späť, aby ho dal dole.Teraz je takmer
úplne zotavený.Veľmi ho milujem a musel som vám poďakovať za to, že ste sa podelili o to, ako
správne vyrobiť liek ZADARMO!“

„Mojej  mačke  vlani  v  júni  diagnostikovali  „rýchlo  rastúcu,  agresívnu,  neliečiteľnú,
neoperovateľnú“  formu  rakoviny,  spinocelulárny  karcinóm  v  jeho  prepážke,  ktorý  je  taký
škaredý, ako to znie.Dostal maximálne 1-3 mesiace a môj veterinár jemne navrhol, aby som ho
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nechal ísť.Plakal som, premýšľal o tom a rozhodol som sa, že sa nemôžem pozerať na jeho
smrť.Išiel som na internet a zistil som, že existuje veľa liekov na rakovinu.Začal som mu dávať
množstvo  doplnkov  atď.Darilo  sa  mu  dobre,  ale  rakovina  stále  rástla  a  ovplyvňovala  jeho
dýchanie.Nádor mu konečne začal rásť na druhú stranu nosa a v decembri to už začalo ísť dole
vodou.Pomyslel som si, dobre, teraz je čas.

Potom  som  objavil  kanabis  a  ako  dokáže  zabiť  rakovinu.Skrátka,  Ted  berie  RSO  od
decembra.Zo začiatku to bola trochu situácia dostať správnu malú dávku, pretože je to mačka.A
oveľa menší ako človek.Spí OVEĽA lepšie, lepšie sa mu dýcha, keď spí, vrátila sa mu chuť do
jedla, aj keď už nie taká, ako bývala.Všetko je to prebiehajúca cesta a ja neviem, ako sa to
skončí.

Zdá sa však, že nádor sa splošťuje, aj keď veľmi pomaly.Myslím, že keby to nebola taká hnusná
rakovina,  pravdepodobne  by  bol  vyliečený  už  pred  mesiacmi.Môj  veterinár  je  nadšený  a
ohromený tým, ako sa mu darí.Takže to beriem zo dňa na deň a som šťastný, že väčšina z tých
dní sa zdá byť dobrými.Jeho maximálny dátum vypršania platnosti bol minulý september, takže
je v poriadku.“ Anne-Marie

"Jéj!!!!Mám tiež konopné mačiatko.Vysoko kvalitný kanabisový olej  mi ušetril,  že som musel
zaplatiť  4800  dolárov  veterinárom  za  mäsiarstvo...Myslím  uh...urobiť  operáciu  ucha  mojej
mačky na odstránenie nádoru.Hurá do Cannabis Kitties n Cannines!“ LinZy

"Látka RSO zachránila život 40 lb psovi - etyl-extrahovaný olej inak identický s RSO použitým
na záchranu môjho psa, ktorý vypil 'susedovu nemrznúcu zmes.Veterinár po telefóne povedal,
že skončila, príliš neskoro, a pravdepodobne neprežije 40-minútovú jazdu na eutanáziu, a bolo
mi odporúčané, aby som jej dal pohodlie.

Moja verná spoločníčka penila v ústach, mávala časté záchvaty, bola veľmi prehriata a hrdlo tak
opuchnuté, že ledva dýchala, upadala a strácala vedomie. Určite zomrieť, niet pochýb.V snahe
uľahčiť jej prechod z tohto sveta som zahrial 1/2 gramu oleja v lyžičke masla a doslova som jej
ho prstom napchal do hrdla, čím som vytlačil otvor v jej opuchnutom hrdle.Do desiatich minút už
nepenila ústa, horúčka klesla, dýchala normálne, všetky kŕče a záchvaty ustali.

Dychtivo pila vodu, potom si ľahla spať na 12 hodín a prebudila sa v zdanlivo perfektnom stave,
bežala a hrala sa v priebehu niekoľkých minút po prebudení.Povedal som to svojej veterinárke a
požiadal  som ju,  aby  udalosť  zverejnila  v  prípadovej  štúdii  a  ona  odmietla  s  tvrdením,  že
kanabis je pre psov jedovatý! Alan

„Mám psa,  ktorému sa stalo to isté.Na hrudi  mala nádor veľkosti  softloptičky so zapálenou
kožou na hrudi.3 veterinári  jej  dali  6 týždňov,  ak tu nechám žiť  v bolestiach.Jedna mala to
svinstvo vytiahnuté do ihly, pripravené ju zabiť.Priniesol som ju domov a 3 dni po začatí liečby to
prasklo.O dva dni neskôr bola späť k sebe a šťastná.“ Bohatý

„Používame to na našej 14-ročnej čivave, ktorá má záchvaty.Pred pár mesiacmi sme si mysleli,
že dlho nevydrží, tak som si povedal, prečo neskúsiť nejaký olej?Za jeden deň bola ako úplne
nový pes!Jedla lepšie a cítila sa nervózne a chcela sa hrať!Tieto veci naozaj fungujú na veľa
vecí!“ Mindy

„Dostali sme šteniatko, ktoré pošliapal veľmi veľký človek.Je to hračkárska čivava, mala lem
štyri krát štyri palce, ktorý pokrýval celú spodnú polovicu.Veľmi sa jej zhoršilo a začala byť zima,
tak som sa rozhodol, že skúšanie sĺz jej nemôže príliš ublížiť.

Keď som jej prvýkrát podal dávku, ledva dokázala pohnúť hlavou.Som však nesmierne šťastná,
že vám môžem povedať,  že  po  týždni  sĺz  trikrát  denne  je  z  nej  šťastný,  zdravý  a  mrštný
zadoček.Ďakujeme Rickovi a JB za to, že nás odhalili pravde.Moja žena a ja veríme, že slzy ju
zachránili.

- 168 -



Nezabudnime, že hračkárskej čivave, ktorá mala menej ako pol kila, som dávkoval 3-krát denne
gram RSO.To sú 3 gramy denne pre šteniatko, ktoré vážilo menej ako pol kila a bolo pred
smrťou, pretože naňho stúpil chlapec, ktorý váži viac ako 300 libier.Ak by kanabis bol skutočne
jedovatý, kaimana by stále nebol s nami, bláznil by sa a skákal by po dyme z trávy.“ Joshua

„Používam  to  na  svojich  psoch.Ale  o  dosť  menej,  ako  by  sme  použili  na  seba.Mám  12
ročnéhoktorá bola prejdená a museli jej odstrániť bok, nie nahradiť ho...odstránený!4 týždne
v...Žiadna jazva po operácii,  prechádzkach, stále som krívala, ale dobre sa mi to podarilo a
použila som olej namiesto liekov proti bolesti...fungovalo to skvele!“ Dolly

„Dal  som  to  našej  vtedy  13-ročnej,  aby  jej  pomohol  s  artritídou  zadných  nôh  a
bokov...prekvapenie,  tiež  sme  dostali  nielen  pružného  psíka,  ale  aj  4  šteniatka.V  žiadnom
prípade by nemala mať stále liter a všetci sú zdraví a majú sa skvele!Milujte RSO!“ Julie

"Môj pes mal kožný problém (vyrážku, ktorá mu spôsobila vytrhnutie srsti) a opakovanú infekciu
uší.Nemal som RSO, ale dal som mu tinktúru, ktorú urobil môj priateľ.Srsť mu narástla a ušná
infekcia sa vyliečila.Ak by tinktúra fungovala dobre, myslím, že s RSO by som ho mohol úplne
vyliečiť.Takže by som povedal, že áno, RSO by na rakovinu psa fungoval rovnako dobre ako na
človeka.Požehnaj ťa Rick a teba tiež, JB."

-- Ďakujem, Bette.Tvoje myslenie je logické a správne.Zvieratá majú rýchlejší metabolizmus, a
tak ich olej lieči oveľa rýchlejšie ako ľudí.Je potešením liečiť zvieratá olejom, milujú ho.JB

„Aj ja milujem svojich tyranov.Smokey je stále s nami pre tých z vás, ktorí sa čudujú.Hromadná
bunka  4.  štádia  nedokáže  zastaviť  tyrana.Najmä  keď  je  na  oleji.Teraz  na  celý  život.Veľký
rešpekt.” Bocaj

„Používam to na svojich psoch.Len o niečo menej ako by sme chceli.Mám 12-ročnú babu, ktorú
prekonali a museli jej odstrániť bedrový kĺb.Nenahradené...odstránené!4 týždne v...Žiadna jazva
po operácii, chôdzi, stále krívam, ale v pohode sa obchádza a použil som olej namiesto liekov
proti bolesti...Fungovalo to skvele!(...) Mám 9-ročného Rottyho, ktorý má srdcové červy, hrozné
alergie, veľmi málo energie a vypadáva mu chlpy na chvoste.Začínam s ním dnes...Práve som
zachránil 10-ročnú čivavu, ktorá má 3 nádory a viem, že toto ju opraví!!!” Dolly

„Náš  pes  prišiel  s  obrovskou  slzou  na  nose.Žijeme  na  farme,  takže  nevieme,  ako  sa  to
stalo.Vyčistený navinutý a vyplnený rez RSO.Išla spať.Rana sa úplne zahojila.A áno, pil veľa
vody.Ďalší pre Ricka!!” Bee

„RSO OIL Dog Suscuits as lokálnou masťou na rakovinové rany na jej nohe bola ½ veľkosti
dolárovej  bankovky.Vstávala  a  začala  plakať  a  triasla  sa.Vedel  som,  že  RSO  bude
fungovať...Hneď na druhý deň vstala bez plaču a chvenia a o pár dní pobehovala po dvore so
svojím malým kamarátom Nuggetom, potkaním teriérom.To bolo pred 6 mesiacmi.Teraz je ako
6-ročný  pes,  nie  12-ročný.To  je  jeden  z  mnohých  príbehov,  ktorých  som  bol  svedkom  za
posledné 2 roky.

Môj  príbeh  je  oveľa  dlhší...RSO mi  zachránil  život.Už žiadne  opiáty.A väčšinou veľmi  málo
bolesti.Ďakujem Rick Simpson...Mier s vami." Ron

"Liečil som iného môjho priateľa, je to Jack Russell teriér s veľkým nádorom na chrbte." 'Dr Jay
povedal, že to už videl tisíckrát a nie je to dobré pre psa, keď si to všimne.Začal som mu dávať
kvapky RSO a dal som RSO na nádor.Myslel som, že o pár dní bude preč.Ako som už videl ten
istý nádor na kamarátkinom psovi.O pár dní neskôr prešiel.

Nuggetovi  sa darí  skvele,  nádor je  plochý na koži  a nemá žiadnu farbu.Vyzeralo to naozaj
hnusne  čierne,  fialovo  červené  a  krvácalo.Behom  jedného  dňa  bola  prasklina  na  nádore
polovičná,  o dva dni neskôr úplne zmizla a zastavené krvácanie sa oškrabalo.To bolo pred
dvoma týždňami.Má 1/2 ga deň a berie to dobre.Prvé dni veľa spal, teraz príde, olízne si to a je
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v  poriadku.Žiadne  vratké  nohy,  Nugget  si  počína  výborne.Verím,  že  som  rakovinu  chytil
včas.Nádor sa rýchlo zmenšuje a je z neho nový pes.Opäť veľmi hravé.Ešte raz ďakujem Rick
S.” Ron

„Myslím si,  že mainstreamovým ľuďom boli  vymyté mozgy a farmaceutickým spoločnostiam
ánoväčšina ľudí žerie z rúk, chamtivci.S najväčšou pravdepodobnosťou nikdy nebudú užívať
kanabis v nemocnici alebo prostredníctvom žiadneho lekára západnej medicíny.Ak sa to nedá
patentovať,  nebude  to  zarábať  peniaze  pre  farmaceutické  spoločnosti.Našťastie  žijem  v
Kalifornii, kde je to prijaté a prijaté.

Minulý mesiac som urobil svoju prvú várku RSO.Dávam to obom mojim psom, pretože obaja
majú malé nádory, rovnako ako môj shetlandský ovčiak má formu psieho lupusu.Nielenže sa
jeden z nádorov za pár týždňov zmenšil o 50 %, ale zdá sa, že obaja majú cez deň viac energie
a v noci naozaj dobre spia.A dokonca sa zdá, že to pomáha môjmu shetlandskému ovčiakovi s
lupusom.Dávam im malé zrnko ryže veľkosti  RSO pomocou pamlsku.Tiež som jej  dal RSO
priamo na nos, pretože lupus to rozožieral.Už za týždeň vyzerá jej nos najlepšie za posledné 4
roky!

Nedávno som vyrobila krém na tvár aj s nejakým RSO, pamätám si, že o tom Rick hovoril vo
svojej  knihe.Milujem  to!Moja  pokožka  sa  zdá  byť  každým  dňom  hladšia  a  hladšia.Sám  to
dokonca beriem aj ústne ako prevenciu.

Nedávno mi vyrezali nezhubný nádor z obrovských buniek šľachy z hamstringu.Bol veľký ako
pomaranč a bol omotaný okolo sedacieho nervu.Môj lekár povedal, že je to veľmi zriedkavý
nádor a nie je si istý, prečo sa objavil.Olej som užíval asi tri týždne pred operáciou.Nemôžem sa
dočkať, kedy dostanem späť záverečnú správu o patológii s meraním nádoru.Naozaj si myslím,
že sa to zmenšovalo od RSO!

Ďakujem Rickovi, že venuješ svoj život tejto veci, viem, že spolu môžeme niečo zmeniť.Ľudia,
ktorí sa „liečia“, musia zhromaždiť všetky svoje lekárske záznamy a šíriť informácie.Myslím si,
že ak existuje dostatok dôkazov s dobrou dokumentáciou, mohli by sme mať šancu jedného
dňa dokázať a presvedčiť hlavný prúd o výhodách RSO pri zabíjaní rakoviny.

Ešte raz ďakujem Rick.Sú to ľudia ako ty, ktorí mi dávajú vieru v ľudskosť.Udržujte svoju vieru a
odhodlanie  v  chode  a  vedzte,  že  vaša  vášeň  vyliečila  mnohých  a  z  mnohých  ľudí  urobila
veriacich.Si krásna." Ashley

„Ďalší  príbeh,  ktorý treba pridať do knihy!Môj  valach sa pošmykol  a spadol (môžem sa len
domnievať,  nevidel  som,  čo  sa  stalo)  a  roztrhol  si  obe  päty.Hlezno  na  koni  nie  je
najjednoduchšie zabaliť a udržiavať čisté, v skutočnosti je to vlastne zbytočné!Môžete si kúpiť
najdrahšie zábaly a stále sa šmýkajú a lepia na ranu.Asi po 4 dňoch ovíjania päty som to
vzdala.Nič nepomáhalo, keď som mu musel strhávať obväzy z rán a namáčať hadicou s vodou,
aby sa zjemnili.Nebol šťastný, ani ja, chudák!!Obrátil som sa na jedinú vec, o ktorej viem, že
dokáže vyliečiť čokoľvek...RSO!Máme pohár „zvyšku“ RSO, ktorý používame lokálne alebo v
našej fajke, aby nám pomohol spať.Chytil som tú nádobu a zamieril k pätám!!Natieral som mu
päty olejom.Zabalil ich a dúfal v to najlepšie.Prišlo ráno, zábaly boli na podlahe stánku (žiadne
prekvapenie) a moja prvá myšlienka bola, no, to bola strata RSO!Ale pri ďalšej kontrole bol
RSO stále prilepený na pätách a stvrdol na hmotu podobnú dechtu,  čo vytvára bariéru pre
muchy a utesňuje rany.Nechal som to.Nepokúšal som sa prebaliť ani nič.Ďalší deň...to isté.

Trvalo to najmenej 4 dni, kým som mu musel niečo prerobiť na pätách, pretože ten olej urobil
takú skvelú leukoplast!

Dnes je to asi  3.  týždeň jeho zranenia, oprášil  som mu päty hadicou a trvalo mi dobrú 1/2
hodiny, kým som dostal staré RSO z päty, čím som odkryl novo zahojenú/odstránenú kožu pod
ním.Znovu som podal žiadosť o RSO a uvidíme, čo nám prinesie ďalšie 4 dni.Fotografie sa
určite nahrajú a zdieľajú.
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Vďaka Rick -- Myslel si si, že keď si vyrobil svoju prvú dávku RSO, že pretečie dokonca aj do
sveta koní?Si úžasný!!" Heather

-- Ďakujem, Heather.Olej robí s koňmi zázraky, rovnako ako robí zázraky pre všetky ostatné
zvieratá.Každý majiteľ koňa by mal mať po ruke vedro oleja pre svoje kone.Viete, ako to s nimi
je – nikdy neviete, ako vás prekvapia.JB

"Môj  pes  mal  rakovinu  kostí."Odmietol  som  všetky  ošetrenia,  ktoré  mi  veterinár  povedal,
dokonca aj odstránenie ramena a nohy.Bolo mi povedané, že mal 2 týždne a dostal veľa liekov
proti bolesti.Z toho mu bolo tak zle a videl hovno.

Zavolal kamarátovi a dal mu vyrobiť prísavky z oleja.Dávala som mu to od bolesti a fungovalo to
skvele.Predtým nemohol chodiť.

No,  o  mesiac  neskôr  doktor  neveril,  že  je  stále  tu  a  urobil  ďalšie  röntgenové  snímky  a
RAKOVINA bola preč...Ak by ste chceli,  pôjdem urobiť röntgen pred a po a zverejním vám
ich.Je to skutočné KONOPNÉ ZABÍJA RAKOVINU...“ Tammy

„JB, minulý rok mi povedali, že môjmu koňovi zostávajú 3 mesiace života, konope ju udržalo
nažive, ale ja som ju kŕmil len listami, keďže som kura, aby som pripravil RSO.Chcel som to
urobiť, potom ma Jeannie Herer, ktorá je mojou kamarátkou od 8. ročníka, prinútila sľúbiť, že to
neurobím,  kým  tu  so  mnou  niekto  nebude,  keďže  som  pustovník  a  mám  to  takto
rád.Každopádne len kvôli listom zmizli všetky nádory okrem jedného a nikdy by ste nevedeli, že
má melanóm.Zomrieť mala vlani v júli  2011.Je zdravá a šťastná, ale hnevá sa, keď nemám
hrniec, ktorým by som ju každé ráno nakŕmil.Ďakujem dobrému Pánovi, že poznám vo svojom
okolí niekoľko opatrovateľov, ktorí pre ňu darujú produkt!Trochu sa pochválim a poviem, že Jack
Herer mi vo svojej poslednej prepracovanej knihe poďakoval za to, že som bojovník za slobodu,
kričím o  dobrom kanabisu už  viac  ako 40 rokov!Vyhráme boj,  myslím,  že  to  môže byť  na
dohľad!Dúfam, nádej!" JoAnn

-- Pekný, JoAnn.Nehnevajte ju a nerobte pre ňu RSO, nie je to také ťažké alebo nebezpečné,
ako sa zdá, a môžete to skúsiť urobiť povedzme jednou alebo dvoma uncami a vybudovať si tak
sebadôveru.Všetko najlepšie, JB

“Rovnaký výsledok pre moju mačku!!!Ale aj tak som si nechala chirurgicky odstrániť nádor.To
bolo  pred 3-4  rokmi.Žiadne opätovné  objavenie  sa  akýchkoľvek nádorov!Má 16thnarodeniny
budúci mesiac!Vedel som, že na „tráve“ je viac ako na párty!“ Ryan

"Vyliečil som rakovinu v mojom 16-ročnom mačacom oku." Dan

Q.Drahí priatelia, dúfam, že vám to vyjde dobre.Dávam svojmu 8-ročnému, 40 librovému psovi
RSO na nádory rastúce na pravej strane jeho tela.Dnes je jeho prvý deň liečenia a je celý
rozklepaný a spí.Dal som mu asi toľko zrnka ryže.Je toto priveľa?Ako dlho a ako často by ste
mu odporučili podávať olej?Sám som na oleji.Ako čas plynie, stále viac si zvykám na „vysoko“.
Budúci mesiac musím podstúpiť operáciu a plánujem použiť RSO na bolesť a zotavenie.Ak sa
mi to podarí, budem v tom pokračovať do konca života.Požehnanie a veľká vďaka

A.Katherine, ak je to možné, operáciu by som odložila, kým nezjete povedzme 180 g oleja na
gram denne (alebo viac) v troch dávkach.Dajte psovi polovicu z toho, ak si myslíte, že nie je
spokojný s tým, čo teraz dostal.Spánok je súčasťou liečebného procesu, nie je sa čoho obávať
a  je  znakom  toho,  že  olej  pôsobí  sedatívne,  čo  chcete.Čím  silnejšie  a  sedatívne,  tým
lepšie.Všetko najlepšie, JB

„Ahoj  Jindřich!Hovoril  som s  vami  9.  júla  o  kryse  môjho  syna  (1,5  roka),  ktorej  za  pravou
prednou nohou rástol vyčnievajúci nádor (s priemerom asi 1 palec).Začal som jej dávať RSO 3x
denne a o týždeň neskôr bol nádor sotva viditeľný.O 2 týždne to bolo preč!Naďalej som jej dával
dávku 3x denne a jej sestra dostáva aj udržiavaciu dávku.Obaja sú veľmi šťastní a v mene nich
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a  mojej  rodiny  by  som  sa  chcel  Rickovi  a  sebe  veľmi  poďakovať  za  poskytnutie  tých
najdôležitejších informácií, aké existujú!Konope lieči rakovinu!“

„Posielam vám aktuálne informácie o mojom psovi, ktorému diagnostikovali rakovinu kostí.1.
júna to  bolo  sedem mesiacov,  posledné röntgenové snímky neukázali  žiadne rozšírenie  do
pľúc.Našli  neporušenú  zlomeninu  v  blízkosti  miesta  nádoru na  nohe,  nevedia,  čo  si  o  tom
myslieť.Normálne  tieto  psy,  ktoré  majú  prestávku,  musíte  dať  dole.Dospeli  k  záveru,  že
mesačné  infúzie  lieku  s  názvom  Zometa  ho  udržiavajú  nedotknuté,  takže  s  ňou  budú
pokračovať v skúške, zatiaľ čo bude dostávať mesačné infúzie Zomety.Ale No Cancer Spread a
nemôžu vybrať nádor,  ktorý tam bol pred 7 mesiacmi.Len som si  myslel,  že by si  to chcel
vedieť.Táto agresívna rakovina zvyčajne vezme psovi život do 4-6 mesiacov od diagnózy.Tu je,
7 mesiacov, ŽIADNA rakovina sa nerozšírila.Neporušená zlomenina, ale stále kráčaš, akoby sa
nič nestalo.“ Linda

"Po 9  týždňoch rakovina kože na mojom psovi  ÚPLNE zmizla!"Udržiavacia dávka teraz  po
zvyšok  jeho  života.Myslím,  že  to  bude  pre  neho  nielen  pohodlnejšie,  ale  aj  dlhší
život.BLESSINGS RS & JB!!>>" Zelená

„Môjmu psovi sa spočiatku darilo na veľkosti špendlíkovej hlavičky, potom sa zväčšovala, až
kým nezobrala 1-2 kúsky veľkosti ryže.Má 80 libier jamy.Žiaľ, olej, ktorý môžem dostať, nie je
dostatočne vysoký (82%), takže hoci zlepšil jej chuť do jedla, pomohol jej artritíde, zlepšil srsť a
kožu, nepomohol jej sopľavému nosu, čo je pravdepodobne rakovina nosa.Ak je tu niekto vo
WA a má 90+% olej, rád za to prispejem.“ Prežitie

-- Skúste jej naniesť olej aj lokálne na nos a možno sa pokúste dostať jej do nosa pomocou Q-
tipu alebo niečoho podobného,  ak vás za to neuhryzne.Môžete tiež skúsiť vložiť olej do rúry
nastavenej  na  130  °C  asi  na  hodinu  a  pokúsiť  sa  ho  urobiť  takto
koncentrovanejším/silnejším.Alebo majte trpezlivosť a dajte oleju viac času.“ JB

"Môj  pes  mal  3  týždne  života."Masové  bunkové  nádory  po  celom  tele  jeho  čistokrvného
pitbulla...Po 3 týždňoch sa nádory na ISO/RSO zmenšujú.Prisahám.Niekoľkokrát sa pocikal a
správal sa opitý, ale vedel som, že je to k lepšiemu.Stále je na tom.Aj keď zmiznú, stále mu
urobím liek.Milujem ťa, JB a Rick." Bocaj

„Už 4 týždne dávam môjmu 14-ročnému Pitovi  olej  na rakovinu.Niekedy sa trochu „šklbe“ a
opila, keď jej dám priveľa, ale keď účinky pominú, spí ako šteniatko.Odmietla brať veterinárne
lieky,  takže  sme  namiesto  toho  dostali  nejaký  olej.Ešte  skoro,  ale  zaznamenávam  jej
pokroky.Trvalo asi týždeň, kým si na olej zvykla a opäť sa u nej objavila chuť do jedla.Závidím,
pretože v tejto fáze si môžeme dovoliť len olej pre ňu.Milujte všetky krásne príbehy!“ Janine

„Mal váš pes vedľajšie účinky?Chcem na tom aj môjho psa.Je to bígl." Marie

"Žiadne vedľajšie účinky.Robila to, ako to robia psy, keď žuvajú trávu alebo čokoľvek, čo im
pomáha pri zvracaní, aby sa očistili.Nikto (vrátane domácich zvierat) sa sám nelieči na ničom,
čo má negatívne vedľajšie účinky.Jednoducho nie sme stavaní na to, aby sme takto fungovali.“
Tielman

„Zachránil  som život  môjmu  psovi  pred  autoimunitnou  chorobou,  na  ktorú  steroidy  prestali
pôsobiť.Žiadne vedľajšie účinky!" John

"Na vlastnej koži som videl účinky, keď pes užíval RSO...Prvých pár dní bola Ruby (12-ročný
pes) stále chorá a trochu sa triasla, znepokojujúce príznaky, ak ste k tejto téme skeptický, ale
môžem  vás  ubezpečiť,  že  po  1  mesiaci  liečby  bude  pes  poskakovať  plný  života  beh  po
schodoch vyskakovanie na posteli a stoličkách plné energie po celý čas opäť veľmi hravé.Oči
bývali vodnaté a mali sivý povlak, teraz sú úplne späť v normále.Ruby mala na vnútornej strane
nohy dosť veľký výrastok, ktorý tam bol roky a teraz po zjedení oleja skoro odpadla!!!Vďaka
Rick Simpson xxx bless this  oil,  naozaj  funguje,  prečo neexistujú žiadne posudky,  ktoré by
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tvrdili, že to tak nie je...?“ Brett

„Dnes je tretí deň na ošetrenie môjho psa pomocou RSO (Rick Simpson Oil), čo je kanabisový
koncentrát na liečbu mnohých závažných ochorení.Má 13 rokov a asi 7pred mesiacmi dostala
niečo, čo spôsobilo jej extrémnu sopleť, veľký hlien a niektoré dni bola letargická.Vyhľadal som
si to online, povedal som „kašeľ z chovateľskej stanice alebo nádcha“, takže som si dal nejaké
antibiotiká a začal som jej chodiť na kurz.Vôbec to nepomohlo, tak sme ju vzali k veterinárovi.

Samozrejme, chceli urobiť krvné testy, röntgen a skríning hlienu.Približne 500 vo veterinárnych
účtoch som odmietol, takže sme jej začali užívať široké antibiotikum, ktoré sa jej ani nedotklo za
mesiac.Vzal ju späť a dostal ďalšie dve silnejšie antibiotiká, mesiac na nich nábožne.Ani som sa
toho nedotkol!

Takže veterinár  vyskúšal  fungicídny  liek...STÁLE SA JEJ CHOROBY NEDOTÝKALA!!Ťažko
určiť, čo je oprávnené utrácať za 13-ročného psa...Asi pred mesiacom som teda vysadil všetky
lieky, aby sa jej telo zotavilo, a len pred 3 dňami som jej začal užívať RSO, celkovo 6 dávok a je
z nej úplne nový pes!

Žiadne  sople,  žiadne  kašlanie,  má  žvásty  a  vo  všeobecnosti  sme  zaznamenali
POZORUHODNÉ zlepšenie.Naozaj neuveriteľné.Z mojej osobnej skúsenosti môžem potvrdiť,
že ide o úžasný surrealistický liek.Ďakujem z celého srdca!“ Prežitie

"Môj boxer ma hľadá, aby som zachytil dym."Bola prichytená, ako stojí nad naším kadidlom a
snaží sa zachytiť  aj  ten bzukot...učí  sa, že nie každý dym je priateľský.Dúfam, že váš psík
čoskoro zažije olej!!” augusta

„Mám 13-ročnú zlatú Newfie (50 % zlatý retriever 50 % novonájdený kraj)  a veľmi plakala,
pretože ju tak boleli bedrá, pretože mala očividne artritídu (starý pes + drevené podlahy) a moja
otec a brat ju odmietli vziať k veterinárovi, tak som namiesto toho kúpil svojmu psovi tašku za
40  dolárov  a  keď  ju  začne  bolieť,  trochu  som  ju  vyfajčil  a  správala  sa  ako  šteňa.Žiadne
fňukanie, kňučanie, nerobilo jej problém chodiť alebo robiť veci a pokojne by spala.

V tomto období mala tiež nádor.Nakoniec som presvedčil môjho otca, aby ju vzal k veterinárovi
(povedal som, že ak bude potrebné ju dať dole, tak to urobíme, ale predtým, ako si dohodneme
stretnutie, chcem stanovisko VET), prídeme tam a ona vyšetrí môjho psa.Na konci stretnutia
povedala, že je najzdravším psom, akého kedy v jej veku videla!

Má MENŠÍ artritídu a povedala, že netušila, že to nebolo oveľa horšie a jej nádor bol veľký ako
baseballová lopta?Áno,  teraz to malo  veľkosť  žuvačky!Povedala,  že lieky na artritídu,  ktoré
dostávala, by jej mali pomôcť udržať si obsah, bolo to 150 dolárov za 30-dňový predpis a bolo
to SHIT.Dokonca som ju prestal fajčiť, aby som zistil, či tie lieky stoja za to.Nie.Bojovala, aby si
ich vzala, spôsobila jej zápchu a neustále ju boleli!

S trávou prišla  rovno ku mne,  sedela tam a vedela,  čo dostáva,  a milovala to!Pomohol  jej
zmiznúť nádor, uistil sa, že jej artritída je sotva niečo do tej miery, že ju sotva musím vyfajčiť,
pretože ju to neobťažuje ani z polovice, ako predtým, než som ju vyfajčil.Marihuana je zázračná
rastlina a predĺžila a predĺžila život mojich psov!Pre svoje dievčatko by som urobil čokoľvek!Je
mojou hrdosťou a radosťou!“ Bethany

„Môj pes je 13-ročný belgický ovčiak.Pred pár rokmi sa mu na boku objavila malá hrčka.Pred
pár mesiacmi to zrazu začalo rásť alarmujúcim tempom.Žiaľ, diagnostikovali mu rakovinu...a nie
len jedna hrudka.Po vyšetrení  ich mal veľa.Mal  aj  iné problémy...Hlavne artritída a dysfázia
bedrového  kĺbu.Chirurgia  neprichádzala  do  úvahy,  pretože  bolo  pochybné,  že  prežije
anestetikum.Nemohol  som  vydržať  pozerať  sa  na  neho,  ako  trpí...  ledva  chodil  a  prestal
jesť.Rozhodol som sa, že mu skúsim dať konopný olej ako posledný pokus pomôcť mu.Môj
partner  Pat  a ja  sme mu dali  malé  množstvo (veľkosť  zrnka ryže)  na koláčik.Naozaj  ho to
zasiahlo...bol neistý na nohách a spal celé hodiny.
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Počas niekoľkých nasledujúcich dní sme upravili dávkovanie a všimli sme si, že jeho chuť do
jedla  sa  okamžite  zlepšila.Tiež  sa  začal  pohybovať  oveľa  ľahšie  a  jeho  postoj  bol  oveľa
jasnejší.Ako dni postupovali,  pomaly sme jeho dávku zvyšovali.Prešli  3 týždne a takmer ho
nespoznávam ako toho istého psa.Je šťastný!Vrtí  chvostom,  hravo,  žerie  a najlepšie je,  že
nádor je o polovicu menší ako predtým, než sme začali s olejom!!!!Budem pokračovať v jeho
liečbe (máme to šťastie, že môžeme dodať vlastný olej) a budem vás informovať.Očakávam, že
tieto nádory úplne zmiznú!!!!!!!!” Josie

„Svojho  malého  pomeraniana  som  začal  na  oleji,  pretože  má  skolabovanú  priedušnicu  a
vrodené zlyhanie srdca.Od leta neužíva bežné lieky a prvý raz od leta takmer vôbec nekašľal
(neustále kašlal a dával si lieky od lekára).Má viac energie a ide mu to lepšie, ako keď bral
lieky." Karen

„Môj pes má tiež hrudky a dal som mu olej, ale myslím si, že je príliš veľa, bol veľmi roztrasený,
ospalý, vyzeral, akoby bol opitý, je to rotvajler 135 libier, takže musím upraviť množstvo, ktoré
mu dávam. .Ale verím, že mu to pomôže.“ Peter

Q.Dobrý deň,  chcem sa spýtať,  či  by bol  topický RSO vhodný pre žabu,  ktorá mala práve
zlomenú  jednu  zadnú  nôžku  a  teraz  je  čerstvo  amputovaná?Možno  by  tomuto  malému
chlapcovi  pomohla malá škrabka na odhalenej  kosti?Alebo možno príliš  silné na také malé
stvorenie?Ďakujem a Boh žehnaj za zverejnenie správy!

A.Aj keď musím priznať, že som žabu olejom nikdy neošetroval, tak ako sa na to pozerám, je
čím viac oleja a čím rýchlejšie, tým lepšie.Trochu by som jej dal aj do jedla.Najhorší scenár je,
že úbohú žabu ukameňujú.Veľká vec.Všetko najlepšie, JB

"Mal som priateľa, ktorého pes mal glaukóm a urobil "experiment", dal svojmu psovi na týždeň
kanabis a nechal jej skontrolovať očný tlak...veterinár povedal, že ešte nikdy nevidel tak rýchly
pokles tlaku...potom to neurobil. týždeň som jej nedal žiadne a vzal som ju k sebe...veterinár sa
potom spýtal,  čo robí, pretože tlak bol taký vysoký, že jej to poškodilo zrak...keď odpovedal
veterinárovi ohľadom svojho „experimentu“, jeho veterinár ho povzbudil, aby pokračoval v liečbe
kanabisom!!!!!“ Garrett

„Dal som konope svojmu starému psovi veľakrát.Ohromne to pomohlo od bolesti a uľahčilo jej
posledné dni.V deň, keď som ju dal dole, dal som jej steak a nechal som ju opaľovať sa pár
psími pochúťkami z konope.Užila si to naposledy so mnou a bola v pokoji,  keď prišiel čas.“
Samantha

"Moje zvieratá  a ja  sme bojovali  s  neznámym chrobákom, hroznými  vredmi,  kanabisom na
záchranu."Aj keď sú moji miláčikovia ukamenení ako skalná socha, zlepšujú sa rovnako ako
ja.Nech je to čokoľvek, je to hrozné, veterinári ani lekári na to nedokázali prísť.“ -- Je lepšie byť
ukameňovaný ako skalná socha, ako studený a mŕtvy.To je všetko, čo viem, JoAnn.lol, JB

„Nikdy  som olejom nevenoval  veľkú  pozornosť.Potom som skúsil  tinktúru  ...  svätá  zasraná
moly ...Dávam to svojmu psovi, má tak 12 a naozaj jej to pomáha, že je, hrá sa a je ako jej staré
ja.Vyskúšala som glukozamín, ale ani sa nedotkol jej bolesti...Nikdy som nepremýšľal o tom, že
by som to dal  svojmu psovi,  kým som nevidel,  že to urobili  iní  tu...ale áno,  olej  je  strašne
dobrý...ďakujem  všetkým,  ak  by  vám  môj  pes  mohol  poďakovať,  som  si  istý,  že  by  to
urobila...pokoj... .“ Kary

"Vyliečil  som našu fretku z rakoviny pankreasu vytvorenej  inzulinómom."Pustite  sa do toho,
vaša „chlpatá rodina“ vás potrebuje.Tu je Flower počas liečby, je tu trochu skrížená a pripravená
na pokojný spánok!” Konopný

"Jeden z mojich dvoch psov už nemá epilepsiu kvôli kanabisovému oleju." Charles

„Mám rotvajlera a na Vianoce mi povedali, že má rakovinu žalúdka a nič sa nestalomohli by to
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urobiť  a  on  má 2  mesiace  života  max.Tak  som ho  vyskúšala  na oleji,  ktorý  som si  sama
vyrobila.Skenovali ho pred 2 týždňami.Rakovina je preč." Ian

„Dávam  to  svojmu  13-ročnému  laboratóriu.Potom  naháňa  loptu,  ako  keby  mal  2  roky."
Stephanie

"Vyliečil môj pitbull melanóm." Brandon

"Práve som si vybral svojho rotvajlera od veterinára po jej druhej operácii, aby "dostal zvyšok
rakoviny, ktorú sme nemohli dostať prvýkrát." Mesiac jej dávam RSO, aj potieranie miesta rezu
konopným balzamom.Hádaj čo?Chirurg videl „ŽIADNA VIDITELNÁ RAKOVINA“.Budem musieť
počkať na laboratórne výsledky, aby som sa uistil, ale povedal by som, že mám svoj vlastný
100-librový zázrak.“ Joni

„Mačka môjho bratranca mala mačaciu podobu ako Parkinsonova.Tráva bola asi jediná vec,
ktorá ho upokojila a zastavila jeho kŕče a definitívne mu predĺžila a zlepšila život.Zďaleka nie je
príčinou jeho smrti  alebo je pre neho toxický!Mimochodom, moja sesternica ho v tom čase
používala, aby udržala svoju epilepsiu na uzde!Účinný liek pre ľudí aj zvieratá!“ Enñio

„Začnite s veľmi malým množstvom syra alebo mäsa, na čom to budú jesť!Moja rottie má 100
libier a stačí pol zrnka ryže!Celé zrno veľkosti ryže ho nechá sedieť a slintať 4-6 hodín.“ Greg

"Môj pes zjedol mesačné vesmírne koláče bez akýchkoľvek škodlivých účinkov, okrem veľmi
dlhého spánku." Ned

"Taká pravda.Jeden z našich milovaných štvornohých členov rodiny mal kožný nádor dobrých
päť rokov tesne pod lakťom.Ktoré sa každým rokom zväčšovali.Keď dovŕšila 11 r. stará začala
vykazovať známky diplacie bedrového kĺbu.Namiesto toho, aby ste ju napumpovali liekmi proti
bolesti,  ktoré by jej mohli zničiť pečeň a obličky.Začali sme do jej jedla alebo ako pochúťku
sypať púčiky pre vape.Milovala chuť jemne opečených kvetov.Potom začala byť aktívnejšia.Po
niekoľkých rokoch nábožného liečenia znovu vapovaným kanabisom sa jej nádor na lakti začal
zmenšovať na voľnú kožu.Dožila sa 14 rokov.Nikdy sa na nás nezabudla pozerať láskyplnými
očami.Až kým už nemohla byť psom, ktorý vie behať a skákať.Preto sme urobili to najťažšie
rozhodnutie ukončiť jej utrpenie prostredníctvom milého a milujúceho rodinného veterinára, s
ktorým spolupracujeme už viac ako desať rokov.Pár dní pred Vianocami prišiel k nám domov
veterinár s  manželkou,  aby nám pomohli  s  prechodom.*slzy* Celkovo je  kanabis  liekom na
mnohé utrpenia.Zostarla do zrelého veku kvôli našej láske a našej láske k pravej sviatosti....
KONOPY.

„Áno, to viem, koncom apríla mi zomrel pes a posledná vec, ktorú sme spolu robili, som s ním
fajčila trávu a konečne bol bez bolesti.Išiel pokojne spať." Morganna

"Dobre vedieť.Myslíte si, že by to fungovalo aj pre ľudské zvieratá, na chrbticu?" Brenda

"Máš ľudského maznáčika?" Colin

„Kde môžem získať jedného z týchto ľudských miláčikov?Znejú pútavo.Chcem svojho vycvičiť
na prácu v záhrade.Myslíš, že sú dosť chytrí, aby to urobili?" Saša

"Áno, funguje to aj na ľudské zvieratá."Ďakujem za to – rozosmialo ma to.“ JB

"Použil som púčiky (malé množstvá) na môjho králika s výrastkom nad jej jedným okom.Rast
zmizol  a  ona  si  zachovala  zrak.Iba  mesiac  liečby  a  všetko  bolo  jasné.(pod  dohľadom
veterinára).Teraz mám skvelého Dána, ktorý má problémy s mozgom a záchvaty.Fajčím na svoj
lupus (žiadne doktorské skripty, len marihuana a Dr. to vie) a skvelý Dán spí na gauči vedľa
mňa.So svojimi  liekmi na záchvaty a tým,  že je  u mňa doma (adoptoval  som si  ju  pred 6
týždňami) vedľa mňa, keď som to urobil, nemala záchvat už 5 1/2 týždňa a priberá na váhe,
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lepšie chodí a je v pohode .Do jej rutiny som pridal aj kokosový olej, 2 polievkové lyžice denne,
a prejavuje výnimočný pokrok vo svojej pohyblivosti a chorobe.“ Misty

„Moja 9-ročná boxerka mala na chrbte nádor veľký ako „strelecký“ mramor... nie taký veľký ako
pingpongová loptička.Začal  som jej  orálne RSO 3x denne.Dávku znášala dobre a nádor sa
nakoniec dostal von z kože a zanechal v podstate dieru.Pokračujúci režim RSO a antibiotík až
do  úplného  uzavretia.Je  ako  nová  bez  akéhokoľvek  nádoru  a  bez  vedľajších  účinkov.Môj
doberman však netoleruje RSO veľmi dobre a musí brať podstatne menšie dávky.Ale aj on sa z
toho vyliečil." Karen

„Liečil som svojho starého psa fúkaním dymu do jeho ucha.Miloval to a správal sa ako šteňa a
nie ako 21-ročný pes (ľudské roky) so zlými bedrami a artritídou.“ Gina

"Konopný olej  zachránil  môjho nemeckého ovčiaka,  keď jej  diagnostikovali  rakovinu sleziny,
teraz má 9 rokov a je v remisii a má sa dobre." Paul

„Môj 6-ročný muž dostal ťažkú artritídu.Trvalo 3 týždne, kým sa znova rozbehol.Mojim 3 psom
dávam preventívnu dávku 2x týždenne...Nikdy som nemal žiadne účty za veterinára...Každý
deň ich vidím na vrchole...Konopný olej  je nevyhnutnou súčasťou našej stravy, pokiaľ  ide o
mňa...Obdivujem tú rastlinu...stále...“ Sparky

Záver 

«Jindrich Bayer: BEZ KONOPY NEVIETE RACIONÁLNE EKONOMIKA.

Rick Simpson: Presne tak!

JB:To sa jednoducho nedá.

Jednoduchý príklad... Ak zostaneme pri medicíne.Česká republika vynakladá len na diabetikov
približne miliardu dolárov.Je ich 800 000!

[Teraz JB oslovuje JAKA – hudobníka, kanabisového aktivistu, DIABETIKA – ktorý sedí naľavo
od Ricka a jemu...]

Sami viete, čo robí olej pri cukrovke.AK BY STE MOHLI ZJESŤ 4 GRAMY DENNE, VÔBEC BY
STE INZULÍN NEPOTREBOVALI.

A každý rok míňame miliardu dolárov...a peniaze odchádzajú z Česka a niekam...A nikdy sa
nevráti!

[Neveriacky sa smeje...]

A to je len cukrovka!Potom pridajte palivo, ako povedal Rick... Ok [dám vám...možno...],  nie
všetky  autá,  nie  všetko...  Ale  ak  50%...  Ak  [iba]  všetky  traktory  jazdia  na toto  [KONOPNÉ
PALIVO]... Prečo nie???

Potom cena jedla logicky klesá...Pretože keď nemusíte platiť 1, 2, 3 eurá za liter benzínu na
pohon  nákladného  auta/traktora...  Potom  logicky  môžu  byť  potraviny  lacnejšie.
A ľudia nemajú peniaze...

Štát by sa mal postarať o to, aby ľudia jedli a prežili.Nie že by vymreli...

RS:A  nielen  to,  farmári  majú  právo  pestovať  túto  plodinu,  aby  pomohli  udržať  ich
existenciu.Počas celej histórie bolo známe, že táto rastlina sa používala ako úžasné krmivo pre
hospodárske  zvieratá,  po  odstránení  konopného  oleja  zo  semien  sa  tieto  koláčiky  kŕmia
zvieratá.Je to jedno z najlepších krmív pre zvieratá na planéte!Takže by im to poskytlo nielen
lieky na liečbu ich dobytka, ale poskytlo by im to aj zdroj potravy pre ich dobytok.
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A je  to ako povedal  Jindrich...Pre akúkoľvek krajinu,  aby  sa pokúsila  riadiť  ekonomiku bez
použitia konope... Alebo pre každého farmára, aby sa skutočne pokúsil vykonávať túto profesiu
a  nebolo  mu  dovolené  pestovať  konope,bolo  by  to  len  cvičenie  márnosti“!Poľnohospodári
potrebujú  právo  pestovať  túto  rastlinu.A každý  by  mal  mať  rovnaké  právo  poskytnúť  svoje
vlastné požiadavky.Všetci potrebujeme mať slobodu...

JB:Chceli by ste radšej jesť mäso zo zvierat, ktoré boli kŕmené nezdravou potravou a injekčne
podávané antibiotikami, alebo by ste radšej jedli mäso zo zvierat, ktoré boli kŕmené konope a
nevyžadovali by si vôbec žiadne antibiotiká?

Chceli by ste radšej jesť kura, ktoré je kŕmené konopnými semienkami a je zdravé – netrpí
všetkými tými zlými podmienkami – alebo by ste radšej jedli priemyselný produkt?Chceli by ste
radšej jesť kapra alebo [tj] ryby – ktoré budú bohaté na Omega-3, 6, 9, pretože sa budú živiť
konopným semenom – alebo by ste radšej jedli ryby, ktoré sa živia rozomletými listami alebo
mŕtvymi  zvieratami?Je  to  také  jednoduché...  EKONOMIKA...  Platíte  príliš  veľa  a  peniaze
odchádzajú  z  krajiny.Tu  chcete  peniaze.A ČO  JE  NAJLEPŠIE  -  KEĎ  NEMUSÍTE  MÍNAŤ
PENIAZE...[potom]  NEMUSÍTE  ZAROBIŤ  PENIAZE...“  (odManifest  kanabisudokumentárny
film,dostupné na Youtube)

„Dovoľte mi zhrnúť väčšinu toho, čo sa deje okolo oleja Ricka Simpsona.Pokyny hovoria ľuďom
A, B, C a D.Ľudia ich čítajú a pýtajú sa – ak neurobím A, bude B, C a D stále fungovať?Ak
neurobím B, budú A, C a D stále fungovať?Ak neurobím C, budú A, B a D fungovať?Čo ak
neurobím D, budú A, B a C stále fungovať?A čo keď urobím A, B, C a D inak, bude to stále
produkovať skutočnú vec?

Všeobecná odpoveď je: nie, nebude.Ak chcete vytvoriť RSO, postupujte podľa pokynovv The
Cure  for  Cancer:  Rick  Simpson  Protocole-kniha  do  bodky.Ak  chcete  vyrábať  niečo  iné,
postupujte podľa iných pokynov.Ale prosím, nerobte na nás zodpovednosť, keď vyrábate iný typ
oleja a liečba zlyhá a končí zbytočnou smrťou pacienta.

Ak urobíte A, B, C a D, olej bude fungovať najlepšie, ako je to možné, preto sú tam pokyny.Ak
nie, nemusí to fungovať.Je to také jednoduché, však?Čo by ste vy osobne chceli dostať, ak by
ste  liek  potrebovali?Niečo,  čo  sa  osvedčilo  tak  dobre,  alebo  niečo  iné,  čo  má  neznáme
medicínske kvality, len aby ten, kto vyrobil  olej, mohol dokázať alebo vyvrátiť jeho hypotézu
alebo „metódu“? JB
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